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ஜயவர்தன]-ᾙதன்ᾙைற மதிப்பிடப்பட்டᾐ 

 

ஒᾐக்கீட்ᾌச் சட்டᾚலம், 2017 [ஒᾐக்கப்பட்ட இᾞபத்ᾐ 
ᾚன்றாம் நாள்] :  
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(ෛවද්ය) කවින්ද ෙහේෂාන් ජයවර්ධන මහතා]- 
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පූ. භා. 9.30ට පාර්ලිෙම්න්තුව රැස ්විය.   
කථානායකතුමා [ගරු කරු ජයසූරිය මහතා] මූලාසනාරූඪ විය. 

பாராᾦமன்றம் ᾙ.ப.  9.30 மணிக்குக் கூᾊயᾐ.  
சபாநாயகர்  அவர்கள்  [மாண்ᾗமிகு கᾞ ஜயசூாிய] தைலைம 

வகித்தார்கள். 
The Parliament met at 9.30 a.m., 

MR. SPEAKER [THE HON. KARU JAYASURIYA] in the Chair. 

 
ආණ්ඩුකම ව්යවසථ්ා සභාෙව් වාර්තා  

அரசியலைமப்ᾗச் சைபயின் அறிக்ைககள்  
REPORTS OF CONSTITUTIONAL COUNCIL 

 
ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
ශී ලංකා පජාතාන්තික සමාජවාදී ජනරජෙය් ආණ්ඩුකම 

ව්යවස්ථාෙව් 41උ (1) ව්යවස්ථාව පකාරව ජනාධිපතිවරයා ෙවත 
ඉදිරිපත් කරන ලද ආණ්ඩුකම ව්යවස්ථා සභාෙව් පළමුවැනි, 
ෙදවැනි, තුන්වැනි සහ හතරවැනි වාර්තා මම ඉදිරිපත් කරමි. 

 
රාජ්ය ෙසේවා ෙකොමිෂන් සභාෙව් පගති වාර්තාව 

அரசாங்க ேசைவ ஆைணக்குᾨவின் 
ᾙன்ேனற்ற அறிக்ைக 

PROGRESS REPORT OF PUBLIC SERVICE 
COMMISSION 

 

ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
ශී  ලංකා  පජාතාන්තික සමාජවාදී ජනරජෙය් ආණ්ඩුකම 

ව්යවස්ථාෙව් 41ආ (6) සහ 55(5) ව්යවස්ථා පකාරව 2016.01.01 - 
2016.09.30 දක්වා කාලපරිච්ෙඡ්දය සඳහා රාජ්ය ෙසේවා ෙකොමිෂන් 
සභාෙව් පගති වාර්තාව මම ඉදිරිපත් කරමි 

 
විගණන ෙසේවා ෙකොමිෂන් සභාෙව් කාර්ය 

සාධන වාර්තාව 
கணக்காய்ᾫ ேசைவ ஆைணக்குᾨவின் 

ெசயல்திறன் அறிக்ைக 
PERFORMANCE REPORT OF AUDIT SERVICE 

COMMISSION 
 

ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
ශී ලංකා  පජාතාන්තික  සමාජවාදී ජනරජෙය් ආණ්ඩුකම 

ව්යවස්ථාෙව් 41ආ(6) සහ 153ඌ ව්යවස්ථා පකාරව 2015.12.11 - 
2016.09.30 දක්වා කාලපරිච්ෙඡ්දය සඳහා විගණන ෙසේවා 
ෙකොමිෂන් සභාෙව් කාර්ය සාධන  වාර්තාව මම ඉදිරිපත් කරමි. 

නිෙව්දන 
அறிவிப்ᾗக்கள் 

ANNOUNCEMENTS 
 
 ආණ්ඩුකම ව්යවසථ්ා සභාෙව් වාර්තා ෛතමාසිකව 

අතිගරු ජනාධිපතිතුමාට ඉදිරිපත්  කිරීම 
அரசியலைமப்ᾗச் சைபயின் காலாண்ᾌ 

அறிக்ைககைள ேமதகு ஜனாதிபதிக்குச் சமர்ப்பித்தல்  
PRESENTATION OF QUARTERLY REPORTS OF CONSTITUTIONAL 

COUNCILTO HIS EXCELLENCY THE PRESIDENT 
    

ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
ගරු මන්තීවරුනි, ශී ලංකා පජාතාන්තික සමාජවාදී ජනරජෙය් 

ආණ්ඩුකම ව්යවස්ථා සභාව පිළිබඳව නිෙව්දනයක් නිකුත් 
කිරීමටත් මම කැමැතියි. ආණ්ඩුකම ව්යවස්ථාෙව්  41උ (1) 
ව්යවස්ථාව පකාරව ආණ්ඩුකම ව්යවස්ථා සභාෙව් වාර්තා 
ෛතමාසිකව අතිගරු ජනාධිපතිතුමාට ඉදිරිපත් කළ යුතු ෙව්. 
පාර්ලිෙම්න්තුවට එම වාර්තාෙව් පිටපත් ලබා දීමට ෛනතික 
අවශ්යතාවක් ෙනොමැති වූවත්, ආණ්ඩුකම ව්යවස්ථා සභාෙව් 
කටයුතුවල පාරිදෘශ්යභාවය සහ ඒ පිළිබඳ මහජනතාව දැනුවත් 
කිරීෙම් අවශ්යතාව සලකා එම වාර්තාවල පිටපත් 
පාර්ලිෙම්න්තුවට ලබා දීමට මම අදහස් කෙළමි. -මම මීට කලින් 
ෙපොෙරොන්දුවක් ලබා දුන්නා-. ඒ අනුව අද දින අතිගරු 
ජනාධිපතිතුමාට ඉදිරිපත් කරන ලද ආණ්ඩුකම ව්යවස්ථා සභාෙව් 
පළමුෙවනි, ෙදවැනි, ෙතවැනි සහ හතර වැනි වාර්තාවල පිටපත් 
ගරු මන්තීවරුන්ෙග් දැන ගැනීම සඳහා පාර්ලිෙම්න්තුවට ඉදිරිපත් 
ෙකොට ඇත. විෙශේෂෙයන්ම දහනව වන ආණ්ඩුකම ව්යවස්ථාව 
යටෙත් පත් කරන ලද ස්වාධීන ෙකොමිෂන් සභා සාමාජිකයන් 
ෙතෝරා ගැනීෙම්දී අනුගමනය කරන ලද පමාණාත්මක සහ 
ගුණාත්මක ඇගයීම් පිළිබඳ නිර්ණායකයන් ද, ආණ්ඩුකම 
ව්යවස්ථාෙව් 41(ඇ) ව්යවස්ථාෙව් උපෙල්ඛනෙය් සඳහන් ධුරයන් 
සඳහා ජනාධිපතිවරයා විසින් නිර්ෙද්ශ කරනු ලැබූ පත්වීම් අනුමත 
කිරීෙම්දී අනුගමනය කරනු ලැබූ නිර්ණායකයන් පිළිබඳව ද ෙමම 
වාර්තාවන්හි අන්තර්ගත ෙකොට ඇත.  

 
විෙශේෂෙයන්ම 41(ඇ) ව්යවස්ථාෙව් උපෙල්ඛනෙය් සඳහන් 

ධූරයන් සඳහා අතිගරු ජනාධිපතිවරයා විසින් නිර්ෙද්ශ කරනු ලැබූ 
පත්වීම් අනුමත කිරීෙම්දී දහහත් වන ආණ්ඩුකම ව්යවස්ථාව 
යටෙත් ස්ථාපිත කරනු ලැබූ ආණ්ඩුකම ව්යවස්ථා සභාව විසින් 
අනුගමනය කරනු ලැබූ නිර්ණායකයන් මාර්ෙගෝපෙද්ශයන් 
වශෙයන්  අනුගමනය ෙකොට ඇති බවත්, ඊට අමතරව ඔවුන් 
පිළිබඳව ගුණාත්මක ඇගයීමක් ද ආණ්ඩුකම ව්යවසථ්ා සභාව 
විසින් කරන ලද බවත් තවදුරටත් දන්වනු කැමැත්ෙතමි.  

 
ලිපි ෙල්ඛනාදිය පිළිගැන්වීම 

சமர்ப்பிக்கப்பட்ட பத்திரங்கள் 
PAPERS PRESENTED 

 

ගරු ගයන්ත කරුණාතිලක මහතා (පාර්ලිෙම්න්තු 
පතිසංසක්රණ හා ජනමාධ්ය අමාත්ය සහ ආණ්ඩු පක්ෂෙය්  
පධාන සංවිධායකතුමා)  
(மாண்ᾗமிகு கயந்த கᾞணாதிலக்க - பாராᾦமன்ற 
மᾠசீரைமப்ᾗ மற்ᾠம் ெவகுசன ஊடக அைமச்சᾞம் 
அரசாங்கக் கட்சியின் ᾙதற்ேகாலாசாᾔம்) 
(The Hon.  Gayantha  Karunatileka - Minister of  Parliamentary 
Reforms and Mass Media and Chief Government Whip) 
ගරු කථානායකතුමනි, ගරු මුදල් අමාත්යතුමා ෙවනුෙවන් 

2016 අංක 20 දරන එකතු කළ අගය මත බදු පනත මඟින් අවසන් 
වරට සංෙශෝධනය කරන ලද 2002 අංක 14 දරන එකතු කළ අගය 

3387  3388  



පාර්ලිෙම්න්තුව 

මත බදු පනෙත් 5(15) වගන්තිය යටෙත් ෛවද්ය වෘත්තිකයන්ට 
ෙගවන ගාස්තු, ෛවද්ය උපෙද්ශන ගාස්තු, චැනල් ගාස්තු සහ 
ෙරෝහල් කාමර ගාස්තුව හැර යම් ෙසෞඛ්ය ෙසේවාවක් සඳහා වන 
වියදම ෙසෞඛ්ය ෙසේවා සැපයීෙම් වටිනාකම මත එකතු කළ අගය 
මත බදු ගණනය කිරීෙම්දී නිදහස් කිරීම සඳහා මුදල් අමාත්යවරයා 
විසින් පනවන ලදුව, 2016 ෙනොවැම්බර් 01 දිනැති අංක 1991/17 
දරන අති විෙශේෂ ගැසට් පතෙය් පළ කරනු ලැබූ නිෙයෝගය මම 
ඉදිරිපත් කරමි. 

 

එම නිෙයෝගය රජෙය් මුදල් පිළිබඳ කාරක සභාව ෙවත ෙයොමු 
කළ යුතු යැයි මම ෙයෝජනා කරමි.    

 
පශන්ය විමසන ලදින්, සභා සම්මත විය. 
வினா விᾌக்கப்பட்ᾌ  ஏற்ᾠக்ெகாள்ளப்பட்டᾐ. 
Question put, and agreed to. 

 
ගරු ගයන්ත කරුණාතිලක මහතා  
(மாண்ᾗமிகு கயந்த  கᾞணாதிலக்க) 
(The Hon.  Gayantha  Karunatileka) 
ගරු කථානායකතුමනි, සංවර්ධන උපාය මාර්ග හා ජාත්යන්තර 

ෙවෙළඳ අමාත්යවරයා ෙවනුෙවන් 1985 අංක 48 හා 1987 අංක 28 
දරන පනත් මඟින් සංෙශෝධිත 1969 අංක 1 දරන ආනයන හා 
අපනයන (පාලන) පනෙත් 4 වැනි වගන්තිෙය් 3වැනි උප 
වගන්තිය සහ 14වැනි වගන්තිය සමඟ කියවිය යුතු එකී පනෙත් 
20වැනි වගන්තිය යටෙත් සංවර්ධන උපාය මාර්ග හා ජාත්යන්තර 
ෙවෙළඳ අමාත්යවරයා විසින් සාදන ලදුව, 2016 ෙනොවැම්බර් 11 
දිනැති අංක 1992/74 දරන අති විෙශේෂ ගැසට් පතෙය් පළ කරනු 
ලැබූ නිෙයෝග මම ඉදිරිපත් කරමි.    
 

එම නි ෙයෝග රජෙය් මුදල් පිළිබඳ කාරක සභාවට සහ 
ජාත්යන්තර සබඳතා පිළිබඳ ආංශික අධීක්ෂණ කාරක සභාවට 
ෙයොමු කළ යුතුයැයි ෙයෝජනා කරමි. 

 
පශන්ය විමසන ලදින්, සභා සම්මත විය. 
வினா விᾌக்கப்பட்ᾌ  ஏற்ᾠக்ெகாள்ளப்பட்டᾐ. 
Question put, and agreed to. 

 
ෙපත්සම් 
மᾔக்கள் 
PETITIONS 

 
ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
ගරු අබ්දුල් හලීම් මහතා - පැමිණ නැත. 

ගරු මනූෂ නානායක්කාර මහතා - පැමිණ නැත. 

 
ගරු නිහාල් ගලප්පත්ති  මහතා 
(மாண்ᾗமிகு நிஹால் கலப்பத்தி) 
(The Hon. Nihal Galappaththi) 
ගරු කථානායකතුමනි, කිරිබත්කුඹුර, ෙකෙහල්වල, අංක 

416/1 දරන ස්ථානෙයහි පදිංචි පී.ජී.පී.ෙක්. අෙබ්රත්න මහතාෙගන් 
ලැබුණු ෙපත්සමක් මම පිළිගන්වමි. 

 
     ගරු බිමල් රත්නායක මහතා 
 ( மாண்ᾗமிகு பிமல் ரத்நாயக்க) 
 (The Hon. Bimal Rathnayake) 

ගරු කථානායකතුමනි, උඩුගම්ෙපොල, ෙදොරණෙගොඩ, අංක 72/
ඒ දරන ස්ථානෙයහි පදිංචි අනුරසිරි අෙබ්වීර මහතාෙගන් ලැබුණු 
ෙපත්සමක් මම පිළිගන්වමි. 

ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
ගරු ඊ. සරවනපවන් මහතා - පැමිණ නැත. 

ගරු ෙහේෂාන් විතානෙග් මහතා - පැමිණ නැත. 

 
ගරු විෙජ්පාල ෙහට්ටිආරච්චි මහතා 
(மாண்ᾗமிகு விேஜபால ெஹட்ᾊஆரச்சி) 
(The Hon. Wijepala Hettiarachchi) 
ගරු කථානායකතුමනි, ෙකොග්ගල්ල, වරාෙගොඩ පාර යන 

ලිපිනෙයහි පදිංචි එස්.ආර්.ජී. කිසන්ති මහත්මියෙගන් ලැබණු 
ෙපත්සමක් මම පිළිගන්වමි. 

 

ඉදිරිපත් කරන ලද ෙපත්සම්  මහජන ෙපත්සම් පිළිබඳ කාරක 
සභාවට පැවරිය යුතු යයි නිෙයෝග කරන  ලදී. 

சமர்ப்பிக்கப்பட்ட மᾔக்கைளப் ெபாᾐமᾔக் குᾨᾫக்குச் சாட்டக் 
கட்டைளயிடப்பட்டᾐ. 

Petitions ordered to be referred to the Committee on Public 
Petitions. 

 
පශ්නවලට වාචික පිළිතුරු 

வினாக்கᾦக்கு வாய்ᾚல விைடகள் 
ORAL ANSWERS TO QUESTIONS 

 
අනුරාධපුර දිසත්ික්කෙය් අ/ සහිරා විද්යාලය : අඩු පාඩු 
அᾒராதᾗரம் மாவட்ட அ/சாஹிரா வித்தியாலயம் : 

குைறபாᾌகள்  
A/ZAHIRA COLLAGE IN ANURADHAPURA DISTRICT: 

SHORTCOMINGS 
718/’16 

1.  ගරු ඉෂාක් රහුමාන් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு இஷாக் ரஹுமான்) 
(The Hon. Ishak Rahuman) 
අධ්යාපන අමාත්යතුමාෙගන් ඇසූ පශ්නය - (4): 

(අ) අනුරාධපුර දිසත්ික්කෙයහි, 

 (i) පිහිටි එකම ෙදමළ මාධ්ය ජාතික පාසල වන අ/ 
සහිරා විද්යාලය ෙනොසලකා හැරීම ෙහේ තුෙවන් 
විවිධ අඩු පාඩු සහිත වන බවත්; 

 (ii) "පාසල් 1000” වැඩසටහනට කාඩාණ්ඩුගම, ජායා 
මුසල්ිම් මහා විද්යාලය හා කහටගසද්ිගිලිය මුසල්ිම් 
මහා විද්යාලය ඇතුළත් කර ඇති නමුත් තාක්ෂණ 
විද්යාගාර හැර ෙවනත් කිසිදු පහසුකමක් ෙම් 
වනවිට ලබා දී ෙනොමැති බවත්;  

 (iii) සිංහල සහ ෙදමළ මාධ්ය පාසල්වල ගණිතය, 
විද්යාව, ඉංගීසි සහ තාක්ෂණෙව්දය වැනි විෂයයන් 
ඉගැන්වීම සඳහා ගුරු හිඟයක් පවතින බවත්;  

  එතුමා දන්ෙන්ද? 

(ආ) ඉහත අ (i) හි සඳහන් පාසෙලහි, 

 (i) උසස ් ෙපළ විද්යා අංශෙය් පවතින ගුරු හිඟය 
සපුරනු ලබන; 

 (ii) නව ෙගොඩනැඟිල්ලක් ලබා ෙදනු ලබන; 

 (iii) විදුහල්පතිවරයා සඳහා  කාර්යාලයක් සහ 
ශවණාගාරයක් ලබා ෙදනු ලබන; 

 (iv) පානීය ජල පිරිපහදු යන්තයක් ලබා ෙදනු ලබන; 

  දිනය කවෙර්ද යන්න ෙවන් ෙවන් වශෙයන් එතුමා 
ෙමම සභාවට දන්වන්ෙන්ද? 
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[ගරු ගයන්ත කරුණාතිලක මහතා] 
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(ඇ) (i) ඉහත අ (ii) සඳහන් පාසල් සඳහා අවශ්ය අෙනකුත් 
පහසුකම් ලබාෙදනු ලබන; 

 (ii) ඉහත අ (iii) හි සඳහන් පුරප්පාඩු පුරවනු ලබන; 

  දිනය කවෙර්ද යන්නත් ෙවන් ෙවන් වශෙයන් 
එතුමා ෙමම සභාවට දන්වන්ෙන්ද? 

(ඈ) ෙනො එෙසේ නම්, ඒ මන්ද? 
 

கல்வி அைமச்சைரக் ேகட்ட வினா: 
(அ) அᾒராதᾗரம் மாவட்டத்தில், 

 (i) அைமந்ᾐள்ள ஒேரெயாᾞ தமிழ் ெமாழிᾚல 
ேதசிய பாடசாைலயான அ/சாஹிரா 
வித்தியாலயம் கவனிப்பாரற்ற நிைலக்குள் 
ளாகிய ைமயால் பல்ேவᾠ குைறபாᾌகள் 
நிலᾫகின்றெதன்பைதᾜம்; 

 (ii) "1000 பாடசாைலகள்" ேவைலத்திட்டத்தில் 
காடாண்ᾌகம, ஜாயா ᾙஸ்ᾢம் மஹா 
வித்தியாலயம் மற்ᾠம் கஹட்டகஸ்திகிᾢய 
ᾙஸ்ᾢம் மஹா வித்தியாலயம் உள்ளடக் 
கப்பட்ᾌள்ளேபாதிᾤம் ெதாழில்ᾒட்ப விஞ்ஞான 
ஆய்ᾫகூடம் தவிர்ந்த ேவᾠ எவ்விதமான 
வசதிகᾦம் இன்றளவில் வழங்கப்படவில்ைல 
என்பைதᾜம்; 

 (iii )  சிங்கள மற்ᾠம் தமிழ் ெமாழிᾚலப் பாடசாைல 
களில் கணிதம், விஞ்ஞானம், ஆங்கிலம் மற்ᾠம் 
ெதாழில்ᾒட்பவியல் ேபான்ற பாடங்கைளப்  
ேபாதிப்பதற்கான ஆசிாியர் பற்றாக்குைற 
நிலᾫகின்றெதன்பைதᾜம்; 

  அவர் அறிவாரா? 

(ஆ)  ேமேல அ (i ) இல் குறிப்பிடப்பட்ᾌள்ள பாடசாைலயில், 

 (i) உயர்தர விஞ்ஞானப் பிாிவில் நிலᾫகின்ற 
ஆசிாியர் பற்றாக்குைற நிவர்த்தி ெசய்யப் 
பᾌகின்ற; 

 (ii) ᾗதிய கட்டடெமான்ᾠ வழங்கப்பᾌகின்ற; 

 (iii) அதிபᾞக்கான அᾤவலகᾙம் ேகட்ேபார்கூட 
ெமான்ᾠம் வழங்கப்பᾌகின்ற; 

 (iv) குᾊநீர் சுத்திகாிப்ᾗ கᾞவிெயான்ᾠ வழங்கப் 
பᾌகின்ற; 

  திகதி யாெதன்பைத தனித்தனியாக அவர் 
இச்சைபக்கு அறிவிப்பாரா? 

(இ) (i )  ேமேல அ (ii) இல் குறிப்பிடப்பட்ᾌள்ள 
பாடசாைலகᾦக்கு அவசியமான ஏைனய 
வசதிகள் வழங்கப்பᾌகின்ற; 

 (ii) ேமேல அ (iii) இல் குறிப்பிடப்பட்ᾌள்ள 
ெவற்றிடங்கள்  நிரப்பப்பᾌகின்ற; 

  திகதி யாெதன்பைதᾜம் தனித்தனியாக அவர் 
இச்சைபக்கு அறிவிப்பாரா? 

(ஈ) இன்ேறல், ஏன்? 

 
asked  the Minister of Education : 

(a)  Is he aware that- 

 (i) A/Zahira College, the only Tamil-medium 
National School in the Anuradhapura District, 
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is faced with numerous shortcomings owing 
to being subjected to neglect; 

 (ii) although Jayah Muslim Maha Vidyalaya in 
Kadandugama and Muslim Maha Vidyalaya, 
Kahatagasdigiliya have been included in the 
“1000 Schools” programme, no facilities other 
than technology laboratories have been 
provided to those; and 

 (iii) there is a dearth of teachers for Mathematics, 
Science, English and Technology in Sinhala 
and Tamil-medium schools? 

(b) Will he inform this House, separately, in relation to 
the school mentioned in (a) (i) above of the date on 
which- 

(i) the dearth of teachers in the Advanced Level 
Science Stream would be met; 

(ii) a new building would be constructed; 

(iii) an office for the Principal and an auditorium 
would be constructed; and 

(iv)  a water filter would be provided? 

(c) Will he also inform this House, separately, of the 
dates when- 

(i) the other facilities for the schools mentioned 
in (a) (ii) above would be provided; and 

(ii) the vacancies in the schools in (a) (iii) above 
would be filled? 

(d)  If not, why? 

 
ගරු ගයන්ත කරුණාතිලක මහතා  
(மாண்ᾗமிகு கயந்த  கᾞணாதிலக்க) 
(The Hon.  Gayantha  Karunatileka) 
ගරු කථානායකතුමනි, අධ්යාපන අමාත්යතුමා ෙවනුෙවන් මා 

එම පශ්නයට පිළිතුර ෙදනවා. 
 

(අ) (i) ෙනොසලකා හැර නැත. 
 

පාසෙල් වැසිකිළි පද්ධතිය 2015 වර්ෂෙය්දී 
රුපියල් මිලියන 02ක් වැය කර නිම කර ඇති 
අතර, 2016 වර්ෂෙය්දී ෙගොඩනැඟිලි අලුත්වැඩියාව 
සඳහා රුපියල් මිලියන 8.6ක් හා පරිපාලන 
ඒකකය, රැස්වීම් ශාලාව හා පන්ති කාමර 08ක් 
ඉදිකිරීම සඳහා රුපියල් මිලියන 35.5ක්ද ෙවන් 
කර ඇත. 
 
මීට අමතරව, 2016 අය වැය ෙයෝජනා අංක 312 
යටෙත් රුපියල් මිලියන 30ක් පමණ වැය කරමින් 
ෙමම පාසලට පාථමික අධ්යාපන සම්පත් 
මධ්යස්ථානයක් සහ උපෙද්ශන, කෘෂිකර්ම සහ 
තාක්ෂණ ඒකක සහිත ෙදමහල් ෙගොඩනැඟිල්ලක්ද 
ඉදිකර දීමට අෙප්ක්ෂිතය.  

 (ii) පහසුකම් ලබා දී ඇත. 

 (iii) ගුරු හිඟයක් පවතින බව පිළිගනී. 



පාර්ලිෙම්න්තුව 

(ආ) (i)  ෙම් වන විට සපුරාලීමට කටයුතු කර ඇත. 

 අ/සහිරා විද්යාලෙය් උසස ් ෙපළ විෂයයන් සඳහා 
පුරප්පාඩු 07ක් හඳුනා ගන්නා ලද අතර, 
2016.08.26 දින පැවති අභ්යාසලාභී උපාධිධාරි 
ෙයෝජනා කමය යටෙත් උපාධිධාරින්ට සහ නව 
තාක්ෂණ විෂයය ධාරාව යටෙත් උපාධිධාරින් හා 
ඩිප්ෙලෝමාධාරින්ට ගුරු පත්වීම් ලබා දීෙම්දී ෙමම 
පුරප්පාඩු පිරවීමට කටයුතු කරන  ලදී. 

 

 (ii) ෙමම වර්ෂය තුළ ඉදිකිරීම් ආරම්භ වනු ඇත. 2017 
මාර්තු 31 දින වනවිට වැඩ අවසන් කිරීමට 
අෙප්ක්ෂිතය. (ඇමුණුම  02)  

 

 (iii) ෙම් වනවිට ලබා දීමට අවශ්ය මූලික කටයුතු 
සිදුකර ඇත. 

 

 ෙමම ව්යාපෘති ලංසු කටයුතු අවසන් වීෙමන් පසු 
2016.09.29 වන දින ෙතෝරා ගත් 
ෙකොන්තාත්කරුවන් ෙවත ෙකොන්තාත්  පදානය 
කර ඇත. (ඇමුණුම  03) 

 

 (iv) අධ්යාපන අමාත්යාංශය මඟින් පාසල් සඳහා 
ජල පිරිපහදු යන්ත ලබා දීමක් ෙමෙතක් 
සිදුකර ෙනොමැත. 

 

(ඇ) (i) ද්විතීයික පාසල් ව්යාපෘතිය යටෙත් ෙමම පාසල් 
02 සඳහා තාක්ෂණ විද්යාගාර ලබාදී ඇති අතර, ඊට 
අදාළ උපකරණ හා යටිතල පහසුකම්ද සම්පූර්ණ 
කර දී ඒවා නිල වශෙයන් විවෘත කර සිසු 
අයිතියටද පත් කර ඇත. 

 

  තවද, ද්විතීයික පාසල් ව්යාපෘතිෙය් 
"සනීපාරක්ෂාව ෙපරට වැඩසටහන" යටෙත් ලබා 
දුන් රුපියල් මිලියන 1.9ක් වටිනා සනීපාරක්ෂක 
පහසුකම්ද ෙමම පාසල් 02 සඳහා ලබාදී ඇති අතර 
එම ඉදි කිරීම් ෙම් වන විට අවසන් කර ඇත. 

 

 මීට අමතරව ෙමම විද්යාල ෙදකම "ළඟම පාසල 
ෙහොඳම පාසල" වැඩසටහන යටෙත් "C" 
ව්යාපෘතිය" සඳහා ඇතුළත් කර ඇති අතර ඇමුණුම 
01හි සඳහන් පහසුකම් එම පාසල් ෙදකටම 
ලබාදීමට නියමිතව ඇත.    

 

(ii)  ෙම් වන විට පවත්නා පුරප්පාඩු පිරවීමට 
කියාමාර්ග ෙගන ඇත. 

 2016.08.26 දිනැතිව අභාසලාභි උපාධිධාරි 
ෙයෝජනා කමය යටෙත් සහ නව තාක්ෂණ විෂය 
ධාරාව යටෙත් උපාධිධාරින් හට ගුරු පත්වීම් ලබා 
දුන් අතර, එහිදී උතුරු මැද පළාෙත් ජාතික හා 
පළාත් පාසල්වල පවතින ගුරු පුරප්පාඩු සඳහා 
ගුරුවරුන් බඳවා ගන්නා ලදී. 

 තවදුරටත් ඉතිරිව පවතින ෙදමළ මාධ්ය ගුරු 
පුරප්පාඩු සඳහා 2016.10.04 දින ගුරු පත්වීම් 
ලබාදීෙම්දී ජාතික ශික්ෂණ විද්යා ඩිප්ෙලෝමාධාරින් 
50 ෙදෙනකු උතුරු මැද පළාත ෙවත අනුයුක්ත 
කරන ලදී. 

(ඈ) අදාළ ෙනොෙව්. 

 ඇමුණුම් සභාගත* කරමි.   
 

ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
පශ්න අංක 2-844/'16- (1), ගරු බුද්ධික පතිරණ මහතා 
 
ගරු බුද්ධික පතිරණ මහතා 
(மாண்ᾗமிகு ᾗத்திக பதிரண) 
(The Hon. Buddhika Pathirana)   
ගරු කථානායකතුමනි, මා ඒ පශ්නය අහනවා. 
 
ගරු ගයන්ත කරුණාතිලක මහතා  
(மாண்ᾗமிகு கயந்த  கᾞணாதிலக்க) 
(The Hon.  Gayantha  Karunatileka) 
ගරු කථානායකතුමනි, බන්ධනාගාර පතිසංස්කරණ, 

පුනරුත්ථාපන, නැවත පදිංචි කිරීම හා හින්දු ආගමික කටයුතු 
අමාත්යතුමා ෙවනුෙවන් ඒ පශ්නයට පිළිතුරු දීම සඳහා සති 
ෙදකක කාලයක් ඉල්ලා සිටිනවා. 

 
පශන්ය මතු දිනකදී ඉදිරිපත් කිරීමට නිෙයෝග කරන ලදී. 
வினாைவ மற்ெறாᾞ தினத்திற் சமர்ப்பிக்கக் கட்டைளயிடப்பட்டᾐ. 
Question ordered to stand down. 

 
විදුලිබල මණ්ඩලෙය් මුදල්  අයථා පරිහරණය: 

විනයානුකූල පියවර  
இலங்ைக மின்சார சைப நிதியின் ᾙைறேகடான 

பயன்பாᾌ: ஒᾨக்காற்ᾠ நடவᾊக்ைக 
MISUSE OF FUNDS OF CEYLON ELECTRICITY BOARD: 

DISCIP:INARY ACTION 
     

  930/’16 
3.  ගරු චන්දිම ගමෙග් මහතා 
     (மாண்ᾗமிகு சந்திம கமேக) 

(The Hon. Chandima Gamage) 
විදුලිබල හා පුනර්ජනනීය බලශක්ති අමාත්යතුමාෙගන් ඇසූ 

පශ්නය - (2) : 

(අ) (i) ලංකා විදුලිබල මණ්ඩලයට අයත් රුපියල් බිලියන 
03ක මුදලක් අයථා ෙලස පරිහරණය වී ඇති බවට වූ 
ෙචෝදනාව පිළිබඳ පරීක්ෂණ කටයුතු අවසන් වී 
තිෙබ්ද; 

 (ii) මණ්ඩලයට අයත් මුදල් අයුතු ෙලස පරිහරණය වන 
බව නිරීක්ෂණය කිරීමට  මණ්ඩලෙය් විගණන 
නිලධාරින් අසමත් වීමට ෙහේතු කවෙර්ද; 

යන්න එතුමා ෙමම සභාවට දන්වන්ෙනහිද? 

 

(ආ)  ලංකා විදුලිබල මණ්ඩලය සතු මුදල් ෙපෞද්ගලික සමාගමක් 
හරහා ආෙයෝජනය කිරීමට තීරණය කරන අවසථ්ාෙව්, 

 (i) මණ්ඩලෙය් සභාපති; 

 (ii) අධ්යක්ෂ මණ්ඩලෙය් සාමාජිකයන්; 

 (iii) විෂය භාර අමාත්යවරයා; 

කවුරුන්ද යන්නත් එතුමා ෙමම සභාවට දන්වන්ෙන්ද? 
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[ගරු ගයන්ත කරුණාතිලක මහතා] 

————————— 
*  පුස්තකාලෙය් තබා ඇත. 
*  ᾓனிைலயத்தில் ைவக்கப்பட்ᾌள்ளᾐ. 
*  Placed in the Library. 
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(ඇ)  (i)  ඉහත (ආ)හි සඳහන් ආෙයෝජනය පිළිබඳව තීරණය 
කරන ලද දිනය කවෙර්ද; 

 (ii) එකී ආෙයෝජනෙය් ඵලදායිතාව පිළිබඳව නිර්ෙද්ශ 
කරන ලද නිලධාරින්ෙග් නම් කවෙර්ද; 

 (iii) ඉහත (ii)හි සඳහන් නිලධාරින්ට එෙරහිව 
මණ්ඩලය විසින් ෙගන ඇති විනයානුකූල පියවර 
කවෙර්ද; 

 (iv) ඉහත (ii)හි සඳහන් නිලධාරින්ට එෙරහිව              
ශී ලංකාෙව් අපරාධ නීතිය පකාරව කටයුතු කර  
තිෙබ්ද; 

  (v) ඉහත (iii) සහ (iv)ට අනුව කටයුතු කර ෙනොමැති 
නම්, එයට ෙහේතු කවෙර්ද; 

  (vi) ලංකා විදුලිබල මණ්ඩලෙය් අභ්යන්තර විගණන 
කියාදාමය ශක්තිමත් කිරීමට ගන්නා පියවර 
කවෙර්ද; 

යන්න එතුමා සඳහන් කරන්ෙන්ද? 

(ඈ) ෙනො එෙසේ නම්, ඒ මන්ද? 

 
மின்வᾤ மற்ᾠம் ᾗᾐப்பிக்கத்தக்க சக்தி அைமச்சைரக்  ேகட்ட 

வினா: 

(அ) (i) இலங்ைக மின்சார சைபக்கு ெசாந்தமான ᾟபா 
03 பில்ᾢயன் ெதாைக ᾙைறேகடாக பயன் 
பᾌத்தப்பட்ᾌள்ளᾐ என்ற குற்றச்சாட்ᾌ 
ெதாடர்பான விசாரைண நடவᾊக்ைககள் 
நிைறᾫ ெசய்யப்பட்ᾌள்ளதா என்பைதᾜம்; 

 (ii) சைபக்கு ெசாந்தமான பணம் ᾙைறேகடாக 
பயன்பᾌத்தப்பᾌவைத அவதானிப்பதற்கு 
மின்சார சைபயின் கணக்காய்ᾫ உத்திேயாகத் 
தர்கள் தவறியைமக்கான காரணங்கள் யாைவ 
என்பைதᾜம்; 

 அவர் இச் சைபக்கு அறிவிப்பாரா? 

(ஆ)  இலங்ைக மின்சார சைபக்கு ெசாந்தமான பணத்ைத 
தனியார் நிᾠவனெமான்றின் ஊடாக ᾙதலீᾌ 
ெசய்வதற்குத் தீர்மானித்த சந்தர்ப்பத்தில், 

 (i) மின்சார சைபயின் தவிசாளர்; 
 (ii) பணிப்பாளர் சைப அங்கத்தவர்கள்; 

 (iii) அப்ேபாைதய, விடயத்ᾐக்கு ெபாᾠப்பான 
அைமச்சர்; 

யாவர் என்பைத அவர் இச்சைபக்கு அறிவிப்பாரா? 

(இ)  (i) ேமேல (ஆ) இல் குறிப்பிடப்பட்ᾌள்ள ᾙதலீᾌ 
ெதாடர்பாக தீர்மானிக்கப்பட்ட திகதி  
யாெதன்பைதᾜம்; 

 (ii) ேமற்பᾊ ᾙதலீட்ᾊன் உற்பத்திதிறன் ெதாடர்பாக 
சிபார்சு ெசய்த உத்திேயாகத்தர்களின் ெபயர்கள் 
யாைவ என்பைதᾜம்; 

 (iii) ேமற்பᾊ (ii)இல் குறிப்பிடப்பட்ᾌள்ள உத்திேயா 
கத்தர்கᾦக்கு எதிராக சைபயினால் ேமற் 
ெகாள்ளப்பட்ட ஒᾨக்காற்ᾠ நடவᾊக்ைககள் 
யாைவ என்பைதᾜம்; 

 (iv) ேமற்பᾊ (ii) குறிப்பிடப்பட்ᾌள்ள உத்திேயா 
கத்தர்கᾦக்கு எதிராக இலங்ைகயின் குற்றவியல் 
சட்டத்தின் பிரகாரம் நடவᾊக்ைக எᾌக்கப் 
பட்ᾌள்ளதா என்பைதᾜம்; 

 (v) ேமற்பᾊ (iii) மற்ᾠம் (iv) இன் பிரகாரம் 
நடவᾊக்ைக எᾌக்கப்படவில்ைல எனில், 
அதற்கான காரணங்கள் யாைவ என்பைதᾜம்; 

 (vi) இலங்ைக மின்சார சைபயின் உள்ளக 
கணக்காய்ᾫச் ெசயற்பாட்ைட பலப்பᾌத்ᾐ 
வதற்கு ேமற்ெகாள்ளப்பᾌம் நடவᾊக்ைககள் 
யாைவ என்பைதᾜம்; 

அவர் குறிப்பிᾌவாரா? 

(ஈ) இன்ேறல், ஏன்? 
 

asked  the  Minister  of  Power  and  Renewable 
Energy: 

(a) Will he inform this House- 

(i)  whether the investigations with regard to the 
alleged misuse of an amount of Rs. 03 billion 
belonging to Ceylon Electricity Board have 
been concluded; and 

(ii)   the reasons for the failure of the auditors of 
the Board to observe that funds belonging to 
the Board were being misused?  

(b) Will he also inform this House, at the time of the 
decision was taken to invest the funds of Ceylon 
Electricity Board through a private company- 

(i)  the name of the Chairman of the Board; 

(ii)  the names of the Board of Directors; and 

(iii)  the name of the Minister in charge of the 
subject? 

(c) Will he state- 

(i)  the date on which the decision regarding the 
investment mentioned in (b) above was taken; 

(ii)  the names of the officers who recommended 
the productivity of such investment; 

(iii)  the disciplinary actions taken by the Board 
against the officers mentioned in (ii) above; 

(iv)  whether action has been taken against the 
officers mentioned in (ii) above in 
compliance with the  Criminal Law of Sri 
Lanka; 

(v)  if action has not been taken as per (iii) and 
(iv) above, the reasons for that; and 

(vi)  the steps that will be taken to strengthen the 
Internal Audit Process of Ceylon Electricity 
Board? 

(d) If not, why? 
 

ගරු අජිත් පී. ෙපෙර්රා මහතා (විදුලිබල හා පුනර්ජනනීය 
බලශක්ති නිෙයෝජ්ය අමාත්යතුමා) 
(மாண்ᾗமிகு அஜித் பீ. ெபேரரா - மின்வᾤ மற்ᾠம் 
ᾗᾐப்பிக்கத்தக்க சக்தி பிரதி அைமச்சர்) 
(The Hon. Ajith P. Perera - Deputy Minister of Power and  
Renewable Energy) 
ගරු කථානායකතුමනි, විදුලිබල හා පුනර්ජනනීය බලශක්ති 

අමාත්යතුමා ෙවනුෙවන් මා එම පශ්නයට පිළිතුර ලබා ෙදනවා. 
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පාර්ලිෙම්න්තුව 

(අ) (i)  විදුලිබල මණ්ඩලයට අයත් රුපියල් බිලියන 3ක 
මුදලක් අයථා ෙලස පරිහරණය වී ඇති බවට වූ 
ෙචෝදනාව සම්බන්ධ පරීක්ෂණය අපරාධ පරීක්ෂණ 
ෙදපාර්තෙම්න්තුව විසින් කරෙගන යනවා.   

 2009 වසෙර් ලංකා විදුලිබල මණ්ඩලෙය් අර්ථසාධක 
අරමුදල මඟින් Ceylinco Shriram Securities සමාගම 
(පසුව Entrust Securities සමාගම) හරහා භාණ්ඩාගාර 
බැඳුම්කරවල ආෙයෝජනය කර තිබූ රුපියල් 
2,959,267,568ක් වූ මුදල මහ බංකුෙව් ගිණුම් පකාශ 
අනුව 2014.12.31 දිනට ෙනොපවතින බව ෙපනී ගියා. 
ඒ අනුව ෙමම මුදල අතුරුදහන් වීමට ෙහේතුව ෙසොයා 
බැලුවා.  

 2009 වසර තුළදීම - ඒ ආෙයෝජනය කළ වසෙර්ම- 
Entrust  Securities සමාගම විසින් ලංකා විදුලිබල 
මණ්ඩලෙය් කිසිදු අනුමැතියකින් ෙතොරව එම 
බැඳුම්කර විකිණීමට කටයුතු කර ඇති බවත් ෙමම 
පරීක්ෂණෙය්දී අනාවරණ වී ඇත.  

 ඒ පිළිබඳව කිසිදු දැනුම්දීමක් කර තිබුෙණත් නැහැ; 
විදුලිබල මණ්ඩලය ඒ සඳහා අවසර දීලා තිබුෙණත් 
නැහැ.  

(ii) ෙමය ඉතාම බරපතළ අඩු පාඩුවක් බව ෙපනී යනවා 
ගරු මන්තීතුමනි. ෙම්වා විදුලිබල මණ්ඩලෙය් 
අර්ථසාධක අරමුදෙල් මුදල්.  

 ෙමම අර්ථසාධක අරමුදල ආරම්භෙය් පටන් පුද්ගලික 
අරමුදලක් ෙලස පවත්වා ෙගන යන බැවින් ඒ 
සම්බන්ධෙයන් වන විගණන කටයුතු අර්ථසාධක 
අරමුදල් කළමනාකරණ කමිටුව විසින් පත් කරන ලද 
පුද්ගලික විගණන සමාගමක් විසින් සිදුකර ඇත. 
එබැවින් ෙමහි විගණන කටයුතු රජෙය් විගණන ෙහෝ 
මණ්ඩලීය අභ්යන්තර විගණන අංශෙය් විෂය පථයට 
මින් ෙපර භාජනය ෙනොවුණි. 

 ෙමය ඉතාම අසතුටුදායක තත්ත්වයක්. අතිවිශාල මුදල් 
පමාණයක් ෙම් තුළ තිෙබනවා. 

(ආ)  (i)  ලංකා විදුලිබල මණ්ඩලෙය් සභාපති වශෙයන් 
කටයුතු කර ඇත්ෙත් ඊ.ඒ.එස.්ෙක්. එදිරිසිංහ මහතාය. 

(ii)  අධ්යක්ෂ මණ්ඩලෙය් සාමාජිකයින් ෙලස කටයුතු කර 
ඇත්ෙත් ආර්.වී.ඩී. පියතිලක, ෙක්.ඒ. රණවීර, 
එච්.පී.සී. ෙහේරත්, බී.ඒ. ගුලවිට සහ එස.්ෙක්. 
ඇතුගල්ෙල් යන මහත්වරුන් විසිනි. 

(iii)  විෂය භාර අමාත්යවරයා ෙලස කටයුතු කර ඇත්ෙත් 
ඩබ්ලිව්.ඩී.ෙජ්. ෙසෙනවිරත්න මහතාය. 

(ඇ)  (i)  ඉහත (ආ)හි සඳහන් ආෙයෝජනය පිළිබඳව තීරණය 
කරන ලද දිනය 2009 මාර්තු මස 10වන දා ය. 

 (ii)  අදාළ නිර්ෙද්ශයන් අර්ථසාධක අරමුදල් 
කළමනාකරණ කමිටුව විසින් ෙගන ඇත. 

එහි සංයුතිය පහත පරිදි ෙව්. 

ඊ.ඒ.එස.්ෙක්. එදිරිසිංහ මහතා - කමිටු සභාපති 

බී. ජයවීර මිය - උප සභාපති 

එස.් රාජකුෙල්න්දන් මයා - සාමාජික 

ෙක්.ජී.ආර්.එස.් ෙකොෙමසට්ර් මයා - සාමාජික 

ජී.එන්.ෙක්. සමරනායක මයා - සාමාජික 

එම්.ඒ.ඒ.එන්. ෙපේමරත්න මයා - සාමාජික 

ඩී.එස.්ටී. ජයෙකොඩි මයා - සාමාජික 

ආර්.එම්. රණවීර මයා - සාමාජික 

පී.ෙක්. සමරවිකම මයා - ෙල්කම් 
 

(iii) ෙමම අකමිකතාව අර්ථසාධක අරමුදල් කළමනාකරණ 
කමිටුෙව් නිලධාරින්ෙග් අනුදැනුමකින් ෙතොරව         
ශී ලංකා මහ බැංකුව සහ පාථමික ගනුෙදනුකරු - 
prime dealer - වන Ceylinco Shriram Securities 
සමාගම (පසුව Entrust Securities  සමාගම) අතර 
සිදුවී ඇති බව ෙපනී යන ෙහයින් ලංකා විදුලිබල 
මණ්ඩලෙය් නිලධාරින්ට එෙරහිව විනයානුකූල 
පියවර ගැනීමට අවශ්යතාවක් පැන ෙනොනඟී. 

(iv) ඉහත පිළිතුර අනුව ඔවුන්ට එෙරහිව අපරාධ නීතිය 
අනුව කටයුතු කිරීෙම් අවශ්යතාවක් ෙනොමැති බවයි 
ෙපනී යන්ෙන්. 

ෙමම අකමිකතාවය අර්ථසාධක අරමුදල් කළමනාකරණ 
කමිටුෙව් නිලධාරින්ෙග් අනුදැනුමකින් ෙතොරව සිදුවී 
ඇති බැවින් එම නිලධාරින් සම්බන්ධෙයන්                 
ශී ලංකාෙව් අපරාධ නීතියට අනුව කටයුතු කර නැත.  

ඉහත පිළිතුර අනුව අර්ථසාධක කළමනාකරණ 
කමිටුෙව් නිලධාරින්ට එෙරහිව කටයුතු කිරීෙම් 
අවශ්යතාවක් ෙපනී යන්ෙන් නැහැ. නමුත් ගරු 
කථානායකතුමනි, ෙමය විශාල වංචාවක්. ෙමහි 
ආෙයෝජනෙය් පමාණය බිලියන 3ක්. එතෙකොට 
පාඩුව ඊටත් වඩා වැඩි ෙවන්නට ඕනෑ. ෙකටි කාලයක් 
ෙපොලී මුදල් ලැබුණා. ඒ නිසා ඒ ෙපොලී මුදල් 
ලැබීෙමන් සතුටට පත්ව කළමනාකරණ කමිටුව 
කටයුතු කළා. නමුත් ෙපොලී මුදල එවා තිබුණත්, පසුව 
ලැබුණු ෙතොරතුරු අනුව ෙපනී ගියා, ඒ බැඳුම්කර 
විකිණීෙමන් පසුව Entrust Securities කියන 
ආයතනය විසින් වංචනික ආකාරයකට  ෙපොලී මුදල් 
එවා යම් රැවටීමක් කර තිෙබන බව. ෙම් Entrust 
Securities  කියන ආයතනය තමයි පසු ගිය කාලෙය් 
අෙප් ගරු නාමල් රාජපක්ෂ මන්තීතුමාෙග් 
මූලිකත්වෙයන් තිබුණු රගර් කීඩාවට සම්පූර්ණෙයන් 
අනුගහය දැක්වූෙය්. ෙම් මුදල් තමයි සමහර විට එයට 
ආෙයෝජනය කරන්න ඇත්ෙත්.  

(v) ෙමම අකමිකතාවය සිදුවී ඇත්ෙත් ශී ලංකා මහ 
බැංකුව සහ අදාළ පාථමික ගැනුම්කරු අතර බැවින් 
ඉහත (iii) ෙහෝ ivට අනුව අර්ථසාධක අරමුදල් 
කළමනාකරණ කමිටුෙව් නිලධාරින්ට එෙරහිව 
කටයුතු කිරීෙම් අවශ්යතාවයක් ෙනොමැත. 

(vi) සියලුම කටයුතු සම්බන්ධෙයන් ලංකා විදුලිබල 
මණ්ඩලෙය් අභ්යන්තර විගණන කියාදාමය ශක්තිමත් 
කිරීමට අඛණ්ඩවම සුදුසු අත්යවශ්ය කටයුතු 
සිදුකරමින් පවතී. 

ෙමොකද, ලංකා විදුලිබල මණ්ඩලෙය් විගණනය 
කියන්ෙන් එකක්. ලංකා විදුලි බල මණ්ඩලය තුළ 
තිෙබන උප වɖහයන් සමහරක් විගණකාධිපතිෙග් 
විගණනයට යටත් ෙනොවන බව ෙපනී ගියා. ඒ නිසා ඒ 
විගණනය ශක්තිමත් කිරීමට අවශ්ය පියවර දැනටමත් 
අරෙගන තිෙබනවා. 

(ඈ)    අදාළ ෙනොෙව්. 
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ගරු මන්තීතුමනි, ඔබතුමාට ෙබොෙහොම ස්තුතිවන්ත ෙවනවා. 
ෙමම පශ්නය සහ ෙම් හා සම්බන්ධව Entrust Securities 
සමාගෙම් තවත් බරපතළ වංචාවන් පිළිබඳව විෙශේෂ මූල්ය අපරාධ 
විමර්ශන ඒකකය සහ අපරාධ පරීක්ෂණ ෙදපාර්තෙම්න්තුව විසින් 
පරීක්ෂා කරලා, ඔවුන්ට විරුද්ධව අපරාධ ෙචෝදනා ෙගොනු කරලා 
අත් අඩංගුවට අරෙගන තිෙබනවා. ෙම් වන විට ඔවුන් ඇප මත 
නිදහස් කරලා තිෙබනවා. ඒ වාෙග්ම ඉදිරිෙය් දී නඩු විභාග කිරීමට 
තිෙබනවා. තවත් සමහර කාරණා පිළිබඳව පරීක්ෂණ දිගටම 
පැවැත්ෙවනවා. 

 
ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
අතුරු පශ්න තිෙබනවාද ගරු මන්තීතුමා?  
 
ගරු චන්දිම ගමෙග් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு சந்திம கமேக) 
(The Hon. Chandima Gamage) 
ගරු කථානායකතුමනි, මෙග් පළමුවන අතුරු පශ්නය ෙමයයි.  

ගරු ඇමතිතුමනි, මට දැනගන්න ඕනෑ ෙම්කයි. අවසානෙය්දී 
Entrust Securities සමාගමට විරුද්ධව නඩු පවරලා තමයි ඒ 
අලාභය අය කරගන්න බලාෙපොෙරොත්තු ෙවන්ෙන්? එෙහමද? 

 
ගරු අජිත් පී. ෙපෙර්රා මහතා  
(மாண்ᾗமிகு அஜித் பீ. ெபேரரா) 
(The Hon. Ajith P. Perera) 
Entrust Securities සමාගම තමයි එම මුදල අතුරුදහන් කිරීම 

පිළිබඳව වග කිවයුතු වන්ෙන්. ඒ වාෙග්ම එය අනීතිකව කර ඇති 
නිසා ඔවුන්ෙග් වත්කම්වලින් එම මුදල අයකර ගැනීමට අමතරව, 
එම කියාවලියට සම්බන්ධ Entrust Securities සමාගෙම් තීරණ 
ගත් පුද්ගලයන් හඳුනාෙගන, ඔවුන්ට විරුද්ධව අපරාධ ෙචෝදනා 
ෙගොනු කිරිමට නීතිය අනුව දැන් කටයුතු සිද්ධ ෙවමින් තිෙබනවා. 

 
ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
ෙදවැනි අතුරු පශ්නය. 
 
ගරු චන්දිම ගමෙග් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு சந்திம கமேக) 
(The Hon. Chandima Gamage) 
ඒ අය ෙම්කට සම්බන්ධ නැහැ කියලා කියන්ෙන්, ෙම් කාල 

පරිච්ෙඡ්දය තුළ ලංකා විදුලිබල මණ්ඩලෙය්, EPF එෙක්, ඒ 
වාෙග්ම මහ බැංකුෙව් හිටපු නිලධාරින් සම්බන්ධෙයන් යම් කිසි 
පරීක්ෂණයක් කරලා තිෙබනවාද? ෙම් ෙවනෙකොට කී ෙදෙනක් 
තමන්ෙග් රැකියා හැර ගිහිල්ලා තිෙබනවාද? 

 

ගරු අජිත් පී. ෙපෙර්රා මහතා  
(மாண்ᾗமிகு அஜித் பீ. ெபேரரா) 
(The Hon. Ajith P. Perera) 
ගරු මන්තීතුමනි, ෙසේවක අර්ථ සාධක අරමුදල අපි 

සාමාන්යෙයන් දන්නා රජෙය් පධාන අර්ථසාධක අරමුදල 
ෙනොෙවයි. ෙමය ලංකා විදුලිබල මණ්ඩලය තුළ නීත්යනුකූලව 
ෙවනම පවත්වාෙගන යන අර්ථසාධක අරමුදලක්. නමුත්, අපට 
ෙපනී ගිහිල්ලා තිෙබනවා, ෙමම කාරණය එම නිලධාරින් 
දැනෙගන සිටිෙය් නැහැ කියලා. හැබැයි, විගණනය කරපු අය  
පරීක්ෂාවට ලක් කළ යුතුව තිබුණා. නමුත්, ඔවුන් ඒක කරලා 
නැහැ. ඒ නිසා අපි දැන් විගණන කාර්ය පටිපාටිය ෙවනස් කරලා 
තිෙබනවා. ඊට අමතරව Entrust Securities ආයතනය ෙම් සඳහා 
වගකිව යුතුයි. 
 

ඔවුන් වංචනිකව කටයුතු කරලා තිෙබනවා. එහි අධ්යක්ෂ 
මණ්ඩලෙය් රත්වත්ෙත් මහත්මයා ඇතුළු තවත් අයට -
කණ්ඩායමකට- විරුද්ධව දැන් නඩු පවරා තිෙබනවා.   

ගරු චන්දිම ගමෙග් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு சந்திம கமேக) 
(The Hon. Chandima Gamage) 
ෙබොෙහොම ස්තුතියි. 

 
ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
පශ්න අංක 4-1000/'16-(1), ගරු උදය පභාත් ගම්මන්පිල 

මහතා. 
 
ගරු උදය පභාත් ගම්මන්පිල මහතා 
(மாண்ᾗமிகு உதய பிரபாத் கம்மன்பில) 
(The Hon. Udaya Prabhath Gammanpila) 
ගරු කථානායකතුමනි, මා එම පශ්නය අහනවා. 
 
ගරු ගයන්ත කරුණාතිලක මහතා  
(மாண்ᾗமிகு கயந்த  கᾞணாதிலக்க) 
(The Hon.  Gayantha  Karunatileka) 
ගරු කථානායකතුමනි, අගාමාත්යතුමා සහ ජාතික පතිපත්ති 

හා ආර්ථික කටයුතු අමාත්යතුමා ෙවනුෙවන් මා එම පශ්නයට 
පිළිතුර දීම සති ෙදකක් කල් ඉල්ලනවා. 

 
පශන්ය මතු දිනකදී ඉදිරිපත් කිරීමට නිෙයෝග කරන ලදී. 
வினாைவ மற்ெறாᾞ தினத்திற் சமர்ப்பிக்கக் கட்டைளயிடப்பட்டᾐ. 
Question ordered to stand down. 

 
 

යුද වාතාවරණය ෙහේතුෙවන් විෙද්ශගතවීමට සිදු වූ 
රාජ්ය ෙසේවකයන් : සහන 

ᾜத்தகால சூழ்நிைலயில் நாட்ைடவிட்ᾌச் ெசன்ற 
அரச ஊழியர்கள்: நிவாரணம் 

PUBLIC SERVANTS FLED THE COUNTRY DURING WAR 
SITUATION: RELIEF 

1029/’16 

5.  ගරු ශාන්ති ශීසක්න්දරාසා මහත්මිය  
(மாண்ᾗமிகு (திᾞமதி) சாந்தி ஸ்ரீஸ்கந்தராசா) 
(The Hon. (Mrs) Shanthi Sriskandarasa) 
 රාජ්ය පරිපාලන හා කළමනාකරණ අමාත්යතුමාෙගන් ඇසූ 

පශ්නය - (1): 

(අ) (i)  යුද්ධය පවතින අවසථ්ාෙව් ඇතිවූ අසාමාන්ය 
වටපිටාව ෙහේතුෙවන් රාජ්ය ෙසේවකයන් 
ෙබොෙහොමයක් විෙද්ශ රටවල රැකවරණය පැතූ 
බවත්; 

 (ii)  ඔවුන්ට සහන සැලසීම සඳහා 2006.02.16 දිනැති 
අංක 4/2006 දරන රාජ්ය පරිපාලන චකෙල්ඛය 
නිකුත්වන අවසථ්ාෙව් යුද්ධය ඉතාමත් දරුණු 
තත්ත්වයක පැවැති බවත්; 

 (iii) 2013.10.31 දිනැති අංක 4/2006(1) දරන 
චකෙල්ඛෙයන් ෙමකී සහන ලබාගැනීම පිණිස 
අභියාචනා කිරීම සඳහා ලබාදී තිබුෙණ් මාස 
ෙදකක ෙකටි කාලයක් බැවින්, ෙබොෙහෝ 
ෙදෙනක් ඒ පිළිබඳව දැනුවත්ව ෙනොසිටි බවත්; 

 (iv) අභියාචනා පතික්ෙෂේප වූවිට ආරක්ෂක අංශෙය් 
වාර්තා ඉල්ලා සිටින ලද බවත්; 

 (v) ෙමම තත්ත්වය ෙහේතුෙවන් පීඩාවට පත් 
ෙබොෙහෝෙදෙනකුට සහන ෙනොලැබුණු බවත්  

එතුමා දන්ෙන්ද? 
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පාර්ලිෙම්න්තුව 

(ආ) (i) වර්තමානෙය් පවතින සාමකාමී වටපිටාව තුළ මාස 
5ක පමණ කාලයක් ලබා දී ඒ සම්බන්ධෙයන් 
පචාරය කිරීමටත්; 

 (ii)  පීඩාවට පත් පුද්ගලයන්ෙග් නිෙයෝජනයක් සහිතව 
පරීක්ෂණ කමිටුවක් පත්කිරීමටත්; 

 (iii) ආරක්ෂක අංශෙය් මැදිහත්වීම නතර කිරීමටත්; 

 (iv) කඩිනමින් සහන සැලසීමටත්; 

පියවර ගන්ෙන්ද යන්න එතුමා ෙමම සභාවට 
දන්වන්ෙන්ද?   

(ඇ) ෙනො එෙසේ නම්, ඒ මන්ද? 

ெபாᾐ நிர்வாக மற்ᾠம் ᾙகாைமத்ᾐவ அைமச்சைரக்  ேகட்ட 
வினா: 

(அ) (i) ᾜத்தம் இடம்ெபற்ற காலப்பகுதியில் நிலவிய 
அசாதாரண சூழ்நிைல காரணமாக ெபᾞமளவி 
லான அரச ஊழியர்கள் ெவளிநாᾌகளில் 
ᾗகᾢடம் ேகாாினார்கள் என்பைதᾜம்; 

 (ii) இவர்கᾦக்கு நிவாரணம் வழங்கும் ெபாᾞட்ᾌ 
2006.02.16 ஆம் திகதிய 4/2006 ஆம் 
இலக்கᾙைடய ெபாᾐ நிர்வாக சுற்றிக்ைக 
ெவௗ◌ியிடப்பட்ட சந்தர்ப்பத்தில் ᾜத்தம் மிகᾫம் 
ேமாசமான நிைலயில் இᾞந்தெதன்பைதᾜம்; 

 (iii) 2013.10.31 ஆம் திகதிய 4/2006(1) ஆம் 
இலக்கᾙைடய சுற்றறிக்ைகயின்ᾚலம் இந்த 
நிவாரணங்கைள ெபற்ᾠக்ெகாள்ᾦம் ெபாᾞட்ᾌ 
ேமன்ᾙைறயீᾌ ெசய்வதற்காக இரண்ᾌ 
மாதங்கள் ேபான்றெதாᾞ குᾠகிய காலம் 
மாத்திரம் வழங்கப்பட்ᾊᾞந்ததால், அேநகமான 
வர்கள் இᾐ சம்பந்தமாக அறிந்திᾞக்கவில்ைல 
என்பைதᾜம்; 

 (iv) ேமன்ᾙைறயீᾌகள் நிராகாிக்கப்பᾌம்ேபாᾐ 
பாᾐகாப்ᾗ பிாிவின் அறிக்ைககள் ேகாரப் 
பᾌகின்றன என்பைதᾜம்; 

 (v) இந்நிைலைமயின் காரணமாக இன்னᾤக்கு 
உள்ளாகிய அேநகமானவர்கᾦக்கு நிவாரணம் 
கிைடக்கவில்ைலெயன்பைதᾜம்; 

அவர் அறிவாரா? 

(ஆ) (i) தற்ேபாᾐ நிலᾫம் அைமதியான சூழ்நிைல 
யிᾔள் அண்ணளவாக 5 மாத காலத்ைத வழங்கி 
அᾐ சம்பந்தமாக பிரச்சாரம் ேமற்ெகாள்வதற்கும்; 

 (ii) இன்னᾤக்கு உள்ளாகியவர்களின் பிரதிநிதித் 
ᾐவத்ᾐடன் கூᾊய விசாரைணக் குᾨெவான்ைற 
நியமிப்பதற்கும்; 

 (iii) பாᾐகாப்ᾗப் பிாிவின் இைடயீட்ᾊைன 
நிᾠத்ᾐவதற்கும்; 

 (iv) ᾐாிதமாக நிவாரணம் வழங்குவதற்கும்; 

 நடவᾊக்ைக எᾌப்பாரா என்பைத அவர் இச்சைபக்கு  
அறிவிப்பாரா? 

(இ) இன்ேறல், ஏன்? 

asked the Minister of Public Administration and 
Management: 

(a)  Is he aware that -  

(i)  many Public Servants sought refuge in 
foreign countries as a result of the 
extraordinary situation that prevailed during 
the war; 

(ii)  the war was in its height when the Public 
Administration Circular No.4/2006  dated  
16.02.2006 was issued to provide them 
relief; 

(iii)  many were not aware of  this relief measure 
as only a short period of two months had 
been given to appeal for such relief as per the 
Circular No.4/2006 (1) dated 31.10.2013; 

(iv)  reports from the security forces were 
demanded when appeals were rejected; and 

(v)  many who were affected by this situation did 
not get relief? 

(b) Will he inform this house whether steps will be 
taken to - 

(i)  after granting a period of about five months 
within the peaceful situation that prevail at 
present and give publicity to the matter ;  

(ii)  appoint an investigation committee with the 
representation of affected persons; 

(iii)  stop the intervention by the security forces; 
and 

(iv)  provide speedy relief? 

(c) If not, why?  
 
ගරු  සුසන්ත පුංචිනිලෙම් මහතා (රාජ්ය පරිපාලන හා 
කළමනාකරණ නිෙයෝජ්ය අමාත්යතුමා) 
(மாண்ᾗமிகு சுசந்த ᾗஞ்சிநிலேம - ெபாᾐ நிர்வாக மற்ᾠம் 
ᾙகாைமத்ᾐவ பிரதி அைமச்சர்) 
(The Hon. Susantha Punchinilame - Deputy Minister of 
Public Administration and Management) 
ගරු කථානායකතුමනි, රාජ්ය පරිපාලන හා කළමනාකරණ 

අමාත්යතුමා ෙවනුෙවන් මා එම පශ්නයට පිළිතුර ෙදනවා. 

(අ) (i)  පිළිගනිමි. 

 (ii)  පිළිගනිමි. 

 (iii) 2013.10.31 දිනැති රාජ්ය පරිපාලන චකෙල්ඛ 
04/2006(i) නිකුත් කිරීෙමන් පසුව 1983 ජූලි 
මාසයට පසු රෙට් පැවති තත්ත්වය ෙහේතුෙවන් 
රැකියා අහිමි වූ රජෙය් නිලධරයන්, පළාත් පාලන 
ෙසේවකයින් හා සංසථ්ා ෙසේවකයින්ට අභියාචනා 
කිරීමට සහ ඒ සම්බන්ධෙයන් දැනුම්වත් වීමට තිබූ 
කාලසීමාව පමාණවත් ෙනොවන බව පිළිගනිමි. 

 (iv) 2013.10.31 දිනැති රාජ්ය පරිපාලන චකෙල්ඛ 
04/2006(i) නිකුත් කිරීමට අදාළව ඉදිරිපත් කරන 
ලද අමාත්ය මණ්ඩල සටහන සඳහා මුදල් හා කම 
සම්පාදන ඇමතිතුමා විසින් ලබා දුන් නිරීක්ෂණ 
අනුව අභියාචනා ඉදිරිපත් කරන නිලධාරින් 
සම්බන්ධෙයන් ආරක්ෂක නිෂ්කාසන වාර්තා ලබා 
ගත යුතු බවට විධිවිධාන ඇතුළත් කර ඇත. 
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[ගරු ශාන්ති ශීස්කන්දරාසා මහත්මිය] 
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 (v) ඉහත රාජ්ය පරිපාලන චකෙල්ඛය පරිදි 1983 ජූලි 
මාසයට පසු රෙට් පැවති තත්ත්වය ෙහේතුෙවන් 
රැකියා අහිමි වූ රජෙය් නිලධරයන්, පළාත් පාලන 
ෙසේවකයින් හා සංසථ්ා ෙසේවකයින් අභියාචනා 
ඉදිරිපත් කළ යුත්ෙත් තමා අවසන් වරට ෙසේවය 
කළ අමාත්යාංශය ෙවත බැවින් සහන ෙනොලැබුණු 
නිලධරයන් සම්බන්ධෙයන් සංඛ්යා ෙල්ඛන ෙමම 
අමාත්යාංශය සතුව ෙනොමැත. 

(ආ) (i) එකඟ ෙවමි. 

 (ii) පරීක්ෂණ කමිටු පත් කිරීෙම් අවශ්යතාවක් 
ෙනොමැති බවත්, සහන ලබා දීම සඳහා කාල සීමාව 
දීර්ඝ කිරීෙමන් පසුව අභියාචනා ඉදිරිපත් කිරීමට 
අවසථ්ාව ලබා දීම පමණක් පමාණවත් ෙව්. 

 (iii) ෙතවන අවසථ්ෙව් ඉදිරිපත් කරන අභියාචනා 
බැවින් රාජ්ය පරිපාලන චකෙල්ඛ 04/2006(1) හි 
දක්වා ඇති පරිදි ෙතවන පාර්ශව්යක් ෙලස 
ආරක්ෂක අමාත්යාංශෙය් නිෂ්කාශන වාර්තා ලබා 
ගැනීෙම් කියා මාර්ගය තවදුරටත් අනුගමනය කිරීම 
සුදුසු බැවින් ෙයෝජනාවට එකඟ ෙනොෙවමි. 

 (iv) එකඟ ෙවමි. 

(ඇ) අදාළ ෙනොෙව්. 

 

ගරු ශාන්ති ශීසක්න්දරාසා මහත්මිය  
(மாண்ᾗமிகு (திᾞமதி) சாந்தி ஸ்ரீஸ்கந்தராசா) 
(The Hon. (Mrs) Shanthi Sriskandarasa) 
ெகௗரவ பிரதி அைமச்சர் அவர்கேள, இவ்வாᾠ பாதிக்கப்பட்ட 

அந்த அᾤவலர்கᾦக்காக ஒᾞ விேசட குᾨைவ அைமத்ᾐ அந்தக் 
ெகாᾌப்பனᾫகைள வழங்குவதற்கு நடவᾊக்ைக எᾌப்பீர்களா?  

 
ගරු  සුසන්ත පුංචිනිලෙම් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு சுசந்த ᾗஞ்சிநிலேம) 
(The Hon.  Susantha Punchinilame) 
ගරු මන්තීතුමියනි, ඔබතුමිය කියන කාරණය පිළිබඳව 

අමාත්යාංශෙය් ෙල්කම්තුමාත් සමඟ සාකච්ඡා කරලා ඉදිරිෙය්දී 
ඔබතුමියට පිළිතුරක් ලබා දීමට අපි කටයුතු කරන්නම්.  

 
ගරු ශාන්ති ශීසක්න්දරාසා මහත්මිය  
(மாண்ᾗமிகு (திᾞமதி) சாந்தி ஸ்ரீஸ்கந்தராசா) 
(The Hon. (Mrs) Shanthi Sriskandarasa) 
இேதேபால், இந்த ᾜத்த காலத்திேல கடைமயின்ேபாᾐ 

காயமைடந்தவர்கள், மற்ᾠம் இறந்தவர்கᾦக்கான நட்ட 
ஈட்ைடப் ெபற்ᾠக்ெகாᾌப்பதற்காக 22/93ஆம் இலக்கச் 
சுற்ᾠநிᾞபம் ெவளியிடப்பட்டᾐ. ஆனால், அந்தச் சுற்ᾠ 
நிᾞபத்திற்கைமவாக அந்தக் ெகாᾌப்பனᾫகைளப் ெபற்ᾠக் 
ெகாள்ளக்கூᾊய வைகயில் வழங்கப்பட்ட கால அவகாசம் 
மற்ᾠம் அதற்கான அறிᾫᾠத்தல்கள் ெதளிவாக இல்ைல. 
அவற்ைறᾜம் வழங்குவதற்கு நடவᾊக்ைக எᾌப்பீர்களா?  

 
ගරු  සුසන්ත පුංචිනිලෙම් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு சுசந்த ᾗஞ்சிநிலேம) 
(The Hon.  Susantha Punchinilame) 
ගරු මන්තීතුමියනි, ෙල්කම්තුමාත්, අදාළ නිලධාරි 

මහත්වරුනුත් සමඟ සාකච්ඡා කරලා ඒ පශ්නයටත් ඔබතුමියට 
උත්තරයක් ලබා දීමට කටයුතු කරන්නම්.    

 
ගරු ශාන්ති ශීසක්න්දරාසා මහත්මිය  
(மாண்ᾗமிகு (திᾞமதி) சாந்தி ஸ்ரீஸ்கந்தராசா) 
(The Hon. (Mrs) Shanthi Sriskandarasa) 
இேதேபால், ᾜத்த காலத்திேல 01.10.2001ஆம் திகதி 

ெவளியிடப்பட்ட சுற்ᾠநிᾞபத்திற்கைமவாக அங்கு  கடைம 

யாற்றிய அᾤவலர்கள் ெபாᾞத்தமான பயண ஒᾨங்குகள் 
இல்லாைமயினாᾤம் ெதாடர்பாடல் இல்லாைமயினாᾤம் 
தைடதாண்ᾌம் பாீட்ைசகளில் ேதாற்ᾠவதற்கு இயலாத நிைல 
இᾞந்தᾐ. அதன் பாதிப்ᾗக் காரணமாகப் பல உத்திேயாகத் 
தர்கள் இன்ᾠம் தங்கᾦக்குாிய சம்பளத்திட்டத்ைதப் ெபற்ᾠக் 
ெகாள்ளாதிᾞக்கின்றார்கள். இவர்கள் ெதாடர்பாகᾫம் தாங்கள் 
நடவᾊக்ைக எᾌப்பீர்களா?  

 
ගරු  සුසන්ත පුංචිනිලෙම් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு சுசந்த ᾗஞ்சிநிலேம) 
(The Hon.  Susantha Punchinilame) 
ගරු මන්තීතුමියනි, ඔබතුමිය දැන් පකාශ කළ කාරණය 

පිළිබඳව අමාත්යාංශ ෙල්කම්තුමාත්, අදාළ නිලධාරිනුත් සමඟ 
සාකච්ඡා කරලා ඒ පශ්නයටත් ඔබතුමියට පිළිතුරක් ලබා 
ෙදන්නම්.  

 
ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
Thank you, Hon. Deputy Minister.   
ඊළඟට පශ්න අංක 6, ගරු ඉන්දික අනුරුද්ධ ෙහේරත් 

මන්තීතුමා; ඒ ගරු මන්තීතුමා දැන් සභාෙව් නැහැ.  
 
පශ්න අංක 7-1041/'16, ගරු සුනිල් හඳුන්ෙනත්ති මහතා. 

 
ගරු සුනිල් හඳුන්ෙනත්ති මහතා 
(மாண்ᾗமிகு சுனில் ஹந்ᾐன்ெனத்தி) 
(The Hon. Sunil Handunnetti) 
ගරු කථානායකතුමනි, මා එම පශ්නය අහනවා.  

 
ගරු ගයන්ත කරුණාතිලක මහතා  
(மாண்ᾗமிகு கயந்த  கᾞணாதிலக்க) 
(The Hon.  Gayantha  Karunatileka) 
ගරු කථානායකතුමනි, බන්ධනාගාර පතිසංස්කරණ, 

පුනරුත්ථාපන, නැවත පදිංචි කිරීම හා හින්දු ආගමික කටයුතු 
අමාත්යතුමා ෙවනුෙවන් මා එම පශ්නයට පිළිතුර දීම සඳහා සති 
ෙදකක කාලයක් ඉල්ලා සිටිනවා.  

 
පශන්ය මතු දිනකදී ඉදිරිපත් කිරීමට නිෙයෝග කරන ලදී. 
வினாைவ மற்ெறாᾞ தினத்திற் சமர்ப்பிக்கக் கட்டைளயிடப்பட்டᾐ. 
Question ordered to stand down. 

 
ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
ෙදවන වටය. පශ්න අංක 6, ගරු ඉන්දික අනුරුද්ධ ෙහේරත් 

මහතා.  
 

ගරු බුද්ධික පතිරණ මහතා 
(மாண்ᾗமிகு ᾗத்திக பதிரண) 
(The Hon. Buddhika Pathirana)   
ගරු කථානායකතුමනි, ගරු ඉන්දික අනුරුද්ධ ෙහේරත් මහතා 

ෙවනුෙවන් මා එම පශ්නය අහනවා.  
 

ගරු දිෙන්ෂ ්ගුණවර්ධන මහතා 
(மாண்ᾗமிகு  திேனஷ் குணவர்தன) 
(The Hon. Dinesh Gunawardena) 
කලබල ෙවන්න එපා.  

 
ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
ඒ පශ්නය විපක්ෂෙයනුයි අහන්න ඕනෑ.  
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පාර්ලිෙම්න්තුව 

ගරු දිෙන්ෂ ්ගුණවර්ධන මහතා 
(மாண்ᾗமிகு  திேனஷ் குணவர்தன) 
(The Hon. Dinesh Gunawardena) 
එතුමා ෙදපැත්ත ෙවනුෙවන්ම ෙපනී සිටිනවා. 

 
ගරු බුද්ධික පතිරණ මහතා 
(மாண்ᾗமிகு ᾗத்திக பதிரண) 
(The Hon. Buddhika Pathirana)   
ඔව්, ගරු මන්තීතුමා. 

 
කීඩා යටිතල පහසුකම් සංවර්ධන ව්යාපෘතිය :  කීඩා 

සංකීර්ණ සංවර්ධනය 
விைளயாட்ᾌ உட்கட்டைமப்ᾗ வசதிகள் 

அபிவிᾞத்திக் கᾞத்திட்டம்: விைளயாட்டரங்குத் 
ெதாகுதிகள் அபிவிᾞத்தி 

SPORT INFRASTRUCTURE DEVELOPMENT PROJECT: 
DEVELOPMENT OF SPORTS COMPLEXES  

1034/’16 

6. ගරු දිෙන්ෂ ්ගුණවර්ධන මහතා (ගරු ඉන්දික අනුරුද්ධ 
ෙහේරත් මහතා ෙවනුවට) 

      (மாண்ᾗமிகு  திேனஷ் குணவர்தன - மாண்ᾗமிகு இந்திக 
அᾒᾞத்த ேஹரத் சார்பாக) 

   (The Hon. Dinesh Gunawardena on behalf of the Hon. 
Indika Anuruddha Herath) 
කීඩා අමාත්යතුමාෙගන් ඇසූ පශ්නය - (1): 

(අ) (i) 2016 වර්ෂය ෙවනුෙවන් "කීඩා යටිතල පහසුකම් 
සංවර්ධන ව්යාපෘතිය" යටෙත් කීඩාංගණ 11ක් හා 
කීඩා සංකීර්ණ 10ක් ඉදි කිරීම සඳහා 
අමාත්යාංශයට ෙවන් කර ඇති රුපියල් මිලියන 
1,348ක මුදලින් ෙම් වන විට ඉදි කර ඇති 
කීඩාංගණ හා කීඩා සංකීර්ණ සංඛ්යාව 
ෙකොපමණද; 

 (ii) ඉහත (i) හි සඳහන් කීඩාංගණ හා කීඩා සංකීර්ණ 
කවෙර්ද; 

 (iii) ෙමම වර්ෂය තුළ වැඩ අවසන් කර කීඩකයන්ෙග් 
පරිහරණයට ලබා දිය හැකි කීඩාංගණ හා කීඩා 
සංකීර්ණ සංඛ්යාව ෙකොපමණද; 

  යන්න එතුමා ෙමම සභාවට දන්වන්ෙන්ද? 

(ආ) (i) ගාමීය කීඩකයන් සඳහා කීඩා පහසුකම් සැපයීම 
ෙවනුෙවන් ෙවන් කරන ලද රුපියල් මිලියන 
320ක මුදලින් කියාත්මක කරන ලද ව්යාපෘති 
කවෙර්ද; 

 (ii) "කීඩා ශක්ති" වැඩසටහන යටෙත් කීඩා දක්ෂතා 
සංවර්ධනය සඳහා ෙමම වර්ෂය තුළ හඳුනාෙගන 
ඇති කීඩකයන් සංඛ්යාව ෙකොපමණද; 

  යන්නත් එතුමා ෙමම සභාවට දන්වන්ෙන්ද? 

(ඇ) ගම්පහ දිසත්ික්කය සඳහා ඉදි කිරීමට ෙයෝජිත මීරිගම 
ඩී.එස.් ෙසේනානායක විද්යාලයීය කීඩාංගණෙය් ඉදි 
කිරීෙම් පගතිය කවෙර්ද යන්න එතුමා සඳහන් 
කරන්ෙන්ද?   

(ඈ) ෙනො එෙසේ නම්, ඒ මන්ද? 

விைளயாட்ᾌத்ᾐைற அைமச்சைரக்  ேகட்ட வினா: 

(அ) (i) 2016ஆம் ஆண்ᾌக்கான “விைளயாட்ᾌ உட் 
கட்டைமப்ᾗ வசதிகள் அபிவிᾞத்திக் கᾞத் 
திட்டத்தின்”கீழ் 11 விைளயாட்டரங்குகைளᾜம் 
10 விைளயாட்டரங்குத் ெதாகுதிகைளᾜம் 

நிர்மாணிப்பதற்காக அைமச்சுக்கு ஒᾐக்கப் 
பட்ᾌள்ள ᾟபாய் 1,348 மில்ᾢயனில் இᾐவைர 
நிர்மாணிக்கப்பட்ᾌள்ள விைளயாட்டரங்குகள் 
மற்ᾠம் விைளயாட்டரங்குத் ெதாகுதிகளின் 
எண்ணிக்ைக எத்தைன ெயன்பைதᾜம்; 

 (ii) ேமேல (i) இல் குறிப்பிடப்பட்ᾌள்ள விைளயாட் 
டரங்குகள் மற்ᾠம் விைளயாட்டரங்குத் 
ெதாகுதிகள் யாைவ என்பைதᾜம்; 

 (iii) இந்த வᾞடத்ᾐக்குள் ேவைலகைள ᾘர்த்தி 
ெசய்ᾐ விைளயாட்ᾌ ᾪரர்களின் பாவைனக் 
காக வழங்கக்கூᾊயதாᾜள்ள விைளயாட் 
டரங்குகள் மற்ᾠம் விைளயாட்டரங்குத் 
ெதாகுதிகளின் எண்ணிக்ைக எவ்வள 
ெவன்பைதᾜம்; 

அவர் இச்சைபயில் அறிவிப்பாரா? 

(ஆ)   (i) கிராமிய விைளயாட்ᾌ ᾪரர்கᾦக்கு 
விைளயாட்ᾌ வசதிகைள வழங்குவதற்காக 
ஒᾐக்கப்பட்ட ᾟபாய் 320 மில்ᾢயனில் 
நைடᾙைறப்பᾌத்தப்பட்ட கᾞத்திட்டங்கள் 
யாைவெயன்பைதᾜம்; 

 (ii) கிாீடா சக்தி” நிகழ்ச்சித்திட்டத்தின்கீழ் 
விைளயாட்ᾌத்ᾐைறத் திறைமகைள விᾞத்தி 
ெசய்வதற்காக இந்த வᾞடத்திᾔள் இனங் 
காணப்பட்ᾌள்ள விைளயாட்ᾌ ᾪரர்களின் 
எண்ணிக்ைக எத்தைனெயன்பைதᾜம்; 

அவர் இச்சைபயில் அறிவிப்பாரா? 

(இ) கம்பஹா மாவட்டத்ᾐக்காக நிர்மாணிக்க உத்ேதசிக் 
கப்பட்ᾌள்ள மீாிகம ᾊ.எஸ் ேசனாநாயக்கா கல்ᾥாி 
விைளயாட்டரங்கின் நிர்மாணப் பணிகளின் 
ᾙன்ேனற்றம் யாெதன்பைத அவர் குறிப்பிᾌவாரா? 

(ஈ) இன்ேறல், ஏன்? 
 

asked the Minister of Sports: 

(a)  Will he inform this House - 

(i)  the number of stadiums and sports complexes  
which have been hitherto constructed out of 
the funds of Rs. 1348 million which has been 
allocated for the Ministry of Sports for the 
construction of 11 stadiums and 10 sports 
complexes under the “Sports Infrastructure 
Development Project” for the year 2016 ;  

(ii)  the stadiums and sports complexes mentioned 
in (i) above; and 

(iii)  the number of stadiums and sports complexes 
of which construction work can be completed 
and handed over for the use of sportsmen 
within this year? 

(b) Will he also inform this House - 
(i)  the projects that have been implemented out 

of Rs.320 million allocated for the 
provision of sports facilities for rural 
sportsmen; 
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(ii)  the number of sportsmen identified within 
this year for the development of sports 
skills  under the programme, “Kreeda 
Shakthi”? 

(c) Will he state the progress of the construction of 
the proposed stadium of the D.S. Senanayake 
College, Meerigama in Gampaha District? 

 (d) If not, why? 
 

ගරු දයාසිරි ජයෙසේකර මහතා (කීඩා අමාත්යතුමා) 
(மாண்ᾗமிகு தயாசிறி ஜயேசகர - விைளயாட்ᾌத்ᾐைற அைமச்சர்) 
(The Hon. Dayasiri Jayasekara - Minister of Sports) 
ගරු කථානායකතුමනි, මා ඒ පශ්නයට පිළිතුර සභාගත* 

කරනවා.  
 

* සභාෙම්සය මත තබන ලද පිළිතුර: 
* சபாபீடத்தில் ைவக்கப்பட்ட விைட : 
* Answer tabled: 

 
(අ) (i) 2016 වර්ෂය ෙවනුෙවන් කීඩා යටිතල පහසුකම් සංවර්ධන 

ව්යාපෘතිය යටෙත් රුපියල් මිලියන 1,000ක් ෙවන් වී ඇත. ඒ 
යටෙත් පළාත් කීඩා සංකීර්ණ 05ක් සහ දිස්තික් කීඩා සංකීර්ණ 
12ක් සමඟ මුළු කීඩා සංකීර්ණ 17ක් සංවර්ධනය ෙකෙර්. මීට 
අමතරව, ෙවනත් ව්යාපෘති යටෙත් 2016 වර්ෂයට මිලියන 178ක් 
ෙවන් වී ඇති අතර, එම මුදලින් කීඩා සංකීර්ණ 04ක් සංවර්ධනය 
කිරීමට කටයුතු කර ඇත. එම කීඩා සංකීර්ණ 04 ද සමඟ මුළු 
කීඩා සංකීර්ණ සංඛ්යාව 21කි.  

 
(ii)  පළාත් කීඩා සංකීර්ණ (05) 

1.  දිගන පළාත් කීඩා සංකීර්ණය  
2.  තිකුණාමලය මැෙකයිසර් කීඩා සංකීර්ණය 
3.  කිලිෙනොච්චි කීඩා සංකීර්ණය  
4.  සබරගමුව පළාත් කීඩා සංකීර්ණය 
5.  බදුල්ල වින්සන්ට් ඩයස් කීඩා සංකීර්ණය 

 
දිස්තික් කීඩා සංකීර්ණ (12)  

1.  අම්පාර දිස්තික් කීඩාංගණය (අම්පාර මහජන කීඩාංගණය)  
2.  පුත්තලම දිස්තික් කීඩා සංකීර්ණය 
3. කළුතර දිස්තික් කීඩා සංකීර්ණය (බණ්ඩාරගම) 
4.  මාතර ෙකොටවිල දිස්තික් කීඩා සංකීර්ණය 
5.  මඩකලපුව දිස්තික් කීඩා සංකීර්ණය 
6. ෙපොෙළොන්නරුව දිස්තික් කීඩා සංකීර්ණය 
7.  වව්නියා දිස්තික් කීඩා සංකීර්ණය 
8.  මන්නාරම දිස්තික් කීඩා සංකීර්ණය 
9.  කෑගල්ල දිස්තික් කීඩා සංකීර්ණය 
10.  ගම්පහ දිස්තික් කීඩා සංකීර්ණය (වතුපිටිවල)   
11. මාතෙල් දිස්තික් කීඩා සංකීර්ණය (බර්නාඩ් අලුවිහාෙර් 

කීඩාංගණය) 
12. ගාල්ල දිස්තික් කීඩා සංකීර්ණය (දඩල්ල) 
 

ෙවනත් කීඩා සංකීර්ණ (04)  
1.  කෑගලු විද්යාල කීඩා සංකීර්ණය 
2.  ෙතෝලංගමුව ඩඩ්ලි ෙසේනානායක විද්යාල කීඩා සංකීර්ණය 
3.  ඇල්ෆඩ් එෆ්. පීරිස් කීඩා සංකීර්ණය (ෙවන්නප්පුව)  
4.  යාපනය ෙදොෙර් අප්පා කීඩා සංකීර්ණය 

 

(iii)  කීඩා සංකීර්ණ 11කි.  

(ආ)  (i)  ඇමුණුම මඟින් දක්වා ඇත.            

(ii)  කීඩකයන් 25,000කි. කීඩිකාවන් 15,000කි.  

(ඇ)  ගම්පහ දිස්තික් කීඩා සංකීර්ණය ෙලස මීරිගම ඩී.එස්. ෙසේනානායක 
විද්යාලයීය කීඩාංගණය ෙයෝජනා කරනු ලැබූවද දිස්තික් 
සම්බන්ධීකරණ කමිටුෙව් අනුමැතිය පරිදි වතුපිටිවල නිදහස් ෙවළඳ 
කලාපීය කීඩාංගණය ෙම් සඳහා ෙතෝරාෙගන ඉදි කිරීම් වැඩ ආරම්භ 
කර ඇත.  

කීඩා පිටිය ඉදි කිරීම - භූමිෙයහි මතුපිට සකස් කරමින් පවතී. 
(පස් වැඩ) 

පිහිනුම් තටාකය (25m) ඉදි කිරීම - වැඩ ආරම්භ කර ඇත. 

ගෘහස්ථ කීඩාගාරය හා ෙපේක්ෂකාගාරය ඉදි කිරීම - වැඩ ආරම්භ 
කර ඇත. 

(ඈ)  අදාළ ෙනොෙව්.  

 
ෙපෞද්ගලිකව  දැනුම් දීෙමන් ඇසූ පශ්නය 

தனி அறிவித்தல் ᾚல வினா 
QUESTION BY PRIVATE NOTICE 

 

I 

අ ලුෙතන් හඳුනාගත් ආපදා, ශී ලංකා ව්යසන 
කළමනාකරණ පනතට ඇතුළත් කිරීම 

ᾗதிதாக இனங்காணப்பட்ட அனர்த்தங்கைள  
இலங்ைக அனர்த்த ᾙகாைமத்ᾐவச் சட்டத்தில் 

உள்ளடக்குதல் 
INCLUSION OF NEWLY-IDENTIFIED DISASTERS IN SRI 

LANKA DISASTER MANAGEMENT ACT  

 
ගරු ඩග්ලස ්ෙද්වානන්දා මහතා 
(மாண்ᾗமிகு டக்ளஸ் ேதவானந்தா) 
(The Hon. Douglas Devananda) 
ெகௗரவ சபாநாயகர் அவர்கேள,  அனர்த்த ᾙகாைமத்ᾐவ 

அைமச்சர் ெகௗரவ அᾔர பிாியதர்சன யாப்பா அவர்களிடம் 
எனᾐ வினாைவக் ேகட்பதற்கு அᾔமதித்ததற்கு நன்றி 
கூᾠகின்ேறன்.  

 
2005ஆம் ஆண்ᾊல் இயற்றப்பட்ட 13ஆம் இலக்க 

அனர்த்த ᾙகாைமத்ᾐவச் சட்டத்தின்கீழ் இலங்ைகயில் 
ஏற்படக்கூᾊய 21 அனர்த்தங்கள் அைடயாளப்பᾌத்தப் 
பட்டᾌள்ளன. ேமற்பᾊ அைடயாளப்பᾌத்தப்பட்ட 
அனர்த்தங்களில் யாழ். மாவட்ட அனர்த்த ᾙகாைமத்ᾐவ 
குᾨவின் கலந்ᾐைரயாடᾢன்பின், ெவள்ளப்ெபᾞக்கு, இᾊ 
மற்ᾠம் மின்னல் தாக்கம், வரட்சி, விபத்ᾐக்கள், சுனாமி, ேநாய் 
பரவல், சூறாவளி, கடலைலத் தாக்கங்கள், சுழல் காற்ᾠ, நீர் 
மாசைடதல், கடலாிப்ᾗ, நீாில் ᾚழ்குதல், திண்மக் கழிᾫப் 
பாதிப்ᾗ, எண்ெணய்க் கசிᾫ, கதிர்ᾪச்சுத் தாக்கம் ேபான்ற 16 
அனர்த்தங்கள் அைடயாளங்காணப்பட்ᾌப் பாிந்ᾐைரக்கப் 
பட்ᾌள்ளதாகத் ெதாியவᾞகிறᾐ. இதற்கு ேமலதிகமாக 
பங்குதாரர்களின் அᾔபவம் மற்ᾠம் பாிந்ᾐைரக்கு அைமவாக, 
நில உட்ெசல்ைக, குரங்குகளின் தாக்கம் என்பவற்ைறᾜம் 
உள்ளடக்கி யாழ். மாவட்டம் ᾙகங்ெகாᾌக்கக்கூᾊய 
அனர்த்தங்கள் 18 ஆகுெமனப் பாிந்ᾐைரக்கப்பட்ᾌ 
அைடயாளப்பᾌத்தப்பட்ᾌள்ளதாகᾫம் எனிᾔம், இலங்ைக 
யில்  2005ஆம் ஆண்ᾊன் 13ஆம் இலக்கச் சட்டத்தின் கீழ் 
உள்ளடக்கப்படாத, யாழ்ப்பாணத்திைன தாக்கவல்ல 
இடர்களில் நில உட்ெசல்ைக மற்ᾠம் குரங்குகளின் தாக்கம் 
என்பன ᾗதிதாகச் ேசர்க்கப்பட ேவண்ᾊᾜள்ளதாகᾫம் 
ெதாியவᾞகிறᾐ. எனேவ, இவ்விடயம் ெதாடர்பில் என்ன 
வைகயிலான தீர்மானங்கைள எᾌக்க இயᾤெமன்பᾐ குறித்ᾐ 
விளக்கம் தர ᾙᾊᾜமா?  

 
ேமᾤம், நிைலயான அபிவிᾞத்தி மற்ᾠம் மீட்சித்திறனான 

மாவட்டம் அல்லᾐ சᾙதாயத்திᾕடாக நாட்ைடக் 

3407  3408 

————————— 
*  පුසත්කාලෙය් තබා ඇත. 
*  ᾓனிைலயத்தில் ைவக்கப்பட்ᾌள்ளᾐ. 
*  Placed in the Library. 



පාර්ලිෙම්න්තුව 

கட்ᾊெயᾨப்ᾗதᾤக்கு பல்ᾢடர் ெதாடர்பான பாிᾘரண ஆபத்ᾐ 
மதிப்பீᾌ ேமற்ெகாள்ளப்பட்ᾌ, அதன் அப்பைடயில் 
அதிகூᾊய, நᾌத்தர, மற்ᾠம் குைறவான ஆபத்ᾐ வலயங்கள் 
வைரயᾠக்கப்பᾌவேதாᾌ, ஒவ்ெவாᾞ அபிவிᾞத்தித் 
திட்டங்கைள வᾊவைமக்கும்ேபாᾐம் குறித்த ஆபத்ᾐ 
மதிப்பீட்ᾊற்கான பகுப்பாய்ᾫ ேமற்ெகாள்ளப்பட்ᾌ அதன் 
ெபᾠேபᾠகள் உாிய ᾙைறயில் ெகாள்ைக வகுக்கப்பட்ᾌ 
நைடᾙைறக்கு வᾞவதற்கான ேதைவ உணரப்பட்ᾌ, அதன் 
பிரகாரம் பிரேதசமட்ட இடர் மதிப்பீட்ᾊற்கான ஆரம்பகட்ட 
ெசயற்பாᾌகள் ேமற்ெகாள்ளப்பட்ᾌ வᾞவதால் ஆபத்ᾐ 
மதிப்பீட்ᾊன் நியமங்கᾦம், வைரயைறகᾦம் வᾤவான சட்ட 
அங்கீகாரம் ெபறப்பᾌவதற்கான ெசயன்ᾙைறயிைன 
ᾙன்ெனᾌப்பதற்கான ஏற்பாᾌகள் ேமற்ெகாள்ளப்பட 
ேவண்ᾊᾜள்ளதாகத் ெதாியᾞகிறᾐ. எனேவ இவ்விடயம் 
ெதாடர்பில் உாிய அவதானத்ைதச் ெசᾤத்தி நடவᾊக்ைக 
எᾌத்ᾐ உதவ ᾙᾊᾜமா? 

 
ஏற்கனேவ உᾌத்ᾐைற கிராமத்ᾐக்கான தற்காᾢக 

அனர்த்த ெவளிேயற்ᾠப் பாைத சூழᾫள்ள கிராம 
ெபாᾐமக்களின் ᾟபாய் 7,800,000/- ெபᾠமதியான நிதிப் 
பங்களிப்பில் ᾙᾊᾫᾠத்தப்பட்ᾌள்ளᾐ. அதைனப் 
பாᾐகாப்பதற்காக இᾞமᾞங்கிᾤம் இயற்ைகத் தாவர ᾚᾌைக 
நாட்டப்பட்ᾌள்ளᾐ. இப்பாைதயானᾐ இயற்ைக மற்ᾠம் 
ஏைனய காரணிகளால் பாதிப்பைடயக்கூᾊய வாய்ப்ᾗக்கள் 
அதிகமாக உள்ளᾐ. இவ்ெவளிேயற்ᾠப் பாைதயின் 
நிைலெபᾠதைலᾜம் பயᾔᾠதிையᾜம் உᾠதிப்பᾌத்ᾐவதற்கு 
நிரந்தர ஏற்பாᾌகைள ேமற்ெகாள்வதற்கான ெசயற்பாட்ᾊைன 
ᾙன்ெனᾌப்பதற்கு அண்ணளவாக 75 மில்ᾢயன் ᾟபாய் 
ேதைவப்பᾌவதாகக் ேகாாிக்ைக ᾙன்ைவக்கப்பட்ᾌள்ளᾐ. 
இச்ெசயற்பாᾌ நிவர்த்திெசய்யப்பᾌம் பட்சத்தில் ஏற்ெகனேவ 
2004ஆம் ஆண்ᾊல் ஏற்பட்ட சுனாமியின்ேபாᾐ அங்கு 
அதிகூᾊயளவில் 830 இறப்ᾗக்கைள ஏற்பᾌத்தியைம ேபான்ற 
சம்பவங்கள் எதிர்காலத்தில் நிகழாமல் தவிர்த்ᾐக்ெகாள்ள 
ᾙᾊᾜெமன நம்ᾗகின்ேறன்.  

 
அத்ᾐடன், யாழ்ப்பாண மாவட்ட தீᾫப்பகுதிகள் 

ெதாடர்ச்சியாக வᾞடாந்த வரட்சியினால் பாதிக்கப்பட்ᾌ 
வᾞகின்றன. அவ்வரட்சி நிைலைமயிைனத் தணிப்பதற்கு 
நீண்டகாலம் நிைலத்திᾞக்கக்கூᾊய திட்டங்கைள நைடᾙைறப் 
பᾌத்ᾐவதற்குப் பல்ேவᾠ ெசயற்றிட்டங்கள் ᾙன்ெனᾌக்கப் 
படேவண்ᾊᾜள்ளன. குறிப்பாக, குளங்கள் ᾗனரைமப்ᾗ, நீர் 
ெகாள்கலன்கள் மற்ᾠம் உவர்நீர்த் தᾌப்பைணகள் ேபான்ற 
திட்டங்கைள பகுப்பாய்வின் அᾊப்பைடயில் ேமற்ெகாள்ள 
ேவண்ᾊᾜள்ளதாகத் ெதாியவᾞகிறᾐ. அந்த வைகயில், இந்த 
இரண்ᾌ திட்டங்கᾦக்குமான உாிய நிதி ஒᾐக்கீட்ᾊைனப் 
ெபற்ᾠத் தரᾙᾊᾜமா? 

 
ேமற்பᾊ எனᾐ ேகள்விகᾦக்கான பதில்கைளᾜம், 

எᾌக்கப்படக்கூᾊய நடவᾊக்ைககள் ெதாடர்பான 
விளக்கங்கைளᾜம் ெகௗரவ அைமச்சர் அᾔர பிாியதர்சன 
யாப்பா அவர்கள் வழங்குவாெரன எதிர்பார்க்கின்ேறன். 

 
ගරු අනුර පියදර්ශන යාපා මහතා (ආපදා කළමනාකරණ 
අමාත්යතුමා) 
(மாண்ᾗமிகு அᾒர பிாியதர்ஷன யாப்பா - அனர்த்த 
ᾙகாைமத்ᾐவ அைமச்சர்) 
(The Hon. Anura Priyadharshana Yapa - Minister of 
Disaster Management) 
ගරු කථානායකතුමනි, ගරු ඩග්ලස් ෙද්වානන්දා මන්තීතුමා 

විසින් අසන ලද පශ්නයට මා පිළිතුර ලබා ෙදනවා. 

(1) ඔව්.  2005 අංක 13 දරන ව්යසන කළමනාකරණ පනත 
යටෙත් ව්යසන 21ක් ඇතුළත් කරලා තිෙබනවා. ඒ 
අනුව, නායයාමක්, සුළි සුළඟක්, ගංවතුරක්, නියඟයක්, 
කාර්මික උපදවයක්, සුනාමියක්, භූමි කම්පාවක්, ගුවන් 
උපදවයක්, ගින්නක්,  වසංගතයක්, පිපිරීමක්, ගුවන් 
පහාරයක්, සිවිල් ෙහෝ අභ්යන්තර ගැටුමක්, රසායනික 
අනතුරක්, විකිරණශීලිත්වෙයන් ඇතිවන හදිසි 
අවස්ථාවක්, ෙගොඩබිම සහ මුහුෙද් සිදුවන ෙතල් පිටාර 
ගැලීම් ඇතුළු ෙතල් පිටාර ගැලීමක්, න්යෂ්ටික 
ආපදාවක්, නාගරික සහ වනාන්තර ගිනි ගැනීමක්, 
ෙවරළ ඛාදනයක්, ෙටොනාෙඩෝ චණ්ඩ මාරුතයක්, 
අකුණු සැර වැදීමක් සහ දරුණු ගිගිරුම් සහිත 
කුණාටුවක් තමයි පනෙතන් ව්යසන ෙලස ඇතුළු කරලා 
තිෙබන්ෙන්, ගරු කථානායකතුමනි. 
 

තවදුරටත් ව්යසනයන් එම පනතට ඇතුළත් කිරීම 
සම්බන්ධෙයන් නීතිමය හා පරිපාලනමය කැරුණු 
පිළිබඳව සලකා බලා අදාළ ආයතන සමඟ සාකච්ඡා කර 
පනෙත් සංෙශෝධනයක් ෙලස ෙමය ඇතුළත් කිරීම 
පිළිබඳ තීරණයක් ගත යුතුව තිෙබනවා.  
 

(2) ඔව්. 2015 ජපානෙය් ෙසන්දායි නුවර පැවති ආපදා 
අවදානම් අවම කිරීම සඳහා වූ එක්සත් ජාතීන්ෙග් තුන්වන 
ෙලෝක සමුළුෙව්දී ආපදා අවදානම් අවම කිරීම සඳහා වූ 
ෙසන්දායි කියාකාරී රාමුව ජාත්යන්තර කියාකාරී රාමුවක් 
ෙලස 2015 සිට 2030 දක්වා කියාත්මක කිරීමට තීරණය 
ෙවලා තිෙබනවා. ඒ අනුව, අප අමාත්යාංශය මඟින් ආපදා 
අවදානම් අවම කිරීම සඳහා ජාතික කියාකාරී සැලැසම්ක් 
2015 සිට 2030 දක්වා සකස ් කර විෙද්ශ කටයුතු 
අමාත්යාංශය හරහා එක්සත් ජාතීන්ෙග් සංවිධානෙය් අදාළ 
ආයතන ෙවත යවා තිෙබනවා. 

ආපදා අවදානම් අවම කිරීම ආපදා කළමනාකරණ පනතට 
ෙගන ඒමට නියමිත සංෙශෝධන සඳහා ඇතුළත් කර 
නීතිපතිතුමා ෙවත ෙයොමු කර තිෙබනවා. අපට එය 
එතැනින් ලැබිය යුතුව තිෙබනවා. ජාතික ෙගොඩනැගිලි 
පර්ෙය්ෂණ සංවිධාන පනත තුළටද නාය යෑම් අවදානම් 
අවම කිරීම පිළිබඳ නව පතිපාදන හඳුන්වා දීලා 
නීතිපතිතුමාට ෙයොමු කර තිෙබනවා. ආපදා අවදානම අවම 
වන පරිදි තිරසර සංවර්ධනයක් උෙදසා සංවර්ධන 
කටයුතුවලදී ආපදා අවම කිරීෙම් කියාවලිය සංවර්ධන 
පවාහයට අනුගත කිරීමට කටයුතු කර තිෙබනවා.  එෙසේම 
සංවර්ධන කටයුතුවලදී ආපදා අවදානම් අවම කිරීමට 
අවශ්ය පියවර ගැනීම සඳහා අෙනක් අමාත්යාංශ සමඟ 
ඒකාබද්ධව කටයුතු කරලා තිෙබනවා.  

තවද, කඳුකර පළාත්වල තිෙබන අධි අවදානම්, මධ්ය 
අවදානම් හා සුළු අවදානම් පෙද්ශ හඳුනා ෙගන ආපදා 
කළමනාකරණ අමාත්යාංශය යටෙත් ඇති ජාතික 
ෙගොඩනැගිලි පර්ෙය්ෂණ සංවිධානය මගින් ආපදා පත්යසථ් 
නිවාස හඳුන්වා දීෙම් වැඩසටහනක් කියාත්මක ෙවනවා. 
තවද, එම ආයතනය මගින් නාය යෑම් පෙද්ශ හඳුනා ෙගන 
සිතියම්ගත කර තිෙබනවා.  
 

(3) උඩුත්තුෙරයි ගම්මානය පිළිබඳව අදාළ කරුණු 
සම්බන්ධෙයන් ජාතික ෙගොඩනැගිලි පර්ෙය්ෂණ 
සංවිධානය, ආපදා කළමනාකරණ මධ්යසථ්ානය හා 
යාපනය දිසත්ික් ෙල්කම් කාර්යාලය මගින් අධ්යයනයක් 
සිදු කර ෙසොයා බලා, එම අධ්යයනෙය් පතිඵල මත ෙම් 
පිළිබඳව ෙවනත් අමාත්යාංශ හා රජෙය් ආයතන ද මැදිහත් 
වන බැවින් එම ආයතන සමඟ ඒකාබද්ධව සාකච්ඡා කර 
තීරණයක් ගන්න තිෙබනවා.  
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[ගරු ඩග්ලස් ෙද්වානන්දා මහතා] 



2016 ෙදසැම්බර්  08 

 

 

ගරු කථානායකතුමනි, පසු ගිය කාලය පුරාම ලංකාෙව් නියං 
තත්ත්වයක් වාර්තා වුණා. පසු ගිය නියං සමෙය් අපට සිදු වුණා, 
ලංකාෙව් දිස්තික්ක 25ටම පානීය ජලය සපයන්න. ඒ වාෙග්ම  ෙම් 
නිසා ෙගොවිතැන් කටයුතුවල ෙයෙදන අයටත්, වන සතුන්ටත් 
ෙලොකු හානියක් සිද්ධ ෙවනවා කියන එක අපි පිළිගන්නවා. ඒ 
නිසා පසු ගිය කැබිනට් මණ්ඩල රැස්වීෙම්දී ඇමතිවරුන්ෙගන් යුතු 
අනු කමිටුවක් පත් කළා. 

 
ඉදිරිෙය්දී ඇති වන නියඟයකදී ෙකොෙහොමද අප කියාත්මක 

ෙවන්නට ඕනෑ කියලා ඒ අනු කමිටුව මඟින් කරුණු අධ්යයනය 
කරන්නට, ෙබොෙහෝ විට ෙම් සතිෙය් සිකුරාදා රැස්වන්නට අපි 
බලාෙපොෙරොත්තු වනවා. තනිවම අෙප් අමාත්යාංශයට වැඩ 
කරන්නට බැහැ. ඒ නිසා අෙනකුත් අමාත්යාංශත් අප ෙම් සඳහා 
සම්බන්ධ කර ගන්නවා. ඒ සියල්ලන්ෙග්ම සහෙයෝගය අපට 
ලැෙබනවා. අවශ්ය මුදල් ෙබොෙහෝ අවස්ථාවල රජෙය් මහා 
භාණ්ඩාගාරෙයනුත් අපට ලැබිලා තිෙබනවා. ගරු ඩග්ලස ්
ෙද්වානන්දා මන්තීතුමා කිව්වා වාෙග්, එතුමාෙග් පෙද්ශවල -
විෙශේෂෙයන් යාපනෙය් දූපත්වල- තිෙබන නියං තත්ත්වයන් 
පිළිබඳව විෙශේෂෙයන් ෙසොයා බලන්නට අප කල්පනා කරනවා. 
එතුමාෙග් ඒ ෙයෝජනාව අනුව ඉදිරිෙය්දී ඔබතුමාත් සමඟ යාපනය 
දිස්තික්කයට ගිහිල්ලා, අෙනකුත් මන්තීවරුන්ෙග්ත් සහාය ඇතිව 
ෙම් කාරණය පිළිබඳව ෙසොයා බලා අවශ්ය කටයුතු කරන්නට අප 
බලාෙපොෙරොත්තු වනවා. 

 
ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
ෙබොෙහොම ස්තුතියි.  ඊළඟට, ගරු අනුර දිසානායක මැතිතුමා. 

[බාධා කිරීමක්]  
 

Hon. Douglas Devananda, we have already exceeded 
the time. This question should not have been raised under 
Standing Order No. 23(2). It should have been raised as a 
separate Question.  ගරු මන්තීතුමා, ඒක පැහැදිලි කරන්න. 

 
ගරු ඩග්ලස ්ෙද්වානන්දා මහතා 
(மாண்ᾗமிகு டக்ளஸ் ேதவானந்தா) 
(The Hon. Douglas Devananda) 
அதாவᾐ இந்த நில உட்ெசல்ைக, குரங்குகளின் தாக்கம் 

ேபான்றன ᾗதிதாக ஏற்பட்ᾌள்ளன.  எனேவ, அவற்றிற்கான 
தீர்ᾫகைளᾜம் விைரவாகச் ெசய்யேவண்ᾌெமன 
எதிர்பார்க்கின்ேறன்.     

 
ගරු අනුර පියදර්ශන යාපා මහතා 
(மாண்ᾗமிகு அᾒர பிாியதர்ஷன யாப்பா) 
(The Hon. Anura Priyadharshana Yapa) 
ගරු මන්තීතුමනි, ෙමය වනජීවී සංරක්ෂණ ෙදපාර්තෙම්න්තුවට අයත් 

විෂයයක්. ඒ නිසා, ඒ අයත් එක්ක අප ෙම් පිළිබඳව සාකච්ඡා කර 
තිෙබනවා. [බාධා කිරීමක්]  

 
ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
You can talk to the Hon. Minister about monkey-

attacks and all other problems.  
 

ගරු අනුර පියදර්ශන යාපා මහතා 
(மாண்ᾗமிகு அᾒர பிாியதர்ஷன யாப்பா) 
(The Hon. Anura Priyadharshana Yapa) 
Sir, we agree with the Hon. Member. අපි අනිවාර්ෙයන්ම 

ඒ පිළිබඳව ෙසොයා බලා කටයුතු කරනවා. 

ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
ගරු අනුර කුමාර දිසානායක මැතිතුමා. ෙව්ලාව 

සම්බන්ධෙයන් අවධානය ෙයොමු කරවනවා. 
 

ගරු අනුර දිසානායක මහතා 
(மாண்ᾗமிகு அᾒர திஸாநாயக்க) 
(The Hon. Anura Dissanayake) 
ගරු කථානායකතුමනි, කවුද දන්ෙන් නැහැ, පිළිතුරු ලබා 

ෙදන්ෙන්?  
 

ගරු ලක්ෂම්න් කිරිඇල්ල  මහතා (උසස ් අධ්යාපන හා 
මහාමාර්ග අමාත්යතුමා සහ පාර්ලිෙම්න්තුෙව් 
සභානායකතුමා) 
(மாண்ᾗமிகு லῆமன் கிாிஎல்ல - உயர்கல்வி மற்ᾠம் 
ெநᾌஞ்சாைலகள் அைமச்சᾞம் பாராᾦமன்றச் சைப 
ᾙதல்வᾞம்) 
(The Hon.  Lakshman Kiriella - Minister of Higher 
Education and Highways and Leader of the House of 
Parliament) 
ගරු කථානායකතුමනි, ෙහට දින පිළිතුරක් ලබා ෙදන බව 

ඇමතිතුමා මට දන්වලා තිෙබනවා.  He will answer it 
tomorrow, Sir.  
 

ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
ගරු අනුර දිසානායක මැතිතුමා. 

 
 II 

 
වී අෙලවි මණ්ඩලෙය් වී ෙතොග ෙපෞද්ගලික අංශයට 
නිකුත් කිරීම නිසා පැන නැඟී ඇති ගැටලුකාරී 

තත්ත්වය 
ெநல் சந்ைதப்பᾌத்ᾐம் சைபயின் ைகயிᾞப்ᾗ 

விபரத்ைதத் தனியாᾞக்கு வழங்கியைமயினால் 
ஏற்பட்ᾌள்ள சிக்கலான நிைலைம 

PROBLEMATIC SITUATION ARISEN BY ISSUING STOCKS OF 
PADDY MARKETING BOARD TO PRIVATE SECTOR  

 
 

ගරු අනුර දිසානායක මහතා 
(மாண்ᾗமிகு அᾒர திஸாநாயக்க) 
(The Hon. Anura Dissanayake) 
ගරු කථානායකතුමනි, ස්ථාවර නිෙයෝග 23 (2) යටෙත් ෙමම 

පශ්නය ඇසීමට අවස්ථාව ලබාදීම ගැන ඔබතුමාට ෙබෙහවින්ම 
ස්තුතිවන්ත ෙවනවා. වර්ෂය අවසානෙය් උත්සව සමය ළංවීමත් 
සමඟ ෙවෙළඳ ෙපොෙළේ සහල් මිල ඉහළ යාෙම් පවණතාවක් 
දකින්නට තිෙබනවා. ෙකෙසේ වුවද, රජය සතු සහල් ෙතොග, 
ෙවෙළඳ ෙපොළට නිදහස් කිරීෙම් කමෙව්දය විමසා බැලීෙම්දී ෙමම 
තත්ත්වය පිළිබඳ ආණ්ඩුෙව් තක්ෙසේරුවක් ෙනොමැති බව තමයි 
ෙපන්නුම් කරන්ෙන්.  

 
වී අෙළවි මණ්ඩලය සතු ආරක්ෂක වී ෙතොග කිෙලෝගෑම් 

එකක් රුපියල් 47 බැගින් වන මුදලකට විකුණා දැමීමට පියවර 
ෙගන තිෙබන බව වාර්තා වනවා. ගරු කථානායකතුමනි, ඊෙය් 
දැනගන්න ලැබුණු පරිදි කීරි සම්බා වී කිෙලෝගෑම් එකක් රුපියල් 
64ක් වැනි අධික මිලකට තමයි වී අෙළවි මණ්ඩලෙයන් ඉල්ලා 

3411  3412 



පාර්ලිෙම්න්තුව 

තිෙබන්ෙන්. ෙම් සඳහා විවෘත ෙටන්ඩර් කැඳවීමක් කර ෙනොමැති 
වුවත්, ලියා පදිංචි ෙමෝල් හිමියන්ෙගන් මිල ගණන් කැඳවා 
තිෙබනවා. ඒ කැඳවීම අනුව ඉහළම මිල හැටියට වී කිෙලෝ එකකට 
රුපියල් 64ක් ලබා ෙදන්න සූදානම් ෙවලා තිෙබනවා. ෙම් ෙදස 
බලපුවාම වී අෙළවි මණ්ඩලය යම් ලාභයක් ලබන එක ඇත්ත. 
නමුත් එම මිලට වී ටික අෙළවි කෙළොත්, සහල් ෙවෙළඳ ෙපොෙළේ 
අවම වශෙයන් හාල් කිෙලෝ එකක් රුපියල් 120වත් ඉක්මවා 
යනවා. එෙහත් වී අෙළවි මණ්ඩලය සතු වී ෙතොග සුළු හා මධ්ය 
පරිමාණ ෙමෝල් හිමියන් ලවා සාධාරණ මුදලකට සහල් බවට පත් 
කර අඩු මුදලකට ෙවෙළඳ ෙපොළට දැමිය හැකියි. වී අෙළවි 
මණ්ඩලය සතුව තිෙබන වී ටික සුළු හා මධ්ය පරිමාණ ෙමෝල් 
හිමියන්ට දීලා ඔවුන්ෙගන් ෙකොටන ලද හාල් ටික ගන්න පුළුවන්. 
ඔවුන් වී සහල් බවට පත් කිරීම ෙවනුෙවන් කිෙලෝ එකකට යම් 
මුදලක් ෙගවීම තමයි කළ යුතු වන්ෙන්.  

 
ස ෙතොස ජාලය හරහා ෙමම සහල් ෙබදා හැරීෙම් හැකියාව 

තිෙබනවා. එමඟින් වී අෙළවි මණ්ඩලයට වැඩි ලාභයක් 
ලබාගැනීමටත් පාරිෙභෝගිකයාට සාධාරණ මිලකට සහල් ලබා 
ගැනීමටත් අවස්ථාව සැලෙසනවා. එෙහත් එවැනි වැඩ 
පිළිෙවළකට ෙනොෙගොස් වී ෙතොගවලින් නිදහස්වීමට කටයුතු 
කළෙහොත් ෙවෙළඳ ෙපොෙළේ ඉහළ යන සහල් මිල සම්බන්ධෙයන් 
ආණ්ඩුවට කිසිදු මැදිහත්වීමක් කළ ෙනොහැකි තත්ත්වයක් ඇති 
වනු නිසැකයි. ෙමොකද, වී ෙතොග ටික ඔක්ෙකෝම ෙපෞද්ගලික 
අංශයට ලබා දුන්ෙනොත් හාල් ෙවෙළඳ ෙපොෙළේ ඇති වන මිල ඉහළ 
යාමට කිසිදු පාලනයක් කරන්න හැකියාවක් නැහැ.  

 
ෙම් සම්බන්ධෙයන් ආණ්ඩුවට කිසිදු මැදිහත්වීමක් කරන්න 

බැහැ.  එෙසේම සුළු හා මධ්ය පරිමාණ ෙමෝල් හිමියන්ට විවෘත 
ෙවෙළඳ ෙපොෙළේ වී මිලදී ගැනීමට  හැකියාවක් ෙනොමැති නිසා එම 
කර්මාන්තයන්ද බිඳ වැටීෙමන් හිමිකරුවන්ෙග් හා ෙසේවකයන්ෙග් 
ජීවිකාව ද බරපතළ අනතුරකට වැටිය හැකියි.   

 
ගරු කථානායකතුමනි, ෙම් තත්ත්වය තුළ පැන නඟින පහත 

ගැටලුවලට පිළිතුරු අදාළ අමාත්යවරයා විසින් සභාව හමුෙව් 
තබනු ඇතැයි අෙප්ක්ෂා කරනවා. 

 

01.  වී අෙළවි මණ්ඩලෙය් ආරක්ෂිත වී ෙතොග ෙටන්ඩර් 
කිරීමකින් ෙතොරව විකුණා දැමීමට පියවර ෙගන තිෙබ්ද? 

02.  සුද්ධ කර නැවත ලබා ගැනීම සඳහා කුඩා හා මධ්ය පරිමාණ 
වී ෙමෝල් හිමියන්ට වී ෙතොග නිකුත් කිරීමට කටයුතු කළ 
ෙනොහැක්ෙක් මන්ද? 

03.  ඉදිරි කාලය තුළ ෙවෙළඳ ෙපොෙළේ සහල් හිඟයක් ඇති 
ෙනොවන බවට සහ මිල ඉහළ ෙනොයනු ඇති බවට සහතික 
වන්ෙන්ද කියලා ගරු ඇමතිතුමාෙගන් දැනගන්න 
කැමැතියි. 

 

ගරු කථානායකතුමනි, ෙබොෙහොම ස්තුතියි. 

 
ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
ගරු සභානායකතුමා. 

 
ගරු ලක්ෂම්න් කිරිඇල්ල  මහතා  
(மாண்ᾗமிகு லῆமன் கிாிஎல்ல) 
(The Hon.  Lakshman Kiriella) 
එම පශ්නයට ගරු ඇමතිතුමා ෙහට උත්තරයක් ලබා ෙදනවා. 

ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
පධාන කටයුතු ආරම්භෙය්දී පනත් ෙකටුම්පත් පිළිගැන්වීම 

පිළිබඳ දැනුම්දීම, සමාජ සවිබල ගැන්වීම් හා සුබසාධන 
අමාත්යතුමා. 

 
පනත් ෙකටුම්පත් පිළිගැන්වීම 

சமர்ப்பிக்கப்பட்ட சட்டᾚலங்கள் 
BILLS PRESENTED 

 
දිවි නැගුම (සංෙශෝධන) පනත් ෙකටුම්පත 

வாழ்வின் எᾨச்சி (திᾞத்தம்) சட்டᾚலம் 
DIVINEGUMA (AMENDMENT) BILL 

 
      "2013 අංක 1 දරන දිවි නැගුම පනත සංෙශෝධනය කිරීම සඳහා වූ පනත් 
ෙකටුම්පතකි." 

 
පිළිගන්වන ලද්ෙද් සමාජ සවිබල ගැන්වීම් හා සුබසාධන 

අමාත්යතුමා ෙවනුවට ගරු ගයන්ත කරුණාතිලක මහතා විසිනි. 
 
2017 ජනවාරි 09වන සඳුදා ෙදවන වර කියවිය යුතුයයි ද, එය 

මුදණය කළ යුතුයයි ද, අදාළ ආංශික අධීක්ෂණ කාරක සභාවට ෙයොමු 
කළ යුතුයයි ද නිෙයෝග කරන ලදී.  

 
சᾚக வᾤᾬட்டல் மற்ᾠம் நலன்ᾗாி அைமச்சர் சார்பாக 

மாண்ᾗமிகு கயந்த  கᾞணாதிலக்க அவர்களால் சமர்ப்பிக்கப்பட்டᾐ. 
 
2017 ஜனவாி 09, திங்கட்கிழைம இரண்டாம் ᾙைற 

மதிப்பிடப்பட ேவண்ᾌெமனᾫம் அச்சிடப்பட ேவண்ᾌெமனᾫம் உாிய 
ᾐைறசார் ேமற்பார்ைவக் குᾨᾫக்கு ஆற்ᾠப்பᾌத்தப்பட 
ேவண்ᾌெமனᾫம் கட்டைளயிடப்பட்டᾐ. 

 
Presented by the Hon. Gayantha Karunatileka on behalf of 

the Minister of Social Empowerment and Welfare;  

to be read a Second time upon Monday 09th, January, 
2017 and to be printed; and to be referred  to the relevant 
Sectoral Oversight Committee. 

  

 
ෙපෞද්ගලික මන්තීන්ෙග් පනත් ෙකටුම්පත් 

தனி உᾠப்பினர் சட்டᾚலங்கள் 
PRIVATE MEMBERS' BILLS 

 
නැගීසිටීමට අත්වැලක් පදනම (සංසථ්ාගත කිරීෙම්) 

පනත් ෙකටුම්පත 
ேஹன்ட் ᾌ ஸ்டான்ட் பᾫண்ேடஷன் 

(கூட்ᾊைணத்தல்) சட்டᾚலம் 
HAND TO STAND FOUNDATION (INCORPORATION) BILL 

 
ගරු  (ෛවද්ය) කවින්ද ෙහේෂාන් ජයවර්ධන මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (ைவத்திய கலாநிதி) கவிந்த ேஹஷான் ஜயவர்தன) 
(The Hon. (Dr) Kavinda Heshan Jayawardana)  
Hon. Speaker, I move, 
 
"That leave be granted to introduce a Bill to incorporate the Hand 

to Stand Foundation." 

3413  3414 

[ගරු අනුර දිසානායක මහතා] 



2016 ෙදසැම්බර්  08 

 

 

ගරු නාලක පසාද් ෙකොෙලොන්ෙන මහතා 
(மாண்ᾗமிகு நாலக்க பிரசாத் ெகாெலான்ேன) 
(The Hon. Nalaka Prasad Colonne) 

 
සින් සථ්ිර කරන ලදී. 
ஆேமாதித்தார். 
Seconded.   
 
පශන්ය විමසන ලදින් සභා සම්මත විය. 
පනත් ෙකටුම්පත ඊට අනුකූලව පළමුවන වර කියවන ලදින්, එය 

මුදණය කිරීමට නිෙයෝග කරන ලදී.  
 

වාර්තා කිරීම සඳහා 47(5) වන සථ්ාවර නිෙයෝගය යටෙත් පනත් 
ෙකටුම්පත සමාජ සවිබල ගැන්වීම් හා සමාජ සුබසාධන අමාත්යතුමා 
ෙවත පවරන ලදී. 

 
வினா விᾌக்கப்பட்ᾌ, ஏற்ᾠக்ெகாள்ளப்பட்டᾐ. 
இதன்பᾊ, சட்டᾚலம் ᾙதன்ᾙைற மதிப்பிடப்பட்ᾌ, அச்சிடப்படக் 

கட்டைளயிடப்பட்டᾐ. 
 

சட்டᾚலம் நிைலக்கட்டைள இல. 47(5) இன்பᾊ  சᾚக 
வᾤᾬட்டல் மற்ᾠம் நலன்ᾗாி அைமச்சᾞக்கு அறிக்ைக 
ெசய்யப்பᾌதற்காகச் சாட்டப்பட்டᾐ. 

  
Question put, and agreed to. 
Bill accordingly read the First time, and ordered to be 

printed. 
 

The Bill stood referred, under Standing Order No. 47(5), to 
the Minister of  Social Empowerment and Welfare  for report. 

 
ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
පධාන කටයුතු. විසර්ජන පනත් ෙකටුම්පත, 2017 - කාරක 

සභා අවස්ථාව. 

 
විසර්ජන පනත් ෙකටුම්පත, 2017 

ஒᾐக்கீட்ᾌச் சட்டᾚலம், 2017 
APPROPRIATION BILL, 2017 

 
කාරක සභාෙවහිදි තවදුරටත් සලකා බලන ලදී. -  

[පගතිය : ෙදසැම්බර් 07] 
[ගරු කථානායකතුමා මූලාසනාරූඪ විය.] 

 
குᾨவில் ேமᾤம் ஆராயப்பட்டᾐ. - [ேதர்ச்சி : ᾊசம்பர் 07 ] 

[சபாநாயகர் அவர்கள் தைலைம வகித்தார்கள்.] 
 

Considered further in Committee. - [Progress: 07th December] 
[MR. SPEAKER in the Chair.] 

 
101 වන ශීර්ෂය.- බුද්ධ ශාසන අමාත්යවරයා 

01 වන වැඩසටහන.- ෙමෙහයුම් වැඩසටහන - පුනරාවර්තන 
වියදම, රු. 124,499,000 

 

தைலப்ᾗ 101.-  ᾗத்த சாசன அைமச்சர் 
நிகழ்ச்சித்திட்டம் 1.-  ெசயல்ᾙைறச் ெசயற்பாᾌகள் - 

மீண்ᾌவᾞஞ் ெசலᾫ ᾟபா 124,499,000 
 

HEAD 101.- MINISTER OF BUDDHA SASANA  
Programme 01.- Operational Activities - Recurrent Expenditure,         

Rs. 124,499,000 

108 වන ශීර්ෂය.-  තැපැල්, තැපැල්  ෙසේවා  හා මුසල්ිම් 
ආගමික කටයුතු අමාත්යවරයා 

01 වන වැඩසටහන.- ෙමෙහයුම් වැඩසටහන - පුනරාවර්තන 
වියදම, රු. 125,469,000 

 

தைலப்ᾗ 108. - அஞ்சல், அஞ்சல் ேசைவகள் மற்ᾠம் 
ᾙஸ்ᾢம் சமய அᾤவல்கள் அைமச்சர் 

நிகழ்ச்சித்திட்டம் 01.- ெசயல்ᾙைறச் ெசயற்பாᾌகள் - 
மீண்ᾌவᾞஞ் ெசலᾫ ᾟபா 125,469,000 

 

HEAD 108.- MINISTER OF  POSTS, POSTAL SERVICES AND 

MUSLIM RELIGIOUS AFFAIRS 

Programme 01.- Operational Activities - Recurrent Expenditure, Rs. 
125,469,000 

 
159 වන ශීර්ෂය. - සංචාරක සංවර්ධන හා කිසත්ියානි 

ආගමික කටයුතු අමාත්යවරයා 
01 වන වැඩසටහන.- ෙමෙහයුම් වැඩසටහන - පුනරාවර්තන 

වියදම, රු. 129,883,000 
 

தைலப்ᾗ 159.- சுற்ᾠலாத்ᾐைற அபிவிᾞத்தி மற்ᾠம் 
கிறிஸ்தவ சமய அᾤவல்கள் அைமச்சர் 

நிகழ்ச்சித்திட்டம் 01.- ெசயல்ᾙைறச் ெசயற்பாᾌகள் - 
மீண்ᾌவᾞஞ் ெசலᾫ ᾟபா 129,883,000 

 
HEAD 159.- MINISTER OF TOURISM DEVELOPMENT AND 

CHRISTIAN RELIGIOUS AFFAIRS  
Programme 01.- Operational  Activities - Recurrent Expenditure,       

Rs. 129,883,000 

 
ගරු සභාපතිතුමා  
(மாண்ᾗமிகு தவிசாளர் அவர்கள்) 
 (The Hon. Chairman) 
බුද්ධ ශාසන අමාත්යාංශය - වැය ශීර්ෂ අංක 101 හා 201, 

තැපැල්, තැපැල් ෙසේවා සහ මුස්ලිම් ආගමික කටයුතු අමාත්යාංශය 
-  වැය ශීර්ෂ අංක - 108, 202 හා 308 සහ සංචාරක සංවර්ධන හා 
කිස්තියානි ආගමික කටයුතු අමාත්යාංශය- වැය ශීර්ෂ අංක 159 හා 
203. සලකා බැලීම පූර්ව භාග 10.00 සිට අපර භාග 12.30 දක්වා 
සහ අපර භාග 1.00 සිට අපර භාග 6.30 දක්වා. 

 

[ᾙ.ப. 10.09] 
 

ගරු ක. තුෙරයිෙරත්නසිංහම් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு  க. ᾐைரெரட்ணசிங்கம்) 
(The Hon. K. Thurairetnasingam) 
ெகளரவ தவிசாளர் அவர்கேள, 2017ஆம் ஆண்ᾌக்கான 

ஒᾐக்கீட்ᾌச் சட்டᾚலம் ெதாடர்பாக இன்ைறய குᾨநிைலயில் 
விவாதத்ᾐக்கு எᾌத்ᾐக்ெகாள்ளப்பᾌகின்ற அைமச்சுக்கள், 
அவற்றின் கீᾨள்ள ஏைனய திைணக்களங்கள் மற்ᾠம் 
நிᾠவனங்கᾦக்குாிய 101, 201, 108, 202, 308,159, 203 
ஆகிய இலக்கங்கைளக் ெகாண்ட ெசலவினத் தைலப்ᾗக்களின் 
கீழான ஒவ்ெவாᾞ நிகழ்ச்சித் திட்டங்கᾦக்குᾙாிய அைனத்ᾐ 
மீண்ᾌவᾞம் மற்ᾠம் ᾚலதனச் ெசலவின ஒᾐக்கீᾌகளிᾢᾞந்ᾐ 
சம்பிரதாயᾘர்வமாக 10 ᾟபாய் ெவட்டப்பட ேவண்ᾌம் என  
நான் ᾙன்ெமாழிகின்ேறன். இந்த ᾙன்ெமாழிவிைனத் 
ெதாடர்ந்ᾐ உைரயாற்ற எனக்குச் சந்தர்ப்பம் தந்தைமக்கு 
நன்றிையத் ெதாிவித்ᾐக்ெகாள்வேதாᾌ, தங்கள் தைலைமயில் 
ேபசக் கிைடத்த இந்தச் சந்தர்ப்பத்ைதᾜம் நான் ெபாிதாக 
மதிக்கின்ேறன்.   

3415  3416 



පාර්ලිෙම්න්තුව 

ᾗத்தசாசன அைமச்சு, தபால், தபால் ேசைவகள் மற்ᾠம் 
ᾙஸ்ᾢம் சமய அᾤவல்கள் அைமச்சு, சுற்ᾠலாத்ᾐைற 
அபிவிᾞத்தி மற்ᾠம் கிறிஸ்தவ சமய அᾤவல்கள் அைமச்சு 
ஆகியவற்றின் நிதி ஒᾐக்கீᾌகள் மீதான இன்ைறய குᾨநிைல 
விவாதத்தில் கலந்ᾐெகாள்வதில் மகிழ்ச்சியைடகின்ேறன். 
நீதித்ᾐைறயிᾤம் ᾗத்தசாசனத்திᾤம் மிகுந்த ஈᾌபாᾌைடய 
வᾞம் தகுதிவாய்ந்தவᾞமான ெகளரவ விஜயதாஸ ராஜபக்ஷ 
அவர்கள் அதற்குாிய அைமச்சராக நியமிக்கப்பட்ᾊᾞக்கின்றார். 
அத்ேதாᾌ, ெகளரவ சாரதீ ᾐஷ்மந்த அவர்கள் பிரதி 
அைமச்சராக இᾞக்கின்றார். இவர்கள் இᾞவᾞம் நீதிைய 
நிைலநாட்ᾌவதற்கும் ᾗத்த சமயத்ைத வளர்ப்பதற்கும் 
எᾌக்கின்ற ᾙயற்சிகைள நாங்கள் பாராட்ᾌகின்ேறாம். 
எத்தைனேயா பிரச்சிைனயான காலகட்டத்திᾤம்கூட 
உங்கᾦைடய பணி ெதாடர்கின்றᾐ. அந்த வைகயில் ெகளரவ 
அைமச்சர் அவர்களின் காலத்தில் இந்த இரண்ᾌ ᾐைறகளிᾤம் 
உள்ள குைறபாᾌகள் பᾊப்பᾊயாகக் கைளயப்பட்ᾌச் 
சீர்ெசய்யப்பட்ᾌ, அைவ ஓர் எᾌத்ᾐக்காட்டான 
அைமச்சுக்களாக விளங்கேவண்ᾌெமன எதிர்பார்க்கின்ேறாம். 
அதற்காக ெகளரவ அைமச்சர் அவர்கேளாᾌ இைணந்ᾐ 
ெசயற்பᾌகின்ற ெசயலாளர், ஏைனய திைணக்களத் 
தைலவர்கள் ஆகிேயாᾞக்கும் எங்கᾦைடய வாழ்த்ᾐக்கைளத் 
ெதாிவித்ᾐக்ெகாள்கின்ேறாம். இவ்விᾞ ᾐைறகைளᾜம் மிகᾫம் 
கட்ᾌக்ேகாப்ᾗடன் வᾤப்பᾌத்திச் ெசம்ைமப்பᾌத்த ேவண்ᾊய 
ெபாᾠப்ᾗ ெகளரவ அைமச்சர்கᾦக்கும் இப்ெபாᾨᾐ நல்லாட்சி 
அரசு என்ᾠ கூறப்பᾌகின்ற ேதசிய அரசாங்கத்திற்கும்  
இᾞக்கின்றᾐ.   

 
சகல இன மக்களாᾤம் கண்ணியமாக மதித்ᾐப் 

ேபாற்றப்பட்ட அமரர் வணக்கத்ᾐக்குாிய ேசாபித ேதரர் 
ேபான்ற ெபளத்த மதகுᾞமார் வாழ்ந்த இந்த நாட்ᾊேல, 
அதிமாியாைதக்குாிய மதகுᾞமார் பலᾞம் இᾞந்ᾐ 
வᾞகின்றார்கள். இந்தேவைளயில், அண்ைமக்காலமாக 
மட்டக்களப்ᾗ விகாராதிபதி ெதாடர்பாக இந்தப் 
பாராᾦமன்றத்திᾤம் பத்திாிைககளிᾤம் பிரஸ்தாபிக்கப்பட்ᾌ 
வᾞகின்றᾐ.  இᾐ அவᾞைடய நல்ல ேசைவக்கும் நல்ல 
எண்ணத்திற்கும் ஒᾞ களங்கமாக இᾞப்பைதயிட்ᾌ நாங்கள் 
ேவதைனப்பᾌகின்ேறாம். எனேவ, மிகᾫம் ᾗனிதமான, உலகம் 
ேபாற்ᾠகின்ற ᾗத்த பகவானால் ஸ்தாபிக்கப்பட்ᾌ 
வளர்க்கப்பட்ட இந்த மதம் ஒᾞ சில ெபாᾠப்ᾗணர்ச்சியற்ற 
மதகுᾞமாாினால் சீரழிக்கப்பᾌவைத எவᾞம் அᾔமதிக்க 
ᾙᾊயாᾐ. ஆனபᾊயால், ெகளரவ அைமச்சர் அவர்கள் மிக 
இᾠக்கமான ஒᾞ சட்டதிட்டத்ைதக் ெகாண்ᾌவந்ᾐ இவைரப் 
ேபான்றவர்கைளக் கட்ᾌப்பᾌத்தி, ஏைனய மதத்தவர்கைளᾜம் 
திᾞப்திப்பᾌத்தக்கூᾊய வைகயில் நடந்ᾐெகாள்ள ேவண்ᾌ 
ெமன்ᾠ ேகட்ᾌக்ெகாள்கின்ேறன். சேகாதர மக்களின் மதம், 
ெமாழி ஆகியவற்ைற மதிக்கத் ெதாியாத ஒᾞவன் தன்ᾔைடய 
மதத்ைத வழிபடேவா, தன்ᾔைடய ெமாழிையப் ேபசேவா, 
தன்ᾔைடய இனத்ைதச் சார்ந்ᾐ வாழேவா அᾞகைதயற்றவன் 
என்பைத நன்றாகப் ᾗாிந்ᾐெகாள்ள ேவண்ᾌம். இந்த 
வைகயிேல நீங்கள் இப்பᾊயான சில ெபாᾠப்ᾗணர்சியற்ற 
மதகுᾞமாᾞைடய ெசயற்பாட்ைட சட்டாீதியாகத் தᾌக்க 
ேவண்ᾊய ஒᾞ கடைமப்பாட்ᾊல் இᾞக்கின்றீர்கள்.  

 
ᾙஸ்ᾢம், தமிழ் மக்கள் வாழ்கின்ற பிரேதசங்களிேல இன்ᾠ 

ᾗத்தர் சிைலகள் இரேவாᾊரவாக எᾨகின்றன. இதனால் அந்த 
மக்கள் மத்தியிேல ேவதைனᾜம் ெவᾠப்ᾗணர்ச்சிᾜம் ஏற்பட்ᾌ 
வᾞகின்றᾐ. ஆனால், ᾗத்த பகவான் மிகᾫம் ᾗனிதமானவர்; 
எல்ேலாராᾤம் மதிக்கப்பᾌகின்றவர். எங்கᾦைடய 
பிரேதசத்திᾤள்ள ெபளத்த ஆலயங்கᾦக்கு நாங்கᾦம் ெசன்ᾠ 

வழிபᾌவᾐ வழைம. இᾞந்தாᾤம், இந்த நாட்ᾊᾤள்ள 
ᾙஸ்ᾢம், தமிழ் மக்கள் இந்தப் பிரேதசங்களிேல 
இரேவாᾊரவாக ᾙைளக்கின்ற ᾗத்த பகவாைன - அவᾞைடய 
உᾞவத்ைத, அங்கு நாட்டப்பᾌகின்ற ெவள்ளரசக் கிைளைய 
ஒᾞ நில ஆக்கிரமிப்ᾗச் சின்னமாகப் பார்க்கின்ற நிைலைம 
இன்ᾠ உᾞவாகி வᾞகின்றᾐ. ஆகேவ, நீங்கள் இந்த 
விடயத்தில் ஒᾞ மிகுந்த கட்ᾌக்ேகாப்ைப ஏற்பᾌத்த ேவண்ᾌம்.  

 
ெபளத்த ஆலயங்கைள மட்ᾌமல்ல, இந்ᾐ, இஸ்லாமிய, 

கிறிஸ்தவ ஆலயங்கைள அைமப்பதிᾤம் ஓர் இᾠக்கமான 
சட்டதிட்டங்கள் ேபணப்பட ேவண்ᾌம். அதாவᾐ, நிைனத்த 
இடத்திேல நிைனத்த மாதிாி ஆலயங்கைள அைமக்காமல் 
அவற்ைற அைமப்பதில் ஒᾨங்குவிதிகள் ேபணப்பட 
ேவண்ᾌம். இவ்வாறான சட்டதிட்டங்கள்  இல்லாைமயால் 
தான் இன்ᾠ இந்த நாட்ᾊேல பல பிரச்சிைனகள் 
ஏற்பᾌகின்றன. உதாரணமாக ஓர் இந்ᾐக் ேகாயிᾢல் இᾞந்த 
இரண்ᾌ பிராமணர்கள் - ஐயர்மாᾞக்கிைடயில் ஏற்பட்ட 
ᾙரண்பாᾌ காரணமாக அவர்கள் இᾞவᾞம் பிாிந்ᾐெசன்ᾠ 
தனித்தனிேய தங்கᾦக்ெகன்ᾠ ேகாயில்கைள அைமத்த 
வரலாᾠம் உண்ᾌ. ஆனபᾊயினால் எந்த மதத்தலமாக 
இᾞந்தாᾤம் அவற்ைற அைமப்பதில் மிகᾫம் இᾠக்கமான 
சட்டதிட்டங்கைளக் ெகாண்ᾌவந்தால் இவ்வாறான 
பிரச்சிைனகைளக் கட்ᾌப்பᾌத்தலாம் என்ற ஓர் 
அபிப்பிராயத்ைத இந்த உயாிய சைபயிேல ᾙன்ைவக்க 
விᾞம்ᾗகின்ேறன்.  

 
திᾞேகாணமைல நகரத்ைதப் ெபாᾠத்தளவிேல அᾐ ᾜத்த 

காலத்திேலகூட மக்கள் மிகᾫம் இன ஒற்ᾠைமேயாᾌ, 
சேகாதரத்ᾐவமாக வாழ்ந்த ஒᾞ பிரேதசம் என்பᾐ 
உங்கᾦக்குத் ெதாிᾜம். ஆனாᾤம், அன்ᾠ அங்குள்ள பஸ் 
நிைலயத்திேல இரேவாᾊரவாக ஒᾞ ᾗத்தர் சிைல 
ைவக்கப்பட்டேபாᾐ எᾨந்த சர்ச்ைசையத் தணிப்பதற்காக 
ᾙன்னாள் ஜனாதிபதி சந்திாிகா அம்ைமயார் அவர்கள் 
அப்ேபாைதய அைமச்சᾞம் தற்ேபாைதய ஜனாதிபதிᾜமான 
மாண்ᾗமிகு ைமத்திாிபால சிறிேசன அவர்கைளᾜம் ாிேரான் 
ெபர்ணாண்ேடா அவர்கைளᾜம் அங்ேக அᾔப்பியிᾞந்தார். 
அவர்கள் அங்கு வந்ததன்ᾚலம் சமாதானமாக அந்தச் சர்ச்ைச 
ᾙᾊᾫக்குக் ெகாண்ᾌவரப்பட்டைத இன்ᾠம் நான் 
எண்ணிப்பார்க்கின்ேறன்.  

 
அᾐமட்ᾌமல்ல, இந்தச் சம்பவத்ᾐக்கு ᾙதல் ெவசாக் 

காலத்திேல அங்கு ெவசாக் பந்தல் அைமப்பதற்குச் சகல இன 
மக்கᾦம் நிதிᾜதவி ெசய்தᾐ, மற்ᾠம் தமிழ், ᾙஸ்ᾢம், சிங்கள 
மக்கள் என்ᾠ பாகுபாᾌமில்லாமல் சகல இன மக்கᾦம் 
சந்ேதாசமாகச் ெசன்ᾠ அந்த ெவசாக் காட்சிகைளப் பார்த்தᾐ 
ேபான்ற சம்பவங்கைள எல்லாம் நாங்கள் இன்ᾠ நிைனத்ᾐப் 
பார்க்கின்ேறாம். ᾗத்தர் சிைல ைவக்கப்பட்டᾐ சம்பந்தமாக 
குறிப்பிட்ட மக்கள் மத்தியிேல ஏற்பட்ட ᾙரண்பாட்ைடᾜம் 
ெவᾠப்ைபᾜம் இன்ᾠம் அவர்களிடமிᾞந்ᾐ நீக்க ᾙᾊயாத 
நிைலைம இᾞக்கின்றᾐ. அங்கு கடந்த இரண்ᾌ 
வᾞடங்கᾦக்கு ᾙன்னர் திᾞேகாணைல பஸ் நிைலயத்ைத 
அண்ᾊ நடந்த ெவசாக் ெகாண்டாட்டத்தில் ஏைனய மக்களான 
ᾙஸ்ᾢம் மக்கேளா தமிழ் மக்கேளா கலந்ᾐெகாள்கின்ற ஒᾞ 
சூழ்நிைல இᾞக்கவில்ைல. ஆனபᾊயினால் ெபாᾠப்ᾗணர்ச்சி 
யற்றவர்களினால் ெசய்யப்பᾌகின்ற ஒᾞசில விடயங்கள் 
நீண்டகாலமாக ஒᾞ விாிசைல ஏற்பᾌத்தி வᾞகின்றᾐ 
என்பைத அறிந்ᾐெகாள்ள ேவண்ᾊயவர்களாகᾫம் அதற்கான 
பாிகாரத்ைதத் ேதட ேவண்ᾊயவர்களாகᾫம் இᾞக்கின்ேறாம்.  

 
அண்ைமயிேல சாம்பல்தீᾫ சந்தியிேலᾜம் ஒᾞ ᾗத்தர் சிைல 

ைவக்கப்பட்ᾌள்ளᾐ. திᾞேகாணமைலயில் அைனவᾞம் 
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உபேயாகப்பᾌத்ᾐகின்ற ஒᾞ சுற்ᾠலா இடமான beach ஐ 
அண்ᾊ சிறிய ᾗத்தர் சிைலெயான்ᾠ இᾞக்கின்றᾐ. அதனால் 
அங்கு எந்தவிதமான பிரச்சிைனᾜம் இல்ைல. அங்குள்ள 
கடேலாரத்ᾐக்கும் நகர சைப ᾓல் நிைலயத்திற்கும் 
இைடயிᾤள்ள ஒᾞ சிறிய பகுதியில் அந்தப் ᾗத்தர் சிைல 
ைவக்கப்பட்ᾊᾞப்பதால், சகல இன மக்கᾦம் அதைன மதித்ᾐ 
வᾞகின்றார்கள். ஆனால், சுற்றாடல் பாᾐகாப்ᾗ மற்ᾠம் 
அங்ேக வᾞகின்ற சுற்ᾠலாப் பயணிகᾦைடய வசதி வாய்ப்ᾗக் 
கᾞதி நகர சைபயானᾐ, சᾫக்குமரத் ேதாப்ெபான்ைற 
உᾞவாக்கியிᾞந்தᾐ. ஒᾞ சிறிய ெபளத்த விகாைரக்காக அந்த 
இடத்திᾤள்ள ேதாப்பின் அைரவாசிப் பகுதிக்குேமல் 
ைகயகப்பᾌத்தப்பட்ᾌள்ளᾐ. ஆனால், அᾐ நாளாந்தம் 
ஏராளமான மக்கள் வந்ᾐ ேபாகின்ற ஒᾞ சிறிய இடம். 
அᾐமட்ᾌமல்ல, திᾞேகாணமைல நகரம் குᾊசனம் ெசறிந்ᾐ 
வாழ்கின்ற ஓர் இடம். அதனால் அங்குள்ள beach க்கு 
சனிக்கிழைம, ஞாயிற்ᾠக்கிழைமகளில் மற்ᾠம் விᾌᾙைற 
நாட்களில் தங்கᾦைடய ெபாᾨைதக் கழிப்பதற்காக மக்கள் 
வந்ᾐேபாகின்றார்கள். ஆனால் அந்த beach இன் ெபᾞம்பகுதி 
நகர சைபயின் அᾔமதிேயா அல்லᾐ எவாினᾐம் அᾔமதிேயா 
இல்லாமல் அங்குள்ள ஒᾞ ெபளத்த விகாைரக்காக 
அைடக்கப்பட்ᾊᾞக்கின்றᾐ.  

 
ஆனால், பக்கத்தில் ஏற்ெகனேவ இரண்ᾌ ெபௗத்த 

விகாைரகள் இᾞக்கின்றன. வழிபாட்ᾌக்கு என்றால் அந்த 
ெபௗத்த விகாைர ேபாᾐமானᾐ. அதாவᾐ,  அதிᾢᾞந்ᾐ 200 
மீற்றர் ᾑரத்ᾐக்குள், ேகாேணசர் ேகாவில் வளாகத்தில், 
நாங்கள் எல்ேலாᾞம் வழிபᾌகின்ற ேகாகண்ண விகாைர 
இᾞக்கின்றᾐ. அேதேபால, ேகாேணசர் ேகாவிᾤக்குச் 
ெசல்ᾤம் பாைதயில் ேகாட்ைட வாசᾢல் சங்கமித்ைத 
விகாைரயிᾞக்கின்றᾐ. அᾐ அதிᾢᾞந்ᾐ ஒᾞ 100 மீற்றர் 
ᾑரத்ைதவிடக் கிட்ᾊயதாக இᾞக்கின்றᾐ. அவ்வாᾠ 
அண்ைமயில் இரண்ᾌ விகாைரகள் இᾞக்கும்ெபாᾨᾐ மிகᾫம் 
பற்றாக்குைறயாக இᾞக்கின்ற, எல்லா மக்கᾦம் 
பாகுபாᾊல்லாமல் வந்ᾐேபாகின்ற இந்த இடத்திᾢᾞந்ᾐ 
விகாைரயின் விஸ்தாிப்ᾗக்காக ஏக்கர் கணக்கில் நிலம் 
பிᾊத்திᾞப்பைத எந்த விதத்திᾤம் நியாயப்பᾌத்த ᾙᾊயாᾐ. 
ஆனபᾊயால் தயᾫெசய்ᾐ அைமச்சர் அவர்கள் இந்த இடத்ைத 
ஒᾞதரம் வந்ᾐபாᾞங்கள்!  அதன் பின்னர்  இதில் எᾐ சாி, எᾐ 
பிைழ என்பைத நீங்கள் தீர்மானிக்கலாம். அᾐ சம்பந்தமாக 
மக்களிடத்திᾤம் நீங்கள் வினவலாம். அந்த இடத்ைத அவர்கள் 
தங்கᾦைடய சுற்ᾠலாப் பிரேதசமாகப் பயன்பᾌத்ᾐவதற்கு 
விᾞம்ᾗகிறார்கள். அதில் ெபௗத்த விகாைர இᾞப்பதில் 
பிரச்சிைனயில்ைல. ஆனால், அதைன விஸ்தாிப்பᾐ 
ெதாடர்பாக அைமச்சர் அவர்கள் கவனத்தில் எᾌத்ᾐக்ெகாள்ள 
ேவண்ᾌெமன்ᾠ இந்த இடத்தில் மிகᾫம் விநயமாகᾫம் 
அன்பாகᾫம்  ேவண்ᾊக்ெகாள்கின்ேறன்.  

 
அᾌத்ᾐ, கன்னியா பிரேதசம் ஒᾞ வரலாற்ᾠ ᾙக்கியத்ᾐவம் 

வாய்ந்த இடம். இங்ேக இந்ᾐக்கள் இறந்தவர்களின் 
ஆத்மசாந்திப் ᾘைசகைள நடத்தி வᾞகின்றனர். அங்கு ஒᾞ 
சிவன் ேகாவில் இᾞக்கிறᾐ. அைத பட்ᾊனᾙம் சூழᾤம் 
பிரேதச சைபதான் நிர்வகித்ᾐ வந்தᾐ. அங்குள்ள வாகனத் 
தாிப்பிடங்கள், கைடகள், அங்கு வᾞபவர்கைள 
ெநறிப்பᾌத்தல், மற்ᾠம் ஏைனய சுகாதார வசதிகைள 
திᾞேகாணமைல பட்ᾊனᾙம் சூழᾤம் உப்ᾗெவளி பிரேதச 
சைபதான் பாிபாᾢத்ᾐ வந்தᾐ. ஆனால், அங்கிᾞந்த அரசாங்க 
அதிபர் 2010ஆம் ஆண்ᾌ ᾝன் மாதம் திடீெரன்ᾠ அந்த  
ஆலயத்திற்குச் ெசன்ᾠ, அங்கு பிரேதச சைபயினால் 
ேபாடப்பட்ட சில அறிவிப்ᾗப் பலைககைளெயல்லாம் 
உைடத்ெதறிந்ᾐ, அவர்கள் ைவத்திᾞந்த பற்ᾠச்சீட்ᾌகைள 
ெயல்லாம் பறிᾙதல் ெசய்ᾐ அவர்கைள அந்த இடத்திᾢᾞந்ᾐ 
விலக்கிவிட்ᾌ, இன்ெனாᾞ நிᾠவனத்திற்கு அதைனப் 

ெபாᾠப்ᾗக் ெகாᾌத்திᾞக்கிறார். உள்ᾧராட்சி 
அைமப்ᾗகைளப் ெபாᾠத்தவைரயில், பிரேதச சைபகᾦம் 
அரசாங்கத்தில் அங்கம் ெபᾠகின்ற ᾙக்கியமான ஒᾞ நிர்வாக 
அலகுகள். ஆகேவ பிரேதச சைபகள், நகர சைபகளின் 
சட்டதிட்டங்கᾦக்குக் கீழ்ப்பᾊந்ᾐ நடக்க ேவண்ᾊய ெபாᾠப்ᾗ 
அைனவᾞக்கும் உண்ᾌ. அப்பᾊயிᾞக்ைகயில் ஓர் அரசாங்க 
அதிபர் தான்ேதான்றித்தனமாக நடந்ᾐெகாண்டᾐ ெதாடர்பாக 
இற்ைறவைரயில் நடவᾊக்ைகெயᾐᾫம் எᾌக்கப்படவில்ைல. 
இந்த நாட்ᾊல் இப்பᾊயான ஒᾞ நிைலவரம் இᾞந்தால் மாநகர 
சைபகள், நகர சைபகள், பிரேதச சைபகள்  எப்பᾊச் 
ெசயற்பᾌவᾐ? இன்ᾠம் அᾐ மக்களᾐ மனதில் ெபᾞம் 
ேவதைனயாக இᾞக்கின்றᾐ. ஆனபᾊயால், இந்த 
விடயத்திᾤம் அைமச்சர் அவர்கள் கவனெமᾌக்க 
ேவண்ᾌெமன்ᾠ மிகᾫம் அன்பாகக் ேகட்ᾌக்ெகாள்கின்ேறன்.  

 
ேமᾤம், திᾞேகாணமைல beach இல் அைமயப்ெபற்ற 

ேவᾢ அைடக்கின்ற விடயத்தில்கூட அங்கு ஒᾞ பதற்றமான 
நிைல உᾞவாகியᾐ. எங்கᾦைடய எதிர்க்கட்சித் தைலவர் 
சம்பந்தன் ஐயா அவர்கள் தைலயிட்ᾌ, அவ்விடயத்தில் 
ஆத்திரத்ᾐடன் தீவிரமாக நின்ற இைளஞர்களிடᾙம் 
மற்றவர்களிடᾙம்,   "நீங்கள் இதில் தைலப்படக்கூடாᾐ, 
இப்ெபாᾨᾐ ஒᾞ சமாதான காலம், நாங்கள் ஓர் அரசியல் 
தீர்ைவப் ெபற்ᾠக்ெகாள்ள ேவண்ᾌம், சின்னச்சின்ன 
விடயங்களில் ெபாᾠப்ᾗணர்ச்சியற்றவர்கள் குழப்பிக் 
ெகாள்வார்கள்; ஆனபᾊயால், நாங்கள் மிகᾫம் 
ெபாᾠப்ᾗணர்ச்சிேயாᾌ நடந்ᾐெகாள்ள ேவண்ᾌம்" 
என்ᾠகூறி, அதைனக் கட்ᾌப்பᾌத்தியைத  நான் இங்ேக 
குறிப்பிட விᾞம்ᾗகின்ேறன்.  

 
ெகளரவ அைமச்சர் அவர்கேள, நீங்கள் மிகᾫம் கஷ்டமான 

ஒᾞ சூழᾢேல நீதி அைமச்ைசᾜம் ᾗத்தசாசன அைமச்ைசᾜம் 
ெபாᾠப்ெபᾌத்திᾞக்கிறீர்கள். உங்கᾦைடய நᾊ பங்குகள் 
மிகᾫம் கஷ்டமானைவ. ஆனால்,  ெபாᾠப்ᾗணர்ேவாᾌ 
ெசயற்படக்கூᾊய திறைமᾜம் சாᾐாியᾙம் ெகட்ᾊத்தனᾙம் 
உங்களிடம் இᾞக்கிறᾐ. எனேவ, நீங்கள் இந்த நாட்ᾊல் இன 
ஒற்ᾠைமையᾜம் சமத்ᾐவத்ைதᾜம் எங்கᾦைடய மதங்களின் 
கலாசாரத்ைதᾜம் ேபᾎவதற்கு உதᾫᾪர்கெளன்ᾠ நாங்கள் 
நம்ᾗகின்ேறாம். அதற்காக உங்கᾦக்கு எங்கᾦைடய 
வாழ்த்ᾐக்கைளᾜம்  ெதாிவித்ᾐக்ெகாள்கின்ேறாம்.  

 
அᾌத்ததாக, தபால், தபால் ேசைவகள் மற்ᾠம் ᾙஸ்ᾢம் 

சமய அᾤவல்கள் அைமச்சுக்கும் ெபாᾞத்தமான அைமச்சர் 
அவர்கᾦம் பிரதி அைமச்சர் அவர்கᾦம் 
கிைடத்திᾞக்கிறார்கள். அவர்களᾐ வழிநடத்தᾢேல இன்ᾠ 
தபால் ᾐைறᾜம் இஸ்லாமிய கலாசார அᾤவல்கᾦம் மிகᾫம் 
கட்ᾌப்ேகாப்ேபாᾌ வளர்ந்ᾐ வᾞவைதப் பார்த்ᾐ நாங்கள் 
ெபᾞைமப்பᾌகின்ேறாம். அண்ைமயிᾤம்கூட தரம் III தபால் 
அதிபர்கைள ஆட்ேசர்ப்பதற்குத் தரமான ᾙைறயிேல ஒᾞ 
பாீட்ைச நடத்தப்பட்ᾌ, அந்தப் பாீட்ைசயின் மதிப்பீᾌகள் 
தரமாக ேமற்ெகாள்ளப்பட்ᾌ நியமனங்கள் வழங்கப் 
பட்டைமயானᾐ, இலங்ைகயிᾤள்ள அைனத்ᾐ மக்கᾦம் 
மிகᾫம் வரேவற்கும்  சம்பவமாகும். அந்தப் பாீட்ைசயில் 
தில்ᾤᾙல்ᾤகள் எᾐᾫம் நடக்காமல், மிகᾫம் ேநர்த்தியான 
ᾙைறயில் நடத்தி தரம் III தபால் அதிபர்களின் நியமனத்ைத 
இன, மத, பிரேதச ேவᾠபாᾊன்றி ஒᾨங்கான ᾙைறயிேல 
வழங்கியிᾞக்கின்றீர்கள். இᾐ உங்கᾦைடய ேநர்ைமக்கும் 
ᾗனிதத்ᾐக்கும் கிைடத்தெவற்றி! அதற்காக நான் உங்கைள 
இச்சந்தர்ப்பத்தில் பாராட்ᾌகின்ேறன். அேதேவைள, 
எங்கᾦைடய பகுதியில் காணப்பᾌகின்ற தபால் சம்பந்தமான 
பிரச்சிைனகைளᾜம் உங்கᾦைடய கவனத்ᾐக்குக் 
ெகாண்ᾌவர விᾞம்ᾗகின்ேறன். 
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திᾞேகாணமைல மாவட்டத்தில் சில பைழய தபால் 
அᾤவலகங்கள் இᾞக்கின்றன. இைவ கடந்த 40-50 
வᾞடங்களாக இயங்கிவᾞகின்றன. அதில் தம்பலகாமம், 
கிளிெவட்ᾊ, மாவᾊச்ேசைன, குச்செவளி, சாம்பல்தீᾫ ேபான்ற 
உப தபாலகங்கள் உள்ளடங்குகின்றன. இந்த உப தபால் 
அᾤவலகங்கள் மைழ ேநரத்திᾤம் ெவயில் ேநரத்திᾤம் 
ஒᾐங்கᾙᾊயாத அளᾫக்குக்கூட இடவசதிகள் அற்ற சிᾠசிᾠ 
கட்ᾊடங்களில்தான்  இயங்குகின்றன. ஆனால், இதற்கான 
காணிகள் ஒᾐக்கப்பட்ᾊᾞக்கின்றன. ஆனபᾊயால், அந்தக் 
காணிகளில் அவற்ைற அைமத்ᾐக்ெகாள்ளலாம். நாங்கள் 
எᾌத்த எᾌப்பிேல எல்லா உப தபால் அᾤவலகங்கைளᾜம் 
அைமக்கேவண்ᾌெமன்ᾠ உங்களிடத்தில் ேகாாிக்ைக 
விᾌக்கவில்ைல. இவற்றின் ᾚப்ᾗ அᾊப்பைடயில், ஒᾞ 
வᾞடத்தில் ஒᾞ தபால் அᾤவலகத்ைதயாவᾐ அைமக்குமாᾠ 
ேகட்ᾌக்ெகாள்கின்ேறன். இத்தபால் அᾤவலகங்கைள நாᾊச் 
ெசல்கின்ற மக்கள், தபால் ேசைவைய ᾙᾨைமயாகப் 
ெபற்ᾠக்ெகாள்வதற்கு ஏற்றவிதத்தில்,  அவர்கள் மைழயில் 
நைனயாமᾤம் ெவயிᾢல் காயாமᾤம் அங்கு நின்ᾠ 
தங்கᾦைடய ேசைவையப் ெபற்ᾠக்ெகாள்வதற்கு ஏற்ற 
விதத்தில் நீங்கள்  நிரந்தரக் கட்ᾊடங்கைள அைமத்ᾐக் 
ெகாᾌக்கேவண்ᾌெமன்ᾠ நான் இச்சந்தர்ப்பத்திேல 
உங்களிடம் அன்பாகக் ேகட்ᾌக்ெகாள்கின்ேறன்.  

 
அᾐமாத்திரமன்றி, திᾞேகாணமைல மாவட்டத்திேல பல 

பின்தங்கிய பிரேதசங்கள் இᾞக்கின்றன. பாட்டாளிᾗரம், 
நல்ᾥர், ᾪரமாநகர் ேபான்ற பிரேதசங்கள் ேபாக்குவரத்ᾐ 
வசதிகள் அற்ற பிரேதசங்களாகக் காணப்பᾌகின்றன. இைவ 
ᾚᾑர் பட்ᾊனத்திᾢᾞந்ᾐ கிட்டத்தட்ட 15-20 கிேலாமீற்றர் 
ᾑரம் நடந்ᾐெசல்ல ேவண்ᾊய பிரேதசங்கள். இந்தப் 
பிரேதசங்களில் இᾞக்கின்ற மக்கள் தங்கᾦைடய உபகாரச் 
சம்பளத்ைத தபால் அᾤவலகங்கள் ᾚலமாகத்தான் 
ெபᾠகிறார்கள். அவர்கள் தங்கᾦைடய கிராமத்திᾢᾞந்ᾐ 15-
20 கிேலாமீற்றர் வைர நடந்ᾐவந்ᾐ, மீண்ᾌம் அந்த 
இடங்கᾦக்குப் ேபாகேவண்ᾊய நிைலைம இᾞக்கின்றᾐ. 
அதனால், அவர்கள் ெபᾠகின்ற உபகாரச் சம்பளத்தின் 
அைரவாசிக்கும் ேமற்பட்ட ெதாைகைய தங்கᾦைடய 
ேபாக்குவரத்ᾐக்கும் உணᾫக்கும் ெசலவழிக்க ேவண்ᾊ 
யிᾞக்கின்றᾐ. அதன்பᾊ, அன்ைறய ெபாᾨைத அவர் அந்தக்◌ ்
குைறந்த உபகாரச் சம்பளத்ைதப் ெபᾠவதிேல 
கழிக்கேவண்ᾊயிᾞக்கிறᾐ. ஆனபᾊயால், உடனᾊயாக அந்தப் 
பகுதியிேல ஒᾞ தபால் அᾤவலகத்ைத அைமத்ᾐ 
அவர்கᾦக்குச் ேசைவ ெசய்ய ᾙᾊயாவிட்டாᾤம் நீங்கள் 
ᾙகவர் தபால் அᾤவலகங்கைளப் பரவலாக அைமத்ᾐ, 
அவர்கᾦக்கு உதவ ேவண்ᾌெமன்ற ேகாாிக்ைகைய நான் 
உங்களிடத்தில் ᾙன்ைவக்கின்ேறன். 
 

ගරු සභාපතිතුමා  
(மாண்ᾗமிகு தவிசாளர் அவர்கள்) 
(The Hon. Chairman) 

Hon. Member,  you have only two more minutes. 
 

ගරු ක. තුෙරයිෙරත්නසිංහම් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு  க. ᾐைரெரட்ணசிங்கம்) 
(The Hon. K. Thurairetnasingam) 
அேதேபான்ᾠ, ஒᾞ சிேரஷ்ட அைமச்சரான 

சுற்ᾠலாத்ᾐைற அபிவிᾞத்தி அைமச்சர் அவர்கள் என்ᾔைடய 
மனதிேல மிகᾫம் இடம்பிᾊத்த ஒᾞவர். ஐந்தாவᾐ 
பாராᾦமன்றத்திற்கு வந்த தமிழ்த் ேதசியக் கூட்டைமப்ைபச் 
ேசர்ந்த பாராᾦமன்ற உᾠப்பினர்களாகிய நாங்கள், எந்த 

அைமச்சுப் பᾊயிᾤம் ஏறி சᾤைககைளேயா, உதவிகைளேயா 
ேகட்டதில்ைல. ஆனால், அன்ᾠ ெகளரவ அைமச்சர் அவர்கள் 
சிைறச்சாைலகள் அைமச்சுக்குப் ெபாᾠப்பாக இᾞந்தேபாᾐ 
ஐந்ᾐ இைளஞர்கள் அவர்கᾦைடய தாய்மாᾞடன் வந்ᾐ, 
"ஐயா! எங்கᾦைடய குᾌம்பம் மிகᾫம் கஷ்டமான குᾌம்பம்; 
சிைறச்சாைலகள் பாᾐகாப்ᾗ உத்திேயாகத்தர்களாகக் 
ெகாஞ்சப்ேபைர நியமிக்கப்ேபாகிறார்கள்; தயᾫெசய்ᾐ 
எங்கᾦைடய பிள்ைளகᾦக்கும் ேவைலெயᾌத்ᾐ தாᾞங்கள்! 
நாங்கள் மிகᾫம் கஷ்டப்பᾌகின்ேறாம்" என்ᾠ  கண்ணீர் 
வᾊத்தார்கள். அப்ேபாᾐ, எனக்கு ஒᾞ தர்மசங்கடமான 
நிைலைம! அதாவᾐ, எங்கᾦைடய ெகாள்ைகையக் 
கைடபிᾊப்பதா? அல்லᾐ அைமச்சர்களிடத்தில் ெசன்ᾠ, சில 
சᾤைககைளக் ேகட்பதா? என்ᾠ. இவ்வாறானெதாᾞ 
ேபாராட்டத்ᾐக்குப் பிறகு, நான் அைமச்சர் அவர்கᾦக்கு இᾐ 
ெதாடர்பில் ஒᾞ கᾊதத்ைத எᾨதிேனன்.  

 
ගරු සභාපතිතුමා  
(மாண்ᾗமிகு தவிசாளர் அவர்கள்) 
(The Hon. Chairman) 
Hon. Member, you have to stick to the time.  

 
ගරු ක. තුෙරයිෙරත්නසිංහම් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு  க. ᾐைரெரட்ணசிங்கம்) 
(The Hon. K. Thurairetnasingam) 
தயᾫெசய்ᾐ, ஒᾞ நிமிடம் தாᾞங்கள்!  
 
நான் எᾨதிய அந்தக் கᾊதத்ᾐக்கு ெகௗரவ அைமச்சர் 

அவர்கள் மிகᾫம் மதிப்பளித்ᾐ, உடனᾊயாக அவர்களில் 
இரண்ᾌ இைளஞர்கᾦக்கு ேவைலவாய்ப்ைபப் ெபற்ᾠக் 
ெகாᾌத்தார். அந்தச் சம்பவம் இன்ைறக்கும் எனக்கு 
ஞாபகமிᾞக்கின்றᾐ. நான் இதைன அவாிடம் ெதாைலேபசி 
ᾚலம் ெதாடர்ᾗெகாண்ேடா அல்லᾐ ேநாில் கண்ேடா 
ேகட்கவில்ைல. இᾞந்தாᾤம், அவர் அந்தக் கᾊதத்ᾐக்கு 
மதிப்பளித்ᾐ இதைனச் ெசய்திᾞக்கிறார். அேதேபான்ᾠ 
இன்ᾠ சுற்ᾠலாத் ᾐைறைய மிகᾫம் ᾙன்ேனற்றகரமான 
ᾙைறயிேல ᾙன்ெனᾌத்ᾐச் ெசல்கின்றார்.  

 
திᾞேகாணமைலையப் ெபாᾠத்தவைரயில், அங்குள்ள 

காணிகள் சுᾪகாிப்ᾗ ெதாடர்பாகᾫம் குறிப்பிட ேவண்ᾌம். 
இனிவᾞகின்ற காலங்களில் நீங்கள் சுற்ᾠலாத்ᾐைறக்காக 
காணிகைளச் சுᾪகாிக்கும்ெபாᾨᾐம் குத்தைகக்குக் 
ெகாᾌக்கும்ெபாᾨᾐம் உᾠதிக் காணிகைளப் ெபற்ᾠ 
அவற்றில் ேதைவயான ஒᾨங்குகைளச் ெசய்யேவண்ᾌம். 
நீண்டகால குத்தைகக்குப் ெபᾞந்ெதாைகயான காணிகைளக் 
ெகாᾌப்பᾐ பல கஷ்டங்கைள ஏற்பᾌத்ᾐம் என்ᾠ கூறி, எனᾐ 
உைரைய ᾙᾊத்ᾐக்ெகாள்கின்ேறன். நன்றி, வணக்கம்!   

 
ගරු සභාපතිතුමා  
(மாண்ᾗமிகு தவிசாளர் அவர்கள்) 
(The Hon. Chairman) 
The next speaker is the Hon. John Amaratunga.  

 
ගරු (ආචාර්ය) විජයදාස රාජපක්ෂ මහතා (අධිකරණ 
අමාත්ය සහ බුද්ධශාසන අමාත්යතුමා) 
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) விஜயதாஸ ராஜபக்ஷ - நீதி 
அைமச்சᾞம் ᾗத்தசாசன அைமச்சᾞம்) 
(The Hon. (Dr.) Wijeyadasa Rajapakshe - Minister of 
Justice and Minister of Buddhasasana) 

Sir, may I have one minute for a clarification?   
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ගරු සභාපතිතුමා  
(மாண்ᾗமிகு தவிசாளர் அவர்கள்) 
(The Hon. Chairman) 
Yes, Hon. Minister. 
 
ගරු (ආචාර්ය) විජයදාස රාජපක්ෂ මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) விஜயதாஸ ராஜபக்ஷ) 
(The Hon. (Dr.) Wijeyadasa Rajapakshe) 
 I am very thankful  to the Hon.  Member  for having  

brought to our notice certain incidents which might lead 
to religious disharmony in the Trincomalee area. 
Certainly,  I am willing to discuss with you and the  Hon. 
Leader of the Opposition.  I will  go there very soon and 
discuss with the parties concerned, and I am sure we can 
resolve that.  
Thank you.  

ගරු සභාපතිතුමා  
(மாண்ᾗமிகு தவிசாளர் அவர்கள்) 
(The Hon. Chairman) 
Thank you very much. Hon. John Amaratunga please.  

 
[10.29 a.m.] 

ගරු ෙජෝන් අමරතුංග මහතා (සංචාරක සංවර්ධන හා 
කිසත්ියානි ආගමික කටයුතු අමාත්යතුමා සහ ඉඩම් 
අමාත්යතුමා) 
(மாண்ᾗமிகு ேஜான் அமரᾐங்க - சுற்ᾠலாத்ᾐைற அபிவிᾞத்தி 
மற்ᾠம் கிறிஸ்தவ சமய அᾤவல்கள் அைமச்சᾞம் காணி 
அைமச்சᾞம்)  
(The Hon.  John Amaratunga - Minister of Tourism 
Development and Christian Religious Affairs and Minister 
of Lands) 
Mr. Chairman, I am thankful to the Hon. 

Thurairetnasingam for having  said  many nice words 
about me. I deeply appreciate your compliments. 

 

Sir, Sri Lanka is one of the most sought-after travel 
destinations in the world today. It has become very 
popular, ශී ලංකාව දකුණු ආසියාෙව් ජනපිය සංචාරක 
මධ්යස්ථානයක් බවට දැන් පරිවර්තනය ෙවලා අවසානයි. I have 
experienced this personally when I represented the 
country at some of the leading travel -tourism fairs in the 
world such as the ATM, ITB, WTM et cetera. It is a travel 
hotspot among the global travel community and the 
results of this popularity will be seen in the coming 
months and years.  

 
This situation has come about largely due to the wide 

publicity Sri Lanka has received from the respected 
international media such as Lonely Planet, Fox News, 
Traveller Magazine, New York  Times, Harper’s Bazaar, 
Sunday Times of London, BBC Travel, The Guardian, 
ABTA, Conde Nast et cetera. In addition, many 
international organizations have showered accolades on 
Sri Lanka such as Bill and Melinda Gates Foundation; 
BBC which ranked Sri Lanka as one of the most generous 
countries; Conde Nast which ranked Sri Lanka as one of 
its best destinations; ASTA Worldwide Destination Guide 

and Elite Traveller  have heaped praises on Sri Lanka. All 
this has helped to push tourist arrivals above the 2 million 
mark - මිලියන ෙදක ඉක්මවා යනවා ෙම් අවුරුද්ෙද්- for the 
first time in the history of the country.  I am anticipating 
2.2 million arrivals by the end of this year, which is an all
-time record. This is a significant improvement from the 
1.78 million arrivals recorded last year. So far this year, 
arrivals have grown on an average by 15 per cent 
compared with last year. In terms of revenue, last year 
tourism revenue stood at US Dollars 3 billion. This year 
tourism earnings are expected to be over US Dollars 3.5 
billion.  The total revenue earned by the public sector 
institutions from tourism last year stands at an impressive 
figure of Rs. 8.3 billion. Sigiriya alone has earned Rs. 1.6 
billion revenue from foreign tourists during 2015 while 
the other heritage sites in the Cultural Triangle have 
earned another Rs. 2.5 billion revenue from foreign 
tourists. In addition Rs. 1 billion was earned from the 
entry fee to wildlife parks, Rs. 1 billion from the tourism 
development levy and another Rs, 2 billion from the 
embarkation tax paid by the tourists. Based on the current 
growth projections,  my Ministry has set a target of 4.5 
million arrivals by the end of year 2020. We are also 
targeting tourism revenue to grow up to US Dollars 10 
billion by this time, making it the number one foreign 
exchange earner for the country.  

 
A matter of concern has been the anticipated shortage 

of rooms to accommodate the growing arrivals. In this 
regard plans are already in place and in fact work is 
currently in progress to increase the current room 
inventory from  25,000 rooms to 45,000 in the formal 
hospitality sector in the next couple of years. The 
required investments are already in place, driven entirely 
by the private sector. Meanwhile the rapidly growing 
informal sector continues to add a sizeable number of 
accommodation units for tourists. My Ministry is making 
every effort to encourage these establishments to register 
themselves with the Sri Lanka Tourism Development 
Authority and fall in line with the established framework. 
The response so far has been encouraging and this is a 
task that my Ministry is pursuing with added vigour in 
the national interest.  

 
In fact,  just a couple of days ago, I along with the 

Minister of Finance, met the representatives of all the 
online travel agents such as Agoda, Bookings.com, 
Expedia, Hotels.com, TripAdvisor et cetera  to enlighten 
them about our intentions and seek their assistance to 
regularize the informal sector so that they too, like the 
formal sector, will directly contribute to the country’s 
economy by paying taxes. 

 
I am happy to inform you that the leading global hotel 

chains are continuing to invest in Sri Lanka. Just a few 
days ago, the world-renowned Radisson Hotel of the US 
announced the plans to construct two or three hotels in 
various parts of the Island. This is in addition to the 
current investments by Movenpick, Sheraton, Grand 
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Hyatt, Shangri-La, ITC, Marriot, Anantara, ONYX, RIU 
et cetera. Those investments show the confidence the 
international business community has in our tourism 
sector. In addition, we are looking at the growing niche 
markets to attract high-end tourists such as yachting, 
golfing, kitesurfing and ballooning. Another area which is 
focused upon is the medical tourism with a special 
emphasis on Ayurveda. I am happy to note today that 
Lanka Hospitals has been accredited internationally for 
medical tourism.  

 
Sir, we are also looking at attracting large cruise liners 

with thousands of passengers on board. Already we have 
had several calls from the mega liners in Colombo and 
Hambantota, bringing in thousands of passengers on 
Turnaround Tours. In fact, a few weeks ago, a mega 
cruise liner docked in Colombo with 3,000 passengers 
and next week another luxury cruise liner is due to call 
over in Colombo with 700 passengers, each of whom are 
paying nearly US Dollars 7,000 a night on the cruise. This 
is the kind of niche clientele we are focusing on.  

 
While also encouraging all other categories starting 

from the backpackers, we are also encouraged by the re-
emergence of charter flights to Sri Lanka. As you all 
know, charters used to be the bread and butter of our 
tourism industry until the escalation of the war. These 
charters are now resuming operations to Colombo and 
especially feeding some of the big new resort hotels on 
the South coast such as RIU in Ahungalla and Shangri-La 
in Hambantota.  

 
This brings us to the subject of connectivity. I am 

happy to inform you that my Ministry is working closely 
with some of the other line ministries to develop our 
inland air connectivity. In this regard, we have earmarked 
developing some of the key domestic airports located in 
places like Palaly in the Northern Province, 
Hingurakgoda in the North Central Province, Batticaloa 
in the Eastern Province, Weerawila and Koggala in the 
Southern Province and Puttalam in the North-Western 
Province. In addition, we are also linking the hill country 
in the near future with an airport in Badulla.  

 
On the international front, we have many new airlines 

linking Europe with Colombo and the latest is the KLM, 
which commenced flights last month. Many other airlines 
are currently in negotiations to commence operations in 
Colombo which has adopted an Open Skies Policy. It 
must also be pointed out that many of the existing airlines 
currently serving the country have doubled their 
frequencies to cope up with the growing demand. Now, 
Emirates, for instance, has two daily flights coming to 
Colombo. 

 
Meanwhile, the Sri Lanka Institute of Tourism and 

Hotel Management, which comes under the purview of 

my Ministry has made arrangements to double its output 
this year in order to cater to the growing demand for 
skilled personnel.  

 
Thereby, the Sri Lanka Institute of Tourism and Hotel 

Management will train 6,075 personnel this year as 
opposed to 3,000 last year. In addition to the introduction 
of the craft courses for specific skills at the existing 
facilities located in various parts of the Island, 
arrangements are being made to further expand the 
training network by opening new facilities in Jaffna and 
Polonnaruwa in the near future. Further, the Institution is 
making arrangements to collaborate with the Don Bosco 
Training Institute, Aquinas University College and the 
Gangaramaya Temple to both enhance training and 
increase the output of trained personnel for the hotel 
industry. 

 
The SLITHM being mindful of industry requirements 

introduced a new course just a few days ago, titled, 
"Certified Hospitality Finance and Management 
Accountant Professional Qualification" developed in 
association with the Chartered Institute of Management 
Accountants. Arrangements are being made also to begin 
similar courses in Human Resources, IT and Marketing 
as well. These are very important in order to upgrade 
professionalism into the tourism industry. I am happy to 
say that every student who has received training at this 
Institution has found employment in the industry. 
According to statistics, nearly 650,000 individuals are 
directly and indirectly employed  in the tourism industry.  

 
My Ministry is also in the process of streamlining the 

approval process for new projects and also fast-tracking 
the process of renewing annual licences and permits by 
introducing an online process. As a result, hoteliers no 
longer need to visit the Sri Lanka Tourism Development 
Authority in Colombo to obtain renewals, permits and 
licences.  They can do so in the comfort of their own 
establishments, offices or their homes. 

 
During 2016, Sri Lanka Tourism Promotion Bureau 

planned 122 country-specific promotions in 22 markets, 
including 58 travel fairs and road shows. Much of this 
work has successfully been completed. Among the 
highlights is the currently ongoing global outdoor 
promotional campaign in the UK underground. An 
international destination marketing campaign, which has 
been on the drawing board for some time, will soon see 
the light of day, probably in the first quarter of next year 
because the Ministry has to adhere to various 
Government regulations.  

 
The Sri Lanka Tourism Development Authority has 

mobilized its resources to develop tourism infrastructure 
facilities in many parts  of the country. Tourism facilities 
in the East coast, especially in Pasikudah, were developed 
at a cost of Rs. 126 million. Also, for the first time, 
regulations for the classification of hotels was gazetted in 
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May this year. Last week, I was able to present the star 
classification to some of the hotels that complied with 
these regulations, out of which four were from the five-
star category. 

 
ගරු සභාපතිතුමා  
(மாண்ᾗமிகு தவிசாளர் அவர்கள்) 
(The Hon. Chairman) 
Hon. Minister, you have only five more minutes.  
 
ගරු ෙජෝන් අමරතුංග මහතා  
(மாண்ᾗமிகு ேஜான் அமரᾐங்க)   
(The Hon.  John Amaratunga) 
I think, I can get a little more time.  
 
ගරු ලක්ෂම්න් කිරිඇල්ල  මහතා  
(மாண்ᾗமிகு லῆமன் கிாிஎல்ல) 
(The Hon.  Lakshman Kiriella) 
Yes. 
 
ගරු ෙජෝන් අමරතුංග මහතා  
(மாண்ᾗமிகு ேஜான் அமரᾐங்க)   
(The Hon.  John Amaratunga) 
He will accommodate me.  
 
I must also state that Sri Lanka received wide global 

publicity for the UNWTO Conference held in Pasikudah 
in May this year and also the highly successful SNAV 
Congress in October, where 300 top travel agents from 
France attended the Congress in Colombo for the very 
first time. These programmes and other promotional 
activities carried out by the Sri Lanka Convention Bureau 
have given MICE traffic to Sri Lanka a much-needed 
boost. My Ministry is currently on the lookout for a 
suitable space to construct a 3,500 seat convention centre 
in Colombo. Such a facility will help attract MICE traffic 
from both India and China.  

 
Recently, the Lions Club in Southeast Asia held an 

international conference in Colombo with over 3,000 
members in attendance. Very unfortunately, there was no 
proper venue in Colombo to hold such a large conference. 
We have also seen a growing interest among the Chinese 
to hold mass weddings in Sri Lanka so as the Indians as 
well. This is a growing segment and we need large venues 
to accommodate these events. Reservations have already 
been made for 200 Chinese couples to conduct a mass 
wedding in Colombo. 

 
Meanwhile, the minimum rate regime currently in 

effect in Colombo hotels will be allowed to continue till 
the end of 2018, at which point we will review the 
situation and make suitable amendments.  

 
With all the institutions under my Ministry working 

together to achieve the objectives that have been set, I am 
very confident that we will be able to realize the dream of 
making tourism the number one foreign exchange revenue 
generator for the country by 2020. 

The policy framework of the Unity Government 
consisting of the two main political Parties headed by His 
Excellency President Maithripala Sirisena and the Hon. 
Prime Minister Ranil Wickremesinghe has deeply 
contributed to achieving the targets and objectives I 
mentioned earlier on tourism arrivals and revenue 
generation. 

 
I must thank the Deputy Minister, Hon.Arundika 

Fernando for his support, the Ministry Secretary, 
Additional Secretaries, Chairmen of Boards - Mr. Paddy 
Withana, Mr. Sunil Dissanayake, Mr. Prema Cooray and 
all other officials who contributed in achieving the 
positive results.  

 
I also wish to thank the Ambassadors and High 

Commissioners both in Sri Lanka and in various parts of 
the world who have given me their utmost support in 
order to achieve our objectives. 

 
Sir, it is also my responsibility to speak a few words 

on Christian Religious Affairs.  Otherwise, I will not be 
able to go to heaven. ගරු සභාපතිතුමනි, කිස්තියානි ආගමික 
කටයුතු අමාත්යාංශය යටෙත් පවතින ශී ලංකා කෙතෝලික රදගුරු 
සමුළුව සහ ජාතික කිස්තියානි මණ්ඩලය සමඟ අපි ඉතා 
සහෙයෝගිතාෙවන් කටයුතු කරනවා. We work in harmony 
with both the National Christian Council of Sri Lanka as 
well as the Catholic Church.   

 
පසුගිය වසර තුළ රාගම ෙත්වත්ත - three churches were 

gazetted as national shrines and we were able to give full 
State honours at the time of their feasts. ඒ අනුව එම 
සිද්ධසථ්ානවල මංගල්යයන් සහ විෙශේෂ අවසථ්ාවලදී  
දිසාපතිතුමාෙග් පධානත්වෙයන් රාජ්ය අනුගහය ලබාදීම වැනි 
කාර්යයන්ට උදවු කළ අෙප් සව්ෙද්ශ කටයුතු අමාත්යතුමාටත් 
අපි ස්තුතිවන්ත ෙවනවා.  

 
දිවයින පුරා ඇති ෙනොෙයකුත් ෙද්වස්ථානවල සංවර්ධන 

කටයුතු සහ වාර්ෂික මංගල්යයන් වැනි විවිධ  අවස්ථාවන් සඳහා 
අපි මුදල් ලබා දී තිෙබනවා. දුෂ්කර පදවිවල ඇති ෙදව් මැදුරුවල 
අවශ්යතා සඳහා පමුඛතාව ලබා දී ඇති බව ද ෙම් අවස්ථාෙව් දී 
සඳහන් කරන්නට කැමැතියි. ඒ වාෙග්ම ෙද්වස්ථාන ගණනාවක 
මංගල්ය අවස්ථාවලදී ඒ අයට අවශ්ය මූලික සම්පත් සහ අෙනකුත් 
ෙද්වල් ෙම් අමාත්යාංශය විටින් විට ලබා දුන් අතර, ඉදිරිෙය්දී 
ගාල්ල පදවිෙය් හිනිදුම කල්වාරි පූජා භූමිය, බදුල්ල පදවිෙය් 
ෙදහිඅත්තකණ්ඩිය මහවැලි මාතා ෙදව්මැදුර වැනි වන්දනා ස්ථාන  
ජාතික සිද්ධස්ථාන වශෙයන්  ගැසට් පතයක් මඟින් පකාශ 
කිරීමටද අපි බලාෙපොෙරොත්තු ෙවනවා. ෙම් ආදී වශෙයන් දහම් 
පාසල් ගුරුවරුන්ට සහ ඒ ශිෂ්යයන්ටද දිය යුතු දීමනා අඛණ්ඩව -
දිගින් දිගටම- ලබාදීමට අපට පුළුවන්කම ලැබිලා තිෙබනවා.  

 
පසුගිය දිනවල මුළු ආසියාෙව්ම කාදිනල්තුමන්ලා  සහ 

රාජගුරු පසාදිතුමන්ලා විශාල පමාණයක් ලංකාවට පැමිණියා. 
එතුමන්ලා පැමිණිලා පළමුවරට ලංකාෙව්දී සම්මන්තණයක් 
පැවැත්වූවා. එයින් අෙප් සභාවට විශාල ෙගෞරවයක් ලැබුණා 
කියන කාරණය මම මතක් කරන්නට ඕනෑ.  

 
කෙතෝලික සංස්කෘතිය ආරක්ෂා කිරීම  සඳහා  පාස්කු කාලෙය් 

සහ නත්තල් කාලෙය් විෙශේෂ වැඩසටහන් කියාත්මක කිරීමටද 
අෙප් අමාත්යාංශෙය් ෙමෙහයවීෙමන් කටයුතු ෙකෙරනවා. 
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පාර්ලිෙම්න්තුව 

එෙමන්ම කිතුනු සාහිත්යය සඳහාද, ෙටලි නාට්ය සහ චිතපටි 
සඳහාද සම්මාන ලබාෙදන සිග්නීස් ක ෙතෝලික සම්මාන උෙළල 
සඳහා රුපියල් ලක්ෂ 5ක මූල්ය අනුගහයක් අප දැක්වූවා. ලබන 
වසෙර් පවත්වන 40වන සිග්නීස් සම්මාන උෙළල ඉතා උසස් 
අන්දමින් පැවැත්වීම පිණිස සහ ෙයෝගය දැක්වීමට අප 
බලාෙපොෙරොත්තු ෙවනවා.  

 
විෙශේෂෙයන්ම මුහුදුබඩ සීමාෙව් සිටින පාසල් දූ දරුවන් සහ 

තරුණ තරුණියන් ෙනොෙයකුත් මත් දව්යවලට පුරුදු වී ඇති අතර, 
එය මර්දනයට සහ එම අය පුනරුත්ථාපනය ෙවනුෙවන් 
ෙනොෙයකුත් වැඩසටහන් කියාත්මක කිරීම සඳහා අප අමාත්යාංශය 
දායක ෙවනවා.  

 
අතිගරු ජනාධිපතිතුමාෙග්ත්, ගරු අගාමාත්යතුමාෙග්ත් 

නායකත්වෙයන් යුත් වත්මන් රජය ජාතික සහ ආගමික 
සංහිඳියාව, සමඟිය සඳහා කැපවීමකින් සහ සහෙයෝගෙයන් 
කටයුතු කරන අතර, ඒ සඳහා අවශ්ය සම්පූර්ණ දායකත්වය අප 
අමාත්යාංශය මඟින් ලබා ෙදනවා.  

 
කිස්තියානි ආගමික කටයුතු අමාත්යාංශය සහ 

ෙදපාර්තෙම්න්තුෙව් කටයුතු කරෙගන යාමට සහෙයෝගය දක්වන 
ශී ලංකා කෙතෝලික රදගුරු සමුළුවට, ජාතික කිස්තියානි 
මණ්ඩලයට, ජාතික සහ පදවි අධ්යක්ෂ පියවරුන්ට, මාෙග් 
අමාත්යාංශෙය්  ෙල්කම්තුමා, අතිෙර්ක ෙල්කම්වරු, අධ්යක්ෂතුමා 
ඇතුළු නිලධාරින් සියලු ෙදනාටම ෙම් අවස්ථාෙව් මෙග් ස්තුතිය 
පිරිනමනවා.  

 
මට තව කාරණා කීපයක් කියන්න තිෙබනවා, ගරු 

සභාපතිතුමනි. 
 
ගරු මාෛව ෙසෝ. ෙසේනාධිරාජා මහතා 
(மாண்ᾗமிகு மாைவ. ேசா. ேசனாதிராஜா) 
(The Hon. Mavai S. Senathirajah) 
With the permission of the Chair, can I just get 

clarified one matter? Several lands have been occupied by 
the military in the Walikamam North area of 
Kankesanthurai and there are a lot of churches that have 
been demolished by them. By now, 51 cases have been 
filed in the Supreme Court, but no response has been 
given. 

 
ගරු ෙජෝන් අමරතුංග මහතා  
(மாண்ᾗமிகு ேஜான் அமரᾐங்க)   
(The Hon.  John Amaratunga) 
No determination has been given. 

 
ගරු මාෛව ෙසෝ. ෙසේනාධිරාජා මහතා 
(மாண்ᾗமிகு மாைவ. ேசா. ேசனாதிராஜா) 
(The Hon. Mavai S. Senathirajah) 
Yes. Since you are the Minister responsible for 

Christian Religious Affairs, can you intervene and settle 
this matter? I think Rev. Gnanapragasam, Bishop of 
Jaffna and the Bishop of Vavuniya have written a letter 
requesting you to intervene and settle this matter. So, it is 
very important.    

 
ගරු සභාපතිතුමා  
(மாண்ᾗமிகு தவிசாளர் அவர்கள்) 
(The Hon. Chairman) 

Okay. Hon. Minister, please look into that matter.  

ගරු ෙජෝන් අමරතුංග මහතා  
(மாண்ᾗமிகு ேஜான் அமரᾐங்க)   
(The Hon.  John Amaratunga) 
I accept the request made by the Hon. Member. The 

fact is, since the matter is before the Supreme Court, we 
may not be able to interfere very much. However, we will 
try to expedite and get a ruling in order to restore them.  

 
ගරු මාෛව ෙසෝ. ෙසේනාධිරාජා මහතා 
(மாண்ᾗமிகு மாைவ. ேசா. ேசனாதிராஜா) 
(The Hon. Mavai S. Senathirajah) 
Since you are the Minister in-charge of Christian 

Religious Affairs, you can request HE President, who is 
the Defence Minister, and also the Defence Secretary to 
release these lands and to reconstruct the churches soon. 

 
ගරු ෙජෝන් අමරතුංග මහතා  
(மாண்ᾗமிகு ேஜான் அமரᾐங்க)   
(The Hon.  John Amaratunga) 
Certainly I will request them. 
 
ගරු සභාපතිතුමා  
(மாண்ᾗமிகு தவிசாளர் அவர்கள்) 
(The Hon. Chairman) 
Okay. That is fine. 

 
ගරු ෙජෝන් අමරතුංග මහතා  
(மாண்ᾗமிகு ேஜான் அமரᾐங்க)   
(The Hon.  John Amaratunga) 
Sir, I have much more to say. I will table* the rest of 

my speech to be included in Hansard. 
 
ගරු සභාපතිතුමා  
(மாண்ᾗமிகு தவிசாளர் அவர்கள்) 
(The Hon. Chairman) 
Okay. You have already taken about five minutes 

extra.  
 
*සභාෙම්සය මත තබන ලද කථාෙව් ඉතිරි ෙකොටස: 

சபாபீடத்தில் ைவக்கப்பட்ட உைரயின் எஞ்சிய பகுதி:: 
Rest of the speech tabled: 

 
ශී ලංකාව තුළ කෙතෝලික පදවි 12ක් තිෙබනවා. කිතුනු ජනගහනය ලක්ෂ 

22ක් පමණ ෙවනවා. ශී ලංකා කෙතෝලික රදගුරු සමුළුව සහ ජාතික 
කිස්තියානි මණ්ඩලය සමඟ අප ඉතා සහෙයෝගෙයන් කටයුතු කරන අතර, එම 
අයෙග් උපෙදස් නිතර ලබා ගන්නවා. පසුගිය වසරක කාලය තුළ රාගම 
ෙත්වත්ත ලංකා අප ස්වාමි දුවෙග් ජාතික බැසිලිකාව, ශී ලංකාෙව් පථම 
ශාන්තුවරයා වන ශු. ජුෙසේවාස් මුනිතුමාට කැප කර ඇති කුරුණෑගල 
මහගල්ගමුව සිද්ධස්ථානය, මාතර වැලිගම සුව සහනෙය් සමිඳුන්ෙග් 
සිද්ධස්ථානය වන්දනා ගමන් ආඥා පනත යටෙත් ජාතික සිද්ධස්ථාන වශෙයන් 
ගැසට් පතයක් මඟින් පකාශ  කිරීමට හැකි වුණා. ඒ අනුව එම සිද්ධස්ථානවල 
මංගල්ය සහ විෙශේෂ අවස්ථාවලදී දිස්තික්කෙය් දිසාපතිතුමාෙග් 
පධානත්වෙයන් රාජ්ය අනුගහය ලබා ගැනීමට හැකි ෙවනවා. එම කාර්යයට 
උදවු කළ ස්වෙද්ශ කටයුතු අමාත්ය ගරු වජිර අෙබ්වර්ධන මැතිතුමාට මා 
ස්තුතිවන්ත ෙවනවා. දිවයින පුරා ඇති ෙනොෙයකුත් ෙද්වස්ථානවල සංවර්ධන 
කටයුතු හා විවිධ අවශ්යතා සඳහා වාර්ෂිකව විශාල මුදලක් වැය කරනවා. 
පසුගිය වසෙර් ඒ සඳහා රුපියල් මිලියන 11.5ක් වැය කර තිෙබනවා. දුෂ්කර 
පදවිවල ඇති ෙදව්මැදුරුවල අවශ්යතා සඳහා පමුඛතාවක් ලබා දීමටද අප 
ඉදිරිෙය්දී කටයුතු කරනවා. මාතර ෙද්ව මාතා සිද්ධස්ථානය, වහෙකෝට්ෙට් 
සාන්ත අන්ෙතෝනි සිද්ධස්ථානය, මඩු සිද්ධස්ථානය, තලවිල සාන්ත ආනා 
සිද්ධස්ථානය, මාරවිල ශී කුරුසෙය් සිද්ධස්ථානය, ෙමොෙරොත්ත ජපමාල මාතා 
සිද්ධස්ථානය, කට්ටිමහන සාන්ත ආනා සිද්ධස්ථානය වැනි ජාතික සිද්ධස්ථාන 
දියුණු කිරීමට සහ එම ස්ථාන සඳහා පැමිෙණන වන්දනාකරුවන්ට පහසුකම් 
සැපයීම සඳහා ද අප මැදිහත්වී කටයුතු කරනවා. ඒ සඳහා පසුගිය වසෙර් 

3429  3430 

[ගරු ෙජෝන් අමරතුංග මහතා] 



2016 ෙදසැම්බර්  08 

 

 

රුපියල් මිලියන 6ක් පමණ වැයකර තිෙබනවා. ඉදිරිෙය්දී ගාල්ල පදවිෙය් 
හිනිදුම කල්වාරි පූජා භූමිය, බදුල්ල පදවිෙය් ෙදහිඅත්තකණ්ඩිය මහවැලි මාතා 
ෙදව්මැදුර වන්දනා ගමන් ආඥා පනත යටෙත් ජාතික සිද්ධස්ථාන වශෙයන් 
ගැසට් පතයක් මඟින් පකාශ කිරීමට අදහස් කරනවා. 

 
ශී ලංකාව පුරා දහම් පාසල් ගුරුවර ගුරුවරියන් 18,000ක් පමණ සිටිනවා. 

එම දහම් පාසල් ගුරුවර ගුරුවරියන් සඳහා රුපියල් 4,400ක දිරි ගැන්වීෙම් 
දීමනාවක් සහ එම ගුරුවර ගුරුවරියන්ට නිල ඇඳුම් ලබා දීමටද කටයුතු 
කරනවා. එය පමාණවත් ෙනොවන බව මා පිළිගන්නවා. නමුත් ඒ සඳහා 
රජෙයන් රුපියල් මිලියන 87ක් පමණ වාර්ෂිකව වැය කරනවා. බංකු, පුටු ආදී 
දහම් පාසල් උපකරණ හා ෙගොඩනැඟිලි ආදිය සඳහා රුපියල් මිලියන 4.3ක් 
පමණ වැයකර තිෙබනවා. කිස්තියානි සභාෙව් දහම් පාසල් සඳහා රුපියල් 
මිලියන 2ක් පමණ වැයකර තිෙබනවා. දහම් පාසල් ළමුන්ෙග් අධ්යාත්මික 
වර්ධනය සහ බයිබල් දැනුම වැඩි දියුණු කිරීමටත්, විෙශේෂෙයන්ම දහම් 
පාසල්වල උගන්වන ගුරුවර ගුරුවරියන්ෙග් දැනුම වැඩි දියුණු කිරීමත් වැඩ 
පිළිෙවළක් කියාත්මක කිරීමට අදහස් කරනවා. 

 
පූජක පුතුන් බිහි කරන මහනුවර, අම්පිටිය ජාතික ෙදව්සත්හල ඇතුළු 

අෙනකුත් ෙදව්සත්හල්වල අවශ්යතා ෙසොයා බලා ඒවා සම්පූර්ණ කිරීමට අවශ්ය 
සහෙයෝගය ලබා දීමට ද කටයුතු කිරීමට බලාෙපොෙරොත්තු ෙවනවා. ක ෙතෝලික 
සංස්කෘතිය ආරක්ෂා කිරීමට සහ වර්ධනයට පාස්කු කාලය, නත්තල් කාලය 
සඳහා විෙශේෂ වැඩසටහන් කියාත්මක කිරීමටද කටයුතු කරනවා. එ ෙමන්ම 
කිතුනු සාහිත්ය ෙටලි නාට්ය සහ චිතපට සඳහා සිනමා සම්මාන ලබා ෙදන 
සිග්නීස් කෙතෝලික සම්මාන උෙළල සඳහා අප රුපියල් ලක්ෂ 5ක මූල්ය 
අනුගහයක් දැක්වූවා. ලබන වසෙර් පවත්වන 40 වන සිග්නීස් සම්මාන උෙළල 
ඉතා උසස් අන්දමින් පැවැත්වීමට අප සහෙයෝගය දැක්වීමට බලාෙපොෙරොත්තු 
ෙවනවා. 

 
විෙශේෂෙයන්ම මුහුදුබඩ සීමාෙව් පාසල් දූ දරුවන්, තරුණ තරුණියන් 

ෙනොෙයකුත් මත් දව්යවලට පුරුදු වී ඇති අතර, එය මර්දනයට සහ එම අය 
පුනරුත්ථාපනය ෙවනුෙවන් ෙනොෙයකුත් වැඩසටහන් කියාත්මක කිරීම සඳහා 
අප අමාත්යාංශය දායක ෙවනවා. අතිගරු ජනාධිපතිතුමාෙග්ත්, ගරු 
අගාමාත්යතුමාෙග්ත් නායකත්වෙයන් යුත් වත්මන් රජය යටෙත් ජාතික සහ 
ආගමික සංහිඳියාව, සමඟිය ඇති කිරීම සඳහා අප අමාත්යාංශය කැපවන අතර, 
ඒ සඳහා අවශ්ය සම්පූර්ණ සහෙයෝගය, දායකත්වය ලබා ෙදනවා. කිස්තියානි 
ආගමික කටයුතු අමාත්යාංශෙය් සහ කිස්තියානි ආගමික කටයුතු 
ෙදපාර්තෙම්න්තුෙව් කටයුතු කරෙගන යාමට සහෙයෝගය දක්වන ශී ලංකා 
කෙතෝලික රදගුරු සමුළුවට, ජාතික කිස්තියානි මණ්ඩලයට, ජාතික සහ පදවි 
අධ්යක්ෂ පියවරුන්ට, මාෙග් අමාත්යාංශෙය් ෙල්කම්තුමා, අතිෙර්ක ෙල්කම්වරු 
සහ අධ්යක්ෂතුමා ඇතුළු සියලු ෙදනාටම මා ස්තුතිවන්ත ෙවනවා. 

 
දහම් පාසල් ගුරු දීමනාව සඳහා රුපියල් මිලියන 65ක් පමණ වැය 

කරනවා. දහම් පාසල් ගුරු නිල ඇඳුම් දීමනා සඳහා රුපියල් මිලියන 22ක් 
පමණ වැය කරනවා. දහම් පාසල් ෙගොඩනැඟිලි හා බංකු, පුටු ආදී උපකරණ 
සඳහා රුපියල් මිලියන 4.3ක් වැය කරනවා. කිස්තියානි සභාෙව් දහම් පාසල් 
සඳහා රුපියල් මිලියන 2ක් පමණ වැය කරනවා. වසර 4කට වරක් පවත්වන 
ආසියානු රදගුරු සමුළුව ෙමවර ශී ලංකාෙව් පැවැත්වූවා. ඒ සදහා රුපියල් 
මිලියන 10ක් ලබා දීමට කටයුතු කළා. ෙමවර පැවැත්වූ සිග්නීස් කෙතෝලික 
සම්මාන උෙළල සඳහා රුපියල් ලක්ෂ 5ක් ලබා දීමට කටයුතු කළා. 

 
ගරු සභාපතිතුමා  
(மாண்ᾗமிகு தவிசாளர் அவர்கள்) 
(The Hon. Chairman) 
මීළඟට, ගරු විජිත ෙහේරත් මැතිතුමා. ඊට පථම ගරු ලකී 

ජයවර්ධන මහතා මූලාසනය ගන්නවා ඇති. 
 
අනතුරුව ගරු කථානායකතුමා මූලාසනෙයන් ඉවත් වුෙයන්, 

ගරු ලකී ජයවර්ධන මහතා මුලාසනාරූඪ විය. 
 

அதன்பிறகு, மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள் 
அக்கிராசனத்தினின்ᾠ அகலேவ, மாண்ᾗமிகு லக்கி ஜயவர்தன 
அவர்கள் தைலைம வகித்தார்கள். 

 

Whereupon THE HON. SPEAKER left the Chair, and THE HON. 
LUCKY JAYAWARDANA took the Chair. 

 
 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ගරු මන්තීතුමනි, ඔබතුමා කථා කරන්න. 

[පූ.භා. 10.51] 

ගරු විජිත ෙහේරත් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு விஜித ேஹரத்) 
(The Hon. Vijitha  Herath) 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, ශී ලංකාව කියන්ෙන් බහු 

ආගමික, බහු ජාතික, බහු සංසක්ෘතික රටක්. ඒ නිසා ජාතික 
සමඟිය ෙගොඩ නැඟීමත්, ආගමික සහජීවනය ෙගොඩ නැඟීමත් 
අත්යවශ්ය කරුණක්. ඒක ආණ්ඩුෙව් පධාන වගකීමක්. 
ඔබතුමන්ලා ජාතික සමඟියත්, ආගමික සහජීවනයත් ඇති කිරීම 
සඳහා විද්යාත්මක පදනමක් මත අමාත්ය මණ්ඩලය නම් කරනවා 
කියා පසු ගිය කාලෙය් කිව්වා. නමුත් අද කිසත්ියානි ආගමික 
කටයුතු භාරව ඉන්ෙන් ෙජෝන් අමරතුංග කිස්තියානි ඇමතිවරයා. 
ෙබෞද්ධ ආගමික කටයුතු භාරව ඉන්ෙන් අෙප් විජයදාස රාජපක්ෂ 
බුද්ධ ශාසන ඇමතිතුමා. මුස්ලිම් ආගමික කටයුතු භාරව ඉන්ෙන් 
අෙප් අබ්දුල් හලීම් ඇමතිතුමා. හින්දු ආගමික කටයුතු භාරව 
ඉන්ෙන් අෙප් ඩී.එම්. ස්වාමිනාදන් හින්දු ඇමතිතුමා.  

 
මා හිතන විධියට ඒක ෙහොඳ ආදර්ශයක් ෙනොෙවයි. රටක 

ආගමික සහජීවනය ඇති කරන්න ආණ්ඩුවක් පුෙරෝගාමීව කටයුතු 
කරනවා නම්, මැදිහත් ෙවනවා නම්, සියලු ආගම් අතර 
සහජීවනය, සමඟිය ඇති කිරීම සඳහා වන විෂයයක් තමයි අපි ඇති 
කරන්න ඕනෑ. අපි එතැනින්ම ආරම්භ කරන්න ඕනෑ. එෙහම 
නැතුව මුදුෙනන්ම ෙබදීම පටන් ගත්ෙතොත්, පහළ ට යනෙකොට 
අනිවාර්යෙයන්ම ෙබදීම් ගණනාවකට ලක් ෙවනවා. ඒ නිසා 
එතැන තිෙබන්ෙන් නරක ආදර්ශයක්, වැරදි පූර්වාදර්ශයක් කියන 
එක මා මුලින්ම මතු කරන්න කැමැතියි.  

 
ෙකොෙහොම වුණත් ඔබ-අපි කවුරුත් දන්නවා, පසුගිය කාලය 

තුළ අෙප් අමාත්යාංශවල වැය ශීර්ෂවලට මුදල් ෙවන් කළාට 
ආගමික සහජීවනය කියන පධාන සාධකයට විවිධ පැතිවලින් 
විවිධ බාධා එල්ල ෙවලා තිෙබන බව. අවුරුදු 30ක යුද්ධෙය් අමිහිරි 
අත් දැකීම්වලින් පස්ෙසේ ෙම් රෙට් ජාතික සමඟිය ඇති කරන්න, 
ජාතික සංහිඳියාව ඇති කරන්න යම් උත්සාහයක්, යම් 
පවණතාවක් තිෙබන ෙමොෙහොතකදී ඒ යුගෙය් තිබුණු ආගමික 
අන්තවාදී සංවිධාන දැන් නැවත කියාත්මක ෙවන්න පටන් 
අරෙගන තිෙබනවා. ඒක කවුරුත් දන්නා පසිද්ධ කාරණාවක්. 

 
එදා බරපතළ ෙචෝදනාවක් තිබුණා, විෙශේෂෙයන්ම එවැනි 

අන්තවාදී ආගමික සංවිධානයන් නිර්මාණය කෙළේ, එවැනි 
අන්තවාදී ආගමික සංවිධානයන් ෙපෝෂණය කෙළේ ආරක්ෂක 
අමාත්යාංශෙය් මැදිහත් වීම යටෙත් බුද්ධි අංශෙය් කියාකාරිත්වය 
තුළින් කියලා. ඒ ෙචෝදනාව පහසුෙවන් බැහැර කරන්න බැහැ. ඒ 
සඳහා ෙවච්ච සාක්ෂි - සාධක - මුළු රටම දැක්කා. එක පැත්තකින් 
ෙබෞද්ධ අන්තවාදී සංවිධාන ෙවන්න පුළුවන්, අනික් පැත්ෙතන් 
ඉස්ලාම් අන්තවාදී සංවිධාන ෙවන්න පුළුවන්. හැබැයි, ඒ සංවිධාන 
ෙදකම කියාත්මක ෙවච්ච අවසන් අරමුණ ගත්තාම හරි පැහැදිලියි, 
එතැන ආගමික වුවමනාවන්වලට එහා ගිය ෙද්ශපාලන 
වුවමනාවක් තිබුණු බව. ඒ ෙද්ශපාලන වුවමනාව ෙවනුෙවන් 
හමුදා බුද්ධි අංශය මඟින් ෙම් අයට අනුගහය, අනුබල ලබා දුන්නා 
නම් ඒ පිළිබඳව වහාම පරීක්ෂණයක් පැවැත්විය යුතුයි. අපි 
දන්නවා, ෙලෝක ඉතිහාසෙය් එවැනි අත්දැකීම් ඕනෑ තරම් තිෙබන 
බව. ලංකා ඉතිහාසෙය්ත් එවැනි අත්දැකීම් ඕනෑ තරම් තිෙබනවා.  

 
එදා ඊශායලෙය් ෙමොසාඩ් සංවිධානෙය්  දකුණු ආසියාව බාරව 

හිටපු ෙල්කම්වරයා Victor Ostrovsky මහතා ෙමොසාඩ් 
සංවිධානෙයන් ඉවත් වුණා. ෙමොසාඩ් සංවිධානෙයන් ඉවත් වුණාට 
පස්ෙසේ "By Way of Deception" කියන ෙපොත ඔහු විසින් 
පකාශයට පත් කළා. පිටු 500 ගණනින් යුක්ත ඒ ෙපොෙත්            
ශී ලංකාව පිළිබඳව පිටු ෙදකක් තිබුණා. ෙමොසාඩ් සංවිධානෙය් 
දකුණු ආසියානු කලාපය බාරව හිටපු Victor Ostrovsky මහතා 
ඉතා පැහැදිලිව අවධාරණය කරලා තිබුණා, ශී ලංකාෙව් LTTE 
සංවිධානයත්, ශී ලංකාෙව් නිල හමුදාවත් පුහුණු කෙළේ ඊශායලෙය් 
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පාර්ලිෙම්න්තුව 

යුද හමුදාව විසින් කියන එක. ඔහු එක්තරා විරල ගණෙය් 
අත්දැකීමකුත් ඒ පිටු ෙදෙක් සඳහන් කරලා තිබුණා.  

 
දවසක් උදෑසන LTTE පුහුණුකරුවන් උෙද් ශාරීරික 

ව්යායාම්වලට අරෙගන යද්දි අනික් පැත්ෙතන් ශී ලංකාෙව් 
හමුදාෙව් ෙසොල්දාදුවන් ශාරීරික ව්යායාම් සඳහා ඒ ස්ථානෙයන්ම 
අරෙගන ගියා. ෙම් ෙදපාර්ශ්වය මුණ ගැෙහන්න තිබුණා. ඉතා 
අමාරුෙවන් තමයි ඒ කණ්ඩායම් ෙදක හමු වන එක වළක්වා 
ගත්ෙත්. එෙහම නැත්නම් එදා අතටම අහු ෙවනවා LTTE 
සංවිධානයයි, ශී ලංකාෙව් හමුදාෙව් ෙසොල්දාදුවනුයි එක තැනක 
එකට පුහුණු කෙළේ ඊශායල් හමුදාව විසින් කියලා. ෙම්ක පසිද්ධ 
කාරණයක්. ඒක ඊශායලය ෙම් වනෙතක් පතික්ෙෂේප කරලා නැහැ. 
ෙමොසාඩ් සංවිධානය නිල වශෙයන් ඒක පතික්ෙෂේප කරලා නැහැ. 
ශී ලංකාෙව් ආණ්ඩුව ෙම් වන ෙතක් ඒකට පතිචාර දක්වලා නැහැ. 
ෙම්ක වැරැදි  - අසත්යයක්  - නම් ඒක "වැරැදියි" කියලා කියන්න 
තිබුණා. නමුත් කවුරුවත් ඒක පතික්ෙෂේප කෙළේ නැහැ. ෙමොකද, 
ඉතා පැහැදිලිව එෙහම ෙද්වල් ඉතිහාසෙය් සිදු වුණා. 

 
ලංකාෙව් ෙම් ජාතික සමඟිය බිඳ වට්ටන්නට, අප අතර තිෙබන 

ෙම් සහජීවනය බිඳ වට්ටන්නට ජාත්යන්තර ඔත්තු සංවිධාන -
ෙමොසාඩ් සංවිධානය වාෙග් සංවිධාන-  ෙකොෙහොමද, මැදිහත් වුෙණ් 
කියන එක සාධක සහිතව ඔප්පු කර තිෙබනවා. ඒ ඉතිහාසය අපි 
දන්නවා. එම නිසා, ලංකාෙව් බලෙය් ඉන්න ෙම් ආණ්ඩු තමන්ෙග් 
ෙද්ශපාලන පැවැත්ම ෙවනුෙවන් බුද්ධි අංශ ෙමෙහයවා ෙමවැනි 
අන්තවාදි සංවිධාන බිහි කරනවාය කියන එක අරුමයක් 
ෙනොෙවයි. එම නිසා, එදා ෙම් සංවිධානවලට මූල්යමය ආධාර 
දුන්නාද, ෙම් සංවිධානවල ශක්තිය වර්ධනය කරන්න විවිධ යටිතල 
පහසුකම් දුන්නාද කියන එක ෙම් රෙට් ජනතාව දැන ගන්නට 
කැමැතියි. අපි දැක්කා, ඒ සංවිධාන දුප්පත් සංවිධාන ෙනොවුණු බව. 
ඒවා ෙබොෙහොම සරු සංවිධාන විධියට කටයුතු කෙළේ. අදත් ඒවාෙය් 
නෂ්ටාව ෙශේෂ කියාත්මක ෙවනවා. ඒ පශ්නය අදත් ඉවර නැහැ.  

 
යුද්ධයක් පැවති කාලෙය් සිංහල ෙදමළ ජනතාව අතර ගැටුම් 

නිර්මාණය කර එහි වක වාසිය ඒ විවිධ ජාත්යන්තර සංවිධාන 
ගත්තා වාෙග්ම ශී ලංකාෙව් ආණ්ඩුවත් ෙමවැනි සංවිධාන බිහි 
කිරීම සහ ෙපෝෂණය කිරීම හරහා යම් ෙද්ශපාලන වාසියක් 
ගත්තා. එක පැත්තකින් සිංහල ෙබෞද්ධ ජනතාව උසි ගන්වා, 
හැඟීම් අවුස්සා, "ජීනිවාවලට ෙගනියනවා, ජිනීවා දංෙගඩියට 
ෙගනියන්න හදන්ෙන්" කියන මත වපුරා ජනතාවෙග් ජාතිවාදී 
හැඟීම් අවුස්සා, ජනතාවෙග් ඇත්ත පශ්න වන විරැකියා පශ්නය, 
ෙසෞඛ්ය පශ්නය, අධ්යාපන පශ්නය යට ගහලා ජාතිවාදී පශ්න, 
ආගම්වාදි පශ්න උඩට ගන්නවා. විදුලි පුටුව ෙපන්වා ඡන්දය 
දිනන්න ෙම් සංවිධාන වකව කටයුතු කළා. වකව ෙනොෙවයි, 
සමහර තැන්වල ඍජුව, එළිපිට කටයුතු කළා. ඒ සංවිධාන එදා 
ආණ්ඩුෙව් කැසිෙනෝවලට, සූදූවලට විරුද්ධව එක වචනයක් කථා 
කෙළේ නැහැ.  

 
කැසිෙනෝ පනත පාර්ලිෙම්න්තුෙව් සම්මත ෙවන ෙවලාෙව් 

පෑලියෙගොඩ සිට මහනුවරට රථ ෙපළපාළි ගියා. ඒ රථ ෙපළපාළි 
ගිෙය් මාතෘකාව ෙවන පැත්තකට යන්න. කැසිෙනෝවලට විරුද්ධව 
ෙනොෙවයි. එදා ජිනීවා ෙයෝජනා ෙගෙනන ෙකොට අෙනකුත් ඔය 
කියන ඉස්ලාම් සංවිධාන එදා රාජපක්ෂ පාලනය ආරක්ෂා කිරීම 
ෙවනුෙවන් මැදිහත් වුණා. ජනතාවෙග් ඇත්ත පශ්න ෙවනුෙවන් 
ඍජුව මැදිහත් වුෙණ් නැහැ. එම නිසා ෙමම සංවිධානවල 
කියාකාරීත්වය පිළිබඳව පැහැදිලි, ඔප්පු ෙවන සාධක තිෙබනවා.     

 
ඊෙය් ෙපෙර්දා අත්අඩංගුෙව් පසු වුණ "ඩෑන්" කියන පුද්ගලයා 

සම්බන්ධව අප දැක්කා. ඔහු වෘත්තිෙයන් කට්ටඩිෙයක්; ශාසත් 
කියනවා. ඔහු පසුගිය දවස්වල අත් අඩංගුවට පත්වුණා. අත් 
අඩංගුෙවන් එළියට ඇවිත් ඔහු ෙමොකක්ද කියන්ෙන්?  "මාව 

පාවිච්චි කරලා සමහර භික්ෂූන් වහන්ෙසේලා, සමහර සංවිධාන මාව 
හිරයට යවා, මාව විකුණා සල්ලි හම්බු කළා" කියා ඔහු  කියනවා. 
"මාව නිදහස් කර ගන්නට තිබුණා. නියමිත ෙවලාවට උසාවියට 
ආවා නම්, මාව අත්අඩංගුවට පත්ෙවන්ෙන් නැහැ. නීතිඥ මැදිහත් 
වීම හරියාකාරව සිද්ධ කළා නම් මාව සිරභාරයට පත්වන්ෙන් 
නැහැ. හිතා මතාම ඔවුන් ඒක පමාද කළා. මාව අත් අඩංගුවට 
පත්ෙවන්න ඉඩ හැරියා. ඇයි ඒ? මාව විකුණාෙගන කන්න. එම 
නිසා මම වැඳලා කියන්නම්. මින් මනතට ඒ පාප කර්මය 
කරන්නට එපා" කියා ඔහු අත් අඩංගුෙවන් නිදහස්ව එළියට ඇවිත් 
කියනවා. හැබැයි ඔහු 'නූතන දුටු ගැමුණු' කියා සමහර ෙවබ් අඩවි 
ජලාවල පසිද්ධ කළා. අන්තිමට ඔහුම නිදහස් ෙවලා එළියට ඇවිත් 
කියනවා, " මා ෙවනුෙවන් කවුරුත් ෙපනී සිටිෙය් නැහැ. ඔය 
කියන සංවිධාන කිසි ෙකෙනක්  ආ ෙව් නැහැ. මට ඉතිරි වුෙණ් 
මෙග් බිරිඳයි, දරුවායි විතරයි " කියා.  'ඩෑන්'  කියන කට්ටඩියාට, 
ඒ පුද්ගලයාට  ඉතා ෙකටි කාලයකින් ඒක ෙත්රුම් ගන්න පුළුවන් 
වුණා. අපි සතුටු ෙවනවා, ඒ ගැන. ඔහු ෙමෙහයවා, ඔහු පාවිච්චි 
කර, විවිධ ආගමික අන්තවාදයන් ෙපෝෂණය කර නැති පශ්න ඇති 
කරනවා. ඒ නැති පශ්න ඇති කරන සංවිධාන පිටුපස 
ෙද්ශපාලනයත් තිෙබනවා. එයයි ෙමතැන තිෙබන බරපතළ 
කාරණාව.  

 
 මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, අද  අෙප් රෙට් එක 

පැත්තකින් කියාත්මක වන මුස්ලිම් අන්තවාදී සංවිධාන, අෙනක් 
පැත්ෙතන් ෙබෞද්ධ යයි කියා ගන්නා අන්තවාදී සංවිධාන ෙම් 
ෙගොල්ෙලෝ ෙදපැත්ෙතන්ම ඊනියා ආගම්වාදය පතුරුවන්න 
කටයුතු කරනවා. ඒ, ඇත්ත ආගම්වාදය ෙනොෙවයි. එම නිසා 
ෙමතැන බරපතළ පශ්නයක් තිෙබනවා. ෙමය සැලකිල්ලට ගත 
යුතු ෙවනවා. පසු ගිය කාලෙය්, යුද්ධය පැවති  කාලෙය් සහ 
යුද්ධය අවසාන වුණාට පස්ෙසේ, ඉතාම පබල විධියට ෙම් සංවිධාන 
කියාත්මක වුණා. ඒක හරියට විග්ෙන්ෂ්වරන්ෙග් උතුෙර් පකාශන 
ෙමෙහේ දකුෙණ් ජාතිවාදීන්ට වාසි වනවා වාෙග්යි. ඒ ෙදමස්සිනාලා 
ෙදපැත්ෙත් ඉඳලා පකාශ නිකුත් කර ගන්න ෙකොට ෙදෙගොල්ලන්ම 
ෙපෝෂණය වනවා; ජාතිවාදය ඇවිස්ෙසනවා; ආගම්වාදය 
ඇවිස්ෙසනවා; නැති පශ්න මතුවනවා. අදත් ෙම් සිද්ධ වන්ෙන් 
ඒක.  

 
ෙම් පශ්නය හරියට දැකලා ෙම් පශ්නයට විසඳුමක් 

ෙගෙනන්න තවමත් ඔබතුමන්ලා සමත් ෙවලා නැහැ. 
අමාත්යාංශයට සල්ලි වියදම් කළා, අච්චර හැදුවා, ෙමච්චර හැදුවා, 
පල්ලිවලට සල්ලි දැම්මා, පන්සල්වලට සල්ලි දැම්මා, ෙමෙහම 
කළා කියලා ගණන් හදලා කියන්න පුළුවන්. ඒ ඉලක්කම්වලින් 
වැඩක් නැහැ. පල්ලි ෙකොපමණ හැදුවත් වැඩක් නැහැ, පන්සල් 
ෙකොපමණ හැදුවත් වැඩක් නැහැ, ෙවෙහර විහාර ෙකොපමණ 
හැදුවත් වැඩක් නැහැ. ෙම් අන්තවාදී ආගමික සංවිධාන හරහා අද 
ආගමික සහජීවනය බිඳ වට්ටනවා නම්.  

 
'ආගම' කියන්ෙන් ඕනෑම පුරවැසිෙයකුට තිෙබන නිදහස් වූ 

අයිතියක්. ඒ අයිතිය ආරක්ෂා කිරීම තමයි ආණ්ඩුෙව් වගකීම. 
එෙහම නැතිව විවිධ ආගමික සංවිධානවලට අනවශ්ය ආකාරයට 
උඩෙගඩි ෙදන එක ෙනොෙවයි, ආණ්ඩුව කරන්න ඕනෑ. ඒක 
ජනතාවෙග් නිදහස, ඒ පිළිබඳව ආණ්ඩුකම ව්යවස්ථාෙව් 
තිෙබනවා. ඒක මූලික අයිතියක්.  

 
අපි අලුත් ආණ්ඩුකම ව්යවස්ථාවක් ගැන සාකච්ඡා කරද්දී, එහි 

මූලික මිනිස් අයිතිවාසිකම් පිළිබඳව සඳහන් වන ව්යවස්ථාවලත් 
එය ඉතා පැහැදිලිව තිෙබනවා.  'ආගම' කියන්ෙන් ඕනෑම 
මනුෂ්යෙයකු සතු මූලික අයිතිවාසිකමක්. ඒ නිදහස අපි ආරක්ෂා 
කරන්න ඕනෑ. ඒකට බාධා කරන්න බැහැ. ආගෙම් නාමෙයන් 
ආගමික ගැටුම් ඇති කරන්න ෙකොයි ආගමකවත් උගන්වා නැහැ. 
ගරු ඇමතිතුමනි, 'ඉස්ලාම්' කියන්ෙන් අරාබි වචනයක් කියලා 
ඔබතුමාත් දන්නවා. හරි පැහැදිලිවම, 'ඉස්ලාම්' කියන අරාබි 
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වචනෙය් ඇත්ත අර්ථය සාමය, අවනතවීම, කීකරුවීම. එහි අංක 
එකට  'සාමය'  තිෙබනවා.  

 
ෙගෞතම බුදු රජාණන් වහන්ෙසේෙග් ආගමික දර්ශනය තුළින් 

කිව්ෙව් මිනිසුන් අතර සමානාත්මතාව තිබිය යුතු බවයි. "මිනිසා 
මිනිෙසකු විධියට පිළිගන්න" කියන එක තමයි ෙබෞද්ධ 
දර්ශනෙය්ත් තිෙබන්ෙන්. "අසල්වැසියාට ෙපේම කරන්න" කියලා  
කිස්තුන් වහන්ෙසේෙග් ෙද්ශනාවල ඉතා පැහැදිලිව කියා තිෙබනවා. 
අද සිද්ධ වන්ෙන් ආගම පාවිච්චි කරමින් අන්තවාදී තැනකට 
ගිහිල්ලා ගැටුම් නිර්මාණය කිරීමයි. එහි තිෙබන ඉතාම ෙඛ්දවාචක 
තත්ත්වය තමයි, ආගම ඇතුෙළේත් විවිධ කණ්ඩායම් හැදීම. ඉස්ලාම් 
ආගම ඇතුෙළේත් ෙබදිලා, දැන් කණ්ඩායම් හැදිලා, පල්ලිවලට මරා 
ගන්නවා; පල්ලිවලට උසාවි යනවා. ඒක අනික් ආගම්වලත් 
තිෙබනවා. එවැනි තත්ත්වයක් නිර්මාණය වීම, එවැනි තත්ත්වයක් 
වර්ධනය වීම වළක්වා ගැනීම රජයක වග කීමක්. ඒකට තමයි 
ආණ්ඩුවක් තිෙබන්ෙන්. අන්තවාදී ආගමික සංවිධාන හරහා නැති 
ගැටුම් නිර්මාණය කරලා ආගමික සහජීවනය විනාශ කරනවා නම්, 
ආගමික සහජීවනයට බාධා කරනවා නම් ඒක වැළැක්වීම 
ආණ්ඩුෙව් පධාන වගකීමක් වනවා. ඒ වගකීම හරියාකාරව ඉටු 
කරන්න විෙශේෂ මැදිහත්වීමක් අත්යවශ්ය වනවා.  

 
අපට නම් ෙපෙනන්ෙන් අෙප් රෙට් ජාතික සමගිය ඇති 

කරන්න; අෙප් රෙට් ආගමික සහජිවනය ඇති කරන්න පසු ගිය 
රාජපක්ෂ පාලනයටත් බැරි වුණු බවයි.  අෙප් රෙට් ජාතික සමගිය, 
ආගමික සහජීවනය ඇති කරන්න අද ඔබතුමන්ලාටත් බැරි ෙවලා 
තිෙබනවා.  අමාත්යාංශෙය් වැය ශීර්ෂයට සල්ලි ෙවන් කළා, 
ෙමච්චර මුදල් දුන්නා කියා ආගමික සහජීවනය ඇති ෙවන්ෙන් 
නැහැ. ඒ ආගමික සහජීවනය ඇති කිරීම පතිපත්තියක් විධියට 
සලකා ඒ පතිපත්තිය කියාවට නැඟීම සඳහා සකස්වුණු 
වැඩපිළිෙවළක් අත්යවශ්යයි. එෙහම නැතිව ෙකොෙහේ ෙහෝ සිද්ධියක් 
වුණාම වහාම කියාත්මක ෙවලා අත්අඩංගුවට අරෙගන,  හිෙර්ට 
දාලා, ඒ ගැන ෙමොකක් ෙහෝ පකාශයක් කරනවා; තව ෙකෙනක් 
තව පකාශයක් කරනවා; එකම ආණ්ඩුෙව් ඇමතිවරු එකිෙනකට 
පරස්පර පකාශ කරනවා. අපි පසුගිය  දවස්වල ඒ බව දැක්කා.  

 
එක ඇමති ෙකෙනක් කියනවා "ෙමෙහම වුණා" කියලා. අනික් 

ඇමතිවරයා කියනවා, "නැහැ. ඒක එෙහම ෙනොෙවයි, ෙමෙහමයි 
වුෙණ්" කියලා. රජෙය් කැබිනට් මාධ්ය පකාශක කියනවා, "නැහැ, 
ඒක එෙහම ෙනොෙවයි" කියලා. විෂය භාර ඇමතිවරයා කියනවා, " 
නැහැ, ඒක එෙහම තමයි" කියලා. ඒවාෙයන්ම පැහැදිලියි, 
ෙමතැන පරස්පරයක් තිෙබන බව. පතිපත්තියක් නැහැ. 
ඔබතුමන්ලා ආගමික සහජීවනය හතරට කඩා ගත්තා වාෙග්ම 
ආණ්ඩුව ඇතුෙළත් ආගමික සහජීවනය පිළිබඳ ඒකමතික 
පතිපත්තියක් නැහැ; ඒකමතික වැඩපිළිෙවළක් නැහැ. එවැනි 
තත්ත්වයක් තුළ එහි ෙගොදුරු බවට පත් වන්ෙන් අර කියන 'ඩෑන්' 
වාෙග් සාමාන්ය මිනිසුන්. ෙම්ක ව්යාප්ත ෙවනෙකොට,  තවත් 
බරපතළ විධියට ජනතාව අතර ව්යාප්ත ෙවනෙකොට ෙම් පශ්නය 
තවත් උග ෙවනවා. ෙම් පශ්නය සංහිඳියාවකට පත් වන්ෙන් නැහැ. 
ඒ නිසා අපි ඉතා පැහැදිලිව එදා ඉඳලා කියනවා,  ආගමික අයිතිය 
ආරක්ෂා කිරීම සඳහා ආණ්ඩුව මැදිහත් ෙවන්න ඕනෑ බව. 
ඉතිහාසෙය්, යම්කිසි තැනක,  පන්සලක් තිබුණා නම්, ෙවෙහර 
විහාරයක් තිබුණා නම් ඒක කඩා බිඳ දමන්න කිසිෙවකුටත් 
අයිතියක් නැහැ. හමුදාව පැත්ෙතන් යුද කාලෙය්දී පල්ලි විනාශ 
වුණාය, පන්සල් විනාශ වුණාය කියලා කිව්වා. යුද්ධයක් ඇතුෙළේ 
එවැනි ෙද්වල් සියයට 100ක් වළක්වා ගන්න බැරි බව ඇත්ත. 
හැබැයි, ඒක ෙදපැත්ෙතන්මත් සිද්ධ වුණා. 

 
ගරු ෙජෝන් අමරතුංග මහතා  
(மாண்ᾗமிகு ேஜான் அமரᾐங்க)   
(The Hon.  John Amaratunga) 
ගරු මන්තීතුමා, ඒ පිළිබඳව ජනාධිපතිතුමා මැදිහත්ෙවලා, 

ආගමික නායකයන් එතුමාෙග් කාර්යාලයට ෙගන්වලා සංහිඳියාව 

තහවුරු කරන්න දැන් වැඩ කරෙගන යනවා. ඒ කාර්ය 
ෙකෙරනවා. දැන් ෙම් මෑතකදී පටන් ගත්තා. ගරු විජයදාස 
රාජපක්ෂ අමාත්යතුමා ඒ ගැන දැන් කථා කරයි.  එතුමා සුවිෙශේෂ 
උත්සාහයක් දරනවා ෙම් තිෙබන පශ්න ඇති ෙනොවී සංහිඳියාව 
ආරක්ෂා කරන්න. ඒ සාකච්ඡාවට මමත් සහභාගී වුණා. ෙබෞද්ධ, 
කිස්තියානි, කෙතෝලික, හින්දු, ඉස්ලාම් ඒ සියලුම ආගමික 
නායකයන් එදා ඒ රැස්වීමට සහභාගී වුණා. 

 
ගරු විජිත ෙහේරත් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு விஜித ேஹரத்) 
(The Hon. Vijitha  Herath) 
ෙබෙහොම ෙහොඳයි. ඔබතුමාටත් දැන් වයස අවුරුදු 76ක් 

පිෙරන්නත් ඇවිල්ලා තිෙබනවා. අවුරුදු 76ක් තුළ ෙම්ක දැක්ෙක් 
නැහැ ෙන්. අදත් අපි කියන්ෙන්, ඒ ගැන සැකච්ඡා පවත්වනවා; 
සැලසුම් හදනවා; ජනාධිපතිතුමා මැදිහත් ෙවනවා කියලායි. 

 
ගරු ෙජෝන් අමරතුංග මහතා  
(மாண்ᾗமிகு ேஜான் அமரᾐங்க)   
(The Hon.  John Amaratunga) 
ඒකට වයස බාධාවක් නැහැ. 
 
ගරු විජිත ෙහේරත් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு விஜித ேஹரத்) 
(The Hon. Vijitha  Herath) 
ඒ අවුරුදු කාලය තුළම සිද්ධ වුෙණ් නැති ෙද් ෙම් මාස 

ෙදෙකන් සිද්ධ ෙවනවා කියලා අපට විශ්වාසයක් නැහැ. ඔබතුමාට 
දැන් අවුරුදු 76ක් ෙවනවා. අවුරුදු ගණනාවක් ඔබතුමන්ලා ෙම් 
රට පාලනය කළා. හැබැයි, ඒ ආගමික සහජීවනය ඇති කරන්න, 
ජාතික සමඟිය ඇති කරන්න ස්ථිරසාර වැඩ පිළිෙවළක් අපි 
දැක්ෙක් නැහැ. ෙම් මාස ෙදෙකන් ඒක කරනවා කියලා  ඔබතුමා 
දැන් කිව්වාට, අපි ෙකොෙහොමද ඒක පිළිගන්ෙන්? ෙම් 
ෙවනෙකොටත් ෙම් පාර්ලිෙම්න්තු සංකීර්ණෙයන් පිට එවැනි 
කියාකාරකම් සිද්ධ ෙවනවා. ජනාධිපතිතුමා සාකච්ඡා පවත්වනවා 
ඇති. එෙහම සාකච්ඡා ගැන එක එක ඇමතිවරු කියනවා අපිත් 
අහනවා; පත්තරවලින් දකිනවා. හැබැයි, පාෙයෝගිකව එෙහම 
ෙදයක් මහ ෙපොෙළොෙව් සිද්ධ ෙවන්ෙන් නැහැ. තව තවත් ගැටුම් 
වර්ධනය ෙවනවා, පකාශ නිකුත් ෙවනවා, චණ්ඩි පාට් දානවා. එදා 
රාජපක්ෂ පාලනය කාලෙය් චණ්ඩි පාට් දැම්මා.  

 
යහපාලනය ආවාට පස්ෙසේ ඒක නවත්වනවා කිව්වා. නමුත්, 

නැවතිලා නැහැ. අදත් ඒ චණ්ඩි පාට් ඒ විධියටම දානවා. එක 
පැත්තකින් ඇත්ත ආගම ෙවනුෙවන් ෙපනී සිටින ඒ 
ශාස්තෘවරුන්ට -ඒ ආගමික නායකයන්ට- තමන්ෙග් ආගම 
ෙවනුෙවන් ෙපනී සිටින්න බැරි තත්ත්වයට පත්ෙවලා තිෙබනවා. 
ෙමොකද, ෙමවැනි කණ්ඩායම් නිසා, ආගම විකුණාෙගන කන 
ෙමවැනි පුද්ගලයන් නිසා ආගම ෙවනුෙවන් ඇත්තට මැදිහත් වන 
අයටත් අද තමන්ෙග් ආගම ෙවනුෙවන් ෙපනී ඉන්න බැරි 
තත්ත්වයක් ඇතිෙවලා තිෙබනවා. ඒ නිසා අදහස ෙහොඳයි, 
සංකල්පය ෙහොඳයි, ඒක කියාවට නඟන්න. ඒක තමයි අපි ෙම් 
කියන්ෙන්. 

 
දැන් මම කලින් කියමින් සිටි කාරණයට එන්නම්. යුද්ධය 

පැවතුණු කාලෙය් හමුදාව ඉඩම් අත් පත් කරගැනීම නිසා පල්ලි 
විශාල පමාණයක් විනාශ වුණා කිව්වා; ෙකෝවිල් විශාල පමාණයක් 
විනාශ වුණා කිව්වා. ඒ වාෙග්ම තමයි ෙබෞද්ධ ෙවෙහර 
විහාරස්ථානත් විනාශ වුණා; එල්ටීටීඊ සංවිධානය පැත්ෙතන් ඒවා 
විනාශ කළා; යුද්ධය නිසා, ෙදපාර්ශ්වෙය් ගැටුම් නිසා විනාශ 
වුණා. ඒවා ආරක්ෂා කරන්නත් ඕනෑ. ඒවා තිබුණු තත්ත්වෙය්ම 
නැවත පිහිටුවන්න ඕනෑ. ඒෙකදී විෙරෝධයන් එන්න බැහැ. 
ෙමොකද, උතුෙර් ෙව්වා, දකුෙණ් ෙව්වා, නැ ෙඟනහිර ෙව්වා, 
බස්නාහිර ෙව්වා, ඕනෑම ෙකෙනකුට, ඕනෑම පුරවැසිෙයකුට 
ආගමික කටයුත්තක් සඳහා කිස්තියානි පල්ලියක් හදන්න, 
පන්සලක් හදන්න,  ෙකෝවිලක් හදන්න, ඉස්ලාම් පල්ලියක් හදන්න 
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පාර්ලිෙම්න්තුව 

නිදහස තිෙබන්නට ඕනෑ. උතුෙර්දී එක නීතියකුයි, දකුෙණ්දී තව 
නීතියකුයි කියාත්මක ෙවන්න බැහැ. විග්ෙන්ස්වරන්ට ඕනෑ 
විධියට, "උතුෙර් පන්සල් හදන්න බැහැ" කියලා නීති ෙග්න්න 
බැහැ. ෙකොෙහොමද ඒක කරන්ෙන්? උතුර කියන්ෙන් ශී ලංකාවට 
අයිති ෙකොටසක් ෙනොෙවයිද? උතුර කියන්ෙන් ශී ලංකාවට අයිති 
ෙකොටසක්. දකුෙණ්, බස්නාහිර, ෙකොළඹ හින්දු ෙකෝවිල් 
පිහිටුවන්න, ඉදි කරන්න නිදහස තිෙබනවා නම් ඒ නිදහසම 
උතුෙර්  ෙබෞද්ධ ජනතාවටත් තිබිය යුතුයි.  

 
ඉතිහාසෙය් එෙහම තිබුණා. යුද්ධය පැවතුණු කාලෙය්දි, මා 

සංස්කෘතික හා ජාතික උරුමයන් පිළිබඳ ඇමතිවරයා හැටියට 
කටයුතු කරපු  කාලෙය්දි -2005 වර්ෂෙය්දී- පුරාවිද්යා පතිපත්තිය 
හැදුවා. පුරාවිද්යා පතිපත්තිය හදලා උතුරු සහ නැ ෙඟනහිර 
පළාත්වල තිෙබන ඓතිහාසික පුරාවිද්යා මධ්යස්ථාන හඳුනා 
ගැනීම සඳහා ෙවනම වාර්තාවක් ඉදිරිපත් කළා. ඒ වාර්තාෙව් 
තිෙබනවා උතුර සහ නැ ෙඟනහිර තිෙබන සියලුම පුරාවිද්යා ස්ථාන 
ගැන. ඒ පළාත්වල තිෙබනවා, ෙබෞද්ධ පන්සල්;  හින්දු ෙකෝවිල්;  
කෙතෝලික පල්ලි; ඉස්ලාම් ෙද්වස්ථාන. ඒ ඔක්ෙකෝම තිෙබනවා. 
ඒ නිසා ඒකට ෙභ්දයක් නැහැ. ඒකට ෙභ්දයක් තිෙබන්නත් බැහැ. 
ඒ ෙවෙහර විහාරස්ථාන විනාශ කරනවා නම් ඒවාට ඉඩ ෙදන්න 
බැහැ. අපි දැක්කා, පසු ගිය දවස්වල නැ ෙඟනහිර පළාෙත් 
පුරාවිද්යා ස්මාරක විනාශ කර තිබූ ආකාරය. ඒවා ආරක්ෂා 
කරගන්න එක භික්ෂූන් වහන්ෙසේලාට විතරක් අයිති වැඩක් 
ෙනොෙවයි. ෙම් රෙට් පුරවැසියන් විධියට ඒක අපි කාෙග්ත් 
අයිතියක්. ඒක අෙප් රෙට් උරුමය; ජාතික උරුමය. ඒක සිංහල 
උරුමය; ෙබෞද්ධ උරුමය ෙනොෙවයි; ෙම් රෙට් ජනතාවෙග් ජාතික 
උරුමයක්. ඒ නිසා ඒ ජාතික උරුමය ආරක්ෂා කර දීම ආණ්ඩුෙව් 
වගකීමක්. ඒක පන්සෙල් හාමුදුරුවන්ට පැවරුවාම, පන්සෙල් 
හාමුදුරුවන් සමහර ෙවලාවට සීමාව ඉක්මවා මැදිහත් ෙවනවා. 
ඒක තමයි අපි නැ ෙඟනහිර දැක්ෙක්.  

 
ඇයි, ඒ චණ්ඩි පාට්වලට ඉඩ තියන්ෙන්? ඔබතුමන්ලාෙග් 

වගකීම ෙන්. ඒකට තමයි පුරාවිද්යා ෙදපාර්තෙම්න්තුව 
තිෙබන්ෙන්. ඒකට තමයි විෂය භාර ඇමතිවරෙයක් ඉන්ෙන්. ඒකට 
තමයි ආණ්ඩුවක් තිෙබන්ෙන්. ආණ්ඩුව ඒවා කරන්ෙන් නැති 
වුණාම, අර භික්ෂූන් වහන්ෙසේලාට සිද්ධ ෙවනවා ගිහිල්ලා පුරා 
විද්යා ස්මාරක රකින්න. අන්න එතැනදී ගැටුම් ඇති ෙවනවා. 
එතැනදී ඒ පෙද්ශෙය් මුස්ලිම් ජනතාවයි, භික්ෂූන් වහන්ෙසේලායි 
අතර ගැටුමක් ඇති වුණා. එතෙකොට නිලධාරින්ට බැන්නා. ඒ 
සිද්ධිය අපි අනුමත කරන්ෙන් නැහැ. හැබැයි, එෙහම සිද්ධි 
නිර්මාණය ෙවන්න ඉඩ හැර තිෙබන්ෙන් කවුද? ඉඩ හැර 
තිෙබන්ෙන් ආණ්ඩුවයි. ආණ්ඩුෙව් වගකීම පැහැර හැරියාම තමයි 
එවැනි සිදුවීම් දහස් ගණනක් නිර්මාණය ෙවන්ෙන්.   

 
අද උතුෙර්  අලුතින් පන්සල් හැෙදනවා කියලා මා පිළිගන්ෙන් 

නැහැ. ඉතිහාසෙය් පන්සල් ෙනොතිබුණු තැන්වල දැන් ගිහිල්ලා 
කවුරුවත් බලහත්කාරෙයන් පන්සල් හදන තත්ත්වයක් නැහැ. පසු 
ගිය දවස්වල කිලිෙනොච්චිෙය් ඇති වූ සිද්ධියක් මා දැක්කා.  එනම්, 
කිලිෙනොච්චිෙය් අලුෙතන් පන්සලක්, බුදු පිළිමයක් හදනවා කියලා 
ෙද්ශපාලනික වශෙයන් බංෙකොෙලොත් වුණු නායකයින්, සංවිධාන 
ෙදමළ ජනතාව උසි ගන්වා එදා සවස 400ක් විතර එකතු කරලා 
කිලිෙනොච්චි නගරෙය් සමූපකාර ශාලාෙව් රැස්වීමක් තිබ්බා. ඒ 
ෙවලාෙව් මමත් හිටිෙය් කිලිෙනොච්චි නගරෙය්. ඒක ආරංචි වුණු 
ගමන් මමත් බැලුවා, ෙමොකක්ද ෙවලා තිෙබන්ෙන් කියලා. දැනුත් 
එෙහම පන්සල් හැෙදනවා ද, එෙහම බුදු පිළිම හැෙදනවා ද කියලා 
මා බැලුවා. මා ගියා ඒ කිව්ව ස්ථානය බලන්න. ඒක 
කිලිෙනොච්චිෙය් පධාන හමුදා කඳවුර ඇතුෙළේ තිෙබන බුදු පිළිමය. 
ඊට එහා පැත්ෙතන් තිෙබන්ෙන් ෙකෝවිල. ෙකෝවිෙල් ඉඳලා බුදු 
මැදුරට මීටර් 50ක් විතර තිෙබනවා. එතැන ෙමච්චර කාලයක් තිබී 
තිබුෙණ් වැටක්. ඒ වැට ෙවනුවට එතැන ගෙඩොල්වලින් තාප්පය 
බඳිනවා; එච්චරයි. හැබැයි, ඒක ගිනි තබනවා. දැන් බුදු පිළිමයක් 
හදනවා; ෙකෝවිල් භූමිෙය් හදන්ෙන්. ෙලොකු පශ්නයක්. ඊට පස්ෙසේ 

හවස අරෙගන තිබුණු තීන්දුව ෙමොකක්ද? විෙරෝධතාව දක්වන්න. 
ඒකට විෙරෝධය දක්වලා කඩ සාප්පු වහන්න. හැබැයි, ආණ්ඩුව 
ෙහෝ, වග කිව යුතු ඇමතිවරෙයක් ෙහෝ, අද වන ෙතක් 
කිලිෙනොච්චිෙය් ඒ සිද්ධිය නිවැරදි කරන්න මැදිහත් ෙවලා නැහැ. 
තවම එම පෙද්ශෙය් ජනතාව ඒ විෙරෝධය තුළ ඉන්නවා.  

 
ඇත්තටම එම බුදු පිළිමය තිෙබන්ෙන් හමුදා කඳවුර ඇතුෙළේ. 

ඒක ෙකෝවිල් භූමිෙය් අලුතින් ඉදිකරන්නක්  ෙනොෙවයි. දැන් නැති 
පශ්න හදනවා. නැති පශ්න හදන්ෙන් කවුද? ෙද්ශපාලන වශෙයන් 
පැරදුණු සංවිධාන; ඒ පුද්ගලයන්. ඒවා හරියට දැකලා, ඒවා 
පරාජය කිරීම ආණ්ඩුෙව් වග කීමක්. දැන් අලුතින් ෙකොෙහේ ෙහෝ 
බලහත්කාරෙයන් පල්ලි හැෙදනවා නම්, බලහත්කාරෙයන් 
පන්සල් හැෙදනවා නම්, බලහත්කාරෙයන් ෙවනත් ආගමික 
සිද්ධස්ථානයක් හැෙදනවා නම්, ඒක වැරදියි. ඒක වැළැක්වීම 
ආණ්ඩුෙව් වග කීමක්. එම නිසා කිසිෙවකුට කිසිදු අයිතියක් නැහැ, 
තිෙබන පන්සල් කඩා දමන්න ෙහෝ තිෙබන පල්ලි ෙහෝ ෙකෝවිල් 
කඩා දමන්න. එෙහම හදන්න බැහැයි කියලා නීති පනවන්න කිසිදු 
පළාත් සභාවකට, විෙශේෂෙයන්ම උතුරු පළාත් සභාවට අයිතියක් 
නැහැ. ෙම් වාෙග් නැති පශ්න පසු ගිය කාලෙය් නිර්මාණය වනවා 
අපි දැක්කා. 

 
පළාත් පාලන ඡන්ද විමසීෙම් පනත සංෙශෝධනය කරමින් 

තමයි අලුතින් ෙකොට්ඨාස නම් ෙකරුෙණ්. ඉතිහාසෙය් ඉඳලා 
ෙමච්චර කාලයක් "නාගදීපය" කියන වචනය තිබුණා. 
"නාගදීපයට" සිංහල භාෂාෙවන්, "නාගදීපය" කිව්වා; ෙදමළ 
භාෂාෙවන් "නයිනතිව්" කිව්වා. හැබැයි, පළාත් පාලන පනෙතන් 
ඒ ෙකොට්ඨාසය නම් කරලා තිෙබනවා, "නාගදීපම්" කියලා. අන්න 
පශ්නය නිර්මාණය වුණා. නාගදීපය පිළිබඳව ෙලොකු පශ්නයක් 
උතුරු පළාත් සභාෙව් එක පාරටම ආෙව් ඇයි? විග්ෙන්ෂ්වරන්ලා 
පළාත් සභාවට ෙවනම ෙයෝජනාවක් ෙගනාවා, "ෙම් නම ෙවනස් 
කරන්න ෙදන්න බැහැ. තිබුණ විධියටම 'නයිනතිව්' කියලා නම 
තිෙබන්න ඕනෑ" කියලා. කවුද ෙවනස් කෙළේ? බැසිල් රාජපක්ෂ 
මහතා එදා පනත සංෙශෝධනය කිරීම මඟින් ෙගනා ෙකොට්ඨාස 
නිර්ණය කිරීෙම් අලුත් ගැසට් එෙකන්. ඒ ගැසට් එෙකන් තමයි 
අලුත් නමක් පටබැඳුෙණ්. කවුරුත් දන්නවා, ෙමච්චරකල් සිංහල 
භාෂා ව්යවහාරෙයන් "නාගදීපය" කියලා කිව්වා කියන එක. ඒකට 
විෙරෝධයක් තිබුෙණ් නැහැ. ෙදමළ භාෂාෙවන් "නයිනතිව්" කිව්වා. 
හැබැයි, අර ගැසට් එෙකන් දැම්මා "නාගදීපම්" කියලා. අන්න 
පශ්නය ඇවිස්සුණා. නැති පශ්නයක් ඇති ෙවලා, ෙවනම 
ෙයෝජනාවක් ෙගනැල්ලා සම්මත කරලා, ඒ ෙවනස් කිරීමට 
විෙරෝධයක් උතුෙර් ඇති වුණා. ජනතාව අතර නැවත අවිශ්වාසය, 
සැකය නිර්මාණය කළා. ඒ නිසා ආගමික සහජීවනය බිඳ වට්ටන 
ෙම් කියාදාම නතර කරන්න ආණ්ඩුව පැත්ෙතන් වහාම 
කියාත්මක විය යුතුයි. නමුත් අපි දකින්ෙන් ඒ තත්ත්වය ෙවනස් 
කරන්න ඔබතුමන්ලාට තවම බැරි ෙවලා තිෙබන බවයි.  

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, බලන්න, අද පාසල් තිෙබන 

ආකාරය. කෙතෝලික පාසල් තිෙබනවා; ෙබෞද්ධ පාසල් 
තිෙබනවා; මුස්ලිම් පාසල් තිෙබනවා; හින්දු පාසල් තිෙබනවා. 
ඇයි, ෙමෙහම වර්ගීකරණයක්? ඒ පාසල්වලට දරුවන් බඳවා 
ගන්ෙන් ෙකොෙහොමද? ෙබෞද්ධ ළමයින් විතරයි බඳවාගන්ෙන්, 
සමහර පාසල්වලට. කෙතෝලික ළමයින් විතරයි බඳවා ගන්ෙන්, 
තවත් සමහර පාසල්වලට. ඒවාට අදාළ පතිශත තිෙබනවා. බඳවා 
ෙනොෙගනම බැරි නම්, ඒ ඉස්ෙකෝලය ඉස්සරහම පදිංචිව සිටිනවා 
නම්, ඒ අයෙග් දරුවන්ෙගන් සියයට 1ක්, 2ක් සමහර විට බඳවා 
ගන්නවා. එෙහමත් නැති අවස්ථා තිෙබනවා. සුපසිද්ධ 
උදාහරණයක් තිෙබනවා, නාලන්ද විද්යාලය ඉස්සරහ පදිංචි 
දරුවකු සම්බන්ධෙයන්. ෙම් කියන සිද්ධියට අදාළ මුස්ලිම් 
අම්මායි, තාත්තායි -ඒ පවුල- ඒ පාසල ඉස්සරහ තමයි ජීවත් 
වුෙණ්. නමුත් ළමයා ඒ පාසලට  ගත්ෙත් නැහැ. ඔවුන් 
ෙශේෂ්ඨාධිකරණයට ගියා; නඩුවක් දැම්මා. ඒ නඩුෙවන් තීන්දු 
කරලා තමයි ළමයා ඉස්ෙකෝෙලට ගත්ෙත්. ෙමවැනි උදාහරණ අපි 
දැක්කා. ඉතින්, ඇයි ෙමෙහම වර්ගීකරණයක්?  
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අපි චකෙල්ඛන  නිකුත් කරනවා, පාසල්වලට දරුවන් 
බඳවාගැනීෙම්දී එකම නීතියයි තිෙබන්ෙන් කියලා. හැබැයි ආපසු 
පාසල් වර්ග කරනවා, මුස්ලිම්, ෙබෞද්ධ, කෙතෝලික, හින්දු කියලා. 
ෙම් ෙභ්දය නැති කරන්න. යහපාලනය කියන්ෙන් ෙම් ෙභ්දය නැති 
කරන එක. ෙම් ෙභ්ද එෙහමම තියාෙගන -කෙතෝලික පාසල් 
ෙවනම, ෙබෞද්ධ පාසල් ෙවනම  තියාෙගන- කවදාවත් ජාතික 
සමඟිය හදන්න බැහැ; ආගමික සහජීවනය ඇති කරන්න බැහැ. 
ෙමොකද, ඒ නිසා පුංචි කාලෙය් ඉඳලාම දරුවන්ෙග් මනසට 
ලැෙබන්ෙන් ෙම් ආගමික ෙවනස්කම් සහ  ආගමික ෙභ්දයයි. ඇයි, 
එකම පාසෙල් බුදු මැදුර, කෙතෝලික ෙද්වස්ථානය, හින්දු ෙකෝවිල, 
ඉස්ලාම් පල්ලිය කියන සියලු ආගමික ස්ථාන තිෙබන පරිදි මිශ 
පාසල් හදන්න බැරි? ඇයි, ඒවා එෙහම කියාත්මක කරන්න බැරි? 
අපි අධ්යාපන පතිපත්තිය ඒ අයුරින් හරියාකාරව හදනවා නම්, 
එතැන තමයි ආගමික සහජීවනෙය් ආරම්භය, ජාතික සමඟිෙය් 
ආරම්භය. එතෙකොට පුංචි දරුවන් අතර සමඟිය ඇති ෙවනවා; 
ඔවුන් එකට වැෙඩනවා. සාමාන්ය ෙපළට, උසස් ෙපළට එනෙකොට 
ඒ ළමයින් අතර ආදර සම්බන්ධතා ඇති ෙවනවා. ඒ අය පසු 
කාලෙය්දී  විවාහ ෙවනවා. එමඟින් ජාතිකත්ව අතර ස්වීකරණය 
ඇති ෙවනවා; ආගමික සහජීවනය ඇති ෙවනවා. ඒක තමයි 
ආගමික සහජීවනය ඇති කිරීෙම් පදනම; මූලාරම්භය. ඒ දරුවන් 
එකට වැෙඩන ෙකොට, ඒ දරුවන් එකට හැෙදන ෙකොට ෙභ්දයක් 
නැති නිසා ඔවුන් අතරින් ආගමික අවිශ්වාසය දුරු ෙවලා යනවා. 
අපට එවැනි පතිපත්ති නම් තිෙබනවා. අපි ඒවා ගැන කථා 
කරනවා. හැබැයි ඒවා කියාවට නැෙඟන්ෙන් නැහැ. ඒකයි පශ්නය. 

 
දැන් ඔබතුමන්ලාෙග් අෙත්යි ආණ්ඩුව තිෙබන්ෙන්. ඒ නිසා 

දැන් ඒවා කියාවට නඟලා ෙපන්වන්න. ඒවා කියාවට නඟන්ෙන් 
නැත්නම් ඒෙකන් ඔප්පු කරන්ෙන් තමුන්නාන්ෙසේලාටත් ඒ 
සහජීවනය ඇති කරන්න බැහැ කියන එකයි. ෙමතැන සිටින 
කවුරුත් කථා කරද්දී  වචනවලින් නම් කියයි, "ඒක ඇත්ත. අපි 
ඒක පිළිගන්නවා. ඒක ෙහොඳයි" කියලා. හැබැයි කියාවට 
නඟන්ෙන් නැහැ. ඒකට බයයි. ෙද්ශපාලන වශෙයන් පශ්න මතු 
ෙවයි, ඡන්ද නැති ෙවයි කියලා ඒකට භයයි. නැහැ, ඒ අදහස 
වැරදියි. පතිපත්තිය හරි නම්, ඒ පතිපත්තිය නිවැරදි නම් 
කිසිෙසේත්ම භය ෙවන්න ඕනෑ නැහැ. ෙමොකද, ෙම් රෙට් සියලු       
ශී ලාංකිකෙයෝ ඒකට එකඟයි. එෙහම ආගමික වශෙයන් පාසල් 
ෙබදන්න ඕනෑ නැහැ. ඇමතිවරු ෙබදුවා වාෙග් පාසල් ෙබදන්න 
ඕනෑ නැහැ. ඒකයි මම කිව්ෙව් ඇමතිවරුන්ෙගන් පටන් ගන්න 
කියලා. ආණ්ඩුව ආගම් හතරට ඇමතිවරු හතර ෙදනා ෙබදුවා 
වාෙග් ෙබදුව ගමන් ඉස්ෙකෝලත් ෙබෙදනවා.  ඒ නිසා එෙහම 
ෙබදන්ෙන් නැතිව ෙම් සියලු ආගම්වල   නිදහස, අයිතිය ආරක්ෂා 
කරන්න අපි සූදානම් කියන ආදර්ශය ෙපන්වන්න.  

 
මූලාසනාරුඪ ගරු මන්තීතුමනි, ඒ වාෙග්ම අපි නිතර කියනවා 

ජාතික ෙවනස්කම්, ආගමික ෙවනස්කම් මත අෙප් රෙට් ජනතාවට  
වන පීඩාවලට විසඳුම් දීමට අඩුම ගණෙන්  පිළිසරණක් ගන්න 
පුළුවන් මධ්යස්ථානයක් හදන්න කියලා.  ෙවනස්කම් පිටුදැකීෙම් 
ෙකොමිසමක් - a commission against discrimination -  වහාම 
ස්ථාපිත කරන්න. ජාතිකත්ව වශෙයන් ෙව්වා, ආගමික වශෙයන් 
ෙව්වා යම් කිසි පුද්ගලයකුට ගැරහීමක් ෙවනවා නම්, පීඩාවකට 
පත් වීමක් ෙවනවා නම්, අඩන්ෙත්ට්ටම් ෙවනවා නම් ඒවා වළක්වා 
ගැනීම සඳහා, ඒ සම්බන්ධෙයන් පැමිණිලි කිරීම සඳහා විෙශේෂ 
ෙකොමිසමක් පිහිටුවන්න. ඒක තමයි අපි දිගින් දිගටම කියන්ෙන්. 
ඒක අමාරු වැඩක් ෙනොෙවයි.  ඒ සඳහා නීති ෙම් පාර්ලිෙම්න්තුවට 
ෙග්න්න. ඒ නීති සම්මත කරන්න අපි සූදානම්. ෙවනස්කම් 
පිටුදැකීෙම් ෙකොමිසමක් පිහිටුවලා පීඩාවට පත් වන විවිධ 
ජාතිකත්ව ෙකොටස්වලට, ආගමික ෙකොටස්වලට තමන්ෙග් 
දුක්ගැනවිල්ල කියන්න ඉඩ ෙදන්න. විසඳුමක් නැති වුණත්, අඩුම 
ගණෙන් ඒ පීඩාව ගැන පැමිණිලි කරන්න ෙකොමිසමක් 
පිහිටුවන්න. එවැනි ෙකොමිසමක් හරහා ෙම් සහජීවනය, සංහිඳියාව 
ඇති කරන්න වහාම මැදිහත් ෙවන්න. පමාද කරන්ෙන් නැතිව ඒක 
ඉටු කරන්න  කියලා මම නැවත අවධාරණය කරනවා.  

මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, ආගමික සහජීවනය ඇති 
කරන්න කටයුතු කරන අතරම, ඒ තුළින් යම් යම් නාස්තිකාර 
වියදමුත් සිද්ධ ෙවනවා. ෙපෙර්දා අෙප් මැල්කම්  කාදිනල් රංජිත් 
අගරදගුරුතුමා මැදිහත් ෙවලා අතිවිශාල වියදමක් දරලා හදන 
ෙලෝකෙය් ෙලොකුම නත්තල් ගහ - 

 
ගරු එස.් ශීතරන් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு சி. சிறீதரன்) 
(The Hon. S. Shritharan) 
Sir, I rise to a point of Order.  
  

ெகளரவ உᾠப்பினர் அவர்கேள, நான் உங்கᾦைடய 
கட்சிையᾜம் உங்கᾦைடய அங்கத்தவர்கைளᾜம் மதிப்பவன், 
ேநசிப்பவன்; உங்கᾦைடய ெகாள்ைககளில் விᾞப்ப 
ᾙள்ளவன். ஆனால், கிளிெநாச்சியில் ஒᾞ ᾗத்த விகாைரகூட 
ᾗதிதாகக் கட்டப்படவில்ைலெயன்ᾠ தாங்கள் இந்த உயர்ந்த 
சைபயிேல ெசால்கிறீர்கள். நீங்கள் தயᾐெசய்ᾐ ஒᾞ 
திகதிையக் குறிப்பிட்ᾌ அத்தினத்திற்கு கிளிெநாச்சிக்கு 
வாᾞங்கள்! நான் உங்கைளக் கூட்ᾊக்ெகாண்ᾌேபாய் ᾗதிᾐ 
ᾗதிதாக எங்கு ᾗத்தர் சிைலகள் ைவக்கப்பட்ᾊᾞக்கின்றன, 
எந்தப் பாடசாைலகள் இராᾎவ ᾙகாம்கᾦக்குள் 
இᾞக்கின்றன, எத்தைன ᾙன்பள்ளிச் சிறார்கள் இராᾎவச் 
சீᾞைடேயாᾌம் இராᾎவச் சின்னங்கேளாᾌம் ᾙன்பள்ளி 
கᾦக்குச் ெசல்கிறார்கள், இராᾎவமயப்பᾌத்தப்பட்ட சூழᾢல் 
ஓர் இனம் எவ்வாᾠ அந்தாிக்கின்றᾐ என்பவற்ைறெயல்லாம் 
உங்கᾦக்குக் காட்ᾌகின்ேறன். நீங்கள் தயᾫெசய்ᾐ 
சைபயிேல பிைழயான கᾞத்ᾐக்கைளப் பதிᾫெசய்ய 
ேவண்டாெமன்ᾠ ஒᾞ சேகாதர உறேவாᾌ உங்கைள 
விநயமாகக் ேகட்ᾌக்ெகாள்கின்ேறன்.  
 

ගරු විජිත ෙහේරත් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு விஜித ேஹரத்) 
(The Hon. Vijitha  Herath) 
ගරු මන්තීතුමනි, ඔබතුමාෙගන් මම ෙම්ක නිහතමානීවයි 

අහන්ෙන්. ඊෙය් ෙපෙර්දා අලුතින් බුදු පිළිමයක් තැන්පත් කරලා 
තිෙබනවාද? යුද්ධෙයන් පස්ෙසේ පසුගිය කාලෙය් ඒ වාෙග් ෙද්වල් 
සිද්ධ වුණු බව ඇත්ත. මම ඒක පිළිගන්නවා. නමුත්, ෙම් මාස 
ෙදක තුන, අවුරුද්ද ඇතුළත-   

 
ගරු එස.් ශීතරන් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு சி. சிறீதரன்) 
(The Hon. S. Shritharan) 
நிச்சயமாக இᾞக்கிறᾐ. வரலாற்றிேலேய கிளிெநாச்சியில் 

A9 ᾪதியிேல ᾤம்பினி விகாைர என்ற ஒேரெயாᾞ விகாைர 
மட்ᾌம்தான் இᾞந்தᾐ. ஆனால், இன்ᾠ கனகாம்பிைக 
அம்பாள் ஆலயத்தின் ஆலய வளாகத்ைத by force ஆகப் 
பிᾊத்ᾐ ஒᾞ ெபாிய விகாைர கட்டப்பட்ᾊᾞக்கின்றᾐ, 
ᾘநகாியில் ᾘநகாி ேகாட்ைடᾜடன் இᾞக்கின்ற தனியார் 
காணிையப் பிᾊத்ᾐ விகாைர கட்டப்பட்ᾊᾞக்கிறᾐ. 
இைதவிட, இரைணமᾌக் குளத்திற்கு அᾞகாைமயில்  விகாைர 
அைமக்கப்பட்ᾊᾞக்கின்றᾐ.  

 
ගරු විජිත ෙහේරත් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு விஜித ேஹரத்) 
(The Hon. Vijitha  Herath) 
ෙකොයි කාලෙය්ද? ෙකොයි කාලෙය්ද ඒක සිද්ධ වුෙණ්? 
 
ගරු එස.් ශීතරන් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு சி. சிறீதரன்) 
(The Hon. S. Shritharan) 
ᾜத்தத்திற்குப் பிறகு, அதாவᾐ 2009க்கு பிறகு இராᾎவம் 

அந்த இடங்கைளப் பிᾊத்ᾐ by force ஆக அந்த இடங்களில் 
விகாைரகள் கட்டப்பட்ᾌள்ளன. நீங்கள் தயᾫெசய்ᾐ 
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வாᾞங்கள். நான் கூட்ᾊக்ெகாண்ᾌேபாய் அந்த இடங்கைள 
உங்கᾦக்குக் காட்ᾌகின்ேறன். இங்கு தவறாகக் 
கᾞத்ᾐக்கைளப் பாிமாᾠவைதவிட,  ேநாில் ெசன்ᾠ பார்த்தால் 
நன்றாக அைமᾜம்.   

 
ගරු විජිත ෙහේරත් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு விஜித ேஹரத்) 
(The Hon. Vijitha  Herath) 
ෙබොෙහොම ස්තුතියි.  
 
එතුමා කිව්ෙව්, 2009න් පස්ෙසේ කියලා. 2009න් පස්ෙසේ වුණු 

බව මම පිළිගත්තා. මම ඒක නැහැයි කිව්ෙව් නැහැ. මම ඇහුෙව් 
ඊෙය් ෙපෙර්දා සිද්ධ වුණාද කියලා. මම කිලිෙනොච්චි ගිහිල්ලා, 
ධර්මපුරම්, ආනන්දපුරම් ගිහිල්ලා ඇවිල්ලා තමයි ෙම් කථා 
කරන්ෙන්. මම ඔබතුමාෙග් ගමටත් ගියා. මෑත කාලෙය් ඒවා සිද්ධ 
ෙවන්ෙන් නැහැ. අද ඊෙය් සිද්ධ වුෙණ් නැහැ. කලින් හදපු ඒවා 
තිෙබන බව මම පිළිගන්නවා. ඒ නිසා- 

 
ගරු එස.් ශීතරන් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு சி. சிறீதரன்) 
(The Hon. S. Shritharan) 
ெகளரவ உᾠப்பினர் அவர்கேள, நீங்கள் பிைழயான 

ேகாாிக்ைகைய ᾙன்ைவப்பᾐேபால் எனக்குத் ெதாிகிறᾐ. 
ேநற்ᾠ, ேநற்ᾠ ᾙன்தினம் என்றல்ல. 2009ஆம் ஆண்ᾌ வைர 
கிளிெநாச்சி மாவட்டத்தில் ஒᾞ விகாைர மட்ᾌம்தான் 
இᾞந்தᾐ. நாங்கள் அைத எதிர்க்கவில்ைல. அந்த இடத்தில் 
அதற்கான மாியாைதையக்கூட நாங்கள் ெசᾤத்ᾐகின்ேறாம். 
தமிழர்கள் ᾗத்த ெபᾞமாᾔக்ேகா, ெபளத்த மதத்திற்ேகா 
எதிரானவர்கᾦம் அல்லர். ஏெனன்றால், ஒᾞ காலத்தில் தமிழ் 
ெபளத்தர்கᾦம் அங்கு வாழ்ந்திᾞக்கிறார்கள். இப்ெபாᾨᾐ 
ᾗதிதாக இராᾎவத்ைத ைவத்ᾐ இடத்ைதப் பிᾊத்ᾐ 
ஆக்கிரமித்ᾐ விகாைரகைளக் கட்ᾌவைதத்தான் நாங்கள் 
எதிர்க்கின்ேறாம். ஏன், இப்ெபாᾨᾐ நாங்கள் ெகாᾨம்பில் 
Galle Face இல் ஓர் இடத்ைதப் பிᾊத்ᾐ எங்கᾦைடய இந்ᾐ 
ஆலயெமான்ைறக் கட்ட ᾙᾊᾜமா? அல்லᾐ 
ெவள்ளவத்ைதயில் ஒᾞ காணிையப் பிᾊத்ᾐ ஓர் இந்ᾐ 
ஆலயத்ைதக்  கட்ட ᾙᾊᾜமா? இந்த அᾊப்பைடயில்தான் 
நாங்கள் ேகட்கிேறாம். தயᾫெசய்ᾐ நீங்கள் வாᾞங்கள்! 
உங்கைளக் கூட்ᾊச்ெசன்ᾠ காட்ᾌகின்ேறன்.  
 

ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ෙහොඳයි,  ගරු මන්තීතුමා කථා කරන්න. 

 
ගරු විජිත ෙහේරත් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு விஜித ேஹரத்) 
(The Hon. Vijitha  Herath) 
එක්ෙකෝ භාෂාෙව් පශ්නයක් නිසා, ඔබතුමාට  මම කියපු ෙද් 

හරියට ෙත්රුම් ගිෙය් නැහැ.  මම නැවතත් ඔබතුමාට ඉතාම 
අවධාරණෙයන් කියන්ෙන්, ඒ කාලෙය් සිද්ධ ෙවච්ච එක මම  -
පිළිගන්නවා. ඒක වැරැදියි කියලාත් ඉතා පැහැදිලිව කියනවා.   මම 
නැවතත් පුන පුනා කියන්ෙන් , දැනට  මාස ෙදක, තුනක් ඇතුළත - 
මම  කිලිෙනොච්චි හිටපු අවස්ථාෙව් - මාස තුනකට කලින් -  එෙහම 
ෙදයක් සිදු වුෙණ් නැහැ කියලායි.   ඉතිහාසෙය් ෙවච්ච වැරදි 
නිවැරදි කරන්න. ඒක ගැන කිසි වාදයක් නැහැ.   හැබැයි ඒ තුළින්  
විග්ෙන්ෂ්වරන්ට බැහැ,  උතුෙර් පන්සල් හදන්න බැහැ කියලා 
නීතියක් පනවන්න.   අර ෙද් වැරැදියි. ඉතිහාසෙය් ෙවච්ච එක 
වැරැදියි.   ඒ වැරැද්ද නිවැරදි කරන්න ඕනෑ. හැබැයි, එෙහමයි 
කියලා විග්ෙන්ෂ්වරන් ෙවනම නීති පනවන්න හදනවා නම් ඒක 

ඊට වඩා බරපතළයි. එෙහම වුෙණොත්,  බස්නාහිර පළාත් සභාෙව් 
මහ ඇමතිවරයාත් බහුතර සිංහල මන්තීවරු, ෙබෞද්ධ මන්තීවරු 
සිටින  බස්නාහිර පළාෙත් අලුතින් කිසිදු ෙකෝවිලක්, හින්දු 
ෙකෝවිලක් පිහිටුවන්න බැහැ කියලා නීතියක් සම්මත කෙළොත්; 
පඥප්තියක් සම්මත කෙළොත්, ඒක හරිද?  ඒක වැරැදියි. ඒ නිසා 
උතුෙර් ෙව්වා, බස්නාහිර ෙව්වා ෙකොෙහේ  හරි  ඒවා හදන එක 
එෙහම බලහත්කාරෙයන් වළක්වන්න බැහැ. ඉතිහාසෙය් ෙවච්ච 
වැරැද්ද නිවැරදි කරන්න ඕනෑ.   ඒකම තමයි මම නිතර ෙම් 
කථාෙව්දී අවධාරණය කෙළේ.    

 
ගරු සභාපතිතුමනි, ආගමික සහජීවනය ඇති කිරීෙම්දී අපි 

අෙප් පැත්ෙතන් ෙම් කරුණු මතු කෙළේ ෙවන ෙමොකක්වත් සඳහා 
ෙනොෙවයි. රටක සංවර්ධනය ඇති කරන්න, රටක ආර්ථික 
සමෘද්ධිය ඇති කරන්න, ජාතික සමඟිය ආගමික සහජීවනය 
නැතිව බැහැ. කිස්තියානි කටයුතු භාර ඇමතිවරයා විධියට ඔබතුමා 
දන්නවා,  සංචාරක කර්මාන්තය දියුණු කරන්න බැහැ, ආගමික 
සහජීවනය නැත්නම්.  ෙමෙහේ ආගමික ගැටුම් නිර්මාණය ෙවනවා 
නම්, ෙම් CNN, BBC නාළිකාවල ෙපන්වන්ෙන් ලංකාෙව් 
මුස්ලිම්, ෙබෞද්ධ ආගමික ගැටුම් නම්; ලංකාෙව් හින්දු, ෙබෞද්ධ 
ආගමික ගැටුම් නම් සංචාරකෙයෝ අෙප් රටට එන්ෙන් නැහැ.  
එතෙකොට අෙප් රෙට් ෙද්ශපාලන ස්ථාවරත්වය, අෙප් රෙට් ඒ 
තිෙයන සාමකාමි පරිසරය බිඳවැටිලා කියලා තමයි 
ජාත්යන්තරයට  පවෘත්ති යන්ෙන්.  ඒවා  දැක්කාම සංචාරකෙයෝ 
එන්ෙන් නැහැ. ඒ නිසා සංවර්ධනෙය් පදනම තමයි ආගමික 
සහජීවනය.   

 
ගරු ෙජෝන් අමරතුංග මහතා  
(மாண்ᾗமிகு ேஜான் அமரᾐங்க)   
(The Hon.  John Amaratunga) 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, මම ඒ පකාශය පිළිගන්ෙන් 

නැහැ.  
 
ගරු විජිත ෙහේරත් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு விஜித ேஹரத்) 
(The Hon. Vijitha  Herath) 
ෙමොකක්ද පිළිගන්ෙන් නැත්ෙත්?   
 
ගරු ෙජෝන් අමරතුංග මහතා  
(மாண்ᾗமிகு ேஜான் அமரᾐங்க)   
(The Hon.  John Amaratunga) 
ෙම් අවුරුද්ෙද් දැනටමත් සංචාරකෙයෝ මිලියන ෙදකක් 

ඇවිල්ලා.  තව ෙමොකක්ද එන්ෙන් නැහැ කියන්ෙන්. 
තමුන්නාන්ෙසේ හදන්ෙන් ෙම් රටට අපසාදය ෙගෙනන්න.  

 
ගරු විජිත ෙහේරත් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு விஜித ேஹரத்) 
(The Hon. Vijitha  Herath) 
ෙකොෙහේ සංචාරකෙයෝද ඇවිල්ලා තිෙබන්ෙන්.  
 
ගරු ෙජෝන් අමරතුංග මහතා  
(மாண்ᾗமிகு ேஜான் அமரᾐங்க)   
(The Hon.  John Amaratunga) 
තමුන්නාන්ෙසේ හදන්ෙන් ෙම් රටට අපසාදය ෙගන එන්න. 
 
ගරු විජිත ෙහේරත් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு விஜித ேஹரத்) 
(The Hon. Vijitha  Herath) 
ෙකොෙහේ සංචාරකෙයෝද ඇවිල් ලා ඉන්ෙන්?    
 
ගරු ෙජෝන් අමරතුංග මහතා  
(மாண்ᾗமிகு ேஜான் அமரᾐங்க)   
(The Hon.  John Amaratunga) 
ෙලෝකෙය් තිෙබන අෙනක් රටවලින්.   
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ගරු විජිත ෙහේරත් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு விஜித ேஹரத்) 
(The Hon. Vijitha  Herath) 
සංචාරකෙයෝ වැඩිපුරම එන්ෙන් ෙකොෙහන්ද? 
 
ගරු ෙජෝන් අමරතුංග මහතා  
(மாண்ᾗமிகு ேஜான் அமரᾐங்க)   
(The Hon.  John Amaratunga) 
චීෙනනුත් එනවා, ඉන්දියාෙවනුත් එනවා.  
 
ගරු විජිත ෙහේරත් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு விஜித ேஹரத்) 
(The Hon. Vijitha  Herath) 
අන්න ඒක තමයි. 
 
ගරු ෙජෝන් අමරතුංග මහතා  
(மாண்ᾗமிகு ேஜான் அமரᾐங்க)   
(The Hon.  John Amaratunga) 
ෙකොෙහන් හරි ෙමොකද,  සංචාරකෙයෝ එනවා නම්.  
 
ගරු විජිත ෙහේරත් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு விஜித ேஹரத்) 
(The Hon. Vijitha  Herath) 
ෙකොෙහන් හරි ෙමොකද ගණන එනවා නම්.  ඒක තමයි පශ්නය.  
 
ගරු ෙජෝන් අමරතුංග මහතා  
(மாண்ᾗமிகு ேஜான் அமரᾐங்க)   
(The Hon.  John Amaratunga) 
අපි කල්පනා කරන්න ඕනෑ ඒකයි.  
 
ගරු විජිත ෙහේරත් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு விஜித ேஹரத்) 
(The Hon. Vijitha  Herath) 
ඔළු ෙගඩි ගණන එනවා නම් ඒ ඇති.   
 
ගරු ෙජෝන් අමරතුංග මහතා  
(மாண்ᾗமிகு ேஜான் அமரᾐங்க)   
(The Hon.  John Amaratunga) 
යුෙරෝපෙයනුත් එනවා.   
 
ගරු විජිත ෙහේරත් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு விஜித ேஹரத்) 
(The Hon. Vijitha  Herath) 
ඒක තමයි පශ්නය.    
 
ගරු ෙජෝන් අමරතුංග මහතා  
(மாண்ᾗமிகு ேஜான் அமரᾐங்க)   
(The Hon.  John Amaratunga) 
ආගමික නායකෙයොත් එනවා.  කිසිම අඩුවක් නැහැ.   

තමුන්නාන්ෙසේ කියන විධියට ඒ ක්ෙෂේතය කවදාවත් අඩපණ  
ෙවන්ෙන් නැහැ.   මට මතක් කරලා ෙදන්න ඕනැ,  71දීයි,  -89දීයි 
යි තමයි ෙම් රට විනාශ වුෙණ්. ඒක අමතක කරන්න එපා. 71 
කැරැල්ලයි, 89 කැරැල්ලයි නිසා තමයි රට විනාශ වුෙණ්. 

 
ගරු විජිත ෙහේරත් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு விஜித ேஹரத்) 
(The Hon. Vijitha  Herath) 
ඔන්න ඉතින් වැරැදි පාරක යනවා. ෙජෝන්, වැෙඩ් ෙජෝන් බාස් 

කර ගන්නවා. ආගමික සහජීවනය ගැන කථා කරද්දි වැෙඩ් ෙජෝන් 
බාස් කරන්න එපා. වත්තල මංතීරුව   බලන්න එන  සංචාරකෙයෝ  
ගැන ෙනොෙවයි මම ෙම් කථා කරන්ෙන්. රෙට් ආර්ථික සමෘද්ධිය 
ෙවනුෙවන් එන සංචාරකෙයෝ ගැන. ඉන්දියාෙවන්, චීනෙයන් 
තමයි සංචාරකෙයෝ එන්ෙන්. ඔබතුමන්ලා අෙප්ක්ෂා කරනවා  

මිලියන හතරයි ගණනකට සංචාරකයන් පමාණය වර්ධනය කර 
ගන්නට.  මට කියන්න ෙකෝ,  පසුගිය කාලෙය් තිබුණු තත්ත්වයට 
වඩා සංචාරක ව්යාපාරය ෙවනුෙවන් අලුතින් ෙමොනවාද කරලා 
තිෙබන්ෙන් කියලා. [බාධා කිරීමක්] ඔබතුමාෙග් කථාෙව් දී 
කියන්න.    

 
පසුගිය අය වැය ගැන කථා කෙළොත්,  පසුගිය අය වැෙය් දී 

ඔබතුමන්ලා නම් කරලා,  සල්ලි ෙවන් කරලා එක එක ජාතිෙය් 
ඒවා කිව්වා, ෙමච්චර කරනවා; අච්චර කරනවා කියලා. ෙම්ක 
shopping paradise එකක් කරනවා කියලා කිව්වා. ෙකෝ,  
shopping paradise එකක් කළාද? ෙකෝ, ලංකාව shopping 
paradise එකක් ද? අපි අහනවා, ෙම් රෙට් ජනතාවෙගන්.   
වත්තල paradise  එක ෙනොෙවයි.  ලංකාෙව්  shopping paradise 
එක ෙකෝ?   නව නගර ශාලාව, ෙනළුම් ෙපොකුණ,  BMICH  එක 
යන ඒ  ෙගොඩනැඟිලි තුන ඒකාබද්ධ කරලා තිෙකෝණයක් 
හදනවාය කියලා කිව්වා. ඒ තිෙකෝණය ෙකෝ? ඒ තිෙකෝණෙය් 
හදනවාය කියපු මහා දැවැන්න සම්ෙම්ලන ශාලාව ෙකෝ?    
ඔබතුමා කිව්වා, ආසන 3,500ක් කියලා.  නැහැ, පසුගිය අය වැය 
බලන්න. 2016 අය වැය කථාෙව් පැහැදිලිව තිෙබනවා. දැන් 
ඔබතුමාට අමතක ෙවලා. 2016 අය වැය කථාෙව්  පැහැදිලිව කියා 
තිෙබනවා, ආසන 7,000කින් සමන්විත මහා සම්මන්තණ 
ශාලාවක් ගැන. ෙකෝ ඒක?   

  
ගරු ෙජෝන් අමරතුංග මහතා  
(மாண்ᾗமிகு ேஜான் அமரᾐங்க)   
(The Hon.  John Amaratunga) 
අපි සුදුසු ඉඩමක් ෙහොයනවා. 

 
ගරු විජිත ෙහේරත් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு விஜித ேஹரத்) 
(The Hon. Vijitha  Herath) 
තවම ඉඩම ෙහොයනවා.  පසුගිය අවුරුද්ෙද්  රුපියල් මිලියන 

3,000ක් ෙවන් කළා. ෙකෝ, ඒ රුපියල් මිලියන 3,000? ඉඩම 
ෙහොයන්නද, රුපියල් මිලියන 3,000ක් ගිෙය්?  

 
ගරු ෙජෝන් අමරතුංග මහතා  
(மாண்ᾗமிகு ேஜான் அமரᾐங்க)   
(The Hon.  John Amaratunga) 
රජෙය් සල්ලි ආවාට ගියාට වියදම් කරන්න බැහැ. 

 
ගරු විජිත ෙහේරත් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு விஜித ேஹரத்) 
(The Hon. Vijitha  Herath) 
පසුගිය අවුරුද්ෙද් අය වැෙය්දී ඉතා පැහැදිලිව කියලා 

තිෙබනවා, "ෙම් නව නගර ශාලාව ආසන්නෙය් ආසන 7,000කින් 
සමන්විත මහා දැවැන්ත සම්ෙම්ලන ශාලාවක් හදනවා" කියලා. ඒ 
සඳහා රුපියල් මිලියන 3,000ක් ෙවන් කරනවා කියලා කියනවා. 
අද තවම ඉඩම ෙහොයනවා. දැන් අවුරුදු ෙදකයි, තවම ඉඩම 
ෙහොයනවා. ඕක තමයි තිෙබන පශ්නය. ඉතින්, ෙකොෙහොමද 
2020දී ඔබතුමන්ලා සංචාරකයන් ෙම්  රටට ෙගෙනන අෙප්ක්ෂාව 
ඉෂ්ට කර ගන්ෙන්? පාර්ලිෙම්න්තුව ළඟ,- 

 
ගරු ෙජෝන් අමරතුංග මහතා  
(மாண்ᾗமிகு ேஜான் அமரᾐங்க)   
(The Hon.  John Amaratunga) 
සංචාරකයන් ආවාම ෙපන්වන්නම්.  

  
ගරු විජිත ෙහේරත් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு விஜித ேஹரத்) 
(The Hon. Vijitha  Herath) 
ෙපන්වන්න ෙකෝ.  

3443  3444 



පාර්ලිෙම්න්තුව 

ගරු ෙලොහාන් රත්වත්ෙත් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு ெலாஹான் ரத்வத்ேத) 
(The Hon. Lohan Ratwatte) 
ගරු ඇමතිතුමනි, ඔබතුමා ලණුව ෙගනාවාද? 

 
ගරු විජිත ෙහේරත් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு விஜித ேஹரத்) 
(The Hon. Vijitha  Herath) 
ගිය අවුරුද්ෙද් කිව්වා, "පාර්ලිෙම්න්තුව ආසන්නෙය් පදර්ශන 

මධ්යස්ථානයක් හදනවා" කියලා. මට ෙපන්වන්න ෙකෝ, 
පාර්ලිෙම්න්තුව අසල තිෙබන පදර්ශන මධ්යස්ථානය? දැන් අපි 
පාර්ලිෙම්න්තුෙවන් එළියට ගිහිල්ලා බලමු ෙකෝ.   

 
ගරු ෙජෝන් අමරතුංග මහතා  
மாண்ᾗமிகு ேஜான் அமரᾐங்க)   
(The Hon.  John Amaratunga) 
ඒවා ආරම්භ කරෙගන යනවා.  
 

ගරු විජිත ෙහේරත් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு விஜித ேஹரத்) 
(The Hon. Vijitha  Herath) 
අර තිබුණු,  "අෙප් ගම" කියන එකත් දැන් වැහිලා යනවා. 

ඒෙක් දැන් මකුණු දැල් බැඳලා, යන්න බැහැ. යන්තම් හරි තිබුෙණ්, 
"සළුසල". දැන් ඒකත් වැහිලා. එතැන දැන් ෙවස් මුහුණක්වත් 
නැහැ. ඔබතුමාෙග් මුහුණ ෙගන ගිහින් එතැන හයි කෙළොත් තමයි 
විකුණාගන්න ෙවන්ෙන්. එතැන තිබුණු යක්ෂ මුහුණු ටිකත් නැහැ. 
අම්බලන්ෙගොඩ ශිල්පිෙයෝ හදලා ෙගනාපු යක්ෂ මුහුණු ටිකත් 
නැහැ. දැන් ඒකට හයි කරන්න ෙවන්ෙන් සංචාරක ඇමතිෙග් 
මුහුණ. ඒක හදලා විකුණුෙවොත් තමයි දැන් ආදායම ෙහොයන්න 
පුළුවන් ෙවන්ෙන්. ෙම්ක තමයි ඇත්ත තත්ත්වය. ෙකෝ, MICE 
tourism? MICE tourism හදනවා කිව්වා. වසර පහක් සඳහා 
සියයට 50ක බදු විරාමයක් ෙදනවා කියලා කිව්වා. ඔබතුමන්ලා 
ඒක දුන්නාද?  

 

ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ගරු මන්තීතුමනි, ඔබතුමාෙග් කථාව සඳහා දැනට විනාඩි 

අටක කාලයක් අරෙගන තිෙබනවා.  
 
ගරු විජිත ෙහේරත් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு விஜித ேஹரத்) 
(The Hon. Vijitha  Herath) 
තව ෙවලාව තිෙබනවා. ඔබතුමා කිව්වා, "සංචාරක 

කර්මාන්තය දියුණු කරන්න සංචාරක ක්ෙෂේතයට අලුතින් පුහුණු 
අය බඳවා ගන්න ඕනෑ. රුපියල් 15,000ක උපරිමකයකට යටත්ව 
මාස තුනකට තරුණයන් 3,000ක් පිට කරන මධ්යස්ථාන -පාසල්- 
හදනවා" කියලා. මම අහනවා, ඒවා ෙකෝ කියලා.  

 
ගරු ෙජෝන් අමරතුංග මහතා  
(மாண்ᾗமிகு ேஜான் அமரᾐங்க)   
(The Hon.  John Amaratunga) 
ඒවා හදලා තිෙබනවා.  
 
ගරු විජිත ෙහේරත් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு விஜித ேஹரத்) 
(The Hon. Vijitha  Herath) 
අර පවත්වාෙගන ගිය ඒවා තිෙබනවා. ඒවාෙය් ගුරුවරු 

ඉන්නවාද කියලා කියන්න ෙකෝ. සංචාරක විෂය උගන්වන්න 
ගුරුවරු ඉන්නවාද? ගුරුවරු හිඟයක් නැද්ද?  
 

ගරු ෙජෝන් අමරතුංග මහතා  
(மாண்ᾗமிகு ேஜான் அமரᾐங்க)   
(The Hon.  John Amaratunga) 
අපි අලුෙතන් පාඨමාලා කිහිපයක් පටන් ෙගන තිෙබනවා.  

ගරු විජිත ෙහේරත් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு விஜித ேஹரத்) 
(The Hon. Vijitha  Herath) 
ඒවා පසුගිය කාලෙය්ත් තිබුණා. ඒවා අලුෙතන් කරපුවා 

ෙනොෙවයි. සංචාරක පවර්ධන අරමුදල කියලා එකක් තිෙබනවා. 
ඔබතුමාට ෙවන් කරලා තිෙබන මුදලින් මිලියන දාහක්  විතර 
තිෙයන්ෙන් අරමුදල සඳහා. සියයට 70ක් පවර්ධනයට ෙවන් 
කරලා තිෙබනවා. අපට කියන්න, අෙප් රට සංචාරක පාරාදීසයක් 
බවට පත් කරන්න ෙලෝකය පුරා ෙගනගිය පවර්ධන වැඩසටහන් 
ෙමොනවාද කියලා.  

 
ගරු ෙජෝන් අමරතුංග මහතා  
(மாண்ᾗமிகு ேஜான் அமரᾐங்க)   
(The Hon.  John Amaratunga) 
අෙනක් සැෙර් තමුන්නාන්ෙසේලා එක්ක ෙගන යන්නම්, 

ෙමොනවාද කෙළේ කියලා ෙපන්වන්න. 
 
ගරු විජිත ෙහේරත් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு விஜித ேஹரத்) 
(The Hon. Vijitha  Herath) 
ෙපන්වන්න. අඩුම ග ණෙන් එෙහම එකක්වත් කරලා 

ෙපන්වන්න. ෙම්ක සංචාරක පරාදීසයක් කරන්න.  
 

ගරු ෙජෝන් අමරතුංග මහතා  
(மாண்ᾗமிகு ேஜான் அமரᾐங்க)   
(The Hon.  John Amaratunga) 
තමුන්නාන්ෙසේලා ෙවන ෙලෝකයක ෙන් ඉන්ෙන්. 
 
ගරු විජිත ෙහේරත් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு விஜித ேஹரத்) 
(The Hon. Vijitha  Herath) 
 සියයට 70ක් ෙවන් කළාය කිව්වාට, කරලා තිෙබන්ෙන් 

ෙමොනවාද? පසුගිය කාලෙය් ඔය ෙපොඩ්ඩක් පවත්වා ෙගන ගියා. 
"යං තං සන්තං පදං" ඒ ටික තිෙබනවා. අලුතින් ෙමොකුත් කරලා 
නැහැ. ඒ නිසා අලුතින් ෙදයක් කරලා ෙපන්වන්න. අලුතින් ෙදයක් 
කරලා නැහැ. සංස්කෘතික, ආගමික, පාරිසරික හා ෛවද්ය 
සංචාරකයින් ෙගන්වා ගන්න. ෛවද්ය සංචාරකයින් ෙගන්වා 
ගැනීමට ඔබතුමා කර තිෙබන්ෙන් ෙමොනවාද? පාරිසරික 
සංචාරකයින් ෙගන්වා ගන්න කර තිෙබන්ෙන් ෙමොනවාද? ෙමෙහේ 
වරාය ෙගොඩ කරනවා; තිෙබන පරිසරය විනාශ කරනවා. ෙම් 
පරිසරය විනාශ ෙවනෙකොට, අෙප් ෙවරළ තීරෙය් පවතින 
ස්වාභාවික පරිසරය නැති ෙවලා යනවා. ඉතින්, ෙකොෙහොමද 
සංචාරකෙයෝ එන්ෙන්? අෙප් තිෙබන පාරිසරික සම්පත් පවා 
විනාශ ෙවනවා.  

 
ගරු මන්තීවරෙයක් 
(மாண்ᾗமிகு உᾠப்பினர் ஒᾞவர்) 
(An Hon. Member) 
ගස් ටික කපනවා. 
 
ගරු විජිත ෙහේරත් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு விஜித ேஹரத்) 
(The Hon. Vijitha  Herath) 
ගස් ටික කපනවා. මං මාවත්, jogging paths කඩනවා. [බාධා 

කිරීමක්] තිෙබන jogging paths ටිකත් කැඩුවාම, සංචාරකෙයෝ 
ඇවිල්ලා ව්යායාමයට ඇවිදින්ෙන් ෙකොෙහේද? සංචාරකෙයෝ 
ව්යායාම කරන්ෙන් ෙකොෙහේද? සංචාරකෙයෝ අඩුම ගණෙන් 
තමන්ෙග් ඇඟ බස්සවා ගැනීමට ඇවිදින්ෙන් ෙකොෙහේද? ඇවිදින්න 
තිබුණු එකත් කඩා දැම්මා. ඔබතුමන්ලා සංචාරක ක්ෙෂේතයට 
අලුතින් කිසිවක් එකතු කරලා නැහැ.  

 
ගරු ඇමතිතුමනි, ඔබතුමා ෙමම අමාත්යාංශය භාර ගත්ත එක 

ෙහොඳයි. නමුත් කියාෙවන් ඔප්පු කරලා නැහැ. ඒ වාෙග්ම තමයි, 
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ෙම්වා සඳහා ෙදන බැංකු ණය සහ බදු අය කිරීම් ගැනත් කථා 
කරන්න ඕනෑ. ඔබතුමා මුදල් ඇමතිතුමාට කියා ෙහෝ ෙමම 
ක්ෙෂේතය -සංචාරක කර්මාන්තය- දියුණු කර ගැනීම සඳහා අඩු 
ගණෙන් යම් කිසි කාලයක් යන ෙතක්වත් එම බදු පතිශත අඩු කර 
ගන්න. එෙහම සහන ෙදන්න. එෙහම තමයි සංචාරක කර්මාන්තය 
දියුණු කරන්ෙන්. මුදල් ඇමතිතුමාෙග් driversලා ඔබතුමාෙග් අර 
ෙගොඩනැඟිල්ෙල් ඉන්නවා. ඕනෑ නම් මම දැන් ගිහින් 
ෙපන්වන්නම්. [බාධා කිරීමක්] එෙහම නැද්ද? මුදල් ඇමතිතුමාෙග් 
driversලා ඉන්ෙන් ෙකොෙහේද? [බාධා කිරීමක්] ඇමතිතුමා 
දන්ෙන්ත් නැහැ. නිලධාරින්ෙගන් අහලා බලන්න. [බාධා කිරීමක්] 
ඒක තමයි දැන් සිදුෙවලා තිෙබන්ෙන්. තමුන්නාන්ෙසේෙග් 
අමාත්යාංශ ෙගොඩනැගිල්ෙල් දැන් ඉන්ෙන් මුදල් ඇමතිතුමාෙග් 
driversලා. ඒක තමයි ඇත්ත තත්ත්වය. සංචාරක කර්මාන්තය ඒ 
විධියට දියුණු කරන්න බැහැ. ඔබතුමන්ලාට තිෙබන්න ඕනෑ,  
marketing plan එකක්. Marketing plan එක ෙකෝ? ඒවා 
කියාත්මක ෙවනවාද? එෙහම නැහැ. ඒ නිසා අර ෙද්වල්, ෙම් 
ෙද්වල් කරනවා කියා කිව්වාට promotions හරියට කරන්ෙන් 
නැතුව අෙප් රෙට් සංචාරක කර්මාන්තය වර්ධනය කරන්න බැහැ. 
ආගමික සහජීවනය වාෙග්ම ඒ හා සමානව සංචාරක කර්මාන්තය 
දියුණු කිරීමත් වැදගත් ෙවනවා. නමුත් ඔබතුමන්ලාෙග් පැත්ෙතන් 
අලුතින් එෙහම වැඩසටහන් ඉදිරිපත් ෙවලා නැහැ. පසුගිය අය 
වැෙයන් ෙපොෙරොන්දු වුණු ෙද්වල්වත් තවම කියාවට නඟලා නැහැ. 
ඒක තමයි ඇත්ත තත්ත්වය. ඒ නිසා එම තත්ත්වය වහාම ෙවනස ්
විය යුතුයි කියන එකත් මා ෙම් අවස්ථාෙව්දී අවධාරණය කරනවා.  

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, මා අවසාන වශෙයන් තැපැල්, 

තැපැල් ෙසේවා හා මුස්ලිම් ආගමික කටයුතු අමාත්යතුමාෙග් 
අවධානයට ෙයොමු කරවනවා, උප තැපැල් ස්ථානාධිපතිවරුන්ෙග් 
පශ්නය  පිළිබඳව. ලංකා ෙව් තැපැල් කාර්යාල 3,410ක් විතර 
තිෙබනවා. 1996 වසෙර්දී උප තැපැල් ස්ථානාධිපතිවරුන් රාජ්ය 
ෙසේවයට අන්තර්ගහණය කිරීම සිදු කළා. නමුත් ඔවුන්ට ලැබිය යුතු 
මූලික අයිතිවාසිකම්, අෙනකුත් රාජ්ය ෙසේවකයින්ට ලැෙබන 
වාර්ෂික නිවාඩු හතළිස්පහ, ඒ වාෙග්ම උප තැපැල් 
ස්ථානාධිපතිවරුන්ෙග් අෙනකුත් මූලික අයිතිවාසිකම් යන 
ෙද්වලින් යම් යම් ෙද්වල් ලැබුණාට, සමහර ෙද්වල් ලැබිලා නැහැ.  

 
අෙනක් පැත්ෙතන්, ඔවුන්ෙග් ''විශාමය'' පිළිබඳ ෙලොකු 

පශ්නයක් මතු ෙවලා තිෙබනවා. ඔවුන් බඳවා ගැනීෙම්දී එක 
කණ්ඩායමක් අෙපොස (සාමාන්ය ෙපළ) ගණිතය සහ සිංහල 
සමත්වීම සුදුසුකම් විධියට සැලකුවා. නමුත්, ඔබතුමන්ලා දැන් 
අලුෙතන් චකෙල්ඛයක් නිකුත් කරලා තිෙබනවා, ''ඒ සඳහා 
සම්මාන සාමාර්ථයක් තිබිය යුතුයි'' කියලා. අවුරුදු තිහක්, 
හතළිහක් ෙසේවය කළ උප තැපැල් ස්ථානාධිපතිවරු විශාම 
යන්නත් ආසන්නයි. විශාම යන්නට ආසන්න ෙව්ලාෙව් ඔවුන් 
ස්ථිර කිරීම සඳහා සහ විශාම වැටුප් ලබා ෙදන්නට ෙමවැනි අලුත් 
සුදුසුකමක් පැනවීම කිසිෙසේත්ම සාධාරණ ෙවන්ෙන් නැහැ. ඒ 
නිසා ෙම් කණ්ඩායම විශාම යන ෙතක් පසු ගිය කාලෙය් 
අනුගමනය කළ කමෙව්දය අනුගමනය කරන්න; අලුත් 
කමෙව්දයට යන්න හදන්න එපා. ඒ කමෙයන් අවුරුදු තිහකට විතර 
පස්ෙසේ  ඒ අයට ෙලොකු අසාධාරණයක් ෙවනවා. ඒ නිසා, රට පුරා 
සිටින උප තැපැල් ස්ථානාධිපතිවරුන්ෙග් විශාම වැටුප් පශ්නය 
පිළිබඳව ඔබතුමා වහාම මැදිහත් ෙවලා එය විසඳන්න කියා ඉල්ලා 
සිටිනවා.  

 
අෙප් රෙට් ආගමික සහජීවනය ඇති කරන්න, ජාතික සමගිය 

ඇති කරන්න, ෙම් වාෙග් ඇමතිවරු තව ෙකොච්චර බිහි වුණත් ඒක 
කවදාවත් ඉෂ්ට ෙවන්ෙන් නැහැ. ෙමතුමාෙග් අවංක, පරම, පිවිතුරු 
ෙච්තනාව ෙහොඳයි. හැබැයි, පාෙයෝගික භාවිතාෙව්දී පරණ ෙද්ම 
නම් කරන්ෙන්, -පරණ බයිලා තැටියම නම් ආපහු වාදනය 
කරන්ෙන්- ආගමික සහජීවනයක් අපට බලාෙපොෙරොත්තු වන්නට 
බැහැ. ඒ බැරිකම ඔප්පු කිරීම ඔබතුමන්ලා දැන් පදර්ශනය කරලා 
තිෙබනවා. ඒ නිසා, ෙමය ෙවනස් කරන්න, ෙවනස් මාවතක් 
ෙහොයා ගන්න ෙම් රෙට් ජනතාවෙග් ඇස් පෑෙද්වා!යි පාර්ථනා 
කරමින් මා නතර වනවා. ෙබොෙහොම ස්තුතියි. 

[පූ.භා. 11.36] 

ගරු (ආචාර්ය) විජයදාස රාජපක්ෂ මහතා (අධිකරණ 
අමාත්ය සහ බුද්ධශාසන අමාත්යතුමා) 
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) விஜயதாஸ ராஜபக்ஷ - நீதி 
அைமச்சᾞம் ᾗத்தசாசன அைமச்சᾞம்) 
(The Hon. (Dr.) Wijeyadasa Rajapakshe - Minister of 
Justice and Minister of Buddhasasana) 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, ආගමික සහජීවනය පිළිබඳව 

අෙප් ගරු මන්තීතුමන්ලා ඉතාමත් වැදගත් අදහස් රාශියක් අද දින 
ඉදිරිපත් කරනු ලැබුවා. රටක් දියුණු කරන්නට කටයුතු කරන විට 
කුමන ආකාරෙය් සංවර්ධන ව්යාපෘතීන් ඉදිරිපත් කළත්, ඒ රෙට් 
සාමය, සහජීවනය ෙනොමැති නම් ඔය එකකින්වත් අපට 
පතිඵලයක් ෙනළා ගන්නට බැරි වනවා.  

 
අවුරුදු හාරසිය පනස්තුනකට වැඩි කාලයක් අෙප් රට 

යුෙරෝපීය අධිරාජ්යෙය් යටත් විජිතයක්ව පැවති කාලෙය්දී, අෙප් 
රෙට් තිබුණු සහජීවනය නැති කිරීම සඳහා ෙනොෙයකුත් කමෙව්ද, 
උපකම ඒ සුදු පාලකෙයෝ ෙම් රට තුළ කියාත්මක කළ බව අප 
දන්නවා. අපව භාෂාමය වශෙයන් ෙබදුවා; ජාතීන් වශෙයන් 
ෙබදුවා; ආගම් වශෙයන් ෙබදුවා. ව්යවස්ථාදායකයට 
නිෙයෝජිතවරුන් ෙත්රීම පවා ආගම, ජාතිය, භාෂාව පදනම් කර 
ෙගන, උඩරට, පහතරට විධියට ෙබදලා, ඒ පෙද්ශ නිෙයෝජනය 
කරන විධියටයි කෙළේ. ඒ අනුව, ජාතික සමගිය නැති කිරීම තුළ 
පමණයි විෙද්ශීය පාලකයන්ට ෙම් රට පාලනය කර ෙගන යෑමට 
හැකියාව තිබුෙණ්.  ඒ උදවිය ඒ යාන්තණය ෙබොෙහොම 
කමානුකූලව කියාත්මක කළා. එදා අෙප් ර  ෙට් ජාතික නායකෙයෝ 
යටෙත්; මහාමාන්ය ඩී.එස.් ෙසේනානායක මැතිතුමාෙග් 
නායකත්වය යටෙත් ෙමරෙට් ජාති, ආගම්, භාෂා ෙභ්දයකින් 
ෙතොරව උඩරට, පහතරට ෙභ්දයකින් ෙතොරව ෙම් තිෙබන මහත් 
තර්ජනෙයන් ෙගොඩ එන්න සියලු ෙදනා ඒක රාශී වුණා.  

 
1948 වන විට, ඒ මුතුන් මිත්තන්ෙග් කැප කිරීම නිසාම ෙම් 

රටට ෙඩොමීනියන් තත්ත්වෙය් නිදහසක් ලබා ගන්න අපට 
පුළුවන්කම ලැබුණා.  නිදහස ලබා ගත්තාට පසුව අෙප් ර ෙට් 
ජාතික සමගිය, ආගමික සමගිය යනාදී ෙම් සියල්ල ඇති කරලා, 
ෙම් රට අලුත් මාවතකට, අලුත් සංවර්ධන ගමනකට ජනතාව ට 
සුඛිත-මුදිත සමාජ කමයක් ෙගොඩ නඟාගත හැකි වාතාවරණයකට 
යන්න පුළුවන් ෙවයි කියලා අෙප් රෙට් ජීවත් වුණු සියලුම 
ජනතාව සුභ පාර්ථනා දල්වා ෙගන තමයි බලාෙගන හිටිෙය්. 
නමුත්, 1948 වසෙර් ඉඳලා අවුරුදු 70කට කිට්ටු ෙවන්න ආපසු 
හැරිලා බැලුවාම, අපට එවැනි විධියට සතුටු වීෙම් හැකියාවක් 
නැති බව ෙපෙනනවා. ෙහේතු කුමක් වුවත්, අෙප් රට වරින් වර 
අඩියක් ෙදකක් ඉස්සරහට යනෙකොට, අඩියක් ෙදකක් ආපස්සට 
ඇෙදන බව අපි දන්නවා.  

 
1971 තරුණ නැගිටීමත් එක්ක අෙප් රෙට් දහ ෙදොෙළොස්දාහක් 

තරුණ-තරුණියන් ඒ සටන් තුළ තමන්ෙග් ජීවිත අහිමි කර 
ගත්තා. නැවත වතාවක් 1987-1988 ෙවනෙකොට අෙප් රෙට් 
වටිනා ජනතා ජීවිත හැට-හැත්තෑදාහක් අහිමි වුණා. ෙම් භාෂාමය 
පතිපත්ති නිසා, ජාතිකමය පතිපත්ති නිසා අපට ඇති ෙවලා 
තිෙබන ඝට්ටනය මත, අවුරුදු 30ක සාපලත් යුද්ධය තුළින් අෙප් 
රෙට් වටිනා ජීවිත හැට-හැත්තෑදාහක් අහිමි වුණා. ෙම් නැති ෙවච්ච 
සියලුම ජීවිත             ශී ලාංකික පුරවැසියන්; ශී ලංකාවට වටිනා 
ෙසේවයක් කිරීමට හැකියාව, ශක්තිය තිබුණු පුද්ගලයන්. ඉතින් ඒක 
නිසා ශී ලාංකික ජාතියක් කියන්ෙන්, ෙබොෙහොම දුක් විඳපු 
ජාතියක්;  ෙබොෙහොම ෙහම්බත් ෙවච්ච ජාතියක්. අපට ආපහු අර 
පරණ තත්ත්වයට යන්න බැහැ. අපි ආඩම්බරෙයන් කථා කරන 
ඉතිහාසය අෙප් මුතුන් මිත්තන්ෙග් කදුෙළන්, දහඩිෙයන්, 
රුධිරෙයන් තමයි ලියවිලා තිෙබන්ෙන්. එෙහම රැක ෙගන ආපු 
ෙම් රට තවදුරටත් අරාජික ෙවන්න ඉඩ තියනවා කියලා 
කියන්ෙන්, අපට අනාගතයක් පිළිබඳව කිසිදු බලාෙපොෙරොත්තුවක් 
තියා ගැනීමට ෙනොහැකි තත්ත්වයක් උදා ෙවනවා කියන එකයි.  
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පාර්ලිෙම්න්තුව 

මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, පසුගිය රජය කාලය තුළදී 
පැවැති  අන්තවාදී කියා කලාපයන් තුළ ෙම් රෙට් සාමය, සමගිය 
අහිමි ෙවලා ගියා. එදා අපි දැක්කා, ඒ ආණ්ඩුව තුළ සිටි ඒ 
ආණ්ඩුෙව් ඇමතිවරුන්ම එක්සත් ජාතීන්ෙග් මානව හිමිකම් 
කමිටුවට ගිහිල්ලා වාර්තා ඉදිරිපත් කරනවා, අෙප් රෙට් ආගමික 
සහජීවනය නැහැ කියලා,  අෙප් රෙට් ආගමික ස්ථාන විනාශ 
ෙවනවා කියලා. ඒක නිසා යම් යම් මැදිහත්වීමක් 
බලාෙපොෙරොත්තුෙවන් ආණ්ඩුව තුළින්ම ඒ කරුණු ඉදිරිපත් වුණා. 
ඒක ඉතාමත්ම අවාසනාවන්ත තත්ත්වයක්. ෙම් තත්ත්වයන් 
වළක්වා ගැනීම පිණිස ෙම් රෙට් ජනතාව පසු ගිය අවුරුද්ෙද් 
ෙදසැම්බර් 8 ෙවනිදා   ෙඵතිහාසික තීන්දුවක් ගත්තා.  අෙප් රෙට් 
ෙබොෙහෝ දුගී-දුප්පත් ජනතාව හිටියත් ඒ තීන්දුව ගැනීෙම්දී ඒ 
ජනතාවෙග් මූලික බලාෙපොෙරොත්තුව බවට පත් ෙවලා තිබුෙණ්, 
''කන්න ෙදන්න, ෙබොන්න ෙදන්න, ආර්ථික පශ්න විසඳා ෙදන්න'' 
කියන එක ෙනොෙවයි. ඔවුන් ෙම් ෙද්ශපාලන ෙවනස සිදු කෙළේ, 
ෙම් රෙට් සාමය, සමගිය, නිදහෙසේ ජීවත් ෙවන්නට තිෙබන 
අයිතිය, නිදහෙසේ තමන් කැමති ආගමක් අදහන්නට තිෙබන 
අයිතිය යනාදිය රැකෙදයි කියන බලාෙපොෙරොත්තුෙවනුයි. ඉතින්, ඒ 
නිසා  නැවත වතාවක් ෙම් රෙට් එවැනි අසහනකාරී තත්ත්වයන් 
ඇති ෙනොවන විධියට වග බලා ගන්න අපට වගකීමක්, යුතුකමක් 
තිෙබනවා. ඒ සඳහා අෙප් රෙට් තිෙබන නීති රාමුෙව් යම් කිසි 
ෙවනසක් කරන්න ඕනෑ කියන එක මුලින්ම පටන් ගත්ෙත් අපි 
ෙනොෙවයි.  

 
1994න් පසුව ෙමරට බිහි වුණු හැම ජනාධිපතිවරෙයක්ම බිහි 

වුෙණ්, ඒ ෙවනස කරනවා කියලා ජනතාවට දුන් ෙපොෙරොන්දුව 
නිසායි. ෙම් රටට ශාපයක් වුණු ආණ්ඩුකම ව්යවස්ථාව, විධායක 
කමය, මැතිවරණ කමය පමුඛතා ලැයිස්තුව මත හය මාසයකින් 
අෙහෝසි කරනු ලැෙබ් කියන පදනෙමන් තමයි  1994 වසෙර්දී ෙම් 
ෙවනස පටන් ගත්ෙත්. යම් යම් අවාසනාවන්ත සිද්ධි නිසා ෙම්වා 
කර ගන්න බැරි වුණා. නමුත්, අෙප් රෙට් ඉතිහාසෙය් නිර්මාණය 
ෙවච්ච කුඩාම ආණ්ඩුව විධියට 47 ෙදෙනකුෙගන් යුත් එක්සත් 
ජාතික පක්ෂයට හැකියාව ලැබුණා, ඉතාම සාමකාමීව ෙම් 
පාර්ලිෙම්න්තුෙව් ඉන්න සියලුම ෙද්ශපාලන පක්ෂ නිෙයෝජනය 
කරන ගරු මන්තීතුමන්ලාෙග් ආශිර්වාදය ඇතිව දහනව වන 
ආණ්ඩුකම ව්යවස්ථා සංෙශෝධනය ෙම් පාර්ලිෙම්න්තුවට 
ෙගනැල්ලා, ෙම් රෙට් ජනතාවෙග් අභිලාෂයන් එක්තරා 
පමාණයකට සන්තර්පණය කරන්න. 

 
ඒ එක්කම අපි කවුරුත් ෙපොෙරොන්දු ෙවලා තිෙබනවා, අෙප් 

රෙට් මූලික නීති රාමුව ෙවනස් කරන ඒ කමෙව්ද හඳුන්වා දීම 
සඳහා අලුත් ආණ්ඩුකම ව්යවස්ථාවක අවශ්යතාව පිළිබඳව. දැන් ඒ 
කටයුතු සාර්ථකව සිදු කරමින් තිෙබන ෙමොෙහොෙත් අපට 
ෙපෙනනවා, අෙප් ෙමම කියාදාමයන් කඩාකප්පල් කරන්න යම් 
යම් ෙද්ශපාලන බලෙව්ග කියාත්මක ෙවනවා කියන කාරණය. ඒ 
සඳහා මුලටම ඉදිරිපත් කරලා තිෙබන කාරණය තමයි, අලුත් 
ආණ්ඩුකම ව්යවස්ථාව තුළ ෙබෞද්ධයන්ට තිෙබන අයිතිය නැති 
කරනවා, බුද්ධාගමට තිෙබන පමුඛස්ථානය ෙම් ෙයෝජිත 
ආණ්ඩුකම ව්යවස්ථාෙවන් ඉවත් කර තිෙබනවාය කියන එක. අපි 
තවම අකුරක්වත් ෙකටුම්පත් කරලා නැති ආණ්ඩුකම 
ව්යවස්ථාවක් පිළිබඳව ෙමවැනි විෙව්චන ඉදිරිපත් කරනවා. අපි 
ජනතාවට කියනවා ඒ පිළිබඳව සැකයක්, සංකාවක් තියා ගන්න 
වුවමනාවක් නැහැ කියලා. ෙම් රෙට්  දවිඩ ජනතාව -උතුර හා 
නැ ෙඟනහිර දවිඩ ජනතාව- නිෙයෝජනය කරන නායකෙයක් 
වාෙග්ම ෙම් පාර්ලිෙම්න්තුෙව් විපක්ෂ නායකතුමා ෙබොෙහොම 
ෙගෞරවනීය විධියට ජාතිය අමතා පකාශයක් කළා, ෙබෞද්ධයන්ට 
තිෙබන ඒ උරුමය, අයිතිය නැති කරන්න වුවමනාවක් නැහැ;  ඒක 
අපි ආරක්ෂා කරන්න ඕනෑ කියලා. ඒ වාෙග්ම, අති උතුම් 
අගරදගුරුතුමා -කාදිනල්තුමා-  ෙබොෙහොම පැහැදිලිව පකාශ කළා, 
ෙබෞද්ධයන්ට තිෙබන උරුමය රකින්න ඕනෑ; ඒක ඉවත් කරන්න 
එපා කියලා. එෙහම නම්, දැන් කාටද ෙම් වුවමනාව තිෙබන්ෙන්? 

ෙම් වුවමනාව ෙම් රෙට් කාටවත් නැහැ. සමහර බංෙකොෙලොත් 
ෙද්ශපාලනඥයින්ට ෙම් ජාතිවාදය, ආගම්වාදය තමයි තමුන්ෙග් 
පැවැත්ම සඳහා තිෙබන ඔක්සිජන් එක. ෙම් ඔක්සිජන් ටික 
ගිෙයොත් ඔවුන්ට පැවැත්මක් නැහැ. ඒක නිසා අද ඉතාම 
කනගාටුෙවන් වුණත් කියන්නට ඕනෑ, ෙම් රෙට් ජන ජීවිතය අවුල් 
කරන්න, ජාතික සමගිය නැති කරන්න අෙප් රෙට් සමහර 
ෙද්ශපාලනඥයන් ඒ තත්ත්වයට පත් ෙවලා තිෙබන බව.  

 
ෙම් තත්ත්වය දකුෙණ් විතරක් ෙනොෙවයි, උතුෙර්ත් තිෙබනවා.  

උතුෙර් පන්සල් හදන්න ෙදන්ෙන් නැහැ කියලා උතුෙර් මහ 
ඇමතිතුමා උතුරු පළාත් සභාෙව් ෙයෝජනාවක් සම්මත කර 
තිෙබනවා. අපි එතුමාෙගන් අහනවා, එතුමාට එෙහම බලයක් දීලා 
තිෙබන්ෙන් ෙමොන නීතිය යටෙත්ද කියලා. ආණ්ඩුකම ව්යවස්ථාව 
යටෙත්ද? නැත්නම්, ෙවන පනතක් යටෙත්ද? ෙමොන බලයක් 
පාවිච්චි කරලා ද එතුමා ඒ ෙයෝජනාව ෙගන ආෙව්? ඒෙකන් උතුරු 
පළාත් සභාව හෑල්ලුවට ලක් ෙවනවා. එවැනි ෙයෝජනාවක් 
සම්මත කළා කියලා ඒෙක් නීතිමය වලංගුභාවයක් නැහැ. ඒෙක් 
නීතිමය වලංගුභාවය පිළිගන්න අපි කවුරුත් සූදානම් නැහැ. ඒ 
ෙයෝජනාව කුණු කූඩයට යන එක විතරයි අවසානෙය්දී සිද්ධ 
වන්ෙන්. ඒ තුළින් උතුරු පළාත් සභාවම හෑල්ලුවට ලක් කිරීමක් 
තමයි එතුමා කෙළේ. එතුමා ෙශේෂ්ඨාධිකරණෙය් 
විනිශ්චයකාරවරෙයක් විධියට කටයුතු කරද්දී අපි කාෙග්ත් 
ෙගෞරවයට පාත ෙවච්ච විනිශ්චයකාරතුෙමක්.   

 
ගරු එස.් ශීතරන් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு சி. சிறீதரன்) 
(The Hon. S. Shritharan) 
ெகளரவ அைமச்சர் அவர்கேள, தயᾫெசய்ᾐ நீங்கள் 

வடக்கு மாகாண ᾙதலைமச்சைரத் தவறாக நிைனக்க 
ேவண்டாம். அவᾞைடய குழந்ைதகள் இரண்ᾌ ேபᾞேம 
ெபளத்த மதத்ைதச் ேசர்ந்தவர்கைளத்தான் திᾞமணம் 
ெசய்திᾞக்கிறார்கள். அவர் நீண்டகாலமாக - பிறப்பிᾢᾞந்ᾐ - 
ெகாᾨம்பிேல வாழ்ந்த ஒᾞவர். ஆகேவ, அவர் ெபளத்த 
மதத்ᾐக்கு ஒᾞேபாᾐம் எதிரானவர் அல்ல. அவர் 
நயினாதீவிᾤள்ள நாக விகாைரக்குச் ெசன்ᾠ வணக்கம்கூட 
ெசᾤத்தியிᾞக்கிறார். அவரால், "வடக்குக் கிழக்கிேல 
எங்ேகᾜம் ெபளத்த விகாைரகைள அைமக்கக்கூடாᾐ" என்ற 
தீர்மானம் எᾐᾫம் வடக்கு மாகாண சைபயில் 
ெகாண்ᾌவரப்படவில்ைல. ஆனால், ெபளத்தர்கள் இல்லாத 
இடத்தில் - சிங்கள மக்கள் இல்லாத இடத்தில் - 100 ᾪதம் 
தமிழர்கள் வாᾨகின்ற ஓர் இடத்தில் ஏன், வᾤக்கட்டாயமாக, 
அவர்கᾦைடய மன நிைலையப் பாதிக்கக்கூᾊய வைகயில், 
ᾗதிதாக ெபளத்த ஆலயங்கைள அைமக்கேவண்ᾌம்? 
என்பைதத்தான் அவர்கள் ேகட்கிறார்கள்.  இᾐபற்றி நான் 
உட்பட இங்கிᾞக்கின்ற தமிழர்கள் எல்ேலாᾞம்கூட 
சிந்திக்கின்ேறாம். ஆகேவ, தயᾫெசய்ᾐ நீங்கள் இதைனத் 
தவறாகப் பதிᾫெசய்யாதீர்கள்!  
 

ගරු (ආචාර්ය) විජයදාස රාජපක්ෂ මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) விஜயதாஸ ராஜபக்ஷ) 
(The Hon. (Dr.) Wijeyadasa Rajapakshe) 
Hon. Member, I will reply you.  

මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, පළාත් සභාවට තිෙබන 
බලතල ෙමොනවාද කියලා ආණ්ඩුකම ව්යවස්ථාෙව් 154 වන 
ව්යවස්ථාෙව් පැහැදිලිව තිෙබනවා කියලයි අපි කියන්ෙන්. 

 
ගරු ෙකෙහළිය රඹුක්වැල්ල  මහතා 
(மாண்ᾗமிகு ெகெஹᾢய ரம்ᾗக்ெவல்ல) 
(The Hon. Keheliya Rambukwella) 
ගරු ඇමතිතුමා පැහැදිලි කරපු සිදුවීම ගැන කථා කරද්දී, ගරු 

මන්තීතුමා කියාපු විධියට TNA එෙක් සාමාජිකෙයක් තමයි උතුරු 
පළාෙත් මහ ඇමති ධුරය දරන්ෙන්. ෙමතැනදී වගකීමක්, 
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යුතුකමක් තිෙබනවා, "ෙමන්න ෙම් ෙහේතුව නිසා අපි ෙම්ක 
පිළිගන්ෙන් නැහැ" ඒ අයට කියන්න. හැබැයි, මන්තීතුමා කිව්ව 
ආකාරයට සියයට සියයක් ෙදමළ ජන වර්ගය ඉන්නවා කියන එක 
වැරැදියි. ෙමොකද, ෙම් තැන්වල 15,000ක්, 18,000ක් පමණ සිංහල 
මිනිස්සු සිටිය අතර, 97,000ක් පමණ මුස්ලිම් ජනතාවක් හිටියා. අද 
ඒ අය සම්පූර්ණෙයන් ඉවත් කරලා - ethnic cleansing එෙකන් 
පසේසේ - ඒ සියලු ෙදය කරලා, දැන් කියනවා, ෙම් තැන්වල සියයට 
සියයක් ෙදමළ ජනතාව ඉන්නවා කියලා. ඒක හරි අසාධාරණයි.   

 
ගරු (ආචාර්ය) විජයදාස රාජපක්ෂ මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) விஜயதாஸ ராஜபக்ஷ) 
(The Hon. (Dr.) Wijeyadasa Rajapakshe) 
ගරු මන්තීතුමන්ලා ෙදෙදනාටම ෙබොෙහොම ස්තුතියි.  

මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, මාෙග් කාලය ටිකක් සීමිතයි. 
Hon. Member, I will reply you.  

 
ගරු එස.් ශීතරන් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு சி. சிறீதரன்) 
(The Hon. S. Shritharan) 
அங்கு ᾙஸ்ᾢம் மக்கள் குᾊேயறக்கூடாᾐ என்ᾠ 

இᾐவைரக்கும் யாᾞம் தᾌக்கᾫமில்ைல. அவர்கள் 
குᾊேயᾠவதற்கு எந்தத் தைடᾜமில்ைல. அவர்கள் 
குᾊேயᾠவதற்கான ᾙᾨ ᾙயற்சிகைளᾜம் நாங்கள் 
ேமற்ெகாண்ᾊᾞக்கின்ேறாம். 1995ஆம் ஆண்ᾌக்குப் பிறகு 
யாழ்ப்பாண மாவட்டம் இலங்ைக இராᾎவத்தின் 
கட்ᾌப்பாட்ᾊன் கீழ்தான் இᾞக்கின்றᾐ. இப்ெபாᾨᾐகூட - 
2009ஆம் ஆண்ᾌக்குப் பிறகுகூட - அவர்கள் குᾊேயᾠவதற்கு 
எந்தவிதத் தைடᾜமில்ைல. தயᾫெசய்ᾐ அதைனப் பிைழயாகக் 
கூறாதீர்கள்! 

 
ගරු (ආචාර්ය) විජයදාස රාජපක්ෂ මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) விஜயதாஸ ராஜபக்ஷ) 
(The Hon. (Dr.) Wijeyadasa Rajapakshe) 
Now, I will address the issue. මූලාසනාරූඪ ගරු 

මන්තීතුමනි, ඔය කාරණයට තමයි මම එන්න සූදානම් වුෙණ්. මම 
කිව්වා, සමහර අයට ෙම් ජාතිවාදය තමයි ඔක්සිජන් කියලා. ඒ 
උදවිය බැඳලා ඉන්න අය සිංහලද, ෙදමළද, මුස්ලිම්ද, හින්දුද, 
ෙබෞද්ධද කියන එක ෙනොෙවයි කාරණය. දැන් උතුෙර් මහ 
ඇමතිතුමාට පශන්යක් තිෙබනවා. අපි ගරු කරනවා, වි පක්ෂ 
නායකතුමාට සහ TNA එෙක් මන්තීතුමන්ලා කණ්ඩායමටම. 
ෙමොකද, ඒ කණ්ඩායම එෙහම තත්ත්වයක් අරෙගන නැහැ. අද 
උතුරු-නැ ෙඟනහිර පළාත්වල දවිඩ ජනතාව නිෙයෝජනය කරන 
ජාතික ෙද්ශපාලනඥයින් තමයි ඔබතුමන්ලා. ඒ නිසා මහජන 
නිෙයෝජිතයින් හැටියට අපි ඔබතුමන්ලාට ගරු කරනවා. 
ඔබතුමන්ලා, විපක්ෂ නායකතුමා එෙහම තත්ත්වයක් අරෙගන 
නැහැ. නමුත් අද පාෙද්ශීය ෙද්ශපාලනෙය් ෙයෙදන උතුෙර් මහ 
ඇමතිතුමා පමුඛ  සමහර ෙද්ශපාලනඥයින්ට  දවිඩ ජනතාවට ඔප්පු 
කරලා ෙපන්වන්න ඕනෑ ෙවලා තිෙබනවා, ජාතික 
ෙද්ශපාලනඥයින්ට වඩා උඩින් තමයි අපි ඉන්ෙන්, අපි තමයි දවිඩ 
ජනතාවෙග් ගැලවුම්කරුවන් කියලා.  

 
ගරු එස.් වියාෙල්න්දිරන් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு ச. வியாேழந்திரன்) 
(The Hon. S. Viyalanderan) 
Sir, I rise to a point of Order. 

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
Order, please! There is a point of Order being raised 

by the Hon. S. Viyalanderan. 

ගරු එස.් වියාෙල්න්දිරන් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு ச. வியாேழந்திரன்) 
(The Hon. S. Viyalanderan) 
ெகளரவ தைலைமதாங்கும் உᾠப்பினர் அவர்கேள, தமிழ் 

உைரெபயர்ப்ᾗ இைடநிᾠத்தப்பட்ᾊᾞக்கின்றᾐ.  
 
ගරු (ආචාර්ය) විජයදාස රාජපක්ෂ මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) விஜயதாஸ ராஜபக்ஷ) 
(The Hon. (Dr.) Wijeyadasa Rajapakshe) 
කරුණාකර ඒ පහසුකම් සපයන්න. ගරු මන්තීවරුනි, 

ඔබතුමන්ලාෙග් මැදිහත් වීම පිළිබඳව ඇත්තටම මා සතුටු 
ෙවනවා. හැබැයි, අෙප් එකම අරමුණ ෙමොකක්ද? අතීතයට ශාප 
කර කර අපි නැවතත් අඳුරට යන  එක ෙනොෙවයි කළ යුත්ෙත්. 
අතීත ෙය්දී වැරදුණා. සිංහල, ෙදමළ, මුස්ලිම් කියන හැම ජාතියටම 
අතීතෙය්දී වැරදුණා. ෙකොෙහේ හරි තැනකදී වැරදිලා තිෙබනවා. ඒ 
වැරැද්ද උලුප්ප උලුප්පා අපි තව දුරටත් හැෙපනවා නම්, ඒ 
අගාධෙය්ම තමයි අපට ඉන්න ෙවන්ෙන්. දැන් ෙම් සියලු අදහස් 
පකාශ කරන්ෙන් නැවත ඒ අගාධයට යන්න ෙනොෙවයි. අපි 
එතැනින් එළියට එන්න ඕනෑ. අපි ෙම් රෙට් ස්ථාවර සාමයක් ඇති 
කරන්න ඕනෑ. අෙප් රෙට් ජීවත් වුණු ජනතාව -ෙබෞද්ධ, හින්දු, 
ඉස්ලාම්, කෙතෝලික, කිස්තියානි යන සියලු ෙදනාම- ශික්ෂණයක් 
ලබපු, ෙලෝකයට ආදර්ශවත්ව ජීවත් වුණු අය. මා කලිනුත් කිව්වා 
වාෙග් යම් යම් ෙහේතු නිසා පසු කාලෙය් බිතාන්ය පාලන සමෙය් 
ඉඳලා අප ෙබදා තැබුවා. බිතාන්ය ජාතිකෙයෝ අප දමපු ඒ මඩ 
වගුෙරන් තවමත් අපට ෙගොඩ එන්න බැරි වීෙම් පශ්නයයි ෙම් 
තිෙබන්ෙන්. තිස් අවුරුදු යුද්ධයට ෙහේතුවත් ඒකයි. ඒ ෙබදිල්ෙලන් 
තමයි එය පටන් ගත්ෙත්. අපට දැන් වුවමනා කරලා තිෙබන්ෙන් 
ඒෙකන් ෙගොඩ එන්නයි. 

 
ගරු අනුර දිසානායක මහතා 
(மாண்ᾗமிகு அᾒர திஸாநாயக்க) 
(The Hon. Anura Dissanayake) 
ගරු ඇමතිතුමනි, 154 වන ව්යවස්ථාව සම්බන්ධෙයන්- 

 
ගරු (ආචාර්ය) විජයදාස රාජපක්ෂ මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) விஜயதாஸ ராஜபக்ஷ) 
(The Hon. (Dr.) Wijeyadasa Rajapakshe) 
154 වන ව්යවස්ථාෙවන් කියන්ෙන් පළාත් සභාවලට තිෙබන 

බලතල ගැන.  
 
ගරු අනුර දිසානායක මහතා 
(மாண்ᾗமிகு அᾒர திஸாநாயக்க) 
(The Hon. Anura Dissanayake) 
ඔබතුමා කියන්න ගිය කාරණය මඟ හැරුණා. 

 
ගරු (ආචාර්ය) විජයදාස රාජපක්ෂ මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) விஜயதாஸ ராஜபக்ஷ) 
(The Hon. (Dr.) Wijeyadasa Rajapakshe) 
ෙම් පශ්න ෙගොඩක් ආවා ෙන්. මා කිව්ෙව් පළාත් සභාවලට 

තිෙබන බලතල ෙමොනවාද කියලා ආණ්ඩුකම ව්යවස්ථාෙව් 
පැහැදිලිව සඳහන් කරලා තිෙබනවා කියලායි. ඒකට උපෙල්ඛන 
දමලා තිෙබනවා. එතෙකොට පළාත් සභාවලට ෙම් වාෙග් 
ෙයෝජනාවක් ෙගෙනන්න ව්යවස්ථාෙවන් කිසිම ආකාරයක 
බලයක් දීලා නැහැ. ඒ නිසා ව්යවස්ථාෙවන් පිටස්තරව කරන 
ෙද්වල් සම්බන්ධෙයන් නීතිමය වලංගුතාවක් නැහැ කියන 
කාරණය තමයි මා මතක් කෙළේ. එෙහම බලය නැති කාරණයක් 
පිළිබඳව ෙයෝජනා සම්මත කළාම යම් කිසි පළාත් සභාවක්, ඒ 
පළාත් සභාව හෑල්ලුවට ලක් ෙවනවා. ෙමොකද, කියාත්මක 
කරන්න බැරි ෙයෝජනා ෙගෙනන පළාත් සභාවක් බවට ජනතාවට 
ඒත්තු  ගැන්ෙවනවා. ඒ නිසා මා කිව්ෙව්, ඒක පඥා ෙගෝචර 
කියාවක් ෙනොෙවයි කියන කාරණයයි.  
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පාර්ලිෙම්න්තුව 

අෙනක් එක එතුමාට අපි මතක් කරන්න ඕනෑ, විජිත ෙහේරත් 
මන්තීතුමා කිව්වා වාෙග් සිංහල බහුතරයක්, ෙබෞද්ධ බහුතරයක් 
ඉන්න පළාත් සභාවල ෙම් දක්වා කවදාවත් එෙහම අන්තවාදී 
ෙයෝජනා ෙගනැල්ලා නැති බව. ඒ නිසා එතුමාට වගකීමක් 
තිෙබනවා, සිංහල-ෙබෞද්ධ ජනතාව පෙකෝප ෙනොවන ආකරයට 
කටයුතු කරන්න. එෙහම කෙළොත් තමයි එතුමාෙග් වටිනාකම 
තිෙබන්ෙන්.  

 

ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ගරු ඇමතිතුමනි, කාලය අවසානයි. 
 
ගරු (ආචාර්ය) විජයදාස රාජපක්ෂ මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) விஜயதாஸ ராஜபக்ஷ) 
(The Hon. (Dr.) Wijeyadasa Rajapakshe) 
මට තව විනාඩි 10ක්-15ක් ෙදන්න අෙප් සභානායකතුමා 

එකඟ ෙවලා තිෙබනවා.  

 
ගරු ලක්ෂම්න් කිරිඇල්ල  මහතා  
(மாண்ᾗமிகு லῆமன் கிாிஎல்ல) 
(The Hon.  Lakshman Kiriella) 

Mr. Presiding Member, we can give him some more time.   

ගරු (ආචාර්ය) විජයදාස රාජපක්ෂ මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) விஜயதாஸ ராஜபக்ஷ) 
(The Hon. (Dr.) Wijeyadasa Rajapakshe) 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, විරුද්ධ පාර්ශ්වෙයන් ගන්නා 

කාලය මට අවශ්යයි. 

 
ගරු ෙකෙහළිය රඹුක්වැල්ල  මහතා 
(மாண்ᾗமிகு ெகெஹᾢய ரம்ᾗக்ெவல்ல) 
(The Hon. Keheliya Rambukwella) 
ගරු ඇමතිතුමනි, අලුත් ව්යවස්ථා සම්පාදනය සම්බන්ධෙයන් 

පත්කළ Centre-periphery Relations අනුකාරක සහා වාර්තාෙව්  
ආණ්ඩුකාරවරයා පත් කිරීෙම් බලතල සම්පූර්ණෙයන්ම මහ 
ඇමතිවරයාට ලබා දීලා තිෙබනවා. ඒක නීතියද කියා දන්ෙන් 
නැහැ. තවම ෙයෝජනාවක් පමණයි.  

 
ගරු (ආචාර්ය) විජයදාස රාජපක්ෂ මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) விஜயதாஸ ராஜபக்ஷ) 
(The Hon. (Dr.) Wijeyadasa Rajapakshe) 
කිසිම ෙදයක් දීලා නැහැ.  

 
ගරු ෙකෙහළිය රඹුක්වැල්ල  මහතා 
(மாண்ᾗமிகு ெகெஹᾢய ரம்ᾗக்ெவல்ல) 
(The Hon. Keheliya Rambukwella) 
 මා කියන්ෙන් ෙයෝජනාව ගැන.  
 
ගරු (ආචාර්ය) විජයදාස රාජපක්ෂ මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) விஜயதாஸ ராஜபக்ஷ) 
(The Hon. (Dr.) Wijeyadasa Rajapakshe) 
ෙයෝජනා තිෙබනවා, විකල්ප 1, 2, 3,  4, 5 කියලා. 

 
ගරු ෙකෙහළිය රඹුක්වැල්ල  මහතා 
(மாண்ᾗமிகு ெகெஹᾢய ரம்ᾗக்ெவல்ல) 
(The Hon. Keheliya Rambukwella) 
ෙයෝජනා තිෙබනවා. ඒ නිසා තමයි ඒ ෙයෝජනා 

සම්බන්ධෙයන් මතවාදයක් තිෙබන්ෙන්. 

ගරු (ආචාර්ය) විජයදාස රාජපක්ෂ මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) விஜயதாஸ ராஜபக்ஷ) 
(The Hon. (Dr.) Wijeyadasa Rajapakshe) 
නැහැ. ඒක ෙයෝජනාවක් ෙනොෙවයි. ඒක වාර්තාවක්; අපට 

ලැබී තිෙබනවා. අනුර කුමාර දිසානායක මන්තීතුමාත් ෙමෙහයුම් 
කමිටුෙව් ඉන්නවා. අෙප් කිසිම ෙයෝජනාවක් නැහැ. එක එක අය 
ෙයෝජනා ඉදිරිපත් කරලා තිෙබනවා. ඊට පස්ෙසේ අපිත් ඒවා 
බලලා, සුදුසුයි කියා හිතන වාර්තාවක් පාර්ලිෙම්න්තුවට ඉදිරිපත් 
කරනවා. ෙම් සියල්ලට කුමක් විය යුතුද කියලා තීන්දු කරන්ෙන් 
ඔබතුමන්ලායි, අපියි ෙම් ගරු සභාව ඇතුෙළේදීයි. අලුත් ආණ්ඩුකම 
ව්යවස්ථාවක් ෙගෙනනවා කියලා එක්සත් ජාතික පක්ෂය විධියට 
අපි 2014 අවුරුද්ෙද් ෙයෝජනාවලියක් රටට ඉදිරිපත් කළ බව 
ෙබොෙහොම පැහැදිලිව ෙම් අවස්ථාෙව්දී මා මතක් කරන්න 
කැමතියි. ඒ සථ්ාවරය අපි ෙවනස් කරලා නැහැ.  

 
බුද්ධාගම ෙම් රෙට්  සංරක්ෂණය කරනවා; ෙපෝෂණය 

කරනවා; පමුඛස්ථානය ලබා ෙදනවා කියන ආණ්ඩුකම 
ව්යවස්ථාෙව් 9 වන ව්යවස්ථාෙව් කිසි ෙවනසක් ෙවන්ෙන් නැහැ. 
ෙමොකද, එෙහම ෙවන්න ඕනෑය කියලා ෙම් රෙට් ෙවනත් ආගමක් 
අදහන කිසි ෙකෙනක් ඉල්ලන්ෙන්ත් නැහැ. ෙමොකද, ෙම් රෙට් 
යම්කිසි උරුමයක් තිෙබනවා නම් එය ආරක්ෂා කළ යුතුයි.  අපි 
හිතමුෙකෝ, රුවන්වැලිසෑය, සීගිරිය ගැන. ඒවා සිංහල ෙබෞද්ධ 
අෙප් උරුමයන් විතරක් ෙනොෙවයි. ඒවා ෙම් රෙට් උරුමයන් 
ෙමන්ම ෙලෝකෙය්ත් උරුමයන්. ඒවා ෙම් රෙට් ජීවත් වන සිංහල 
ෙබෞද්ධ,  දවිඩ සහ ඉස්ලාම් ෙම් සියලු ෙදනාෙග්ම උරුමයන්.  

 
විජිත ෙහේරත් මැතිතුමා කිව්ව ලැයිස්තුවට අනුව උතුර සහ 

නැ ෙඟනහිර පෙද්ශවල ඒ වාෙග් රක්ෂණය කළ යුතු පුරා වස්තු 
276ක් තිෙබනවා. සමහර ඒවා සංරක්ෂණය කළ යුතු ෙද්වල්. 
සමහර ස්ථානවල කවුරුවත් නැති නිසා වල් වැදිලා තිෙබනවා. 
නමුත් අපි ඒ ෙවනුෙවන් වැඩ පිළිෙවළක් හදනවා. අපි ඒ 
ෙවනුෙවන් වැඩ පිළිෙවළක් හදන්ෙන් ෙම් සියලු ෙදනාෙග්ම 
සාමය සහ සමගිය රැෙකන විධියට වාෙග්ම ඒවා කාෙග්ත් 
උරුමයක් විධියට සලකලායි.  

 
වැල්ලවත්ෙත් තිෙබන හින්දු ෙකෝවිල ලංකාෙව් ඉන්න දවිඩ 

හින්දු භක්තිකයන්ෙග් උරුමයක් කියලා අපි පිළිගන්ෙන් නැහැ. 
ඒක අෙප්ත් උරුමයක්. ෙමොකද, සිංහල ෙබෞද්ධ මිනිස්සු  
ඔබතුමන්ලාට වැඩිය ෙම් හින්දු ෙකෝවිල්වලට යනවා. අෙප් 
කතරගම වාරය පටන් ගත්තාම කතරගමට වැඩිපුර එන්ෙන් 
උතුෙරන් එන දවිඩ හින්දු ජනතාව.  

 

යුද්ධය අවසන් වුණාට පස්ෙසේ නල්ලූර් ෙකෝවිලට වැඩිපුර 
යන්ෙන් සිංහල මිනිසුන් බව තමුන්නාන්ෙසේලා දන්නවා ඇති. 
 තිරුෙකෝෙන්ෂ්වරම්වලට,  තිරුෙක්තීශ්වරම්වලට යන්ෙන් සිංහල 
මිනිස්සු. අද හැම පන්සලකම ශිව ෙදවියන්ෙග්, - ඊශ්වර 
ෙදවියන්ෙග්- ගණපති ෙදවියන්ෙග්, විෂ්ණු ෙදවියන්ෙග් පතිමා 
තිෙබනවා. ෙමොන ෙදවියන්ද නැත්ෙත් කියලා කියන්න? ෙම් 
ෙදවිවරු සමහර ෙවලාවට හිනා ෙවනවා ඇති, ලංකාෙව් ඉන්ෙන්  
ගල් ෙමෝඩෙයෝ කියලා. පන්සලට ගිහිල්ලා බුදු හාමුදුරුවන්ෙග් 
පතිමාවලටත් වැඳලා, ශිව ෙදවියන්ෙග්, ගණපති ෙදවියන්ෙග් 
පතිමාවලටත් වැඳලා පිහිට ෙවන්න කියලා ඉල්ලලා භාරයකුත් 
ෙවලා, පූජා වට් ටියකුත් තියලා පාරට ආවාට පස්ෙසේ ෙම් මිනිසුන් 
හින්දු කියලා, ෙබෞද්ධ කියලා ගහ ගන්නවා. ෙදවියන්ට ලජ්ජා 
ඇති, “මුන් අෙප් ෙකෝවිලට එන්ෙන් ෙමොකටද?” කියලා. අෙප් 
හැම ෙබෞද්ධ පන්සලකම හින්දු ෙදවිවරු වැඩ ඉන්නවා. හින්දු 
භක්තිකයන් සියලු ෙදනාම බුදු හාමුදුරුවන්ට වඳින, ගරු කරන 
බව අපි දන්නවා. එෙහම නම් කවුරු ෙවනුෙවන්ද ෙම් ගහ 
ගන්ෙන්, කවුරු ෙවනුෙවන්ද මරා ගන්ෙන්? ලංකා ෙව් ෙකොළඹ 
පෙද්ශෙය් පැවති උත්සව ෙදක තුනකට පසු ගිය කාලෙය් මා 
සහභාගි වුණා.  ඒ පන්සල්  හදා දීලා තිෙබන්ෙන් දවිඩ හින්දු 
බැතිමතුන්.  
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ගරු එස්. ශීතරන් මන්තීතුමනි, ඔබතුමා ඉඩමක පශ්නයක් 
ගැන කිව්වා. ඒ කථාව ඇත්ත. අෙප් ෙබෞද්ධ භික්ෂූන් වහන්ෙසේ 
නමක් මන්නාරම් පෙද්ශයට ගිහිල්ලා හින්දු භක්තිකෙයකුට අයිති 
යම් ඉඩම් පමාණයක් අල්ලාෙගන බෙලන් එහි පන්සල හදලා. ඒ 
ගරු මන්තීතුමා ෙම් පාර්ලිෙම්න්තුෙව්දී ඒ පශ්නය ඇහුවා. මම ඒ 
ගරු මන්තීතුමාත් එක්ක ෙබොෙහොම සාමකාමීව ෙම් පශ්නය ගැන 
සාකච්ඡා කළා. ඒ හින්දු භක්තික මහත්මයා හරි ආදර්ශවත්. ෙම් 
කාරණය ගැන කිව්වාම පන්සලට ඒ අක්කර ෙදක ෙදන්න එකඟ 
වුණා. අපි දිසාපතිතුමාෙගන් ඇහුවා, "ෙම් ෙවනුවට විකල්ප 
අක්කර ෙදකක් ෙදන්න පුළුවන්ද?" කියලා. දිසාපතිතුමා කිව්වා, 
"ෙවන තැනකින් ෙදන්නම්" කියලා. ඒ හින්දු භක්තික 
මහත්මයාෙග් ඉඩම බෙලන් අල්ලාෙගන තමයි හාමුදුරුෙවෝ 
පන්සල හැදුෙව්. ඒක තමයි ඇත්ත කථාව. හැබැයි, ඒ ඉඩම 
පන්සලට ෙදන්න එතුමා එකඟ වුණා.  

 
අපට සාකච්ඡාෙවන් විසඳා ගන්න බැරි පශ්නය ෙමොකක්ද? 

පසුගිය දිනවල අතිගරු ජනාධිපතිතුමාත් එක්ක අපි ෙම් කාරණා 
ගැන සාකච්ඡා කළා. ආගමික කටයුතු බාර අමාත්යවරු හතර 
ෙදෙනක් ඉන්නවා. අපි Committee එකක් විධියට රැස ් වුණා. 
ජනාධිපතිතුමාෙග් පදානත්වෙයන් සියලු ආගමික නායකතුමන්ලා 
කැඳවලා, සාකච්ඡාවක් පවත්වලා අපි ඒ සඳහා දැන් කමෙව්දයක් 
හදාෙගන යනවා.  

 
     ගරු බිමල් රත්නායක මහතා 
 (மாண்ᾗமிகு பிமல் ரத்நாயக்க) 
 (The Hon. Bimal Rathnayake) 

ඔබතුමා කියපු කාරණය සනාථ කරන්න මා ෙම් උදාහරණයත් 
කියන්නම්. මා පසුගිය අෙපේල් මාසෙය් යාපනයට ගිය ෙවලාෙව් 
නාගදීප විහාරස්ථානයට ගියා. නාගදීප විහාරස්ථානෙය් චිතයක් 
ඇඳලා තිෙබනවා, ගරු ඇමතිතුමා. ඒ photo එක මම ළඟ 
තිෙබනවා. "නාගදීප විහාරවාසී භික්ෂූන් වහන්ෙසේලාට වසර 60ක් 
දානය ලබා දුන් හින්දු බැතිමෙතකු වූ ආර්. රාමචන්දන් මහතා" 
කියලා විහාරස්ථානය ඇතුෙළේ ඇඳපු චිත කීපෙයන් එකක ෙදමළ 
බැතිමෙතක් ඉන්නවා. විහාරස්ථානය ඇතුෙළේ පතිමාවක් හදලා 
තිෙබනවා, නාගදීප විහාරස්ථානයට උදවු කරපු ෙදමළ ව්යාපාරික 
මහත්මෙයක්. සහජීවනය හැම තැනම තිබිලා තිෙබනවා. ඒ 
සහජීවනය  ෙද්ශපාලන වශෙයන් විනාශ ෙනොකර සිටීම තමයි 
වැදගත් ෙවන්ෙන්. 

 
ගරු (ආචාර්ය) විජයදාස රාජපක්ෂ මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) விஜயதாஸ ராஜபக்ஷ) 
(The Hon. (Dr.) Wijeyadasa Rajapakshe) 
ඇත්ත. ඔබතුමා කියපු කාරණය මා පිළිගන්නවා. නාගදීපෙය් 

අලුතින් ෛචත්යයක් ඉදි කරලා තිෙබනවා. මීට අවුරුද්දකට විතර 
කලින් මම එය විවෘත කරන්න ගියා.  

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි,  ඒ ස්ථානෙය් සිටි 

ජනතාවෙගන් භාගයකට වඩා සිටිෙය් දවිඩ ජනතාව බව මා ඒ 
ස්ථානයට ගිය ෙවලාෙව් දැක්කා. පන්සෙල් සියලු කටයුතු කෙළේ 
දවිඩ ජනතාවයි, ෙබෞද්ධ ජනතාවයි එකට එකතුෙවලා.  

 
ගරු රිසාඩ් බදියුදීන් ඇමතිතුමනි, දැන් සති ෙදකකට කලින් 

මම ෙසේරුවිලට ගියා. ෙසේරුවිල  පන්සෙල් වස් පින්කමක් තිබුණා. 
ඒ වස් පින්කමට එක හා සමානව ඒ පන්සෙල් පිරිලා සිටිෙය් සිංහල 
ෙබෞද්ධ  ජනතාව, මුස්ලිම් ජනතාව සහ දවිඩ ජනතාව. ඒ ගමට 
ගියාම අපි දැක්කා, ඔවුන්ෙග් සංහිඳියාව ෙකොෙහොමද කියා.   
මුස්ලිම් පල්ලිෙය් යම් ෙදයක් සිදු ෙවනවා නම් ෙබෞද්ධ ජනතාව 
ගිහින් උදවු කරනවා; ෙකෝවිෙල් වැඩටත් උදවු කරනවා.  අෙප් 
රෙට් පහළ මට්ටෙම් සාමාන්ය ජනතාව අතර ෙම් සංහිඳියාව 
තිෙබනවා, මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි. ෙම් ඉහළ ඉන්න යම් 
යම් කුහක  ෙද්ශපාලන බලෙව්ග විසින් ෙම්වා විනාශ කරනවා. ඒ 

විනාශ කරන්ෙන් ජනතාවට ආදරය නිසා ෙනොෙවයි, තමන්ෙග් 
පැවැත්ම ෙවනුෙවන්. ෙම්ක තමයි ඇත්ත පශ්නය. අපි ෙම් ඇත්ත 
පශ්නය හඳුනාගන්න ඕනෑ. යම් යම්  කලහකාරි කටයුතු කරන 
හැම පැත්තකම අය අපි ෙගන්නුවා; ෙගන්වා සාකච්ඡා කළා. අපි ඒ 
අයෙගන් ෙම් ගැන ඉල්ලීමක් කළා. ෙම්ක අෙප් රට.  අපි කාටත් 
ජීවත් ෙවන්න තිෙයන රට. ෙම් රෙට් සිංහල, ෙදමළ සහ මුස්ලිම් 
කියා ෙවනසක්  නැහැ.  

 
පිට රටකට ගියාම අපි second-class citizensලා. අපට ඒ 

පිළිගැනීම ෙලෝකෙය් කිසිම රටක ලැෙබන්ෙන් නැහැ. එම නිසා 
ෙම් අයිතිය රැකගන්න අෙප් සමගිය ඕනෑ. සමගිය නැත්නම් ඔය 
කියන සංවර්ධනයවත්, ඔය කියන උසස් තාක්ෂණයවත්, 
අධ්යාපනය කියන ඒවාවත් ශත පහක වැඩක් නැහැ. ඒවා කාටවත් 
ඵලක් නැහැ. එම නිසා අපි ආගමික සහජීවනය ගැන එදාත් කථා 
කළා. ඔබතුමන්ලාට මතක ඇති. එදා ෙබ්රුවල පශ්නය එනෙකොට 
ගරු රිසාඩ් බදියුදීන් ඇමතිතුමාට මතක ඇති.  

 
ලක්ෂ්මන් කිරිඇල්ල මැතිතුමායි, අපියි තමයි ඒ ගැන කථා 

කෙළේ. ෙජ්වීපී එෙක් ගරු මන්තීතුමන්ලා කථා කළා. අපි ඒ මුස්ලිම් 
මන්තීවරුන්ට ඉදිරිෙයන් කථා කළා.  එතුමන්ලා ෙවන ෙවන 
ෙද්වල් කියද්දී අපි ඉන් එහාට ගියා. ඉන් එහාට ගිහින් අපි ඒවාට 
තරෙය් විරුද්ධ ෙවලා අපි කථා කළා. ජාතික සමගිය ඇති කිරීම 
යම් කිසි ජන ෙකොට්ඨාසයකට විතරක් පතිලාභ ලැෙබන එකක් 
ෙනොෙවයි.  
 

ගරු එස.් වියාෙල්න්දිරන් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு ச. வியாேழந்திரன்) 
(The Hon. S. Viyalanderan) 
Sir, I rise to a point of Order.  

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
Hon. Minister, there is a point of Order being raised 

by the Hon. S. Viyalanderan.   
 
ගරු එස.් වියාෙල්න්දිරන් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு ச. வியாேழந்திரன்) 
(The Hon. S. Viyalanderan) 
ெகௗரவ நீதி அைமச்சர் அவர்கேள! உங்கᾦைடய 

உண்ைமயான, ேநாை்மயான பண்ᾗகைள மதிக்கின்ேறாம். 
இன, மத நல்ᾤறைவப் ேபᾎவதற்காக நீங்கள் எᾌக்கின்ற 
நடவᾊக்ைககைள நாங்கள் வரேவற்கின்ேறாம். உங்கᾦக்கு 
எங்களᾐ பாராட்ᾌக்கைளᾜம் ெதாிவித்ᾐக்ெகாள்கின்ேறாம். 
அண்மித்த காலமாக மட்டக்களப்ᾗ மாவட்டத்திேல 
நைடெபற்ᾠக்ெகாண்ᾊᾞக்கின்ற மதவாதச் ெசயற்பாᾌகள் 
பற்றி உங்கᾦக்குத் ெதாிᾜம். நாங்கள் இனவாதத்ைதேயா, 
மதவாதத்ைதேயா விᾞம்பவில்ைல. இந்த நாட்ᾊேல 
மதிக்கத்தக்க ேசாபித ேதரர் அவர்கள் இறந்தேபாᾐ ᾙஸ்ᾢம் 
மக்கᾦம், தமிழ் மக்கᾦம் அதிகமாக அᾨதார்கள். நாங்கள் 
ெபௗத்த மதத்ைத மதிக்கின்ேறாம். அப்பᾊயிᾞந்ᾐம் தமிழ், 
ᾙஸ்ᾢம் மங்கள் வாழ்கின்ற அந்த மட்டக்களப்ᾗ 
மாவட்டத்திேல மங்களாராமய விகாராதிபதி அம்பிட்ᾊய 
சுமனரதன ேதரர் அவர்கள் நீதிமன்றத்திᾔைடய - 
நீதிவாᾔைடய கட்டைளையக்கூட கிழித்ெதறிந்ᾐ ஒᾞ 
தனியார் காணிக்குள் அத்ᾐமீறி உள்ᾒைழந்ᾐம் இᾐவைர 
எந்தெவாᾞ அᾊப்பைடயிᾤம் அவர் ைகᾐ ெசய்யப்பட 
வில்ைல. நீங்கள் மிகச் சிறந்த ஒᾞ நீதி அைமச்சர். அந்த ேதரர் 
அவர்கள் ᾙஸ்ᾢம் மக்கைளᾜம், தமிழ் மக்கைளᾜம் மிகக் 
ேகவலமாகப் ேபசுகிறார். அதன் பின்னால் சில அரசியல் 
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சக்திகள் இᾞப்பதாக நாங்கள் உணர்கின்ேறாம். இந்த 
நாட்ᾊேல கடந்த காலங்களில் இனவாதத்ைத, மதவாதத்ைத 
ᾑண்ᾊய அைமப்ᾗக்கைளத் தைடெசய்யாததனால் 
சிᾠபான்ைம மக்கள் இந்த நல்லாட்சிக்கு வாக்களித்தார்கள். 
ஆகேவ, இந்த விடயத்தில் உாிய நடவᾊக்ைகைய ேவகமாக 
எᾌக்கேவண்ᾌெமன்ᾠ இந்த இடத்தில் ேகட்ᾌக் 
ெகாள்கின்ேறன். நன்றி. 
 

ගරු (ආචාර්ය) විජයදාස රාජපක්ෂ මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) விஜயதாஸ ராஜபக்ஷ) 
(The Hon. (Dr.) Wijeyadasa Rajapakshe) 
ගරු මන්තීතුමනි,  ඔබතුමා  ඔය කියපු කාරණය පිළිබඳව 

ඇත්ත වශෙයන්ම අපි දන්නවා. එවැනි ෙදයක් සිද්ධවීම සම්බන්ධව 
අපි ෙබොෙහොම කනගාටු ෙවනවා. ඔබතුමා කිව්වා වාෙග් අපට ඉතා 
දැඩි ෙලස  නීතිය කියාත්මක කර ෙම්වා වළක්වන්න බැරිකමකුත් 
නැහැ. නමුත්  ෙම්වාෙය් තිෙබන සංෙව්දීකෙම් බරපතළකම නිසාම 
අපි වඩාත් උත්සාහ කරන්ෙන් ෙම් උදවිය එක තැනකට එකතු කර, 
සාකච්ඡා මාර්ගෙයන් ජනතාව අතර තිෙබන අවිශ්වාසය නැති 
කරන්නයි. ඒ සඳහා ඔබතුමාටත් මා ආරාධනා කරනවා. අපි ඒ 
තැනට එනවා. එම නිසා ඔබතුමන්ලා අප වරදවා වටහා ගන්නට 
එපා. ෙමොකද, ෙම් ජාතික සමගිය නැති වීම පිළිබඳව ඔබතුමන්ලාට 
තිෙබන ෙව්දනාව වාෙග්ම- ඒ ෙව්දනාවට වැඩි ෙව්දනාවක්  අපටත් 
තිෙබනවා. අපි එන්නම්, ඔබතුමන්ලාත් එක්ක. ඒ ස්ථානයටම 
ගිහින් අපි සාකච්ඡා කරමු.  

 

ෙම් පශ්න සාකච්ඡා කර විසඳමු. අපි දැඩි ෙලස නීතිය 
කියාත්මක ෙනොකරන්ෙන් ෙම්කට විරුද්ධ නැහැ කියන ෙහේතුව 
නිසා ෙනොෙවයි.  ෙම්වාෙය් තිෙබන සංෙව්දීකම වැඩි නිසා අපි 
විශ්වාස කරන්ෙන්, ඒ පශ්න තව පැටවු ගහන්න ෙදන්ෙන් නැතිව 
ෙගොඩින් විසඳා ගන්නයි. ෙම්ක  කාලයක් තිස්ෙසේ අෙප් රෙට් ආපු 
සංස්කෘතියත් එක්ක බැඳි තිෙබන නිසා තමයි අපට ෙම්ක ළිහා 
ගන්නට බැරි වුෙණ්.  

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ගරු ඇමතිතුමා, ඔබතුමා දැනට විනාඩි 10ක් වැඩිපුර අර ෙගන 

තිෙබනවා. [බාධා කිරීමක්] ෙවන් කළ ෙවලාවන් තිෙබන්ෙන්. 
 
ගරු (ආචාර්ය) විජයදාස රාජපක්ෂ මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) விஜயதாஸ ராஜபக்ஷ) 
(The Hon. (Dr.) Wijeyadasa Rajapakshe) 
අෙප් ගරු සභානායකතුමා, එතුමා ෙග් කාලෙයන් ෙවලා ව 

ෙද්වි. 
 
ගරු ලක්ෂම්න් කිරිඇල්ල  මහතා  
(மாண்ᾗமிகு லῆமன் கிாிஎல்ல) 
(The Hon.  Lakshman Kiriella) 
ගරු ඇමතිතුමාට තව ෙවලාව ෙදන්න. We can sit after 6.30 

p.m. - අපර භාග 6.30න් පස්ෙසත් අපට කථා  කරන්නට  පුළුවන්. 
 
ගරු (ආචාර්ය) විජයදාස රාජපක්ෂ මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) விஜயதாஸ ராஜபக்ஷ) 
(The Hon. (Dr.) Wijeyadasa Rajapakshe) 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, ඇ ෆ්ගනිස්තානෙය්  අෙප් බුදු 

පිළිම තිබුණා. තෙලයිබාන්වරු ඒවාට ෙබෝර ගහලා කුඩු කළා. අපි 
දන්නවා, අෙප් රෙට් සියලුම මුස්ලිම් නායකයන් ෙම්කට විරුද්ධව 
ෙපළපාළි පවා ගියා කියන එක.  සමහර අය embassiesවලට පවා 
ගිහින් විෙරෝධය පෑවා. එෙහම සමගියක් අෙප් රෙට් තිෙබනවා. ෙම් 
සමගිය නැති ෙවන්නට ෙනොදී අපි තවදුරටත් කටයුතු කරන බව 
ෙම් අවස්ථාෙව්දී කියන්නට ඕනෑ.  

මූලාසානරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, පසු ගිය දවස්වල විශාල 
පශ්නයක් විධියට මතු කළා, ශීපාදය පෙද්ශෙය් යම්කිසි ඉදිකිරීමක් 
සම්බන්ධව. අපි ෙම් ගැන ෙසොයා බැලුවා. ෙම්ක ජාතිවාදී 
පශ්නයක් ෙනොෙවයි. ෙම්ක යම් කිසි ජාතිකෙයක් 
ෙගොඩනැඟිල්ලක් හැදීම පිළිබඳ පශ්නයක් ෙනොෙවයි. ෙමතැන 
තිෙබන්ෙන්, පාරිසරික පශ්නයක්. සිද්ධියට අදාළ ස්ථානයට එක 
පැත්තකින් මෙර් දියඇල්ල තිෙබනවා; අෙනක් පැත්ෙතන් 
තිෙබනවා, ගාර්ට්ෙමෝර් දියඇල්ල. තවත් පැත්තකින් 
මාඋස්සකැෙල් ජලාශය. ෙම් ශීපාද අඩවිෙය් buffer zone එකට 
යාබදවයි ඔය කියන ඉඩම තිෙබන්ෙන්. සංවර්ධනෙය්   නාමෙයන් 
ෙමතැන යම් යම් ඉදිකිරීම් කටයුතු  කෙළොත් පරිසර පද්ධතියට 
විශාල හානියක් ෙවනවා. ඒ සම්බන්ධෙයන් මධ්යම පරිසර 
අධිකාරිෙයන් අවසරයක් අරෙගන නැහැ. අපි දන්නවා සමහර 
පාෙද්ශීය සභා සභාපතිවරුන් සහ නිලධාරින් ෙම්වාෙය් තිෙබන 
අවශ්යතාවන්, පාරිසරික සාධක හරියට අධ්යයනය කරන්ෙන් 
නැහැ කියලා. ඒ සහතික තිෙබනවාද නැද්ද කියලා ෙසොයන්ෙන් 
නැහැ. සමහර අවස්ථාවලදී ඒ අය වගකීෙමන් ෙතොරව කටයුතු 
කරනවා. එම නිසා අපි ඒ සියලු ආයතන එකට රැස් කරලා ෙම් 
පිළිබඳව තීරණයක් අරෙගන තිෙබනවා. ෙම් කියන්ෙන් ශී පාද 
පරිසරය අයිති ෙම් රෙට් සිංහල ෙබෞද්ධයන්ට කියන එකද? නැහැ. 
ෙම් පරිසරය අද ඉපදුණු ළමයාෙග් ඉඳලා අන්තිම වයස දක්වා ෙම් 
රෙට් ජීවත් වන මනුෂ්යයාට තිෙබන උරුමයක්. අපි පරිසරය 
ආරක්ෂා කරන්නට ඕනෑ. පාරිසරික හානියක් වන විධියට අපි ෙම් 
ඉදි කිරීම් කිසිවක් කරන්න ෙදන්ෙන් නැහැයි කියන කාරණයත් 
ෙම් අවස්ථාෙව්දී මම මතක් කරනවා. 

 
ගරු මයිල්වාගනම් තිලකරාජා මහතා 
(மாண்ᾗமிகு மயில்வாகனம் திலகராஜா) 
(The Hon. Mylvaganam Thilakarajah) 
ශී පාද සථ්ානෙය් ඝණ්ටාරය ගැන ෙපොඩි පශ්නයක් තිෙබනවා. 

මට ආරංචි ෙවලා තිෙබනවා ඒක අරෙගන ගියා කියලා. 
දිස්තික්කෙය් මන්තීවරයා විධියට ඒ ගැන තත්ත්වය දැන ගන්නට 
කැමැතියි. 

 
ගරු (ආචාර්ය) විජයදාස රාජපක්ෂ මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) விஜயதாஸ ராஜபக்ஷ) 
(The Hon. (Dr.) Wijeyadasa Rajapakshe) 
ගරු මන්තීතුමා, මටත් ඒක ආරංචි වුණා. මමත් තවම ඒක 

ෙසොයනවා. [බාධා කිරීමක්] ඔය කියන්ෙන් ජනතා විමුක්ති 
ෙපරමුෙණ් ඝණ්ටාරය ෙනොෙවයි ෙන්? 

 
ගරු මයිල්වාගනම් තිලකරාජා මහතා 
(மாண்ᾗமிகு மயில்வாகனம் திலகராஜா) 
(The Hon. Mylvaganam Thilakarajah) 
ඒක ෙනොෙවයි ෙම් කියන්ෙන්. ෙම්ක වැදගත්. [බාධා කිරීමක්] 
 
ගරු (ආචාර්ය) විජයදාස රාජපක්ෂ මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) விஜயதாஸ ராஜபக்ஷ) 
(The Hon. (Dr.) Wijeyadasa Rajapakshe) 
ගරු මන්තීතුමා, අපි ෙසොයලා බලමු. ඒක ෙසවිය යුතු ෙදයක්. 
 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
Order, please! ෙම් අවස්ථාෙව්දී ගරු කනක ෙහේරත් 

මන්තීතුමා මුලසුන ගන්නවා ඇති. 
 

අනතුරුව ගරු ලකී ජයවර්ධන මහතා මූලාසනෙයන් ඉවත් 
වූෙයන්, ගරු කනක ෙහේරත් මහතා මූලාසනාරූඪ විය. 

அதன் பிறகு, மாண்ᾗமிகு லக்கி ஜயவர்தன அவர்கள் 
அக்கிராசனத்தினின்ᾠ அகலேவ, மாண்ᾗமிகு கனக ேஹரத் அவர்கள்  
தைலைம வகித்தார்கள். 

Whereupon THE HON. LUCKY JAYAWARDANA left the Chair, 
and  THE HON. KANAKA HERATH took the Chair. 
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ගරු (ආචාර්ය) විජයදාස රාජපක්ෂ මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) விஜயதாஸ ராஜபக்ஷ) 
(The Hon. (Dr.) Wijeyadasa Rajapakshe) 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, ඒ වාෙග්ම ෙම් විවාදය තුළම 

ජිනීවා දං ෙගඩිය පිළිබඳව, විදුලි පුටුව පිළිබඳවත් අෙප් ගරු 
මන්තීතුමන්ලා කථා කරනවා අපි අහෙගන හිටියා. ජනවාරි 
08ෙවනි දා ෙවනසට කලින් අපි කිව්වා අපි වගකීම ගන්නවා; 
ජිනීවා දං ෙගඩිය ගැනවත්, ජිනීවා විදුලි පුටුව ගැනවත් කලබල 
ෙවන්න එපා කියලා. අපි දැන් ඒක නිෂ්කිය කරලා තිෙබන්ෙන්. 
එම නිසා ෙම් රෙට් කිසිම ෙකෙනකුට දං ෙගඩියට යන්න 
අවශ්යතාවකුත් නැහැ; දැන් එෙහේ විදුලි පුටුවක් ඇත්ෙත්ත් නැහැ. 
අපි ඒක අයින් කරලා තිෙබන්ෙන්. එම නිසා ඒ ජාත්යන්තර 
බලපෑම්වලට යටත් ෙවන්නට අපට වුවමනාවක් නැහැ.  

 
අෙනක් කාරණය ෙමයයි. දැන් සමහරුන් තුළ මතයක් 

තිෙබනවා ආණ්ඩුකම ව්යවස්ථාව සම්පාදනය කරන විට 
විෙද්ශිකයන්ෙග් බලපෑම් මත විෙද්ශිකයන්ට වුවමනා විධියට 
හදනවා කියලා. මම ෙබොෙහොම පැහැදිලිව කියනවා, -අෙප් ගරු 
ෙකෙහළිය රඹුක්වැල්ල මැතිතුමා දන්නවා අපි කටයුතු කරන 
ආකාරය- කිසිම විෙද්ශීය බලෙව්ගයකට ඕනෑ විධියට අපි නීති 
හදන්ෙන් නැහැ කියලා. ඒක European Unionද, ඇෙමරිකාවද, 
ෙවනත් රටක්ද කියන එක පශ්නයක් නැහැ.  

 
"ඒකීය රටක්" කියන තත්ත්වය නැතුව යනවා කියලාත් දැන් 

බරපතළ පශ්නයක් තිෙබනවාෙන්. මම හිතන විධියට ඒ කාරණයට 
මම උත්තර ෙදන්නට ඕනෑ නැහැ. විපක්ෂ නායකතුමා ෙබොෙහොම 
පැහැදිලිව ජනතාවට කිව්වා, "අපට ෙෆඩරල් ෙනොෙවයි ඕනෑ, රට 
ෙබදන්න ෙනොෙවයි ඕනෑ. ඒකීය රටක් තුළ සාමකාමීව බලතල 
ෙබදාෙගන අපි ජීවත් ෙවමු" කියලා. ඒ කාර්යය දැනටත් ෙකරිලා 
තිෙබනවා. දහතුන්ෙවනි ආණ්ඩුකම ව්යවස්ථා සංෙශෝධනය හරහා 
ඒක ෙකරිලා තිෙබනවා. කිසි ෙකෙනක් ඒ වාෙග් හුඹස් බිය තියා 
ගන්නට අවශ්ය නැහැයි කියන එකත් මම කියන්නට ඕනෑ. 

 
අෙප් ජනතා විමුක්ති ෙපරමුෙණ් ගරු මන්තීතුමා සඳහන් කළා 

සමාජ ෙවබ් අඩවි ගැන. ඇත්තටම ෙම් සමාජ ෙවබ් අඩවි තුළින් 
ආගමික සංහිඳියාව නැති කරන්නට මහා විනාශකාරී කටයුත්තක් 
කරෙගන යනවා. සියලුම ආගම්වලට අෙගෞරව කරමින්, ශාස්තෘන් 
වහන්ෙසේලාට අෙගෞරව කරමින්, ඒ ඒ ආගම්වල ෙගෞරවනීය 
පූජකතුමන්ලාට අෙගෞරව කරමින්- 

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ගරු ඇමතිතුමනි, ඔබතුමා විනාඩි 20ක් පමණ වැඩිපුර 

අරෙගන තිෙබනවා.  
 
ගරු (ආචාර්ය) විජයදාස රාජපක්ෂ මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) விஜயதாஸ ராஜபக்ஷ) 
(The Hon. (Dr.) Wijeyadasa Rajapakshe) 
තව විනාඩි තුෙනන් මෙග් කථාව අවසන් කරනවා 

මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි. 
 
සමාජ ෙවබ් අඩවි, තාක්ෂණය සහ දැනුම වැඩි කර ගන්නට, 

සමඟිය ඇති කරන්නට වාෙග් ෙහොඳ ෙදයකට ෙයොදවනවා නම් 
ෙහොඳයි. නමුත් අෙප් රෙට් අවාසනාවකට වාෙග් අද  අෙප් තිෙබන 
ජාතික සංහිඳියාව විනාශ කිරීම තමයි ෙම් හරහා සිද්ධ කරෙගන 
යන්ෙන්.  

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, මම බුද්ධ ශාසන 

අමාත්යාංශෙය් කටයුතු ආරම්භ කරන්නට ෙපර අෙප් ගරු 
කථානායක, ගරු කරු ජයසූරිය මැතිතුමා බුද්ධ ශාසන 
අමාත්යවරයා විධියට කටයුතු කරන විට එතුමා දීර්ඝ කාලයක් 
තිස්ෙසේ උත්සාහ කළා ෙබෞද්ධ විහාර ෙද්වාලගම් පනතට 
අත්යවශ්ය සංෙශෝධන ෙගන එන්නට. 1956 බුද්ධ ශාසන 

ෙකොමිෂන් වාර්තාෙව් පටන් කළ නිර්ෙද්ශ තමයි අපි කියාත්මක 
කිරීමට උත්සාහ කෙළේ. ඒ එක්කම ෙථේරවාදී භික්ෂු කථිකාවත් 
(ලියාපදිංචි කිරීෙම්) පනත් ෙකටුම්පත ඉදිරිපත් කළා. අපි දැන් ෙම් 
පනත් ෙකටුම්පත් ෙදක පාර්ලිෙම්න්තුවට ඉදිරිපත් කරලා 
තිෙබනවා. ෙම්වා සම්බන්ධව එක ගැටලුවක් විතරක් තිෙබනවා. 
අතර මඟදී ෙවනසක් වුෙණොත් කාරක සභා අවස්ථාෙව්දී ෙවනස් 
කරනවා කියන එකඟතාව මත තමයි අපි ෙම් පනත් ෙකටුම්පත් 
ෙදක ඉදිරිපත් කෙළේ. ඒක තමයි, දියවඩන නිලෙම්වරයා ෙත්රීෙම් 
ඡන්ද බලය හිමි විය යුත්ෙත් කාටද කියන කාරණය. නමුත් 
අවාසනාවකට වාෙග්, ඉතාම ෙහොඳ ලක්ෂණ ෙගොඩක් තිෙබන ෙම් 
පනත් ෙකටුම්පත් ෙදකම භික්ෂූන් වහන්ෙසේලාෙග් යම් විෙරෝධතා 
මත අවසාන ෙමොෙහොෙත් අපට නතර කරන්න සිද්ධ වුණා. 
නැවතත් එය කියාත්මක කරන්න, ඉදිරිෙය්දී අප ඒ පිළිබඳව 
සාකච්ඡා කරන්න බලාෙපොෙරොත්තු වනවා.  

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ගරු ඇමතිතුමනි, දැන් කථාව අවසන් කරන්න.  
 
ගරු (ආචාර්ය) විජයදාස රාජපක්ෂ මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) விஜயதாஸ ராஜபக்ஷ) 
(The Hon. (Dr.) Wijeyadasa Rajapakshe) 
2017 වසෙර් එක්සත් ජාතීන්ෙග් ජාත්යන්තර ෙවසක් දින 

සැමරුම් උෙළල හා ෙබෞද්ධ සමුළුව පළමුවැනි වතාවට               
ශී ලංකාෙව් පවත්වන්න අප අවස්ථාවක් උදා කරගත්තා. රටවල් 
සියයකට වැඩි සංඛ්යාවකින් නිෙයෝජිතයන් සහභාගි වන එම 
ජාත්යන්තර ෙවසක් දින සමුළුව ලබන අවුරුද්ෙද් ශී ලංකාෙව් 
පවත්වන්න අප කටයුතු ෙයොදමින් සිටිනවා. ෙථේරවාදී බුද්ධාගෙම් 
මූලස්ථානය විධියට, තිපිටකය ගන්ථාරූඪ කළ රට විධියට අෙප් 
රටට අභිමානයක් තිෙබන ඒ අයිතිය ආරක්ෂා කරගනිමින්,  2018දී 
  ෙථේරවාදී ජාත්යන්තර ෙබෞද්ධ සම්ෙම්ලනය පවත්වන්නත් අප 
කටයුතු කරනවා.  

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, අවසාන වශෙයන් මම ෙම් 

කාරණය කිව යුතුයි. කාෙග්ත් ඉලක්කයට තමයි අප යා යුත්ෙත්.  
ජාති, ආගම්, භාෂා, ෙභ්දවලින් ෙතොරව ෙම් රෙට් ජාතික සමගිය 
අප ආරක්ෂා කර ගන්න ඕනෑ. ඒ සංහිඳියාව අතුරුදහන් වුෙණොත් 
අප දකින, බලාෙපොෙරොත්තු වන සිහින සියල්ලම උඩු සුළ   ෙඟ් 
පාෙවලා යනවා. ඒ පිළිබඳව අදහස් දැක්වූ සියලුෙදනාට මෙග් 
ස්තුතිය පුද කරමින්, මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, මට කාලය 
වැඩිපුර ලබාදීම පිළිබඳව ඔබතුමාටත් ස්තුතිවන්ත ෙවමින්, මෙග් 
කථාව අවසන් කරනවා.  
     

ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
The next speaker is the Hon. Douglas Devananda. 

You have twelve minutes. 
 

[பி.ப. 12.11] 
 

ගරු ඩග්ලස ්ෙද්වානන්දා මහතා 
(மாண்ᾗமிகு டக்ளஸ் ேதவானந்தா) 
(The Hon. Douglas Devananda) 
நன்றி, ெகௗரவ தைலைமதாங்கும் உᾠப்பினர் அவர்கேள! 

இன்ைறய தினம் வரᾫ ெசலᾫத் திட்டத்தின் குᾨநிைல 
விவாதத்தில் ᾗத்ததாசன அைமச்சு, தபால், தபால் ேசைவகள் 
மற்ᾠம் ᾙஸ்ᾢம் சமய அᾤவல்கள் அைமச்சு, சுற்ᾠலாத்ᾐைற 
அபிவிᾞத்தி மற்ᾠம் கிறிஸ்தவ சமய அᾤவல்கள் அைமச்சு 
ஆகிய அைமச்சுக்கள் ெதாடர்பான எனᾐ கᾞத்ᾐக்கைள 
இங்கு ᾙன்ைவக்க விᾞம்ᾗகின்ேறன். இந்த நாட்ᾊல் நீதி 
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පාර්ලිෙම්න්තුව 

அைமச்சராக இᾞப்பவேர ᾗத்தசாசன அைமச்சராகᾫம் 
இᾞப்பᾐ வரேவற்கத்தக்க ஒᾞ விடயெமன்ேற நான் 
கᾞᾐகின்ேறன். அந்த வைகயில், நீண்ட காலமாகத் 
தீர்க்கப்படாᾐள்ள ஒᾞ விடயம் ெதாடர்பில் ᾙதᾢல் அவரᾐ 
அவதானத்திற்குக் ெகாண்ᾌவர விᾞம்ᾗகின்ேறன். 1938ஆம் 
ஆண்ᾌ ேசனாநாயக்க சᾙத்திரம் உᾞவாக்கப்பட்டதன் பின்னர் 
அப்ேபாᾐ அங்கு கற்குைககளில் வாழ்ந்ᾐவந்த சுமார் 7 
ஆதிவாசிகளின் குᾌம்பங்கள் அங்கிᾞந்ᾐ அைழத்ᾐ வரப்பட்ᾌ 
பிபிைல பிரேதசத்தில் ரத்ᾐகல பகுதியில் 
குᾊயமர்த்தப்பட்டேதாᾌ அவர்களᾐ காட்ᾌ வாழ்க்ைகᾜம் 
ᾙᾊᾫᾠத்தப்பட்டᾐ. தற்ேபாᾐ சுமார் 78 வᾞடங்கள் ஆகின்ற 
நிைலயில், அக்குᾌம்பங்கள் 108 குᾌம்பங்களாகப் ெபᾞகி 
இᾞக்கின்றᾐ. அக்குᾌம்பங்கᾦக்கு எவ்வித அரச உதவிகᾦம் 
கிைடக்கவில்ைலெயனᾫம் மீண்ᾌம் காட்ᾌ வாழ்க்ைகக்ேக 
திᾞம்பிச் ெசன்ᾠ விடலாெமன நிைனக்கும் அளᾫக்கு அந்த 
மக்கள் வாழ்க்ைகயில் ெவᾠப்பைடந்த நிைலயில் 
இᾞப்பதாகᾫம் ெதாியவᾞகின்றᾐ. எனேவ, அந்த மக்களின் 
ேதைவகைள உாிய அைமச்சுக்கᾦடன் இைணந்ᾐ ᾘர்த்தி 
ெசய்வதற்கு ᾙன்வர ேவண்ᾌெமன ெகௗரவ அைமச்சர் 
விஜயதாச ராஜபக்ச அவர்களிடம் ேகட்ᾌக்ெகாள்கின்ேறன்.  
 

கடந்த காலங்களில் ெதன் பகுதிகளில் பல ெபௗத்த 
விஹாைரகள் ெபாᾞளாதாரமின்ைம காரணமாக 
ᾚடப்பட்ᾌள்ள நிைலைமைய ஊடகங்கள் வாயிலாக எம்மால் 
அறிய ᾙᾊந்தᾐ. அைவ சிறிய விஹாைரகளாக இᾞந்தாᾤம் 
அவற்றால் அந்தந்த பகுதிக் கிராமங்கள் மத, கலாசார, 
பண்பாட்ᾌ விᾨமியங்களால் கட்ᾊெயᾨப்பப்பட்ᾌ 
வந்தனெவன்பᾐ உண்ைமேய! எனேவ, இந்த நிைலைம 
ெதாடராமல் அந்தக் கட்டைமப்பிைன உᾠதிப்பᾌத்தவதற்கு 
உாிய நடவᾊக்ைககள் எᾌக்கப்பட ேவண்ᾌெமனக் 
ேகட்ᾌக்ெகாள்கின்ேறன்.  
 

இந்த நாட்ᾊல் எந்தெவாᾞ இடத்திᾤம் ெகௗதம ᾗத்த 
ெபᾞமானின் சிைலகைள ைவப்பதற்கு அந்த மதத்ைத 
வழிபᾌேவாᾞக்கு ᾙᾨைமயான உாிைம இᾞக்கின்ற 
ெதன்பைத நாம் ஏற்ᾠக்ெகாள்கின்ேறாம். ஆனால், அந்த 
மதத்ைத வழிபᾌம் மக்கள் இல்லாத பகுதிகளில், ேவற்ᾠ மத 
மக்கள் வாᾨம் பகுதிகளில் அவர்கைள அச்சுᾠத்ᾐம் வைகயில் 
சிைலகைள ைவப்பᾐ ஒᾞ ᾙரண்பாட்ᾌ நிைலைய எமᾐ 
சᾚகங்களிைடேய தற்ேபாᾐ ஏற்பᾌத்தி வᾞகின்றᾐ. 
மதங்கᾦக்கிைடயிலான சமத்ᾐவங்கள் ேபணப்படேவண்ᾌ 
ெமன்பைத இங்கு நான் சுட்ᾊக்காட்ட விᾞம்ᾗகின்ேறன். 
குறிப்பாகக் கூறப்ேபானால், இவ்வாறான சிலரᾐ ெசயல்கள் 
காரணமாக ெகௗதம ᾗத்த ெபᾞமானின் சிைல என்பᾐ ஓர் 
ஆக்கிரமிப்பின் அைடயாளமா என ஒᾞசாரார் நிைனக்கும் 
அளᾫக்கு நிைலைம மாறியிᾞக்கின்றᾐ. ெகௗதம ᾗத்த 
ெபᾞமானின் மகிைம மதிக்கப்பட ேவண்ᾊய நிைலயில் 
அவரᾐ சிைல சில இனவாதிகளின் குᾠகிய 
சுயலாபங்கᾦக்குப் பயன்பᾌத்தப்பட்ᾌ, அவரᾐ மகிைம 
ᾗறக்கணிக்கப்பᾌகின்ற நிைலேய காணப்பᾌகின்றᾐ. ேதசிய 
நல்ᾢணக்கம் ெதாடர்பில் இந்த அரசு ெகாண்ᾌள்ள 
சிந்தைனகைள இவ்வாறான ெசயற்பாᾌகள் சிைதப்பதாகேவ 
இᾞக்கின்றெவன்பதால் இவ்வாறான ெசயற்பாᾌகள் 
தᾌக்கப்பட ேவண்ᾌெமனᾫம் ேகட்ᾌக் ெகாள்கின்ேறன்.  
 

கடந்த ᾜத்த காலத்தில்கூட நயினாதீᾫ விஹாைரையᾜம் 
யாழ். நகாிᾤள்ள நாக விஹாைரையᾜம் தமிழ் மக்கள் 
பாᾐகாத்ᾐ வந்தனர். குᾠகிய சுயலாபங்கᾦக்காக சிலர் நாக 
விஹாைரைய உைடத்தேபாதிᾤம் அᾐ பின்னர் உாிய 
ᾙைறயில் கட்ᾊெயᾨப்பப்பட்ᾌ, இன்ᾠம் எமᾐ மக்கள் அந்த 

விஹாைரக்குாிய ெகௗரவத்ைத வழங்கி, அைதப் ேபணி 
வᾞகின்றனர். இந்த நிைலேய நாெடங்கிᾤம் பின்பற்றப்பட 
ேவண்ᾌெமன விᾞம்ᾗகின்ேறன். 
 

சைபக்குத் தைலைமதாங்கும் ெகளரவ உᾠப்பினர் 
அவர்கேள, தபால், தபால் ேசைவகள் மற்ᾠம் ᾙஸ்ᾢம் சமய 
அᾤவல்கள் அைமச்சு ெதாடர்பிᾤம் சில கᾞத்ᾐக்கைள இங்கு 
நான் ᾙன்ைவக்க விᾞம்ᾗகின்ேறன்.  எமᾐ நாட்ᾊன் ெபாᾐ 
மக்கᾦடன் பாிச்சயமான மிக ᾙக்கிய ᾐைறயான தபால் 
ேசைவயானᾐ இன்ைறய பல்ேவᾠபட்ட தகவல் ெதாழில்ᾒட்ப 
வளர்ச்சி காரணமாகப் பிரபலமாகாத நிைலக்குத் 
தள்ளப்பட்ᾊᾞந்தாᾤம், அதன் ᾙக்கியத்ᾐவம் ெதாடர்ந்ᾐ 
எமᾐ மக்கᾦக்கு இᾞப்பதாகேவ கᾞᾐகின்ேறன். 
அந்தவைகயில், இத்ᾐைறயானᾐ ெமன்ேமᾤம் நᾪனமயப் 
பᾌத்தல்கᾦக்குத் ெதாடர்ந்ᾐ உட்பᾌத்தப்படேவண்ᾊயᾐ 
அவசியமாகும். அந்த நிைலயில், வடக்கு மாகாணத்ைதப் 
ெபாᾠத்தவைரயில் இத்ᾐைற சார்ந்ᾐ சில ேதைவகைள இங்கு 
ᾙன்ைவக்கலாெமன நிைனக்கின்ேறன்.   
 

யாழ். தபாலகத்தில் mail ெகாண்ᾌெசல்ல ஒேரெயாᾞ 
தரமற்ற வாகனேம இᾞப்பதால் ஒᾞ ᾗதிய வாகனᾙம், 
மின்சாரம் தைடப்பᾌம் ேநரத்தில் பயன்பᾌத்த ஒᾞ மின் 
பிறப்பாக்கிᾜம் ேதைவ என்பைதக் கூறிக்ெகாள்ள 
விᾞம்ᾗகின்ேறன். ேமᾤம், ᾜத்தத்திற்கு ᾙன்னர் 
ᾙல்ைலத்தீவில் அைமந்திᾞந்த தபாலதிபᾞக்கான 
அᾤவலகத்ைத அங்கு மீள அைமப்பதற்கும், வᾞமானம் கூᾊய 
தபாலகங்கைளத் தரᾙயர்த்ᾐவதற்கும், உப தபால் 
அதிபர்களாகக் கடைமயாற்ᾠேவார் பல்ேவᾠ சிரமங்கைள 
எதிர்ேநாக்கி வᾞவதால், அவர்கᾦக்கான ᾪட்ᾌ வசதிகள் 
ெதாடர்பிலான பிரச்சிைனகைளத் தீர்ப்பதற்கும், 
உயரதிகாாிகளினᾐம் சிற்ᾡழியர்களினᾐம் ெவற்றிடங்கைள 
நிரப்ᾗவதற்கும், அவர்கᾦக்கான பதவி உயர்ᾫகைள 
வழங்குவதற்கும், தபாலகப் பணியாளர்கᾦக்கு ேமலதிக 
சீᾞைடகைளᾜம் தரமான மைழ அங்கிகைளᾜம் 
ேபாதியளவிலான ᾐவிச்சக்கர வண்ᾊகைளᾜம் 
வழங்குவதற்கும் உடன் நடவᾊக்ைக எᾌக்கேவண்ᾌெமன்ᾠ 
ெகளரவ அைமச்சர் அவர்களிடம் ேகட்ᾌக் ெகாள்கின்ேறன். 

   
அத்ᾐடன், கடந்தகால ᾜத்தம் காரணமாக வடக்கில் 

ᾚடப்பட்ᾌள்ள 6 உப தபாலகங்கள் இᾐவைரயில் மீளத் 
திறக்கப்படாᾐள்ளன. எனேவ, அவற்ைற மீளத்  திறப்பᾐ 
ெதாடர்பிᾤம், மக்கள் தற்ேபாᾐ அதிகளவில் மீளக் 
குᾊயமர்த்தப்பட்ᾌ வᾞவதால், அக்குᾊேயற்றங்களின் 
ேதைவகᾦக்ேகற்ப வடக்கு மாகாணத்தில் ᾗதிய 
தபாலகங்கைளத் திறப்பᾐ குறித்ᾐம் அவதானம் ெசᾤத்ᾐமாᾠ 
ேகட்ᾌக் ெகாள்கின்ேறன்.   
 

ගරු අබ්දුල් හලීම් මහතා ( තැපැල්, තැපැල් ෙසේවා හා 
මුසල්ිම් ආගමික කටයුතු  අමාත්යතුමා) 
(மாண்ᾗமிகு அப்ᾐல் ஹலீம் - தபால், தபால் ேசைவகள் 
மற்ᾠம் ᾙஸ்ᾢம் சமய அᾤவல்கள் அைமச்சர்) 
(The Hon. Abdul Haleem - Minister of Post, Postal Services 
and Muslim Affairs) 
 
නැඟී සිටිෙය්ය. 
எᾨந்தார். 
rose. 

 
ගරු ඩග්ලස ්ෙද්වානන්දා මහතා 
(மாண்ᾗமிகு டக்ளஸ் ேதவானந்தா) 
(The Hon. Douglas Devananda) 
ெகளரவ அைமச்சர் அவர்கேள, எனக்குக் குᾠகிய ேநரம் 

தரப்பட்ᾌள்ளதால் உங்கᾦைடய ேநரத்தில் பதிைலக் 
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கூᾠங்கள்!  நன்றி. ேமᾤம், யாழ். மாவட்டத்ைதப் 
ெபாᾠத்தவைரயில் 14 தபாலகங்கள் இன்ᾔம் தனியார் 
கட்டடங்களிேலேய இயங்கி வᾞவதால், இவற்ᾠக்கான 
கட்டட ஏற்பாᾌகᾦக்கான நடவᾊக்ைககைள எᾌக்கும்பᾊᾜம் 
ேகட்ᾌக்ெகாள்கின்ேறன். 
 

ேமᾤம், இதற்கு ᾙன்னர் எமᾐ நாட்ᾊல் ᾙஸ்ᾢம் சமய 
அᾤவல்கள் அைமச்சினால் ᾙஸ்ᾢம் கைலஞர்கள், 
இலக்கியவாதிகள் ேபான்ேறாᾞக்கு விᾞᾐகள் மற்ᾠம் நிதிக் 
ெகாைடகள் வழங்கிக் ெகௗரவிக்கப்பட்டைதப்ேபால், இன்ᾠ 
சᾚகத்திᾢᾞக்கின்ற ᾙஸ்ᾢம் கைலஞர்கள் மற்ᾠம் இலக்கிய 
வாதிகைள ஊக்குவித்ᾐக் ெகௗரவிப்பதற்கும், பள்ளிவாசல்கள் 
ேதாᾠம் மதரஸாக்கள் ᾚலமான கல்விᾙைறைமையக் 
கட்ᾊெயᾨப்ᾗᾙகமாகᾫம் அதைன ஊக்குவிக்குᾙகமாகᾫம் 
அந்தக் கற்ைகெநறிகைளப் ேபாதிக்கின்ற ெமௗலவிமாᾞக்கு 
ஒᾞ மாதாந்த ஊதியத்ைதத் ெதாடர்ச்சியாக வழங்குவதற்கு 
நடவᾊக்ைக எᾌக்கும்பᾊᾜம் ெகௗரவ அைமச்சர் அப்ᾐல் 
ஹலீம் அவர்கைளக் ேகட்ᾌக்ெகாள்கின்ேறன். 
 

அᾌத்ததாகச் சுற்ᾠலாத்ᾐைற அபிவிᾞத்தி மற்ᾠம் 
கிறிஸ்தவ சமய அᾤவல்கள் அைமச்சு ெதாடர்பில் எனᾐ சில 
கᾞத்ᾐக்கைள ᾙன்ைவக்க விᾞம்ᾗகின்ேறன்.  இலங்ைகயில் 
தற்ேபாᾐ சுற்ᾠலாத்ᾐைறப் பயணிகளின் வᾞைகயில் 
குறிப்பிடத்தக்க வளர்ச்சி காணப்பᾌகின்றᾐ. அேதேநரம், 
கிறிஸ்தவ சமய அᾤவல்கள் அைமச்ைசப் ெபாᾠத்தவைரயில், 
ெகளரவ அைமச்சர் அவர்கள் ஆயர்களᾐ கூட்டங்களிᾤம் 
ெதாடர்ந்ᾐ கலந்ᾐெகாண்ᾌ வᾞவதால், பாரபட்சமற்ற 
வைகயில் அைனத்ᾐப் பகுதிகᾦக்குமான சமய அᾤவல்கைள 
அவர் ᾙன்ெனᾌத்ᾐ வᾞகின்றார். அந்தவைகயில், ெகௗரவ 
அைமச்சர் ேஜான் அமரᾐங்க அவர்கᾦக்குப் பாராட்ᾌத் 
ெதாிவிக்க விᾞம்ᾗகின்ேறன்.  
 

தற்ேபாᾐ அதிகாித்ᾐவᾞம் சுற்ᾠலாப் பயணிகளால் 
வளர்ச்சி ெபற்ᾠவᾞகின்ற எமᾐ சுற்ᾠலாத்ᾐைறயின் 
விாிவாக்கம் - ேமம்பாᾌ கᾞதி வடக்கின் சுற்ᾠலாத் 
தளங்கைளᾜம் ேமம்பᾌத்தேவண்ᾊᾜள்ளᾐ. வடக்ைக 
ேநாக்கிᾜம் அதிகளவிலான சுற்ᾠலாப் பயணிகைள ஈர்ப்பதற்கு 
இந்த ஏற்பாᾌகள் அவசியம் எனக் கᾞᾐகின்ேறன்.  குறிப்பாக, 
ெவளிநாட்ᾌ மற்ᾠம் உள்நாட்ᾌச் சுற்ᾠலாப் பயணிகள் 
வடக்கின் கைரேயாரப் பகுதிகைள அதிகமாக நாᾊ 
வᾞகின்றனர். இந்தப் பகுதிகளிேலேய அதிக காலத்ைதச் 
ெசலவிᾌகின்றனர். குறிப்பாக, யாழ்ப்பாணத்தில் சாட்ᾊ 
மற்ᾠம் கசுாினா கடற்கைரகள், காைரநகர் கடற்ேகாட்ைட, 
காங்ேகசன்ᾐைறக் கடற்கைர, பᾞத்தித்ᾐைற, ெநᾌந்தீᾫ, 
நயினாதீᾫ ேபான்ற இடங்கள் இவற்ᾠள் ᾙக்கியத்ᾐவம் 
ெபᾠகின்றன. எனேவ, இந்த இடங்கைள அதிகளவில் 
அபிவிᾞத்தி ெசய்கின்ற அேதேநரம் தற்ேபாைதய நிைலயில் 
ெநᾌந்தீᾫ, நயினாதீᾫ ேபான்ற தீᾫப் பகுதிகைள ேநாக்கிச் 
ெசல்ᾤம் சுற்ᾠலாப் பயணிகளின் எண்ணிக்ைக அதிகாித் 
ᾐள்ளதால், அதற்ேகற்பப் படகுப் ேபாக்குவரத்ᾐ வசதிைள 
ேமற்ெகாள்வதற்கும், அவர்கள் அந்தப் பகுதிகளில் விᾌதிகள் 
மற்ᾠம் சிறந்த உணᾫ வைககைள ெபற்ᾠக்ெகாள்வதற்கும் 
உாிய ஏற்பாᾌகள் ெசய்யப்பᾌவᾐ அவசியமாகᾫள்ளᾐ 
என்பைத நான் இங்ேக ெதாிவித்ᾐக் ெகாள்ள 
விᾞம்ᾗகின்ேறன். வடக்கில் ேமᾤம் பல சிறந்த இயற்ைகச் 
ெசழிப்ᾗமிக்க இடங்கள் உள்ளன. அவற்ைறᾜம் இனம் கண்ᾌ 
அபிவிᾞத்தி ெசய்ய ெகளரவ அைமச்சர் அவர்கள் நடவᾊக்ைக 
எᾌக்கேவண்ᾌம் என்ᾠம் ேகட்ᾌக் ெகாள்கின்ேறன்.   
 

ெகளரவ அைமச்சர் அவர்கேள! எனக்கு இன்ᾔம் சிறிᾐ 
ேநரம் இᾞக்கின்றபᾊயால் நீங்கள் விᾞம்பினால் இப்ெபாᾨᾐ 
பதில் ெசால்லலாம்.  

ගරු අබ්දුල් හලීම් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு அப்ᾐல் ஹலீம்) 
(The Hon. Abdul Haleem) 
நீங்கள் ᾐவிச்சக்கர வண்ᾊ சம்பந்தமாகக் ேகள்வி 

எᾨப்பினீர்கள். நாங்கள் ஒᾞ ெபாிய இைடெவளிக்குப் பிறகு - 
சுமார் 8 வᾞட கால இைடெவளிக்குப் பிறகு விேசடமாக 
இம்ᾙைற எல்லாத் தபால் அᾤவலகங்கᾦக்கும் ேதைவயான 
ᾐவிச்சக்கர வண்ᾊ வசதிகைளப் ெபற்ᾠக் ெகாᾌக்க 
நடவᾊக்ைக எᾌத்திᾞக்கின்ேறாம். சில தபால் நிைலயங்களில் 
ஏைனய வாகன வசதிᾜம்  குைறவாக இᾞக்கின்றᾐ. நாங்கள் 
அᾐ சம்பந்தமாகᾫம் கவனம் ெசᾤத்தᾫள்ேளாம். விேசடமாக 
யாழ்ப்பாணம் தபாலகத்திற்கு ஒᾞ வாகனத்ைத ெபற்ᾠக் 
ெகாᾌக்க நடவᾊக்ைக எᾌத்திᾞக்கின்ேறாம்.  
 

ගරු ඩග්ලස ්ෙද්වානන්දා මහතා 
(மாண்ᾗமிகு டக்ளஸ் ேதவானந்தா) 
(The Hon. Douglas Devananda) 
இப்ெபாᾨᾐ அங்கு பைழய வாகனம் ஒன்ᾠதான் 

இᾞக்கின்றᾐ.  
 

ගරු අබ්දුල් හලීම් මහතා  
(மாண்ᾗமிகு அப்ᾐல் ஹலீம்) 
(The Hon. Abdul Haleem) 
ஆகேவதான் ᾗதிய வாகனம் ஒன்ைறக் 

ெகாᾌக்கவிᾞக்கின்ேறாம்.  
 

ගරු ඩග්ලස ්ෙද්වානන්දා මහතා 
(மாண்ᾗமிகு டக்ளஸ் ேதவானந்தா) 
(The Hon. Douglas Devananda) 
அந்த வாகனம் அᾊக்கᾊ பᾨதைடந்ᾐேபாகின்றᾐ. 

ஆனபᾊயால்தான் ᾗதிய வாகனம் ஒன்ᾠ ேதைவப்பᾌகின்றᾐ. 
அேதேநரம் அங்கு அᾊக்கᾊ மின்சாரத்தைட ஏற்பᾌகின்றᾐ. 
அங்கு அதற்காக ஒᾞ generator - மின்பிறப்பாக்கிையக் 
ெகாᾌக்க இயᾤம் என்றால் நல்லᾐ.  

 
ගරු අබ්දුල් හලීම් මහතා  
(மாண்ᾗமிகு அப்ᾐல் ஹலீம்) 
(The Hon. Abdul Haleem) 
ஆம், அᾐ சம்பந்தமாகக் கவனிக்கின்ேறன்.  

 
ගරු ඩග්ලස ්ෙද්වානන්දා මහතා 
(மாண்ᾗமிகு டக்ளஸ் ேதவானந்தா) 
(The Hon. Douglas Devananda) 

நன்றி! 
 

[අ.භා. 12.22] 
 

ගරු කංචන විෙජ්ෙසේකර මහතා 
(மாண்ᾗமிகு கஞ்சன விேஜேசகர) 
(The Hon. Kanchana Wijesekera) 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, බුද්ධ ශාසන අමාත්යාංශෙය්ත්, 

තැපැල්, තැපැල් ෙසේවා හා මුස්ලිම් ආගමික කටයුතු 
අමාත්යාංශෙය්ත්, සංචාරක සංවර්ධන හා කිස්තියානි ආගමික 
කටයුතු අමාත්යාංශෙය්ත් වැය ශීර්ෂ පිළිබඳව කථා කරන ෙම් 
 ෙමොෙහොෙත්, එම අමාත්යාංශවලට අදාළව ෙයෝජනා කීපයක් 
පමණක් ඉදිරිපත් කරන්න මා බලාෙපොෙරොත්තු ෙවනවා.  

 
අවුරුදු 30ක් තිස්ෙසේ ෙම් රෙට් පැවති යුද්ධය 2009 වසෙර්දී 

අවසන් වුණා. ඉන් පසුව ෙම් ආර්ථිකය ශක්තිමත් කරන්න, 
පධානම කර්මාන්තයක් හැටියට සංචාරක කර්මාන්තය දියුණු 

3463  3464 



පාර්ලිෙම්න්තුව 

කරලා, ඒ තුළින් විෙද්ශ විනිමය රටට ලබාගැනීමත්, රට ඇතුෙළේ 
රැකී රක්ෂා බිහි කරන කමෙව්දයක් ඇති කිරීමත් තමයි රෙට් පධාන 
බලාෙපො ෙරොත්තු වුෙණ්.  

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, 2009 සිට ෙම් දක්වා කාලය 

තුළ ලංකාෙව් සංචාරක කර්මාන්තය ලබා තිෙබන පගතිය අපි දැන් 
බලමු.  දියුණු වන රටක් හැ ටියට  ශී ලංකාව 2012, 2013, 2014 
වර්ෂවල සංචාරක කර්මාන්තය අතින් ඉදිරියට ආවාය කියන 
කාරණය සංඛ්යා ෙල්ඛන ෙදස බලන ෙකොට මනාව ඔප්පු ෙවනවා.  
අද ගරු ඇමතිතුමා පකාශයට පත් කළා එතුමාෙග් ඉලක්කය 
වන්ෙන් ලබන වර්ෂය වන විට මිලියන ෙදකහමාරක සංචාරකයන් 
පමාණයක් ලංකාවට ෙගන්වා ගැනීමයි කියලා.  

 
පසුගිය අවුරුදු හතර තුළ සංචාරක කර්මාන්තෙය් දියුණුවක් 

දැක්කත්,  ඉදිරිෙය්දී එය තවත් දියුණු කරන්න සංචාරක 
අමාත්යාංශෙය් ෙහෝ ෙම් රජෙය් තිෙබන වැඩ පිළිෙවළ තුළ යම්කිසි 
කමෙව්දයක් තිෙබනවාද කියන ගැටලුව අද අපට  තිෙබනවා. 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, සංචාරක කර්මාන්තය පමණක් 
ෙනොෙවයි, ඕනෑම ක්ෙෂේතයක් දියුණු කරන්න නම් යටිතල 
පහසුකම් දියුණු කිරීෙම් අවශ්යතාව තිෙබනවා. මහින්ද රාජපක්ෂ 
ජනාධිපතිතුමාෙග් යුගෙය් ඒ අරමුණු ෙවත යන්න -විෙශේෂෙයන්ම 
යටිතල පහසුකම් දියුණු කරන්න- සෑම දිස්තික්කයකටම ඒ අවශ්ය 
පහසුකම් ලබාදුන්නා. විෙශේෂෙයන්ම අපට එක ගුවන් ෙතොටු 
ෙපොළකින් පමණක් සංචාරක කර්මාන්තයත්, ආර්ථිකයත් දියුණු 
කරන්න බැරි බව දන්නා නිසා තමයි මත්තල ගුවන් ෙතොටු ෙපොළ, 
හම්බන්ෙතොට වරාය, කී ඩාංගණ වැනි දැවැන්ත ව්යාපෘති 
ෙවනුෙවන් එදා මුදල් ෙවන් කෙළේ. සංචාරක කර්මාන්තෙය් 
දියුණුව ෙවනුෙවන් තමයි ඒ කටයුතු සිද්ධ කෙළේ. නමුත්, ඒ 
ආරම්භ කළ ව්යාපෘති පවා අතරමඟ නවත්වා දමන්න අද වන විට 
ෙම් ආණ්ඩුව කටයුතු කර තිෙබනවා. එම නිසා ගරු ඇමතිතුමනි, 
ඔබතුමා ලබන අවුරුද්ෙද් මිලියන ෙදකහමාරක සංචාරකයක් 
පමාණයක් ෙම් රටට ෙගන්වන්න ඉලක්ක කළත්, ඉන් ඔබ්බට 
යන්න පුළුවන් වන පතිපත්තියක්   කියාත්මක කරන්න පුළුවන් 
ෙවයිද කියන සැකය අප තුළ තිෙබනවා. 

 
ගරු ඇමතිතුමනි, ඊළඟට ෙමන්න ෙම් කාරණයට මම 

ඔබතුමාෙග් අවධානය ෙයොමු කරවනවා. අද වන විට සංචාරක 
කර්මාන්තෙය් නියැලී සිටින විශාල පිරිසකට ගැටලු ගණනාවකට 
මුහුණ ෙදන්න සිද්ධ ෙවලා තිෙබනවා. යටිතල පහසුකම් 
ෙනොමැතිවීම එක ගැටලුවක් වාෙග්ම, බලපත ලබාගැනීමට 
  ෙනොෙයකුත් අධිකාරි ෙවත යන විට විවිධ ගැටලුවලට අද මුහුණ 
ෙදන්න සිද්ධ ෙවලා තිෙබනවා. ෙම් තත්ත්වය අෙප් ආණ්ඩුව 
පැවති කාලෙය්ත් සමහර ෙවලාවට යම්කිසි ආකාරයකට තිබුණා .  
නමුත්, අද වන විට ඒවා ඊටත් වඩා සිදුවන තත්ත්වයට පත් ෙවලා 
තිෙබනවා. සංචාරක සංවර්ධන හා කිස්තියානි ආගමික කටයුතු 
නිෙයෝජ්ය ඇමතිතුමාත් ෙම් ගරු සභාෙව් දැන් ඉන්නවා.  

 
ගරු නිෙයෝජ්ය ඇමතිතුමනි, අද අලුතින් ආරම්භ කරන 

කර්මාන්තවලට, අලුතින් ආරම්භ කරන ෙහෝටල්වලට බලපත 
ලබාගැනීමට යෑෙම්දී ගැටලු ගණනාවකට මුහුණ ෙදන්න සිද්ධ 
 ෙවලා තිෙබනවා. “One Stop” කියන න්යාය යටෙත් සංචාරක 
කර්මාන්තය දියුණු කරන්න අවශ්ය පහසුකම් ලබා ෙදන්න සැලසුම් 
කරලා තිබුණාට,  අද එක තැනකට ගිහිල්ලා ෙම් කටයුතු කර 
ගන්න බැරි ෙවලා තිෙබනවා. අද “one-stop” කියන ඒ න්යාය 
කියාත්මක වන්න ෙයෝජනා කරලා තිෙබනවා. විෙශේෂෙයන්ම 
පාෙද්ශීය සභාවට, නාගරික සංවර්ධන අධිකාරියට, පාෙද්ශීය 
ෙල්කම් කාර්යාලයට, ශී ලංකා ආෙයෝජන මණ්ඩලයට, සුරාබදු 
ෙදපාර්තෙම්න්තුවට ඒ වාෙග්ම සංචාරක ක්ෙෂේතයට සම්බන්ධ 
ආයතනවලට අද ෙම් න්යාය බලපා තිෙබනවා. ඇත්තටම අද 

සංචාරක කර්මාන්තය පවත්වා ෙගන යන්න; ඒ සම්බන්ධෙයන් 
කටයුතු කරන්න බලපතයක් ලබා ගැනීම “one-stop” ෙනොෙවයි, 
non-stop බවට පත් ෙවලා තිෙබනවා. ෙම් ෙද්වල් ඔක්ෙකෝම එක 
තැනකින් කර ගන්න පුළුවන් ස්ථානයක් ෙකොෙහේ හරි තිෙබනවාද 
කියලා මම දන්ෙන් නැහැ. අද එය ගැටලුවක් බවට පත් ෙවලා 
තිෙබනවා. එම නිසා විෙශේෂෙයන්ම සංචාරක කර්මාන්තෙය් 
නියැළී ඉන්න අයට තිෙබන බලපතවල ගැටලුව ගරු 
ඇමතිතුමාෙග්ත්, නිෙයෝජ්ය ඇමතිතුමාෙග්ත් අවධානයට මා ෙයොමු 
කරවනවා.  

 
ගරු නිෙයෝජ්ය ඇමතිතුමනි, යම් යම් ඉදිකිරීම්වලදී නාගරික 

සංවර්ධන අධිකාරිෙයන් අනුමැතිය දුන්නාට පාෙද්ශීය සභාෙවන් 
අනුමැතිය ලබා ෙදන්ෙන් නැති අවස්ථා තිෙබනවා. ඒ වාෙග්ම 
පාෙද්ශීය සභාෙවන් අනුමැතිය දුන්නාට නාගරික සංවර්ධන 
අධිකාරිෙයන් ඒ සඳහා අවසරය ෙනොෙදන අවස්ථාත් තිෙබනවා. ඒ 
නිසා ෙමවැනි ගැටලු ගණනාවකට අද ෙම් ක්ෙෂේතය මුහුණ දීලා 
තිෙබනවා. ෙවරළාසන්න පෙද්ශවල සංචාරක ක්ෙෂේතය බැලුවාම,  
මා නිෙයෝජනය කරන මාතර දිස්තික්කෙය්ත් බලපත ලබා ගැනීම 
හා ෙසේවාවන් ලබා ගැනීම ෙලොකු ගැටලුවක් ෙවලා තිෙබනවා. 
නමුත්, ඔවුන් පාෙද්ශීය සභාවට -ආණ්ඩුවට- බදු ෙගවනවා. නමුත්, 
ඔවුන්ට කුණු ඉවත් කර ගන්න කමෙව්දයක් නැහැ. සමහර 
ෙවලාවට බලපත ලබා ගැනීෙම් කමෙව්දක් නැහැ.  

 
මත්පැන් අෙළවිසැල්වලට අද විශාල වශෙයන් බදු ගහලා 

තිෙබනවා. නමුත්, බලපත නැතිව කර ෙගන යන මත්පැන් 
අෙළවිසැල් තිෙබන සංචාරක නිෙක්තන ඕනෑ තරම් තිෙබනවා. ඒ 
වාෙග්ම එක එක පුද්ගලයන්ට අත යටින් යම් කිසි මුදලක් දීලා  
පවත්වාෙගන යන මත්පැන් අෙළවිසැල්  ඕනෑතරම් තිෙබනවා. 
එම නිසා ෙම් සියලු ෙද් එක නීති රාමුවකට ෙගන ආ යුතුයි.   

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, ෙම් සම්බන්ධෙයන් මෙග් 

ෙපෞද්ගලික හැඟීම නම්, ෙම් සංචාරක නිෙක්තන සියල්ලටම 
බලපත ලබා දීෙම් කමෙව්දයක් ආරම්භ කළ යුතුයි කියන එකයි. 
මහින්ද රාජපක්ෂ හිටපු ජනාධිපතිතුමාෙග් රජෙයනුත් ෙම් 
ෙයෝජනාව ඉදිරිපත් කළා. මීට අදාළව යම් කිසි බලපත පමාණයක් 
පාෙද්ශීය සභාව තුළින් ලබා දීලා,  ඒ ආදායම රජයට ලබා ගන්න 
පුළුවන්. නමුත්, අද පාෙද්ශීය සභාවල කටයුතු අකර්මණ්ය වීම 
නිසා ෙම් ආදායම ෙකොෙහේටද යන්ෙන් කියන ගැටලුව මතු ෙවලා 
තිෙබනවා. විෙශේෂෙයන්ම මිරිස්ස, තලල්ල වාෙග් පෙද්ශවල 
සංචාරක කර්මාන්තෙය් ෙයෙදන අයටත්, රට වෙට්ම තිෙබන 
අනිකුත් පෙද්ශවල ෙම් කර්මාන්තෙය් ෙයෙදන අයටත් ෙසේවාවන් 
ලබා ගැනීම හා ඔවුන්ෙග් අවශ්යතා ඉටු කර ගන්න ෙනොහැකි වීම 
අද පශ්නයක් ෙවලා තිෙබනවා. අද කුණු ටික ඉවත් කර ගන්ෙන් 
ෙකොෙහොමද කියන ගැටලුව ඔවුන්ට මතු ෙවලා තිෙබනවා. 
සංචාරක කර්මාන්තය දියුණු කරන්න නම්, ෙම් ෙසේවාවන් 
ශක්තිමත් කරලා යටිතල පහසුකම් ශක්තිමත් කරන්න ඕනෑ. ඒ 
ෙද්වල් ෙනොකර සංචාරක කර්මාන්තය දියුණු කරන්න 
පුළුවන්කමක් නැහැයි කියන එක මා ෙම් අවස්ථාෙව්දී මතක් කර 
සිටිනවා.  

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, පසුගිය කාලෙය් අපට 

ෙනොතිබුණු භූමි පෙද්ශයක් දැන් අපට එකතු ෙවලා තිෙබනවා. 
2009න් පස්ෙසේ උතුරු නැ ෙඟනහිර අපට -ෙම් රටට- අලුෙතන් 
එකතු වුණු ෙකොටසක් වාෙග්යි දැෙනන්ෙන්. ෙම් පෙද්ශ තුළත් 
සංචාරක කර්මාන්තය දියුණු කරන්න පුළුවන් අවස්ථාව 
තිෙබනවා. විෙශේෂෙයන්ම බුද්ධ ශාසන ඇමතිතුමාත්, ඒ වාෙග්ම 
කිස්තියානි ආගමික කටයුතු ඇමතිතුමාත්, මුස්ලිම් ආගමික 
කටයුතු ඇමතිතුමාත් ෙමතැන ඉන්න ෙවලාෙව් මා ෙම් කාරණය 
ගැන මතක් කරන්න ඕනෑ. 
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ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ගරු මන්තීතුමනි, ඔබතුමාට තව විනාඩි පහක් තිෙබනවා. 

නමුත්, දිවා ආහාරයට ෙපර විනාඩි ෙදකකින් ඔබතුමාෙග් කථාව 
අවසන් කරන්න ඕනෑ. දිවා ආහාරෙයන් පසුව ඉතිරි විනාඩි පහ 
ඔබතුමා ගන්නවාද? 

 
ගරු කංචන විෙජ්ෙසේකර මහතා 
(மாண்ᾗமிகு கஞ்சன விேஜேசகர) 
(The Hon. Kanchana Wijesekera) 
දිවා ආහාරෙයන් පසුව ඉතිරි විනාඩි පහ ගන්නම්. 
 

මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, ආගමික සිද්ධස්ථාන පවා 
සංචාරකයන්ෙග් ආකර්ෂණය දිනා ගන්න ස්ථාන බවට පත් 
කරන්න පුළුවන්. රට වෙට්ම පිහිටි ආගමික සිද්ධස්ථාන ගත්තාම 
සුවිෙශේෂ ස්ථානවල තමයි ඒ ආගමික සිද්ධස්ථාන පිහිටා 
තිෙබන්ෙන්. පන්සල් ගත්තත්, ෙකෝවිල් ගත්තත්, මුස්ලිම් පල්ලි 
ගත්තත්, ෙම් සියලු ස්ථාන සංචාරක කර්මාන්තයත් එක්ක බද්ධ 
කරලා අෙප් රට ෙහොඳ සංස්කෘතියක්, අභිමානයක් තිෙබන රටක්ය 
කියන එක ෙලෝකයට ෙපන්වන්න පුළුවන්කම තිෙබනවා. ගරු 
ඇමතිතුමනි, ඒ ෙවනුෙවනුත් මා ඔබතුමාෙග් අවධානය  ෙයොමු 
කරවනවා. 

 

කාල ෙව්ලාව අඩු නිසා දිවා ආහාරෙයන් පසුව අෙනකුත් 
අමාත්යාංශ ෙදක පිළිබඳව කථා කරන්න මා බලාෙපොෙරොත්තු 
වනවා. විෙශේෂෙයන්ම සංචාරක සංවර්ධන විෂය භාර ගරු 
ඇමතිතුමාටත්, නිෙයෝජ්ය ඇමතිතුමාටත් සංචාරක නිෙක්තන 
සඳහා බලපත ලබා දීෙම් කමෙව්දය කමවත් කරන්න පුළුවන් නම් 
ෙහොඳයි කියලා මා කියනවා. විද්යාත්මක පදනම අනුව විෂයන් 
ෙබදනවා කියන එක තමයි කැබිනට් මණ්ඩලය පත් කිරීෙම්දී 
ඔබතුමන්ලාෙග් පතිපත්තිය වුෙණ්. නමුත්, සංචාරක මණ්ඩලය 
එක පැත්තක. ඒ වාෙග්ම මුදල් අමාත්යාංශය එක පැත්තක. සුරාබදු 
ෙදපාර්තෙම්න්තුව තව පැත්තක. නාගරික සංවර්ධන අධිකාරිය තව 
පැත්තක.  

 
ෙමවැනි ආයතන අමාත්යාංශ ගණනාවකට ෙවන් ෙවද්දි 

සංචාරක කර්මාන්තයක් ආරම්භ කරන්නට සිටින පුද්ගලෙයකුට 
වුණත් ගැටලුවක් එනවා,  ඔවුන් යම් කිසි ආෙයෝජනයක් කරනවා 
නම්, ඒ ආෙයෝජනෙය් පතිඵල ලබා ගන්න පුළුවන්ද කියන ගැටලුව 
ඇති ෙවනවා. 

 
පසුගිය කාලෙය් සංචාරක පුර ගැන කථා කළා. විෙශේෂෙයන්ම 

හික්කඩුව ෙවරළ තීරය, මිරිස්ස ෙවරළ තීරය ගැන කථා කළා. අපි 
දැක්කා, හිටපු ආරක්ෂක ෙල්කම් ෙගෝඨාභය රාජපක්ෂ මැතිතුමා 
මැදිහත් ෙවලා සංචාරක පුර ගණනාවක් ෙවනුෙවන් අවශ්ය කරන 
මංතීරු හදලා දුන් බව. ඒ වාෙග්ම අවශ්ය පහසුකම් ලබා ෙදන්න, 
ආරක්ෂාව ලබා ෙදන්න කටයුතු කළා. නමුත් අද ඒ සියලු 
තත්ත්වයන් ඇනහිට තිෙබනවා. ගරු ඇමතිතුමනි, පසු ගිය 
කාලෙය් විෙශේෂෙයන්ම  අපි දැකපු ෙදයක් තමයි  හදපු මංතීරු 
ගලවපු එක. අලුෙතන් මංතීරු හදන එක ෙනොෙවයි සිදු වුෙණ්. ඒ 
නිසා ෙමවැනි තත්ත්වයන් තුළින් ෙමරටට සංචාරකයන් 
ආකර්ෂණය කර ගැනීමට වඩා සිද්ධ වන්ෙන්, සංචාරකයන් 
ෙවනත් රටවලට යන එකයි. එම නිසා  සංචාරක කර්මාන්තෙය් 
දියුණුව  සඳහා පියවර ගැනීමට අවශ්ය ශක්තිය ඔබතුමන්ලා 
ෙදපළටම ලැෙබ්වා කියා මා පාර්ථනා කරනවා. 

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
දිවා ආහාරය සඳහා පස් වරු 1.00 දක්වා සභාෙව් වැඩ කටයුතු 

තාවකාලිකව අත්හිටුවනවා. 

රැසව්ිම ඊට අනුකූලව තාවකාලිකව අත් හිටුවන ලදින්, අ.භා 
1.00ට නැවත පවත්වන ලදී. 

அதன்பᾊ அமர்ᾫ இைடநிᾠத்தப்பட்ᾌ,  பி.ப. 1.00 மணிக்கு 
மீண்ᾌம் ஆரம்பமாயிற்ᾠ.     

Sitting accordingly suspended till 1.00 p.m.  and then resumed. 

 
සහකාර මහ ෙල්කම් 
(உதவிச்  ெசயலாளர்  நாயகம்) 
(Assistant Secretary-General) 
කරුණාකර, කවුරුන් ෙහෝ ගරු මන්තීවරෙයක්, මූලාසනය 

සඳහා ගරු මන්තීවරයකුෙග් නමක්  ෙයෝජනා කරන්න. 
 
ගරු ෙරෝහිණී කුමාරි විෙජ්රත්න මහත්මිය 
(மாண்ᾗமிகு (திᾞமதி) ேராஹினி குமாாி விேஜரத்ன) 
(The Hon. (Mrs) Rohini Kumari Wijerathna) 
"ෙම් අවස්ථාෙව් ගරු ලකී ජයවර්ධන මහතා මූලාසනය ගත 

යුතුය"යි මා ෙයෝජනා කරනවා. 
 
පශන්ය විමසන ලදින්, සභා සම්මත විය. 
வினா விᾌக்கப்பட்ᾌ  ஏற்ᾠக்ெகாள்ளப்பட்டᾐ. 
Question put, and agreed to. 
 
අනතුරුව ගරු ලකී ජයවර්ධන මහතා මුලාසනාරූඪ විය. 
 அதன்பிறகு, மாண்ᾗமிகு லக்கி ஜயவர்தன அவர்கள் தைலைம 

வகித்தார்கள். 
Whereupon THE HON. LUCKY JAYAWARDANA took the Chair. 

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ගරු කංචන විෙජ්ෙසේකර මන්තීතුමා. 

 
ගරු කංචන විෙජ්ෙසේකර මහතා 
(மாண்ᾗமிகு கஞ்சன விேஜேசகர) 
(The Hon. Kanchana Wijesekera) 
ස්තුතියි, මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි.  
 
විෙශේෂෙයන්ම සංචාරක සංවර්ධන හා කිස්තියානි ආගමික 

කටයුතු අමාත්යාංශය පිළිබඳව මන්තීවරු ෙබොෙහෝ ෙදනකු 
ෙයෝජනා ඉදිරිපත් කළ නිසා මම තැපැල්, තැපැල් ෙසේවා සහ 
මුස්ලිම් ආගමික කටයුතු අමාත්යාංශය පිළිබඳව සහ බුද්ධශාසන 
අමාත්යාංශය පිළිබඳව ෙයෝජනා කිහිපයක් පමණක් ඉදිරිපත් 
කරන්න මම කාලය ගන්නවා. 

 
විෙශේෂෙයන්ම තැපැල්, තැපැල් ෙසේවා  අමාත්යාංශය ෙම් රෙට් 

තිෙබන අමාත්යාංශ අතුරින් අභිෙයෝග බහුලම අමාත්යාංශය 
හැටියට මා දකිනවා. විෙශේෂෙයන්ම තැපැල්, තැපැල් ෙසේවා 
අමාත්යාංශය ගත්තාම, ෙසේවාවන් සපයන අමාත්යාංශයක් හැටියට 
ලාභ ලබන තත්ත්වයට පත් කරන්ෙන් ෙකොෙහොමද කියන ගැටලුව 
එම අමාත්යාංශය සතුව තිෙබන අභිෙයෝගයක් ෙවනවා. 
විෙශේෂෙයන්ම ලංකාෙව් ෙවනත් අමාත්යාංශවලට ෙනොමැති 
වත්කමක් තැපැල්, තැපැල් ෙසේවා අමාත්යාංශයට තිෙබනවාය කියා 
මම හිතනවා. ඒ තමයි තැපැල්, තැපැල් ෙසේවා අමාත්යාංශයට 
තිෙබන කාර්යාල ජාලය. ලංකාව පුරා හැම ගමකම රජෙය් 
කාර්යාලයක් තිෙබනවා නම්, හැම පාෙද්ශීය ෙල්කම් 
ෙකොට්ඨාසයක් තුළ විහිෙදන යම් කිසි ආයතන පමාණයක් 
තිෙබනවා නම්, එය සතුෙවලා තිෙබන්ෙන් ලංකාෙව් තැපැල් 
ෙදපාර්තෙම්න්තුවටයි. රුපියල් මිලියන 3,000කට වැඩි අලාභයක් 
තිෙබන තැපැල් ෙදපාර්තෙම්න්තුව ලාභ ලබන තත්ත්වයට පත් 
කරන්න ගරු ඇමතිතුමාට පුළුවන්කම තිෙබනවා. මම දන්නවා, 
ඒක විශාල අභිෙයෝගයක් කියලා. 
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පාර්ලිෙම්න්තුව 

තැපැල් ෙසේවා අමාත්යාංශය තුළ තිෙබන පහසුකම් දිහා 
බැලුවාම, කාර්යාල පහසුකම්, එම කාර්යාල තිෙබන භූමිය, එම 
ෙගොඩනැඟිලි තැපැල් ෙදපාර්තෙම්න්තුෙව් ෙසේවාවන් සඳහා 
පමණක් ෙනොව, පිටස්තර පුද්ගලයන්ෙග් සහ විවිධ ආයතනවල 
ව්යාපාර කටයුතු කරෙගන යෑම සඳහා ලබාෙදන්න අපි කටයුතු 
කරනවා නම්, ඒ තුළින් යම් ආදායමක් තැපැල් ෙදපාර්තෙම්න්තුවට 
ලබා ගැනීමට පුළුවන්කම තිෙබනවා. ඒක පසු ගිය කාලෙය් අපි 
දැක්කා. විෙශේෂෙයන්ම ඩීඑෆ්සීසී වර්ධන බැංකුෙව් සහ ෙවස්ටර්න් 
යූනියන් මුදල් හුවමාරු කිරීෙම් මධ්යස්ථාන ගණනාවක් තැපැල් 
ෙදපාර්තෙම්න්තුෙව් කාර්යාල තුළ ආරම්භ කළා. ඒ නිසා පවතින 
ෙගොඩනැඟිලි භාවිතා කරමින් තවත් ආයතනවලට කාර්යාල 
පහසුකම් ලබාෙදන්න පුළුවන්කම තිෙබනවා නම්, තැපැල් 
ෙදපාර්තෙම්න්තුෙව් අලාභය අඩු කරෙගන යම් කිසි දියුණුවක් 
ලබාගන්නා අමාත්යාංශයක් බවට පත් කර ගන්න පුළුවන්. 

 
විෙශේෂෙයන්ම මම ගරු ඇමතිතුමාටත්, නිෙයෝජ්ය 

ඇමතිතුමාටත් සත්ුතිවන්ත ෙවනවා. ෙමොකද, අවුරුදු ගණනාවක් 
පුරා ෙසේවෙය් ෙයදුණු විශාල පිරිසකට තම පත්වීම ස්ථිර 
කරගන්න, ඔවුන්ෙග් ෙසේවා කාලය තහවුරු කරගන්න අවුරුදු 8ක් 
තිස්ෙසේ පුළුවන්කමක් ලැබුෙණ් නැහැ. අවුරුදු 8කට පස්ෙසේ 
ඔවුන්ට එම ෙසේවා ස්ථිරත්වය ලබාදීම පිළිබඳව විෙශේෂෙයන්ම 
ස්තුතිවන්ත ෙවනවා. ෙමොකද, මාතර දිස්තික්කය නිෙයෝජනය 
කරන 100කට ආසන්න සංඛ්යාවක් තැපැල් ෙදපාර්තෙම්න්තුෙව් 
ස්ථිර පත්වීම්ලාභින් බවට පත්වුණා. 

 
බුද්ධශාසන අමාත්යතුමාෙග් කථාවට මම ඇහුම් කන් දුන්නා. 

මම ඉදිරිපත් කරන්න සිටි ෙයෝජනා ගණනාවක් ෙවනුෙවන් සහ, 
මම පකාශ කරන්න සිටි අදහස් ගණනාවක් සඳහා එතුමාෙග් 
කථාෙවන් උත්තර ලැබුණු නිසා විෙශේෂෙයන් කරුණු කිහිපයක් 
ෙවනුෙවන් පමණක් එතුමාෙග් අවධානය ෙයොමු කරනවා. ෙම් වන 
විට එතුමා විහාර ෙද්වාලගම් පනත සංෙශෝධනය කරන්නත්, ඒ 
වාෙග්ම ෙබෞද්ධ සිද්ධස්ථාන සංරක්ෂණය කිරීම, දියුණු කිරීම 
සඳහාත් විශාල වැඩ පිළිෙවළක් සඳහා ෙයෝජනා ඉදිරිපත් කරලා 
තිෙබන බව මම දන්නවා. මම ෙම් කාරණය ගරු ඇමතිතුමාෙග් 
අවධානයට ෙයොමු කරනවා. මමත් ෙදවිනුවර ශී විෂ්ණු ෙද්වාලෙය් 
හිටපු බස්නායක නිලෙම්වරෙයක් වශෙයන් දන්නා කාරණයක් 
තමයි, විෙශේෂෙයන්ම ෙම් වන විට විහාර, ෙද්වාල, ඒ වාෙග්ම 
රාජ්ය ආයතන අතර විවිධ ගැටලු මතුවන අවස්ථා තිෙබන බව. ෙම් 
පැරණි නීති-රීති කියාත්මක වීම තුළ කිරීමට ෙනොහැකි වූ එම 
සිද්ධස්ථානවල ඉදිරි කටයුතු කරෙගන යෑම සඳහා අදට ගැලෙපන 
නීති අවශ්ය ෙවලා තිෙබනවා. විෙශේෂෙයන්ම ෙදවිනුවර ශී විෂ්ණු 
ෙද්වාලය ගත්තාම එය, නින්දගම්, ඒ වාෙග්ම වත්කම් ෙනොමැති 
ෙද්වාලයක්. නමුත් එය රජෙය් අනුගහෙයන් කරන පධාන 
ෙපරහැර 4 න් එකක් නිෙයෝජනය වන ෙද්වාලයක්.  

 
එක පැත්තකින් ශී දළ දා මාලිගාව, කතරගම ෙද්වාලය, සමන් 

ෙද්වාලය සහ ෙදවිනුවර ශී විෂ්ණු ෙද්වාලය කියන හතර තමයි 
රාජ්ය අනුගහ ඇතුව පවත්වන සහ ගැසට් කරන ලද ෙපරහැර 4කට 
හිමිකම් කියන්ෙන්. නමුත්, ෙම් ෙද්වාල හතරම ගත්තාම 
ආදායම්වල පරස්පර භාවයක් තිෙබනවා. ශී දළ දා මාලිගාවට, 
කතරගම ෙද්වාලයට, ඒ වාෙග්ම සමන් ෙද්වාලයට වත්කම් විශාල 
පමාණයක් තිබුණත්, ෙදවිණුවර ශී විෂ්ණු ෙද්වාලය සඳහා එවැනි 
වත්කමක් හිමිෙවලා තිබුෙණ් නැහැ. වත්කමකට තිබුෙණ් 
දික්වැල්ල, රදම්පල තිෙබන අක්කර 25ක ෙපොල් ඉඩම පමණයි. 
නමුත්, අපි පසු ගිය කාලෙය් මහින්ද රාජපක්ෂ ජනාධිපතිතුමාටත් 
ෙයෝජනා කළා, විෙශේෂෙයන්ම ඉල්ලීමක් කළා, ෙදවිනුවර            
ශී විෂ්ණු ෙද්වාලෙය් නඩත්තු කටයුතු පවත්වාෙගන යන්න 
අකුරැස්ෙසේ තිෙබන LRC එකට අයත් ඉඩම ලබාෙදන්න කියලා. 

ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ගරු මන්තීතුමනි, ඔබතුමාට ලැබී තිෙබන කාලය අවසන්. 

 
ගරු කංචන විෙජ්ෙසේකර මහතා 
(மாண்ᾗமிகு கஞ்சன விேஜேசகர) 
(The Hon. Kanchana Wijesekera) 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, විනාඩියක කාලයක් ලබා 

ෙදන්න. විවාදය පස් වරු 6.30 වනතුරු පැවැත්ෙවනවා කියලා 
සභානායකතුමා කිව්වා.  

 
ෙම් ෙද්වාල සඳහා වත්කමක් ෙනොමැති වීම තුළ සමහර 

ෙවලාවට ෛදනික කටයුතු පවත්වාෙගන යාම දුෂ්කර ෙවලා 
තිෙබනවා. සමහර ෙවලාවට ෙපරහැර අවස්ථාවක් එන ෙකොට 
ෙපරහැරට මුදල් ෙසොයා ගැනීෙම් අමාරුකමක් තිෙබනවා. අද අලි 
ඇතුන් ෙහොයා ගන්න අමාරු වාෙග්ම මුදල් නැති ෙද්වාලවලට, 
පන්සල්වලට ෙපරහැර චාරිත ඇතුළු සංස්කෘතික කටයුතු කර 
ගැනීෙම් ගැටලු මතු ෙවලා තිෙබනවා. ඒ නිසා සෑම 
ෙද්වාලයකටම, සෑම විහාරස්ථානයකටම ෙම් ෙවනුෙවන් යම් කිසි 
කමෙව්දයක් හදලා දීලා ඒ වත්කම් ෙබදා ෙදනවා නම් මා හිතනවා 
මීට වැඩිය කාර්ය භාරයක් කරන්න පුළුවන් කියලා. 

 
මා මීට වඩා කාලය ගන්ෙන් නැහැ. ෙමම අමාත්යාංශෙය් ගරු 

ඇමතිතුමන්ලා ෙදෙපො ළෙගනුත්, ඒ නිලධාරි මණ්ඩලෙයනුත් මා 
ඉල්ලීමක් කරනවා, ෙම් අය වැය තුළින් ලැෙබන මුදල් පතිපාදන 
තුළින්වත් විෙශේෂෙයන් දහම් අධ්යාපනය සඳහාත්, ෙවෙහර 
විහාරස්ථාන නඩත්තු කටයුතු සඳහාත් යම් කිසි මුදලක් ෙවන් 
කරලා ඒ අවශ්ය කටයුතු කරන්න කියා. ෙබොෙහොම ස්තුතියි. 

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ෙබොෙහොම ස්තුතියි.  
 
මීළඟට, ගරු අරුන්දික පනාන්දු නිෙයෝජ්ය ඇමතිතුමා. 
 
[අ.භා. 1.05] 

ගරු අරුන්දික පනාන්දු මහතා (සංචාරක සංවර්ධන හා 
කිසත්ියානි ආගමික කටයුතු නිෙයෝජ්ය අමාත්යතුමා) 
(மாண்ᾗமிகு அᾞந்திக்க பர்னாந்ᾐ - சுற்ᾠலாத்ᾐைற 
அபிவிᾞத்தி மற்ᾠம் கிறிஸ்தவ மத அᾤவல்கள் பிரதி 
அைமச்சர்) 
(The Hon. Arundika Fernando - Deputy Minister of 
Tourism Development and Christian Religious Affairs) 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, සංචාරක සංවර්ධන හා 

කිස්තියානි ආගමික කටයුතු අමාත්යාංශෙය් වැය ශීර්ෂය විවාදයට 
ෙගන තිෙබන  අය වැය කාරක සභා අවස්ථාෙව්, ෙමම 
අමාත්යාංශය භාර නිෙයෝජ්ය අමාත්යවරයා වශෙයන් ඒ ෙවනුෙවන් 
අදහස් කිහිපයක් ඉදිරිපත් කිරීමට මා බලාෙපොෙරොත්තු ෙවනවා. 
මා මුලින්ම ස්තුතිවන්ත ෙවනවා, අද දින ෙමම විවාදෙය්දී ෙමම 
අමාත්යාංශය සම්බන්ධෙයන් සහ විෙශේෂෙයන් අෙප් රෙට් 
සංචාරක කර්මාන්තය සම්බන්ධෙයන් අදහස් ඉදිරිපත් කළ සියලුම 
ගරු මන්තීතුමන්ලාට.  

 
සමහර ගරු මන්තීතුමන්ලා අදහස් ඉදිරිපත් කරමින් විමසා 

සිටියා, සංචාරක සංවර්ධන අමාත්යාංශය පසුගිය කාලෙය් කරන 
ලද කාර්යයන් සම්බන්ධෙයන්. විෙශේෂෙයන් ෙම් ෙවලාෙව් 
කියන්නට ඕනෑ, පසුගිය අය වැය මුදල් ඇමතිවරයා විසින් ෙම් ගරු 
සභාවට ඉදිරිපත් කරන අවස්ථාෙව්දී ෙම් අමාත්යාංශයට මුදල් 
ලැෙබන පධාන පභවය වන සංචාරක සංවර්ධන බද්ද ඉවත් කරලා 
තිබුණු බව. අපි ලබා ගත් ෙලොකුම ජයගහණය තමයි සංචාරක 

3469  3470 

[ගරු කංචන විෙජ්ෙසේකර මහතා] 



2016 ෙදසැම්බර්  08 

 

 

සංවර්ධන බද්ද ෙම් අමාත්යාංශය සඳහා නැත්නම් අමාත්යාංශෙය් 
අෙනකුත් ආයතන සඳහා ඉතිරි කර ගැනීම; ආරක්ෂා කර ගැනීම. 
ෙම් ෙවලාෙව්දී ඒ ෙවනුෙවන් අතිගරු ජනාධිපතිතුමාටත්, ගරු 
අගාමාත්යතුමාටත් අපෙග් ස්තුතිය පුද කරන්නට ඕනෑ. ෙමොකද, ඒ 
අයෙග් මැදිහත් වීමත් එක්කයි ෙම් සංචාරක සංවර්ධන බද්ද අපට 
ආරක්ෂා කර ගන්නට පුළුවන් ෙවලා තිෙබන්ෙන්.  

 
ඒ විතරක් ෙනොෙවයි.  සංචාරක සංවර්ධන අරමුදලට මුදල් බැර 

ෙවන එක් බද්දක් තමයි විගමන බද්ද. ගුවන් ෙතොටුෙපොළින් යම් 
කිසි ෙකෙනකු පිටව යන ෙකොට ෙඩොලර් 05ක මුදලක් ෙමම 
සංචාරක සංවර්ධන අරමුදලට බැර ෙවනවා.  ඒ සංචාරක සංවර්ධන 
බද්ද තමයි ගිය අය වැෙය්දී ඉවත් කෙළේ.  ඒක තමයි අපට නැවත 
ආරක්ෂා කර ගන්න පුළුවන් වුෙණ්. ඒ සංචාරක සංවර්ධන බද්ද 
හැටියටත් යම්කිසි මුදලක්   -සියයට 1ක මුදලක්- ෙම් අරමුදල 
සඳහා බැර ෙවනවා.  

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි පසු ගිය 2014, 2015, 2016 

කියන වසර තුන ගත්තාම, 2014දී විගමන බද්ද හැටියට රුපියල් 
මිලියන 1,800ක පමාණයකුත්, 2015දී රුපියල් මිලියන 
1,968කුත්,  2016 ඔක්ෙතෝබර් 30 වන ෙකොට රුපියල් මිලියන 
1,750ක  පමාණයකුත් අෙප් අමාත්යාංශෙය් ෙම් ආයතනවලට බැර 
ෙවලා තිෙබනවා. විෙශේෂෙයන්ම සංචාරක සංවර්ධන බද්ද 
ගත්ෙතොත්, 2014 සහ 2015 වසරවල රුපියල් මිලියන 1,000 
ගණෙන්ත්, ෙම් වසෙර් රුපියල් මිලියන 800කුත් අෙප් 
අමාත්යාංශයට බැර ෙවලා තිෙබනවා. ෙම් අමාත්යාංශය යටෙත් 
එන  පධාන ආයතන හැටියට, ශී ලංකා සංචාරක සංවර්ධන 
අධිකාරිය, ශී ලංකා සංචාරක පවර්ධන කාර්යාංශය,  ශී ලංකා 
සම්මුති කාර්යාංශය සහ ශී ලංකා සංචාරක සහ ෙහෝටල් 
කළමනාකරණ ආයතනය කියන ආයතන 4 තිෙබනවා. 

 
ෙම් ෙවලාෙව්දී අපි බලාෙපොෙරොත්තු ෙවනවා, නැවත වතාවක් 

ඒවාට අත තබන්ෙන් නැතිව, සංචාරක සංවර්ධන අරමුදලට මුදල් 
බැර වන සංචාරක සංවර්ධන බද්ද සහ සංචාරක විගමන බද්ද අපට 
ඒ විධියටම ලැෙබ්වි කියා. ෙමොකද, සමහර ෙවලාවට, අය වැෙය්දී 
පකාශ ෙනොකරන සමහර ෙද්වල් අය වැෙයන් පසුව ෙවන්න 
පුළුවන්. ඒ නිසා තමයි අපි ෙම් ෙවලාෙව්දීත් ෙම් ඉල්ලීම 
කරන්ෙන්. ඒෙකන් තමයි අපි යටිතල පහසුකම් සංවර්ධනය 
කරන්ෙන්. ඒෙකන් තමයි අපි පවර්ධන කටයුතු කරන්ෙන්. 
සංචාරක සංවර්ධන බද්ද පිළිබඳව විෙශේෂෙයන් කීෙව් ඒ නිසායි. 

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, සංචාරක සංවර්ධන 

අමාත්යාංශය, සංචාරක අමාත්යාංශය යටෙත් තිෙබන ආයතන පසු 
ගිය කාලෙය් විශාල කාර්ය භාරයක් සිදු කර තිෙබනවා. ෙම් 
අවස්ථාෙව් අදහස් දක්වන පක්ෂ විපක්ෂ මන්තීතුමන්ලා සියලු 
ෙදනා ෙම් රට දියුණු කරන්න පුළුවන් පධාන අංශයක් හැටියට 
සංචාරක ව්යාපාරය හඳුනාෙගන තිබීමම, අද වන විට ඒ 
ආකල්පමය ෙවනස ඇති කරෙගන තිබීමම ෙලොකු ජයගහණයක්. 
අද වන විට සියලුෙදනා හිතනවා, ෙම් රෙට් සංසක්ෘතිය ආරක්ෂා 
කරෙගන, ෙම් රෙට් ආගමික සහජීවනය -ආගමික පසු බිම- 
ආරක්ෂා කරෙගන, ෙම් රට තුළ තිෙබන්නා වූ දර්ශනීය බව, 
ස්වාභාවික ෙසෞන්දර්යය, මානව සම්පත ආදි සියලු ෙද් එක්කාසු 
කරෙගන සංචාරක ව්යාපාරය දියුණු කරන්න පුළුවන් කියා, ඒ 
වාෙග්ම සංචාරක ව්යාපාරය තුළින් රට දියුණු කරන්න පුළුවන් 
කියා. අද ඒ තැනට ආකල්පමය ෙවනසක් රට තුළ ඇති ෙවලා 
තිෙබනවා. අප එෙහම කියන්න ෙහේතුවක් තිෙබනවා.  

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, අෙප් මානව සම්පත ගැනත් 

කියන්න ඕනෑ. අපි දන්නවා සංචාරක කර්මාන්තයට අදාළව 
ෙලෝකෙය් ඕනෑ තරම් රස්සාවල් තිෙබනවා කියා. හැබැයි, අපට 
ෙපොඩි ආකල්පමය පශ්නයක් තිෙබනවා. ඒ තමයි, සංචාරක 
කර්මාන්තයට දරුවන් ෙයොමු කිරීමට ෙදමව්පියන් තුළ මැළිකමක් 
තිබීම. ෙමොකද, ඒ අයෙග් සිත්වල ඒ පිළිබඳව යම් යම් අදහස ්
තිෙබනවා. ඒ ආකල්ප දැන් දැන් ෙවනස් ෙවලා තිෙබනවා. ඒ 

ආකල්පමය ෙවනස ෙහොඳ පැත්තට ඇවිත් තිෙබනවා. අද දරුවන් 
සංචාරක ව්යාපාරය සඳහා, සංචාරක කර්මාන්තය සඳහා ෙයොමු 
කරන්න ඕනෑ, ෙහෝටල් පාසල් සඳහා ෙයොමු කරන්න ඕනෑ, 
වෘත්තීය පුහුණුව සඳහා ෙයොමු කරන්න ඕනෑ කියන පැත්තට 
ෙදමව්පියන්ෙග් අදහස් ඇවිත් තිෙබනවා.  

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, පසුගිය කාලය ගත් විට මම 

මුලින්ම කියන්න ඕනෑ සංචාරක අමාත්යාංශයට අයත් එක් 
ආයතනයක් වන ෙහෝටල් පාසල ගැන. එය ඉතාම ෙහොඳ 
තත්ත්වයක පවතිනවා. රටට ගැළෙපන විධියට, ෙකටි කාලීන සහ 
දීර්ඝ කාලීන ෙලස එහි පාඨමාලා සකස් කරලා ඒවාට අනුව වැඩ 
කටයුතු කරෙගන යන අවස්ථාවක්, ෙමය. අපි අද වන ෙකොට 
ෙලෝකෙය් අෙනකුත් රටවල් එක්ක -චීනය ආදි රටවල් එක්ක- 
අන්තර් සම්බන්ධතා තුළින් ශිෂ්යයන් හුවමාරු කරගැනීෙම් වැඩ 
පිළිෙවළකට ෙගොස් තිෙබනවා. ඒ වාෙග්ම ෙලෝකෙය් අෙනකුත් 
පධාන ආයතන -විශ්වවිද්යාල ආදිය- සමඟ සම්බන්ධ ෙවලා ඒ 
අයට අඩුම ගණෙන් උපාධියක් දක්වා වත් යන්න පුළුවන් වන 
විධිෙය් වැඩ පිළිෙවළක් සංචාරක අමාත්යාංශය හරහා, 
විෙශේෂෙයන්ම ෙහෝටල් පාසල හරහා කියාත්මක වන අවස්ථාවක්, 
ෙමය. අපට කාලයක් ඕනෑ.  

 
අද අපට තිෙබන අවස්ථාවලින් අපි පෙයෝජන ගන්න ඕනෑ. ඒ 

නිසා අපි රජෙයන් විෙශේෂ ඉල්ලීමක් කරනවා, ෙම් රෙට් පධාන 
වශෙයන් වෘත්තීමය අවස්ථාවක් තිෙබන සංචාරක කර්මාන්තය හා 
සම්බන්ධ මානව සම්පත පුහුණු කිරීම සඳහා අඩුම ගණෙන් අද 
තිෙබන හරිත විශ්වවිද්යාලය වාෙග් තැනක් -අක්කර 100ක විතර 
පමාණයක තැනක්- ෙහෝ ෙදන්න කියා. අෙප් ඉල්ලීමක් තිෙබනවා, 
ෙකොළඹින් බැහැරව ෙහෝ සංචාරක ෙහෝටල් පරිශයක් ඉදි කරලා 
දරුවන් ෙම් ක්ෙෂේතයට තවතවත් ෙයොමු කිරීම සඳහා කටයුතු 
කරන්න කියා.  

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, නිපුණතා සංවර්ධන හා 

වෘත්තීය පුහුණු අමාත්යාංශයත් සමඟ සම්බන්ධ ෙවලා, අධ්යාපන 
අමාත්යාංශය සමඟත් සම්බන්ධ ෙවලා මානව සම්පත දියුණු කිරීම 
කියන කාරණයට අපි අමාත්යාංශයක් විධියට ෙයොමු ෙවලා 
තිෙබනවා. අද වන ෙකොට 2017 ඉඳලා 2020 දක්වා වන සම්පූර්ණ 
කාර්යාවලියකට අදාළ වාර්තාවක් "Sri Lanka Tourism Strategic 
Action Plan" නමින් හදලා ඒ වැඩ පිළිෙවළට ෙයොමු ෙවලා 
තිෙබනවා. මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, මා එම වාර්තාව 
සභාගත* කරනවා. ඒ වැඩ පිළිෙවළ තුළ ෙයෝජනා ෙවලා 
තිෙබනවා, දරුවන් දැනුවත් කිරීම සඳහා අඩුම ගණෙන් අධ්යයන 
ෙපොදු සහතික පත (උසස් ෙපළ) විභාගයට අදාළ විෂයයක් හැටියට 
ෙහෝ සංචාරක කර්මාන්තය පිළිබඳ විෂයය ඇතුළත් කරන්න කියා. 
මීට ඉසස්ර ෙවලා කථා කරපු සමහර මන්තීතුමන්ලා විවිධ වූ 
අදහස් දක්වනවා අපි දැක්කා.  

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, අෙනක් කාරණාව ෙම්කයි. 

අෙප් රෙට් සංචාරක ව්යාපාරය ගත් විට, හඳුනාගත් ස්ථානවලට 
තමයි විශාල වශෙයන් සංචාරකයන් පැමිෙණන්ෙන්. 
උදාහරණයක් හැටියට ගත්ෙතොත් සීගිරිය බලන්න විශාල පිරිසක් 
එනවා; නුවර ෙපරහැර බලන්න එනවා. සියයට 60ක්ම එන්ෙන් 
ෙවරළ තීරය සහ මුහුද බලන්නයි. වනජීවීන් බලන්න,  ෙම් රෙට් 
තිෙබන යම් යම් ෙසෞන්දර්යාත්මක තැන් නරඹන්න සංචාරකයන් 
පැමිෙණනවා. ඒ වාෙග්ම තමන්ෙග් කීඩා කටයුතු  වාෙග් ෙද්වල් 
සඳහාත් සංචාරකයින් පැමිෙණනවා. ඒ වාෙග්ම තව ෙනොකී 
ෙද්වල් සඳහාත් සංචාරකයින්ෙග් පැමිණීම සිදුවනවා. අද සංචාරක 
ක්ෙෂේතය දියුණු කිරීම සඳහා - ෙම් ෙතොරතුරු ජාත්යන්තරය කරා 
ෙගනෙගොස් සංචාරකයන්ට හඳුන්වා දීම සඳහා - සංචාරක 
අමාත්යාංශය හරහා "දින 8ක් තුළ අත්දැකීම් 8ක්" -"Eight 
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————————— 
*  පුසත්කාලෙය් තබා ඇත. 
*  ᾓல் நிைலயத்தில்  ைவக்கப்பட்ᾌள்ளᾐ. 
*  Placed in the Library. 



පාර්ලිෙම්න්තුව 

Experiences in Eight Days"- කියලා ව්යාපෘතියක්  කියාත්මක 
කරලා තිෙබනවා. මම හිතන විධියට ඒ ව්යාපෘතිය හරහා  දැවැන්ත 
ෙලස සංචාරකයන් ආකර්ෂණය කර ගැනීෙම් හැකියාව අද අපට 
ලැබී තිෙබනවා. ඒ වාෙග්ම  අලුත් ස්ථාන හඳුනා ගැනීෙම් වැඩ 
පිළිෙවළ කරෙගන යනවා.  ඒ සඳහා  පළාත් සභා වාෙග් බලය 
විමධ්යගත ෙවලා තිෙබන තැන්වල, පාෙද්ශීය ෙල්කම් කාර්යාල 
හරහා එෙහම නැත්නම් මැතිවරණ ෙකොට්ඨාස හරහා, දිස්තික් 
ෙල්කම් කාර්යාල හරහා  හඳුනා ගත් එවැනි අලුත් ස්ථාන 
සංචාරකයින් සඳහා ඉදිරිපත් කිරීෙම් වැඩ පිළිෙවළකට අපි ගිහින් 
තිෙබනවා.  

 
අපි පසුගිය දවස්වල "සංචාරක උදාව" කියලා ෙපෞද්ගලික 

අංශය සම්බන්ධ කරෙගන විශාල පදර්ශනයක් පැවැත්වූවා. නමුත් 
එහි පචාරණය  පිළිබඳ අපටත් ගැටලුවක් තිෙබනවා. මම හිතන 
විධියට  පචාරය  අෙප් රෙට් විතරක් ෙනොෙවයි, ෙලෝකයටම යන්න 
ඕනෑ. ඒ වාෙග් ෙද්වල් හරහා  විවිධ පළාත්වල තිෙබන හඳුනා 
ෙනොගත් ආකර්ෂණීය සංචාරක ස්ථාන හඳුනාෙගන ෙලෝකයට 
ඉදිරිපත් කිරීෙම් වෑයමක අපි ෙයදී ඉන්නවා. අපි බලාෙපොෙරොත්තු 
වනවා ඉදිරි කාලෙය්දී පිටරටවල ,- 

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ගරු නිෙයෝජ්ය ඇමතිතුමා ඔබතුමාට තව විනාඩි ෙදකක 

කාලයක් තිෙබනවා. 

 
ගරු අරුන්දික පනාන්දු මහතා  
(மாண்ᾗமிகு அᾞந்திக்க பர்னாந்ᾐ) 
(The Hon. Arundika Fernando) 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, ගරු දයාසිරි ජයෙසේකර 

මැතිතුමා පැමිෙණන්ෙන් නැති නිසා එතුමාට ෙවන්වී තිෙබන 
සම්පූර්ණ කාලය මට ගන්න කියා තිෙබනවා.  

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, ෙම් හඳුනාගත්තා වූ නව 

ස්ථාන සංචාරකයින්ෙග් දැනුවත්වීම සඳහා ෙයොමු කිරීමට ඉදිරි 
කාලෙය්දී  පිටරටවලට ගිහින්  පදර්ශනයක් පැවැත්වීමටත් අෙප් 
බලාෙපොෙරොත්තුවක් තිෙබනවා. 

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, යටිතල පහසුකම් සංවර්ධනය 

ගැන කථා කරනෙකොට, සමහර මන්තීතුමන්ලා ෙම් සම්බන්ධව 
විවිධ වූ ෙචෝදනා නඟනවා මම අහෙගන හිටියා. සංචාරක 
අමාත්යාංශෙය් මම කියූ අරමුදල් හරහා  හැම දිස්තික්කයකම 
යටිතල පහසුකම් සංවර්ධනය කිරීෙම් ව්යාපෘතිවලට මුදල් 
ෙවන්කර තිෙබනවා. ඒ පිළිබඳව ෙම් පගති වාර්තා ෙපොෙතන් 
තමුන්නාන්ෙසේලාට  බලා ගන්නට පුළුවන්. ඒ වාෙග්ම  අනික් 
කාරණාව තමයි සංචාරක පවර්ධන කටයුතු.   සාම්පදායික කමයට 
නැතිව  පාෙයෝගිකව සම්බන්ධ ෙවලා ෙම් පවර්ධන කටයුතු 
කරන්න සංචාරක පවර්ධන අධිකාරිය පසු ගිය කාලෙය් වැඩ 
කටයුතු කරලා තිෙබනවා. මම කියන්ෙන් නැහැ සියයට සියයක්ම 
වුණා කියලා. හැබැයි, සාධනීය මට්ටමකට ෙම් පවර්ධන කටයුතු 
සිදුවුණා. විෙශේෂෙයන්ම අෙප් පධාන markets හැටියට අපි හිතන 
චීනය, මහා බිතාන්ය, ඉන්දියාව, පංශය, ජර්මනිය වාෙග් රටවල  
පවර්ධන කටයුතු සඳහා සම්බන්ධ ෙවලා තිෙබනවා.  

 
 අපි පසුගිය කාලෙය් ෙලොකු ජයගහණයක් ලැබුවා. ඒ තමයි 

පංශය වාෙග් රටක පධාන සංචාරක නිෙයෝජිතයන් 260කෙග් 
සහභාගිත්වෙයන් ඔවුන්ෙග් පධාන සමුළුව ෙම් රෙට් පවත්වනු 
ලැබුවා. දැන් එවැනි  සමුළු ලංකාෙව් පැවැත්වීම සඳහා විශාල 
පවණතාවක් ඇති ෙවලා තිෙබනවා.  

ගරු මන්තීවරෙයකුත් පකාශ කළා, පසුගිය කාලෙය්දී අය 
වැෙයන් ෙයෝජනා කළා කියලා, සමුළු පවත්වන ස්ථානයක් - 
convention centre - ෙම් රට තුළ ඇති කරන්න. ඒ අවශ්යතාව 
අපට තිෙබනවා. අපට තිබුණු පශ්නය තමයි, ඉඩමක් හඳුනා ගැනීම 
සහ සම්පූර්ණ කළ යුතු නීතිමය කාර්යයන්. අපි ඉදිරිෙය්දී 
බලාෙපොෙරොත්තු වනවා, අෙප් රට තුළ ජාත්යන්තර මට්ටෙම් සමුළු 
පවත්වන්න පුළුවන් convention centre එකක් හදන්න. 
තමුන්නාන්ෙසේලා හිතන්න පුළුවන් බණ්ඩාරනායක අනුස්මරණ 
ජාත්යන්තර සම්මන්තණ ශාලාව තිෙබද්දී, හම්බන්ෙතොට මහින්ද 
රාජපක්ෂ සම්මන්තණ ශාලාව තිෙබද්දි ඇයි ෙම් තවත් එකක් 
කියලා. මම කියන්ෙන්, ඒ වාෙග් එකක් ෙනොෙවයි. ජාත්යන්තර 
මට්ටෙම් පදර්ශන පවත්වන්න පුළුවන් convention centre එකක් 
හැදීෙම් බලාෙපොෙරොත්තුව අෙප් තිෙබනවා. එයට මුදල් ෙවන් 
ෙවලා තිෙබනවා. ඉදිරි කාලෙය්දී ෙමම කටයුත්ත ඉටු කිරීෙම් 
බලාෙපොෙරොත්තුව අපට තිෙබනවා.  

 
ගරු මන්තීවරෙයක් ආගමික සිද්ධස්ථාන ගැන කථා කළා. 

එතුමාෙග් අදහස්වලට අපි ස්තුතිවන්ත වනවා. පළමුවැනි වතාවට 
අපි සංචාරක සංවර්ධන අමාත්යාංශය හා සම්බන්ධ අෙනකුත් 
ආයතනත් සම්බන්ධ කරෙගන ෙලොකු කටයුත්තක් කරනවා. හින්දු 
ජනතාව ඉතාම වැදගත් ෙකොට සලකන 'රාමායනය'  ගන්ථයට 
සම්බන්ධ පධාන ස්ථාන 11ක් තිෙබන්ෙන් අෙප් රෙට්. ඉන්දියාව 
තුළ වාෙග්ම අද වන ෙකොට බිතාන්ය වාෙග් රටවලත් හින්දු 
ජාතිකයන් වැඩි වශෙයන් ඉන්නවා. හින්දු භක්තිකයන්ෙග් 
ආකර්ෂණය ලබා ගන්න එම සථ්ාන සංවර්ධනය කරන්න අපි 
බලාෙපොෙරොත්තු වනවා. විෙශේෂෙයන්ම ඉන්දියාවත් එක්ක දැන් 
අපි සම්මුතියක් ඇති කර ෙගන තිෙබනවා. ෙදරට අතර සම්මුතියක් 
තිෙබනවා, ලංකාෙව් ෙබෞද්ධ සංචාරකයන්ව ඒ රටට ෙගන්වා 
ගැනීමට සහ ඉන්දියාෙව් හින්දු භක්තිකයන්ව අෙප් රටට ෙගන්වා 
ගැනීම සඳහා. ඒ ෙවනුෙවන් රාමායනයට සම්බන්ධ ස්ථාන දියුණු 
කරන්න වැඩ කටයුතු අපි ආරම්භ කර තිෙබනවා. ෙම් වන 
ෙකොටත් එම කටයුතු සිදු ෙවමින් පවතිනවා. ඒවා නැරඹීම පිණිස 
විශාල වශෙයන් සංචාරකෙයෝ පැමිෙණනවා. 

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, ඒ වාෙග්ම අෙනකුත් ආගමික 

සිද්ධස්ථාන වැඩි දියුණු කරන්නත් අපි බලාෙපොෙරොත්තු වනවා. 
ෙබෞද්ධාගමික සිද්ධස්ථාන ගත්තාම අනුරාධපුරෙය් රුවන්වැලි 
මහා සෑය, මිරිසවැටිය දාගැබ යනාදිය ඉදි කර තිෙබන්ෙන්, 
ඊජිප්තුෙව් තිෙබන පිරමීඩ සෑදු විද්යාත්මක සංකල්පවලට අනුවයි. 
සමහර ෙවලාවට අෙප් සංචාරක නිෙයෝජිතෙයෝ සංචාරකයන් 
අඩුම ගණෙන් අනුරාධපුරයට රැෙගන යන්ෙන්වත් නැහැ. 
සංචාරකයන්ව ෙකොළඹින් ගත්තාම, හබරනට ෙගනි යනවා; 
ෙපොෙළොන්නරුවට ෙගනි යනවා; මහනුවරට ෙගනි යනවා; මුහුදු 
තීරයට ෙගනි යනවා; ඊට පස්ෙසේ රටින් පිට කරනවා. 
විෙශේෂෙයන්ම අනුරාධපුරෙය් තිෙබන පධාන සිද්ධස්ථාන ඔවුන්ට  
නැරඹිය  හැකි විධිෙය් වැඩ පිළිෙවළක්  අපි ෙයෝජනා කර 
තිෙබනවා.  

 
අද ඊජිප්තුව තුළ පශ්න ඇති ෙවලා තිෙබනවා. ඊජිප්තුවට 

යන්න බැහැ. අෙප් රෙට් දැන් පවතින සාමයත් එක්කලා රට පුරා 
සංචාරය කරන්න පුළුවන්. ඒ අනුව රුවන්වැලි මහා සෑය වාෙග් 
අනුරාධපුරෙය් තිෙබන අෙප් ෙබෞද්ධාගමික පධාන සිද්ධස්ථාන 
නරඹන්න පුළුවන් විධිෙය් වැඩ පිළිෙවළක් හදන්න අපි දැනටම 
සැලසුම් සකස් කර තිෙබනවා. ෙමවැනි අතිවිශාල කාර්ය භාරයක් 
අෙප් අමාත්යාංශ හරහා සිදු ෙවලා තිෙබනවා. අෙප් ශී ලංකා 
සංචාරක සංවර්ධන අධිකාරිය, ශී ලංකා සංචාරක පවර්ධන 
කාර්යාංශය, ශී ලංකා පදර්ශන හා සම්ෙම්ලන කාර්යාංශය හා       
ශී ලංකා සංචාරක හා ෙහෝටල් කළමනාකරණ ආයතනය ගත්තාම 
පචාරය නැති වුණාට පාෙයෝගිකව දැවැන්ත ෙකොටසක් 
අමාත්යාංශෙය් අධීක්ෂණය යටෙත් සිදු කර තිෙබනවා.  

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, පශ්න නැතුවා ෙනොෙවයි. අෙප් 

ගරු මන්තීවරෙයක් කිව්වා, අලුෙතන් සංචාරක ව්යාපාරයට එන 

3473  3474 

[ගරු අරුන්දික පනාන්දු මහතා] 
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ෙකෙනකුට බලපත ලබා ගැනීෙම්දී යම් යම් ගැටලු තිෙබනවා 
කියලා. අපි ඇත්ත කියන්නට ඕනෑ. ෙම් තුළ මාෆියාවක් 
තිෙබනවා. පසු ගිය කාලෙය් ඇතැම් නිලධාරින් සල්ලි හම්බ කරන 
පරමාර්ථෙයන්, මුදල් ගසා කෑෙම් පරමාර්ථෙයන් දූෂණ 
කටයුතුවලට සම්බන්ධ වුණා. දැනුත් එවැනි ෙද්වල් සිද්ධ 
ෙනොවනවා ෙනොෙවයි. හැබැයි, ගරු ඇමතිතුමාෙග් උපෙදස් අනුව 
අද ඒවා වළක්වන්නට සාධනීය පියවර රාශියක් සභාපතිවරයා, 
අමාත්යාංශෙය් ෙල්කම්වරයා අරෙගන තිෙබනවා.  

 
අපට යම් යම් පාෙයෝගික ගැටලුත් තිෙබනවා. එකක් තමයි, 

සංචාරක ව්යාපාරය හා සම්බන්ධ කටයුතුවලදී සුරා බදු බලපත 
ගන්න ඕනෑ. සුරා බදු බලපතය ගන්න අනිවාර්යෙයන්ම සුරා බදු 
ෙදපාර්තෙම්න්තුවත් එක්ක සම්බන්ධ ෙවන්න ඕනෑ. ඒ සඳහා විවිධ 
වූ ෙකොන්ෙද්සි තිෙබනවා. අෙප් රෙට් කියාත්මක වන 'මතට තිත' 
කියන සංකල්පයට අපි සම්පූර්ණෙයන්ම ගරු කරනවා. හැබැයි, 
ෙහෝටල් වැනි සංචාරයක කර්මාන්තෙය් නියැෙලන අයට  ඒ සුදුසු 
ස්ථාන හඳුනාෙගන, පධාන ගණෙය් මද්යසාර ෙනොවුණත් අඩුම 
ගණෙන් බියර්, වයින් සඳහාවත් licence එක ෙදන්න කියන 
ඉල්ලීම අෙප් අමාත්යාංශය පැත්ෙතන් ඉදිරිපත් කර තිෙබනවා. 

 
රෙට් තිෙබන අෙනකුත් නීති-රීතිවලට ගරු කරන ගමන්, 

අෙනක් පත්ෙතන් ෙම් කර්මාන්තය ඉදිරියට ෙගන යන්න පුළුවන් 
විධියට ඒ නීති රීතිවල යම් ලිහිල්භාවයක් ඇති කරලා ෙදන්නය 
කියන ඉල්ලීම අපි කර තිෙබනවා. මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි,  
අෙප් ගරු කාංචන විෙජ්ෙසේකර මන්තීතුමා කිව්වා,  සමහර 
ෙවලාවට බලපත ලබා ගන්න ගියාම ඒ වාෙග් පශ්න ඇති ෙවලා 
තිෙබනවාය කියා. ඒ පශ්න ඇතිෙවන්න එක ෙහේතුවක් තමයි, 
විෙශේෂෙයන්ම රජෙය් පධාන ආයතන අතර සම්බන්ධතාව 
නැතිකම. පසු ගිය කාලෙය් අෙප් අමාත්යාංශෙය් ගරු ඇමතිතුමා, 
ෙල්කම්තුමා ඇතුළු කණ්ඩායම සුරා බදු ෙදපාර්තෙම්න්තුවත් 
එක්ක සාකච්ඡා කරලා ඒ සම්බන්ධතාව ඇති වන යම් වැඩ 
පිළිෙවළකට අපි ගිහිල්ලා තිෙබනවා.    

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, ෙම් රටට සියයට 60ක් 

සංචාරකයන් එන්ෙන් අෙප් දර්ශනීය ෙවරළ තීරය නිසා. අ ෙප් 
දර්ශනීය ෙවරළ තීරය අද දැවැන්ත විධියට දූෂණයට ලක් ෙවලා 
තිෙබනවා; අපිරිසිදු ෙවලා තිෙබනවා. පරිසර අමාත්යාංශයත් එක්ක 
එකතු ෙවලා, ෙවරළ සංරක්ෂණ ෙදපාර්තෙම්න්තුවත් එක්ක එකතු 
ෙවලා ඒ සම්බන්ධෙයන් නව වැඩ පිළිෙවළකට යන්න අපි 
බලාෙපොෙරොත්තු ෙවනවා. අද වන විට අපි ඒ වැඩ පිළිෙවළ ආරම්භ 
කර තිෙබනවා. ඒ පිළිබඳව අෙප් පගති වාර්තාෙව් සඳහන් කර 
තිෙබනවා.  

 
තමුන්නාන්ෙසේලාට එය බලා ගන්න පුළුවන්. අපි විවිධ වූ 

ස්ථානවල ෙවරළ ආරක්ෂා කරන, ෙවරළ සංරක්ෂණය කරන, 
ෙවරළ පිරිසිදු කරන වැඩ පිළිෙවළකට අපි ගිහිල්ලා තිෙබනවා. 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, අෙප් ෙවරළ තීරය විනාශ 
වුෙණොත් ෙම් රටට එන සියයට 60ක් වන  සංචාරකයන් පමාණය 
පවා එන එක නවතීවි. ඒ නිසා ෙම් පිළිබඳව අපි විශාල වශෙයන් 
බලාෙපොෙරොත්තු තබා ෙගන ඉන්නවා. අපි කියන්ෙන් ෙම් සඳහා 
අෙනකුත් ආයතනත් එකතු ෙවලා රටම සංචාරක ව්යාපාරය සඳහා 
එකම වැඩ පිළිෙවළකට සම්බන්ධ ෙවන්න ඕනෑ කියලායි. ෙම් 
සඳහා   අෙනකුත් අමාත්යාංශත් එක්ක, අෙනකුත් ෙදපාර්තෙම්න්තු 
එක්ක  අන්තර් සම්බන්ධතාවක් තිෙබන්න ඕනෑ. ඒ නිසා අපි 
එවැනි වැඩ පිළිෙවළකට යන්න බලාෙපොෙරොත්තු ෙවනවා.  

 
මූලාසනාරුඪ ගරු මන්තීතුමනි, ආෙයෝජන සඳහා අවස්ථා 

රාශියක් අප රට තුළ තිෙබනවා. කල්පිටිය වැනි පෙද්ශ ගත්තාම 
විශාල පමාණෙය් දූපත් තිෙබනවා. මම හිතන විධියට යාපනෙය් 
ඉඳලා පුත්තලම දක්වා බටහිර ෙවරළ තීරය ගත්තාම විශාල දූපත් 
රාශියක් තිෙබනවා. සමහර ෙවලාවට මාලදිවයිනට වඩා ෙහොඳ 
දූපත් තිෙබනවා. ඉතින් ෙම් ඉඩම් හරියට පෙයෝජනයට අර ෙගන 
ආෙයෝජකයන්ට ලබා ෙදන්න ඕනෑ. ඒ වාෙග්ම අප රට තුළ 
සංචාරක ව්යාපාරය කරන්න පුළුවන් ඉඩම් රාශියක් හඳුනා ෙගන 

තිෙබනවා. ඉඩම් අමාත්යාංශයට අයිති ඉඩම් තිෙබනවා. ඉඩම් 
පතිසංස්කරණ ෙකොමිෂන් සභාවට - Land Reforms Commission 
-  අයිති ඉඩම්  තිෙබනවා. ෙකොළඹ ගත්තාම නාගරික සංවර්ධන 
අධිකාරියට අයිති ඉඩම් තිෙබනවා. ඒ වාෙග් රජෙය් විවිධ වූ 
ආයතනවලට අයිති ඉඩම් තිෙබනවා. ඒ ඉඩම් හඳුනා ෙගන, ඒවා 
සංචාරක ව්යාපාරය හා සම්බන්ධ කර ෙගන ආෙයෝජකයන්ට ලබා 
ෙදන වැඩ පිළිෙවළකට අපි යන්න ඕනෑ. ඒක අපි ෙයෝජනා කර 
තිෙබනවා.  

 
අවසාන වශෙයන් කියන්න ඕනෑ, ෙමෙතක් දුර කර ෙගන 

ආවා වූ වැඩ පිළිෙවළ ඉදිරියට ෙගන යාම කියන කාරණාෙව්දී අප 
ඉන්ෙන් සියලු ෙදනාෙග්ම සහෙයෝගය අවශ්ය අවස්ථාවකයි කියන 
එක.  එෙසේ කියමින්,  විෙශේෂෙයන් ඔබතුමාට ස්තුති කරමින් මෙග් 
වචන ස්වල්පය අවසන් කරනවා.  

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ස්තුතියි. ගරු රිසාඩ් බදියුදීන් මහතා 
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ගරු රිසාඩ් බදියුදීන් මහතා (කර්මාන්ත හා වාණිජ කටයුතු 
අමාත්යතුමා) 
(மாண்ᾗமிகு றிஸாட் பதிᾜதீன் - ைகத்ெதாழில் மற்ᾠம் 
வாணிப அᾤவல்கள் அைமச்சர்) 
(The Hon. Risad Badhiutheen - Minister of Industry and 
Commerce) 

பிஸ்மில்லாஹிர்  ரஹ்மானிர்  ரஹீம். 
 

ெகளரவ தைலைமதாங்கும் உᾠப்பினர் அவர்கேள, 
ᾗத்தசாசன அைமச்சு, தபால், தபால் ேசைவகள் மற்ᾠம் 
ᾙஸ்ᾢம் சமய அᾤவல்கள் அைமச்சு, சுற்ᾠலாத்ᾐைற 
அபிவிᾞத்தி மற்ᾠம் கிறிஸ்தவ சமய அᾤவல்கள் அைமச்சு 
ஆகியவற்றின் நிதி ஒᾐக்கீᾌகள் ெதாடர்பான குᾨநிைல 
விவாதத்திேல கலந்ᾐெகாள்வைதயிட்ᾌ மகிழ்ச்சியைட 
கின்ேறன். இந்த நாட்ைடப் ெபாᾠத்தவைரயில், 
ᾙக்கியத்ᾐவம் வாய்ந்த அைமச்சுக்களாக இந்த அைமச்சுக்கள் 
இᾞக்கின்றன.   
 

குறிப்பாக, எங்கᾦைடய நாᾌ சுற்ᾠலாத்ᾐைறயிேல 
இன்ᾠ ᾙன்ேனறிக்ெகாண்ᾌ ெசல்வைத நாங்கள் 
பார்க்கின்ேறாம். எங்கᾦைடய நாட்ᾌக்கான சுற்ᾠலாப் 
பயணிகளின் வᾞைகைய 2020இல் 3 மில்ᾢயனாக 
அதிகாிக்கக்கூᾊய வாய்ப்பிᾞக்கின்றᾐ. கடந்த வᾞடம் ஒᾞ 
மில்ᾢயனாக இᾞந்தᾐ. இன்ᾔம் 4 வᾞடங்களிேல அᾐ 3 
மடங்காக அதிகாிக்கக்கூᾊய வாய்ப்பிᾞப்பᾐ எங்கᾦக்கு 
நன்றாகத் ெதாிகின்றᾐ. எனேவ, அதற்கு நிைறய 
ேவைலத்திட்டங்கைள எங்கᾦைடய சுற்ᾠலாத்ᾐைற 
அைமச்சு ᾙன்ெனᾌக்கேவண்ᾊய ேதைவப்பாᾊᾞக்கின்றᾐ. 
கிட்டத்தட்ட 25 வᾞடங்களாக ᾜத்தத்தினால் பாதிக்கப்பட்ட 
வடக்கு, கிழக்கு மாகாணங்கᾦக்கு சுற்ᾠலாப் பயணிகள் 
ெசல்லக்கூᾊய வாய்ப்ᾗக்கள் அைமயவில்ைல.  தற்ேபாᾐ 
அங்ேக எல்லாேம அழிந்த நிைலயில் காணப்பᾌகின்றன. 
இப்ெபாᾨᾐ மீளக்கட்ᾌமானப் பணிகள் ᾙன்ெனᾌக்கப் 
பட்டாᾤம், அந்த மாகாணங்களிேல சுற்ᾠலாத் ᾐைறைய 
ᾙன்ேனற்ᾠவதற்கான - ேமம்பᾌத்ᾐவதற்கான திட்ட 
மிடேலாᾌ பல வசதி வாய்ப்ᾗக்கைளச் ெசய்யேவண்ᾊய 
ேதைவப்பாᾊᾞக்கின்றᾐ என்பைத இந்த உயர் சைபயிேல 
ெகளரவ அைமச்சர் அவர்களிடம் ேவண்ᾌேகாளாக நான் 
ᾙன்ைவக்கின்ேறன்.  

3475  3476 



පාර්ලිෙම්න්තුව 

இன்ᾠ கிழக்கிேல பாசிக்குடா, ெபாத்ᾐவில் பிரேதசம் 
ேபான்றவற்ᾠடன் இன்ᾔம் ᾙக்கியத்ᾐவம் வாய்ந்த பல 
பிரேதசங்கள் சுற்ᾠலாத்ᾐைறயில் ᾗகழ்ெபற்ற பிரேதசங்களாக 
இᾞக்கின்றன. அேதேபால், வடக்கிᾤம் பல பிரேதசங்கைளக் 
குறிப்பிடலாம். மன்னார் மாவட்டத்தில் மன்னார் தீᾫ தனியான 
ஒᾞ தீவாக இᾞக்கின்றᾐ. அங்ேக பல வளங்கள் இᾞக்கின்றன. 
அேதேபால், வᾫனியா, கிளிெநாச்சி, ᾙல்ைலத்தீᾫ, 
யாழ்ப்பாணம் ஆகிய மாவட்டங்களிᾤம் பல இடங்கள் 
இᾞக்கின்றன. அண்ைமயிேல ெகளரவ அைமச்சர் அவர்கைள 
நான் சந்தித்தேபாᾐ வடக்கு மாகாணத்தில் சுற்ᾠலாக் 
கல்விைய ேமம்பᾌத்தக்கூᾊய கல்ᾥாிைய அைமக்க 
ேவண்ᾌெமன்ᾠ  ேவண்ᾌேகாள் விᾌத்ேதன்.  அதற்கிணங்க 
அைமச்சர் அவர்கள் மன்னாாிேல மிக விைரவில் 
அவ்வாறான ஒᾞ கல்ᾥாிைய அைமத்ᾐத் தᾞவதாக 
வாக்குᾠதியளித்திᾞக்கின்றார். அதற்காக நான் அைமச்சர் 
அவர்கᾦக்கு நன்றி கூᾠகின்ேறன்.  
 

அᾐ மாத்திரமல்லாமல், நான் கடந்த அரசாங்க காலத்திேல 
IFC நிᾠவனத்ைத ேவண்ᾊக்ெகாண்டதற்கிணங்க, அந்த 
நிᾠவனம் World Bank இன் உதவிேயாᾌ குறிப்பாக வடக்ைக 
ைமயப்பᾌத்தி மன்னார் தீேவாᾌ சார்ந்தவைகயில்  எவ்வாᾠ 
சுற்ᾠலாத்ᾐைறைய ேமம்பᾌத்தலாம் என்ற ஓர் ஆய்ைவ 
மன்னார் மாவட்டத்தில் ேமற்ெகாண்ᾌ ஓர் அறிக்ைகயாக 
ஒப்பைடத்திᾞக்கின்றᾐ. அங்கிᾞக்கின்ற அரச திைணக்களங் 
களின் அதிகாாிகள் மற்ᾠம் ஏைனய அைமப்ᾗக்கேளாᾌம் 
ேசர்ந்ᾐ அந்த ஆய்ᾫ ேமற்ெகாள்ளப்பட்ᾊᾞக்கின்றᾐ. 
அேதேநரம், அைமச்சர் அவர்கᾦம் அண்ைமயில் நான் விᾌத்த 
ஒᾞ ேவண்ᾌேகாைள ஏற்ᾠக்ெகாண்ᾌ மன்னாᾞக்கும் 
அதேனாᾌ ேசர்ந்ᾐ ஏைனய மாவட்டங்கᾦக்கும் தன்ᾔைடய 
ஒᾞ குᾨைவ அᾔப்பி அங்கு சுற்ᾠலாத் ᾐைறைய 
ேமம்பᾌத்ᾐவதற்கான திடமான திட்டங்கைளத் தீட்ᾊ 
அதற்கான உட்கட்டைமப்ᾗ வசதிகைளச் ெசய்ᾐதᾞவதாக 
வாக்குᾠதி அளித்திᾞக்கின்றார்.  

 
இன்ᾠ ெகாᾨம்பிᾤள்ள குப்ைபகூளங்கைளப் ᾗத்தளம் 

ெதாகுதியில் ெகாண்ᾌேபாய்க் ெகாட்ᾌகின்ற திட்டங்கள் 
தீட்டப்பட்ᾌ வᾞகின்றன. அேதேநரம் இந்தப் பிரேதசம் 
வில்பத்ᾐᾫடன் ெதாடர்ᾗபட்டᾐ. அதாவᾐ வில்பத்ᾐவின் 
ஒᾞᾗற எல்ைல மன்னார் ᾙᾊவிேல ஆரம்பமாகின்றᾐ. 
ᾙகப்ᾗப் பிரேதசம் ᾗத்தளம், இலவன்குளத்தில் 
ெதாடங்குகின்றᾐ. அந்த வைகயில் அந்தப் பிரேதசத்ைதᾜம் 
குப்ைபகூளங்கைளக் ெகாட்ᾌகின்ற ஒᾞ பகுதியாக 
மாற்றிவிடாமல் சுற்ᾠலாத்ᾐைறக்கு வᾢைமமிக்க பிரேதசமாக, 
சுற்ᾠலாத்ᾐைறைய ஊக்குவிக்கின்ற பிரேதசமாக அதைன 
ஆக்குமாᾠ ெகளரவ அைமச்சர் அவர்களிடᾙம் ᾗத்தளம் 
மாவட்டத்ைதச் சார்ந்த பிரதி அைமச்சர் அவர்களிடᾙம் நான் 
அன்பாக ேவண்ᾌேகாள் விᾌக்கின்ேறன்.  

 
இன்ᾠ அந்த வில்பத்ᾐ சம்பந்தமாகச் சிலர் என்மீᾐ 

ெதாடர்ந்ேதர்ச்சியாக அபாண்டமான கைதகைளச் ெசால்ᾢ 
வᾞகின்றார்கள். ஆனால், எங்கᾦைடய வில்பத்ᾐ, 
மறிச்சிக்கட்ᾊ, கரᾊக்குழி, பாலக்குழி, ᾙள்ளிக்குளம் 
மக்கள்தான் இந்த வில்பத்ைத தற்ெபாᾨᾐ பாᾐகாத்ᾐ 
வᾞகின்றார்கள். அதாவᾐ, அவர்கள்தான் அந்த border இல் 25 
வᾞடங்கᾦக்கு ᾙன்னர் வாழ்ந்ᾐவந்தவர்கள். இப்ெபாᾨᾐ 
அவர்கள் அங்கு மீளச் ெசன்ᾠ குᾊேயறியிᾞக்கின்றார்கள். 
ஆனால், அவர்கள் ஆண்ᾌவந்த அந்தப் பிரேதசங்கள் அன்ᾠ 
wildlife பிாிவின்கீழான பிரேதசம் என்ᾠ Gazette ᾚலம் 
அறிவிக்கப்பட்டᾐ. என்றாᾤம் அந்தப் பிரேதசத்திᾤம் 

வில்பத்ᾐᾫக்கு ஒᾞ entrance ஐ அைமத்ᾐச் சுற்ᾠலாத் 
ᾐைறைய ஊக்குவிக்குமாᾠ ேவண்ᾌேகாள் விᾌக்கின்ேறன்.  
 

இன்ᾠ சுற்ᾠலாத்ᾐைறக்கான exhibition centre ஒன்ᾠ 
இந்த நாட்ᾊேல கிைடயாᾐ என்ᾠ கூறப்பᾌகின்றᾐ. ஆகேவ, 
என்ᾔைடய அைமச்சும் அேதேபால அைமச்சர் மᾢக் 
சமரவிக்கிரம அவர்கᾦைடய அைமச்சும் இவ்வைமச்சும் 
ேசர்ந்ᾐ ெகாᾨம்பில், அேதேபால வடக்கு, கிழக்கில் எல்லாம் 
குறித்த exhibition centre கைள அைமப்பதᾕடாகச் சுற்ᾠலாத் 
ᾐைறைய ேமம்பᾌத்தலாம். ெவளிநாட்ᾌ ᾙதலீᾌகள் 
ேமற்ெகாள்ளப்பᾌகின்றேபாᾐ அந்த நாட்ᾌப் ெபாᾞட்கைள 
அல்லᾐ  எங்கᾦைடய ெபாᾞட்கைளச் சந்ைதப்பᾌத்ᾐவதற்கு 
மற்ᾠம் exhibit - showcase ெசய்வதற்கு இவ்வாறான centre 
கள் பிரேயாசனமாக இᾞக்கும் என்பதால், அவற்ைற 
அைமக்கேவண்ᾌம் என்ᾠ நான் ேவண்ᾌேகாள் 
விᾌக்கின்ேறன்.  அேதேபால கிழக்கிᾤம் இந்தச் சுற்ᾠலாக் 
கல்விைய ேமம்பᾌத்ᾐவதற்கான ஏற்பாᾌகைளச் 
ெசய்வேதாᾌ, அதற்கான அᾊப்பைட வசதிகைளᾜம் 
ெசய்ᾜங்கள் என்ᾠ ேவண்ᾌேகாள் விᾌகின்ேறன்.  

 
ேமᾤம், ᾙஸ்ᾢம் சமய அᾤவல்கள் அைமச்சர் ெகளரவ 

ஹலீம் அவர்கள் இங்கு இᾞக்கிறார். இந்த அரசுதான் ᾙஸ்ᾢம் 
சமயம், இந்ᾐ சமயம், கிறிஸ்தவ சமயம், ெபௗத்த சமயம் 
என்பவற்ᾠக்கு நான்கு அைமச்சர்கைள நியமித்தᾐ. அதற்காக  
ேமதகு ஜனாதிபதி ைமத்திாிபால சிறிேசன அவர்கᾦக்கும் 
மாண்ᾗமிகு பிரதமர் ரணில் விக்கிரமசிங்க அவர்கᾦக்கும் 
நன்றி கூᾠகின்ேறன். ஆனால், ᾙஸ்ᾢம் சமய அᾤவல்கள்  
அைமச்சுக்கு ᾚலதனச் ெசலவினத்ᾐக்காக 16 மில்ᾢயன் 
ᾟபாய்தான் ஒᾐக்கப்பட்ᾌள்ளᾐ. வடக்கில் எத்தைன 
பள்ளிவாசல்கள் அழிக்கப்பட்ᾊᾞக்கின்றன! கிழக்கிேல 
எத்தைன பள்ளிவாசல்கள் உைடந்திᾞக்கின்றன! இதைனவிட 
இந்த நாட்ᾊேல நீங்கள் மீலாத் விழாைவ நடத்ᾐகின்றீர்கள். 
இவற்ᾠக்ெகல்லாம் இந்த நிதி ேபாᾐமா? ஆகேவ, இந்த 
நாட்ᾊேல 10 ᾪதமாக வாழ்கின்ற ஒᾞ சᾚகத்தின் சமய 
அᾤவல்கᾦக்குப் ெபாᾠப்பான அைமச்சராக இᾞக்கின்ற 
நீங்கள், இந்த ஒᾐக்கீட்ைட அதிகாித்ᾐப் ெபற்ᾠ, இந்த 
அைமச்சிᾕடாகப் பல நல்ல பணிகைள ᾙன்ெனᾌக்க 
ேவண்ᾌம். மத்ரஸா கல்விைய ஒᾞᾙகப்பᾌத்தி ஒᾞ 
திட்டமிட்ட அᾊப்பைடயிேல அதைன ᾙன்ெனᾌக்க 
ேவண்ᾌம். இந்த நாட்ᾊᾤள்ள ஏைனய மதத்தினேராᾌ ேசர்ந்ᾐ 
வாழக்கூᾊய, ஒற்ᾠைமையப் ேபணக்கூᾊய விடயங்கள், 
அேதேபால ஏைனய அைமப்ᾗகள் சார்ந்த கல்விைய 
ேமற்ெகாள்ளல் என்பவற்ᾠக்கான திட்டங்கைள வகுத்ᾐச் 
ெசயற்பᾌத்த ேவண்ᾌம். ெகாᾨம்பிேல உங்கᾦைடய 
திைணக்களத்தில் இᾞக்கின்ற மாᾊகளில் ஒன்ைறச் சீரைமத்ᾐ, 
மத்ரஸாக்களிᾢᾞந்ᾐ ெவளிேயᾠகின்றவர்கைள அங்கு 
அைழத்ᾐ அவர்கᾦக்கூடாக 3 மாதங்கேளᾔம் மத்ரஸா 
கல்விையச் ெசயற்பᾌத்ᾐᾪர்கெளன்ᾠ நான் நம்ᾗகின்ேறன். 
அேதேபால ᾚத்த உலமாக்கள் - 

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
Hon. Minister, you have one more minute. 

 
ගරු රිසාඩ් බදියුදීන් මහතා  
(மாண்ᾗமிகு றிஸாட் பதிᾜதீன்) 
(The Hon. Risad  Badhiutheen ) 
Sir, I have been allotted seven minutes plus two 

minutes. So, altogether I have nine minutes. 

3477  3478 

[ගරු රිසාඩ් බදියුදීන් මහතා] 
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ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
Yes, but only one minute is left out of that time. 
 

ගරු රිසාඩ් බදියුදීන් මහතා  
(மாண்ᾗமிகு றிஸாட் பதிᾜதீன்) 
(The Hon. Risad  Badhiutheen ) 
அந்தக் கட்ᾊடத்திேல இன்ᾔம் நான்கு மாᾊகைளக் கட்ட 

ᾙᾊᾜம் என்ᾠ நான் நம்ᾗகின்ேறன். ᾚத்த உலமாக்கள், 
ᾙஅத்தின்கள், கதீப்மார் மற்ᾠம் சிறிய சம்பளத்ᾐக்குப் 
பணியாற்ᾠகின்றவர்கள் ஒᾞ ேதைவக்கு ெகாᾨம்ᾗக்கு 
வந்தால், அவர்கᾦக்குத் தங்குவதற்கு இடமில்ைல. எனேவ, 
அதில் ஒᾞ மாᾊயில் 25-50 அைறகைள அைமத்ᾐ, சாதாரண 
ெகாᾌப்பனᾫ அᾊப்பைடயில், அவர்கள் தங்குவதற்கான 
ஏற்பாᾌகைளச் ெசய்யேவண்ᾌம் என்ᾠ நான் ெகளரவ 
அைமச்சர் அவர்களிடம் அன்பாக ேவண்ᾌேகாள் 
விᾌக்கின்ேறன்.  
 

அᾌத்ᾐ, ஹஜ் விடயம்! நீங்கள் ஹஜ்ஜூக்கு அᾔப்ᾗகின்ற 
விடயத்ைத  ஓரளᾫ திᾞப்தியாகச் ெசய்ᾐ வᾞகின்றீர்கள். 
என்றாᾤம், அᾐெதாடர்பில் ஒᾞ சட்டᾚலத்ைத இந்தப் 
பாராᾦமன்றத்ᾐக்குக் ெகாண்ᾌவாᾞங்கள்!  

 

அேதேபால, ெதஹிவைளயிேல ெபௗஸூல் அக்பர் 
என்றெதாᾞ பள்ளிவாசல் இᾞக்கின்றᾐ. அந்தப் பள்ளிவாசல் 
ஒவ்ெவாᾞ நாᾦம் பிரச்சிைனக்கு உள்ளாகின்றᾐ. அᾐ 
ᾙதᾢல் மத்ரஸாவாக ஆரம்பிக்கப்பட்ᾊᾞக்கின்றᾐ.  
 

ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ගරු අමාත්යතුමා, ඔබතුමාට නියමිත කාලය නම් අවසානයි.  

 

ගරු රිසාඩ් බදියුදීන් මහතා  
(மாண்ᾗமிகு றிஸாட் பதிᾜதீன்) 
(The Hon. Risad  Badhiutheen ) 
මෙග් පක්ෂෙය් එක මන්තීවරෙයක් කථා කරන්ෙන් නැහැ. 

එතුමාට නියමිත විනාඩි හතරක කාලය මම ගන්නවා.   
 

அᾐ ெதாடர்பான ஆவணங்கள் என்னிடம் இᾞக்கின்றன. 
எனேவ, இவற்ைற ஹன்சாட்ᾊல் இைணக்குமாᾠ ேகட்ᾌ, 
இச்சைபயில் *சமர்ப்பிக்கின்ேறன்.  
 

ெகளரவ தைலைமதாங்கும் உᾠப்பினர் அவர்கேள, நான் 
இங்கு அல் மத்ரஸா ெபௗஸூல் அக்பர் மஸ்ஜித் பற்றிய சில 
விடயங்கைளச் ெசால்ல விᾞம்ᾗகின்ேறன். இந்த 
மத்ரஸாேவாᾌ ேசர்ந்ᾐ ஐந்ᾐ ேநரத் ெதாᾨைக நடத்தக்கூᾊய 
பள்ளிவாசல் அைமப்ᾗம் காணப்பᾌகின்றᾐ. எமᾐ 
பள்ளிவாசல், மத்ரஸா ஆகியவற்ᾠக்கு இைடயில் பாாிய 
வித்தியாசங்கள் கிைடயாᾐ. ஜும்ஆத் ெதாᾨைக என்பᾐ, 
ெபாிய பள்ளிவாசல்களில்தான் நைடெபᾠகின்றᾐ. ஆனால், 
இங்கு அவ்வாᾠ எᾐᾫம் நைடெபᾠவதில்ைல. இᾐ 2001ஆம் 
ஆண்ᾊᾢᾞந்ᾐ மத்ரஸாக் கல்விையப் ேபாதிக்கின்ற 
இடமாகᾫம் மக்கள் ெதாழக்கூᾊய இடமாகᾫம் பயன்பᾌத்தப் 
பட்ᾌ வᾞகின்றᾐ. இந்த மத்ரஸாᾫக்கும் அங்கு 
இᾞக்கின்றவர்கᾦக்கும் ெதாடர்ந்ேதர்ச்சியாக பல ᾐன்பங்கள் 
இைழக்கப்பட்ᾌ வᾞகின்றன.  
 

கடந்த 2016 நவம்பர் மாதம் 17ஆம் திகதி UDA  
பணிப்பாளாின் சார்பில் அதன் சட்ட அᾤவலர் அல்ஹாஜ் 
ெபளஸுல் அக்பர் அவர்கᾦக்கு ᾙகவாியிட்ᾌ ஒᾞ கᾊதத்ைத 

அᾔப்பியிᾞக்கிறார். அதிேல, "1982ஆம் ஆண்ᾊன் 04ஆம் 
இலக்க மற்ᾠம் 1984ஆம் ஆண்ᾊன் 44ஆம் இலக்க நகர 
அபிவிᾞத்தி அதிகாரசைபச் சட்டத்தின் 8 ஐ (1) பிாிவிைன 
மீᾠம்வைகயில், இந்த அதிகாரசைபயின் குறித்த அᾔமதி 
இல்லாமல், நீங்கள் இக்கட்ᾊடத்தில் சட்டவிேராத நிர்மாணப் 
பணிகைள ᾙன்ெனᾌக்கின்றீர்கள்; 2016 ᾊசம்பர் 08ஆம் திகதி 
அல்லᾐ அதற்கு ᾙன்னர் நீங்கள் இந்த இடத்ைத அதன் 
ᾙன்ைனய நிைலைமக்கு ெகாண்ᾌவராவிட்டால், இதற்கு 
எதிராகச் சட்ட நடவᾊக்ைக எᾌக்கப்பᾌம்" என்ᾠ 
குறிப்பிடப்பட்ᾌள்ளᾐ என்பைத நான் இங்கு உங்கᾦக்குச் 
ெசால்ᾢைவக்க விᾞம்ᾗகின்ேறன்.  
 

இந்த விடயம் சம்பந்தமாக அவர்கள் building permit, 
approved building plan, Letter of Appointment of         
the Trustees, Registration with the Department of  
Muslim Religious and Cultural Affairs, letter from the 
Mayor of Dehiwala-Mt. Lavinia and letter from the  UDA 
ஆகியவற்ைற இைணத்ᾐ எனக்கு அᾔப்பிய கᾊதம் என்னிடம் 
இᾞக்கிறᾐ. Earlier also they sent a threatening letter in 
June. அᾐேபால, renovation க்காக MRCA வழங்கிய letter 
of approval, letter from the UDA Legal Department 
அேதேபால, இவர்கள் UDAக்கு அᾔப்பியிᾞக்கின்ற letter 
ஆகிய இந்தக் கᾊதங்கள் எல்லாவற்ைறᾜம் நான் சபாபீடத்தில்  
*சமர்ப்பிக்கின்ேறன்.  
 

இந்த மத்ரஸாᾫக்கு அᾞகிேல ᾙஸ்ᾢம் குᾊமக்கள் 345 
ேபர் வாᾨகின்றார்கள். "ஐந்ᾐ ேநரத் ெதாᾨைகைய, ஒᾞவர் 
இᾞந்தால் தனித்ᾐம் இரண்ᾌ ேபர் அல்லᾐ அதற்கு 
ேமற்பட்ேடார் இᾞந்தால் ேசர்ந்ᾐம் ெதாழேவண்ᾌம்" என்ᾠ 
எங்கᾦைடய சமயம் ெசால்ᾤகின்றᾐ. ஒᾞவர் ஒᾞ நாைளக்கு 
ஐந்ᾐேநரத் ெதாᾨைகையத் ெதாழவில்ைல என்றால், அவர் 
ᾙஸ்ᾢம் அல்ல என்ᾠ எங்கᾦைடய மார்க்கம் ெசால்ᾢ 
யிᾞக்கின்றᾐ. எனேவ, தயᾫெசய்ᾐ எங்கᾦைடய மத்ரஸாக் 
கைளᾜம் பள்ளிவாசல்கைளᾜம் தப்பாக எண்ணாதீர்கள்! எமᾐ 
மத்ரஸாக்களிᾤம் பள்ளிவாசல்களிᾤம் பயங்கரவாதத்ேதாᾌ 
சம்பந்தப்பட்ட ெசயற்பாᾌகேளா அல்லᾐ பயங்கரவாதத்ைத 
ᾑண்ᾌகின்ற ேவைலகேளா ஒᾞ காலத்திᾤம் நடக்கவில்ைல; 
நடக்கᾫம்மாட்டாᾐ என்ᾠ ெசால்ᾤகின்ேறன். இந்த 
நாட்ᾌக்குச் சுதந்திரம் கிைடத்ததிᾢᾞந்ᾐ இன்ᾠவைர ᾙஸ்ᾢம் 
அைமப்ᾗகள் அல்லᾐ ᾙஸ்ᾢம் சᾚகம் அல்லᾐ உலமாக்கள் 
அல்லᾐ வியாபாாிகள் அல்லᾐ கல்விமான்கள் ஆᾜதத்ைத 
ᾑக்குவைத - ஆயதத்தின்மீᾐ நம்பிக்ைக ைவப்பைத - 
வᾢᾜᾠத்தவில்ைல. மாறாக, அதற்கு எதிராகத்தான் ெசயற் 
பட்டார்கள். அந்தவைகயில், இன்ᾠவைர ஆᾜதத்தின்மீᾐ 
நம்பிக்ைக ெகாள்ளாத ஒᾞ சᾚகமாகத்தான் ᾙஸ்ᾢம் மக்கள் 
வாழ்ந்ᾐவந்திᾞக்கின்றார்கள். நாங்கள் ஒᾞேபாᾐம் இந்த 
நாட்ᾊேல குழப்பத்ைத ஏற்பᾌத்தமாட்ேடாம். இந்த நாᾌ 
பிளᾫபᾌவைதᾜம் நாங்கள் விᾞம்பவில்ைல. அந்த வைகயில், 
இந்த நாட்ᾊல் இன்ᾔேமார் இரத்த ஆᾠ ஓᾌவதற்குத் 
ᾑண்ᾌகின்ற ேவைலைய ஒᾞேபாᾐம் நாங்கள் ெசய்ய 
மாட்ேடாம் என்பைத அந்த மக்கள் சார்பாக இந்த உயர் 
சைபயிேல ெதாிவித்ᾐக் ெகாள்ள விᾞம்ᾗகிேறன்.  
 

ெகௗரவ தைலைமதாங்கும் உᾠப்பினர் அவர்கேள, இந்த 
பள்ளிவாசல் நிᾞவாகிகள் UDA க்கு அᾔப்பிய கᾊதம் 
என்னிடம் இᾞக்கின்றᾐ. ெகௗரவ அைமச்சர் ஹலீம் 
அவர்கேள, இந்த விடயத்தில் இந்த நாட்ᾊன் Constitution 
மீறப்பட்ᾊᾞக்கின்றᾐ. அவர்கைள threat பண்ணி கᾊதம் 
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————————— 
*  පුසත්කාලෙය් තබා ඇත. 
*  ᾓல் நிைலயத்தில்  ைவக்கப்பட்ᾌள்ளᾐ. 
*  Placed in the Library. 

————————— 
*  පුසත්කාලෙය් තබා ඇත. 
*  ᾓல் நிைலயத்தில்  ைவக்கப்பட்ᾌள்ளᾐ. 
*  Placed in the Library. 



පාර්ලිෙම්න්තුව 

எᾨதப்பட்ᾊᾞக்கின்றᾐ. இந்தக் கᾊதத்ைத ஹன்சாட்ᾊேல 
இைணத்ᾐக்ெகாள்ᾦமாᾠ ெகௗரவ தைலைமதாங்கும் 
உᾠப்பினர் அவர்களிடம் ேவண்ᾊ அதைனᾜம் 
*சமர்ப்பிக்கின்ேறன்.  
 

ᾚன்ᾠ தினங்கᾦக்கு ᾙன்னர் ெபாᾢஸ் திைணக் 
களத்திேல ேதரர் ஒᾞவᾞக்கு எதிராக நான் ᾙைறப்பாᾌ 
ெசய்தᾐ உங்கᾦக்குத் ெதாிᾜம். இந்த நாட்ᾊேல  
ஒற்ᾠைமயாக வாᾨகின்ற சிங்கள, ᾙஸ்ᾢம் இன மக்கைள  
ேமாதவிᾌவதற்கான கᾞத்ᾐக்கள் அப்பட்டமாகப் 
ேபசப்பᾌகின்றன. வணக்கத்ᾐக்குாிய நாயன் அல்லாஹ் என்ᾠ 
நாங்கள் நம்பியிᾞக்கின்ற ஏக இைறவனான அல்லாஹ்ைவக் 
ேகவலப்பᾌத்ᾐம் வைகயில், ஒᾞ மனிதன் ேபசுகின்ற 
ᾙைறயில் அல்லாமல் ஒᾞ மதகுᾞ மிக ேமாசமாகப் 
ேபசியிᾞக்கிறார். என்ᾔைடய உள்ளம் மட்ᾌமல்ல, இந்த 
நாட்ᾊேல வாழ்கின்ற இᾞபᾐ இலட்சம் ᾙஸ்ᾢம்களின் 
உள்ளம் மட்ᾌமல்ல, உலகத்திேல வாழ்கின்ற ᾙஸ்ᾢம்கள் 
அைனவாினᾐம் உள்ளம் ேவதைனப்பᾌகின்ற வார்த்ைதகள் 
அங்கு ேபசப்பட்டன. அதற்கு எதிராக நான் ᾙைறப்பாᾌ 
ெசய்ேதன்; இன்ᾔம் பலᾞம் ᾙைறப்பாᾌ ெசய்தார்கள். 
இன்ᾠவைர அந்த மதகுᾞ ைகᾐ ெசய்யப்படவில்ைல. அவைர 
அைழத்ᾐச் சிலர் ேபசுகின்றார்கள்; நாங்கள் ேவதைனப் 
பᾌகின்ேறாம். சட்டம் என்றால் எல்லாேலாᾞக்கும் 
ெபாᾐவானᾐ. எல்ேலாᾞக்கும் ஒேர சட்டத்ைத நிைல 
நாட்ᾌங்கள்! ெகளரவ உᾠப்பினர் வியாேழந்திரன் அவர்கᾦம் 
இவ்விடயம் சம்பந்தமாகக் குறிப்பிட்டார். அதன்பᾊ, 
மட்டக்களப்பிேல ஒᾞ கிராம ேசவகᾞக்கு எதிராக ேதரர் ேபசிய 
வார்த்ைதப் பிரேயாகங்கள் ேவதைனப்படக் கூᾊயைவ! 
அவ்வாறானவர்கᾦக்கு ஏன், நீங்கள் தண்டைன 
ெகாᾌப்பதில்ைல? 

 

ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ගරු ඇමතිතුමනි, ඔබතුමා දැනට විනාඩි 14ක් කථා කරලා 

අවසානයි.  
 

ගරු රිසාඩ් බදියුදීන් මහතා  
(மாண்ᾗமிகு றிஸாட் பதிᾜதீன்) 
(The Hon. Risad  Badhiutheen ) 
நாட்ᾊேல இரண்ᾌ சட்டங்கள் இᾞக்கின்றனவா? என்ᾠ 

ேகட்கின்ேறன். எமᾐ அைமச்சர் அவர்கள் ேநாை்மயான 
ஒᾞவர். அவர் ஒᾞ சட்ட ᾙᾐமாணி. சட்டத்ைத 
மீᾠகின்றவர்கள் எந்தத் தரப்ேபா, எந்த  மதேமா, எந்த 
இனேமா என்ᾠ பார்க்காமல் எல்ேலாᾞக்கும் சமமாகச் 
சட்டத்ைதக் ைகயாண்ᾌ அைத நைடᾙைறப்பᾌத்தினால் 
இவ்வாறானவர்கள் அடங்கிவிᾌவார்கள். ᾙஸ்ᾢம் சமய 
அᾤவல்கள் அைமச்சு, கிறிஸ்தவ சமய அᾤவல்கள் அைமச்சு, 
இந்ᾐ சமய அᾤவல்கள் அைமச்சு, ᾗத்ததாசன அைமச்சு 
ஆகியவற்ᾠக்கு வடக்கு, கிழக்கிேல ெசய்ய ேவண்ᾊய 
ேவைலகள் நிைறய இᾞக்கின்றன. அங்கு கட்ᾊடங்கᾦக்கு, 
பள்ளிவாசல்கᾦக்கு, ‘பன்சைல’கᾦக்கு, ேகாவில்கᾦக்கு 
நிைறய ேசதங்கள் ஏற்பட்டன. அைவ எல்லாவற்ᾠக்கும் 
ேதைவயான நிதிைய ஒᾐக்கி அவற்ைற மீளப் ᾗனரைமᾜங்கள்! 
என்ᾠம் எல்ேலாᾞம் ஒற்ᾠைமயாக வாழ்வதற்காக நான்கு 
அைமச்சர்கᾦம் ேசா்ந்ᾐ ெசயற்பᾌங்கள்! என்ᾠம் ேகட்ᾌ, 
விைடெபᾠகின்ேறன். நன்றி. 

[பி.ப. 1.41] 
 

ගරු සීනිතම්බි ෙයෝෙහේසව්රන් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு சீனித்தம்பி ேயாேகஸ்வரன்) 
(The Hon. Seeniththamby Yoheswaran) 
ெகௗரவ தைலைமதாங்கும் உᾠப்பினா ் அவர்கேள, 

ᾗத்ததாசன அைமச்சு, தபால், தபால் ேசைவகள் மற்ᾠம் 
ᾙஸ்ᾢம் சமய அᾤவல்கள் அைமச்சு, சுற்ᾠலாத்ᾐைற 
அபிவிᾞத்தி மற்ᾠம் கிறிஸ்தவ சமய அᾤவல்கள் அைமச்சு 
ஆகியவற்றின் நிதி ஒᾐக்கீᾌகள் மீதான குᾨநிைல 
விவாதத்தில் ேபசுவைதயிட்ᾌ மிகுந்த மகிழ்ச்சியைடகின்ேறன். 
மஹிந்த  ராஜபக்ஷ அவர்களின் கடந்த ஆட்சிக்காலத்தில் 
நடத்தப்பட்டᾐ ேபான்ᾠ வடக்கு, கிழக்குப் பகுதிகளில் சிங்கள 
மக்கள் எப்ேபாᾐம் வாழாத பகுதிகளில் ெபௗத்த விகாைரகள் 
தாபிப்பᾐ, ᾗத்த பகவானின் விக்கிரகத்ைதத் தாபிப்பᾐ 
உட்பட்ட ெசயற்பாᾌகள் இப்ெபாᾨᾐம் நைடெபᾠகின்றன. 
இைத வன்ைமயாகக் கண்ᾊக்கின்ேறாம். ᾗத்த பகவான் 
பிறப்பால் இந்ᾐ ஆவார். இவரᾐ விக்கிரகம் எமᾐ இந்ᾐ 
மக்களின் அல்லᾐ தமிழ் மக்களின் விᾞப்பின் ேபாில் 
அவர்களᾐ வழிபாட்ᾌக்காகத் தாபிக்கப்பட்டால் அைத யாᾞம் 
மᾠக்க ᾙᾊயாᾐ. அதற்குப் பதிலாக இன, மத 
ᾙரண்பாᾌகைள ஏற்பᾌத்ᾐம் விதத்தில் அைவ 
தாபிக்கப்பᾌவைத ஏற்க ᾙᾊயாᾐ.  

 
எமᾐ நாட்ᾊல் ᾙன்ᾗ தமிழ் ெபௗத்தர்கள் வாழ்ந்தார்கள். 

சிங்கள அரசர்கள் பல இந்ᾐக் ேகாவில்கைளக் 
கட்ᾊயிᾞக்கிறார்கள். தமிழ் அரசர்கᾦம் தமிழ் மக்கᾦம் பல 
ெபௗத்த விகாைரகᾦக்கு உதவியிᾞக்கிறார்கள். இைவ 
ெயல்லாம் சூளவம்ச ᾓᾢேல நன்கு கூறப்பட்ᾊᾞக்கின்றᾐ. 
அᾐ தவிர, ேசாழ அரசன் ெபாலன்னᾠைவ, அᾒராதᾗர 
பகுதிகளிேல ெபௗத்த விகாைரகைளᾜம் இந்ᾐக் 
ேகாவில்கைளᾜம் நிᾠவிᾜள்ளான் என்பதைன 
அப்ேபாதிᾞந்ᾐ இப்ேபாᾐம் நாங்கள் அறிந்த விடயமாகும். 
இைவ அக்காலத்தில் இᾞந்த நல்லாட்சியில் இன 
ᾙரண்பாᾌகள் ஏற்படாதவைகயில், இᾞ இனங்கᾦம் 
ஏற்ᾠக்ெகாண்ட வைகயிேல ேமற்ெகாள்ளப்பட்ட நடவᾊக்ைக 
என்பதைனத் ெதாிவிக்கின்ேறன். ஆனால், தற்ேபாᾐ 
திட்டமிட்ட வைகயில் ெசயற்பாᾌகள் நடக்கின்றன. 
அண்ைமக்காலமாக நைடெபற்ᾠவᾞகின்ற சில நடவᾊக் 
ைககள் ᾙன்பிᾞந்த அரசாங்கத்தின் நடவᾊக்ைககைளப் 
ேபான்ᾠதான் இᾞக்கின்றன. நான் கூᾠகின்ற விகாைரகள் 
அைமப்பᾐ, ெபௗத்த சின்னங்கைள அைமப்பᾐ ேபான்ற 
இவ்வாறான ெசயற்பாᾌகள் அங்கு நைடெபᾠகின்றன. 
நல்லாட்சி எனக் கூᾠம் அரசு இவற்றில் கவனம் ெசᾤத்ᾐதல் 
இன்றியைமயாததாக இᾞக்கின்றᾐ. இவ்வாறான ெசயற்பாᾌ 
கைள நிᾠத்தி இன ஒற்ᾠைமையᾜம் மத ஒற்ᾠைமையᾜம் 
ஏற்பᾌத்தேவண்ᾊயᾐ அவசியமாகும். கடந்த பல 
மாதங்களாகப் ெபᾞம் அடாவᾊத்தனம் ᾗாிந்ᾐவᾞம்  
மட்டக்களப்ᾗ மங்களாராமய விகாராதிபதிைய இᾐவைர 
ெபாᾢஸார் ைகᾐெசய்யவில்ைல. காரணம், மஹிந்த 
ராஜபக்ஷ அரசாங்கத்தின் நிகழ்ச்சிநிரல் அங்கு 
இயங்குகின்றᾐ.  
 

அந்த மதகுᾞைவக் ைகᾐ ெசய்ᾜமாᾠ இந்ᾐ மதகுᾞமாᾞம் 
குரல் ெகாᾌத்ததன் காரணமாக, இந்ᾐ மதகுᾞமாᾞம் நாᾔம் 
ேநற்ைறய தினம், அதாவᾐ 07.12.2016 அன்ᾠ 
மட்டக்களப்பில் ெபᾞம் ஆர்ப்பாட்டத்ைத ஏற்பாᾌ 
ெசய்திᾞக்கின்ேறாெமன்ᾠ ெபாᾢசார் ஒᾞ திாிᾗபᾌத்திய 
ெசய்திைய உᾞவாக்கி, அைத நீதிமன்றின் கவனத்திற்குக் 
ெகாண்ᾌெசன்ᾠ, அதற்கான தைடᾜத்தரைவப் 
எᾌத்திᾞக்கிறார்கள். அᾐமட்ᾌமல்ல, ேநற்ᾠக்காைல 
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[ගරු රිසාඩ් බදියුදීන් මහතා] 

————————— 
*  පුසත්කාලෙය් තබා ඇත. 
*  ᾓல் நிைலயத்தில்  ைவக்கப்பட்ᾌள்ளᾐ. 
*  Placed in the Library. 
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எங்கைள நீதிமன்றத்திற்கு வரேவண்ᾌெமன்ᾠ நீதி 
மன்றத்திᾕடாக அைழப்பாைணᾜம் அᾔப்பப்பட்ᾊᾞக்கிறᾐ. 
எனேவ,  07.12.2016 ேநற்ᾠக்காைல எங்கள் இந்ᾐ மதகுᾞமார் 
மட்டக்களப்ᾗ நீதிமன்றத்திற்குச் ெசன்றார்கள்;  
நீதிமன்றத்திேல அᾐ ெதாடர்பாக விசாாிக்கப்பட்டᾐ.  நான் 
ெகாᾨம்பில் நின்றதால் அங்கு ெசல்லᾙᾊயவில்ைல.  
அத்ᾐடன், ேநற்ைறய தினம் எங்களᾐ பாராᾦமன்ற 
உᾠப்பினர் ஒᾞவாின் தந்ைதயாாின் மரண ᾪட்ᾌக்கும் 
நாங்கள் ெசன்றிᾞந்ேதாம். எனக்குப் பதிலாக எனᾐ 
சட்டத்தரணி அங்கு இᾞந்தார்.  ஆகேவ, அந்த விடயம் அங்கு 
சுட்ᾊக்காட்டப்பட்டேபாᾐ அவ்வாறான ஏற்பாᾌ எᾐᾫம் 
நைடெபறவில்ைல என்பᾐ ெதளிᾫபᾌத்தப்பட்டᾐ.  
நீதிபதிேய அதைன ஏற்ᾠக்ெகாண்டார். ஆகேவ, 
குற்றமிைழக்கின்ற, அடாவᾊத்தனம் ᾗாிகின்ற அந்தப் 
பிக்குைவக் ைகᾐெசய்யாᾐ, நீதிமன்றின் ᾙன்ேன இந்ᾐ 
மதகுᾞமாைரᾜம் எங்கைளᾜம் நிᾠத்ᾐகின்ற இந்த 
நடவᾊக்ைகைய மட்டக்களப்ᾗப் ெபாᾢசாேர ேமற் 
ெகாண்டனர்.  ஆகேவ, இந்த விடயத்திேல ெகளரவ அைமச்சர் 
அவர்கள் கவனம் ெசᾤத்தேவண்ᾌம்.  
 

இங்கு ᾗத்தசாசன அைமச்சும் நீதியைமச்சும் ஒன்றாக 
இᾞக்கின்றᾐ.  உண்ைமயிேல அᾐ ஏற்ᾠக்ெகாள்ள ᾙᾊயாத 
ஒᾞ விடயம்.  நீதியைமச்சும் ᾗத்தசாசன அைமச்சும் ஒன்றாக 
இᾞக்கக்கூடாᾐ.  நீதியைமச்சு எப்ேபாᾐம் ஒᾞ மதத்ேதாᾌ 
ேசர்ந்திᾞக்கக்கூடாᾐ.  அᾐ தனியாக இᾞக்கேவண்ᾌம்.  
ஆகேவ, அரசாங்கம் இᾐ இரண்ைடᾜம் பிாித்ᾐ 
நீதியைமச்ைசத் தனியாக்க ேவண்ᾌம்.  ஆகேவ, இந்த 
விடயத்திேல அரசாங்கம் மிகக் கவனம் ெசᾤத்த 
ேவண்ᾌெமன்ᾠ நான் ேகட்ᾌக்ெகாள்கின்ேறன்.   
 

அத்ேதாᾌ, மட்டக்களப்ᾗ மாவட்டத்தில் திட்டமிட்ட 
சிங்களக் குᾊேயற்றங்கள், ெபளத்த விகாைர ஸ்தாபிப்ᾗ 
ேபான்ற நடவᾊக்ைககள் ெதாடர்ந்ᾐ இடம்ெபற்ᾠ 
வᾞகின்றன.  இதன் பின்னணியில் இᾞப்பவர் நான் கூறிய 
மங்களராமய விகாைரயின் மதகுᾞ அவர்கள். ஆகேவ, 
உடனᾊயாக அவைர வடக்கு, கிழக்குப் பகுதியிᾢᾞந்ᾐ ேவᾠ 
பகுதியிேல இᾞக்கின்ற விகாைரகᾦக்கு அᾔப்பிைவᾜங்கள்! 
ஏெனனில் இᾐ நல்லாட்சிைய விᾞம்ᾗகின்ற அரசு. இந்த 
அரசுக்கு நாங்கᾦம் பங்களிப்ᾗச் ெசய்தவர்கள். ஆகேவ, இந்த 
அரசுக்கு எங்கᾦைடய ேகாாிக்ைகைய நிைறேவற்ற ேவண்ᾊய 
கடைம உண்ᾌ. அவர் அங்கிᾞந்ᾐ இன ᾙᾠகைல, மத 
ᾙᾠகைல ஏற்பᾌத்ᾐவᾐ நல்லாட்சிக்குப் ெபாᾞத்தமற்றᾐ. 
நீங்கள் அவைர அங்கு ைவத்திᾞக்காதீர்கள்! அவைர 
உடனᾊயாக வடக்கு, கிழக்குக்கு அப்பால் ெகாண்ᾌெசன்ᾠ 
ேவᾠ ெபளத்த விகாைரயில் ைவத்திᾞங்கள்! என்ᾠ ᾗத்த 
சாசன அைமச்சர் அவர்கைள அன்பாகᾫம் பணிவாகᾫம் 
ேகட்ᾌக்ெகாள்கின்ேறன்.  
 

அᾌத்ᾐ, சிங்கள மக்கள் வாழாத பகுதிகளில் ெதால்ெபாᾞள் 
என்ற ாீதியில் ெபளத்த விகாைரகைளத் தாபிக்க ᾙற்பᾌகின்ற 
விடயம்.  
 

ගරු (ආචාර්ය) විජයදාස රාජපක්ෂ මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) விஜயதாஸ ராஜபக்ஷ) 
(The Hon. (Dr.) Wijeyadasa Rajapakshe) 
Sir, I will take one or two minutes.  
 

Unfortunately, when I was speaking in the morning, 
the Hon. Member was not in the House. I addressed all 
these issues. It is not that the Government is reluctant to 
enforce the law. I explained in the morning that since this 

is a sensitive issue, we do not want to have any 
ramifications by enforcing the law.  First of all, we will 
make an attempt  to have some understanding among all 
the religious groups. That is why, two days ago, we had a 
meeting  headed by His Excellency the President with the 
participation of all the four Ministers in charge of 
Ministries dealing  with the four religions and all 
religious leaders.   

 
Now we have come to some agreement that we will 

resolve all these things through dialogue. We are going to 
set up a secretariat also to address these issues.  In fact, 
there had been a circular earlier which lays down the 
procedure to be followed when you  set up a new 
religious place.  I think  it needs some amendments.  We, 
all the Ministers, will discuss and let you know.  Just give  
us a few days  to settle all these issues.  

 
Thank you.  
 
ගරු සීනිතම්බි ෙයෝෙහේසව්රන් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு சீனித்தம்பி ேயாேகஸ்வரன்) 
(The Hon. Seeniththamby Yoheswaran) 
ெகளரவ அைமச்சர் அவர்கேள, எனᾐ ேநரத்ைத நீங்கள் 

கூᾌதலாக எᾌத்ᾐவிட்டீர்கள். 
 

ගරු එම්.එල්.ඒ.එම්. හිසබ්ුල්ලා මහතා (පුනරුත්ථාපන හා 
නැවත පදිංචි කිරීම රාජ්ය අමාත්යතුමා) 
(மாண்ᾗமிகு எம்.எல்.ஏ.எம். ஹிஸ்ᾗல்லாஹ் - ᾗனர்வாழ்வளிப்ᾗ 
மற்ᾠம் மீள்குᾊேயற்ற இராஜாங்க  அைமச்சர்) 
(The Hon. M.L.A.M. Hizbullah - State Minister of 
Rehabilitation and Resettlement)  
Even though the dialogues were held, yesterday there 

was a press conference and they were criticizing Islam 
very badly. We cannot allow this. The Hon. Minister of 
Justice and Minister of Buddhasasana knows that.  You 
have to enforce  the law. You cannot say that you cannot 
enforce the law because they were having dialogues with  
you.  How are you going to stop this? You have to arrest 
them and control this.  
 

ගරු සීනිතම්බි ෙයෝෙහේසව්රන් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு சீனித்தம்பி ேயாேகஸ்வரன்) 
(The Hon. Seeniththamby Yoheswaran) 
ெகளரவ தைலைமதாங்கும் உᾠப்பினர் அவர்கேள, 

எனக்கு ேமலதிகமாக ேநரம் தரப்பட ேவண்ᾌம். ஏெனனில் 
இங்கு எனக்குாிய ேநரம் எᾌக்கப்பட்ᾌவிட்டᾐ. ெகளரவ 
அைமச்சர்கள் இரண்ᾌ ேபᾞம் என்ᾔைடய ேநரத்ைத 
எᾌத்தால் எனக்குப் ேபச ேநரமில்லாமல் ேபாய்விᾌம்.  

 
இன்ᾠ சிங்கள மக்கள் வாழாத பகுதிகளில் ெதால்ெபாᾞள் 

என்ற ாீதியில் ெபளத்த விகாைரகள் தாபிக்கப்பᾌவைதᾜம் 
அதற்கு நிதி வழங்கப்பᾌவைதᾜம் ᾗத்த சாசன அைமச்சு 
நிᾠத்த ேவண்ᾌம் என்ᾠ ேகட்ᾌக்ெகாள்கின்ேறன். 
ெதாடர்ந்ᾐம் ᾗத்தசாசன அைமச்சின் கீழ் வᾞம் விடயங்கைள 
மாத்திரமல்லாமல் தபால்ᾐைற பற்றிᾜம் ேபச 
விᾞம்ᾗகின்ேறன்.   

 
தபால்ᾐைற அைமச்ைசப் ெபாᾠத்தவைரயில், 

மட்டக்களப்ᾗ மாவட்டத்திᾤள்ள கிரான் தபால் நிைலயம் 
கட்ᾊட வசதியின்ைம உட்படப் பல குைறபாᾌகᾦடன் 
இயங்கி வᾞகின்றᾐ. இதன் குைறபாᾌகைளத் தீர்க்க அைமச்சு 
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நடவᾊக்ைக எᾌக்க ேவண்ᾌம். கிரான் தபால் கந்ேதாரால் 
விநிேயாகிக்கப்பᾌம் கᾊதங்கள் கிரான் பிரேதசத்தின் 
பᾌவான்கைரப் பகுதியில் தாமதமாகக் கிைடக்கின்றன. பல 
கிராமங்கைளᾜம் ெபᾞந்ெதாைகயான மக்கைளᾜம் ெகாண்ட 
கிரான் பிரேதச ெசயலாளர் பிாிᾫ ᾗᾢபாய்ந்தகல், 
திஹிᾢவட்ைட, ேகாராெவளி, கூளாவᾊ, தரைவ, 
ேபாில்லாெவளி ேபான்ற பகுதிகைள உள்ளடக்கிᾜள்ளᾐ. 
இந்தப் பிரேதசத்திற்கும் ஓர் உப தபால் கந்ேதாைர ஏற்பᾌத்த 
ᾙன்வர ேவண்ᾌம் என்ᾠ ேகட்ᾌக்ெகாள்கின்ேறன்.  
 

இேதேபான்ᾠ ெசங்கலᾊப் பிரேதசத்தில் சித்தாண்ᾊப் 
பகுதிக்கு அப்பாற்பட்ட ஆற்ᾠக்கு அப்பாᾤள்ள பிரேதசம் 
ஈரளக்குளம், வட்டவான், ெபாிய வட்டவான் உட்பட்ட 
பகுதிகைளக் ெகாண்ட பல கிராமங்கைளக் ெகாண்டᾐ. 
ஆகேவ, அங்கும் ஓர் உப தபால் கந்ேதாைர அைமப்பதற்கு 
அைமச்சர் ᾙன்வர ேவண்ᾌம் என்ᾠ அன்பாகக் 
ேகட்ᾌக்ெகாள்கின்ேறன். ெகளரவ அைமச்சர் அவர்கேள, 
உங்களᾐ பணிையப் ெபாᾠத்தவைரயில், அᾐ மிகᾫம் 
சிறப்பாக நைடெபᾠவதால், நான் இந்தச் சைபயிேல 
உங்கைளப் பாராட்ᾌகின்ேறன்.  

 
விேசடமாக, தᾞமப் பணம் ெபᾠேவார் சிᾠெதாைகப் 

பணத்திற்காகப் ெபᾞமளᾫ ெசலᾫ ெசய்ᾐ வாகனங்களிேல 
தபாற் கந்ேதாᾞக்குச் ெசல்ல ேவண்ᾊய ஒᾞ நிைலைமᾜம் 
இᾞக்கின்றᾐ. ஆனால், அந்தத் தᾞமப் பணம் ெபᾠபவர்கள் 
ெபᾞம்பாᾤம் மிகᾫம் வயᾐ ᾙதிந்தவர்கள். ஆகேவ, 
அவர்களின் நலைனக் கᾞத்திற்ெகாண்ᾌம் அᾐ சிᾠெதாைகப் 
பணம் என்பதனாᾤம் ஒவ்ெவாᾞ கிராம அதிகாாி பிாிவிᾤம் 
தபால் உத்திேயாகத்தர்கள் ெசன்ᾠ இந்தத் தᾞமப் பணத்ைதத் 
வழங்குவதற்குாிய ஒᾨங்ைகச் ெசய்தால், அᾐ மனிதாபிமான 
அᾊப்பைடயில் சிறந்த ேசைவயாக அைமᾜம் என்பைதᾜம் 
இந்த இடத்திேல ெதாிவித்ᾐக்ெகாள்ள விᾞம்ᾗகின்ேறன்.   

 
ெகளரவ அைமச்சர் அவர்கேள, உங்களᾐ அைமச்சின் 

கீᾨள்ள ᾙஸ்ᾢம் விவகாரப் பிாிᾫக்கு ஒᾐக்கப்பட்ட நிதி 
குைறᾫ. ஆகேவ, அைத அதிகாித்ᾐக் ெகாᾌக்க ேவண்ᾌம் 
என்ᾠ இந்தச் சைபயிேல நிதி அைமச்சிடம் நான் ஒᾞ 
ேவண்ᾌேகாள் விᾌக்கின்ேறன். ெதாடர்ந்ᾐ சுற்ᾠலாத்ᾐைற 
சம்பந்தமாகப் ேபச விைழகின்ேறன்.  

 
சுற்ᾠலாத்ᾐைறையப் ெபாᾠத்தவைரயிேல, அைமச்சர் 

அவர்கள் மிகᾫம் திறம்படச் ேசைவயாற்ᾠகின்றார். அவரᾐ 
ேசைவைய நான் மனமாரப் பாராட்ᾌகின்ேறன். ஆனாᾤம் சில 
விடயங்கைள அவாிடம் கூற விᾞம்ᾗகின்ேறன். அவர் 
நிச்சயமாக அைதக் கவனத்திற்ெகாண்ᾌ நடவᾊக்ைக 
ேமற்ெகாள்வார் என்ᾠ எதிர்பார்க்கின்ேறன். எனᾐ பிறப்பிடம் 
வாைழச்ேசைன. எனᾐ கிராமத்திற்கு அண்மித்ேத ெபயர் 
ெபற்ற சுற்ᾠலாப் பகுதியான பாசிக்குடா அைமந்திᾞக்கின்றᾐ. 
தற்ேபாᾐ இங்கு 12 ெபாிய சுற்ᾠலா விᾌதிகᾦம் 30 சிறிய 
சுற்ᾠலா விᾌதிகᾦம் உண்ᾌ. ஆனால், மஹிந்த ராஜபக்ஷ 
ஆட்சிக்காலத்தில் இங்கு தமிழர் எவᾞம் சுற்ᾠலா விᾌதிைய 
அைமப்பதற்கு அᾔமதிக்கப்படவில்ைல. அன்ᾠ 
ᾙதலைமச்சராகவிᾞந்த பிள்ைளயாᾔம் அவரᾐ 
ைகப்ெபாம்ைமயாக இᾞந்ததனால் இந்த நடவᾊக்ைக 
நைடெபறவில்ைல. இᾐ ேவதைனக்குாிய ஒᾞ விடயமாக 
இᾞக்கின்றᾐ. ஆனாᾤம் இங்ேக இᾞக்கின்ற சுற்ᾠலா 
விᾌதிகளில் உத்திேயாகத்தர்கள் அதாவᾐ ெதாழிலாளர்கள் 
நியமிக்கப்பᾌம்ேபாᾐ அதைன அண்மித்த - சூழ்ந்த 
பகுதிகைளச் ேசர்ந்த 60 ᾪதமானவர்கள் நியமிக்கப்பட 

ேவண்ᾌம். அைத நீங்கᾦம் விᾞம்ᾗᾪர்கெளன்ᾠ நான் 
எதிர்பார்க்கின்ேறன். ஆனால், அங்கு அவ்வாறில்ைல. 
குைறந்தᾐ 20 ᾪதமான தமிழ், ᾙஸ்ᾢம்கள்தான் 
இைணக்கப்பட்ᾊᾞக்கிறார்கள். பலர் ெதாழில்வாய்ப் பின்றிக் 
கஷ்டப்பᾌகிறார்கள். ஆகேவ, அைத அந்தப் பகுதியினᾞக்கு 
அறிᾫᾠத்தி, அந்த நடவᾊக்ைகைய  ேமற்ெகாள்ள அைமச்சர் 
அவர்கள் ᾙன்வரேவண்ᾌெமன்ᾠ ேவண்ᾌேகாள் 
விᾌக்கின்ேறன்.  

 
அᾐமட்ᾌமன்றி, ஒᾞ சாதாரண ெதாழிலாளி ஒᾞ 

நாைளக்கு 8 மணி ேநரம் ேவைல ெசய்ய ேவண்ᾌம். ஆனால், 
அங்கிᾞக்கின்ற கல்குடா சுற்ᾠலா விᾌதிகளில் கிட்டத்தட்ட 
ஒᾞவர் 18 மணி ேநரம் ேவைல ெசய்கின்றார். ெபᾞம்பாᾤம் 
தமிழ் ெதாழிலாளர்கள் அவ்வாᾠதான் ேவைலெசய்கிறார்கள். 
அவர்கᾦக்கு ேமலதிக ெகாᾌப்பனைவக் ெகாᾌத்தாᾤம் 
பரவாயில்ைல; அந்த நடவᾊக்ைகᾜம் இல்ைல. அவர்கᾦக்கு 
வழைமயாகேவ மாதாந்தம் ெகாᾌக்கின்ற அந்தப் பணம்தான் 
ெகாᾌக்கப்பᾌகின்றᾐ. ஆகேவ, அᾐ ெதாடர்பாகᾫம் 
அைமச்சர் அவர்கள் கவனம் ெசᾤத்தி அந்தச் சுற்ᾠலா விᾌதி 
உாிைமயாளர்கᾦக்கு அறிவித்தல் வழங்கினால் ெபᾞம் 
உதவியாக இᾞக்கும். ஏெனன்றால், அதில் ெதாழில் 
ெசய்பவர்கள் பாதிக்கப்படாமல் இᾞப்பதற்கு அᾐ ஒᾞ 
சந்தர்ப்பமாக அைமᾜம் என்பதைன இந்த இடத்தில் 
அன்பாகத் ெதாிவித்ᾐக்ெகாள்ள விᾞம்ᾗகின்ேறன்.  

 
ெகளரவ அைமச்சர் அவர்கேள, உண்ைமயில் 

தங்கᾦைடய அைமச்சு இப்பகுதிக்குத் ெதᾞவிளக்கு, 'காெபட்' 
ᾪதிகள் மற்ᾠம் நீர்வசதி உட்பட்ட ெசயற்பாᾌகைளத் 
திறம்பட ேமற்ெகாண்ᾌள்ளᾐ. அதற்காக உங்கᾦக்கு அந்தப் 
பகுதிையச் ேசர்ந்தவன் என்ற ாீதியிேல நான் நன்றிையத் 
ெதாிவிக்கின்ேறன்.  சுற்ᾠலாத்ᾐைற அைமச்சு சுற்ᾠலா 
ᾙகாைமத்ᾐவப் பாடசாைலெயான்ைற பாசிக்குடாவிேல 
ஏற்பாᾌ ெசய்ᾐ பயிற்சி வழங்கிக்ெகாண்ᾊᾞக்கின்றᾐ. ᾚன்ᾠ 
கட்டங்களாக அந்தப் பயிற்சி நிைறᾫெபற்றிᾞக்கின்றᾐ. 
ஆனால், அதைன ேமᾤம் விᾞத்தி ெசய்வதற்கு நாங்கள் 
விᾞம்ᾗகின்ேறாம். அதற்கான ஏற்பாᾌகைள நீங்கள் ெசய்ய 
ேவண்ᾌம். அதற்கான ஒᾞ நிரந்தரக் கட்ᾊடம் இல்லாைம 
ெபᾞம் குைறபாடாக இᾞக்கின்றᾐ. இப்பயிற்சிெநறிைய 
ேமᾤம் விாிᾫபᾌத்ᾐᾙகமாக ஒᾞ நிரந்தரக் கட்ᾊடத்ைத 
நீங்கள் அங்கு ஏற்பᾌத்த ேவண்ᾌெமன்ᾠ ேவண்ᾌவᾐடன், 
அங்கு அந்தப் பயிற்சிெநறியிேல சைமயல் கற்ைகெநறி, 
வரேவற்ᾗ சம்பந்தமான கற்ைகெநறிகைளᾜம்  உட்பᾌத்த 
ேவண்ᾌெமன்ᾠம் இந்த இடத்திேல ேவண்ᾌேகாள் 
விᾌக்கின்ேறன். தற்ேபாᾐ பயிற்சி ெபᾠம் பயிற்சியாளர்கள் 
ெமாழிப் பிரச்சிைன காரணமாகப் ெபᾞம் சிரமத்ைத 
எதிர்ெகாள்கிறார்கள். ᾙன்ᾗ தமிழ்ெமாழிᾚலம் அங்கு 
ெபண்மணி ஒᾞவர்  பயிற்சியளித்திᾞந்தார்.  அவர் தற்ேபாᾐ 
இடமாற்றம் ெசய்யப்பட்டதாக அறிகின்ேறாம். எனேவ, 
அவைர மீண்ᾌம் அந்தப் பயிற்சி நிைலயத்திற்கு மாற்ᾠவதற்கு  
அைமச்சர் அவர்கள் ᾙன்வரேவண்ᾌெமன்ᾠ ேகட்ᾌக் 
ெகாள்கின்ேறன்.  

 
அᾐதவிர, மட்டக்களப்ᾗ மாவட்டத்தில் பல பகுதிகளிᾤம் 

சுற்ᾠலாᾫக்குாிய விடயங்கள் தங்கியிᾞந்தாᾤம் சுற்ᾠலாப் 
பயணிகளின் வரைவ அதிகாிக்குᾙகமாக அவர்கைளக்  
கவரக்கூᾊய ெசயற்றிட்டங்கைள மட்டக்களப்ᾗ மாவட்டத்தில்  
பல இடங்களில் நாங்கள் ேமற்ெகாள்ள ேவண்ᾊயிᾞக்கின்றᾐ. 
உதாரணமாக, பாசிக்குடாைவப் ெபாᾠத்தமட்ᾊல் அங்கு  
குளிப்பதற்காக மட்ᾌம் வᾞகிறார்கள். ஆனால்,  மட்டக்களப்ᾗ 
மாவட்டத்தில் பல இடங்களில் பல விடயங்கள் இᾞக்கின்றன. 
எனேவ, அவற்ைறப் பார்க்கலாம்; ஆய்ᾫ ெசய்யலாம் என்ற 
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விதத்தில் அவர்கள் அங்கு வரேவண்ᾌம். ஆகேவ, அதற்ேகற்ற 
வைகயில் தங்களᾐ நிகழ்ச்சிநிரைல ஏற்பᾌத்ᾐமாᾠ அன்பாகக் 
ேகட்ᾌக்ெகாள்கின்ேறன்.  

 
அத்ேதாᾌ, விேசடமாக ஒன்ைறக் கூற விᾞம்ᾗகின்ேறன். 

கடந்த 21.03.2016 அன்ᾠ இரᾫ 1.00 மணியளவில் மாᾤமாᾤ 
ேஹாட்டᾢல் கடைமᾗாிᾜம் ெதாழிலாளி ᾪ. ஓவியதாஸ் 
என்பவர் தனᾐ ெதாழிைல ᾙᾊத்ᾐவிட்ᾌ அங்கு  
ெதாழிலாளᾞக்ெகன ஏற்பாᾌ ெசய்யப்பட்ட  விᾌதியில் 
தங்கியிᾞக்கும்ேபாᾐ அமாயா பீச் ேஹாட்டᾢல் ெதாழில் 
ᾗாிᾜம் சிங்கள சேகாதரர்கள் மᾐேபாைதயில் வᾞைகதந்ᾐ இᾞ 
ேஹாட்டᾤக்குமிைடயிலான ᾙரண்பாட்ᾊன் அᾊப்பைடயில் 
இந்தச் சேகாதரன்மீᾐ கத்தியால் குத்தி தாக்குதல் 
நடத்தியிᾞக்கிறார்கள். பின்னர் அவர் ைவத்தியசாைலக்குக் 
ெகாண்ᾌெசல்லப்பட்டார். ஆனால், பாதிக்கப்பட்ட அந்த 
இைளஞᾔக்கு இᾐவைர அந்த ேஹாட்டல் ᾙகாைமயாளர் 
எந்த நஷ்டஈᾌம்  வழங்கவில்ைல. அᾐதவிர, அந்த இைளஞன் 
சார்பாக நீதிமன்றத்திேல வழக்குத் தாக்கல் ெசய்யப் 
பட்ᾊᾞக்கின்றᾐ. அந்த வழக்கு விசாரைணகᾦக்கும் 
ேஹாட்டᾢன் ᾙகாைமயாளரான ஆனந்த என்பவர் 
சᾙகமளிப்பதில்ைல. ஆகேவ, பாதிக்கப்பட்ட இைளஞᾔக்கு 
உதᾫம்வைகயில் அவᾞக்கு நீதிையப் ெபற்ᾠக்ெகாள்வதற் 
காக குறிப்பிட்ட ஆனந்த என்பவர் நீதிமன்றத்திற்குச் 
சᾙகமளிப்பதற்கான நடவᾊக்ைக எᾌக்கப்பட ேவண்ᾌம்.  

 
ேமᾤம், அந்த ேஹாட்டᾤக்கு அᾞகாைமயிᾢᾞக்கின்ற 

இன்ᾔெமாᾞ ேஹாட்டᾢல் ஏற்பட்ட பிரச்சிைன காரணமாக 
அங்கு இனᾙரண்பாᾌ ஏற்பட்டᾐ. அதாவᾐ, சிங்கள 
சேகாதரர்கள் -  ேஹாட்டᾤக்குத் ெதாழிᾤக்கு வந்தவர்கள் - 
ஒᾞ தமிழைரக் ெகாைல ெசய்தேபாᾐ  அங்கு  ெபᾞம் பீதி 
உᾞவானᾐ. அவ்ேவைளயில், நான் உடனᾊயாக அந்த 
இடத்திற்குச் ெசன்ᾠ அதைனத் தீர்த்ᾐைவத்தைத நீங்கள் 
நன்கு அறிᾪர்கள். நான் அங்கு ெசன்ᾠ நடவᾊக்ைக 
எᾌக்கவில்ைலயாயின், பாாிய பிரச்சிைன ஏற்பட்ᾊᾞக்கும்.  

 
அᾐதவிர, இன்ᾔெமாᾞ விடயத்ைதᾜம் இந்த இடத்தில் 

கூᾠகின்ேறன். அங்கிᾞக்கின்ற மீனவர்கள் நீண்ட காலமாக 
மீன்பிᾊ வள்ளங்கைளக் கட்ᾊய இடங்கᾦம் இப்ெபாᾨᾐ 
சுற்ᾠலாத்ᾐைறக்காக சுᾪகாிக்கப்பᾌவதாக அறிகின்ேறாம். 
அவர்கள் பல இடங்கைள விட்ᾌக்ெகாᾌத்திᾞக்கிறார்கள். 
ஆகேவ, தற்ேபாᾐ அவர்கள் மீன்பிᾊ வள்ளங்கைளக் 
கட்ᾌகின்ற இடங்கைள அவர்களிடேம வழங்க ேவண்ᾌம். 
ஏெனன்றால், அந்தச் சுற்றாடᾢல் வாழ்பவர்கள் மீன் 
பிᾊக்கின்ற வறிய மக்கள்.  ஆகேவ,  அவர்களின்  
இᾞப்பிடங்கைளᾜம் அவர்கள்  ெதாழில் ெசய்ᾜம் 
இடங்கைளᾜம்  அவர்கᾦக்கு வழங்கேவண்ᾌெமன்ᾠ 
அைமச்சர் அவர்களிடம் அன்பாக ேவண்ᾊ, எனᾐ உைரைய 
நிைறᾫ ெசய்கின்ேறன். நன்றி.  

 
ගරු (ආචාර්ය) විජයදාස රාජපක්ෂ මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) விஜயதாஸ ராஜபக்ஷ) 
(The Hon. (Dr.) Wijeyadasa Rajapakshe) 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, යම් පැහැදිලි කිරීමක් 

කරන්නට අවශ්යයි. උෙද් වරුෙව් ඉඳන් අපි දිගින් දිගටම සාකච්ඡා 
කළා, ආගමික සමඟිය සඳහා අපි අරෙගන තිෙබන පියවර 
පිළිබඳව. දැන් කථා කරපු මන්තීතුමාත්, අෙප් හිස්බුල්ලා රාජ්ය 
ඇමතිතුමාත් ෙම් සභාෙව් ඒවා අහන්න හිටිෙය් නැහැ. ඒ ෙදපළ 
හදිස්සිෙයන් පහත් ෙවලා දැන් ෙම් පශ්නය මතු කරනවා. අපි 
ෙබොෙහොම අමාරුෙවන් නිවාෙගන - නිවාෙගන යන ෙකොට දැන් 
එතුමා ඇවිල්ලා කියනවා, "ෙපෙර්දා සාකච්ඡාව අසුබවාදීයි. ඒක 
ගැන බලාෙපොෙරොත්තුවක් නැහැ" කියලා. සාමෙයන් ෙම් පශ්න 
විසඳනවාට මහජන නිෙයෝජිතෙයක් විධියට අකමැත්තක් තිෙබන 

බවක් තමයි එතුමාෙග් කථාෙවන් රටට යන මතය. මහජන 
නිෙයෝජිතයන් විධියට ඒක ෙහොඳ නැහැ. [බාධා කිරීමක්] 
ෙපොඩ්ඩක් ඉන්න.  

 
ෙපෙර්දා සාකච්ඡාවක් තිබුණා තමයි. ඊට පස්ෙසේත් ෙම් සමාජ 

ෙවබ් අඩවිවලින් ඉස්ලාම් අයට ෙබෞද්ධ අය බැණලා තිෙබනවා, 
ඉස්ලාම් අය ෙබෞද්ධ අයට බැණලා තිෙබනවා. එක පැත්තකට 
ඇඟිල්ල දික් කරන්න එපා.  ඒක ෙදපැත්තම කරනවා. මම 
ඔබතුමාට ෙපන්වන්නම්, මෙග් Facebook account එකට එවන 
ඒවා. අපහාස කරලා, කුණු හරුප කියලා මුස්ලිම් අයත් එවලා 
තිෙබනවා. ඒක ෙදපැත්ෙතන්ම ෙවනවා. ෙම්ක ෙබොෙහොම සංෙව්දී 
කාරණයක්. සියලු ආගමික නායකතුමන්ලා අපි එකතු කර ගත්තා. 
දැන් ෙම්ක ෙබොෙහොම අමාරුෙවන් විසඳා ෙගන යන ෙකොට 
මහජන නිෙයෝජිතයන් විධියට - මන්තීවරුන්, ඇමතිවරුන් විධියට
- ඔබතුමන්ලා මීට වඩා වගකීෙමන් යුතුව කටයුතු කරන්න ඕනෑය 
කියන එක මා මතක් කරනවා. 

 
ගරු එම්.එල්.ඒ.එම්. හිසබ්ුල්ලා මහතා 
(மாண்ᾗமிகு எம்.எல்.ஏ.எம். ஹிஸ்ᾗல்லாஹ்) 
(The Hon. M.L.A.M. Hisbullah)  

 
නැඟී සිටිෙය්ය. 
எᾨந்தார். 
rose. 

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ගරු රාජ්ය ඇමතිතුමනි, ඔබතුමාෙග් කථාෙව්දී පිළිතුරු 

ෙදන්න. 
 

ගරු එම්.එල්.ඒ.එම්. හිසබ්ුල්ලා මහතා 
(மாண்ᾗமிகு எம்.எல்.ஏ.எம். ஹிஸ்ᾗல்லாஹ்) 
(The Hon. M.L.A.M. Hisbullah)  
Sir, please give me one more minute. ගරු ඇමතිතුමාට 

කියන්න ඕනෑ, මම කිසිෙසේත්ම විරුද්ධ නැහැ කියලා. අතිගරු 
ජනාධිපතිතුමාෙග් නායකත්ව ෙයන් ආගමික නායකයන් එකතු 
ෙවලා අපි ඒ ගැන සාකච්ඡා කළා.   ඒ සාකච්ඡාව තුළින් අපි 
බලාෙපොෙරොත්තු වුණා, ඉදිරිෙය්දී ජාතීන් ඔක්ෙකෝම එකතු ෙවලා 
වැඩ කරන්න පුළුවන් තත්ත්වයක්  ඇතිෙවයි කියලා. නමුත්, එම 
සාකච්ඡාෙවන් පස්ෙසේ press conference එකක් තියලා ඒ ස්වාමීන් 
වහන්ෙසේ මුසල්ිම් ජනතාවට, පසිද්ධ අල් - කුරානයට විරුද්ධව, 
අල්ලා ෙදවියන් වහන්ෙසේට විරුද්ධව කථා කරද්දී අපි ෙකොෙහොමද 
සාමය ඇති කරන්ෙන්? ඔබතුමාට මම respect කරනවා. ඔබතුමාට 
මම කිව්ෙව්, ඒ වාෙග් press conference තියලා එක ආගමක් 
විෙව්චනය කරන එක නවත්වන්න ඕනෑය කියන එකයි. ඔබතුමා 
කියපු එකට විරුද්ධව මම කිසිම ෙදයක් කිව්ෙව් නැහැ. ඒ 
dialogues අනුව තමයි තීන්දුව ගන්න ඕනෑ. 

 
ගරු (ආචාර්ය) විජයදාස රාජපක්ෂ මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) விஜயதாஸ ராஜபக்ஷ) 
(The Hon. (Dr.) Wijeyadasa Rajapakshe) 
මට විනාඩි ෙදකක් ෙදන්න, මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි.  
 
ඔබතුමාත්, ෙම් ගරු සභාෙව් සියලුෙදනාමත් දන්නවා,  පසුගිය 

අවුරුදු හත, අට තුළ ෙම් රෙට් ආගමික විරසකය ඇති වුෙණ් 
ෙකොෙහොමද කියලා. ගරු රාජ්ය ඇමතිතුමනි, ඔබතුමන්ලා 
නිෙයෝජනය කරපු කලින් ආණ්ඩුෙව් ඔබතුමන්ලාෙග් නායකෙයෝ 
ෙම් පශ්න ඇති කරන කාලෙය් ඔබතුමා කථා කෙළේ නැහැ, මුස්ලිම් 
ජනතාව ෙවනුෙවන්. එදා කිසිම මුස්ලිම් මන්තීවරෙයක්, 
ඇමතිවරෙයක් අලුත්ගම පශ්නය ෙවන ෙකොට කථා කෙළේ නැහැ, 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි. ලක්ෂ්මන් කිරිඇල්ල ඇමතිතුමායි, 
මමයි එදා කථා කළා; අෙප් එක්සත් ජාතික පාක්ෂිකෙයෝ කථා 
කළා.  

3487  3488 



පාර්ලිෙම්න්තුව 

 
එදා ෙමතැන හිටපු මුස්ලිම් ඇමතිලා, මන්තීලා තමන්ෙග් බලය 

රැක ගන්න, තනතුරු රැක ගන්න ෙමොකක්ද කිව්ෙව්? "අපට 
විශ්වාසයි, ජනාධිපති; අපට විශ්වාසයි, ආරක්ෂක ෙල්කම්. 
එතුමන්ලා ෙම් ඔක්ෙකෝම විසඳලා අපට සුරපුරයක්  ඇති කරලා 
ෙදනවා" කියලා කිව්වා. ඔබතුමන්ලා  ෙම් පශ්න එක දවසින් -පැය 
24න්- විසඳන්න කියලා අපට කියන්න එපා. ෙම්ක කාලයක් 
තිසේසේ වර්ධනය ෙවච්ච, ඔඩු දුවපු පශ්නයක්. ඒක විසඳන්න අපට 
කාලයක් ෙදන්න. ඔබතුමන්ලායි ඒක කෙළේ. ඔබතුමන්ලා ඒ 
ආණ්ඩුෙව් ෙකොටස්කාරෙයෝ. ඔබතුමන්ලා තමයි ඒක වර්ධනය 
කෙළේ. ඒ කල්ලි ඇති කෙළේ ඔබතුමන්ලාෙග් ආණ්ඩුව. ඒක නිසා 
ඇඟිල්ල දික් කරන්න, ෙචෝදනා කරන්න එන්න එපා. ෙහොඳට 
මතක තියා ගන්න. ඒවා, ඔබතුමන්ලා හදපු පශ්න. ඔබතුමන්ලාට 
ජාතිය පිළිබඳ පශ්නයක් නැහැ. ඔබතුමන්ලාට ආගම ගැන 
පශ්නයක් නැහැ. ඔබතුමන්ලාට ඇමතිකම තිෙබනවා නම් ඕනෑම 
දහ ජරා වැඩක් කරනවා. පහත් වැඩ කරලා දැන් තමුන්නාන්ෙසේලා 
අපට ඇඟිල්ල දික් කරන්න එන්න එපා. තමුන්නාන්ෙසේලා ඒ හදපු 
ඒ දූෂිත, දඩබ්බර සමාජය තමයි අපි ශීලාචාර කරන්න හදන්ෙන්. 
ඒක මතක තියා ගන්න. 

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ස්තුතියි.   මීළඟට, ගරු ගාමිණී ෙලොකුෙග් මන්තීතුමා. 

 
[අ.භා. 2.00] 

ගරු ගාමිණී ෙලොකුෙග් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு காமினி ெலாக்குேக) 
(The Hon. Gamini Lokuge) 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, කවුරු ෙමොනවා කිව්වත් ෙම් 

රෙට් සියලුම ආගම් අදහන අය එකට ජීවත් ෙවන්න ඕනෑ කියන 
මතෙය් තමයි අපි ඉන්ෙන්. එක එක්ෙකනා, එක එක ෙවලාවට 
රෙට් පශ්න ඇති කරලා ඒවායින් වාසි අරෙගන අද විවිධ කතන්දර 
කියනවා. එහි ඉතිහාසය ගැන මම කථා කරන්න යන්ෙන් නැහැ. 
ඒක මට අවශ්ය ෙදයක් ෙනොෙවයි. විෙශේෂෙයන් මම අද දින කථා 
කරන්න බලාෙපොෙරොත්තු වන්ෙන්, සංචාරක ව්යාපාරය පිළිබඳවයි.  

 
සංචාරක ව්යාපාරය කියන්ෙන් ෙද්ශපාලන පක්ෂයකටවත්, 

ෙද්ශපාලන නායකෙයකුටවත් අයිති ෙදයක් ෙනොෙවයි. එම 
ව්යාපාරය නීත්යනුකූලව ආරම්භ කෙළේ ෙජ්.ආර්. ජයවර්ධන 
ජනාධිපතිතුමායි. ඒෙකන් ෙහොඳ කටයුත්තක් බලාෙපොෙරොත්තු 
වුණා. ඒක තමයි වකව සහ ඍජුව ආදායම් ලබා ගැනීම. ඒෙකන් 
රජයට ආදායම් ලබා ගන්න බලාෙපොෙරොත්තු වුණා. මම විශ්වාස 
කරන හැටියට ෙම් අමාත්යාංශය භාරව හිටපු හැම ඇමතිවරෙයක්ම 
ඒ පතිපත්තිය දියුණු කරන්න තමයි කියා කෙළේ. නමුත් අද අපි 
දකින්ෙන් ඒක ෙනොෙවයි. තමුන්නාන්ෙසේලාෙග් ආණ්ඩුෙව් 
ඇමතිවරයා සංචාරක ව්යාපාරය දියුණු කරන්න කටයුතු කරන 
ෙකොට අෙනක් එක්ෙකනා කරන්ෙන් ඒකට හාත්පසින්ම විරුද්ධ 
වැඩක්. ෙමොකද, සංචාරක ව්යාපාරය දියුණු කරන්න ෙහෝටලයක්, 
කාමරයක් හදලා විතරක් පුළුවන්කමක් නැහැ. ඒ එන සංචාරකයාට 
ෙම් රෙට් කරන්න විවිධ කටයුතු තිෙබනවා. ඒ අය සංචාරය සඳහා 
එන්ෙන් නිවාඩුවක් ගත කරන්න වාෙග්ම එක එක වුවමනාවන් 
කර ගැනීම සඳහායි. සමහරු එනවා, කිකට් ගහනවා බලන්න; 
සමහරු එනවා, ෙමෝටර් රථ ෙර්ස් බලන්න; සමහරු එනවා, මුහුද 
බලන්න; තවත් සමහරු එනවා, Cultural Triangle එකට ගිහිල්ලා 
අෙප් රෙට් ඉතිහාසය පිළිබඳව ෙසොයා බලන්න; සමහරු එනවා, 
යාල අභයභූමිය බලන්න. ඒ අතින් ලංකාව ඉතාම ෙහොද 
සන්ධිස්ථානයක තිෙබන රටක්. ලංකාවට එන සංචාරකෙයකුට 
සතියක් ඇතුළත ඒ සියල්ල බලන්න පුළුවන්.  

ෙකොළඹට එන සංචාරකයකුට පැය තුනක් හතරක් ඇතුළත 
ලංකාෙව් තිෙබන ෙහොඳම මුහුදු තීරයට යන්න පුළුවන්. එෙහම 
නැත්නම් පැය තුනකින්, හතරකින්, පහකින් ඒෙගොල්ලන්ට යාල 
අභයභූමියට නැත්නම් ෙවනත් තැනකට ගිහිල්ලා සතුන් නරඹන්න 
පුළුවන්. එෙහම නැත්නම් අනුරාධපුරයට, ෙපොෙළොන්නරුවට, 
මහනුවරට - Cultural Triangle එකට - ගිහිල්ලා අෙප් 
ඓතිහාසික ස්ථාන බලන්න පුළුවන්. සීගිරිය බලන්න පුළුවන්. 
එෙහම නැත්නම් නුවරඑළිය වැනි ශීත ෙද්ශගුණය තිෙබන 
පළාතකට ගිහිල්ලා එන්න පුළුවන්. සතියක් ඇතුළත එවැනි ස්ථාන 
නැරඹිය හැකි රටක් ෙලෝකෙය් නැහැ. එෙහම නම් අෙප් රටට 
සංචාරකයින් පැමිණියාම, ඒෙගොල්ලන්ට extra activities ඕනෑ. 
මාල දිවයින ෙමොනවත් නැති රටක්. නමුත් මාල දිවයිනට 
සංචාර කයින් ගියාම මාල දිවයින වටා ඇති මුහුද එම 
සංචාරකයින්ට විවිධාකාරෙයන් විකුණා ඒ අය සල්ලි හම්බ 
කරනවා. Whale watching, diving යනාදී විවිධ ආකාරෙයන් එම 
කටයුතු සිදු කරනවා. සමහර ෙව්ලාවට එම සංචාරකයින් ෙහෝටල් 
කාමරයට වඩා extra activitiesවලට වියදම් කරනවා.  

 
අද ෙම් රෙට් ෙමොකද ෙවන්ෙන්? මම පසුගිය දවසක ෙමම 

විවාදවලට ඇහුම් කන් දී ෙගන සිටින විට, එක් ඇමතිවරෙයක් 
ෙබොෙහොම ආඩම්බරෙයන් කිව්වා, "රාජපක්ෂ පවුලට පාවිච්චි 
කරන්න හදපු racecourse එක අපි මිනිසුන්ට ෙබදුවා"ය කියා. 
එෙහම කියන්ෙන්, ෙම්වාෙය් අර්ථය දන්ෙන් නැති උදවියයි. 
මැෙල්සියාෙව් Grand Prix races පවතින ෙකොට ඒ රෙට් ෙහෝටල් 
කාමරවල වටිනාකම සියයට 65කින් වැඩි ෙවනවා. ඩුබායි රෙට් 
cricket grounds හදා තිෙබන්ෙන් ඇයි? ඩුබායිවල අය කිකට් 
ෙසල්ලම් කරන්ෙන් නැහැ. නමුත් ෙලෝකෙය් කිකට් කණ්ඩායම් 
ඇවිල්ලා එම cricket ground එෙක් ෙසල්ලම් කරනෙකොට, 
ෙවනත් රටවල කීඩාෙලෝලීන් ගිහිල්ලා ඒ රෙට් ෙහෝටල්වල 
නැවතිලා එය නරඹනවා. අෙප් රෙට් කරන්ෙන් ෙමොකක්ද? 
ෙමොකක් හරි හැදුෙවොත් ඒක රාජපක්ෂ පවුලට ෙහෝ කාට ෙහෝ 
හදපු එකක්ය කියනවා. ෙම් රෙට්ත්, racing cars, racecourse ඇති 
ෙවන්න ඕනෑ. එක ඇමතිවරෙයක් ෙබොෙහොම ආඩම්බරෙයන් 
ෙමතැනදී කිව්වා, "අන්න මම ඒක අරෙගන මිනිසුන්ට ෙගවල් 
හදන්න ෙබදා දුන්නා"ය කියා. සංචාරක කර්මාන්තයට අදාළ 
යටිතල පහසුකම් වැඩිදියුණු කරන එක ෙනොෙවයි, කරන්ෙන්. 
අෙනක් පැත්තටයි කටයුතු කරන්ෙන්. 

 
ඊළඟට, සංචාරක ව්යාපාරය ගත්තාම ෙමහි ෙකොටස් ෙදකක් 

ඉන්නවා. මහා පරිමාණෙය් සංචාරක ව්යාපාර තිෙබනවා. ඒ 
වාෙග්ම කුඩා පරිමාණෙය් සංචාරක ව්යාපාර තිෙබනවා. ෙමම 
ෙකොටස් ෙදකටම ෙම් ව්යාපාරය තුළින් නැඟිටින්න පුළුවන් 
ෙවන්න ඕනෑ. තමුන්නාන්ෙසේලාෙග් රජය බලයට පත් වුණාට 
පසුව, ෙහෝටලයක මත්පැන් බලපතයට රුපියල් නවලක්ෂ 
පනස්දහසක් ෙගවන්න නියම කළා. හැබැයි, කාම ර ෙදෙක් 
ෙහෝටල් පවත්වා ෙගන යන අයත් එම මුදලම ෙගවන්න ඕනෑ. 
හිල්ටන් ෙහෝටලෙය් අයිතිකරුට නම් එම මුදල ෙගවන එෙක් 
පශ්නයක් නැහැ. කළුතර සිට කතරගමට යනෙතක් කාමර තුන, 
හතර, පහ, දහය තිෙබන ෙහෝටල් තිෙබනවා. ලංකාව පුරාම එවැනි 
ෙහෝටල් තිෙබනවා. හැබැයි, අද ඒවා පවත්වා ෙගන යන්න බැහැ. 
තමුන්නාන්ෙසේලා ඒවා දිහා බලන්ෙන් නැහැ. මත්පැන් licence 
එක ගත්ෙතොත්, ඔවුන්ට ඒෙකන් ආදායමක් ගන්න බැහැ. නමුත් ඒ 
අය නඟා සිටුවන්න ඕනෑ. ෙමොකද, ඒ අය තමයි ලංකාවට වැඩිම 
ආදායමක්  ලබා ෙදන්ෙන්. ගාලු ෙකොටුෙව් කුඩා සංචාරක ෙහෝටල් 
තිෙබනවා. ඒවාෙය් තිෙබන්ෙන් කාමර තුනයි, නැත්නම් හතරයි, 
පහයි. ඒවා ෙඩොලර් 300කට, 400කට, 500කට කුලියට ෙදනවා. 
හැබැයි, ඒ අය මත්පැන් බලපතය ගන්න ගිෙයොත්, හිල්ටන් 
එෙකන් අය කරන ගණනම ඒ අයෙගනුත් අය කරනවා. ඒ නිසා 
ෙම් රටට ආදායම් ෙගෙනන කුඩා ව්යාපාරිකයන්වත් ආරක්ෂා 
කිරීම ගැන තමුන්නාන්ෙසේලාට යුතුකමක් තිෙබනවා. ඒ අයටත් 
උදවු කරන්න. ඒ අය දිහාත් බලන්න. තමුන්නාන්ෙසේලාෙග් 
අමාත්යාංශය වැරැද්දක් කරනවා කියා මම කියන්ෙන් නැහැ. නමුත් 
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රජෙය් පතිපත්තිය ෙවනස් ෙවලා තිෙබන එක ගැනයි මම 
කියන්ෙන්. එෙහම නම් ඇමතිවරයා හැටියට ෙම් හැම අංශයක් 
දිහාම බැලීමට තමුන්නාන්ෙසේට ශක්තියක් තිෙබන්න ඕනෑ.  

 
තමුන්නාන්ෙසේ පශ්නයක් ඇසුෙවොත් උත්තරයක් ෙදන, ඒ ගැන 

බලන ඇමතිවරෙයක්ය කියන එක මම පිළිගන්නවා. නමුත් 
පතිපත්තියක් හැටියට බලන්න ඕනෑ, ෙම් රටට වකව ආදායම් ලබා 
ෙදන කණ්ඩායම අපි ආරක්ෂා කර ගන්ෙන් ෙකොෙහොමද කියා. 
ෙමම ව්යාපාරයට වකව සම්බන්ධ ෙවන අයට ආධාර කරන්ෙන් 
ෙකොෙහොමද කියා අපි බලන්න ඕනෑ. ෙමම ව්යාපාරය ඉතාම ෙහොඳ 
එකක්. ෙමම ව්යාපාරය රටට ආදායම ෙගෙනනවා පමණක් 
ෙනොෙවයි, රට තුළ වකව රැකියා ඇති කරන ව්යාපාරයක්. ඒ නිසා 
සංචාරක ව්යාපාරය දියුණු කරනෙකොට, ෙම් හැම අංශයක්ම 
ශක්තිමත් කරන්ෙන් ෙකොෙහොමද කියන එකත් අපි කල්පනා කර 
බලන්න ඕනෑ.  

 
ෙම් රෙට් සංචාරක ව්යාපාරෙය් ෙයෙදන කණ්ඩායමක් 

ඉන්නවා. යුද්ධය පැවැති කාලෙය් ෙම් රටට ආෙයෝජකෙයෝ 
පැමිණිෙය් නැහැ. යුද්ධය පැවැති කාලෙය් ලංකාෙව් ෙද්ශීය 
කර්මාන්තකරුවන් තමයි ෙමය රැක ගත්ෙත්. පධාන 
ව්යාපාරිකෙයෝ හැටියට ෙද්ශීය ෙහෝටල් ව්යාපාරිකයන් තමයි ෙම් 
කර්මාන්තය ආරක්ෂා කර ගත්ෙත්. නමුත් ඒ අය ෙවනුෙවන් 
විෙශේෂ වැඩ පිළිෙවළක් තමුන්නාන්ෙසේලා ළඟ නැහැ. පාඩු 
ලබමින්, ණය ෙගවා ගන්න බැරුව, විවිධ පශ්නවලට මුහුණ 
ෙදමින් ෙබොෙහොම අමාරුෙවන් ෙහෝටල් පවත්වා ෙගන ගිය 
කණ්ඩායමක් සිටිනවා. එක එක කාලවලදී අපි ඒ ෙගොල්ලන්ට යම් 
යම් පහසුකම් ලබා දුන්නා.  

 
අද තමුන්නාන්ෙසේලා විෙද්ශීය ආෙයෝජකයින් ගැන විතරක් 

බලනවා. නමුත් ෙද්ශීයව එක එක දිස්තික්කවල ෙමම කර්මාන්තය 
කරෙගන යන අය සම්බන්ධවත් කරන්ෙන් ෙමොකක්ද කියන එක 
ගැන තමුන්නාන්ෙසේලා කල්පනා කර බලන්න ඕනෑ.  ඒ අය තමයි 
අමාරු කාලෙය් ෙම්වා ආරක්ෂා කරෙගන සිටිෙය්. අෙනක් අය 
ඔක්ෙකෝම විකුණා ගියා. නමුත් ෙද්ශීයව ෙමම කර්මාන්තයට 
රුකුල් දුන් ශක්තිමත් ව්යාපාරික පිරිසක් ඉන්නවා.  

 
තමුන්නාන්ෙසේලා කල්පනා කරලා බලන්න ඕනෑ ඒ අයට 

ෙමොකක් ෙහෝ incentive එකක් ෙදන්න.  ඉඩමක් ගන්න ෙකොට, 
ඉඩමක් බදු ෙදන ෙකොට ඒ ෙගොල්ලන්ට පමුඛත්වයක් ෙදන්න 
ඕනෑ. ෙමොකද, ලංකාෙව් තවත් ෙහෝටල් හැදිය යුතු පළාත් 
තිෙබනවා.  අද ෙම් රටට මිලියන ෙදකක් සංචාරකෙයෝ එනවා නම් 
අද ෙම් රෙට්  තිෙබන කමර පමාණය මදියි. හැබැයි, අද 
කාමරවලට සංචාරකෙයෝ නැහැ.  නැ ෙඟනහිර පළාෙත් වුණත්, 
ෙකොළඹින් පිට වුණත් හුඟක් ෙහෝටල්වල  අවුරුද්ද පුරාම වුණත් 
සියයට 20කට 30කට වැඩිය කාමර විකිෙණන්ෙන් නැහැ. එෙහම 
නම් තමුන්නාන්ෙසේලා කල්පනා කරන්න ඕනෑ කාලයකට - 
season එකට- විතරක් ෙනොෙවයි, අවුරුද්ෙද් මාස 12 තුළම 
සංචාරකෙයෝ එන වැඩ පිළිෙවළක්  සකස් කරන්න. එදා  ඉන්දියාව 
දියුණු කෙළේ ෙකොෙහොමද? ඉන්දියාවට on-arrival visa එක 
දුන්ෙන්, ඒ ෙගොල්ලන්ට  අවුරුද්ද පුරාම සංචාරකෙයෝ  එන නිසයි.  
එදා අෙප් කාලෙය් තමයි චීනයට "designated status" ගත්ෙත්.  
නමුත්, එදා කුරුළු උණක් තිබුණු නිසා ඒක දියුණු කරන්න බැරි 
වුණා. දැන් ඒ  පශ්න ඔක්ෙකොම ඉවර ෙවලා. අෙප් අසල්වැසි රටක් 
වන මාලදිවයින ගැන කල්පනා කෙළොත් දැන් සියයට 60-70ක් 
චීනෙය් සංචාරකෙයෝ මාලදිවයිනට එනවා. මාලදිවයිෙන් 
කාමරයකට  ෙඩොලර් 500 - 1500 අතෙර් ගණනක් ෙගවනවා.  
තවම අෙප් රෙට් ෙඩොලර් 100න් එහාට යන්න අමාරු ෙවලා 
තිෙබනවා.  ඇයි, ඒ ෙගොල්ලන්ට extra activities නැහැ. ඒ extra 
activities දියුණු කරන්න එන මාර්ගයත් කඩාෙගන වැෙටනවා. 
තමුන්නාන්ෙසේලාට පතිපත්ති තීන්දුවක් නැති නිසා 
තමුන්නාන්ෙසේලා අර පටන් ගත්ත අරමුණ  ගැන බලන්ෙන් නැහැ. 
අරමුණ කරපු මිනිහා දිහා බලලා ඒක cancel  කරලා දානවා.  ඒක 

අවලංගු කරලා දානවා. එදා මම අහෙගන හිටියා අෙප් නිවාස  හා 
ඉදිකිරීම් අමාත්යතුමා ෙබොෙහොම ආඩම්බරෙයන් කියනවා, 
"රාජපක්ෂලාට ෙර්ස් දුවන්න  හදපු පිට්ටනිය මම ෙබදලා දැම්මා" 
කියලා. ඒක ෙබොෙහොම ආඩම්බරෙයන් කිව්වා. ඒවා ෙම් 
ව්යාපාරයට ආරම්භයක්. "රන්මිහිතැන්න  studio එක මම ෙබදලා 
දැම්මා" කියනවා. ෙබොෙහොම ආඩම්බරෙයන් තමයි කියන්ෙන්.  
නමුත් එතුමා ඒ අරමුණ දන්ෙන් නැහැ. ෙද්ශපාලන වුවමනාව 
බලනවා. තමුන්නාන්ෙසේලාෙග් නායකතුමා ෙබොෙහොම 
ආ ඩම්බරෙයන් කිව්වා, "මම දකුෙණ් ගුවන් ෙතොටුපෙළේ වී ගබඩා 
කළා." කියලා. ඒවා ෙම් රටට ගැළෙපන ඒවා  ෙනොෙවයි.  අද ෙම් 
රෙට් අභ්යන්තර ගුවන් ගමන් ඇති ෙවන්න ඕනෑ යුගයක් තමයි 
තිෙබන්ෙන්. සංචාරකෙයෝ ඒවාට මුදල් ෙගවන්න ලැහැස්තියි. ඒ 
නිසා අපි ඒ පහසුකම් ඇති කරන්න ඕනෑ. එෙහම  ඇති කරනවා 
ෙවනුවට  හදපු ඒවාෙය්ත් වී ගබඩා කරනවා. ෙම්වා ෙද්ශපාලන 
වුවමනාවන් නිසා  කියනවා. ඒ ගැන මම කනගාටු වුණා. ෙමොකද, 
අගමැතිතුමා සංචාරක ව්යාපාරය පිළිබඳව ෙබොෙහොම උනන්දුවක් 
දක්වන නායකෙයක් බව මම දන්නවා. එතුමා ඒ කාලෙය්ත් ඒකට 
මහන්සි වුණා. හැබැයි, ෙම්ෙක වී ගබඩා කරනවාය කියලා 
කිව්වාම මට නිකම් shock එකක් වාෙග් ඇති වුණා. ෙද්ශපාලන 
වශෙයන් රටක් දියුණු කරන්න කල්පනා කරන නායකෙයක් 
ෙමෙහමත් කරනවාද කියලා. ෙමන්න ෙම්ක තමයි අෙප් වැරැද්ද.   

 
අපි ඉලක්කයට යන්න ඕනෑ. ෙකොයි ආණ්ඩුව කළත් ෙහොඳ 

වැෙඩ් ෙහොඳයි කියන්න ඕනෑ. අපි ඉලක්කයකට යන්න ඕනෑ.  ගරු 
ඇමතිතුමනි, තමුන්නාන්ෙසේ ඒ පතිපත්ති ෙය් ඉන්න බව මම 
දන්නවා.  නමුත්, තමුන්නාන්ෙසේට බැහැ  ෙන් කීඩා පිට්ටනියක්  
හදන එක නවත්වන්න. දකුණු පළාෙත් සංචාරක ව්යාපාරය දියුණු 
ෙවන්න ඕනෑ නිසා, එතැන දවස් තුන හතරක් සංචාරකෙයෝ 
රැ ෙදන්න ඕනෑ නිසා අපි වියළි කලාපෙය් උද්හිද උද්යානයක් ඇති 
කළා, safari zoo  එකක් ඇති කළා. අද ඒවාට දහස ්ගණන් යනවා. 
චීනයට අක්කර 14ක් ෙදන  බව මට ආරංචියි. තමුන්නාන්ෙසේලා 
ෙහොයලා බලන්න, ඔය ෙදකම චීනයට යනවා. එෙහම නම් අපි 
බලාෙපොෙරොත්තු වන ෙද් ෙමොකක්ද?  ඒ එක්කම ෙම් රෙට් ෙහොඳට 
ආදායම් ලබන්න පුළුවන් ආයතනයක් තමයි Sri Lanka 
Convention Bureau එක. අද සිංගප්පුරුව ගත්ෙතොත් 
සිංගප්පූරුවට වැඩිම සංචාරකෙයෝ ෙගෙනන්ෙන් Convention 
Bureau එෙකන්. අපිට ඒකට ස්ථාන ෙදකක් තිෙබනවා.  අලුතින් 
හදන්න ඕනෑ නැහැ.  පදර්ශනාගාරයක් හැදුවට කමක් නැහැ. අද 
හම්බන්ෙතොට ජාත්යන්තර සම්මන්තණ ශාලාවයි, බණ්ඩාරනායක 
අනුස්මරණ ජාත්යන්තර සම්මන්තණ ශාලාවයි ෙදකක් තිෙබනවා.   

 
ඒ කාලෙය්  විවිධ conventions කළ බව මම දන්නවා.   

හැබැයි, ඒවාට දක්ෂ පුද්ගලෙයෝ දාලා ෙලෝකෙය් conventions  
ෙම් රටට ෙගෙනන්න  පුළුවන් වැඩ පිළිෙවළක් ඇති කරන්න 
ඕනෑ. Convention එකක් නිකම්ම එන්ෙන් නැහැ. අපි ගිහිල්ලා 
වාර්ෂිකව ඒ අයට  bid කරලා, අෙප් පහසුකම් දන්වලා, ෙමහාට 
ෙගන්වන්න ඒ අයව ආකර්ෂණය කර ගන්න ඕනෑ.  මම දන්න 
තරමින් ෙලෝකෙයෝ වැඩිම convention ව්යාපාරය කරන රටක් 
තමයි සිංගප්පුරුව.   සිංගප්පුරුෙව් සියයට 50ක් විතර සංචාරකයින්  
conventionsවලට තමයි එන්ෙන්. Convention එකකට 400ක්, 
500ක් විතර එනවා. කාමර හාරසියයක්, පන්සියයක් විකිෙණනවා. 
එතෙකොට අධි මිලට විකුණන්නට පුළුවන්.   
 

ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ගරු මන්තීතුමනි, ඔබතුමාට තව විනාඩියක කාලයක් 

තිෙබනවා. 
 

ගරු ගාමිණී ෙලොකුෙග් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு காமினி ெலாக்குேக) 
(The Hon. Gamini Lokuge) 
ෙබොෙහොම ස්තුතියි, මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි.  
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පාර්ලිෙම්න්තුව 

 
සංචාරක ව්යාපාරය ඉතාම වැදගත් ව්යාපාරයක්. ෙමයින් රටට 

ෙහොඳ ආදායමක් ලබා ගන්නට පුළුවන්. පසු ගිය කාලෙය් අපි 
සංචාරක ව්යාපාරය තවත් වැඩිදියුණු කරන්නට කල්පනා කළා. 
පන්සල්, පල්ලි වාෙග්ම ෙම් රෙට් සංචාරකයන් ආකර්ෂණය 
කරන්න පුළුවන් ස්ථාන  තිෙබනවා. මහනුවර ෙඩෝසන් කුළුණ 
තිෙබන බව අප දන්නවා. නමුත්, ඒක බලන්න කවුරුවත් යන්ෙන් 
නැහැ. අපි ඒක brochure එකකට දමලා, ඒෙක් ඉතිහාසය 
සම්බන්ධ විස්තර දැම්ෙමොත් සංචාරකෙයක් යන ෙකොට පැය 
භාගයක්, පැයක් නැවතිලා ඒක බලනවා; ඒ ෙවනුෙවන් ඒ අය  
කාලය ගත කරනවා. ඒ වාෙග්ම, ෙම් රෙට් විවිධ ස්ථාන තිෙබනවා. 
එෙහම තිබුණත්, පසුගිය කාලෙය් යුද්ධය තිබුණු නිසා එවැනි 
ස්ථානවලින් සංචාරකයන්ෙගන් අපට  ආදායමක් ලබා ගන්නට 
බැරි වුණා. Victoria Dam එක තිෙබනවා. ඒක නැරඹීමට guided 
tour  එකක් ලැහැස්ති කරන්න පුළුවන්. ඒක ෙද්ශීය දරුවන්ටත් 
ෙහොඳයි. ඕස්ෙට්ලියාවට ගියාම ඒ අයෙග් බලාගාරවල ඒ විධිෙය් 
guided tours ෙකොච්චර තිෙබනවාද? ඒ ආකාරයට guided tour 
එකක් හැදුෙවොත් ඒකට ගණනක් අය කරන්න පුළුවන්. අලුත් 
රැකියා ලබා ෙදන්නත් පුළුවන්. සංචාරකෙයක් දවෙසන් අඩක් 
එතැන ගත කළාම, මහනුවර දවස් ෙදකක් පමණ නවතින්නට 
ෙවනවා. ෙමවැනි හඳුනා ගත යුතු තැන් ෙබොෙහොමයක් තිෙබනවා. 
මම විශ්වාස කරනවා තමුන්නාන්ෙසේලා  ෙම්වා කල්පනා කරයි 
කියලා. ෙම් රට දියුණු වුෙණොත්; සංචාරක ව්යාපාරය දියුණු 
වුෙණොත් අෙප් තරුණ පරම්පරාවට තමයි ඒ පතිලාභ ලැෙබන්ෙන්.  
 

ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ගරු මන්තීතුමනි, ඔබතුමාට ලැබී තිෙබන කාලය අවසානයි. 
 
ගරු ගාමිණී ෙලොකුෙග් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு காமினி ெலாக்குேக) 
(The Hon. Gamini Lokuge) 
ෙහෝටල් පාසල තව පුළුල් කරන්නට ෙවනවා. ඒවාට ඇතුළු 

කර ගන්නා සිසුන් පමාණය වැඩි කරන්නට ඕනෑ. ඒ ෙගොල්ලන් 
intermediate level දක්වා ඉෙගන ගන්න; උපාධිය දක්වා ඉෙගන 
ගන්න උනන්දු කරවන්නට ඕනෑ. රට පුරා තිෙබන අෙනක් 
ෙහෝටල් පාසල් තව ශක්තිමත් කරන්නට ඕනෑ. ඒවා ශක්තිමත් 
කළාම අෙප් තරුණ පරම්පරාව එම පාසල්වලට ඇතුළු ෙවන්නට 
පුළුවන්. ඒ අය එහි වටිනාකම පිළිබඳව දැනුවත් කළාම, ඒ තුළින් 
රටට විශාල ෙසේවාවක් සිදු ෙවනවා.  

 
මම මීට වඩා කථා කරන්ෙන් නැහැ. අෙප් ඇමතිතුමාට සුබ 

පතමින් මෙග් වචන ස්වල්පය අවසාන කරනවා. ෙබොෙහොම 
ස්තුතියි. 

 
[අ.භා. 2.15] 

ගරු අබ්දුල් හලීම් මහතා ( තැපැල්, තැපැල් ෙසේවා හා 
මුසල්ිම් ආගමික කටයුතු  අමාත්යතුමා) 
(மாண்ᾗமிகு அப்ᾐல் ஹலீம் - தபால், தபால் ேசைவகள் மற்ᾠம் 
ᾙஸ்ᾢம் சமய அᾤவல்கள் அைமச்சர்) 
(The Hon. Abdul Haleem - Minister of Post, Postal Services 
and Muslim Affairs) 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, තැපැල්, තැපැල් ෙසේවා හා 

මුස්ලිම් ආගමික කටයුතු විෂය භාර අමාත්යවරයා හැටියට 2017 
වර්ෂය සඳහා වන අය වැය විවාදයට මා එක්වන්ෙන් ඉමහත් 
සතුටකින්. 

 
තැපැල් ෙදපාර්තෙම්න්තුව ඉතාමත්ම විශාල ෙදපාර්තෙම්න්තුවක් 

බව හැෙමෝම දන්නා කාරණයක්. විෙශේෂෙයන්ම ෙමහිදී තැපැල් 
ෙදපාර්තෙම්න්තුව වසර 220කට අධික ඉතිහාසයකට උරුමකම් 

කියන අතර, තැපැල් ෙදපාර්තෙම්න්තුව විසින් ලබා ෙදන ලද 
ෙසේවාව දිවයිෙන් සෑම පුරවැසිෙයකුටම නැතිවම බැරි, අත්යවශ්ය 
ෙසේවාවක් බව හඳුන්වන්න පුළුවන්. 

 
ශී ලංකාෙව් දැනට තැපැල් කාර්යාල, උප තැපැල් කාර්යාල, 

නිෙයෝජිත තැපැල් කාර්යාල සහ ගාමීය නිෙයෝජිත තැපැල් 
කාර්යාල ඇතුළුව සමස්ත කාර්යාල 4,691ක් කියාත්මක වනවා. 
එෙසේම ලංකාෙව් සෑම පෙද්ශයකටම ලිපි ෙබදා හැරීම සඳහා 
තැපැල්කරුවන් දැඩි කැපවීමකින් තම ෙසේවය ලබා ෙදන අතර, 
මහ ජනතාවට ඉතාමත් සුහදශීලී ෙසේවයක් ලබාදීමට ඔවුන්ට 
හැකිවී තිෙබනවා. ෙමවැනි දැවැන්ත තැපැල් ෙසේවා ජාලයක 
ෙසේවය කිරීම සඳහා ෙසේවකයින් 26,781ක් අනුමතව ඇතත්, ෙම් 
වන විට ෙසේවෙය් නියුතුව සිටින්ෙන් 25,739ක් පමණයි. ෙම් වන 
විට තැපැල් ෙසේවා නිලධාරින් 711කට පත්වීම් ලබාදීමට අප 
කටයුතු කළා. 2016 වසර අවසානයට ෙපර ෙදපාර්තෙම්න්තු 
අභ්යන්තර උසස්වීම් සඳහා පවත්වන ලද විභාගෙය් පතිඵල මත 
147ෙදෙනකුට උසස්වීම් ලබාදීමට කටයුතු කර තිෙබනවා. ඒ 
අනුව 900කට ආසන්න නව තැපැල් ෙසේවා නිලධාරි පත්වීම් 
ලබාදීම අවසන් කිරීමට අපට හැකි ෙවනවා. 

 
ෙමහිදී මා විෙශේෂෙයන් සඳහන් කළ යුතු කාරණාවක් 

තිෙබනවා. ෙම් වන විට ව්යාපාරික පජාව අප ෙකෙරහි තබා ඇති 
විශ්වාසය මත ඉතා විශාල වශෙයන් ව්යාපාරික ලිපි ෙමන්ම 
අන්තර්ජාල ව්යාපාරික තැපෑෙලන් ලැෙබන e -commerce තැපැල් 
භාණ්ඩවලද ශීඝ වර්ධනයක් සිදුවී තිෙබනවා. ෙම් නිසා 
තැපැල්කරු මහතුන්ටද විශාල ලිපි, පාර්සල් පමාණයක් රැෙගන 
යාමට සිදු ෙවනවා. නමුත්, සතිෙය් දින 06 පුරාම නිෙවස් ෙවත 
යන තැපැල්කරු මහතුන්ෙග් පාපැදි ෙම් වන විට ඉතා අබලන් 
තත්ත්වයකයි පවතින්ෙන්. ඒ වාෙග්ම, තැපැල් ෙබදා හැරීෙම් 
කටයුතු සඳහා ෙයොදවා ඇති වෑන් රථද ඉතා පැරණි තත්ත්වෙය් 
පවතිනවා. ඒ නිසා, ඔවුන් ෙවනුෙවන් පා පැදි 8,500ක් ලබා දීමට 
හා අලුත් වෑන් රථ 20ක් ලබා දීමට අපි අය වැය පතිපාදන ඉල්ලා 
සිටියා. ඒ ඉල්ලීම ෙකෙරහි අවධානය ෙයොමු කර ඒ සඳහා අවශ්ය 
පතිපාදන ලබාදීම සම්බන්ධෙයන් ගරු මුදල් ඇමතිතුමා පමුඛ මහා 
භාණ්ඩාගාරෙය් ෙල්කම්තුමා ඇතුළු මුදල් අමාත්යාංශෙය් 
නිලධාරින්ට විෙශේෂ ස්තුතියක් පුද කරනවා. 

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, ලිපි හා තැපැල් භාණ්ඩ ෙබදා 

හැරීම සඳහා පමාණවත් තැපැල්කරුවන් ෙනොමැතිකම නිසා 
තැපැල් ෙසේවාෙව් දියුණුවට බාධාවක් වී තිෙබනවා. දැනට වසර 
ගණනාවක සිටම අධ්යයනය කර ඇති ආකාරයට අනුව විශාල 
වශෙයන් නාගරික පෙද්ශවල ජන ඝනත්වය වැඩිවීම නිසා පශස්ත 
මට්ටමින් ලිපි ෙබදීම් කටයුතු පවත්වාෙගන යාම සඳහා 
තැපැල්කරුවන් 1,507ක  සංඛ්යාවක් අලුතින් බඳවා ගැනීමට 
අවශ්යව තිෙබනවා. ෙමම බඳවා ගැනීම් වසරින් වසර පමාද 
ෙවමින් පැවති අතර, පමාණවත් පතිපාදන ෙනොමැතිකමින් පසු ගිය 
වසෙර් ද ෙමම කාර්යය ඉටු කර ගැනීමට අපට ෙනොහැකි වුණා. 
ෙම් සඳහා ෙමම වසෙර් අවශ්ය පරිදි පතිපාදන මහා 
භාණ්ඩාගාරෙයන් ලබා ගැනීම අත්යවශ්ය ෙවනවා. ෙම් සඳහා ගරු 
මුදල් ඇමතිතුමා ෙමන්ම භාණ්ඩාගාරෙය් ෙල්කම්තුමා ඇතුළු 
නිලධාරින්ෙග් අවධානය ෙම් ෙකෙරහි  ෙයොමු කරවන්නට මා 
බලාෙපොෙරොත්තු වනවා.  

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, වර්තමානෙය්දී සමගාමී ෙසේවා 

සපයන ආයතන ෙවතින් එල්ල වී ඇති තරගකාරීත්වයට අනුරූපීව 
ෙතොරතුරු තාක්ෂණය හා නව  අෙළවිකරණ සංකල්ප පදනම් 
කරගත් නව ෙසේවාවන් රැසක් ද හඳුන්වා දී තිෙබනවා. එම ෙසේවා 
මඟින් තරගකාරීත්වයට සාර්ථකව මුහුණදීමට අපට හැකි වී 
තිෙබනවා. ඒ බව තැපැල් ජාලය හරහා නිෙයෝජිත ෙසේවා 
කියාත්මක කිරීමට රාජ්ය, අර්ධ රාජ්ය හා ෙපෞද්ගලික අංශවල ඇති 
ඉල්ලුම වැඩිවීම මඟින් පැහැදිලි ෙවනවා. නවීන තැපැල් ෙසේවාවක් 
මහ ජනතාවට ලබා දීම පිණිස දැනට ජාලගත කර ඇති තැපැල් 
කාර්යාල 653ක් මඟින් සම්පදායික තැපැල් ෙසේවාෙවන් ඔබ්බට 
ෙගොස් නවීන තාක්ෂණය සමඟ මහ ජනතාවට අවශ්ය තැපැල් 

3493  3494 

[ගරු ගාමිණී ෙලොකුෙග්  මහතා] 



2016 ෙදසැම්බර්  08 

 

 

සන්නිෙව්දන පහසුකම්, බැංකු පහසුකම්, මූල්ය පහසුකම්, රක්ෂණ 
පහසුකම් ෙමන්ම අධිෙව්ගී තැපැල් ෙසේවාවන් ලබා දීමට ද අප 
කටයුතු කර තිෙබනවා. 

 
විෙශේෂෙයන්ම අධිෙව්ගී තැපෑල, විවිධ උපෙයෝගි බිල්පත් 

ෙගවීම්, භාණ්ඩ හුවමාරුව, අන්තර්ජල භාණ්ඩ අෙළවිය, ව්යාපාරික 
තැපෑල වැනි ෙසේවාවලට අමතරව ෙසලින්ෙකො සහ ශී ලංකා 
රක්ෂණ සංස්ථාෙව් රක්ෂණ වාරික හා රක්ෂණ සහතිකපත් තැපැල් 
කාර්යාල ජාලය මඟින් මහ ජනතාවට ලබා දීම, යූ-ෙජනෙර්ෂන් 
ආයතනය හා එක්ව තැපැල් මඟින් දුරකථන ෙපර ෙගවුම් 
ෙසේවාවන් කියාත්මක කිරීම සහ e-Channelling PLC ආයතනය 
හා එක්ව විෙශේෂඥ ෛවද්ය ෙසේවා ලබා දීමට පහසුකම් සැලසී 
තිෙබනවා. 

 
එෙසේම, ෙමම වසෙර් දී හඳුන්වා දුන් නව ෙසේවාවක් වන්ෙන්, 

1950 ක්ෂණික දුරකථන අංක ඔස්ෙසේ පාරිෙභෝගික විමසීම්වලට 
පතිචාර දැක්වීම සඳහා ඇමතුම් මධ්යස්ථානයක් ස්ථාපිත කිරීමයි. 
ෙමම ෙසේවාව මඟින් මහජනතාවට තැපැල් ෙසේවා පිළිබඳ 
ෙතොරතුරු අංක 1950 ඇමතීෙමන් ඉතා කඩිනමින් ලබා ගත 
හැකිය. එමඟින් නිවැරදි ෙතොරතුරු ලබා ෙදන හා විමසීම්වලට 
ක්ෂණික පතිචාර දක්වන ආයතනයක් ෙලසට පුරවැසියන්ට 
සහායවීම සිදු කරනවා.  

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, ෙම් වන විට විෙද්ශගත වී 

සිටින ලාංකිකයන්ට ශී ලංකාෙව් සිටින තම පවුෙල් උදවියට මුදල් 
එවීම සඳහා ෙවස්ටර්න් යුනියන් ආයතනය හරහා පහසුකම් සපයා 
දී තිෙබනවා. එෙසේම විෙද්ශගත වී සිටින ලාංකිකයන්ට ජාතික 
ඉතිරි කිරීෙම් බැංකුව හරහා එවන මුදල්, තැපැල් කාර්යාල මඟින් 
තමන්ෙග්ම නිවෙසේ උදවියට ලබා ගත හැකි ක්ෂණික මුදල් ලබා 
ගැනීෙම් කමයක් ද 2015 වසෙර් ඔක්ෙතෝබර් මාසෙය් සිට 
කියාත්මක ෙවනවා. ෙම් ආකාරයට තැපැල් කාර්යාල ජාලගත 
කිරීම තුළින් මහජනතාවට පහසුෙවන් ළඟා කර ගත හැකි පතිලාභ 
රැසක් සැලසී ඇති බව මා ෙම් අවස්ථාෙව් විෙශේෂෙයන් මතක් කළ 
යුතුයි. 

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, වර්තමානය වන විට ලංකාෙව් 

තැපැල් කාර්යාල 653ම පරිගණක පද්ධතියක් මඟින් ජාලගත කර 
ඇති අතර, කිසිදු පමාදයකින් ෙතොරව මුදල් ඇණවුම්, බැංකු 
ගනුෙදනු, බිල්පත් ෙගවීම් ආදී ෙසේවාවන් රැසක් ඉතාමත් ෙකටි 
කාලයකින් ඉටු කර ගැනීමට හැකි වී තිෙබනවා. නමුත්, ලංකාෙව් 
ගම්බද පෙද්ශවල ජීවත්වන 70%ක් පමණ වන අපෙග් ගාමීය 
ජනතාවට ෙමම ෙසේවාව ලබා ගැනීමට ෙමෙතක් හැකියාව ලැබී 
නැහැ. එයට ෙහේතුව, ශී ලංකාව පුරා විසිරී ඇති උප තැපැල් 
කාර්යාල 3,410ක් ෙමෙතක් ජාලගත කිරීමට ෙනොහැකි වීමයි. ඒ 
නිසාම තැපැල් කාර්යාලයකින් ලබා ගත හැකි ක්ෂණික තැපැල් 
ෙසේවාවන් ගම්බද බහුතර ජනතාවකට තවමත් ලබා ගැනීමට 
ෙනොහැකි වී තිෙබනවා. ෙම් ගැන අපි විෙශේෂෙයන්ම සැලකිල්ල 
ෙයොමු කර සියලුම උප තැපැල් කාර්යාලවලට පරිගණක පහසුකම් 
ලබාදී ඒවා තැපැල් කාර්යාල ජාලයට සම්බන්ධ කර ගාමීය 
ජනතාවටත් ෙතොරතුරු තාක්ෂණෙය් පතිලාභ ලබා දීමට අප 
බලාෙපොෙරොත්තු වනවා.  

 
උප තැපැල් කාර්යාල කුලී පදනම මත පවත්වා ෙගන යාම 

සඳහා වසර ගණනාවක සිටම රජෙයන් ලබා ෙදන්ෙන් ඉතාමත් 
සුළු මුදලක් පමණයි. ගාමීය උප තැපැල් කාර්යාලයක් සඳහා 
මසකට රුපියල් 250ක් සහ නාගරික උප තැපැල් කාර්යාලයක් 
සඳහා රුපියල් 400ක් පමණයි ලබා ෙදන්ෙන්. වර්තමානෙය් ෙමම 
මුදල උප තැපැල් කාර්යාලයක් සුදුසු ස්ථානයක පවත්වාෙගන 
යාමට කිසිෙසේත්ම පමාණවත් ෙනොවන බව මා පිළිගන්නා අතර, 
එබැවින් එම මුදල ගාමීය උප තැපැල් කාර්යාලයක් සඳහා රුපියල් 
5,000ක් දක්වාත්, නාගරික උප තැපැල් කාර්යාලයක් සඳහා 
රුපියල් 8,000ක් දක්වාත් වැඩි කිරීමට අපි ඉදිරිෙය්දී 
බලාෙපොෙරොත්තු ෙවනවා.  

තැපෑලට පවතින පධාන අභිෙයෝගය වසර ගණනාවක් පැරණි 
ෙගොඩනැඟිලිවල කාර්යාල පවත්වාෙගන යාමයි. 2016 වසෙර් 
පතිපාදන ෙවන් වූෙය් නව ෙගොඩනැඟිලි සඳහා රුපියල් මිලියන 
8ක් සහ ෙගොඩනැඟිලි අලුත්වැඩියාව සඳහා රුපියල් මිලියන 59ක් 
වශෙයනි. ෙමම මුදල් 2016 වසෙර් ඵලදායීව ෙයොදා ෙගන 
අත්යවශ්ය තැපැල් කාර්යාල අලුත්වැඩියා කටයුතු සිදු කරෙගන 
තිෙබනවා. ෙම් ආකාරයට ඉතාමත් පැරණි ෙගොඩනැඟිලි 
කඩිනමින් අලුත්වැඩියා කර ගැනීම සහ අවශ්ය පරිදි නව 
ෙගොඩනැඟිලි ඉදිකිරීම සහ නවීන පහසුකම් ලබාදීම තුළින් කාර්ය 
මණ්ඩලයට තම රාජකාරි ඉටු කිරීම සඳහා අවශ්ය ඉඩ පහසුකම් 
සැලෙසනවා. එමඟින්, ෙමම කාර්යාල මඟින් ලබා ෙදන ෙසේවාෙව් 
ගුණාත්මක වර්ධනයක් දැක ගැනීමට හැකි වන අතර, මහ 
ජනතාවෙග් ආකර්ෂණය දිනා ගනිමින් තැපෑෙල් ආදායම් 
වර්ධනයක් අෙප්ක්ෂා කරනවා. එෙසේ ෙමම කාර්යයන් මැනවින් 
ඉටු කිරීම සඳහා තැපැල් කාර්යාල නව ෙගොඩනැඟිලි ඉදිකිරීම් සහ 
පවතින ෙගොඩනැඟිලි අලුත්වැඩියාවන් සඳහා 2017 වසෙර්දී 
පමාණවත් පතිපාදන අෙප්ක්ෂා කරනවා. 

 
තැපැල් ෙදපාර්තෙම්න්තුව යටෙත් පවතින මුද්දර කාර්යාංශය 

නවීකරණය ෙකොට විවිධ ෙත්මාවන් හා වැදගත් සිද්ධීන් අළලා 
මුද්දර එළිදැක්වීම තුළින් සහ මුද්දර ආශිත නිෂ්පාදන අෙළවිය 
තුළින් එම කාර්යාංශෙය් ආදායම අද වන විට විශාල වශෙයන් වැඩි 
කර ගැනීමට අපට පුළුවන්කම ලැබිලා තිෙබනවා.  

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, තැපැල් ෙදපාර්තෙම්න්තුව 

විසින් කිසිදු ෙසේවා ගාස්තු අය කිරීමකින් ෙතොරව වාර්ෂිකව 
රුපියල් බිලියන 18ක පමණ නිදහස් ෙසේවාවන් මහ ජනතාවට 
ලබා ෙදනවා. ඒවා නම්, රජෙය් විශාම වැටුප්,  ලාදුරු, පිළිකා, 
ක්ෂය ෙරෝග සඳහා වන මාසික සහනාධාර දීමනා, වැඩිහිටි දීමනා, 
ෙගොවි, ධීවර විශාම වැටුප් ෙගවීම් ආදියයි. මාසිකව ෙමම 
ෙසේවාවන් ඉතාමත් සුහදශීලීව මහ ජනතාව ෙවත ලබාදීමට 
තැපැල් ෙදපාර්තෙම්න්තුව සිදු කරන ෙමම කාර්යය මා ෙමහි 
සඳහන් කරන්ෙන් ඉතාමත්ම සතුටින් සහ ඔවුන්ෙග් එම ෙසේවාව 
අගය කිරීමක් වශෙයනි. 

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, තැපෑෙල් වර්තමාන පගතියට 

පධානතම ෙහේතුව වී තිෙබන්ෙන් තැපෑෙල් සියලුම ස්ථානවල 
ෙසේවක කණ්ඩායම් අතර පවතින සහෙයෝගීතාවයි. වෘත්තීය සමිති 
28ක විවිධ මත දරන කණ්ඩායම් සමඟ පසු ගිය  වසෙර්දීත් 
අෙනකුත් ෙබොෙහෝ ආයතනවල වෘත්තීය අරගළ සිදු කරද්දී, 
තැපැල් ෙසේවක පජාව තමන්ෙග් අයිතිවාසිකම් දිනා ගැනීම සඳහා 
තැපැල් පරිපාලනය සමඟ එක්ව කටයුතු කිරීම ෙමහිදී සිහිපත් කළ 
යුතුයි. ෙම් නිසා ඇති වී තිෙබන කාර්මික සාමය ෙමම ගමනට 
ඉමහත් ශක්තියක්. මා ෙම් අවස්ථාෙව්දී සියලුම වෘත්තීය 
සමිතිවලට ස්තුතිය පුද කරන අතර, ඔවුන් ෙම් ගමනට ලබා ෙදන 
සහෙයෝගය ද ෙබෙහවින්ම අගය කරනවා.  

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, 2017 වසෙර්දී විවිධ නව 

ෙසේවාවන් නවීන තාක්ෂණය සමඟ සංකලනය කර ගනිමින් 
ඵලදායී සහ කාර්යක්ෂම තැපැල් ෙසේවාවක් මහ ජනතාව ෙවත 
ලබා දීම අපෙග් අරමුණයි. ඒ සඳහා ෙම් වන විට අපි පස් අවුරුදු 
ව්යාපාර සැලැස්මක් සකස් කරමින් පවතිනවා. ඉදිරිෙය්දී ඒ 
සැලැස්ම භාණ්ඩාගාර ෙල්කම්තුමා ෙවත ඉදිරිපත් කිරීමට අපි 
බලාෙපොෙරොත්තු ෙවනවා. ඒ සැලැස්ම මඟින් අපි 2017 වර්ෂෙය් 
සිට 2021 වර්ෂය දක්වා සැලසුම් කර ඇති කාර්යයන් ෙමන්ම ඒ 
පස් වසර තුළ අපෙග් ආදායම වැඩි වන ආකාරයද දක්වා 
තිෙබනවා. 2011 වසෙර් සිට තැපැල් ෙදපාර්තෙම්න්තුව සමස්ත 
වාර්ෂික ආදායෙමන් වියදම් පියවා ගැනීමට කටයුතු කරන 
ආයතනයක් බව මට කියන්න පුළුවන්. උදාහරණයක් ෙලස 2016 
වර්ෂය ගත් විට ෙදපාර්තෙම්න්තුෙව් පතිපාදන අවශ්යතාව රුපියල් 
මිලියන 12,301ක් පමණ වුණා. නමුත්  ෙදපාර්තෙම්න්තු මූල්ය 
පවාහය මඟින් අපට මුදල් කළමනාකරණය කළ හැකි වීම නිසා 

3495  3496 



පාර්ලිෙම්න්තුව 

මහා භාණ්ඩාගාරය මඟින් ලබා ගත යුතු වූෙය් රුපියල් මිලියන 
2,700ක් වැනි පතිපාදනයක් පමණයි. අපි රුපියල් මිලියන 9,000ක 
පමණ මුදලක් ෙම් වන විට මහා භාණ්ඩාගාරයට ඉතුරු කර දීලා 
තිෙබනවා.  

 
තවද, තැපැල්කරුවන් ෙයොදවා උපෙයෝගිතා බිල්පත් රැස් කිරීම 

හා තැපැල් ෙදපාර්තෙම්න්තුෙව් ආදායම් ජනනය පවර්ධනය කිරීම 
සඳහා සියලුම රාජ්ය හා මූල්ය සමාගම්වලට අවශ්ය නිෙයෝජිත 
ෙසේවා සැපයීම, ෙද්ශීය අධිෙව්ගී හා සැපයුම් ෙසේවා තවදුරටත් 
ශක්තිමත් කිරීම, දිවයිෙන් සෑම පධාන නගරයක් ආශිතවම 
ව්යාපාරික අධිෙව්ගී තැපැල් ෙසේවාව හා සැපයුම් ෙසේවාව - Logi 
Post - වැඩිදියුණු කිරීම, කුරියර් ෙසේවා පවර්ධනය කිරීම, 
අන්තර්ජාල ව්යාපාරික කටයුතු හා බද්ධ වී ෙසේවා සැපයීම් 
පවර්ධනය -2012 වර්ෂෙය්දී 6,000ක් වූ e-commerce භාණ්ඩ 
සංඛ්යාව ෙම් වන විට 175,000ක් දක්වා වර්ධනය වී ඇත-, තැපැල් 
ජාලය හරහා ෙද්ශීය හා විෙද්ශීය මුදල් හුවමාරු කිරීම, සියලුම 
තැපැල් කාර්යාල සඳහා ආබාධිත පෙව්ශ මාර්ග ඉදිකර අවසන් 
කිරීම, නව නිෙයෝජිත ෙසේවා හඳුන්වා දීම සහ පැරණි GPO 
ෙගොඩනැඟිල්ෙල් ෙකෞතුකාගාරයක් හා මුද්දර පදර්ශනාගාරයක් 
ඉදිකිරීම අෙප් අභිපායයයි. තැපෑලට අත්යවශ්ය වන මුද්දර 
පවර්ධනය කිරීම සඳහා- 

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ගරු ඇමතිතුමනි, කාලය අවසානයි.  
 
ගරු අබ්දුල් හලීම් මහතා  
(மாண்ᾗமிகு அப்ᾐல் ஹலீம்) 
(The Hon. Abdul Haleem) 
මට තව මිනිත්තු පහක කාලයක් - අෙප් නිෙයෝජ්ය 

ඇමතිතුමාෙගන්- තිෙබනවා. 
 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ෙහොඳයි. තව විනාඩි පහක් කථා කරන්න.  
 
ගරු අබ්දුල් හලීම් මහතා  
(மாண்ᾗமிகு அப்ᾐல் ஹலீம்) 
(The Hon. Abdul Haleem) 
තැපෑල සම්බන්ධෙයන් ෙබොෙහෝ ෙද්වල් කියන්න තිෙබනවා. 

නමුත් කාලය අවසන් වන නිසා අෙනක් කරුණු සභාගත කරන්න 
මා බලාෙපොෙරොත්තු ෙවනවා.  

 
අද ෙම් සභාෙව් කථා වුණා, ජාතීන් අතර ඇති ෙවලා තිෙබන 

ඝට්ටනය ගැන. අපි කවුරුත් දන්නවා, පසු ගිය රජය කාලෙය් ෙම් 
රෙට් ජීවත් වන මුස්ලිම් ජනතාවට විවිධ පශ්නවලට මුහුණපාන්න 
සිදු වුණු බව. එහි උච්චම අවස්ථාවක් හැටියට එදා අලුත්ගමදී ඇති 
වූ සිද්ධිය අප කාටත් අමතක ෙනොවන සිද්ධියක් වුණා. ඒ නිසාම 
යහපාලනයක් ඇති කිරීම සඳහා ෙම් රෙට් ජීවත් වන බහුතරයක් 
ජනතාව -මුස්ලිම් ජනතාව- ඡන්දය පාවිච්චි කළා. යහපාලන 
ආණ්ඩුව බලයට පත්වීමත් සමඟම ෙම් රෙට් අපි හැෙමෝටම 
සහෙයෝගෙයන්, සන්ෙතෝෂෙයන් ජීවත් ෙවන්න පුළුවන් 
පරිසරයක් ෙගොඩ නැඟුණා. ඒ වාෙග්ම නීතිය හරියට කියාත්මක 
වුණා. නමුත් මෑත කාලෙය්දී -මාසයක කාලයක් තුළ- නැවත ඒ 
ගැටුම්කාරී තත්ත්වය දවසින් දවස වැඩි ෙවන බවක් දකින්න 
තිෙබනවා. ඒ සම්බන්ධෙයන් යම් කිසි පියවරක් ගත යුතු නිසා 
විජයදාස රාජපක්ෂ අමාත්යතුමා කිව්වා වාෙග් අපි -අමාත්යවරු- 
එකතු ෙවලා සාකච්ඡා කරලා කල්පනා කළා, අතිගරු 

ජනාධිපතිතුමාෙග් පධානත්වෙයන් ආගමික නායකයින් හැෙමෝම 
කැඳවලා ඒ සම්බන්ධව සාකච්ඡා කරලා යම් විෙශේෂ වැඩ 
පිළිෙවළක් ආරම්භ කළ යුතුයි කියලා. ඒ නිසා තමයි අපි පසු ගිය 
කාලෙය් එකතු ෙවලා ඒ වාෙග් සාකච්ඡා පැවැත්වූෙව්. 

 
ගරුතර ස්වාමීන් වහන්ෙසේ ෙකෙනක් අල්ලා ෙදවියන් 

වහන්ෙසේ ගැන කියපු කථාව ෙම් දිනවලදී සමාජ ෙවබ් අඩවිවල 
විකාශනය වනවා. උන් වහන්ෙසේ ඒ කරපු කථාව ඉතාම නින්දිතයි. 
ෙම් වනෙකොට මුස්ලිම් ජනතාව ෙම් කාරණය නිසා ඉතාම 
ෙව්දනාෙවන් තමයි කාලය ගත කරන්ෙන්. ෙම් කාරණය 
සම්බන්ධව මා ෙනොදන්නවා ෙනොෙවයි. ඒ වුණත් සමහර අය ෙම් 
වාෙග් පශ්න මතු වුණාම කාඩ්ෙබෝඩ් වීරෙයෝ වාෙග් සමාජ ෙවබ් 
අඩවිවල ට, ටීවීවලට ගිහිල්ලා කථා කරනවා. එෙහම කථා කරලා 
ෙම් පශ්නය විසඳන්න බැරි බව  මා ෙහොඳාකාරවම දන්නවා. මටත් 
සමහර අය ෙදොස් කියනවා. නමුත් මා දන්නා ෙද්ශපාලන 
සංස්කෘතිය අනුව යම් පශ්නයක් මතු වුණාම ඒ පශ්නය විසඳන්න 
යම් කමයක් තිෙබනවා. ඒ කමය ඔස්ෙසේ තමයි අද අපි ගමන් 
කරමින් සිටින්ෙන්. වීරෙයෝ වාෙග් කථා කරලා  ෙම් පශ්නය විසඳා 
ගන්න පුළුවන් නම් අපි සතුටුයි.  

 
සමහර බංෙකොෙලොත් ෙවච්ච ෙද්ශපාලනඥයන්ට අවශ්ය 

ෙවලා තිෙබනවා, තමන් පසිද්ධියට පත් ෙවන්න ඒ වාෙග් 
ෙනොෙයක් ෙද්වල්වලට ගිහිල්ලා කථා කරලා ෙම් පශ්න විසඳන්න. 
ෙම් පශ්නය එෙහම විසඳා ගන්න බැරි පශ්නයක්. ෙම් රෙට් රාජ්ය 
නායකයා හැටියට අතිගරු ජනාධිපතිතුමාට අපි ෙම් පශ්නය ෙයොමු 
කළා. එතුමාෙග් අදහස් අනුව අපි ආගමික නායකයන් කැඳවලා 
ෙම් සම්බන්ධෙයන් සාකච්ඡා කළා. ෙම් වාෙග් කථා ෙනොකියන 
තත්ත්වයට සමාජය පත් කරන්න අපි බලාෙපොෙරොත්තු වනවා. 
ඒකයි අෙප් බලාෙපොෙරොත්තුව වන්ෙන්. ස්වාමීන් වහන්ෙසේ  
ෙකෙනක් එෙහම කථා කිරීම සම්බන්ධෙයන් ඇත්තටම මා පුදුම 
වනවා.  

 
මම හාරිස්පත්තුව ආසනය නිෙයෝජනය කරන මන්තීවරෙයක්. 

ඒ ආසනෙය් බහුතරයක් ඉන්ෙන් සිංහල ජනතාව. මා පන්සෙල් 
හැෙමෝම ආශය කරන මන්තීවරෙයක්. ඉතාම ගරුත්වෙයන් තමයි 
උන් වහන්ෙසේලා කථා  කරන්ෙන්. නමුත් හාමුදුරුවරු යැයි කියා 
ගන්නා සමහර අය කථා කරන භාෂාව ෙමොකක්ද? අපි ඒ කාරණය 
ෙත්රුම් ගන්නට ඕනෑ. උන් වහන්ෙසේ කියපු කාරණයට අපි තව 
ෙදයක් කියලා ෙම් පශ්නය විසඳා ගන්න පුළුවන් ෙව්වි කියලා මා 
නම් විශ්වාස කරන්ෙන් නැහැ.  සමහර අය  මට ෙදොස් කියලා වැඩක් 
ෙවන්ෙන් නැහැ. ඒකටම හරි යන ෙකෙනක් අෙප් පැත්ෙත් 
ඉන්නවා. ඒ පැත්ෙත් ඉඳෙගන එක ෙදයක් කියන ෙකොට ෙම් 
පැත්ෙත්  ඉඳෙගන තවත් උත්තරයක් ලබා ෙදනවා. ඒ වාෙග් අය 
මට අවශ්ය නැහැ. ඒ අයට උත්තර ෙදන්න ඕනෑ නම් ඒ වාෙග් 
උත්තර දීපුවාෙව්. ඒක මට අදාළ පශ්නයක් ෙනොෙවයි. නමුත් ස්ථිර 
වශෙයන්ම ෙම් පශ්නය විසඳීම සඳහා අතිගරු ජනාධිපතිතුමාෙග් 
අදහස් අනුව වැඩ කරන්න අපි බලාෙපොෙරොත්තු වනවා.  

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, මුස්ලිම් ආගම සම්බන්ධව 

කියන්න තව ෙබොෙහෝ ෙද්වල් තිෙබනවා. මම ඒ සම්බන්ධව 
තිෙබන සියලුම ෙතොරතුරු සඳහන් ලියවිලි ෙම් අවස්ථාෙව්දී 
සභාගත* කරනවා. 

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ෙබොෙහොම ස්තුතියි.  

3497  3498 

[ගරු අබ්දුල් හලීම් මහතා] 

————————— 
*  පුසත්කාලෙය් තබා ඇත. 
*  ᾓல் நிைலயத்தில்  ைவக்கப்பட்ᾌள்ளᾐ. 
*  Placed in the Library. 
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ගරු (ෛවද්ය) නලින්ද ජයතිසස් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு (ைவத்திய கலாநிதி) நளிந்த ஜயதிஸ்ஸ) 
(The Hon. (Dr) Nalinda Jayathissa) 
ගරු ඇමතිතුමනි, -  

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ගරු නලින්ද ජයතිස්ස මන්තීතුමා ඔබතුමාෙගන් උත්තරයක් 

බලාෙපොෙරොත්තු වනවා, ගරු ඇමතිතුමා. 
 
ගරු (ෛවද්ය) නලින්ද ජයතිසස් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு (ைவத்திய கலாநிதி) நளிந்த ஜயதிஸ்ஸ) 
(The Hon. (Dr) Nalinda Jayathissa) 
ගරු ඇමතිතුමා, ඔබතුමා අලුත්ගම දර්ගා නගරෙය් ඇති ෙවච්ච 

සිදු වීම ගැනත් සඳහන් කළා. ජාතික සමගිය ෙහෝ ආගමික 
සංහිඳියාව වචනවලින්, සංකල්පවලින් පමණක් ඇති කරන්න 
බැහැ. ඒ සිදුවීම සිදුෙවලා ෙම් වනෙකොට අවුරුදු ෙදක හමාරක් ගත 
ෙවලා තිෙබනවා. විෙශේෂෙයන් එහිදී මුස්ලිම් සහ සිංහල 
ජනතාවෙග් ෙද්පළවලට ෙවච්ච හානි සම්බන්ධෙයන් රුපියල් 
මිලියන 250ක වන්දි මුදලක් ආණ්ඩුෙවන් තක්ෙසේරු කළා. ෙම් 
අවුරුද්ෙද් බන්ධනාගාර පතිසංස්කරණ, පුනරුත්ථාපන, නැවත 
පදිංචි කිරීම් හා හින්දු ආගමික කටයුතු අමාත්යාංශෙය් වැය ශීර්ෂය 
පිළිබඳව සාකච්ඡා කරනෙකොට අපි දැක්කා, රුපියල් මිලියන 
14,000න් වියදම් කරලා තිෙබන්ෙන් රුපියල් මිලියන 9,000ක් 
බව. නමුත් අර රුපියල් මිලියන 250න් සත පහක්වත් වන්දි 
වශෙයන් දීලා නැහැ. තමුන්නාන්ෙසේලා කැබිනට් එක ඇතුෙළේ ෙම් 
පිළිබඳව හඬක් නඟන්ෙන් නැතිව, ෙමවැනි සිදුවීමක් වුණාට 
පස්ෙසේ නිකම් කිඹුල් කඳුළු ෙහළලා පමණක් පමාණවත් වන්ෙන් 
නැහැ. ඔබතුමන්ලා ෙමෙහම කථා කරනවා  වාෙග්ම කැබිනට් 
මණ්ඩලෙය්දීත් ඒ ජනතාවට වන්දි ලබා දීම සඳහා බලපෑමක් 
කරන්න කියන එකයි මෙග් ඉල්ලීම ෙවන්ෙන්. [බාධා කිරීමක්] 
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ගරු එම්.එල්.ඒ.එම්. හිසබ්ුල්ලා මහතා (පුනරුත්ථාපන හා 
නැවත පදිංචි කිරීම රාජ්ය අමාත්යතුමා) 
(மாண்ᾗமிகு எம்.எல்.ஏ.எம். ஹிஸ்ᾗல்லாஹ் - ᾗனர்வாழ்வளிப்ᾗ 
மற்ᾠம் மீள்குᾊேயற்ற இராஜாங்க  அைமச்சர்) 
(The Hon. M.L.A.M. Hizbullah - State Minister of 
Rehabilitation and Resettlement)  
பிஸ்மில்லாஹிர்  ரஹ்மானிர்  ரஹீம். 
ெகளரவ தைலைமதாங்கும் உᾠப்பினர் அவர்கேள, இன்ᾠ 

இங்கு நைடெபᾠகின்ற பல்ேவᾠபட்ட அைமச்சுக்கள் 
ெதாடர்பான வரᾫ ெசலᾫத் திட்டக் குᾨநிைல விவாதத்தில் 
கலந்ᾐெகாள்வைதயிட்ᾌ மிகᾫம் மகிழ்ச்சியைடகின்ேறன். 
சம்பந்தப்பட்ட அைமச்சர்கள் எல்ேலாᾞக்கும் எங்கᾦைடய 
பாராட்ᾌக்கைளᾜம் சந்ேதாஷத்ைதᾜம் ெதாிவித்ᾐக் 
ெகாள்கின்ேறாம். அல்ஹம்ᾐᾢல்லாஹ்!  

 
இன்ᾠ நான் குறிப்பாக ᾙஸ்ᾢம் சமய அᾤவல்கள் குறித்த 

அைமச்சு ெதாடர்பில் சில விடயங்கைளக் குறிப்பிட 
விᾞம்ᾗகின்ேறன். இந்த அைமச்சுக்குப் ெபாᾠப்பான ெகௗரவ 
அைமச்சர் ஹலீம் அவர்கள் அதைன மிகச் சிறப்பாக நிர்வகித்ᾐ 
வᾞகின்றார். ᾙஸ்ᾢம் சᾚகத்ᾐக்கு நீண்ட காலம் பணி 
ெசய்ᾐவந்த, ᾙஸ்ᾢம் சᾚகம் என்ெறன்ᾠம் மதித்ᾐ வந்த  
ᾙன்னாள் அைமச்சர் மர்ஹும் ெகளரவ ஏ.சீஎஸ் ஹமீத் 
அவர்கᾦைடய பரம்பைரயில் வந்த அைமச்சர் அவர்கள், 
ᾙன்னாள் அைமச்சர் ெகளரவ ஏ.சீ.எஸ். ஹமீத் அவர்கள் 
எவ்வாᾠ ᾙஸ்ᾢம் சᾚகத்ᾐக்குப் பணி ெசய்தாேரா 
அேதேபான்ற பணிைய அைமச்சர் ெகளரவ ஹலீம் அவர்கᾦம் 

இந்த அைமச்சின் ஊடாக ேமற்ெகாள்ள ேவண்ᾌம் என்ᾠ 
நான் அைமச்சர் அவர்கᾦக்குப் பாராட்ᾌத் ெதாிவிக்க 
விᾞம்ᾗகின்ேறன்.  

 
ெகளரவ அைமச்சர் அவர்கேள, இந்த நாட்ᾊேல ᾙஸ்ᾢம் 

கலாசாரத்ᾐக்குப் ெபாᾠப்பான அைமச்சின்கீழ் பதிᾫ 
ெசய்யப்பட்ᾌம் பதிᾫெசய்யப்படாமᾤம் பல அரᾗக் 
கல்ᾥாிகள் இயங்கி வᾞகின்றைம உங்கᾦக்குத் ெதாிᾜம். 
ஆனால், இந்த ஒவ்ேவார் அரᾗக் கல்ᾥாிᾜம் ஒவ்ெவாᾞ 
விதமான பாடத்திட்டத்ைதக் ெகாண்ᾊᾞக்கின்றᾐ. அந்த 
வைகயில் இந்த அரசு மதரஸாக்கள் தத்தமᾐ 
ேதைவகᾦக்ேகற்ப, ெகாள்ைககᾦக்ேகற்ப ஒவ்ெவாᾞ 
பாடத்திட்டத்ைத வகுத்ᾐக் கற்பித்ᾐக்ெகாண்ᾊᾞக்கின்றனர். 
அங்கு சம்பந்தப்பட்டவர்கள் 7-8 வᾞடங்கள் கற்ற பின்னர் 
ெபᾠகின்ற certificate கூட எந்தளᾫ தகுதியானᾐ என்பதில் 
பல்ேவᾠபட்ட சந்ேதகங்கள் மற்ᾠம் பிரச்சிைனகள் 
காணப்பᾌகின்றன. ஆகேவ, ெகௗரவ அைமச்சர் அவர்கேள, 
இதற்ெகன ᾙஸ்ᾢம் சமய அᾤவவல்கள் அைமச்சின் கீழ் ஒᾞ 
ெபாᾐவான பாடத்திட்டத்ைதக் ெகாண்ᾌவர ேவண்ᾌம். 
அதாவᾐ இலங்ைகயில் இᾞக்கின்ற பதிᾫெசய்யப்பட்ட, 
பதிᾫெசய்யப்படாத எல்லா அரᾗக் கல்ᾥாிகளிᾤம் 
கற்பிக்கக்கூᾊய வைகயிேல common syllabus - ெபாᾐவான 
பாடத்திட்டம் ஒன்ைற உᾞவாக்க  ேவண்ᾌம். அந்த வைகயில் 
அᾐ ஒᾞ ேதசிய பாடத் திட்டமாக மாற்றம் ெபᾠம். அேதேநரம்  
அங்கு இஸ்லாம் சார்ந்த ேவᾠ பாடங்கைள - optional subjects 
கற்பிப்பதற்கும் வசதிகள் ெசய்ᾐ ெகாᾌக்கப்பட ேவண்ᾌம். 
சம்பந்தப்பட்ட பாடத்திட்டம் குறிப்பிட்ட காலம் 
கற்பிக்கப்பட்டதன் பின்னர் ᾙஸ்ᾢம் கலாசாரத் திைணக்களம் 
ஒᾞ ெபாᾐவான பாீட்ைசைய நடாத்தி ெமௗலவி certificate ஐ 
வழங்க ᾙᾊᾜம். அப்பᾊயானால்தான் இந்த மதரஸா certificate 
கள் தகுதிᾜள்ளதாக - தராதரᾙள்ளதாக மாᾠம். 
அப்பᾊயில்லாமல் ஒவ்ேவார் அரᾗக் கல்ᾥாிᾜம் - ஒவ்ெவாᾞ 
மத்ரஸாᾫம் ஒவ்ெவாᾞ வைகயான ெகாள்ைகையக் 
ெகாண்ᾊᾞக்கின்றேபாᾐ - ஒவ்ெவாᾞ வைகயான certificate 
வழங்குகின்றேபாᾐ எதிர்காலத்தில் பல்ேவᾠபட்ட 
பிரச்சிைனகᾦக்கு ᾙகம் ெகாᾌக்கேவண்ᾊ ஏற்பᾌம். ெகௗரவ 
அைமச்சர் அவர்கேள, உங்கᾦைடய அைமச்சு ஏற்கனேவ 
இᾐ ெதாடர்பான பல நடவᾊக்ைகைய ேமற்ெகாண்ᾌ 
வந்தேபாதிᾤம் அᾐ இைடநᾌவில் நிᾠத்தப்பட்ᾌள்ளᾐ. 
எனேவ, குறித்த விடயத்தில் உடனᾊயாக ஒᾞ common 
syllabus ஐ உᾞவாக்கி இந்த நடவᾊக்ைககைள ேமற்ெகாள்ள 
ேவண்ᾌம் என்ᾠ இச்சந்தர்ப்பத்திேல ேவண்ᾌேகாள் விᾌக்க 
விᾞம்ᾗகிேறன்.  

 
ெகௗரவ தைலைமதாங்கும் உᾠப்பினர் அவர்கேள, நீண்ட 

நாட்களாக ெமௗலவி ஆசிாியர்கள் நியமிக்கப்படவில்ைல 
என்பᾐ உங்கᾦக்குத் ெதாிᾜம். இந்த நிைலயில் இன்ᾠ 
இஸ்லாம் பாடம் கற்பிப்பதற்கு ஆசிாியர்கள் இல்லாத பல 
ᾙஸ்ᾢம் பாடசாைலகள் இᾞக்கின்றன. அேதேநரம் 
கிட்டத்தட்ட 274 ெவற்றிடங்கைள நிரப்ᾗவதற்கு Cabinet 
அங்கீகாித்ᾐ, அதற்கான ேநர்ᾙகப்பாீட்ைச நடாத்தப்பட்ᾌ 
ᾙதற்கட்ட நியமனங்கள் வழங்கப்பட்டேபாதிᾤம் இன்ᾔம் 
274 நியமனங்கள் வழங்கப்படவில்ைல. ஆகேவ, ெகௗரவ 
அைமச்சர் அவர்கேள, இலங்ைக ᾙᾨவதிᾤம் இᾞக்கின்ற 
ᾙஸ்ᾢம் பாடசாைலகளில் இஸ்லாம் பாடம் கற்பிப்பதற்கு,  
கல்வி அைமச்ேசாᾌ ெதாடர்ᾗெகாண்ᾌ ேபச்சுவார்த்ைதகைள 
நடாத்தி, அைமச்சரைவ அங்கீகாரம் வழங்கி, பாீட்ைச 
நடாத்தப்பட்ᾌ, ெதாிᾫெசய்யப்பட்ᾌ, நியமனங்கள் 
வழங்கப்படாமல் இᾞக்கின்ற 274 ேபᾞக்கும் உடனᾊயாக 
ெமளலவி ஆசிாியர் நியமனம் வழங்க உாிய நடவᾊக்ைக 
எᾌக்கேவண்ᾌம் என்ᾠ இச்சந்தர்ப்பத்திேல உங்களிடம் 
ேகட்ᾌக்ெகாள்ள விᾞம்ᾗகின்ேறன்.  
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ெகௗரவ அைமச்சர் அவர்கேள,  பள்ளிவாசல்கைளப் 
பாᾐகாக்கின்ற, பராமாிக்கின்ற பணி உங்கᾦைடய 
ெபாᾠப்பில் இᾞக்கின்றᾐ. இᾞந்தேபாதிᾤம் கடந்த 
காலங்களில் பல பள்ளிவாசல்கள் எாிக்கப்பட்ᾌம் 
உைடக்கப்பட்ᾌம் தாக்கப்பட்ட சம்பவங்கள் உங்கᾦக்குத் 
ெதாிᾜம். ஆகேவ, எதிர்காலத்திேல இவ்வாறான 
ெசயற்பாᾌகள் ஏற்படாத வைகயில், நீங்கள் ஒᾞ காத்திரமான 
பணிைய ேமற்ெகாள்ளேவண்ᾌம். குறிப்பாக ᾙஸ்ᾢம் சᾚகம் 
ெதாடர்பாகᾫம் பள்ளிவாசல்கள் ெதாடர்பாகᾫம் 
விமர்சனங்கைளச் ெசய்கின்றவர்கᾦக்கு உாிய 
விளக்கங்கைளக் ெகாᾌப்பதற்குாிய பணிகைள உங்கᾦைடய 
அைமச்சு ேமற்ெகாள்ள ேவண்ᾌம். ᾙஸ்ᾢம்கள் 
ெதாடர்பாகᾫம் இஸ்லாம் மதம் ெதாடர்பாகᾫம் 
ெதாடர்ச்சியான விமர்சனங்கள் வந்ᾐெகாண்ᾊᾞக்கின்றைம 
பற்றிᾜம் நீங்கள் அறிᾪர்கள். அᾐமாத்திரமன்றி சில 
மதகுᾞமார் அல் - குர்ஆைனᾜம் அல்லாஹ்ைவᾜம் மிக 
ேமாசமாக விமர்சிக்கின்ற பல சம்பவங்கᾦம் இடம்ெபற்ᾠக் 
ெகாண்ᾊᾞக்கின்றன. இன்ᾠ சம்பந்தப்பட்டவர்கள் 
தங்கᾦைடய பத்திாிைகயாளர் மாநாᾌகளிேல 
ேமற்ெகாள்கின்ற உைரகளிேல ெதாடர்ச்சியாக 
இஸ்லாத்ைதᾜம் குர்ஆைனᾜம் அல்லாஹ்ைவᾜம் மிக 
ேமாசமாக விமர்சித்ᾐக் ெகாண்ᾊᾞக்கின்றார்கள். இᾐ 
ெதாடர்பிேல ᾙஸ்ᾢம் சமய அᾤவல்கள் அைமச்சு  உாிய 
நடவᾊக்ைக எᾌத்ᾐச் சாியான விளக்கங்ைகளக் ெகாᾌத்ᾐச் 
சம்பந்தப்பட்டவர்கᾦக்கு எதிராக உாிய நடவᾊக்ைககைள 
ேமற்ெகாள்ள ேவண்ᾌெமன்ᾠ இந்த சந்தர்ப்பத்திேல 
ேகட்ᾌக்ெகாள்ள விᾞம்ᾗகின்ேறாம்.  

 
இவ்வாறான பல்ேவᾠபட்ட சம்பவங்கள் ெதாடர்ச்சியாக 

இடம்ெபற்ᾠ வந்திᾞக்கின்றன. அᾐ ெதாடர்பிேல ᾙஸ்ᾢம் 
பாராᾦமன்ற உᾠப்பினாக்ளாகிய நாங்கள் எல்ேலாᾞம் 
ைகெயாப்பமிட்ட கᾊதம் ஒன்ைற அதிேமதகு ஜனாதிபதி 
அவர்கᾦக்கும் ெகளரவ பிரதம அைமச்சர் அவர்கᾦக்கும்  
ெபாᾢஸ் மா அதிபᾞக்கும் அᾔப்பி ைவத்திᾞக்கிேறாம். அந்த 
வைகயில் சம்பந்தப்பட்டவர்கள் உடனᾊயாகக் ைகᾐ 
ெசய்யப்பட ேவண்ᾌம், அவர்கைளக் கட்ᾌப்பᾌத்த 
நடவᾊக்ைக எᾌக்கேவண்ᾌெமன்ᾠ நாங்கள் ேவண்ᾌேகாள் 
விᾌத்திᾞக்கிேறாம். ஆனால், இᾐவைரᾜம் எந்தவிதமான 
நடவᾊக்ைகᾜம் எᾌக்கப்படவில்ைல. ெகளரவ தைலைம 
தாங்கும் உᾠப்பினர் அவர்கேள, குறித்த கᾊதத்தின் பிரதிைய 
நான் இந்த சைபயிேல *சமர்ப்பிக்கின்ேறன். அதைனத் தயᾫ 
ெசய்ᾐ ஹன்சாட்ᾊேல இைணத்ᾐக்ெகாள்ᾦமாᾠ ேகட்ᾌக் 
ெகாள்கின்ேறன். 
 

ெகௗரவ தைலைமதாங்கும் உᾠப்பினர் அவர்கேள, இங்கு 
சில பாராᾦமன்ற உᾠப்பினாக்ள் ேபசுகின்றேபாᾐ, 
ᾙஸ்ᾢம்கள் இஸ்லாமிய கலாசாரத்ைதப் பின்பற்ற ᾙᾊயாᾐ; 
அரᾗ நாட்ᾌ கலாசாரத்ைதப்  பின்பற்ற ᾙᾊயாᾐ என்ᾠ என்ற 
வைகயில் கᾞத்ᾐத் ெதாிவித்திᾞந்தார்கள். ஆனால், ஆனால், 
ᾙஸ்ᾢம்கள் அரᾗ நாட்ᾊேல இᾞந்தாெலன்ன, ேவெறந்த 
நாட்ᾊேல இᾞந்தாெலன்ன, உலகம் ᾙᾨவதிᾤம் 
ᾙஸ்ᾢம்கᾦக்கு ஒேர கலாசாரம்தான்! அதாவᾐ 
இவ்வாᾠதான் வாழேவண்ᾌெமன்ற ஒᾞ வாழ்க்ைக வழிᾙைற 
ᾙஸ்ᾢம்கᾦக்கு இᾞக்கின்றᾐ. ஆகேவ, ᾙஸ்ᾢம்கள் 

விᾞம்பியபᾊ வாழ ᾙᾊயாᾐ. அᾐதான் ஷாீஆ சட்டம்! 
அைதத்தான் குர்ஆன் எங்கᾦக்குத் ெதளிவாகக் 
கூறியிᾞக்கின்றᾐ. ஒᾞ மனிதன் பிறந்ததிᾢᾞந்ᾐ 
மரணிக்கும்வைர, காைல எᾨந்ததிᾢᾞந்ᾐ மாைல ᾑங்கி 
மீண்ᾌம் விழிக்கும்வைர, எவ்வாᾠ வாழேவண்ᾌெமன்ᾠ 
எங்கᾦைடய குர்ஆன், ெபᾞமானார் (ஸல்) அவர்கᾦைடய 
வாழ்க்ைக வழிᾙைற என்பன எங்கᾦக்கு மிகத் ெதளிவாகச் 
ெசால்ᾤகின்றᾐ. அந்த வாழ்க்ைக வழிᾙைறையᾜம், 
குர்ஆைனᾜம் பின்பற்ᾠபவர்கள்தான் ᾙஸ்ᾢம்கள். ஆகேவ, 
ᾙஸ்ᾢம்கள்; அரᾗ நாட்ᾌக் கலாசாரத்ைத பின்பற்றக்கூடாᾐ 
என்ᾠ யாᾞம் ᾙஸ்ᾢம்கைளப் பார்த்ᾐ ெசால்ல ᾙᾊயாᾐ. 
ஒᾞேபாᾐம் ᾙஸ்ᾢம்கள் அதற்கு கட்ᾌப்படப் 
ேபாவᾐமில்ைலெயன்பைதᾜம் நாங்கள் மிகத்ெதளிவாக 
ெசால்ᾢைவக்க விᾞம்ᾗகின்ேறாம்.  

 
அதிேமதகு ஜனாதிபதி அவர்கள் ேநற்ᾠ ᾙன்தினம்கூட 

சமயத்ᾐக்குப் ெபாᾠப்பான அைமச்சர்கள் மற்ᾠம் சமயத் 
தைலவர்கைள அைழத்ᾐ குறித்த விடயத்தில் ஓர் 
இணக்கப்பாட்ᾌக்கு வர ᾙயற்சித்தார். இᾐகுறித்ᾐ ஜனாதிபதி 
அவர்கைளᾜம் அைமச்சர்கைளᾜம் நாங்கள் 
பாராட்ᾌகின்ேறாம். ேபச்சுவார்த்ைதயிᾕடாகத்தான்  
பிரச்சிைனகᾦக்குத் தீர்ᾫ காணப்பட ேவண்ᾌம். 
ேபச்சுவார்த்ைதயின் அᾊப்பைடயில்தான் பிரச்சிைனகைள 
நிரந்தரமாகத் தீர்க்க ᾙᾊᾜம். இᾞந்தேபாதிᾤம் இவ்வாறான 
எந்தெவாᾞ நடவᾊக்ைகᾜம் இனங்கᾦக்கிைடயிேல 
ᾙரண்பாᾌகைள ேமᾤம் விாித்ᾐவிடக்கூடாெதன்பதில் 
நாங்கள் மிகத் ெதளிவாக இᾞக்கின்ேறாம். ெகௗரவ 
தைலைமதாங்கும் உᾠப்பினர் அவர்கேள, அவ்வாறிᾞந்ᾐம் 
ேநற்ᾠ மீண்ᾌம் ெபாᾐபல ேசனாவிᾔைடய ெபாᾐச் 
ெசயலாளர் மதிப்ᾗக்குாிய ஞானசார ேதரர் அவர்கள் ஒᾞ 
பத்திாிைகயாளா் மாநாட்ைட நடத்தி ᾙஸ்ᾢம்கைள மிகக் 
ேகவலமாக விமர்சித்திᾞக்கிறார்.  

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ගරු රාජ්ය ඇමතිතුමනි, ඔබතුමාට තව විනාඩි ෙදකක 

කාලයක් තිෙබනවා. 

 
ගරු එම්.එල්.ඒ.එම්. හිසබ්ුල්ලා මහතා 
(மாண்ᾗமிகு எம்.எல்.ஏ.எம். ஹிஸ்ᾗல்லாஹ்) 
(The Hon. M.L.A.M. Hisbullah)  
I will conclude in a few  minutes, Sir.  
 
அதாவᾐ “ᾙஸ்ᾢம்கள் இந்த நாட்ᾊேல வாழ ᾙᾊᾜம். 

ஆனால், இஸ்லாத்ைதப் பின்பற்றக்கூடாᾐ. ஐந்ᾐ ேநரம் 
ெதாழக்கூடாᾐ; ெவள்ளிக்கிழைமகளில் பள்ளிவாசᾤக்குப் 
ேபாகக்கூடாᾐ" என்பதாகத் ெதாிவிக்கப்பட்ᾌள்ளᾐ. அைத 
நாங்கள் அᾔமதிக்க ᾙᾊயாᾐ. ேமᾤம் "ᾙஸ்ᾢம்கள் இந்த 
நாட்ᾊேல வாழ ᾙᾊᾜம். இஸ்லாத்ைதப் பின்பற்ற ᾙᾊயாᾐ. 
அவர்கள் இஸ்லாத்ைத பின்பற்ᾠவதிேலதான் எங்கᾦக்கு 
பிரச்சிைன இᾞக்கின்றᾐ” என்ᾠ அவர் ெசால்ᾢயிᾞக்கிறார்.  

 
ெகௗரவ தைலைமதாங்கும் உᾠப்பினா ் அவர்கேள, 

ᾙஸ்ᾢம் சᾚகத்திᾔைடய ᾚச்சு இஸ்லாம்தான். எங்கᾦைடய 
வாழ்க்ைகேய குர்ஆன்தான! இந்த உலகத்தில் நாங்கள் 
வாழ்வᾐ அந்த மார்க்கத்திற்காகத்தான்! அந்த மார்க்கத்ைதப் 
பின்பற்றி வாழᾙᾊயாெதன்ᾠ யாராவᾐ ெசான்னால் 
அவர்கᾦக்ெகதிராக நாங்கள் ᾜத்தம் ெசய்தாக ேவண்ᾌம். 
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[ගරු එම්.එල්.ඒ.එම්. හිස්බුල්ලා මහතා] 

————————— 
*  පුසත්කාලෙය් තබා ඇත. 
*  ᾓல் நிைலயத்தில்  ைவக்கப்பட்ᾌள்ளᾐ. 
*  Placed in the Library. 
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அᾐதான் எங்கᾦைடய மார்க்க ேபாதைனயாகும் என்பைத 
நாம் இங்கு மிகத் ெதளிவாக ெசால்ᾢைவக்க 
விᾞம்ᾗகின்ேறாம்.  

 
தமிழ் மக்கᾦைடய உாிைமகள் மᾠக்கப்பட்டேபாᾐ 

ஆᾜதம் ᾑக்கிய சம்பந்தப்பட்ட இைளஞர்கள் ᾙதᾢல் தமிழ்த் 
தைலவர்கைளத்தான் பᾌெகாைல ெசய்தார்கள் என்பᾐ 
குறிப்பிடத்தக்கᾐ. இன்ᾠ  இந்த நாட்ᾌ ᾙஸ்ᾢம்கள் நல்லாட்சி 
மலர்வதற்காக இரᾫ, பகலாக உைழத்தவர்கள்; 95 சதᾪதமான 
வாக்குைள அளித்தவர்கள். ஆனால், சம்பந்தப்பட்டவர்களால் 
அல்லாஹ்ᾫம் அல் குர்ஆᾔம் நிந்திக்கப்பᾌகின்றேபாᾐ 
ᾙஸ்ᾢம் இைளஞர்கள் மிகᾫம் மன ேவதைனப 
பᾌகின்றார்கள். இவ்வாᾠ ெதாடர்ச்சியாக இஸ்லாம் மார்க்கம் 
நிந்திக்கப்பᾌகின்றேபாᾐ அவர்கைள எங்களால் கட்ᾌப்பᾌத்த 
ᾙᾊயாᾐ ேபாய்விᾌம். "ᾙஸ்ᾢம் தைலைமகள் இன்ᾠ 
வாய்ᾚᾊ ெமௗனிகளாக இᾞக்கின்றார்கள்; அைமச்சுப் 
பதவிகᾦக்காக அரசாங்கத்திேல குந்திக்ெகாண்ᾊᾞக் 
கின்றார்கள்; இந்த விடயம் சம்பந்தமாகச்  சம்பந்தப் 
பட்டவர்கைளக் ைகᾐெசய்ய எந்தவித நடவᾊக்ைகᾜம் 
எᾌப்பதில்ைல; பாராᾦமன்றத்திேல ேபசாமடந்ைதகளாக 
இᾞக்கின்றார்கள்" என்ᾠ எல்லாம் இன்ᾠ எங்கைள 
எங்கᾦைடய இைளஞர்கள் சᾚக ஊடகங்களிேல மிக 
ேமாசமாக விமர்சித்ᾐக் ெகாண்ᾊᾞக்கின்றார்கள். அன்ᾗக்குாிய 
தைலைமதாங்கும் உᾠப்பினர் அவர்ேள, ᾙஸ்ᾢம்கள் 
நிந்திக்கப்பᾌகின்ற இந்த நிைலைம ெதாடᾞமாகவிᾞந்தால் 
ᾙஸ்ᾢம் இைளஞர்கᾦம் ஆᾜதம் ஏந்ᾐவைத யாராᾤம் தᾌக்க 
ᾙᾊயாமல் ேபாய்விᾌம் என்பைத நான் இங்கு ெசால்ᾢ ைவக்க 
விᾞம்ᾗகின்ேறன். அந்த வைகயில் அவர்கᾦைடய ᾙதல் 
இலக்கு நாங்களாகத்தான் இᾞப்ேபாம். அதாவᾐ 
அவர்கைள ᾙதᾢல் எங்கைளப் பᾌெகாைல ெசய்ᾐ 
விட்ᾌத்தான் தங்கᾦைடய அந்தப் ேபாராட்டத்ைத 
ஆரம்பிப்பார்கள்.   

 
ெகளரவ தைலைமதாங்கும் உᾠப்பினர் அவர்கேள, தமிழர் 

பிரச்சிைனையத் தீர்ப்பதில் 30 ஆண்ᾌகள் கடந்ᾐ இந்த நாᾌ 
இன்ᾠ குட்ᾊச்சுவராகிᾜள்ளᾐ. ஆகேவ, ᾙஸ்ᾢம்கᾦம் ஆᾜதம் 
ᾑக்குவதற்கு இடமளிக்கப்படக்கூடாᾐ. அவ்வாᾠ  
இடமளிக்கப்பᾌமாகவிᾞந்தால் 50 - 60 ஆண்ᾌகள் கடந்தாᾤம் 
இந்த நாட்ைடக் கட்ᾊெயᾨப்ப ᾙᾊயாᾐ. இந்த நாᾌ ெபளத்த 
நாᾌ!  இந்த நாᾌ ெபளத்த நாᾌ!  இந்த நாᾌ ெபளத்த நாᾌ! 
ஆனால், இந்த ெபளத்த நாட்ᾊேல வாழ்கின்ற எல்லா 
மக்கᾦக்கும் அவரவர் தத்தமᾐ மார்க்கத்ைதப் பின்பற்ᾠகின்ற 
உாிைமயிᾞக்கின்றᾐ. ᾙஸ்ᾢம்கள் இந்த நாட்ᾊன் 'வந்தான் 
வரத்தான்' அல்லர். இந்த நாட்ᾊன் ெசாந்தக்காரர்கள்; இந்த 
நாட்ᾊᾔைடய விᾌதைலக்காகப் ேபாராᾊயாவர்கள்; 
உாிைமக்காக உைழக்கின்றவர்கள். ᾙஸ்ᾢம் சᾙதாயம் இந்த 
நாட்ᾊᾔைடய ெபாᾞளாதாரம் ᾙன்ேனறேவண்ᾌம் 
என்பதற்காக இரᾫ பகலாக உைழக்கின்ற ஒன்ᾠ. ᾙஸ்ᾢம்கள் 
என்ᾠேம இந்த நாட்ைடக் காட்ᾊக்ெகாᾌக்கவில்ைல. இந்த 
நாட்ᾊᾔைடய இராᾎவத் திற்ெகதிராகேவா ெபாᾢஸாᾞக் 
ெகதிராகேவா என்ᾠேம ᾙஸ்ᾢம் சᾙதாயம் ெசயற்பட்டᾐ 
கிைடயாᾐ. அந்த வைகயில் ᾙஸ்ᾢம்கள் இந்த நாட்ைட 
ேநசிக்கின்றவர்கள். ᾙஸ்ᾢம்கள் இந்த நாட்ைடத் தங்கᾦைடய 
உயிᾞக்கு ேமலாக ேநசிக்கின்றார்கள். ஆனால், இᾐ ெபளத்த 
நாடாயிᾔம் இந்த நாட்ᾊேல வாழ்கின்ற சகல இன மக்கᾦம் 
அரசியல் உாிைமகேளாᾌ தங்களᾐ மார்க்க விᾨமியங்கைளப் 
பின்பற்ᾠகின்ற வைகயில் சூழ்நிைலகள் உᾞவாக்கப்பட 
ேவண்ᾌம்.   

 
இன்ᾠ சிலர் ெசால்கின்றார்கள் இந்த நாட்ᾊேல  ISIS 

இᾞக்கின்றᾐ என்ᾠ. ஆனால், ISIS பற்றி எங்கᾦக்குக் கவைல 

கிைடயாᾐ.  இந்த ISIS  இல் 32 ேபரல்ல, 3,200 ேபர் 
இᾞந்தாᾤம் ᾙஸ்ᾢம்கᾦக்கும் ISIS இற்கும் எந்தச் 
சம்பந்தᾙம் கிைடயாᾐ என்பைத நாம் மிகத் ெதளிவாகச் 
ெசால்ᾢைவக்க விᾞம்ᾗகின்ேறாம். அதாவᾐ ISIS ᾙஸ்ᾢம் 
இயக்கᾙமல்ல; ISIS இல் இᾞப்பவர்கள் ᾙஸ்ᾢம்கᾦமல்லர். 
ᾙஸ்ᾢம்கைளᾜம் ᾙஸ்ᾢம் நாᾌகைளᾜம் அழிப்பதற்காக 
ேமற்குலக சக்திகள் திட்டமிட்ᾌ உᾞவாக்கி ைவத்திᾞக்கின்ற 
கூᾢப்பட்டாளேம ISIS என்பைத இந்தச் சைபயிேல மிகத் 
ெதளிவாகச்  ெசால்ᾢ விைடெபᾠகின்ேறன்.  நன்றி.   
 

ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
මීළගට, ගරු ආනන්ද  කුමාරසිරි මන්තීතුමා.  

 
[අ.භා. 2.49] 

 
ගරු ෙජ්. එම්. ආනන්ද කුමාරසිරි මහතා 
(மாண்ᾗமிகு ேஜ.எம். ஆனந்த குமாரசிறி) 
(The Hon. J.M. Ananda Kumarasiri) 
 මුලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, සංචාරක සංවර්ධන 

අමාත්යාංශය  ගැන විනාඩි කිහිපයක් කථා කිරිමට අවස්ථාව ලබා 
දීම ගැන මම ස්තුතිවන්ත ෙවනවා.  

සංචාරක සංවර්ධන  අමාත්යාංශෙය් 2016 පගති වාර්තාෙව්  
ගරු ඇමතිතුමාෙග් පණිවුඩෙය්  "මිලියන 2.2ක  සංචාරකයින් 
සංඛ්යාවක්  සහ  US Dollars  මිලියන  3.5ක ආදායමක්  2016 
වසර  අවසානය  වන විට ඉලක්කය විය"  යනුෙවන් සඳහන් 
ෙවනවා.  සංචාරක  වැඩ පිළිෙවෙළේ දැන් අලුත් කමෙව්දයක් 
තිෙබනවා  මූලාසනාරඪ  ගරු  මන්තීතුමනි. දරිදතාව නැති කිරීම  
සඳහාත් ෙම් වැඩ පිළිෙවළ භාවිත කරනවා.  ඌව පළාෙත්  
සංචාරක ව්යාපාරය දියුණු කරන්න අවශ්ය විභවය තිබුණත් අපි 
ෙකොයිතරම්දුරට එය පාවිච්චි කරනවාද කියන කාරණය  පිළිබඳව 
සකච්ඡා කළ යුතුව තිෙබනවා.   

 
විෙශේෂෙයන් හික්කඩුව වාෙග්ම හැමදාමත් සංචාරකයන් 

විශාල පිරිසක් ගැවෙසන, නවාතැන් ගන්නා ස්ථානයක් බවට 
ඇල්ල නගරය පත්  වී තිෙබනවා. ඌව පළාෙත් සංචාරක ක්ෙෂේතය  
දියුණු කිරීම සඳහා ෙහොඳ අවස්ථාවක් අපට තිබුණත්, සමහර 
සංඛ්යාෙල්ඛන අරෙගන බැලුවාම ඒ පිළිබඳ අවධානය ෙයොමු 
ෙවලා තිෙබනවාද කියන කාරණය මට සිහිපත් කරන්න ට සිද්ධ  
ෙවනවා.  උදාහරණයක්  හැටියට ගත්ෙතොත් එම පගති 
වාර්තාෙව්ම  පිටු අංක එෙකොළෙහේ තිෙබන පළාත් මට්ටමින්  
තරුණ තරුණියන් පුහුණු කිරීෙම් වැඩසටහෙන් දැක්ෙවන 
ආකාරයට ෙම් ෙවනෙකොට සංචාරක අමාත්යාංශය පළාත් සභා 
අටක් සමඟ යම් යම් අවෙබෝධතා ගිවිසුම් අත්සන්  කර ඇතත්,  
ඌව පළාත අත්හැර   දමා තිෙබන  එක ගැන මා කනගාටු ෙවනවා.   

 
සමහර ෙවලාවට ඌව පළාෙත් සංචාරක ව්යාපාරෙය් ෙයදී 

සිටින  අයට  ඒ ගැන වුවමනාවක් නැතිකමද, එෙසේ නැත්නම්   ඌව 
පළාත අතහැර දැම්ෙම් ෙමොන ෙහේතුවක් නිසාද කියන  එක මා 
දන්ෙන් නැහැ. නමුත් මා සඳහන් කළ  ආකාරයට  දරිදතාව   නැති  
කිරීම සඳහා  රැකියා අවස්ථා ඇති කළ හැකි ෙහොඳම  මාර්ගය 
තමයි  සංචාරක ව්යාපාරය සහ ෙහෝටල් ක්ෙෂේතය. ෙහෝටල්   
ක්ෙෂේතෙය් අතිවිශාල  ඉල්ලුමක් තිෙබනවා.  ඕනෑම ෙකෙනකු ෙම් 
අංශෙය් රැකියාවක් කර පුහුණුවක් ලබා ෙගන තිෙබනවා නම්,   
අනිවාර්යෙයන්ම ෙම් රෙට්  අවුරුද්දක් ෙදකක් වැඩ කර පිට 
රටකට ෙහෝ ගිහින් රැකියාව කරන්න ඕනෑතරම් අවස්ථාව 
තිෙබනවා. එම නිසා ඌව පළාෙත් සංචාරක ව්යාපාරය දියුණු 
කරන්න  විෙශේෂ වැඩපිළිෙවළක් කියාත්මක කරන්න කියලා,  ගරු 
ඇමතිතුමාෙග්ත් අදාළ අමාත්යාංශෙය් ෙල්කම්තුමාෙග්ත් අවධානය 
 ෙයොමු කරවන්නට කැමැතියි.  

3503  3504 



පාර්ලිෙම්න්තුව 

තිරසර සංවර්ධන හා වන ජීවි අමාත්යාංශෙය් වැය ශීර්ෂ පිළිබඳ 
විවාදෙය් දී ෙම් කාරණය පිළිබඳව මා සඳහන් කළා.   
විෙශේෂෙයන්ම ජාතික වෙනෝද්යානවලට අපි ගියාම  ඒ තැන්වල 
තිෙබන පහසුකම් පමාණය පිළිබඳව අපි කනගාටු ෙවන්නට ඕනෑ.    
අපි ෙම් සංචාරකයන්ෙගන්  අතිවිශාල මුදලක් අය කළත්,  ඒ අයට 
අවශ්ය මුලික පහසුකම් වත් ලබා දී තිෙබනවාද කියන කාරණය  
මට ෙමතැනදී මතක් කරන්නට අවශ්යයි. මුලාසනාරූඪ ගරු 
මන්තීතුමනි, 2016 සැප්තැම්බර් 30 වන දින දක්වා ජාතික  
උද්යානවලට පැමිණ තිෙබන සංචාරකයන්ෙග්  පමාණය  අරෙගන 
බැලුෙවොත්, විෙද්ශීය සංචාරකයන් පන් ලක්ෂ අනූඑක්දාහක් ඇවිත් 
තිෙබනවා. රුපියල් මිලියන 1097ක ආදායමක් ලැබී තිෙබනවා.  
නමුත් ඒ අයට  අවශ්ය පහසුකම් ලබා දුන්නාද කියා බැලුෙවොත්, 
ෙබොෙහොම අඩු පාඩුකම් තිෙබනවා. ෙහෝර්ට්න්  ප්ෙල්ස්වලට ගියාම, 
සමහර උද්යානවලට ගියාම සමහරවිට මූලික පහසුකම් ටිකවත් 
නැහැ. පසුගිය අවුරුද්ෙද් අවස්ථා ෙදකකදී ෙම් අමාත්යාංශ ෙදක 
සම්බන්ධෙවලා  ෙම් පිළිබඳව යම් වැඩ පිළිෙවළක් ඇති කිරීම ගැන 
සාකච්ඡා  මට්ටමට ෙගනැවිත් තිබුණා. දැන් එහි ෙහොඳ ආරම්භයක් 
ඇති කරෙගන තිෙබනවා. ඒ තුළින් ෙවනසක් ඇතිෙව්ය කියා මෙග් 
විශ්වාසයක්  තිෙබනවා.  

 
මුලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, ෙම් සංචාරක ක්ෙෂේතය තුළ 

අප දකින යම් ෙදයක් තිෙබනවා. සාමාන්යෙයන් ෙම් සංචාරකයන් 
ගමන් කරන මාර්ග තිෙබනවා. Travel agenciesවලින් එදා  පටන් 
ෙම් සංචාරකයන් ෙගන ගිය මාර්ග තිෙබනවා. මහනුවරින් පටන් 
ෙගන නුවරඑළිය, බණ්ඩාරෙවල පෙද්ශවලට ගිහින්, ඊළඟට 
ලංකාෙව්  ගත කරන සති ෙදක  ෙකළින්ම  මුහුද පැත්තට  ගිහින්    
දකුණු පළාෙතන් හම්බන්ෙතොටින් ආපසු airport එකට යන 
ගමනක්  තමයි අපි දකින්ෙන්. ඒ නිසා එම මාර්ග අතර යම් යම් 
ස්ථාන දියුණු කිරීමත්, සංචාරකයින් සඳහා ආකර්ශනයක් ඇති 
කිරීමත් අවශ්යයි.   

 
සංචාරක අමාත්යාංශෙයන් යම් යම් පෙද්ශ සංචාරක ස්ථාන, 

සංචාරක ආකර්ශන ස්ථාන හැටියට වැඩිදියුණු කරන්න කටයුතු 
කරන  එක මා දන්නා කාරණයක්.  ඒවාට අවශ්ය මුදල් මීට කලින්  
ෙවන් කර තිබුණා. බුදුරුවගල වාෙග් ස්ථානයක් ගත්ෙතොත්  
වැල්ලවාෙය් සිට කිෙලෝමීටර් 4ක් විතර දුරකයි පිහිටා තිෙබන්ෙන්. 
සංචාරක  ව්යාපාරය ෙම් තරම් දියුණු ෙවන්නට පථමෙයනුත් 
සංචාරකයන්ට ෙම් සථ්ාන පිළිබඳව අවශ්ය  දැනුම ලබා දීම  සඳහා 
හදන brochuresවල නැත්නම් පිටරටින් එවන brochuresවලත් 
බුදුරුවගල ගැන සඳහන් කළා. නමුත් සංචාරකයන් ආකර්ශනය 
වන, අති විශාල පිරිසක් යන තැනක් හැටියට බුදුරුවගල සඳහා 
මුදලක් ෙවන් කර සංචාරක අමාත්යාංශෙයන් ෙලොකු වැඩ 
පිළිෙවළක් කරලා නැහැ කියන  එකයි  මා විශ්වාස කරන්ෙන්.   එම 
නිසා ෙම් පිළිබඳවත් අවධානය ෙයොමු කරවන අතරම, ෙම් 
කාරණය ගැනත්  මා සඳහන් කරන්නට  ඕනෑ.  ලංකාෙව්  පධාන 
ෙපෙළේ සමාගමක් වන ෙජට්වින්  සමාගම දැන්  ෙම් ෙවනෙකොට 
වැල්ලවාය නගරය ආසන්න පෙද්ශෙය් සංචාරක ව්යාපාරයට 
අවශ්ය ෙහෝටල් ආරම්භ කර තිෙබනවා. ඒ ව්යාපෘතියත් එක්ක 
මාලිගාවිල වාෙග් පෙද්ශ වැඩිදියුණු කරන්නට, එෙහම නැත්නම් 
සංචාරකයන්ෙග් ආකර්ෂණය ඒ පෙද්ශ ෙකෙරහි ෙයොමු කිරීමට 
වැඩ පිළිෙවළක් කියාත්මක කරන්නට අවශ්යයි කියන කාරණය මා 
ෙම් අවස්ථාෙව්දී මතක් කරන්නට කැමැතියි.  ෙමොකද, ඌව 
පළාෙත් වැල්ලවාය නගරෙය් සිට රෙට් හතර පැත්තටම 
පහසුෙවන් යන්නට පුළුවන්. ඒ අනුව යමින් විෙශේෂෙයන්ම 
අරුගම්ෙබ් පැත්ත දියුණු කරන්නට අපි වැඩ පිළිෙවළක් 
කියාත්මක කරෙගන යනවා. ඒ වාෙග්ම දැන් ඇල්ල දියුණු ෙවමින් 
පවතින නගරයක්. වැල්ලවාය නගරෙය් සිට දකුණු පළාතට 
පහසුෙවන් ළඟාවීෙම් හැකියාව තිෙබනවා වාෙග්ම දියලුම පසු 
කරලා රත්නපුරයට යන්නත් පුළුවන්. හපුතෙල් වාෙග් පෙද්ශ 

දියුණු කිරීමත් අත්යවශ්ය ෙවනවා.  එම නිසා සංචාරක ව්යාපාරය 
ෙවනුෙවන්  මීට වඩා අලුත් ෙදයක් කරන්නට  ඌව පළාෙත් අති 
විශාල විභවයක් තිෙබන බව මා විශ්වාස කරනවා.  

 
මම විෙශේෂෙයන්ම ගරු ෙජෝන් අමරතුංග අමාත්යතුමාෙග් 

අවධානය ෙම් සම්බන්ධෙයන් ෙයොමු කරවන්නට කැමැතියි. මම 
විශ්වාස කරනවා, ලබන වසෙර් ෙහෝ අලුත් වැඩ පිළිෙවළක් 
ආරම්භ කරලා ෙම් සංචාරක ව්යාපාරය දියුණු කරන්නට අපට 
පුළුවන්කම ලැෙබයි කියලා. මම කලින් කිව්වා වාෙග් අෙප් 
පෙද්ශවල තරුණ තරුණියන්ට ෙම් පිළිබඳව අවෙබෝධයක් නැහැ.   
ෙම් ක්ෙෂේතෙය් ඒ අයට කරන්නට පුළුවන් රැකියා ෙමොනවාද 
කියලා ඒ අය දන්ෙන් නැහැ. ෙම් පිළිබඳව සංචාරක සංවර්ධන 
මණ්ඩලෙය් නිලධාරින් සමඟත් මම කථා කළා. මට අවශ්යතාව 
තිබුණා, වැල්ලවාෙය් ෙහෝටල් පාසලක් ආරම්භ කරන්න. ඒ තුළින්  
සංචාරකයන් සඳහා අවශ්ය පහසුකම් ලබාදීමට, පුහුණු ශමය 
හදන්නට අපට පුළුවන් ෙවනවා. ඒ සම්බන්ධෙයන් වූ මුලික 
සාකච්ඡාවට ළමයි තුන් හාර සියයක් එකතු වුණා. නමුත් එතැනින් 
එහාට ඒ වැඩ පිළිෙවළ ෙගන යන්නට අපට පුළුවන්කම ලැබුෙණ් 
නැහැ. මම විෙශේෂෙයන්ම එතුමන්ලාෙග් අවධානය ඒ පිළිබඳව 
ෙයොමු කරවනවා. 

 
සර්ෙවෝදය ව්යාපාරය ආරම්භ කළ තනමල්විල පෙද්ශෙය් 

අතිවිශාල ෙගොඩනැඟිලි පමාණයක් තිෙබනවා. ඒ ෙගොඩනැඟිලි 
ටික ලබාෙගන, දැනට අවශ්ය  මූලික පහසුකම් ටික ලබා දීලා 
පුහුණු වැඩසටහන් ටික තණමල්විල ආරම්භ කරන්නට මම ඒ 
අයත් සමඟ සාකච්ඡා කරලා තිෙබනවා. එම නිසා විෙශේෂෙයන්ම 
ගරු ඇමතිතුමාෙග්ත් අදාළ නිලධාරින්ෙග්ත් අවධානය ඒ පිළිබඳව 
ෙයොමු කරන ගමන් මට ෙම් අවස්ථාව ලබා දීම සම්බන්ධෙයන් 
මූලාසනයට ස්තුතිවන්ත ෙවමින්, මෙග් කථාව අවසන් කරනවා. 
ෙබොෙහොම ස්තුතියි. 
 

[අ.භා. 2.56] 

ගරු (ෛවද්ය) නලින්ද ජයතිසස් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு (ைவத்திய கலாநிதி) நளிந்த ஜயதிஸ்ஸ) 
(The Hon. (Dr) Nalinda Jayathissa) 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි,  අමාත්යාංශ තුනක වැය 

ශීර්ෂයන් පිළිබඳව විවාද කරන ෙම් අවස්ථාෙව් දී, ෙම් රෙට් ජාතික 
සමඟිය සහ ආගමික සංහිඳියාව පිළිබඳව ෙබොෙහෝ මන්තීවරුන් 
කථා කළා.  යුද්ධය අවසන් ෙවලා වසර 7කට ආසන්න කාලයක් 
ගත ෙවලා තිබුණත් තවමත් අපට ජාතික සමඟිය, ආගමික 
සංහිඳියාව ෙදසට පමාණවත් තරම් ෙව්ගයකින් ගමන් කරන්නට 
බැරි ෙවලා තිෙබනවා.  

 
අෙප් රෙට් ආණ්ඩුකම ව්යවස්ථාෙව් නවෙවනි ව්යවස්ථාෙව් 

ෙමෙසේ සඳහන් ෙවනවා:  
 
"ශී ලංකා ජනරජය බුද්ධාගමට පුමුඛස්ථානය පිරිනමන්ෙන් ය. ... සියලුම 
ආගම්වලට පිරිනැෙමන අයිතිවාසිකම් ආරක්ෂා කර ෙදන අතර 
බුද්ධශාසනය සුරක්ෂිත ෙකොට ෙපෝෂණය කිරීම රජෙය් වගකීම විය 
යුත්ෙත් ය." 
 
ෙම් ව්යවස්ථාව සම්බන්ධෙයන් දැන් විවිධ පාර්ශ්වයන් විවිධ 

අදහස් පකාශ කරන්නට පටන්ෙගන තිෙබනවා.  අලුත් ආණ්ඩුකම 
ව්යවස්ථාවක් සකස් විය යුත්ෙත් රෙට් තිෙබන පශ්න විසඳන්නට 
මිසක් නැති පශ්න කැඳවා ගන්නට ෙනොෙවයි කියලා අපි හිතනවා. 
එම නිසා විවිධ කණ්ඩායම් තමන්ෙග් ෙද්ශපාලන අරමුණු මුදුන් 
පමුණුවා ගැනීම සඳහා කරන යම් යම් ජාතිවාදී පකාශයන්ට සහ 
ජනතාව බිය ගැන්වීෙම් පකාශයන්ට හරිහමන් පිළිතුරු ලබාදීම 
ආණ්ඩුෙව් වගකීමක්. ෙකෙසේ නමුත් ඒ පාර්ශ්වයන්, ඒ කල්ලි 
කණ්ඩායම් ෙම් රෙට් ආණ්ඩු කරන කාලෙය් පවා ඇත්තටම 
ආණ්ඩුකම ව්යවස්ථාෙව් තිෙබන ආකාරයට බුද්ධ ශාසනය 
සුරක්ෂිත ෙකොට ෙපෝෂණය කිරීම රජෙය් වගකීමක් කරෙගන 
කටයුතු කළාද?  
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[ගරු ෙජ්. එම්. ආනන්ද කුමාරසිරි මහතා] 
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මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, සියවස ් 23කට ආසන්න 
කාලයක් තිස්ෙසේ අෙප් රෙට් බුදු දහම ආරක්ෂා ෙවලා තිෙබන්ෙන්, 
අෙප් රට බුදු දහම පචාරය කරන ෙක්න්දයක් බවට පත් කිරීමට 
හැකියාව ලැබිලා තිෙබන්ෙන් අෙප් රෙට් ජය ශී මහා ෙබෝධින් 
වහන්ෙසේ වැඩ සිටින නිසා ෙහෝ බුදුන් වහන්ෙසේෙග් දන්ත ධාතූන් 
වහන්ෙසේ ෙම් රෙට් වැඩ සිටින නිසා ෙනොෙවයි. එවැනි සංෙක්තීය 
වටිනාකම්වලට බලයක්, අගයක් ලැබුෙණ් සියවස් 23ක් තිස්ෙසේම 
අෙප් රෙට් භික්ෂුන් වහන්ෙසේලා, සංඝ පරම්පරාව ෙම් ශාසනය රැක 
ගැනීම ෙවනුෙවන් දරන ලද මහන්සිෙය්, කැප කිරීෙම් පතිඵලයක් 
විධියටයි. නමුත් අපි දන්නවා අද ෙම් සංඝ සමාජයම අර්බුදයකට 
ගිහින් තිෙබන බව. සමස්ත සමාජයක් කඩාෙගන වැෙටන ෙකොට 
ආගමික සංස්ථාවන් පමණක් ඉතිරි වන්ෙන් නැහැ. අද අෙප් ගම්වල 
තිෙබන පන්සල්වලට තිෙබන සුරක්ෂිතතාව ෙමොකක්ද, 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි?  

 
දැන් සාකච්ඡාවක් තිෙබනවා, පවුල්වල දරුවන් මහණ 

කරන්ෙන් නැහැය කියා. රටක ආර්ථිකයක් ඉස්සරහට යන ෙකොට, 
ෙලෝකය ඉදිරියට යන ෙකොට, පවුල්වල ඉන්න දරුවන් ගණන අඩු 
ෙවන ෙකොට, ශාසනයට පූජා කරන්න එෙහම දරුෙවෝ නැති 
ෙවන්න පුළුවන්. ඒ වාෙග්ම, තරුණ භික්ෂූන් වහන්ෙසේලා විටින් 
විට මහණකම අත්හැර යනවාය කියා තවත් සාකච්ඡාවක් 
තිෙබනවා. විශ්වවිද්යාලවල ඉන්න භික්ෂු හාමුදුරුවන්  
වහන්ෙසේලාට තිෙබන පධානතම ෙචෝදනාවක් තමයි, උපාධිය 
සම්පූර්ණ කරන්න ඉස්සර ෙවලා  ෙහෝ උපාධිය ගත්ත වහාම 
උපැවිදි වනවා කියන එක.  ඇත්තටම ෙම් තරුණ භික්ෂූන් 
වහන්ෙසේලා උපැවිදි වන්ෙන් -ශාසනය අතහැරලා යන්ෙන්- ඇයි 
කියන කාරණය ගැන බුද්ධ ශාසන අමාත්යාංශය  පසු ගිය කාලෙය්  
පමාණවත් සමීක්ෂණයක් කරලා, ඒ සඳහා විසඳුම් ෙසොයන්න 
කටයුතු කර තිෙබනවාද? අපට නම් ඒක ෙප්න්ෙන් නැහැ. 

 
ඉතාම දුප්පත් පවුලක දරුෙවක් ෙහෝ එක්ෙකෝ අම්මා නැති 

දරුෙවක්, නැත්නම් තාත්තා නැති දරුෙවක්, පවුෙල් වැඩි ගණනක් 
දරුවන් ඉන්නවා නම් එයින් දරුෙවක් ෙහෝ මහණ කිරීම තමයි 
ෙබෝෙහෝ තැන්වල සම්පදාය ෙවලා තිෙබන්ෙන්. ඔවුන්ට ඉතාම 
දැඩි ආර්ථික දුෂ්කරතා තිෙබනවා. ඒ ආර්ථික දුෂ්කරතා මධ්යෙය්ම 
තමයි උන්වහන්ෙසේලා මහණදම් පුරමින් ඉන්ෙන්. ෙකෙසේ ෙහෝ 
විශ්වවිද්යාල අධ්යාපනයට පෙව්ශ වුෙණොත්, ඒ අධ්යාපනය 
ලබන්ෙන්ත් ඉතාම දුෂ්කරතා සහිතවයි.  

 
අද තමුන්නාන්ෙසේලා ගිහින් බලන්න, අෙප් රෙට් 

විශ්වවිද්යාලවල තිෙබන භික්ෂු  ෙන්වාසිකාගාරවල තත්ත්වය 
ෙකොෙහොමද කියා. ඒවාත් අනික් ශිෂ්ය ශිෂ්යාවන්ෙග් 
ෙන්වාසිකාගාරවලට ෙදවැනි නැහැ.  තමන්ට ලැෙබන මහෙපොළ 
දීමනාව තමන්ෙග් ෙගදරට යවන, තමන්ෙග් අම්මා තාත්තා ඒ 
දීමනාෙවන් නඩත්තු කරන තරුණ ශිෂ්ය හාමුදුරුවන් වහන්ෙසේලා 
විශ්වවිද්යාල ඇතුෙළේ ඉෙගන ගන්න බව  අප ෙහොඳට දන්නවා. 
එවැනි ආර්ථික දුෂ්කරතා පිළිබඳව කිසිදු අවධානයක් ෙයොමු  
ෙනොකර, ඒ හාමුදුරුවන් වහන්ෙසේලා එක්ෙකෝ තමන්ෙග් ඉල්ලීමක් 
ෙවනුෙවන් එළියට බැසස්ාම ෙහෝ උද්ෙඝෝෂණයක නිරත වුණාම, 
නැත්නම් ටිකක් හයිෙයන් මාධ්යයට කථා කෙළොත් ෙහෝ ෙචෝදනාව 
පමණක් එල්ල කරලා වැඩක් නැහැ. ඒවාෙය් තිෙබන ඇත්ත සමාජ 
ගැටලුව අප ෙත්රුම් ගන්න ඕනෑ. ඒ විතරක් ෙනොෙවයි, උපාධිය 
ගත්ත හාමුදුරුවන් වහන්ෙසේලාටත් ඒ උපාධිය තුරුළු කරෙගන 
රැකියා විරහිත උපාධිධාරින් එක්ක මහ පාෙර් වාඩි ෙවන්න මිසක්, 
බුද්ධ ශාසනය සුරක්ෂිත කරන්න, ෙපෝෂණය කරන්න අෙප් 
ආණ්ඩුකම ව්යවස්ථාෙවන් බැඳිලා ඉන්න තමුන්නාන්ෙසේලා පසු 
ගිය කාලෙය් උන්වහන්ෙසේලා ෙවනුෙවන් කරපු වැෙඩ් ෙමොකක්ද? 
ඒ ෙවනුෙවන් විෙශේෂ අවධානයක් කිසිෙසේත්ම ෙයොමු කරලා නැහැ 
ෙන්.  

 
ධර්ම පචාරය පිණිස තමන්ෙග් ජීවිත කාලයම කැප කරලා, 

අවසානෙය්දී ගිලන් වුණාට පසුව උන්වහන්ෙසේලා ගැන ෙසොයා 
බලනවාද? අද ඒ වෙයෝවෘද්ධ, ගිලන් වුණු භික්ෂූන් වහන්ෙසේලාට 
තිෙබන සැලකිල්ල ෙමොකක්ද? එෙහම නැත්නම් උන්වහන්ෙසේලාට 

ෛවද්ය පතිකාර ගන්න, විෙව්ක ගන්න, අඩු ගණෙන් නවාතැන් 
ගන්න පහසුකම් ටිකවත් ඒ ගිලන් මධ්යස්ථානවල තිෙබනවාද? 
ඒවාෙය් අද තිෙබන පහසුකම් තිෙබනවාද? පන්සල වෙට් ඉන්න 
දායක දායිකාවන් ෙමොනවා ෙහෝ දුන්ෙනොත් හැර, තම ජීවිත කාලය 
පුරාම ශාසනය ෙවනුෙවන් කැප කළ හාමුදුරුවන් වහන්ෙසේලා  
ෙවනුෙවන් එෙහම සැලකිල්ලක්, අවධානයක් ෙයොමු කර නැහැ. 
එෙහම ෙවන ෙකොට ශාසනයක් සුරක්ෂිත වන්ෙන් ෙකොෙහොමද ?  
බුදු දහම ෙපෝෂිත කරනවාය, සුරක්ෂිත කරනවාය කියා අෙප් 
ආණ්ඩුකම ව්යවස්ථාෙව් තිබුණාට, ඒ ෙවනුෙවන් මරාෙගන 
මැෙරනවා වාෙග් ෙපනී සිටියාට ඒ ෙද් ෙවලා නැහැ.  

 
නගරවල තිෙබන සමහර අසපු පිළිබඳව අප කථා කරනවා. 

ඒවාෙය් පහසුකම් තිෙබනවා. ඒවාට ෙකෝටි, පෙකෝටි ගණන් 
වියදම් කරන දායක දායිකාෙවෝ ඉන්නවා. අද අෙප් ගම්වල ෙකොයි 
තරම් පන්සල් සංඛ්යාවක් තිෙබනවාද? හැබැයි, ඒවාෙය් ඉන්න 
හාමුදුරුවන්ට දාෙන ටික සපයාගන්න බැහැ. මාසයටම අඛණ්ඩව 
දාෙන ෙව්ල සපයන්න පුළුවන් ආකාර ෙය් වත්කමක් තිෙබන 
දායක දායිකාෙවෝ ඒ පන්සල් අවට නැහැ. වැසිකිළියක් 
කැසිකිළියක් හදාගන්න විධියක් නැහැ. එම නිසා සිෙමන්ති 
ෙකොට්යක්, උළු කැටයක් ෙහොයාගන්න ඒ පන්සල්වල හාමුදුරුෙවෝ 
පිණ්ඩපාෙත වඩිනවා.  එෙහම පන්සල් කීයක් තිෙබනවාද? එවැනි 
විහාරස්ථාන කීයක් පසු ගිය කාලෙය් ෙම් රෙට් වැහිලා 
තිෙබනවාද? සංඛ්යා ෙල්ඛන වාර්තා ෙනොවුණාට, අෙප් රෙට් 
පාසල් වැසීමට වඩා වැඩි ෙව්ගයකින් සමහර තැන්වල පන්සල් 
වැහිලා තිෙබනවා කියා මට හිෙතනවා.  

 
එක උදාහරණයක් මම කියන්නම්.  2016 ජුනි මාසෙය් 26වැනි 

ඉරිදා "ලංකාදීප" පුවත් පෙත් "ෙදමෙළන් බණ කියන 
කිලිෙනොච්චිෙය් හාමුදුරුෙවෝ" යන ලිපිය යටෙත් ෙමෙසේ සඳහන් 
වනවා: 

 
"... විහාරස්ථානයට ජල පහසුකම් නැතිවීමත්, දානය ෙනොලැබීමත් නිසා 
ෙම් තත්ත්වයට පත්ව ඇති බවය. විහාරස්ථාන භූමිය වටා වැටක් ගසා 
ගැනීමට වත්කමක් නැතිකමින් භූමිෙයහි ගහක් ෙකොළක් සිෙටව්වත් 
හරකුන් විනාශ කරන බවය. 
 
කවුරු ෙහෝ දානපතිෙයකු විහාරස්ථානයට ජලය සපයා දී පන්සල වෙට් 
වැට ගසා ෙදන්ෙන් නම් ගස් ෙකොළන් වවාෙගන තමන්ෙග් දානයට අවශ්ය 
ෙද් උපයාගත හැකි බවද උන්වහන්ෙසේ සඳහන් කළහ...."  
 
උන්වහන්ෙසේට දානය ෙනොලැබීම නිසා පිණ්ඩපාතෙය් වඩින්න 

සිද්ධ ෙවලා තිෙබනවා කියලාත් උන්වහන්ෙසේ  සඳහන් කරලා 
තිෙබනවා. ෙම්ක එක සිදුවීමක් පමණයි. 

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ගරු මන්තීතුමනි, ඔබතුමාට තව විනාඩියක කාලයක් 

තිෙබනවා. 

 
ගරු (ෛවද්ය) නලින්ද ජයතිසස් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு (ைவத்திய கலாநிதி) நளிந்த ஜயதிஸ்ஸ) 
(The Hon. (Dr) Nalinda Jayathissa) 
මම විනාඩි ෙදකක් ගත්තා. 

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
කාෙගන්ද? 

 
ගරු (ෛවද්ය) නලින්ද ජයතිසස් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு (ைவத்திய கலாநிதி) நளிந்த ஜயதிஸ்ஸ) 
(The Hon. (Dr) Nalinda Jayathissa) 
ගරු බිමල් රත්නායක මන්තීතුමාෙගන්. 
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පාර්ලිෙම්න්තුව 

ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ෙහොඳයි. 

 
ගරු (ෛවද්ය) නලින්ද ජයතිසස් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு (ைவத்திய கலாநிதி) நளிந்த ஜயதிஸ்ஸ) 
(The Hon. (Dr) Nalinda Jayathissa) 
ෙමෙහම විහාරස්ථාන ෙකොපමණ පමාණයක් තිෙයද්දිද අපි 

ආණ්ඩුකම ව්යවස්ථාෙව් ෙම් සම්බන්ධෙයන් තිෙබන ව්යවස්ථාව 
පිළිබඳව කථා කරන්ෙන්. එපමණක් ෙනොෙවයි. දැන් අෙප් රෙට් 
ඉතාම දුප්පත් පවුල්වලින් මහණකමට ගන්න හාමුදුරුවන් 
වහන්ෙසේලා ෙම් ශාසනෙය් රඳවා ගැනීම සඳහා වූ භික්ෂු අධ්යාපන 
කියාවලියක් අපට නැහැ. කිස්තු පූර්ව පළවන සියවෙසේ අපි 
තිපිටකය ගන්ථාරූඪ කළාට ධර්මධර, විනයධර හාමුදුරුවන් හදා 
ගන්න අද වන ෙතක් අපට තිපිටක ධර්ම අධ්යයන මධ්යස්ථානයක් 
නැහැ. අනුරාධපුරෙය් බුද්ධ ශාවක විශ්වවිද්යාලය -බුද්ධ ශාවක 
ධර්ම පීඨය- හැදුවා. හැබැයි, ඒ ධර්ම පීඨයට අද ෙවලා තිෙබන 
සන්තෑසිය බැලුෙවොත් එෙහම ෙම් රෙට් භික්ෂු අධ්යාපනයට උරුම 
ෙවලා තිෙබන තැන පිළිබඳව හිතාගන්න පුළුවන්.  

 
අද ධර්ම පචාරය ගැන කථා කරනවා. තරුණ භික්ෂූන් 

වහන්ෙසේලා බඳවා ෙගන විවිධ භාෂාවලින් ධර්මය උගන්වන්න 
පුහුණු කරන තැනක් අපට නැහැ. විවිධ භාෂාවලින් ෙනොෙවයි, අඩු 
ගණෙන් අෙප් රෙට් ජීවත් වන සෙහෝදර ෙදමළ ජනතාවට ෙදමළ 
භාෂාෙවන් බණ කියන්න පුරුදු කරන්න තැනක්වත් අපට නැහැ. 
හැබැයි, ෙම් අය වැෙය්දී තමුන්නාන්ෙසේලා ෙබොෙහොම උජාරුෙවන් 
ෙමෙසේ කියනවා: 

 
"මල්වතු හා අස්ගිරි මහා නිකායවල අති පූජ්ය මහා නායක හිමිවරුන් සමඟ 
පවත්වන ලද සාකච්ඡාවලට වැඩිමනත් වශෙයන් ෙමරට පිරිෙවන්වල 
ෙපොදු පහසුකම් වැඩි කිරීමටත්, පිරිෙවන් ගුරුවරුන්ෙග් කුසලතා වර්ධනය 
කිරීමටත් රුපියල් මිලියන 150ක් ෙවන් කිරීමට මා ෙයෝජනා කරනවා."  
 
ඒ විතරක් ෙනොෙවයි. ඔබතුමන්ලා ෙමෙසේත් සඳහන් කළා: 
 
"පිරිෙවන් අධ්යාපනය ලබන සියලුම භික්ෂූන් වහන්ෙසේලා සඳහා මසකට 
රුපියල් 2,500ක ශිෂ්යාධාරයක් ලබා දීමට රුපියල් මිලියන 50ක් ෙවන් 
කිරීමට මා ෙයෝජනා කරනවා."  
 
ඔබතුමන්ලා කියන ෙකොට නම් කියන්ෙන් මල්වතු-අස්ගිරි 

නායක හාමුදුරුෙවෝ ෙද්ශනා කරපුවටත් එහා ගිහිල්ලා අපි කළා 
කියලා. පිරිෙවන් අධ්යාපනය ලබන භික්ෂූන් වහන්ෙසේලා 
ෙවනුෙවන් රුපියල් මිලියන 50ක් අවුරුද්දකට ෙවන් කරනවා 
කියනවා. හැබැයි, අෙප් රෙට් තරුණ භික්ෂූන් වහන්ෙසේලා 
35,562ක් දැනට පිරිෙවන්වල ඉෙගන ගන්නවා.  

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ගරු මන්තීතුමනි, ඒ විනාඩි ෙදකත් අවසන්. 
 
ගරු (ෛවද්ය) නලින්ද ජයතිසස් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு (ைவத்திய கலாநிதி) நளிந்த ஜயதிஸ்ஸ) 
(The Hon. (Dr) Nalinda Jayathissa) 
එක භික්ෂූන් වහන්ෙසේ නමකට රුපියල් 2,500 ගණෙන් 

සියලුම භික්ෂූන් වහන්ෙසේලාට ෙම් මුදල මාසයක් ෙදන්න නම්, 
රුපියල් මිලියන 89ක් ඕනෑ. අවුරුද්දක් ෙදන්න නම්, රුපියල් 
මිලියන 1,068ක් ඕනෑ. මහා නායක හාමුදුරුවන්ටත් ෙකොළය 
වහලා ගහලා තමයි ෙම් ෙද් සිද්ධ කරලා තිෙබන්ෙන්. එම නිසා 
මම කියන්ෙන් භික්ෂු ශාසනෙය් ගරුත්වය ආරක්ෂා කර ගන්න 
නම්, තමුන්නාන්ෙසේලා බුද්ධ ශාසන අමාත්යාංශය විධියට ෙම් 
කටයුත්තට මීට වඩා වැඩි මැදිහත්වීමක් කළ යුතුයි. දැන් අෙප් 
රෙට්; සමාජෙය් ගරුත්වය, පචාරය හැදිලා තිෙබන්ෙන් විනයධර, 
ධර්මධර භික්ෂූන් වහන්ෙසේලාට ෙනොෙවයි. මෑතකදී අපවත් වූ 

විනයධර නායක හාමුදුරුනමක් වූ "නා උයෙන් අරියධම්ම 
හාමුදුරුෙවෝ" පිළිබඳව අෙප් ර ෙට් ෙබොෙහෝ අය දන්ෙන් නැහැ. 
සංස්කෘත භාෂාව පිළිබඳව විශාර දෙයක් වූ "ෙතරිපැහැ 
ෙසෝමානන්ද හාමුදුරුෙවෝ" පිළිබඳව අෙප් ර ෙට් ෙබොෙහෝ අය 
දන්ෙන් නැහැ. අෙප් රෙට් සිටින කලහකාරී භික්ෂූන් වහන්ෙසේලා 
පිළිබඳව, එෙහම නැත්නම් වශී ගුරුකම් කරන භික්ෂූන් 
වහන්ෙසේලා පිළිබඳව, එෙහම නැත්නම් ෙටලි නාට්යවල භික්ෂූන් 
වහන්ෙසේලාෙග් චරිත පිළිබඳව දන්නවා මිසක්, ඇත්තටම 
විනයධර, ධර්මධර හාමුදුරුවන් වහන්ෙසේලාට ගරුත්වයක් ඇති 
කරන වැඩ පිළිෙවළක් බුද්ධ ශාසන අමාත්යාංශෙය් නැහැ. 
බුද්ධාගම ෙපෝෂණය කරනවා, සුරක්ෂිත කරනවා කියලා 
ආණ්ඩුකම ව්යවස්ථාෙව් තිෙබන ව්යවස්ථා මඟින් සඳහන් කරලා 
තිබුණාට ඇත්තටම තමුන්නාන්ෙසේලා හෘදය සාක්ෂිෙයන් විමසා 
බලන්න, ඒ ව්යවස්ථාවටවත් සාධාරණයක් ඉෂ්ට කළාද කියලා. 
රෙට් ආගමික හා ජාතික සංහිඳියාව හදන්න නම්, අඩු තරමින් ෙම් 
ශාසනෙය් සියවස් 33ක් තිස්ෙසේ රැක ගත් භික්ෂූන් වහන්ෙසේලා 
ෙවනුෙවන්වත් මීට වඩා වැඩි අවධානයක් ෙයොමු කරන්න ඕනෑය 
කියලා කියමින් මා නිහඬ වනවා. ෙබොෙහොම ස්තුතියි. 

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ස්තුතියි.  මී ළඟට, ගරු තාරක බාලසූරිය මන්තීතුමා. 
 
ඊට පථම ගරු මුජිබුර් රහුමාන් මන්තීතුමා මූලාසනයට 

පැමිෙණනවා ඇති. 
 

 අනතුරුව ගරු ලකී ජයවර්ධන මහතා මූලාසනෙයන් ඉවත් 
වුෙයන්, ගරු මුජිබුර් රහුමාන් මහතා මුලාසනාරූඪ විය. 

 

அதன்பிறகு, மாண்ᾗமிகு லக்கி ஜயவர்தன அவர்கள் 
அக்கிராசனத்தினின்ᾠ அகலேவ, மாண்ᾗமிகு ᾙஜிᾗர் ரஹுமான்  
அவர்கள்  தைலைம வகித்தார்கள். 

 

Whereupon THE HON. LUCKY  JAYAWARDANA  left the 
Chair, and THE HON. MUJIBUR RAHUMAN took the Chair. 
 

ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ගරු මන්තීතුමා කථා කරන්න. 

 
ගරු තාරක බාලසූරිය මහතා  
(மாண்ᾗமிகு தாரக்க பாலசூாிய) 
(The Hon. Tharaka Balasuriya) 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, අද දින සාකච්ඡාවට ගන්නා 

අමාත්යාංශවල වැය ශීර්ෂ පිළිබඳව අදහස් ඉදිරිපත් කරන්න මට 
තිෙබන්ෙන් විනාඩි 13ක් ෙන්ද? 

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ඔව්, විනාඩි 13යි.          

 

[අ.භා. 3.08] 
 

ගරු තාරක බාලසූරිය මහතා  
(மாண்ᾗமிகு தாரக்க பாலசூாிய) 
(The Hon. Tharaka Balasuriya) 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, විනාඩි 13ක කාලයක් මට 

ලබාදීම ගැන  පථමෙයන්ම  තමුන්නාන්ෙසේට  මෙග් කෘතඥතාව 
පකාශ කරනවා. සංචාරක ව්යාපාරය ගැන කථා කෙළොත්, මීට 
ෙපර කථා කරපු මන්තීවරු පැවසූ අන්දමටම ෙමම ව්යාපාරය 
ෙලෝකය පුරා ඉතා වැදගත් ක්ෙෂේතයකට පරිවර්තනය ෙවලා 
තිෙබනවා. අද එක්සත් ජාතීන්ෙග් ෙලෝක සංචාරක සංවිධානය  - 
UNWTO  එක- කියනවා,  ෙලෝකෙය් දළ ජාතික නිෂ්පාදනෙයන් 
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සියයට 10ක් සංචාරක ව්යාපාරය ආශිතව තමයි  අද නිෂ්පාදනය 
වන්ෙන් කියලා. ඒ වාෙග්ම ෙලෝකෙය් අලුෙතන් රැකියා 10ක් ඇති 
ෙවනවා නම් ඒ එක රැකියාවක් සංචාරක ව්යාපාරය ආශිත 
රැකියාවක් වනවා.  ෙලෝකෙය් අපනයනවලින් සියයට 7ක් 
සංචාරක ව්යාපාරය ආශිතව තිෙබන බව කියනවා. ඒ වාෙග්ම මුළු 
ෙලෝකෙය්ම ෙසේවා අපනයනය දිහා බැලුවාම සියයට 30ක වාෙග් 
පමාණයක් සංචාරක ව්යාපාරය ආශිත කාරණාවක් ෙලසයි 
තිෙබන්ෙන්.  

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, අපි දන්නවා, ලංකාවට විෙද්ශ 

විනිමය ෙගන ඒම සඳහා සංචාරක ව්යාපාරය තුන්ෙවනි තැනට 
දායකත්වයක් ලබා ෙදන බව. සංචාරක ව්යාපාරය ෙදස බැලුෙවොත්, 
එහි වර්ධනයට ෙහේතු කාරණා කිහිපයක් තිෙබනවා. 1950දී 
ෙලෝකෙය් සංචාරකයන් මිලියන 25ක් පමණ තමයි  හිටිෙය්. 2015 
ෙවනෙකොට ඒ පමාණය මිලියන 1,200ක පමණ පමාණයකට වැඩි 
ෙවලා තිෙබනවා. ඒ වාෙග්ම 2030 ෙවනෙකොට ෙම් පමාණය 
මිලියන 1,800ක වාෙග් පමාණයකට වැඩි ෙවන බවත් කියා 
තිෙබනවා.  

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, ෙම් සඳහා ෙහේතු කාරණා 

කිහිපයක් බලපා තිෙබනවා. පළමු ෙහේතුව හැටියට ෙලෝකෙය් 
සිටින ජනතාවෙග් ආදායම ටිෙකන් ටික වැඩිවීම කියන කාරණය  
බලපා තිෙබනවා. තවත් එක ෙහේතුවක් වශෙයන් ගුවන් ගමන්වල 
මිල එන්න එන්න අඩුවීම බලපා තිෙබනවා. ඒ වාෙග්ම අපි දකින 
තවත් විෙශේෂ ලක්ෂණයක් නම් ෙම් සියවෙසේදී  සංචාරක ව්යාපාරය 
මූලික වන්ෙන් ආසියාකරය තුළයි. අපිකාවට පසුව සංචාරක 
ව්යාපාරය ආසියාව තුළ තමයි වැඩිම වර්ධන ෙව්ගයක් ෙපන්නුම් 
කර තිෙබන්ෙන්.  

 
සාමාන්යෙයන් ගිය වසෙර් එය සියයට 6.5ක වර්ධන ෙව්ගයක් 

ෙපන්නුම් කළා. ඒ වාෙග්ම තවත් කාරණාවක් තිෙබනවා. ඒ 
කියන්ෙන් ආසියාෙව් සංචාරකයන් තමයි  හුඟක් ෙවලාවට 
සංචාරක ව්යාපාරෙය් ෙයදිලා ඉන්ෙන්. චීනෙයන් තමයි  අනික් 
රටවල් කරා වැඩි වශෙයන් සංචාරය කරන්ෙන්. මිලියන 120ක 
වාෙග් පිරිසක් සංචාරය කරනවා. ඒ වාෙග්ම තවත් කාරණාවක්  
තමයි ආසියාෙව් සංචාරකයන් ෙබොෙහෝදුරට කැමැත්ත දක්වන්ෙන් 
තවත් ආසියා රටවලට යන්නයි. ෙම් කාරණා ෙදක ගැනම අපි 
අවධානය ෙයොමු කරන්න ඕනෑ. ඉන්පසු සංචාරක ව්යාපාරය අපට 
ෙලෙහසිෙයන්ම දියුණු කර ගන්න පුළුවන් වනවා.  

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, ෙමවර අය වැය ෙයෝජනා ෙදස 

බැලුෙවොත් සංචාරක ව්යාපාරය සම්බන්ධව අය වැය කථාෙව්  අංක 
226 සිට 243 දක්වා  ෙයෝජනාවල දැනුම් දීලා තිෙබනවා. ඒ අනුව 
ෙමොනවාද, අය වැය ෙයෝජනාවල තිෙබන්ෙන්?  අය වැය කථාෙව් 
අංක 228 ෙයෝජනාව යටෙත් ගරු මුදල් ඇමතිතුමා  රුපියල් 
මිලියන 500ක්  hotel refurbishmentවලට ෙවන් කර තිෙබනවා.  
Loan  එකක් ගන්නවා නම් ෙපොලී සහන ලබාදීම සඳහා ඒ විධියට 
ෙවන් කර තිෙබනවා. ඒ වාෙග්ම  අංක 235 ෙයෝජනාෙවන් MICE  
- Meetings, Incentives, Conventions and Exhibitions 
Tourism වලට රුපියල් මිලියන 1,000ක් ෙවන් කරලා තිෙබනවා. 
මීට ෙපර කථා කරපු ඇමතිතුමා කියූ අන්දමට ගිය අවුරුද්ෙද් අය 
වැය ෙයෝජනාවලදී ආසන 7,000ක ශාලාවක් හදනවා කියා 
තිෙබනවා. ෙම් අවුරුද්ෙද් ආසන 5,000ක ශාලාවක් හදනවා 
කියලා තිෙබනවා. ඒ අමතරව ෙයෝජනා අංක 234 යටෙත් 
පින්නවල වාෙග් ස්ථාන සම්බන්ධව brochures  ෙවනත් 
භාෂාවලින් සකස් කිරීමට මිලියන 10ක් ෙවන් කරලා තිෙබනවා. 
ඒක ෙහොඳ ෙදයක්. අය වැය කථා ෙව් අංක  236 ෙයෝජනාව යටෙත් 
Training Centre එකක් සහ IT Centre එකක්  හදන්න රුපියල් 
මිලියන 100ක් ෙවන් කරලා තිෙබනවා.  ගරු ඇමතිතුමනි, ෙම් 
රුපියල් මිලියන 1610 සංචාරක ව්යාපාරෙය් දියුණු කිරීම සඳහා 
ෙමන්න ෙම් කාරණාවලට පාවිච්චි කෙළොත් මම හිතන විධියට ෙම් 
තුළින් සංචාරක ව්යාපාරෙය්  විශාල දියුණුවක් ලබා ගන්න බැරි 
ෙවනවා. මම දන්නවා, යහ පාලන ආණ්ඩුව අමාත්යාංශ 

ෙබදනෙකොට විද්යාත්මක පදනමක් පාවිච්චි කරලා තමයි ෙබදුෙව් 
කියලා. අෙප් ගරු  ඇමතිතුමා, අර බර්ටන්ඩ් රසල් කියනවා වාෙග්
-  You are a 76-year-old young and energetic Minister.  I 
think that is why they have given you this particular 
Ministry.  But, irrespective of that, if this is your plan, I 
doubt very much even with all your abilities that you will be 
able to develop this. 

 
තවත් ෙයෝජනා කිහිපයක් තිෙබනවා. එෙහම ෙයෝජනාවක් 

තමයි අය වැය කථාෙව් අංක 229 යටෙත් තිෙබන්ෙන්. එහි සඳහන් 
agoda.com වාෙග් ෙහෝටල් book කරන කමයට මුදල් ඇමතිතුමා 
කියලා තිබුණා, එතැන local platform එකක් දමන්න ඕනෑ 
කියලා. මට ඒ ෙයෝජනාව නම් ඒ තරම් ෙත්ෙරන්ෙන් නැහැ. ගරු 
ඇමතිතුමනි, ඔබතුමා වියට්නාමයට ෙහෝ Cambodia ෙහෝ, 
නැත්නම් ෙමොකක් හරි ෙවනත් රටකට ගිෙයොත් ඔබතුමා local 
platform එකක් පාවිච්චි කරන්ෙන් නැහැ. ඔබතුමා පාවිච්චි 
කරන්ෙන් agoda.com ෙහෝ bookings.com වාෙග් platform 
එකක්. Local platform එකක් ගැන කථා කරන්ෙන් ෙමොකටද 
කියන එක මට පැහැදිලි නැහැ. 

 
බදුල්ලට Highway එකක් හදන්න ඕනෑ කියලා තවත් 

ෙයෝජනාවක් තිෙබනවා. අෙප් කෑගල්ල පැත්ෙත් ෙබෝක්කුවක්වත් 
හදන්ෙන් නැතුව Highway කවදා හදයිද කියලා මට නම් 
විශ්වාසයක් නැහැ. 

 
ගරු මන්තීවරෙයක් 
(மாண்ᾗமிகு உᾠப்பினர் ஒᾞவர்) 
(An Hon. Member) 
අගමැතිතුමා හදනවා. 
 
ගරු තාරක බාලසූරිය මහතා  
(மாண்ᾗமிகு தாரக்க பாலசூாிய) 
(The Hon. Tharaka Balasuriya) 
ෙයෝජනාවක් හැටියට ෙහෝ දාලා තිෙබන එක ෙබොෙහොම 

ෙහොඳයි කියලා මම විශ්වාස කරනවා. 
 
ගරු රනිල් විකමසිංහ මහතා (අගාමාත්යතුමා සහ ජාතික 
පතිපත්ති හා ආර්ථික කටයුතු අමාත්යතුමා) 
(மாண்ᾗமிகு ரணில் விக்கிரமசிங்க - பிரதம அைமச்சᾞம் 
ேதசிய ெகாள்ைககள் மற்ᾠம் ெபாᾞளாதார அᾤவல்கள் 
அைமச்சᾞம்) 
(The Hon. Ranil Wickremesinghe - Prime Minister, 
Minister of National Policies and Economic Affairs)  
රඹුක්කන ඉඳලා කෑගල්ල දක්වා පාර හදනවා. 

 
ගරු ෙලොහාන් රත්වත්ෙත් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு ெலாஹான் ரத்வத்ேத) 
(The Hon. Lohan Ratwatte) 
ෙකොෙහේද හදන්ෙන්? ෙබෝක්කුවක්වත් හදලා නැහැ. 
 
ගරු රනිල් විකමසිංහ මහතා  
(மாண்ᾗமிகு ரணில் விக்கிரமசிங்க) 
(The Hon. Ranil Wickremesinghe) 
ඔබතුමන්ලාෙග් කාලෙය් හදපු නැති එක ගැන මට කරන්න 

ෙදයක් නැහැ. ගරු මන්තීතුමා අහපු නිසා කියන්නම්. මධ්යම 
අධිෙව්ගී මාර්ගය රඹුක්කනින් තමයි අවසන් ෙවන්ෙන්. එතැන 
ඉඳලා කෑගල්ල දක්වා පාර හදන්න දැන් පියවර අරෙගන ඒවා 
සකස් කරන්න කියලා තිෙබනවා. 

 
ගරු තාරක බාලසූරිය මහතා  
(மாண்ᾗமிகு தாரக்க பாலசூாிய) 
(The Hon. Tharaka Balasuriya) 
ෙබොෙහොම ස්තුතියි. 
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පාර්ලිෙම්න්තුව 

ගරු ෙලොහාන් රත්වත්ෙත් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு ெலாஹான் ரத்வத்ேத) 
(The Hon. Lohan Ratwatte) 
ගරු අගමැතිතුමනි, ගලක්වත් තියලා තිෙබනවාද? 
 
ගරු තාරක බාලසූරිය මහතා  
(மாண்ᾗமிகு தாரக்க பாலசூாிய) 
(The Hon. Tharaka Balasuriya) 
අය වැය කථාෙව් අංක 239 ෙයෝජනාව යටෙත් ආයුර්ෙව්දය 

ගැන සඳහන් කරලා තිෙබනවා. ෙද්ශීය insurance 
companiesවලින් ආයුර්ෙව්දය cover කරන්න කියලා තමයි 
තිෙබන්ෙන්. සුද්ෙදෝ ලංකාවට ඇවිල්ලා ලංකාෙව් insurance 
companiesවලින් insurance අරෙගන ෙගවනවා නම් සංචාරක 
ව්යාපාරය දියුණු ෙවන්ෙන් ෙකොෙහොමද කියන එක මට නම් 
ෙත්ෙරන්ෙන් නැහැ. හැබැයි, සමස්තයක් හැටියට සංචාරක 
ව්යාපාරය ගැන කථා කෙළොත්, 1937දී තමයි Government 
Tourist Bureau එක පටන් ගත්ෙත්. ඒක අපි සැලැස්මක් නැතුව 
පටන් ගත් ව්යාපාරයක්. ඉස්ෙසල්ලාම Government Tourist 
Bureau එක පටන් ගත්ෙත් ෙමොකටද? නැව්වලින් එන සුද්දන්ට 
ෙමොකක් ෙහෝ පහසුකමක් ෙදන්න තමයි සුද්දන්ෙග් කාලෙය් ඒක 
පටන් ගත්ෙත්. 1965 ඩඩ්ලි ෙසේනානායක මැතිතුමාෙග් කාලෙය් 
තමයි කටුනායක ගුවන් ෙතොටුපළ පටන් ගත්ෙත්.  ඒක 1968දී 
තමයි විවෘත කෙළේ. ඇත්තටම එය සැලැස්මක් නැතුව පටන් ගත් 
නිසා එතැන විශාල පශ්නයක් තිෙබනවා. ඒ වාෙග්ම 1966දී 
ලංකාවට ආපු සංචාරකයින් සංඛ්යාව 28,000ක් වුණා. 1982 වන 
විට, ඒ කියන්ෙන් අවුරුදු 16කදී අපට එය 407,000 දක්වා වැඩි 
කරන්න පුළුවන් වුණා. හැබැයි, ඉන් පස්ෙසේ අවුරුදු 27ක් 
ය නෙකොට, ඒ කියන්ෙන් 2009දී යුද්ධය අවසන් ෙවනෙකොට 
ලංකාවට ආපු සංචාරකයින්ෙග් පමාණය වුෙණ් 447,000යි. යුද්ධය 
නිසා අවුරුදු 29ක් අපට නැති වුණා කිව්ෙවොත් ඒක සාධාරණයි. ඒ 
වාෙග්ම ෙම් කාලය තුළදී අෙනක් රටවල සංචාරක ව්යාපාරය 
ෙකොච්චර දියුණු ෙවලා තිෙබනවාද කියලා අපි බැලුෙවොත්, අපට 
අෙනක් රටවල් අල්ලන්න - catching up - ෙහොඳ සැලැස්මක් 
ඉදිරිපත් කරන්න ෙවනවා කියා මම විශ්වාස කරනවා. ඒ වාෙග්ම 
ගරු ඇමතිතුමා කිව්වා, "ෙම් අවුරුද්ද තුළ සංචාරකයින්ෙග් 
පමාණය ලක්ෂ 22 දක්වා වර්ධනය කරන්න බලාෙපොෙරොත්තු 
ෙවනවා." කියලා. 

 
ගරු ෙලොහාන් රත්වත්ෙත් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு ெலாஹான் ரத்வத்ேத) 
(The Hon. Lohan Ratwatte) 
ෙමොන රෙට්ද දන්ෙන් නැහැ. 
 
ගරු තාරක බාලසූරිය මහතා  
(மாண்ᾗமிகு தாரக்க பாலசூாிய) 
(The Hon. Tharaka Balasuriya) 
සියයට 15ක වෙග් වර්ධනයක් තිෙබනවා කියලා කිව්වා. 

හැබැයි ඇමතිතුමනි, අපි 2009 ඉඳලා බැලුෙවොත් එහි වර්ධන 
ෙව්ගය ටිෙකන් ටික අඩු ෙවනවා. තව අවුරුදු 4ක්, 5ක් විතර 
යනෙකොට සාමාන්යෙයන් ආසියාෙව් තිෙබන සියයට 6.5ක වර්ධන 
ෙව්ගයට එනවා. සියයට 6.5ක වර්ධන ෙව්ගයට එන්න ඉස්ෙසල්ලා 
සංචාරක ව්යාපාරය සම්බන්ධෙයන් ෙමොකක් ෙහෝ සැලැසම්ක් 
ඉදිරිපත් කරන්න ඕනෑ කියලා මම විශ්වාස කරනවා. මහින්ද 
රාජපක්ෂ ජනාධිපතිතුමාෙග් කාලෙය්, 2016 වර්ෂය අවසන් 
ෙවනෙකොට ඉලක්කය විධියට තිබුෙණ් සංචාරකෙයෝ ලක්ෂ 25ක් 
වාෙග් පමාණයක්. නමුත් ලක්ෂ 22ක් කිව්වාම, ඒක සන්ෙතෝෂ 
ෙවන්න පුළුවන් පමාණයක් කියලා මම නම් විශ්වාස කරන්ෙන් 
නැහැ. ගරු ඇමතිතුමනි, ඒ නිසා ෙමතැනදී holistic approach 
එකක්, එෙහම නැත්නම් සම්පූර්ණෙයන්ම සංචාරක ව්යාපාරය දිහා 
බලන්න ඕනෑ කියන විශ්වාසයක් තමයි මට නම් තිෙබන්ෙන්. 
ෙමොකද, අපි holistic approach එකක් ගන්නවා නම්, අපට තවත් 
කාර්ය භාරයක් පැවෙරනවා ඇමතිතුමනි. සංචාරකයා තීරණය 
කෙළොත් මම ලංකාවට යනවා, එෙහම නැත්නම් ෙවනත් රටකට 
යනවා කියලා, ඒ සංචාරකයා ලංකාවට ඇවිල්ලා, එෙහම නැත්නම් 

රටට ඇවිල්ලා නැවත ෙගදර යනකල්ම ඒ සංචාරකයාෙග් 
අවශ්යතා ෙමොනවාද කියන එක අපි හඳුනාගන්න අවශ්යයි. ලී 
ක්වාන් යූ මහත්මයාෙග් ෙපොතක Singapore Airlines එෙක් air 
hostessලාට ෙමොකක්ද කියන්ෙන්? එහි සඳහන් ෙවනවා, 
"තමුන්නාන්ෙසේලා තමයි සිංගප්පූරුෙව් ඉන්න පළමුවැනි 
ambassadorsලා" කියලා. 

 
කවුරු ෙහෝ සංචාරකෙයක් ඒ plane එකකට නඟින ෙකොට 

කියනවා, ඉස්ෙසල්ලාම සිංගප්පූරුව ගැන මතයක් හැෙදන්ෙන් air 
hostessesලාව දැක්කාමයි කියලා. ඒ නිසා අපි මීට වඩා holistic 
approach එකක් ගැන අවධානය ෙයොමු කළ යුතුයි.  නැත්නම් අර 
මිලියන 1,610ක් අරෙගන ශාලාවක් හැදීම තුළ, එෙහමත් 
නැත්නම් යම් කිසි විධියකට ෙපොලිය පිළිබඳ සහනයක් දීම තුළ 
සංචාරක ව්යාපාරය දියුණු වන්ෙන් නැහැ.  

 
අපි ෙත්රුම් ගන්න ඕනෑ, සංචාරකයක් ෙමොන කාරණා මතද 

motivate ෙවන්ෙන් කියලා. ගරු ගාමිණී ෙලොකුෙග් මන්තීතුමාත් 
ෙමයට අදාළ කාරණා ගැන ෙහොඳින් පැහැදිලි කළා.  

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ගරු මන්තීතුමනි, ඔබතුමාට තව විනාඩි ෙදකක කාලයක් 

තිෙබනවා. 
 
ගරු තාරක බාලසූරිය මහතා  
(மாண்ᾗமிகு தாரக்க பாலசூாிய) 
(The Hon. Tharaka Balasuriya) 
මට විනාඩි 13ක් තිෙබනවා, මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි. 
 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
 තව විනාඩි ෙදකක් ඉතිරි ෙවලා තිෙබනවා. 
 
ගරු තාරක බාලසූරිය මහතා  
(மாண்ᾗமிகு தாரக்க பாலசூாிய) 
(The Hon. Tharaka Balasuriya) 
සංචාරකයන් ලංකාවට ආවාට පස්ෙසේ කරන්න කිසිම ෙදයක් 

නැහැ කියලා කියනවා. ඇමතිතුමා කිව්වා, Fox News Channel 
එෙක්, ඉන් පස්ෙසේ එක එක channelsවල ලංකාෙව් සංචාරක 
ව්යාපාරය ගැන කථා කළා කියලා. But, Hon. Minister, this is 
not the only girl on the beach. There are so many other girls. 
ඒ සංචාරකයන් ලංකාවට එන ෙකොට ඇත්ත වශෙයන්ම අපි 
බලන්න ඕනෑ, ඒ සංචාරකයන්ට value addition එකක්, නැත්නම් 
වටිනාකමක් එනවාද කියලා. අපි හිතමු, සංචාරකෙයක් 
තායිලන්තයට, එෙහම නැත්නම් කැම්ෙබෝඩියාවට, එෙහම 
නැත්නම් වියට්නාමයට ගියාය කියලා. එතෙකොට ඒ රටවලත් ඒ 
තිෙබන පහසුකම් ෙමොනවාද කියලා අපි ෙත්රුම් ගන්න අවශ්ය 
වනවා.  

 
ඒ විතරක් ෙනොෙවයි. ෙම් සංචාරක ව්යාපාරය ගැන කථා 

කරද්දී අපි ෙම්ෙක් demand එක ගැනත් කථා කරන්න ඕනෑ. 
සංචාරක ව්යාපාරෙය් ඉල්ලුම - demand -  සාමාන්යෙයන් කම 
තුනකට කියැෙවනවා. ඒවා, actual demand, suppressed 
demand and no demand කියලා කියනවා. ෙමතැනදී suppressed 
demand කියන අංශය ගත්ෙතොත්, ඒෙකන් කියන්ෙන්,  අවශ්යතාව 
තිෙබනවා නමුත් ඒ පහසුකම් නැහැ කියන එකයි.  

 
අද ෙක්රල පෙද්ශෙය් monsoon rain ඉලක්ක කරෙගන 

සංචාරක ව්යාපාරය දියුණු කරෙගන තිෙබනවා. දකුණු 
ෙකොරියාෙව් පන්සල් ආශිතව සංචාරක ව්යාපාරය දියුණු කරෙගන 
තිෙබනවා. අද ලංකාෙව් පන්සල් පිහිටා තිෙබන්ෙන්, ඉතාම 
ලස්සන තැන්වලයි. ෙම් පන්සල්වලට ගිහිල්ලා කාලා බීලා පාටි 
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දමන්න කියන එක ෙනොෙවයි මා ෙමතැනදි අදහස් කරන්ෙන්. 
නමුත්, ඒ අයට ගිහිල්ලා බණ භාවනාවක් කරන ගමන්, ඒ අංශයත් 
එක්ක සංචාරක ව්යාපාරයත්  දියුණු කර ගන්න පුළුවන් කියන එක 
මා විශ්වාස කරනවා.  

 
ෙම් සංචාරකයන්  සංඛ්යාව මිලියන 2.5ක් දක්වා වැඩි කරන්න 

යාෙම්දී බලපාන පශ්න කිහිපයකුත් තිෙබනවා. එකක් තමයි කාමර 
පමාණය. ගරු ඇමතිතුමනි, ඔබතුමාෙග් කථාෙව්දී කිව්වා, කාමර 
45,000ක් දක්වා වැඩි කරන්න ඕනෑයි කියලා. හැබැයි, ෙමතැනදී 
විෙශේෂෙයන්ම informal sector එක දියුණු කරන්න ඕනෑ. 
Informal sector එක formal කරන්න හදන්න එපා. Informal 
කියන්ෙන්, ඒක ඉෙබ්ම බිහි ෙවන්න ඕනෑ. එෙහම බිහි වුණාම 
ඒෙකන් අපට උපරිම ඵල ෙනළා ගන්න පුළුවන් කියා මා විශ්වාස 
කරනවා. නමුත්, සංචාරක ව්යාපාරය සඳහා කාමර 45,000ක් දක්වා 
වැඩි කරන එකත් එච්චරම ෙලෙහසි පහසු ෙදයක් ෙනොෙවයි 
කියලා මා හිතනවා.  

 
එතැනදී අෙප් රට brand කරන විධිය ගැනත් අවධානය ෙයොමු 

කරන්න ඕනෑ. ඉස්ෙසල්ලා අපි කිව්වා, "Paradise Island" කියලා. 
ඉන් පස්ෙසේ ටික කාලයක් යන ෙකොට, "A Land Like No Other" 
කියලා කිව්වා; තව කාලයක් යන ෙකොට, "Small Miracle" 
කිව්වා; ඉන් පස්ෙසේ, "The Emerging Wonder of Asia" කියලා 
කිව්වා. මා දන්ෙන් නැහැ, දැන් ෙමොකක්ද කියන්ෙන් කියලා. 
නමුත්, අපි රටට ගැළෙපන විධියකට අෙප් රට brand කරන්න 
ඕනෑයි කියලා මා විශ්වාස කරනවා. දැන්  සිංගප්පූරුවට 
"Uniquely Singapore" කියලා කියනවා.  

 
මලයාසියාවට "Truly Asia" කියලා කියනවා, විවිධත්වය 

ෙපන්වන්න. ගීසියට "Masterpiece You Can Afford" කියලා 
කියනවා. "Masterpiece" කිව්වාම ඒ අයෙග් ශිෂ්ටාචාර ගැන කථා 
කරනවා.  කැනඩාවට "Keep Exploring" කියලා කියනවා. 
ඉන්දියාවට "Incredible India" කියලා කියනවා.  ඇත්තටම අපට 
ගැළෙපන brand කිරීමක්ද දැන්  අපට තිෙබන්ෙන් කියන එක 
ගැනත් ෙමතැනදී පශ්න කරන්න වුවමනායි.  

 
සංචාරක ව්යාපාරය ආශිතව කුමක් ෙහෝ කර්මාන්තයක් පටන් 

ගන්නා අයට පහසුකම් ෙදන්න ඕනෑ. හැබැයි, ෙකෙසේ ෙවතත් අෙප් 
ගරු ඇමතිතුමා දක්ෂ ඇමතිවරයකු නිසා එතුමාට ෙමම 
අමාත්යාංශය දියුණු කරන්න ශක්තිය, ෛධර්ය ලැෙබ්වා යි කියා 
පාර්ථනා කරමින් මා නිහඬ ෙවනවා. ෙබොෙහොම ස්තුතියි. 

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ෙබොෙහොම ස්තුතියි.  

මීළඟට, ගරු ඉෂාක් රහුමාන් මන්තීතුමා.  
 
[பி.ப. 3.24] 

 

ගරු ඉෂාක් රහුමාන් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு இஷாக் ரஹுமான்) 
(The Hon. Ishak Rahuman)   
ெகௗரவ தைலைமதாங்கும் உᾠப்பினா ் அவர்கேள, 

2017ஆம் ஆண்ᾊன் வரᾫ ெசலᾫத் திட்டக் குᾨநிைல 
விவாதத்தில் இன்ᾠ கலந்ᾐெகாண்ᾌ உைரயாற்றக் 
கிைடத்தைமக்கு இைறவᾔக்கு ᾙதᾢல் நன்றி 
ெசᾤத்ᾐகின்ேறன். அத்ேதாᾌ, ஜனாதிபதிக்கும் பிரதமᾞக்கும் 
எனᾐ நன்றிகைளத் ெதாிவித்ᾐக்ெகாள்ள விᾞம்ᾗகின்ேறன். 
இந்த நல்லாட்சி அரசாங்கம் இனங்கᾦக்கிைடயிலான 
ᾗாிந்ᾐணர்ைவᾜம், மதங்கᾦக்கிைடயிலான ஒற்ᾠைமையᾜம் 
நிைலநாட்டத் தன்னாலான அைனத்ᾐ நடவᾊக்ைககைளᾜம் 
எᾌத்ᾐவᾞவைத எம்மால் இன்ᾠ அவதானிக்கக்கூᾊயதாக 

உள்ளᾐ. நாட்ᾊல் கடந்த காலங்களில் அசம்பாவிதங்கள் 
ஏற்பட்டன. அᾦக்கைமயில் நைடெபற்ற சம்பவங்கள் மற்ᾠம் 
நாட்ᾊன் ஏைனய பகுதிகளில் ஏற்பட்ட சிᾠ சிᾠ சம்பவங்கள் 
ேபான்றன இனிேமᾤம் ஏற்பᾌவதற்கு இந்த நல்லாட்சி 
அரசாங்கம் இடம்தராெதன்ᾠ இச்சைபயில் ெதாிவித்ᾐக் 
ெகாள்ள விᾞம்ᾗகின்ேறன். ᾙதᾢல் அல்லாஹ்விடத்தில் 
நம்பிக்ைக ைவத்தவனாக, இந்நாட்ைட நிர்வகிக்கின்ற 
ஜனாதிபதி அவர்கᾦம் பிரதமர் அவர்கᾦம் மனித ேநயத்ைத 
ேநசிக்கின்ற தைலவர்கெளன்பைத ெபᾞமிதத்ᾐடன் 
கூறிக்ெகாள்ள விᾞம்ᾗகின்ேறன். கடந்தகாலக் கசப்பான 
சம்பவங்கள், அᾔபவங்கள் இனிேமᾤம் ஏற்பட அவர்கள் 
இடமளிக்கமாட்டார்கெளன்பைதᾜம் நான் இச்சைபயில் 
ெபாᾠப்ᾗடᾔம், மிகுந்த அவதானத்ᾐடᾔம் கூறிக்ெகாள்ள 
விᾞம்ᾗகின்ேறன்.  

 
ெகௗரவ தைலைமதாங்கும் உᾠப்பினா ் அவர்கேள, 

ᾙஸ்ᾢம்கேளா அவர்களᾐ மாக்கமான இஸ்லாேமா என்ᾠேம 
பயங்கரவாதத்ைத ஆதாித்ததில்ைல. ᾙஸ்ᾢம்கள் இந்த 
நாட்ᾊனல் சமாதானத்திற்கு ᾙட்ᾌக்கட்ைடயாக 
இᾞந்தவர்கᾦம் அல்லர். இலங்ைக வரலாற்றில் அரசர்கள் 
ெதாடக்கம் இந்த நாட்ைட ஆக்கிரமித்த ேபார்த்ᾐக்ேகயர், 
ஒல்லாந்தர், ஆங்கிேலயர்கᾦைடய ஆட்சிக் காலம்வைர 
ᾙஸ்ᾢம்கள் அைமதிையேய கைடப்பிᾊத்தனர். அதன் 
பின்னர்கூட இலங்ைகயின் இைறைமக்கும், ேதசிய 
பாᾐகாப்பிற்கும் ஒᾞேபாᾐம் அவர்கள் மாறாக ெசயற்பட்டᾐ 
கிைடயாᾐ. நாட்ᾌக்ெகதிராக ᾙஸ்ᾢம்கள் ஒᾞேபாᾐம் 
ஆᾜதம் ஏந்தியவர்கᾦமல்லர். சிங்கள மக்கᾦம் ᾙஸ்ᾢம் 
மக்கᾦம் தமிழ் மக்கᾦம் இைணந்ᾐ சுதந்திரத்திற்காகப் 
பாᾌபட்டைமையத் தற்ேபாᾐம் சிங்களச் சேகாதரர்கள் 
நிைனᾫகூர்ந்ᾐ வᾞகின்றனர். சிங்களச் சேகாதரர்கள் ெகௗதம 
ᾗத்த ெபᾞமானின் ேபாதைனகளான ᾙக்தா, ᾙதிதா, 
உேபக்ஷா, கᾞணாவ ஆகிய நான்கு அᾊப்பைட 
அம்சங்கைளக் ெகாண்ᾌ வாழ்ந்ᾐவᾞம் நல்ல 
பண்ᾗள்ளவர்கள். குறிப்பாக, நான் பிரதிநிதித்ᾐவப்பᾌத்ᾐம் 
அᾔராதᾗர மாவட்டத்தில் வாᾨம் சிங்கள மக்கள் இன, மத 
ேவᾠபாᾌகᾦக்கப்பால் அங்கு வாᾨம் ᾙஸ்ᾢம் மக்கᾦடன் 
அன்பாகᾫம் பண்பாகᾫம் வாᾨகின்ற குணாதிசயங்கைளக் 
ெகாண்டவர்களாகக் காணப்பᾌகின்றனர். அதனாேலேய 
அவர்கள் என்ைன ஆதாித்ᾐ பாராᾦமன்றத்திற்கு 
அᾔப்பிைவத்தனர். இன ேபதமற்ற ᾙைறயில் என்ைன 
ஆதாித்த அவர்கᾦக்கு நான் என்ᾠேம நன்றிக்கடன் 
பட்டவனாேவன். எனᾐ மாவட்டத்திᾤள்ள அைனத்ᾐ 
மக்கᾦக்கும் நான் நன்றிக்கடன் பட்ᾊᾞக்கிேறன். அவர்கள் 
என்மீᾐ ைவத்ᾐள்ள நம்பிக்ைகக்கு ஒᾞேபாᾐம் ᾐேராகம் 
ெசய்யமாட்ேடன் என்பைதக் கூறிக்ெகாள்ள விᾞம்ᾗகின்ேறன்.  

 
அᾌத்ᾐ, அண்ைமயில் பாராᾦமன்றத்தில் கூறப்பட்ட ஒᾞ 

கᾞத்ᾐச் சம்பந்தமாகச் சில விடயங்கைள நான் ெதளிᾫபᾌத்த 
விᾞம்ᾗகின்ேறன். தப்லீக் ஜமாஅத், ஜமாஅேத இஸலாமி 
மற்ᾠம் தவ்ஹீத் ஜமாஅத் மற்ᾠம் கல்-எᾢய, ேபᾞவைள 
ேபான்ற இஸ்லாமிய மத்ரஸாக்கைளக் குறித்ᾐக்காட்ᾊ, அைவ 
இஸ்லாமிய அᾊப்பைட வாதத்ைதப் ேபாதிப்பதாக இங்கு 
பிைழயான குற்றச்சாட்ைட ᾙன்ைவத்தனர். ெகளரவ 
தைலைமதாங்கும் உᾠப்பினர் அவர்கேள, இந்த இஸ்லாமிய 
அைமப்ᾗக்கள் மார்க்கக் ெகாள்ைககைளᾜம் அல்லாஹ்வின் 
கட்டைளையᾜம் நபி ஸல் அவர்களின் வாழ்க்ைகையᾜம் 
மக்கᾦக்கு ஞாபகᾚட்ᾌம் அைமப்ᾗக்களாகும். கல்-எᾢய 
ᾙஸ்ᾢம் ெபண்கள் அரᾗக் கல்ᾥாியில் கற்பிப்பவர்கᾦம் 
கற்பவர்கᾦம் ெபண்கேள. அத்ᾐடன் ெவளிநாட்ᾊᾢᾞந்ᾐ 
எவᾞம் இங்குவந்ᾐ ேபாதிப்பதில்ைல என்பைதᾜம் இங்ேக 
எᾌத்ᾐக்கூற விᾞம்ᾗகின்ேறன். இந்த அரᾗக் கல்ᾥாியானᾐ 
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පාර්ලිෙම්න්තුව 

1959ஆம் ஆண்ᾌ ஜனவாி மாதம் 10ஆம் திகதி 
ஆரம்பிக்கப்பட்டᾐ. எனேவ, இᾐ அண்ைமக்காலத்தில் 
ஆரம்பிக்கப்படவில்ைல என்பைதᾜம் நான் கூறிக்ெகாள்ள 
விᾞம்ᾗகின்ேறன்.   

 
ெகளரவ தைலைமதாங்கும் உᾠப்பினர் அவர்கேள, இந்த 

நல்லாட்சி அரசாங்கம் உᾞவாவதற்குச் சிᾠபான்ைமயினர் 
எவ்வளᾫᾑரம் பங்களிப்ᾗச் ெசய்ᾐள்ளார்கள் என்பᾐ ெகளரவ 
அைமச்சர்கᾦக்கும் பாராᾦமன்ற உᾠப்பினர் கᾦக்கும் 
நன்றாகத் ெதாிᾜம்.  இதைன நான் மீண்ᾌம் இந்தச் சைபக்கு 
ஞாபகᾚட்ட விᾞம்ᾗகின்ேறன்.   
 

ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ெகளரவ உᾠப்பினர் அவர்கேள, உங்கᾦக்கு 5 

நிமிடங்கள்தான் வழங்கப்பட்ᾊᾞந்தன. உங்களᾐ ேநரம் 
ᾙᾊவைடந்ᾐவிட்டᾐ.   
 

ගරු ඉෂාක් රහුමාන් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு இஷாக் ரஹுமான்) 
(The Hon. Ishak Rahuman) 
ெகளரவ தைலைமதாங்கும் உᾠப்பினர் அவர்கேள, எனக்கு 

2 நிமிடங்கள் தாᾞங்கள்!  
 
ᾙஸ்ᾢம்களாகிய நாங்கள் ஆயிரம் வᾞடங்கᾦக்கு ேமலாக 

ᾙஸ்ᾢம் என்ற அைடயாளத்ᾐடᾔம் இலங்ைகயர் என்ற 
அைடயாளத்ᾐடᾔம் வாழ்ந்ᾐ வᾞகின்ேறாம். ᾙஸ்ᾢம் 
கᾦக்கும் ISIS தீவிரவாதிகᾦக்கும் எந்தவித சம்பந்தᾙம் 
இல்ைல. ISIS தீவிரவாதிகள் இந்த நாட்ᾊல் மட்ᾌமல்ல, 
ெவளிᾜலகத்திᾤம் கூᾢப்பைடயாகச் ெசயற்பᾌகின்ற ஒᾞ 
அைமப்ேப ஒழிய, இஸ்லாமிய அைமப்பல்ல. அᾐ ᾝதர்களின் 
அைமப்ᾗ. உலகத்திᾤள்ள ᾙஸ்ᾢம்கᾦக்கும் ISIS 
தீவிரவாதிகᾦக்கும் எந்தவித சம்பந்தᾙமில்ைல. எனேவ, 
இதற்குப் பிறகு ஒᾞேபாᾐம் ISIS தீவிரவாதிகைளᾜம் 
எங்கைளᾜம் நீங்கள் சம்பந்தப்பᾌத்திக் காட்டாதீர்கள் என்ᾠ 
இந்தச் சைபயில் நான் மிகᾫம் பணிவன்பாகக் 
ேகட்ᾌக்ெகாள்ள விᾞம்ᾗகின்ேறன்.  

 
இஸ்லாமியக் கலாசார அைமச்சுக்காக ஒᾐக்கப்பட்ᾌள்ள 

ெதாைக ேபாதாததாக இᾞப்பதனால், அதைனக் 
கூட்ᾊத்தரேவண்ᾌெமன்ᾠ அைமச்சரைவயில் ேகᾦங்கள் 
என்ᾠ ெகளரவ அைமச்சர் அவர்கைளக் ேகட்ᾌ, 
விைடெபᾠகின்ேறன்.  நன்றி.       
 

ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
මීළඟට, ගරු බිමල් රත්නායක මන්තීතුමා. 

ඊට පථම, ගරු එඩ්වඩ් ගුණෙසේකර මන්තීතුමා මූලාසනයට 
පැමිෙණනවා ඇති. 
 

අනතුරුව ගරු මුජිබුර් රහුමාන් මහතා මූලාසනෙයන් ඉවත් 
වුෙයන්, ගරු එඩ්වඩ් ගුණෙසේකර මහතා මුලාසනාරූඪ විය. 

 

அதன் பிறகு, மாண்ᾗமிகு ᾙஜிᾗர் ரஹுமான் அவர்கள் 
அக்கிராசனத்தினின்ᾠ அகலேவ, மாண்ᾗமிகு மாண்ᾗமிகு எட்வட் 
குணேசகர அவர்கள்  தைலைம வகித்தார்கள். 

 

Whereupon THE HON. MUJIBUR RAHUMAN left the Chair, and  
THE HON. EDWARD GUNASEKARA took the Chair. 

[අ.භා. 3.30] 
 
     ගරු බිමල් රත්නායක මහතා 
 (மாண்ᾗமிகு பிமல் ரத்நாயக்க) 
 (The Hon. Bimal Rathnayake) 

මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, ආගමික කටයුතු සහ තැපැල් 
විෂයය ආශිත අමාත්යාංශ ගණනාවක් සම්බන්ධව ෙකෙරන ෙම් 
විවාදෙය්දී, ඉතාම ෙකටිෙයන් කරුණු කීපයක් ඉදිරිපත් කරන්න 
මා බලාෙපොෙරොත්තු වනවා. මුලින්ම ෙයෝජනා කීපයක් ඉදිරිපත් 
කරමින් මෙග් කථාව ආරම්භ කරන්න කැමැතියි.  

 
අෙප් රෙට් පැරණි ෙබෞද්ධ පන්සල්වලත්, කෙතෝලික 

පල්ලිවලත්, හින්දු ෙකෝවිල්වලත්, ඉස්ලාම් ෙද්වස්ථානවලත් 
ඉතාම වටිනා පුස්තකාල තිෙබනවා. ෙම්වාෙය් ඉතාම වටිනා කියන 
දුර්ලභ ෙපොත් පතුත් තිෙබනවා. ඒ වාෙග්ම ඉතා වටිනා අදහස්, 
කරුණු සහිත ෙපොත් පතුත් තිෙබනවා. ගරු ඇමතිතුමන්ලා 
ෙදෙදනාටම ෙම් ගැන අවෙබෝධයක් තිෙබනවා කියලා මම 
හිතනවා. අද ෙම් අමාත්යාංශ පිළිබඳව ෙකෙරන විවාදෙය්දී 
ෙගොඩක් මන්තීතුමන්ලා කථා කෙළේ, ජාතික සමගිය හා ආගමික 
සමගිය ගැනයි. සමහර විට අෙප් රට ගැන ඇත්ත අ වෙබෝධයක් 
ලබා ගැනීමටත් ෙගොඩක් කරුණු එම පුස්තකාලවල තිෙබනවා. 
එයට මම උදාහරණයක් කියන්නම්.  

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, ෙමය මල්වතු පාර්ශ්වීය මහා 

නායක ස්වාමින් වහන්ෙසේ මුණ ගැසීමට ගිය අවස්ථාවකදී මීට 
අවුරුද්දකට පමණ ෙපර පකාශ කළ ෙදයක්. උන් වහන්ෙසේ 
සම්බන්ධයි කුරුණෑගල, රිදීගම, රිදී රජමහා විහාරයට. රිදීගම 
රජමහා විහාරය ඉතාම සුවිෙශේෂ තැනක්. විහාරස්ථානෙය් ෙපරහැර 
පවත්වද්දී අවුරුදු සියයකට ආසන්න කාලයක් තිස්ෙසේ ෙපරහැරට 
අදාළ යම් නිශ්චිත වගකීම් පමාණයක් තිෙබනවා. එය ඉටු කරනු 
ලබන්ෙන් එම පෙද්ශෙය් ඉන්න මුස්ලිම් ජනතාව. ඒක අවුරුදු 
100ක් තිස්ෙසේ පාරම්පරිකව පැවත එන ෙදයක්. එම මුස්ලිම් 
ජනතාවට පාරම්පරිකව එම ෙපරහැෙර් වගකීම පැවරී තිෙබනවා 
වාෙග්ම, අවුරුදු 80කට, 100කට විතර කලින් සිට ඔවුන්ට ජීවත් 
වීම සඳහා අවශ්ය කරන ඉඩකඩම් පවා රජමහා විහාරෙයන්ම 
ෙවන් කළ යුතු බවට පන්සලට සම්බන්ධ ෙපොතක තිෙබන බව 
මහා නායක ස්වාමින් වහන්ෙසේම අපට ෙපන්නුවා.  

 
ඇත්තටම කිව්ෙවොත් ෙම් ෙපොත අෙප් ෙප්රාෙදනිය 

විශ්වවිද්යාලෙය් පුස්තකාලෙය් ෙහෝ ජාතික පුස්තකාලෙය් ෙහෝ 
තිෙබනවා කියලා මම හිතන්ෙන් නැහැ. සමහර විට තිෙබන්න 
පුළුවන්. නමුත්, සුලභව ඇති කියලා මම හිතන්ෙන් නැහැ. එම 
රජමහා විහාරෙය් කටයුතු අනුව අපට ෙපෙනනවා, අෙප් රෙට් 
හිටපු ආගමික නායකයන් සහජීවනය ගැන කල්පනා කර 
තිෙබන්ෙන් ෙකොෙහොමද කියලා. මම ෙම් ඉල්ලීම කරන්ෙන්, ඔය 
කියන නිශ්චිත කාරණය අරබයා පමණක් ෙනොෙවයි. අපි දන්නවා, 
පුස්තකාල පෙයෝජනයට ගැෙනන්ෙන් නැති බව. එක පැත්තකින් 
පන්සල්, පල්ලි ඇතුළු ආගමික ස්ථානවලට පුස්තකාල 
කළමනාකරණය කරන්න අවශ්ය දැනුමකුත් නැහැ. ඒ වාෙග්ම 
අවශ්ය කරන සම්පත් ඇත්ෙතත් නැහැ. මන්තීවරුන්ට ආගමික 
සිද්ධස්ථාන ඇතුෙළේ තිෙබන ෙද්වල්වලට විමධ්යගත මුදල් ෙවන් 
කරන්නත් බැහැ. ඒක කරන්න පුළුවන් අමාත්යාංශයටයි. එම නිසා 
ඇමතිවරු ෙදෙදනාටම මම කියන්ෙන්, පැරණි ආගමික ස්ථාන 
ෙතෝරාෙගන -පළමුව පධාන ෙපෙළේ පන්සල්,   පල්ලි, ෙකෝවිල් 
50ක් ෙහෝ ෙතෝරා ෙගන- ඒවාෙය් තිෙබන පුස්තකාල රජය 
මැදිහත් ෙවලා දියුණු කරන වැඩසටහනක් ආරම්භ කරන්න 
කියලායි.  

 
ෙදවැනි ෙයෝජනාව ෙම්කයි මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි. 

මුස්ලිම් ජනතාව සතුව තිෙබන විෙශේෂ හැඟීමක් තමයි, එක වරක් 
ෙහෝ මක්කම වන්දනාෙව් යන එක. සවුදි රජෙයන් මක්කම 
වන්දනාව සඳහා අවුරුදු පතා ලංකාවට වීසා පමාණයක් 
ලැෙබනවා. එය සැලකිය යුතු ගණනක්. මෙග් දැනීෙම් හැටියට 
6,000කට ආසන්න සංඛ්යාවක්.  
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ගරු අබ්දුල් හලීම් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு அப்ᾐல் ஹலீம்) 
(The Hon. Abdul Haleem) 
2,240ක්. 

 
     ගරු බිමල් රත්නායක මහතා 
 (மாண்ᾗமிகு பிமல் ரத்நாயக்க) 
 (The Hon. Bimal Rathnayake) 

2,240ක්ද? එම සංඛ්යාව ෙවනස් වන අවස්ථා ඇති. නමුත් ෙම් 
සම්බන්ධෙයන් සැලකිය යුතු වංචාවක් සිද්ධ වන බව මට ෙම් 
පාර්ලිෙම්න්තුෙව් සිටින වර්තමාන මන්තීතුමන්ලාත් කියා 
තිෙබනවා; හිටපු මන්තීතුමන්ලාත් කියා තිෙබනවා. ෙම්ක 
ලජ්ජාවක්. ඉස්ලාමීය බැතිමතුන්ෙග් වැදගත්ම සිද්ධස්ථානය 
වඳින්න යන්න ෙදන සහනය ෙම් රෙට් ෙද්ශපාලනඥයන් 
ටිකෙදෙනක් එකතු ෙවලා ෙහොරකම් කරනවා. අද ෙමය සිද්ධ 
වන්ෙන් ෙකොෙහොමද? "ඔයා ෙම් ටික ගන්න. මම ෙම් ටික 
ගන්නම්" කියනවා වාෙග්, ෙද්ශපාලන වශෙයන් ඉතාම පටු 
කමයකට තමයි ෙම් වැෙඩ් ෙකෙරන්ෙන්. මට ගරු 
මන්තීවරෙයක්ම කිව්වා මන්තී ෙවන්න කලින් එතුමා ඒ වංචාවට 
හසු වුෙණ් ෙකොෙහොමද කියා. දැන් එතුමා ෙම් පාර්ලිෙම්න්තුෙව් 
මන්තීවරෙයක්. ෙම් සම්බන්ධව වගකීම තිෙබන 
ඇමතිතුමන්ලාෙගන් මම විෙශේෂෙයන් ඉල්ලා සිටිනවා, ෙමයට 
මැදිහත් වන්න කියා. ඉස්ලාම් ආගෙම් බැතිමතුන් ෙවනුෙවන් 
වන්දනාෙව් යන්න යම්කිසි රාජ්යයකින් ෙදන සහනය වංචා 
කරන්න ෙමහි සිටින මන්තීවරුන්ට, ඇමතිවරුන්ට ලජ්ජා නැද්ද? 
ෙම්ක අද ඊෙය් පටන් ගත් එකක් ෙනොෙවයි.  

 
ගරු අබ්දුල් හලීම් මහතා  
(மாண்ᾗமிகு அப்ᾐல் ஹலீம்) 
(The Hon. Abdul Haleem) 
ගරු මන්තීතුමනි, අපට ලැෙබන quota එක 2,240යි. ඒ quota 

එක අපි ඒජන්තවරුන් මාර්ගෙයන් තමයි ෙබදා ෙදන්ෙන්. ඔවුන් 
තමයි එක්කරෙගන යන්ෙන්. සමහර ඒජන්තවරුන් ෙපොෙරොන්දු වූ 
පරිදි ඒ පහසුකම් ලබා ෙදන්ෙන් නැති පශ්නයක් පසු ගිය කාලෙය් 
තිබුණා. මම පළමුවැනි වතාවට ඒ සම්බන්ධව ෙකොමිසමක් පත් 
කරලා, විභාග කරලා අසාධාරණයන් සිදු වූ කීපෙදෙනකු 
හඳුනාෙගන ඒ අයට නැවත ඒ මුදල් ලබා දුන්නා. පසු ගිය කාලෙය් 
යම් යම් වංචා සිදු ෙවලා ඇති. නමුත් අපි -ෙම් රජය- පත් වුණාට 
පසුව එවැනි කිසිම ෙචෝදනාවක් නැහැ.    

 
     ගරු බිමල් රත්නායක මහතා 
 (மாண்ᾗமிகு பிமல் ரத்நாயக்க) 
 (The Hon. Bimal Rathnayake) 

එෙහම නම් ෙහොඳයි, ගරු අමාත්යතුමා. මා ඔය කාරණය ගැන 
නිශ්චිතව දන්ෙන් නැහැ. නමුත් මට සිෙතන්ෙන් නැහැ එය 
එෙහමයි කියා. ඔබතුමා ඔෙහොම කිව්වාට, ෙම් රජය ඇවිල්ලා කරපු 
අෙනක් ෙද්වල්, අෙනක් වැඩ දිහා බලද්දී මට එය පිළිගන්න 
අමාරුයි. ෙමොකද, ෙම් ළඟදීත් ඔය කාරණය ගැන සමාෙලෝචනයක් 
කරන්න පාර්ලිෙම්න්තුවට ඇවිල්ලා තිබුණා. ඒ නිසා මා ඉතාම 
වගකීෙමන් කියනවා, ෙම්වා හරිම කැතයි කියා. අමුවට කියනවා 
නම්, 'දුප්පත් මිනිසුන්ට මක්කම වඳින්න යන්න ෙදන වීසා ටිෙකන්, 
සල්ලි ටිෙකන් ෙද්ශපාලනඥයන් සහ සල්ලි තිෙබන මිනිසුන් ගසා 
කනවා' කියලා තමයි කියන්න තිෙබන්ෙන්. ඒ නිසා ඒවා වංචා 
කරන්න ෙදන්න එපා. 

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, මෙග් අවසාන කරුණට එන්න 

කලින් මා තවත් එක් කරුණකට පිළිතුරු ෙදන්න කැමැතියි. ගරු 
විජයදාස රාජපක්ෂ අමාත්යතුමා social media සම්බන්ධව 
ෙපොදුෙව් කරුණු කිව්වා. ගරු අමාත්යතුමනි, මා කියන්න කැමැතියි, 
අද ෙම් රෙට් ජාතිවාදය සහ ආගම්වාදය සම්බන්ධව මතු කරන 
අදහස්වලට තරුණ පිරිස ෙගොදුරු ෙනොවී ඉන්ෙන් social media 
නිසාය කියා. මම මීට කලින් දවසකත් ෙම් ගැන කිව්වා. Social 
m e d i aවලින් කාඩ්ෙබෝඩ් දුටුගැමුණුලා, කාඩ්ෙබෝඩ් 
ෙගන්ජිස්කාන්ලා -කාඩ්ෙබෝඩ් වීරයන්- ෙගොඩක් එනවා. හැබැයි 

එෙහම කාඩ්ෙබෝඩ් වීරයන් ආවාම ඒ කාඩ්ෙබෝඩ් වීරයන් පශ්න 
කිරීමටත් ලක් ෙවනවා. Facebook කියලා කියන්ෙන් platform 
එකක්. ඒ platform එෙක් විවිධ ෙද්ශපාලන අදහස්, ආගමික 
අදහස් තිෙබන අය -තරුණ අය - හුඟෙදෙනක් ඒ සම්බන්ධව තර්ක 
විතර්ක කරනවා. පළමු දවස ෙදක, සතිය ෙදක share කරන 
ගණන වැඩි කරෙගන, "likes" ගණන වැඩි කරෙගන යන්න 
පුළුවන් වුණාට, ඊට පසුව තර්කානුකූල සංවාදයක් ඒක ඇතුෙළේ 
සිදු ෙවනවා. ෙබොෙහෝ ෙවලාවට අවසානෙය්දී  සිදු වන්ෙන් 
ෙමොකක්ද? ෙම් රෙට් පසු ගිය කාලෙය් ජාතිවාදි, ආගම්වාදි 
උත්සාහයන් තිබුණා. පසු ගිය අවුරුදු ෙදෙක්ම අපි දැක්ෙක් ඒවායි. 
හැබැයි ඒ හැම ෙවලාෙව්දීම සිදු වුෙණ් ෙමොකක්ද?  

 
ගරු (ආචාර්ය) විජයදාස රාජපක්ෂ මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) விஜயதாஸ ராஜபக்ஷ) 
(The Hon. (Dr.) Wijeyadasa Rajapakshe) 
 
නැඟී සිටිෙය්ය. 
எᾨந்தார். 
rose. 
 

     ගරු බිමල් රත්නායක මහතා 
 (மாண்ᾗமிகு பிமல் ரத்நாயக்க) 
 (The Hon. Bimal Rathnayake) 

ගරු අමාත්යතුමා, මට තත්පර 10ක් ෙදන්න, මෙග් තර්කය 
අවසන් කරන්න. මම ඔබතුමාට අවස්ථාවක් ෙදන්නම්. පසුගිය 
කාලෙය් social mediaවලින් තමයි එකී තත්ත්වය balance කෙළේ. 
එෙහම නැතිව, කිසිම අවස්ථාවක ෙමය ෙත්රුම් කර ෙදන 
පෙව්ශයක් ආණ්ඩුෙවන් ගන්ෙන් නැහැ. උදාහරණයක් විධියට, 
යාපනය සරසවිෙය් සිසු ගැටුම ෙවලාෙව් ගරු විපක්ෂ නායක 
සම්පන්දන් මැතිතුමා පකාශයක් කරලා එය ෙහළා දැකපු නිසා 
balance වුණා මිසක් ඔබතුමන්ලාෙග් ආණ්ඩුෙව් උසස් අධ්යාපන 
ඇමතිවරයා ෙහෝ UGC Chairman ෙහෝ ජනතාවට ඒත්තු යන 
පැහැදිලි කිරීමක් කෙළේ නැහැ.  

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ගරු මන්තීතුමා, ඔබතුමාට තිෙබන්ෙන් තවත් විනාඩි ෙදකක 

කාලයක්.  
 

     ගරු බිමල් රත්නායක මහතා 
 (மாண்ᾗமிகு பிமல் ரத்நாயக்க) 
 (The Hon. Bimal Rathnayake) 

විනාඩි 10ක් නම් ගිෙය් නැහැ වාෙගයි මතක. එෙහම නම් ගරු 
අමාත්යතුමා, ඔබතුමා අවස්ථාව ගන්න. 

 
ගරු (ආචාර්ය) විජයදාස රාජපක්ෂ මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) விஜயதாஸ ராஜபக்ஷ) 
(The Hon. (Dr.) Wijeyadasa Rajapakshe) 
ගරු බිමල් රත්නායක මන්තීතුමනි, ඔබතුමා සමාජ ෙවබ් අඩවි 

ගැන ෙද්ශපාලනික වශෙයන් කියන කරුණු පිළිබඳව මෙග් ෙලොකු 
ගැටුමක් නැහැ. නමුත් සමාජ ෙවබ් අඩවි හරහා බුදුන් වහන්ෙසේ, 
ෙය්සුස් වහන්ෙසේ, නබිතුමා ගැන කියා ඉතාම අශික්ෂිත විධියට 
බැණලා ජනතාවෙග් හදවත් පෑරීම තුළ ඇති වන ගැටුම ඉතාම 
භයානකයි. එය සමාජ ෙවබ් අඩවිවලින් වන ෙහොඳ ෙදයක් කියා 
අපට අනුමත කරන්න බැහැ.  

 
     ගරු බිමල් රත්නායක මහතා 
 (மாண்ᾗமிகு பிமல் ரத்நாயக்க) 
 (The Hon. Bimal Rathnayake) 

මා කිසිෙසේත් එය අනුමත කරනවා ෙනොෙවයි ෙම්. නමුත් මා 
කියන්න හදන්ෙන් ෙම්කයි. ගරු අමාත්යතුමා, ෙම් ආගම් 4ම 
ෙලෝකෙය් විවිධ කැරලි ෙකෝලාහල, මර්දන, ගර්ජන, යටත් වීම් 
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පාර්ලිෙම්න්තුව 

ඔක්ෙකෝම අස්ෙසේ අවුරුදු 2,000ක් ඇවිත් තිෙබනවා. ඒ නිසා 
facebook එෙක්  පිස්ෙසක් පිස්සු නැටුවා කියලා, කවුරු හරි 
පකාශයක් කළාය කියලා ෙම් ආගම් විනාශ වන්ෙන් නැහැ.  
ෙදවැනි කරුණ, අෙප් රෙට් ජනතාව යුද්ධයකින් ෙහොඳට බැට 
කාලා තිෙබන නිසා, එක එක ෙමෝඩයන්ට, එක එක 
ෙබොරුකාරයන්ට අනවශ්ය විධියට ජනතාව මුලා කරන්නත් බැහැ. 
ඔබතුමා ඔය කියපු කාරණය ගැන ෙහොඳම උදාහරණය මම 
කියන්නම්. අද විජිත ෙහේරත් මන්තීතුමා   "ඩෑන්'' ගැන කිව්වා. ඩෑන් 
''දුටුගැමුණු'' ෙවලා හිටිෙය්. රිමාන්ඩ් කරලා ඉඳලා එළියට ආවාට 
පස්ෙසේ දැන් ඩෑන් කියන්ෙන් ෙමොකක්ද? ඩෑන් කියනවා, "මාව 
අනාථ කළා, ෙම් හාමුදුරුවරු මාව ගසා කෑවා" කියලා. ඉස්ලාමීය 
කට්ටියත් එෙහමයි. ඔක්ෙකොම ෙබොරුකාරෙයෝ. ෙහණ චණ්ඩි 
ෙටෝක් ෙදනවා.  

 
 ෙපොලීසිෙයන් ඇවිල්ලා අත්අඩංගුවට අරෙගන රිමාන්ඩ් 

කරන්න හදන ෙකොට වඳිනවා. [බාධා කිරීමක්] ගරු ඇමතිතුමනි, 
මට ෙවලාව නැහැ. අලිෙයක් ෙනොෙවයි, කට්ටඩිෙයක්; ෙහොර 
කට්ටඩිෙයක්. ඒ නිසා මම කියන්ෙන් social media 
තමුන්නාන්ෙසේලාත් පාවිච්චි කරන්න. ඒ ගැන තර්කානුකූලව 
තරුණ පජාවට කියලා ෙදන්න.   

 
මෙග් ෙවලාව අවසාන නිසා,  මම අවසන් කරුණ කියන්න 

කැමැතියි. මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, විෙශේෂෙයන්ම අද  අෙප් 
රෙට් ආගම් සම්බන්ධ බයක් තිෙබනවා. මිනිසුන් තුළ ෙලොකු බයක් 
ඇති කර තිෙබනවා, තමුන්ෙග් ආගම නැති කරන්නයි යන්ෙන්  
කියලා. ඒ බය ඇතුෙළේ තමයි ෙම් ෙසල්ලම් කරන්ෙන්. ඒ නිසා 
විෙශේෂෙයන්ම අපි ආණ්ඩුවට කියන්ෙන් ෙම්කයි. යම් කිසි ෙදයක් 
සිද්ධ වුණාම ඒ ගැන හරි ඇත්ත ඉතාම ඉක්මනින් ජනතාවට 
කියන්න.  සමහර ෙවලාවට අතැන පිළිම කඩනවා, ෙමතැන පල්ලි 
කඩනවා කියලා කියනවා. සමහර මන්තීවරු ඇවිල්ලා කියනවා, 
ෙමච්චර ෙකෝවිල් කඩලා තිෙබනවා කියලා. නමුත් එෙහම ෙවලා 
නැහැයි කියලා අපි දන්නවා. ඉඳලා හිටලා එෙහම එකක් සිදු ෙවලා 
තිබුණත්, ඒවා ඔය කියන විධිෙය් පසු බිමක් ඇතුෙළේ සිදු වුණු 
ෙද්වල් ෙනොෙවයි. ඒ නිසා ඒ ඇති කරන  බිය ඇතුෙළේ තමයි ෙම් 
ජාතිවාදය සහ ආගම්වාදය කියන ෙදකම වැඩ කරන්ෙන්. පසුගිය 
කාලෙය් ඇති වුණු සිද්ධි ගණනාවක් අපට ෙපන්වන්න පුළුවන්කම 
තිෙබනවා, ඒවා සිදු වී තිෙබන්ෙන් ඒ කියන විධියට ෙනොෙවයි 
කියන එක. ඒ වාෙග්ම,  ෙම් රෙට් ෙපොදුෙව් ෙම් අදහස තිෙබනවා. 
සිංහල ෙබෞද්ධ ජනතාව තුළ මතයක් තිෙබනවා, ඔවුන්ට ෙවනත් 
රටක් නැහැ කියලා.  

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ගරු මන්තීතුමනි, දැන් කථාව ෙකටි කරමු ෙන්ද? 
 

     ගරු බිමල් රත්නායක මහතා 
 (மாண்ᾗமிகு பிமல் ரத்நாயக்க) 
 (The Hon. Bimal Rathnayake) 

ෙහොඳයි, තව විනාඩිෙයන් අවසන් කරනවා.  

සිංහල ෙබෞද්ධ ජනතාව තුළ මතයක් තිෙබනවා, ඔවුන්ට ෙම් 
රට හැර ෙවනත් රටක් නැහැ කියලා. ඒ නිසා ඔවුන් ලංකාෙව් 
උතුර, නැ ෙඟනහිර  ආදී හැම තැනක් ගැනම සං ෙව්දීයි. ඒක 
ඔවුන්ෙග් අයිතියක්. ඒ වාෙග්ම, ශී ලාංකික ෙදමළ ජනතාවටත් 
ෙවනත් රටක් නැහැ. ඔවුන්ටත් ලංකාව වාෙග් දැෙනන ෙවනත් 
රටක් නැහැ. එෙහම නම් ඒ ඔක්ෙකොටම තමිල්නාඩුවට ගිහිල්ලා 
පදිංචි ෙවන්න පුළුවන් ෙන්. එෙහම ෙවන්ෙන් නැහැ.  ශී ලංකාෙව් 
ඉන්න මුස්ලිම් ජනතාව සවුදි අරාබියට ගිහිල්ලා ජීවත් ෙවන්න 
කැමැති නැහැ. අපි ෙමෙහම හිතමු. ඒ කාරණය ෙබෞද්ධ 
ෙකෝණෙයන් ගත්ෙතොත්, ෙලෝකෙය් වැඩිම ෙබෞද්ධාගමිකයන් 
පතිශතයක් ඉන්න රට බුරුමය කියලා ගරු විජයදාස රාජපක්ෂ 

ඇමතිතුමාත් දන්නවා ඇති. මම හිතන හැටියට  ඒ රෙට් සියයට 
94ක් ෙබෞද්ධ ජනතාව ඉන්නවා.  බුරුමය ෙබෞද්ධ රටක් කියලා 
ලංකාෙව් ඉන්න ෙබෞද්ධයන්ට බුරුමයට ගිහිල්ලා ඉන්න 
පුළුවන්ද? මම හිතන්ෙන් නැහැ, ෙම් ර ෙට් ඉන්න මිනිස්සු බුරුමය 
ෙබෞද්ධ රටක් කියලා බුරුමයට ගිහිල්ලා ඉඳියි කියලා. 
බුදුහාමුදුරුෙවෝ බුද්ධගයාෙව් ඉපදුනාය කියලා ෙම් රෙට් ඉන්න 
ෙබෞද්ධයන්ට බුද්ධගයාවට ගිහිල්ලා ඉන්න බැහැ.  

 
ෙජෝන් අමරතුංග ඇමතිතුමා කෙතෝලිකෙයක්. ඔබතුමාට 

වතිකානුවට   ගිහිල්ලා ඉන්න බැහැ ෙන්. එෙහේට ගිහිල්ලා එන්න 
පුළුවන්. එෙහේ ගිහිල්ලා ඉන්න බැහැ. ඒක ෙවනත් රටක්.  ඒ නිසා 
ශී ලාංකීය කෙතෝලිකයන් - [බාධා කිරීමක්] ඇමතිතුමනි, මට 
ෙවලාව නැහැ. ශී ලාංකික කෙතෝලිකයන්ට තිෙබන්ෙන්ත් ලංකාව 
විතරයි. ශී ලංකාෙව් හින්දු අයට තිෙබන්ෙන්ත් ලංකාව විතරයි. ඒ 
නිසා අවසාන වශෙයන් මම කියන්ෙන් විෙශේෂෙයන්ම ජාතිවාදී 
ආගම්වාදී සිද්ධිවලදී ඒවාෙය් සැබෑ ස්වරූපය රටට ෙහළිදරවු 
කරන කමෙව්දයක් අවශ්ය බවයි. අන්න ඒ කමෙව්දය නැති නිසා 
තමයි ඒ  ඉඩකඩ  ඇතුෙළේ ජාතිවාදී ආගම්වාදී කියා  කරන්ෙන්. 
එෙසේ සඳහන් කරමින් මෙග් කථාව අවසන් කරනවා.  

 

ගරු (ආචාර්ය) විජයදාස රාජපක්ෂ මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) விஜயதாஸ ராஜபக்ஷ) 
(The Hon. (Dr.) Wijeyadasa Rajapakshe) 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, මම විනාඩියකට වැඩි 

ෙවලාවක් ගන්ෙන් නැහැ. අෙප් ගරු බිමල් රත්නායක මන්තීතුමා 
කියපු ආකාරයට සමාජ ෙවබ් අඩවිවල පළ වන ඒවා, ඒවායින් 
කියන ඒවා ෙත්රුම් ෙබ්රුම් කර ෙගන අවෙබෝධ කර ගන්න 
පුළුවන් බුද්ධි මට්ටමක් තිෙබන ඔබතුමා වාෙග් අය ඉන්නවා. 
නමුත් සමහර උදවිය ෙබොෙහොම ආෙව්ගශීලියි, මූලාසනාරූඪ ගරු 
මන්තීතුමනි. ඒ අය ෙම් වාෙග් පවෘත්තියක් දැක්කාම ඒවාට 
පතිචාර දක්වනවා. ඒවාට පතිචාර දක්වන්නත්, පහර ෙදන්නත් 
සමහර ෙවලාවට ඒ සමාජ  ෙවබ් අඩවියක්ම ෙතෝරා ගන්නවා. 
ඒවා තමයි පසු කාලයක යුද්ධයක් බවට පරිවර්තනය ෙවන්ෙන්. 
ඒකයි ෙමහි තිෙබන භයානකකම.   

 
අෙප් රෙට් ෙනොෙවයි, ෙලෝකෙය් අෙනක් රටවලත් ඒ වාෙග් 

ෙදයක් පාලනය කිරීෙම් කමෙව්දයක් නැහැ. ඒ ගැටලුව නිසා 
තමයි අපි කියන්ෙන් ජනතාව දැනුවත් කරන්න ඕනෑ කියලා. අපිත් 
ඒ සඳහා උත්සාහ කරනවා. ඒ නිසා ෙම් ෙතොරතුරුවලින් ෙනොමඟ 
ගිහිල්ලා, ආෙව්ගශීලි ෙනොවී ඉවසීෙමන් කටයුතු කරන්න ඕනෑ. 

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
මීළඟට, ගරු ගාමිණී ජයවිකම ෙපෙර්රා ඇමතිතුමා.  
 
ගරු අබ්දුල් හලීම් මහතා  
(மாண்ᾗமிகு அப்ᾐல் ஹலீம்) 
(The Hon. Abdul Haleem) 

 

නැඟී සිටිෙය්ය. 
எᾨந்தார். 
rose. 

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ගරු අබ්දුල් හලීම් මහතා. 
 
ගරු අබ්දුල් හලීම් මහතා  
(மாண்ᾗமிகு அப்ᾐல் ஹலீம்) 
(The Hon. Abdul Haleem) 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, අෙප් ගරු බිමල් රත්නායක 

මන්තීතුමාෙග් කථාෙව්දී වංචාව ගැන කිව්වා. මට ඒක පසුව තමයි 
ෙත්රුෙණ්. පසු ගිය කාලවල හජ් වන්දනාවට යෑම සඳහා සමහර 
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ඒජන්තවරුන් රුපියල් ලක්ෂ නවයක් විතර අය කළා. මම හිතුවා 
ඒක අසාධාරණයි කියලා. ෙමොකද, ඒ සඳහා එතරම් මුදලක් වැය 
වන්ෙන් නැහැ. ගියවර රුපියල් ලක්ෂ හතරහමාරකින් විතර  
වන්දනාකරුවන් යවන්න අපට පුළුවන් වුණා. ඒ නිසා සමහර 
ෙවලාවට වංචාවක් සිදු ෙවලා ඇතියි කියලා හිතන්න පුළුවන්. මාත් 
හිතනවා සමහර විට අසාධාරණ මුදලක් ඒ අය උපයා ගත්තා 
කියලා.  ඒ නිසා තමයි ඒක ෙවනස් කෙළේ. ඒ නිසා  "වංචාවක්" 
කියන වචනය මා පිළිගන්ෙන් නැහැ.  

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ගරු ගාමිණී ජයවිකම ෙපෙර්රා ඇමතිතුමනි, ගරු ෆවුසි 

ඇමතිතුමා කලින් සිටිෙය් නැහැ, ඒ නිසායි මා ඔබතුමාෙග් නම 
කිව්ෙව්.  

 
ගරු ගාමිණී ජයවිකම ෙපෙර්රා මහතා (තිරසර සංවර්ධන 
හා වනජීවි අමාත්යතුමා) 
(மாண்ᾗமிகு காமினி ஜயவிக்ரம ெபேரரா - வᾤவாதார 
அபிவிᾞத்தி மற்ᾠம் வனசீவராசிகள் அைமச்சர்) 
(The Hon.  Gamini Jayawickrama Perera - Minister of  
Sustainable Development and Wildlife) 
එෙහම නම් එතුමාට කථා කරන්න අවස්ථාව ෙදන්න.  
 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ගරු ඒ. එච්. එම් ෆවුසි ඇමතිතුමා කථා කරන්න. 
 
 
[3.44p.m.] 

ගරු ඒ.එච්.එම්. ෆවුසි මහතා (ජාතික ඒකාබද්ධතා සහ 
පතිසන්ධාන රාජ්ය අමාත්යතුමා) 
(மாண்ᾗமிகு  ஏ.எச்.எம். ெபௗᾭ - ேதசிய ஒᾞைமப்பாᾌ 
மற்ᾠம் நல்ᾢணக்க இராஜாங்க அைமச்சர்) 
(The Hon.  A.H.M. Fowzie - State Minister of National 
Integration and Reconciliation) 

Mr. Presiding Member, at the very outset, I wish to 
convey our appreciation to His Excellency Maithripala 
Sirisena, the President, and the Hon. Ranil 
Wickremesinghe, the Prime Minister,  for appointing four 
Hon. Ministers in charge of Ministries dealing with the 
four major religions. This is a very practical move. 
Religious leaders and the laity play an important role in 
our society. Unity and understanding among the religions 
is extremely important in the country.  If the country is to 
achieve economic progress, there must be unity among 
the followers of the four religions. Ministers who have a 
clear understanding of the sensitivities of each of the 
religions can play a positive role in creating unity among 
them. We have four Hon. Ministers, adherents of their 
respective religions, in charge of the four Ministries. It is, 
therefore, extremely important that the four Ministers 
regularly meet and pave the way for unity.  

 
Hon. Minister in charge of Islamic Affairs, the  Hon. 

Abdul Haleem, is an active Parliamentarian.  He 
understands the religious tensions that have recently re-
emerged in the country. He has taken steps to  engage 
with the community activists, consult them and follow up  

the issues. No one should be allowed to insult the religion 
of anyone else's. Hate speeches can only aggravate the 
tensions. It can lead to painful conflicts. Our country 
cannot afford another July 1983. The country will get 
isolated and condemned. The great image of Buddhism 
will be tarnished forever.  The Hon.  Haleem must engage 
with the other Hon. Ministers, the Hon. Prime Minister 
and His Excellency the President and diffuse attempts at 
creating problems. 

 
Hon. Abdul Haleem and his officials in the Ministry 

and the Department of Muslim Religious and Cultural 
Affairs, including his hard-working brother Fahim, are 
doing excellent work in this regard. Last year  Hajj 
arrangements, for instance,  were appreciated by 
everyone. As a senior Minister of the Muslim 
community, I wish to assure the Hon. Ministers of the 
four religious Ministries  my fullest co-operation to solve 
the problems. 

 
 Let me now address some of our more serious issues.  

Sir, I speak today with great trepidation and a heavy 
heart,  a feeling I have never had before as a people’s 
representative of this august Assembly. I am sure most of 
us here must be sharing my own anxiety and fears as our 
beloved nation is facing extreme levels of religious 
tensions. It is my view that these are being unnecessarily 
and deliberately created. Are we heading for a bleak 
future, an impending doom? All  this is because of an 
uncontrolled small band of extremists who are hell bent 
to create havoc by starting conflicts, by using sick 
communal slogans and slanders. These are attacks on 
religious freedom which will boomerang on the country.  

 
I am not the first person to voice my concern, but I do 

not want to be the last person to suffer in silence and 
ignominy when my community and the nation are under 
attack. I must put on record my disappointment, gloom, 
and foreboding as a Sri Lankan and as a Muslim, and 
above all as a world citizen. But this is not a mere speech 
on the exercise we are engaged in Parliament. Whatever 
we speak must be heeded for the good of our country. 
Our good intentions must be translated into affirmative 
action. The end result must pave way for the greater 
protection of our people, not just for tomorrow, but 
forever if we are to enjoy peace and tranquility of our 
great country in years to come.  
 

What is afflicting my nation? Why are our people 
incited to cut the throats of others in their 
neighbourhood? Do we not have enough to share in this 
blessed land? In a way, we are the envy of foreigners. We 
have earned the name as the "Pearl of the Indian Ocean" - 
a land of splendor. Our country is well endowed with 
abundant natural resources; be it water, earth, greenery, 
mineral wealth, land, plantations as well as an educated, 
skilled working force, and above all an illustrious 
historical past. But, today, we are allowing a tiny 
minority of people to make a mockery of our nation.  
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Are we going to step back and slide us into an abyss 
of hatred and ill will by choosing to adopt a path of no 
action towards a small band of irresponsible elements in 
our society? Why should anyone engage in destructive 
behaviour in the name of religion - sacred Buddhism? 
After all, that religion, Buddhism, is one of the best things 
that ever happened to Asia, so much so the learned people 
of all hues call the great reverent Buddha as the "Light of 
Asia". Yet, these unruly elements draw the religion to the 
pavements, I may say, just to instill hatred towards all 
other minority communities of Hindus, Christians and 
Muslims, who have come to regard this wonderful isle of 
Sri Lanka as their country of birth. Do we all have no 
rights to live in this country? Are we not destined to give 
our best for the prosperity of our nation and make use of 
the opportunities for the opulence of the unborn 
generations? 

 
Why have hatred speech and occasional violent 

behaviours suddenly erupted in the island? Many naive 
thinkers tend to believe that it is a sponsored movement 
by some unhidden hands and external forces. So much 
conspiracy theory abounds as if the sponsors of 
communal hatred play the agenda of some vested interests 
to sow discord and disharmony, so as to push back the 
progress we have achieved since the end of a long ethnic 
war and just to grab political power.  

 
Whatever the case maybe, I cannot overemphasize the 

fact that because of the latest unpleasant communal hatred 
sewn in the country led by a handful of monks, many of 
our cherished political ideals and institutions are facing 
utter danger, if not collapse. We know that these monks 
do not have the support of the vast majority of the monks 
and the Buddhists in this country.  

 

Our country has faced more than its share of 
communal violence in the past, and worst of all, a 
devastating ethnic war. Are we trying to recover from 
them or do we want to worsen the already fragile 
atmosphere prevalent in the island? 

 

We are slowly winning the confidence and goodwill 
of foreign governments. If the current trend of communal 
infighting is once again highlighted, I do not need to 
remind you that we are going to be big losers.  

 
Our top priority now is nothing but to rebuild the 

country, strengthen our infrastructure, rejuvenate our 
education and health sectors, create job opportunities and 
stand tall in the international community of nations. In 
short, we must now give priority to development goals. 
What good is there by rousing communal discord? Will it 
accomplish redemption for our people and coming 
generations?      

 

By inciting innocent people and spreading lies and 
untruths about other people’s religion, you may create 

mayhem of communal riots, which may well fit into the 
agenda of those are waiting to grab power. But, what 
good it can do to our country? If we take one step ahead, 
we will be forced to take ten steps behind, and you may 
destroy some property and kill  scores of people by 
arming the goondas to do the job for you.      

 

So, what next? In the annals of our history, any and 
all such past vendettas against the minorities have caused 
nothing but abyss. Sri Lanka has not stepped forward one 
bit just because the Tamils and Muslims were attacked, 
killed, maimed and their properties were destroyed. 
Neither did these dastardly acts of violence advance the 
cause of the great religion of Buddhism except it brought 
bad name to its devoted practitioners and to the country. 

 

Let me come directly to my point. Today, the 
activities and utterances of Bodu Bala Sena and its 
cohorts have emerged as the greatest challenge to my 
community, the Muslims. Nay, it is one of the biggest 
challenges to the very existence of our Government and 
the State. They cut into the fundamentals of the very 
basis of our State and the Constitution. Reverend 
Gnanasara Thero has gone to the extent of hurling scorn 
on our Parliament, Ministers and even the Head of the 
State. He is becoming a one man opposition leader of 
rabid virulence; a one man critic who thinks who poses 
off as the saviour of the Sinhala people. But, his 
utterances are steeped in lies, untruths and poisonous 
ideas which do not fit into our mainstream of liberal 
viewpoints. But, they can easily mislead the people 
because they appeal to low emotions as regards 
allegations against minorities. 

 

All in all, the Thero claims as if this country only 
belongs to the Sinhalese Buddhists and at times he even 
dares to challenge the other minorities to go home, to 
their so-called motherland in India or Arabia and so on. 
Why are we tolerating this nonsense and poisonous 
statements? Is this not the country of ours, the Sri Lankan 
Tamils, Muslims which include the Moors, Malays, 
Borahs, Memons and others who are born and bred in this 
country for generations? The Muslim history goes back to 
as early as the 10th century when they were welcomed 
with open arms by the historical Sinhalese rulers who 
considered the Muslims as trustworthy in trade, 
commerce, international relations et cetera. This country 
always had benevolent Buddhist rulers who brought great 
respect to Buddhism world-wide. 

 

Did we ask for any special privileges which our 
Sinhalese brethren do not get? Have we created troubles 
or destroyed Sinhalese properties? Can we not pursue our 
religion and grant the same respect to all other 
religionists who inhabit this Island? 

 
Today, we, the Muslims are subjected to ignominious 

insults. Never before their Prophet and God were 
subjected to “ninda”, the blasphemous insult as we 
witness today. The other day we heard and saw from a 
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film clip as to how Gnanasara Thero stooped to low level 
hurling insult of the Muslim God, the Almighty Allah. He 
dragged God’s name in a most insulting and hateful 
speech. In any other circumstances, the Muslims react 
when their God and the Prophet are insulted. Probably, 
that is what his advisers wanted. They want the Muslims 
to react violently for the hoodlums following them to 
commit arson, rape and robberies against the innocent 
people. 

 
We, the Muslim seek political and peaceful solutions 

to ward off such hate speeches and provocations. We 
have Constitutional safeguards and criminal laws against 
hate speeches. Above all, our National Leader, the 
President, has assured the punishment for hate speech. Let 
it be anybody. Whether he is a Muslim, a Sinhalese or a 
Tamil, he must be charged. We believe in our security 
institutions to secure and maintain peace in this country 
and among the communities by instantly punishing the 
wrongdoers so that others would not dare to repeat it. 

 
In one sense, the Thero is not insulting just the 

Muslims, but as I said, the entire gamut of our 
Government. If anarchy breaks out, it only helps those 
who want to grab and run in a burning house and those 
who work for a regime change. 

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
Hon. Minister, please wind up now. 

 
ගරු ඒ.එච්.එම්. ෆවුසි මහතා 
(மாண்ᾗமிகு  ஏ.எச்.எம். ெபௗᾭ) 
(The Hon.  A.H.M. Fowzie) 
Sir, give me one more minute.  
 
As a responsible Government Minister, I urge all 

forces who love the stability and the prosperity of our 
country to come forward in droves to stop this mayhem 
by dangerous and destructive racial inciters. Our security 
and armed forces are ready to defend the sovereignty and 
peace of Sri Lanka. Above all, the Minister of Law and 
Order and Southern Development, the Prime Minister and 
the President in particular must act in time with resolve to 
nip these unsettling movements in their bud. If not, all of 
us will be losers. The international community is 
following on these matters carefully. 

 
So, please heed to my call as a senior Minister who 

has worked hard with all the communities to establish 
peace in this country.  

 
Thank you.  
 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ගරු ගාමිණී ජයවිකම ෙපෙර්රා ඇමතිතුමා. ඔබතුමාට විනාඩි 

5ක කාලයක් තිෙබනවා.  

[අ.භා. 3.57] 
 

ගරු ගාමිණී ජයවිකම ෙපෙර්රා මහතා (තිරසර සංවර්ධන 
හා වනජීවි අමාත්යතුමා) 
(மாண்ᾗமிகு காமினி ஜயவிக்ரம ெபேரரா - வᾤவாதார 
அபிவிᾞத்தி மற்ᾠம் வனசீவராசிகள் அைமச்சர்) 
(The Hon.  Gamini Jayawickrama Perera - Minister of  
Sustainable Development and Wildlife) 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, මම හිතුවා, මට විනාඩි හතක් 

තිෙබනවා කියලා. මම සංචාරක ව්යාපාරය ගැන කථා කරන්නයි 
හිටිෙය්. මම ඒ ගැන ෙදවනුව කථා කරන්නම්. මම ෙම් කාරණය 
පළමුෙවන් කියන්න ඕනෑ. ගරු ෆවුසි රාජ්ය ඇමතිතුමා 
ජාතිවාදිෙයක් ෙනොෙවයි කියා මම හිතනවා. මම දන්නා තරමට 
එතුමා ෙබොෙහොම මධ්යස්ථ, අවංක ෙද්ශපාලනඥෙයක්. අද ෙම් 
පාර්ලිෙම්න්තුව කියන උත්තරීතර ස්ථානෙය් ෛවරයක් ඇති වන 
තත්ත්වයක සංවාදයක් තමයි ෙපෙනන්න තිෙබන්ෙන්. මම 
පැහැදිලිව ෙම් කාරණය කියන්න ඕනෑ. ෙම් රෙට් පුරවැසිෙයෝ 
වශෙයන් -ලාංකිකෙයෝ වශෙයන්- කාටත් තිෙබන්ෙන් එකම 
අයිතියක්. මුස්ලිම් ජනතාව ෙම් රටට  ආෙව්  ෙවෙළඳ 
ව්යාපාරිකෙයෝ ෙලසයි. එතුමන්ලා භාර්යාෙවෝ ෙගනාෙව් නැහැ. 
එතුමන්ලා බැඳලා ඉන්ෙන් සිංහල අය. ඒ අයෙග් මුල් නෙම් සිංහල 
නම් තිෙබනවා. ෙම් රජය බලයට පත් කරලා තිෙබන්ෙන් සියලුම 
ජාතීන්. 

 
හිටපු කථානායකතුමාත් දැන් ෙම් ගරු සභාෙව් ඉන්නවා. 

එතුමා කථානායකතුමා විධියට ඉන්න ෙකොට මම විපක්ෂෙය් 
මන්තීවරෙයක් විධියටයි හිටිෙය්. මට මතකයි, නිමල් සිරිපාල ද 
සිල්වා මැතිතුමායි, ෆවුසි ඇමතිතුමායි, රවුෆ් හකීම් ඇමතිතුමායි, 
මමයි ඇතුළු කණ්ඩායමක් යැව්වා, ඕසේට්ලියාවට. අපි 
සිංගප්පූරුවට ගියාම අපට කෑමට ආරාධනාවක් ලැබුණා.  අපි 
ගිෙය් තානාපතිතුමියෙග් නිවසට. ෙෆේරියල් අෂ්ෙරෝෆ් මැතිනියයි 
තානාපතිනිය හැටියට හිටිෙය්. අපි එෙහේ ඉන්න ෙවලාෙව් අලුත්ගම 
ගිනි තියපු විස්තරය අපට දැන ගන්න ලැබුණා. අෙප් 
ෙතවරප්ෙපරුම මන්තීතුමා තමයි ඒක ෙබ්රන්න ගිහිල්ලා 
තිෙබන්ෙන්. එතුමාටත් ගහලා මහා ජාතිවාදයක් ඇති වුණු  
ෙවලාෙව් එතුමිය අපට කන්න දුන්නත්, අපට කන්න ෙනොෙවයි 
හිතුෙණ්, මඟ ඇරලා යන්නයි. එතුමිය කිව්වා, එතුමියෙග් පුතා 
telephone කළාම එතුමිය කිව්වාලු, "එන්න, පිටරට ඇවිල්ලා 
පදිංචි ෙවන්න" කියලා. ඔහු කියනවාලු, "No, I want to live in 
Sri Lanka" කියලා. එදා ෙතවරප්ෙපරුම මන්තීතුමාට ගහපු 
සිද්ධිය සම්බන්ධෙයන් නීතිය කියාත්මක වුෙණ් නැහැ. ඒ 
ෙවලාෙව් ෙමතුමියෙග්  පුතා කියනවා ලු, "Mother, now I want to 
leave Sri Lanka and go to another country" කියලා. මම 
එතුමියෙගන් ඉල්ලාෙගන ආවා, සිංගප්පූරුෙව් reconciliation 
සම්බන්ධෙයන් තිෙබන පනත. ලී ක්වාන් යූ මහතා ජාතික 
සංහිඳියාව ඇති කිරීම සඳහා සහ human rights ඇති කිරීමට 
ඉ ස්ෙසල්ලාම කෙළේ රට සංවර්ධනය කරන එකයි. ඒ රෙට් වර්ජන 
නැහැ. ඒ නිසා සිංගප්පූරුව අද ෙලෝකෙය් හැම අතින්ම දියුණු 
රටක ෙවලා තිෙබනවා. ඒ රෙට් සංහිඳියාව සඳහා පාර්ලිෙම්න්තුව 
අනුමත කරලා පත් කරපු බලවත් කමිටුවක් තිෙබනවා. ඒ සංහිඳියා 
සම්බන්ධ පනත මම ඕස්ෙට්ලියාෙව් ගිහිල්ලා එන ගමන් ඉල්ලා 
ෙගන ආවා. ඒ පනෙත් තිෙබන්ෙන් ෙමොකක්ද? හැම ආගමකටම, 
ජාතියකටම, කුලයකටම, වර්ගයකටම යම් පශ්නයක් ඇති 
කෙළොත් ඒ සංහිඳියාව සම්බන්ධෙයන් පත් කරලා තිෙබන කමිටුව 
ඉදිරියට කැඳවනවා. එෙහම කැඳවලා පශ්න කරලා 
වැරැදිකරුෙවක් නම් හිෙර් දානවා; දැඩි දඬුවම් ෙදනවා.  

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, අපට බලයක් දීලා එක 

එක්ෙකනා පටු විධියට වැඩ කරලා හරියන්ෙන් නැහැ. මම ෙහොඳ 
ෙබෞද්ධෙයක්. මෙග් ළඟ තිෙබන පතිපත්ති ඔය ෙද්ශනා කරන 
අයෙග් ළඟ තිෙබනවාද කියලා කියන්න මම දන්ෙන් නැහැ. මෙග් 
පතිපත්තිය අනුව මම කියා කරනවා. බුදුරජාණන් වහන්ෙසේ, 
ෙජ්සුස් වහන්ෙසේ, මුහම්මද් නබිනායකතුමා, හින්දු ආගමික 
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පාර්ලිෙම්න්තුව 

නායකයන් කිසි ආකාරයක ෛවරයක් ෙලෝකයට පතුරලා නැහැ. 
ලංකාව කියන්ෙන් අපි ඔක්ෙකෝටම අයිතියක් තිෙබන තැනක්. මම 
ෙජෝන් අමරතුංග ඇමතිතුමාටත් කිව්ෙව්, රෙට් සංවර්ධනයක් 
කරනවා නම් අන්තවාදය පිටුදකින්න ඕනෑය කියන එකයි. සිංහල 
ෙවන්න පුළුවන්, ෙදමළ ෙවන්න පුළුවන්, මුස්ලිම් ෙවන්න පුළුවන්, 
බර්ගර් ෙවන්න පුළුවන් අන්තවාදයට ඉඩ ෙදන්න බැහැ. අපි නීතිය 
දැඩි ෙලස කියාත්මක ෙකරුෙව් නැත්නම් ෙම් රට නැවත ගිනි 
ගන්න පුළුවන්. ඒකට අපට ඉඩ ෙදන්න බැහැ.  

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
දැන් ෙවලාව අවසන්, ගරු ඇමතිතුමනි. 
 
ගරු ගාමිණී ජයවිකම ෙපෙර්රා මහතා 
(மாண்ᾗமிகு காமினி ஜயவிக்ரம ெபேரரா) 
(The Hon.  Gamini Jayawickrama Perera) 
මට විනාඩියක් ෙදන්න, මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි. ෙම් 

කාරණය ගැන මම කථා කෙළේ, ෙම් පශ්නය ඉදිරියට ගිෙයොත් රෙට් 
කාටවත් වැඩක් සිදු ෙවන්ෙන් නැති නිසයි. සමහරු පිටුපසට වී 
අන්තවාදය අවුස්සන්න හදාවි. බලය ලබා ගන්න එක ෙනොෙවයි 
කළ යුතු වන්ෙන්, රට ෙබ්රා ගන්න එකයි. සංචාරක කර්මාන්තය 
දියුණු ෙවන්නත්, ආර්ථිකය දියුණු ෙවන්නත් ජාතික සංහිඳියාව 
අත්යවශ්යයි.  

 
හම්බන්ෙතොට අපි මහා ආෙයෝජන කලාප ඇති කරන්න 

යනවා. සංචාරක වර්ධනය නිසා ලක්ෂ හතරකට විතර රැකියා 
ලැෙබනවා. ඒ සඳහා මෙග් අමාත්යාංශෙයන් විශාල කාර්ය භාරයක් 
කරනවා. ලංකාවට එන සංචාරකයන්ෙගන් සියයට 75ක් මෙග් 
අමාත්යාංශය යටෙත් තිෙබන zoological parks, botanical parks, 
marine parks  වාෙග් තැන් බලන්න යනවා. ෙම් සමාජය හදන්න 
නීතිය කියන එක හරියට කියාත්මක කළ යුතුයි. ෙහට අෙප් 
සමුළුවක් තිෙබනවා, දූෂණ - වංචා ගැන. මම කෘත්යාධිකාරි 
රැස්වීෙම්දීත් ෙම් ගැන කිව්වා. ඒ සමුළුෙවන් පස්ෙසේ දැඩි ෙලස 
නීතිය කියාත්මක කරනවා. මම වරදක් කළත් එච්චරයි. රටක 
නීතිය කියාත්මක ෙවන්න ඕනෑ. අද ෙම් පාර්ලිෙම්න්තුෙව්දීත් කථා 
කෙළේ ෙම් කාරණය ගැනයි. අපි රජයක් විධියට වග කීමක් ඇතුව 
ෙනොබියව පියවර ගන්න ඕනෑය කියන එක මා පකාශ කරනවා.    
 

[අ.භා. 4.02] 

ගරු පියල් නිශාන්ත ද සිල්වා මහතා 
(மாண்ᾗமிகு பியல் நிசாந்த த சில்வா) 
(The Hon. Piyal Nishantha De Silva) 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, ඉතාමත්ම වටිනා අමාත්යාංශ 

කිහිපයක් පිළිබඳව කථා කරන්නට ලැබීම පිළිබඳව ඔබතුමාටත්, 
ඒකාබද්ධ විපක්ෂයටත් මෙග් ෙගෞරවනීය පණාමය, ස්තුතිය පුද 
කරනවා.  මම මෙග් කථාව ආරම්භ කරන්න ඉස්ෙසල්ලා,  1926දී 
අනගාරික ධර්මපාලතුමා ජනතාව අමතා කරපු කථාවකින් මෙග් 
කථාව ආරම්භ කරන්න මම සූදානම්. “මතක තියාගල්ලා, කවදා 
හරි සුද්ෙදෝ ෙම් රට දාලා යනවා. උන් යන්ෙන් උන්ෙග් දරුෙවෝ 
වෙග් විසි, තිස් දාහක් ෙබෝ කළාට පස්ෙසයි. ඊට පස්ෙසේ අෙප් රට 
පාලනය කරන්ෙන් ෙම් කළු සුද්ෙදෝ. උන් උඹලාෙග් දරුවන්ට 
උගන්නාවි ජාති, ආගම් යන ෙභ්දයක් එපා කියලා.  උන් කියාවි ෙම් 
රට උන් ඔක්ෙකෝටම අයිතියි කියලා.  එෙහම කියලා උන් 
ඉංගීසියම රජ කරාවි. පන්සල් වෙට් පල්ලි, ෙකෝවිල් හැෙද්වි.  
උඹලා, උඹලා ෙවනුෙවන් දියෙසේන කුමාරයා ඉපෙදන තුරු බලා 
ඉන්නවා. උපදින්න ඉන්න දියෙසේනලා තිඹිරි ෙගයිම මරා දමන්න 
ෙම් කළු සුද්දන්ට පුළුවන් බව මතක තියා ගනිල්ලා. අෙප් 
හාමුදුරුවන්ට උන් එදාට ඉනා ෙබෙහත් ෙදනවා. ඉන් පස්ෙසේ 
උඹලාෙග් ෙකොල්ෙලෝ, ෙකල්ලන්ට ඇටිෙකෙහල් කාපු රිළව් 

වාෙග් නියව නියව ඉන්න සිද්ධ ෙවයි.” ඒ වාෙග්ම එතුමා ඊට 
වර්ෂයකට පසුව  ජනතාව අමතා  තවත් කථාවක් කළා.  “අෙනක් 
ජාතීන්ට ෙදොස් කියන්න එපා.  උඹලාෙග් ජාතිෙය් දුර්වලකම් ගැන 
ෙසොයා බලලා දැන්වත් කල්පනාෙවන් වැඩ කරපල්ලා.  දැන් සුද්දා 
උඹලට නිදහස ෙදන්න යන්ෙන්, උඹලාට ආදරයකින් ෙනොෙවයි.  
උන් හිතන්ෙන් ලංකාව උන්ෙග් ෙත් වත්ත කියලා. උන්ෙග් 
අන්තඃපුරය කියලා.   ෙත් වත්ත වෙට් සුද්දන්ෙග් පැටව් ෙබෝ ෙවන 
ෙකොට උඹලාට හරි ආඩම්බරයි.  පාට සුදු හින්දා එක එකාට 
බැලකම් කරන නිවට  ජාතියක් ගානට වැෙටනවා. එය ඒකාන්තයි.  
ෙභ්ද බින්නකම්, කුල මල, පක්ෂ ෙභ්ද බල තණ්හාව දැන්ම අයින් 
කර ගත්ෙත් නැත්නම් උඹලා ජාතියක් හැටියට අන්ත 
පරිහානියකට වැෙටන බව වැඩි ඈතක ෙනොවන බව මතක 
තියාගනිල්ලා.”     

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, මම හිතන්ෙන් අනගාරික 

ධර්මපාලතුමා ෙම් කියපු පකාශය අදටත් ඉතාමත්ම වලංගු 
කියලායි.  අද ෙවන ෙකොට විෙශේෂෙයන්ම ෙබෞද්ධ ආගම ෙකෙරහි  
ෙම් රට තුළ දැවැන්ත අර්බුදකාරි ගැටලු රාශියක්,  ඇති ෙවමින් 
පවතින යුගයක් හැටියටයි මම යුගය හඳුන්වන්ෙන්. වසර 
 2600කට වඩා පැරණි සින්නකර ඔප්පුවක් තිෙබන සිංහල 
ෙබෞද්ධයා අද හරියට කුලී නිවැසියන්ෙග් තත්ත්වයට පත්ෙවලා 
තිෙබනවා. එය ඉතාමත් කනාගාටුදායක තත්ත්වයක්. ඒකට මම 
යම් යම් ෙහේතු ඉදිරිපත් කරනවා.  සමහර මන්තීවරුන් මා පිළිබඳව 
එක්තරා වැරදි ෙකෝණයකින් දකින්න පුළුවන්.  හැබැයි, ඒත් මට 
කරන්න ෙදයක් නැහැ.  මම කියන්ෙන් ඇත්ත කථාව.  දැන් ෙම් 
ළඟදී උතුරු පළාත් සභාෙව් ෙයෝජනාවක් සම්මත කර ගන්නවා, 
බුදු පිළිම විහාරස්ථාන ඉදිකිරීම තහනම් කියලා.  ඒ එක ෙදයක්. 
ඊළඟට තමුන්නාන්ෙසේ දන්නවා අෙප් ආදරණීය රණවිරුෙවෝ 
තමන්ෙග් ඇස්, හිස්, මස්, ෙල්  දන් දීලා ෙබ්රා ගත්ත ඉඩම් -
පුරාවිද්යාත්මක වටිනාකමක් තිෙබන ඒ ඉඩම්- අද ෙඩෝසර් 
කරන්න පටන් අරෙගන තිෙබනවා.   

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, යහපාලන ආණ්ඩුව 2015 

ජනවාරි මාසෙය් ඉඳලා අද ෙවනෙකොට ඇත්ත කථා කරන අෙප් 
නායක ස්වාමීන් වහන්ෙසේලා කී නමක් සිරගත කර තිෙබනවාද? ඒ 
වාෙග්ම තමයි ඊෙය් ෙපෙර්දා දවසක උ ඩුෙව් ධම්මාෙලෝක 
හාමුදුරුෙවෝ පිරිත් දැම්මාය කියා ඊ ට එෙරහිව මිලින්ද ෙමොරෙගොඩ 
ඇතුළු පිරිසක් උසාවි යනවා. උසාවි ගිහින් කියනවා, "පිරිත් 
ඇෙහනෙකොට, මානසික ආතතිය, අධි රුධිර පීඩනය, හිසරදය ආදි 
ෙලඩ හැෙදනවා"ය කියා. මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, පිරිත් 
ඇෙහනෙකොට ෙම් වාෙග් ෙලඩ හැෙදන්ෙන් කුම්භාණ්ඩයින්, 
ෙපෙර්තයින් වාෙග් අයටයි. ඒ නිසා පිරිතක් ඇෙහනෙකොට 
හිසරදය හැෙදනවා නම්, අධි රුධිර පීඩනය ඇති ෙවනවා නම්, ඒ 
වාෙග්ම මානසික ආතතිය ඇති ෙවනවා නම් ඔවුන් මනුෂ්ය ගති 
ලක්ෂණ තිෙබන අය ෙනොෙවයි කියන එකයි මෙග් විශ්වාසය.  

 
අද අපිට එක ෙදයක් ගැන හිරිකිතෙයන් කථා කරන්න සිද්ධ 

ෙවලා තිෙබනවා. ධර්ම රාජ්යයක් ෙගොඩ නැගීම සඳහා යහ පාලන 
ආණ්ඩුවට ගිය අයට අද ෙවලා තිෙබන්ෙන් ෙමොකක්ද? අද ඔවුන් 
බකන්නිලාෙගන සිටිනවා. බකන්නිලාෙගන ඉන්නවා විතරක් 
ෙනොෙවයි, අද ෙම් යහ පාලන ආණ්ඩුව තුළ ධර්ම රාජ්යයක් ෙගොඩ 
නගා ගන්නත් බැරි ෙවලා තිෙබනවා. එෙසේ ධර්ම රාජ්යයක් ෙගොඩ 
නගන්න බැරිවීම තුළ ගෙල් පහරපු බළලුන් වාෙග් තමයි සමහර 
පක්ෂ නිෙයෝජනය කරන අය ෙම් පාර්ලිෙම්න්තුෙව් හැසිෙරන්ෙන්. 
ෙමය ඉතාම කනගාටුදායක තත්ත්වයක්.  

 
මම ෙහොඳ ෙබෞද්ධෙයක්. ඒ වුණත් මම ෙම් සභාෙව්දී 

පැහැදිලිව කිව යුතු කරුණක් තිෙබනවා. මූලාසනාරූඪ ගරු 
මන්තීතුමනි, සිංහල ෙබෞද්ධයාට ෙවන හානිය සම්බන්ධෙයන් 
අෙප් සමහර නායක හාමුදුරුවරු අද වෙග්වගක් නැතුව මුනිවත 
රැක ෙගන ඉන්නවා. එක පැත්තකින් අපි සමහර නායක ස්වාමීන් 
වහන්ෙසේලා ගැන ආඩම්බර ෙවනවා. ඒ වාෙග්ම අෙනක් 

3529  3530 

[ගරු ගාමිණී ජයවිකම ෙපෙර්රා මහතා] 



2016 ෙදසැම්බර්  08 

 

 

පැත්ෙතන් ෙමවැනි ෙද්වල් සම්බන්ධවත් අපි අෙප් කනගාටුව 
පකාශ කරනවා. ඒ වාෙග්ම අෙප් කෙතෝලික පියතුමන්ලා අද 
සිංහල ෙබෞද්ධයා ෙවනුෙවන් කථා කරන්න පටන් ෙගන 
තිෙබනවා. එය ඉතාම ආඩම්බරෙයන් ෙම් සභාව තුළ කිව යුතු 
කථාවක්. ඇයි? ඔවුන්ෙග් හෘදය සාක්ෂියට එකඟව ඔවුන් දන්නවා, 
සිංහල ෙබෞද්ධයා කියන්ෙන් කවුද කියා. ෙම් සභාව තුළ බලය රැක 
ගැනීමට, එෙහම නැත්නම් තනතුරු රැක ගැනීමට, වර දාන, 
වරපසාද රැක ගැනීමට තමන්ෙග් ආගම පාවා ෙදන්න හදනවා නම් 
අපි ඒකට විරුද්ධ ෙවනවා. අපි හැම ආගමකටම ආ දෙරයි.  

 
ෙම් රෙට් හිටපු ජනාධිපති, මහින්ද රාජපක්ෂ මැතිතුමා ෙහොඳ 

ෙබෞද්ධෙයක්. ඔහු ෙබෞද්ධාගමට, සිංහල ජාතියට විතරක් 
ෙනොෙවයි, අෙනක් ජාතීන්වලටත්, ආගම්වලටත් දැවැන්ත කාර්ය 
භාරයක් ඉටු කළා. මම පුංචි උදාහරණයක් කියන්නම්. මම 
බස්නාහිර පළාත් සභාෙව් ඉන්නෙකොට, බස්නාහිර පළාත් සභාෙව් 
හිටපු පධාන අමාත්යතුමාට මට උපෙදස් ලබා දුන්නා, පන්සල්, 
පල්ලි, ෙකෝවිල් කියන ෙම් සියල්ලටම ආධාර ලබා දීලා බස්නාහිර 
පළාත් සභාව තුළ එම ආගමික ස්ථාන සංවර්ධනය කිරීමට 
දායකත්වය ෙදන්නය කියා. එම වැඩසටහන හැදින්වූෙය්, "සරුදම් 
අරුණැල්ල" කියායි. මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, එම 
වැඩසටහන වසර ගණනක් තිස්ෙසේ කියාත්මක කර ෙගන ආවා. 
නමුත් අද ෙවනෙකොට, විහාරස්ථානයක යමක් නිර්මාණය කිරීමට, 
ෙකෝවිලක, පල්ලියක යමක් සංවර්ධනය කිරීමට එම දායකත්වය 
ලබා ෙදන්ෙන් නැහැ. ඒ වාෙග්ම දහම් පාසලකට අවශ්ය කරන 
ෙඩස්ක් - බංකුවක් හදන්න මුදල් ෙදන්ෙන් නැති මට්ටමකට අද 
පළාත් සභාව පත් ෙවලා තිෙබනවා. ඒ නිසා කියාත්මක කරෙගන 
පැමිණි ෙහොඳ වැඩසටහන් තිෙබනවා නම් අනිවාර්යෙයන්ම ඒවාට 
ෙම් යහ පාලන රජයත් සහෙයෝගය ෙදනවා නම් අපි ඒකාබද්ධ 
විපක්ෂය හැටියට අෙප් දායකත්වයත් එයට ලබා ෙදනවා. අපි 
ෙහොඳ ෙදයට ෙහොඳයි කියනවා වාෙග්ම, නරක ෙදයට නරකයි 
කියාත් කියනවා.  

 
මම ගරු ඇමතිතුමාෙග් අවධානයට විෙශේෂෙයන්ම තවත් 

කරුණක් ෙයොමු කරනවා. මම නිෙයෝජනය කරන්ෙන් ෙබ්රුවල 
ආසනය. ෙබ්රුවල ආසනෙය් පධානම ආදායම් මාර්ගයක් හැටියට 
සංචාරක ව්යාපාරය පවතිනවා. අෙප් සංචාරක සංවර්ධන 
ඇමතිතුමාට මම ෙබොෙහොම ගරු කරනවා. ''රන් සැතපුම'' -
"Golden Mile"- කියන ෙබ්රුවල සංචාරක කලාපය පිළිබඳව 
තවමත් ඔබතුමාෙග් අවධානය ෙයොමු ෙනොවීම ගැන මම කනගාටු 
වනවා. ෙමෙහම සංචාරක කලාපයක් තිෙබනවාද කියලා ඔබතුමා 
දන්ෙන් නැහැ කියා මම පැහැදිලිවම දන්නවා. ගරු ඇමතිතුමනි, 
ෙම් ෙබ්රුවල සංචාරක කර්මාන්තයට; ''රන් සැතපුම'' - "Golden 
Mile"- කියන සංචාරක කලාපයට අප කුමන ෙහෝ ෙදයක් කළ 
යුතුයි කියා පසු ගිය අය වැෙය්දීත් මම ඔබතුමාට කිව්වා. 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, ඔබට මතක ඇති.  එදා රනිල් 
විකමසිංහ අෙප් අගාමාත්යතුමා කියපු කථාවක් තමයි, "plain tea 
ෙබොන, ෙරොටී කන සංචාරකයින් අපි ලංකාවට ෙගෙනන්ෙන් 
නැහැ'' කියන එක.  

 
ගරු සංචාරක ඇමතිතුමා ඇතුළු යහපාලන ආණ්ඩුව 

සංචාරකයින් ෙගන්වනවා. සංචාරකයින් ෙගන්නුවාට වැඩක් 
නැහැ; ඔළු ෙගඩි සංඛ්යාව වැඩි වුණාට වැඩක් නැහැ. ඒ පෙද්ශය 
තුළ මධ්ය පරිමාණෙය්, සුළු පරිමාණෙය් සංචාරක කර්මාන්තෙය් 
ෙයදී සිටින ව්යාපාරිකයින් අද අනාථ ෙවලා; නන්නත්තාර ෙවලා; 
අද කබෙලන් ළිපට වැටිලායි තිෙබන්ෙන්.  

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, මම ගුරුවරෙයක් වුණත්, 

ලංකාව පුරාම සංචාරක ව්යාපාරය පිළිබඳව ෙසොයා බලනවා. ගරු 
ඇමතිතුමනි, මම සංචාරක කර්මාන්තයට ෙබොෙහොම ළැදියි. ඒ 
නිසා, ෙම් ව්යාපාරය නඟාසිටුවන්නට, ෙකොන්ෙද්සි විරහිතව ඕනෑම 
ෙව්ලාවක තමුන්නාන්ෙසේ ට සහෙයෝගය ලබා ෙදන්නට මා 
කැමැතියි. 

ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ගරු මන්තීතුමනි, ඔබතුමාට තව විනාඩි ෙදකක කාලයක් 

තිෙබනවා. 
 

ගරු පියල් නිශාන්ත ද සිල්වා මහතා 
(மாண்ᾗமிகு பியல் நிசாந்த த சில்வா) 
(The Hon. Piyal Nishantha De Silva) 
යම් යම් අවස්ථාවලදී සංචාරක ව්යාපාරය ෙවනුෙවන් ෙලොකු 

කැපවීමක් කරන්නට ඔබතුමා අමාත්යාංශෙය් නිලධාරින් එක්ක 
එකතු ෙවනවා. ඒ පිළිබඳව මම ඔබතුමාට ස්තුතිවන්ත වනවා. අප 
ෙහොඳ ෙද් ෙහොඳ විධියට දකින පිරිසක්. ෙබ්රුවල පෙද්ශෙය් 
සංචාරක කර්මාන්තය තුළ ගැටලු කිහිපයක් තිෙබනවා. රිවරිනා, 
ෆාම් ගාර්ඩ්න්, ස්වානි කියන පධානම සංචාරක ෙහෝටල් 
සංවර්ධනය අද අතරමඟ නැවතිලා තිෙබනවා. ෙම් නිසා ඒ 
පෙද්ශයට ෙමොන තරම් කාමර සංඛ්යාවක් අහිමි ෙවලා 
තිෙබනවාද? එෙහම අහිමිවීමට ෙහේතුවක් තිෙබනවා. ඒ තමයි, ෙම් 
ව්යාපෘති සංවර්ධනය කරන්නට ඒ ව්යාපාරිකයින්ට පසු ගිය 
කාලෙය් සියයට නවයක ෙපොලී අනුපාතය මතයි ණය මුදල් ලබා 
දුන්ෙන්. එම ෙපොලී අනුපාතය අද සියයට දහහත දක්වා වැඩි ෙවලා 
තිෙබනවා. ගරු ඇමතිතුමනි, ෙම් තත්ත්වයට ෙහේතුව කුමක්ද කියා 
මා දන්ෙන් නැහැ.  

 
ගරු ඇමතිතුමනි, ඔෙබ් පාර්ශ්වය නිෙයෝජනය කළත්, පසු ගිය 

කාලෙය් බස්නාහිර පළාත් සභාෙව් හිටපු සංචාරක ඇමතිවරයා 
වන නිමල් ලන්සා මැතිතුමා සම්බන්ධව මම ෙබොෙහොම 
ආඩම්බරෙයන් කථා කරනවා. මෙග් ඉල්ලීම පරිදි එතුමා ඒ 
සංචාරක කලාපෙය් solar power විදුලි පද්ධතිය ඇති කරලා, 
ෙලෝකෙය් තිෙබන ෙහොඳම ෙවරළ පිරිසිදු කිරීෙම් යන්තය -beach 
cleaning යන්තය- ලබා දීලා, ඒ සංචාරක කලාපය තුළ මාර්ග 
පද්ධතිය වැඩි දියුණු කළා. ඒ වාෙග්ම, සංචාරක 
මඟෙපන්වන්නන්, රියදුරන් ආදී ෙම් සියලු ෙදනා තුළම 
ආකල්පමය ෙවනසක් ඇති කරමින් සම්මන්තණ, වැඩ මුළු 
පවත්වලා සංචාරක කර්මාන්තෙය් යම් දියුණුවක් ඇති කරන්නට 
උත්සාහ ගත්ත අමාත්යවරෙයක්. ඒ නිසා මම එතුමාටත් ෙම් 
අවස්ථාෙව්දී ස්තුතිවන්ත වනවා. ඒ සියලු ෙද්වල් සිද්ධ වුෙණ් 
මහින්ද රාජපක්ෂ මැතිතුමාෙග් පාලන කාලය තුළයි. ඒ නිසා, ෙම් 
යහපාලන රජෙය් කාලය තුළ සංචාරක කර්මාන්තයට යහපතක් 
සිදු ෙවයි කියා අප බලාෙපොෙරොත්තු වනවා.  

 

ගරු ඇමතිතුමනි, ''සංචාරක කර්මාන්තෙය් ඔබ ගන්නා සියලු 
ෙහොඳ වැඩ කටයුතුවලදී ඔබට සහෙයෝගය ලබා ෙදන්න, ෙම් 
නිලධාරින්ට සහෙයෝගය ලබා ෙදන්න,  සංචාරක කර්මාන්තෙය් 
ෙයදී සිටින මෙග් අහිංසක සියලු ෙදනා ෙවනුෙවන් මම කැප 
ෙවනවා''ය කියන පතිඥාව ලබා ෙදමින්, මෙග් කථාව අවසන් 
කරනවා.  
 

ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ෙබොෙහොම ස්තුතියි.  
 

මීළඟට, ගරු සුජිත් සංජය ෙපෙර්රා මන්තීතුමා. ඔබතුමාට 
විනාඩි හතරක කාලයක් තිෙබනවා. 

 
[අ.භා. 4.16] 

 

ගරු සුජිත් සංජය ෙපෙර්රා මහතා  
(மாண்ᾗமிகு சுஜித் சங்ஜய ெபேரரா) 
(The Hon. Sujith Sanjaya Perera)  
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, සංචාරක සංවර්ධන හා 

කිස්තියානි ආගමික කටයුතු අමාත්යාංශය සහ තවත් අමාත්යාංශ 
කිහිපයක  වැය ශීර්ෂ විවාදයට ගන්නා ෙම් අවස්ථාෙව්දී අදහස් 
දැක්වීමට කාලය ලබාදීම ගැන ඔබතුමාට මෙග් ස්තුතිය 
පිරිනමනවා.  

3531  3532 



පාර්ලිෙම්න්තුව 

මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, ලංකාවට පමණක් ෙනොව 
ජාත්යන්තර වශෙයනුත් සංචාරක ව්යාපාරය සෑම රටකටම 
ඉතාමත් වැදගත් බව අප දන්නවා. විෙශේෂෙයන්ම, ජාතීන් අතර 
අෙන්යෝන්ය සුහදතාව, ජාත්යන්තර සම්බන්ධතාවන් වර්ධනය කර 
ගැනීමටද ඒ තුළින් හැකි වනවා. ඒ විතරක් ෙනොෙවයි. 
විෙශේෂෙයන්ම විෙද්ශ විනිමය උපයා ගැනීෙම් පධාන ආදායම් 
මාර්ගයක් හැටියට සංචාරක ව්යාපාරය සියලුම රටවලට ඉතාමත් 
වැදගත් කියන එක ෙම් අවස්ථාෙව්දී අප සඳහන් කරන්නට ඕනෑ. 

 
ෙමම ජාතික රජය පිහිටවූවාට පසුව අතිගරු ජනාධිපතිතුමා 

ඇතුළු ගරු අගාමාත්යතුමාත්, වර්තමාන සංචාරක සංවර්ධන 
අමාත්යතුමාත්, සංචාරක ව්යාපාරය සම්බන්ධව විෙශේෂ අවධානය 
ෙයොමු කර තිෙබන බව අපි දන්නවා. අපි ජාතික රජයක් පිහිටවූවාට 
පසුව, අද ඒ සඳහා ජාත්යන්තර වශෙයන් ෙහොඳ පිටුවහලක් ලැබිලා 
තිෙබනවා. අපට මීට කලින් ජාත්යන්තර වශෙයන්  ෙලොකු 
සහෙයෝගයක් තිබුෙණ් නැහැ. අපි ජාතීන් වශෙයන් අෙනකුත් 
රටවල් සමඟ සුහඳව කටයුතු කරන ෙමම කාලෙය්දී ජාත්යන්තර 
වශෙයන් සහෙයෝගය දිනා ෙගන, සංචාරක ව්යාපාරය දියුණු 
කරන්න තිෙබන ෙහොඳම අවස්ථාව ෙමම අවස්ථාවයි කියලා මම 
හිතනවා.  

 

මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, සංචාරක ව්යාපාරය ගැන කථා 
කරන ෙමම අවස්ථාෙව්දී මා හට කාල ෙව්ලාව පමාණවත් ෙනොවන 
නිසා, ඒ ගැන වැඩි දුර කථා කරන්න බලාෙපොෙරොත්තු වන්ෙන් 
නැහැ. මම නිෙයෝජනය කරන යටියන්ෙතොට මැතිවරණ 
ෙකොට්ඨාසෙය් කිතුල්ගල සංචාරක කලාපය ගැන මම 
ෙපෞද්ගලිකවම ගරු අමාත්යතුමා සමඟ සාකච්ඡා කළා. ඇත්ත 
වශෙයන්ම කිතුල්ගල පෙද්ශයට පැමිණ ඒ සම්බන්ධව ෙසොයා 
බැලීම සඳහා එම පෙද්ශෙය් මා සමඟ සංචාරයක් කරන්නත් ගරු 
අමාත්යතුමා ඉතා උනන්දුෙවන් යුතුව දිනයක් ෙයොදා ෙගන 
තිබුණා.  

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, විෙශේෂෙයන්ම සංචාරක 

ව්යාපාරය ගත්තාම කිතුල්ගල පෙද්ශය අපට අමතක කරන්න 
බැහැ. ෙමොකද, කිතුල්ගලටම ආෙව්ණික -අෙප් රටට ආෙව්ණික- 
ෙවලා තිෙබන කිතුල්ගල white-water rafting ව්යාපාරය එම 
පෙද්ශෙය් තිෙබනවා. ෙමම ව්යාපාරය කැලණි ගඟ ආශිතව 
කිතුල්ගල නගරය ෙක්න්ද කර ෙගන පවත්වා ෙගන යනවා. එම 
නිසා ආසියා ව පැත්ෙතන් ගත්තත්, කිතුල්ගල  පෙද්ශෙය් white-
water rafting ව්යාපාරය සංචාරකයන්ෙග් ආකර්ෂණය දිනාගත් 
ඉතාමත් වැදගත් ව්යාපාරයක් බවට අද පත්ෙවලා තිෙබනවාය  
කියන එක මම ෙම් අවස්ථාෙව්දී මතක් කරන්න ඕනෑ.  

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, පසුගිය දවස්වල ෙනොෙයකුත් 

ආකාරෙය් පශ්න ගණනාවක්  white-water rafting ව්යාපාරය 
සම්බන්ධව පැන නැඟී තිබුණා. තමුන්නාන්ෙසේලාත්, ගරු 
අමාත්යතුමාත්, අපිත් දන්නා පරිදි ඒකට ෙහේතු ෙවලා තිබුෙණ්, 
ෙබෝඩ්ලන්ඩ්ස් ජලවිදුලි බලාගාර ව්යාපෘතියයි. මීට අවුරුදු 
ගණනාවකට කලින් ලංකා විදුලිබල මණ්ඩලය, විදුලිබල හා 
පුනර්ජනනීය බලශක්ති අමාත්යාංශය මැදිහත් ෙවලා ෙබෝඩ්ලන්ඩ්ස් 
ජලවිදුලි ෙයෝජනා කමයක් ආරම්භ කරන්න කටයුතු කළා.  ෙමම 
ව්යාපාරය තවදුරටත් ඉදිරියට ෙගන යන්න හැකි ෙවයිද කියලා 
ෙලොකු සැකයක්, සාංකාවක් මතු ෙවලා තිෙබනවා. පසු ගිය 
දවස්වල විවිධ උද්ෙඝෝෂණ, විවිධ සාකච්ඡාවන් ඒ ඒ අමාත්යාංශ 
මට්ටමින් සහ විවිධ සංවිධාන මට්ටමින් පවත්වන්න කටයුතු කරලා 
තිබුණා. නමුත්, ඒ සම්බන්ධව තිෙබන බිය ෙහේතුෙවන්,  අද  ෙම් 
ව්යාපාරය ඉදිරිෙය් තිෙබන තර්ජනය ගැන පෙද්ශ වාසීන්  නැවත 
වරක් විටින් විට අෙපන් පශ්න කරන අවස්ථාවක් එළැඹිලා 
තිෙබනවා.  

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තිතුමනි, එම නිසා ෙම් සම්බන්ධව ගරු 

අමාත්යතුමාෙග් අවධානයට ෙයොමු කරවන්න මා කැමතියි. දැනට, 

ෙම් සම්බන්ධව අධිකරණෙය් නඩුවක් විභාග ෙවමින් පවතිනවා. 
එම නිසා ෙමම ව්යාපාරයට සම්බන්ධ ෙවලා ඉන්න පෙද්ශවාසීන් 
සහ ව්යාපාරිකයන් ඉල්ලා සිටින්ෙන්, රජෙය් මැදිහත්වීම ඇතිව 
විදුලිබල අමාත්යාංශයත්, සංචාරක අමාත්යාංශයත් ඒකාබද්ධ 
ෙවලා, අවෙබෝධතා ගිවිසුමක් අත්සන් කරලා නිසියාකාර 
කමෙව්දයක් අනුව කැලණි ගඟට ජලය මුදා හැරීම සඳහා සථ්ිරසාර 
වැඩ පිළිෙවළක් සකස් කරන්න කියන එකයි.  එම නිසා ගරු 
අමාත්යතුමනි, ඔබතුමාෙග් කාරුණික අවධානය ෙම් ෙකෙරහි 
ෙයොමු කරන ෙලස මා ඉල්ලා සිටිනවා. 

 
විදුලිබල හා පුනර්ජනනීය බලශක්ති අමාත්යාංශයත් සමඟ 

සාකච්ඡා කරලා ෙම් අයට ස්ථිරසාර විසඳුමක් ලබා දීෙම් 
වැඩපිළිෙවළක් -වසෙර් වැඩි කාල සීමාවක් තුළ ජලය 
නිසියාකාරව ලබා දීෙම් වැඩ පිළිෙවළක්- කියාත්මක කරන්න 
පුළුවන් වුෙණොත් ඔවුන්ෙග් රැකියා සුරක්ෂිතභාවය රඳා පවතිනවා. 
එපමණක් ෙනොෙවයි, සංචාරකයන්ට ඉතාමත් වැදගත් ආකර්ෂණීය 
ෙසේවාවක් සපයන ෙමම white-water rafting ව්යාපාරය තවදුරටත් 
ලංකාෙව් පවත්වාෙගන යාමට පුළුවන්කම ලැෙබනවා. මම 
හිතන්ෙන්, එය කිතුල්ගල පෙද්ශෙය් සංචාරක ව්යාපාරයට ඉතාම 
වැදගත් ෙදයක් බවට පත් ෙවලා තිෙබනවා.  

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ගරු මන්තීතුමනි, දැන් ඔබතුමාෙග් කථාව ෙකටි කරන්න. 

 

ගරු සුජිත් සංජය ෙපෙර්රා මහතා  
(மாண்ᾗமிகு சுஜித் சங்ஜய ெபேரரா) 
(The Hon. Sujith Sanjaya Perera)  
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, අෙනක් කාරණාව වන්ෙන් 

කිතුල්ගල නගරය සම්බන්ධෙයනුයි. අද වන විට, සංචාරකයන්ට 
කිතුල්ගල නගරයට එන්න පුළුවන් වාතාවරණයක් නැහැ කියලා, 
ඔබතුමාට මම කලිනුත් කිව්වා. එම නගරෙය් ෙබොෙහොම 
අඩුපාඩුකම් තිෙබනවා. වැසිකිළි පහසුකම් නැහැ. අඩුම තරමින් 
සංචාරකයන් එම පෙද්ශයට පැමිණියාම මුදල් ටිකක් ලබා ගන්න 
ATM යන්තයක් නැහැ. බැංකු කිහිපයක් තිබුණත් ATM 
යන්තයක්වත් නැහැ. ගරු අමාත්යතුමනි, ෙම් කරුණු ෙකෙරහි 
අවධානය ෙයොමු කර කඩිනමින් කටයුතු කරන ෙලසට මම ඉල්ලා 
සිටිනවා.  

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, කිතුල්ගල පෙද්ශය ගැන කථා 

කරන විට ෙමහි තිෙබන තවත් අඩුපාඩුකම් ගැන කරුණු 
රාශියක්ම තිෙබනවා. නමුත්, කාල ෙව්ලාව ඉක්ම යන නිසා මම ඒ 
ගැන කථා කරන්ෙන් නැහැ. ගරු අමාත්යතුමනි, ඉදිරි කාලෙය්දී 
ඔබතුමා කිතුල්ගල පෙද්ශෙය් සංචාරය කරයි කියලා අපි 
බලාෙපොෙරොත්තු වනවා. ඒ අවස්ථාෙව්දී ෙමම පෙද්ශෙය් තිෙබන 
අඩුපාඩුකම් ගැන සාකච්ඡා කරන්න අප බලාෙපොෙරොත්තු වනවා. 
ඒ වාෙග්ම, ෙමම පෙද්ශ ෙය් සංචාරක ව්යාපාරය දියුණු කරන්න 
ඔබතුමාෙග් සහෙයෝගය ලබා ෙදන ෙලස මම ඉල්ලා සිටිනවා. 
ගරු අමාත්යතුමනි, ඔබතුමා සංචාරක ඇමතිවරයා හැටියට 
සංචාරක ව්යාපාර කටයුතු සාර්ථකව ඉදිරියට ෙගන යන්න 
ෙබොෙහොම උනන්දු වනවා. ඔබතුමාට ඒ වැඩ පිළිෙවළ සාර්ථකව 
ඉදිරියට ෙගන යාමට අවශ්ය ශක්තිය, ෛධර්ය, වාසනාව 
ලැෙබ්වා! කියා පාර්ථනා කරමින් මෙග් වචන ස්වල්පය අවසන් 
කරනවා. ෙබොෙහොම ස්තුතියි.  

 

[பி.ப. 4.21] 
 

ගරු ශාන්ති ශීසක්න්දරාසා මහත්මිය  
(மாண்ᾗமிகு (திᾞமதி) சாந்தி ஸ்ரீஸ்கந்தராசா) 
(The Hon. (Mrs) Shanthi Sriskandarasa) 
ெகளரவ தைலைமதாங்கும் உᾠப்பினர் அவர்கேள, 

ᾗத்தசாசன அைமச்சு, தபால், தபால் ேசைவகள் மற்ᾠம் 
ᾙஸ்ᾢம் சமய அᾤவல்கள் அைமச்சு, சுற்ᾠலாத்ᾐைற 
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அபிவிᾞத்தி மற்ᾠம் கிறிஸ்தவ சமய அᾤவல்கள் அைமச்சு 
ஆகியவற்றின் நிதி ஒᾐக்கீᾌகள் ெதாடர்பான குᾨநிைல 
விவாதத்திேல ஒᾞசில கᾞத்ᾐக்கைளக் குறிப்பிட 
விᾞம்ᾗகின்ேறன். இன்ᾠ எமᾐ நாᾌ இன, மத ேபதங்களின் 
அᾊப்பைடயில் நீண்டகால ᾜத்தத்ைதச் சந்தித்ᾐ அைனத்ᾐத் 
ᾐைறகளிᾤம் அைனத்ᾐ வளங்களிᾤம் பின்தங்கிய நிைலயில் 
இᾞக்கின்றᾐ. இந்த நிைலயில் நான் ஒᾞ கᾞத்ைத ᾙன்ைவக்க 
விைழகின்ேறன். அதாவᾐ இந்த நாட்ᾊன் அைனத்ᾐ 
மக்கைளᾜம் பிரதிநிதித்ᾐவப்பᾌத்ᾐகின்ற உᾠப்பினர்கள் 
ஒன்ᾠகூᾌகின்ற அதிᾜயர் சைபயான இந்தப் பாராᾦமன்ற 
வளாகத்திேல நல்லாட்சியின் நல்ᾢணக்கத்ᾐக்குாிய 
அறிகுறியாக ᾚவினத்ைதᾜம் மதங்கைளᾜம் 
ெவளிப்பᾌத்தக்கூᾊய வைகயில் விகாைர, ேகாயில், 
ேதவாலயம், பள்ளிவாசல் என்பவற்ைறத் ெதாடராக 
அைமப்பதற்கு நாங்கள் ᾙன்வᾞேவாமானால், அᾐ இன, மத 
ேவᾠபாடற்ற நிைலைய ெவளிப்பᾌத்தக்கூᾊய ஒᾞ சூழைல 
ஏற்பᾌத்ᾐம் என்பᾐ எனᾐ கᾞத்தாகும்.  

 
அᾐமட்ᾌமல்ல, எதிர்காலப் பிள்ைளகᾦக்கு அவரவர் 

மதத்தின் அᾊப்பைடயில் ஞாயிற்ᾠக்கிழைமகளில் அறெநறி 
வகுப்ᾗ - மைறக்கல்வி மற்ᾠம் 'பன்சல'ᾜடன் சம்பந்தப்பட்ட 
பல்ேவᾠ விதமான சமயக் கல்விகைளக் கற்பிப்பதற்ெகன 
ஒᾨங்குகள் ேமற்ெகாள்ளப்பட்ᾊᾞக்கின்றன. இந்தச் சமய 
ேபாதைனேயாᾌ இைணந்ததாக விட்ᾌக்ெகாᾌப்ᾗ, 
நல்ᾢணக்கம், மாியாைத ெசᾤத்ᾐதல், ஒற்ᾠைமயாக வாᾨதல், 
அறம், ேநர்ைம, உண்ைம ேபான்ற விடயங்கைளᾜம் 
அைனத்ᾐப் பிள்ைளகᾦக்கும் மதேபதமற்ற வைகயில்  
கற்ᾠக்ெகாᾌக்கக்கூᾊய ஒᾞ சூழைல இந்த வகுப்ᾗக்களிேல 
ஏற்பᾌத்த ேவண்ᾌம். அேதேநரம், எᾐவித ஊதியᾙமின்றி 
அர்ப்பணிப்ேபாᾌ பணியாற்ᾠகின்ற சமய ஆசிாியர்கᾦக்கு 
இதற்கான பயிற்சி வகுப்ᾗக்கைள நடத்ᾐவதற்குாிய 
ஒᾨங்குகள் ேமற்ெகாள்ளப்பட ேவண்ᾌம்.  

 
ேமᾤம், சுற்ᾠலாத்ᾐைற ெதாடர்பாகக் கᾞத்ᾐக் 

கூᾠைகயில், ᾜத்தம் ᾙᾊவைடந்ததன் பின்ᾗ வட பகுதிக்கு 
ஊர்வலமாகப் பைடெயᾌத்ᾐ வᾞகின்ற சுற்ᾠலாப் பயணிகள் 
அங்கு பார்ைவயிᾌவதற்கு நாம் எதைனக் காட்சிப்பᾌத்தி 
ᾜள்ேளாம்? என்ᾠ ெகளரவ அைமச்சர் அவர்களிடம் ேகட்க 
விᾞம்ᾗகின்ேறன். அங்கு  ᾜத்தத்தின்ெபாᾨᾐ ஏ- 9 ᾪதியில் 
இᾊந்ᾐவிᾨந்த ெபாிய நீர்த்தாங்கிேய கிளிெநாச்சி நகாிேல 
அைடயாளச் சின்னமாக ைவக்கப்பட்ᾊᾞக்கின்றᾐ. 
கிளிெநாச்சி ᾊப்ேபா சந்திக்கு அᾞகில் ேமᾤெமாᾞ ᾜத்தச் 
சின்னெமான்ᾠ - பல ெவᾊப்ᾗக்களிைடேய ேமேல நிமிர்ந்ᾐ 
வந்ᾐ ᾘத்திᾞக்கின்ற தாமைரப் ᾘ -  காட்சிப்பᾌத்தப் 
பட்ᾊᾞக்கின்றᾐ. அைதக் கடந்ᾐ ஆைனயிறᾫப் பக்கம் 
ெசல்கின்றெபாᾨᾐ பல ᾜத்த சின்னங்கள் அைடயாளப் 
பᾌத்தப்பட்ᾌப் பாᾐகாக்கப்பᾌவைதக் காணலாம். இைவ 
எல்லாம் மக்கᾦக்கு எதைன எᾌத்ᾐக்கூᾠகின்றன?  

 
இᾠதி ᾜத்த இடம்ெபயர்ᾫ, இழப்ᾗக்கள், அதன் சுைமகள் 

மற்ᾠம் அதன் வᾌக்கைளச் சுமந்ᾐ ெகாண்ᾊᾞக்கின்றவள் 
என்ற வைகயில், எதிர்காலச் சந்ததிகᾦக்கு இந்தச் சின்னங்கள் 
என்ன ெசய்திையக் கூᾠகின்றன? என்ᾠ நான் ேகட்கின்ேறன். 
அந்த ᾜத்த வᾌக்கள் - அந்த ᾜத்தத்திᾔைடய அைடயாளங்கள்
- ᾜத்த நிைனᾫகைள மீட்ᾌப்பார்க்க ᾙᾊயாத மனநிைலயில் 
இᾞக்கின்ற எமᾐ மக்கᾦக்கு எதைனப் 
ேபாதித்ᾐக்ெகாண்ᾊᾞக்கின்றன? ஆகேவ, அங்கிᾞக்கும் 
இவ்வாறான அைடயாளச் சின்னங்கைள நீக்கி, 
சுற்ᾠலாத்ᾐைறக்கான ெசயற்பாᾌகைள ேமற்ெகாள்ள 
ேவண்ᾌம். 2017ஆம் ஆண்ᾌக்காக ᾙன்ெமாழியப்பட்ட வரᾫ 
ெசலᾫத் திட்டத்திேல ெகளரவ நிதியைமச்சர் அவர்கள் 

"சுற்ᾠலாக் ைகத்ெதாழிᾤடன் இைணந்த ᾐைணக் 
ைகத்ெதாழிைல உᾞவாக்குதல்" என்றெதாᾞ திட்டத்ைத 
ᾙன்ைவத்திᾞக்கின்றார்; நான் இதைன வரேவற்கின்ேறன்.  

 
இந்த ᾜத்தத்தின் அைடயாளச் சின்னங்கள் வடபகுதியிேல 

இவ்வாறாகக் காட்சிப்பᾌத்தப்பட்ᾊᾞகின்ற இடங்களிேல 
'கற்பகதᾞ' எனப்பᾌம் பைன சார்ந்த ைகத்ெதாழிற்சாைலகைள 
ஏன், நிᾠவக்கூடாᾐ?  ஏ- 9 ᾪதி ஊடாக ஏைனய 
இடங்களிᾢᾞந்ᾐ எமᾐ வட பகுதி ேநாக்கி வᾞகின்றவர்கள் 
கற்பகதᾞவான பைனசார் உற்பத்திப் ெபாᾞட்களின் 
நன்ைமகைள அᾔபவிக்கக்கூᾊய வைகயில், அந்தத் ெதாழில் 
ᾐைறயில் ேவைலவாய்ப்ᾗக்கைள வழங்கக்கூᾊய வைகயில், 
மக்கைள ஊக்குவிக்கின்ற வைகயில், சுற்ᾠலாத் ᾐைறைய 
ஊக்குவிக்கின்ற வைகயில் அங்கு இயற்ைகயாகக் 
காணப்பᾌகின்ற ᾚலப்ெபாᾞட்கைளப் பயன்பᾌத்திப் பல 
ெபாᾞட்கைள உற்பத்தி ெசய்யக்கூᾊய ைகத்ெதாழிற்சாைலச் 
ெசயற்றிட்டங்கைள ᾙன்ெனᾌக்க ேவண்ᾌம் என்ᾠ  நான் 
பாிந்ᾐைர ெசய்கின்ேறன்.  

 
அதைனவிட, இன்ைறய நᾪன ெதாழில்ᾒட்ப ᾜகத்திᾤம் 

இந்தத் தபால் ᾐைறயானᾐ தன்ᾔைடய சின்னத்ைத இன்ᾠம் 
பதித்ᾐக்ெகாண்ᾊᾞக்கின்றᾐ. உᾠதிப்பᾌத்தப்பட்ட ஆவணங் 
கᾦக்குத் தபால் ᾐைறயிᾔைடய ெசயற்பாᾌம் அதᾔைடய 
ேசைவᾜம் மிகᾫம் இன்றியைமயாத ஒன்றாக  அைமகின்றᾐ.  
ஆனாᾤம், இந்த ᾜத்த காலம் ᾙᾊவைடந்த பின்ᾗம் 
வடபகுதியிேல இன்ᾠம் பல தபாலகங்கள், பல உப 
தபாலகங்கள் அவற்ᾠக்ெகன  நிரந்தரமான ஒᾞ கட்ᾊடேமா, 
உாிய ஆளணிேயா இல்லாᾐ மிகᾫம் குᾠகிய ேசைவைய 
வழங்கி வᾞகின்றன. எᾐவித நᾪன ெதாழில்ᾒட்பத் 
ெதாடர்பாடல் வசதிᾜம் இல்லாத, அதாவᾐ, Internet, email 
அற்ற பின்தங்கிய இடங்களில் இந்தத் தபால் ேசைவயானᾐ 
அளப்பாிய ேதைவயாக இᾞக்கின்றᾐ. அந்த வைகயிேல சில 
உப தபாலகங்கைள நாங்கள் பார்க்கின்றெபாᾨᾐ, அைவ 
ேகாழிக்கூᾌ ேபான்ற சிறிய இடங்களில் இயங்கிவᾞவைதக் 
காணக்கூᾊயதாக இᾞக்கின்றᾐ. குறிப்பாக, ᾙல்ைலத்தீᾫ 
மாவட்டத்தின் ᾗத்ᾐெவட்ᾌவான் உப தபாலகம் இன்ᾠவைர 
ᾗனரைமக்கப்படாᾐ ஓர் இᾊந்த கட்ᾊடத்தில் ெதாடர்ந்ᾐ 
ெசயற்பட்ᾌ வᾞகின்றᾐ. இைதவிட, ᾙல்ைலத்தீவின் 
எல்ைலப் பகுதியாக இᾞக்கின்ற ெகாக்குத்ெதாᾌவாய் 
தபாலகம் இᾐவைர மீளத் திறக்கப்படாமல் இᾞக்கின்றᾐ. 
எனேவ, தபால் ᾐைறயானᾐ இவ்வாறான இந்தக் 
குைறபாᾌகைள நீக்கி, அதனᾐ ேசைவைய மிகᾫம் சிறந்த 
வைகயிேல நடத்ᾐவதற்குாிய நிதிைய ஒᾐக்கீᾌ ெசய்ᾐ 
அதன்ᾚலமாகச் சிறந்த ேசைவைய ஆற்ᾠவதற்குாிய நல்ல 
ᾙன்ெனᾌப்ᾗகைள ேமற்ெகாள்ளேவண்ᾌெமன்ᾠ ேகட்ᾌக் 
ெகாள்கின்ேறன்.  

 
ேமᾤம், 2017ஆம் ஆண்ᾌக்கான வரᾫ ெசலᾫத் திட்ட 

நிதிெயாᾐக்கீட்ᾊேல சமயம் சார்ந்ததாக பிாிேவனாக்களின் 
உட்கட்டைமப்ᾗ வசதிகைள ேமம்பᾌத்ᾐவதற்காகᾫம் அதில் 
கல்வி கற்கின்ற பிக்குகᾦக்கு மாதாந்தக் ெகாᾌப்பனᾫகைள 
ேமற்ெகாள்வதற்காகᾫம் நிதிெயாᾐக்கீᾌ ெசய்யப் 
பட்ᾊᾞக்கின்றᾐ. ஆனால், ᾜத்தத்தினால் பாதிக்கப்பட்ᾌ 
விரக்தியின் விளிம்பிᾢᾞக்கின்ற மக்கᾦக்குச் சமயத்ேதாᾌ 
சார்ந்த பல ேவைலகைள ᾙன்ெனᾌக்க ேவண்ᾊய 
ேதைவயிᾞக்கின்றᾐ. இந்நிைலயில், இந்ᾐ சமயத்தில் 
மᾠமலர்ச்சிைய ஏற்பᾌத்ᾐவதற்கான நடவᾊக்ைககள் 
எᾌக்கப்பட ேவண்ᾌம். ெபௗத்த மதத்திற்கு எவ்வாᾠ 
விேசடமான நிதிெயாᾐக்கீᾌ ெசய்யப்பட்டேதா, 
அேதேபான்ᾠ இந்ᾐ சமய விவகாரங்கᾦக்கும் 
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ஒᾐக்கப்பட்ᾊᾞக்க ேவண்ᾌம். இன்ைறய இந்த விவாதத்தில் 
இந்ᾐமத அᾤவல்கள் அைமச்ைசᾜம் ஒன்றாக இைணத்திᾞக்க 
ேவண்ᾌம். அதிᾤம் ஒᾞ பிாிவிைன காட்டப்பட்ᾌள்ளᾐ. 

 
இந்ᾐ சமய அᾤவல்கள் அைமச்சுத் ெதாடர்பான விவாதம் 

நைடெபற்ற ேவைளயில், மீள்குᾊேயற்ற அைமச்சுடன் இந்ᾐ 
சமய அᾤவல்கள் அைமச்சும் வᾞவதனால் மீள்குᾊேயற்றம் 
ெதாடர்பாக பல்ேவᾠவிதமான தீர்க்கப்படாத பிரச்சிைனகள், 
குறிப்பாக ᾪᾌ அைமத்ᾐக் ெகாᾌத்தல்  ெதாடர்பாக விேசட 
கவனம் ெசᾤத்தப்பட்டேத தவிர, அன்ைறய தினம் இந்ᾐ சமய 
அᾤவல்கள் அைமச்சுத் ெதாடர்பாக எᾐவித கவனᾙம் 
ெசᾤத்தப்படாத ஒᾞ நிைல காணப்பட்டᾐ. ஆகேவ, 
ᾜத்தத்தினால் பாதிக்கப்பட்ᾌ விரக்தியின்  விளிம்பிᾢᾞக்கின்ற  
எமᾐ மக்கைளᾜம் இளம் சᾙதாயத்ைதᾜம் 
நல்வழிப்பᾌத்ᾐவதற்காக அந்த அைமச்சுக்கு  விேசடமாக 
நிதிெயாᾐக்கி அதைனᾜம் வளர்த்ெதᾌக்க ேவண்ᾌம். 

 
இதைனவிட, வடக்கு, கிழக்கிேல சமாதானம், 

சகவாழ்விைன உᾞவாக்கும் இலக்கிைனக்ெகாண்ட 
நிகழ்ச்சித்திட்டங்கᾦக்காக 50 மில்ᾢயன் ᾟபாய் ஒᾐக்கீᾌ 
ெசய்யப்பட்ᾌள்ளᾐ; இதைன நாம் பாராட்ᾌகின்ேறாம். 
ஆனால், இதைனச் சம்பந்தப்பட்ட திைணக்களங்கᾦக்கு 
ஒᾐக்கீᾌ ெசய்கின்றேபாᾐ, சமாதானத்ைதᾜம் சகவாழ்ைவᾜம் 
சாியான ᾙைறயிேல மக்கᾦக்கு  ஏற்பᾌத்திக்ெகாᾌக்கக்கூᾊய 
வைகயில் திட்டங்கள் வகுக்கப்பட்ᾌ  சாியான ஒᾞ 
ெபாறிᾙைறயிᾕடாக அந்த நிதி பயன்பᾌத்தப்பட 
ேவண்ᾌெமன்ᾠம் ேகட்ᾌக்ெகாள்ள விᾞம்ᾗகின்ேறன். 

 
ேமᾤம், கைலஞர்கைளப் பயிற்ᾠவிப்பதற்கும் 

ெதாழில்ᾒட்பவியலாளர்களின் இயலளைவ விாிவைடயச் 
ெசய்வதற்குமாக 50 மில்ᾢயன் ᾟபாய் ஒᾐக்கீᾌ 
ெசய்யப்பட்ᾊᾞக்கின்றᾐ. வடக்கு, கிழக்குப் பகுதிகளில் 
கைலஞர்களின் வாழ்க்ைக நிைல இன்ᾠ ேகள்விக்குறியாக 
இᾞக்கிறᾐ. இதனால் எமᾐ தமிழ்ப் பாரம்பாியக் கைலகள் 
இன்ᾠ அழிந்ᾐேபாகின்ற நிைல காணப்பᾌகின்றᾐ. இᾠதி 
ᾜத்தத்தின்ேபாᾐ இந்தக் கைலஞர்கள் தங்கᾦைடய கைல 
ெதாடர்பான  உபகரணங்கள் - வாத்தியக் கᾞவிகள் 
அைனத்ைதᾜம் ெதாைலத்ᾐ இன்ᾠவைர ெவᾠம் ைகேயாᾌ 
நிற்கின்றார்கள். இவர்கள் கைலசார்ந்த மன்றங்கைள 
ஆரம்பித்திᾞந்தாᾤம், அவற்ைறக்ெகாண்ᾌ நடத்ᾐவதற்கு நிதி 
பற்றாக்குைறயாக இᾞக்கின்றᾐ. ஆகேவ, இைளஞர்கைளப் 
பயிற்ᾠவிப்பதற்ெகன ஒᾐக்கப்பட்ட இந்த 50 மில்ᾢயன் 
ᾟபாைய ᾜத்தத்திᾢᾞந்ᾐ மீண்ெடᾨந்த கைலஞர்கᾦக்குக் 
ெகாᾌத்ᾐ, பாரம்பாியக் கைலகைள ெதாடர்ந்ᾐ வளர்க்கும் 
வைகயில், அவர்கைள ஊக்குவிக்க ேவண்ᾌம். இவ்வாᾠ 
கைலஞர்கைள ஊக்குவித்தல், மதம் சார்ந்த நடவᾊக்ைககைள 
ᾙன்ெனᾌத்தல் என்பதற்குப் பதிலாக, எமᾐ பிரேதசங்களிேல 
மᾐபானசாைலகைளத் திறந்ᾐைவத்தᾤம் - 
 

ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 

You have one minute more.  
 

ගරු ශාන්ති ශීසක්න්දරාසා මහත්මිය  
(மாண்ᾗமிகு (திᾞமதி) சாந்தி ஸ்ரீஸ்கந்தராசா) 
(The Hon. (Mrs) Shanthi Sriskandarasa) 

Okay, Sir.  

மᾐபானசாைலகைளத் திறந்ᾐைவத்தᾤம் அந்த 
மᾐபானசாைலகள் ஊடாக எமᾐ இைளஞர்கைளப் 
பிைழயான வழிகளில் இட்ᾌச்ெசல்கின்ற வழிகாட்டல்கᾦேம 
அதிகாித்ᾐக்ெகாண்ᾌ ெசல்கின்றᾐ. இவற்ைறவிᾌத்ᾐ, 
அைனத்ᾐ மதங்கᾦம் அைனத்ᾐ இனங்கᾦம் ஒᾞமித்ᾐ, 
நல்ᾢணக்கத்ேதாᾌ வாழக்கூᾊய வைகயில், திட்டங்கள் 
வகுக்கப்பட்ᾌ அைவ ᾙன்ெனᾌக்கப்படேவண்ᾌம் என்ᾠ 
ேகட்ᾌ, எனᾐ உைரைய நிைறᾫெசய்கின்ேறன். நன்றி! 

 
[பி.ப. 4.32] 
 
ගරු ඉම්රාන් මහරූෆ ්මහතා 
(மாண்ᾗமிகு இம்ரான் மஹ்ᾟப்) 
(The Hon. Imran Maharoof) 

பிஸ்மில்லாஹிர்  ரஹ்மானிர்  ரஹீம். 
இன்ᾠ விவாதத்ᾐக்கு எᾌத்ᾐக்ெகாள்ளப்பட்ᾊᾞக்கின்ற 

அைமச்சுக்கள் ெதாடர்பில் ேபசுவதற்காக எனக்கு ேநரம் 
ஒᾐக்கித்தந்தைமக்கு ᾙதᾢல் நான் உங்கᾦக்கு நன்றிையக் 
கூறிக்ெகாள்கின்ேறன். தகவல் ெதாழில்ᾒட்பம் 
வளர்ச்சியைடந்ᾐள்ள இந்தக் காலத்தில் தகவல் 
பாிமாற்றமானᾐ, பல்ேவᾠ வழிகளிேல ᾙன்ெனᾌக்கப்பட்ᾌ 
வᾞகின்றᾐ. இந்தச் சவால்கᾦக்கு மத்தியில் தபால் ேசைவ  
மிகᾫம் சிறப்பான ᾙைறயில் நைடெபᾠகின்றᾐ.  இதற்காக 
தபால், தபால் ேசைவகள் அைமச்சர், அதன் பிரதி அைமச்சர் 
மற்ᾠம் அதன் அதிகாாிகைள நாம் பாராட்டாமல் 
இᾞக்கᾙᾊயாᾐ. 

 
திᾞேகாணமைல மாவட்டத்ைதப் ெபாᾠத்தவைரயில், 

தபால் ேசைவயில் சில குைறபாᾌகள் காணப்பᾌகின்றன. 
அைவ நிவர்த்தி ெசய்யப்பட ேவண்ᾌம். இப்ெபாᾨᾐ 
திᾞேகாணமைலக்கான இரᾫ தபால் ரயிலானᾐ 
கல்ேலாயாவில் தாமதிப்பதனால், திᾞேகாணமைலக்கான 
தபால்கள் உாிய ேநரத்ᾐக்குக் கிைடக்காத நிைலேய 
காணப்பᾌகின்றᾐ. எனேவ, கல்ேலாயாவிᾢᾞந்ᾐ 
திᾞேகாணமைலக்கு "ேவன்" ᾚலம் தபால் ெபாதிகைள 
எᾌத்ᾐவந்ᾐ விநிேயாகிப்பதற்குாிய ஏற்பாᾌகைளச் 
ெசய்யேவண்ᾌம். இதன்ᾚலம் ᾙᾨ மாவட்டத்திᾤᾙள்ள 
தபால் தாமதத்ைதக் குைறக்கᾙᾊᾜம் என்ற விடயத்ைத 
ெகளரவ அைமச்சர் அவர்கள் கவனத்திற்ெகாள்ள ேவண்ᾌம்.  

 
கிண்ணியா அஞ்சல் அᾤவலகமானᾐ, சுமார் 50,000 

மக்கᾦக்குச் ேசைவ வழங்குகின்ற ஓர் அஞ்சல் அᾤவலகமாக 
இᾞந்தேபாதிᾤம், அங்கு ேபாᾐமான ஆளணி வசதிகள் 
இல்லாத நிைலேய காணப்பᾌகின்றᾐ. குறிப்பாக, தபால் 
அᾤவலர்கள், தபாற்காரர்கள் ேபாᾐமான அளவில் இல்ைல 
என்பதனால், இᾞக்கின்ற ஊழியர்கள் மிகᾫம் சிரமத்ᾐக்கு 
மத்தியில் தங்கᾦைடய ெசயற்பாᾌகைள ேமற்ெகாள்ள 
ேவண்ᾊயிᾞக்கின்றᾐ. இந்த அஞ்சல் அᾤவலகத்ைத அயᾢல் 
இᾞக்கின்ற அஞ்சல் அᾤவலகங்கᾦடன் ஒப்பிᾌகின்றேபாᾐ, 
இதற்கு பாாிய அநீதி இைழக்கப்பᾌவதாகத் ெதாிகிறᾐ. 
அேதேபால்தான், குறிஞ்சாக்ேகணி அஞ்சல் அᾤவலகத்திᾤம் 
ேபாᾐமான ஆளணி வசதிகள் இல்ைல. எனேவ, ேதைவயான 
ஆளணி வளங்கைளப் ெபற்ᾠக்ெகாᾌத்ᾐ, இந்த அநீதிகள் 
கைளயப்பட ேவண்ᾌம் என்பைதᾜம் நான் இந்த இடத்தில் 
ெகளரவ அைமச்சர் அவர்களிடம் ேகட்ᾌக்ெகாள்கின்ேறன். 
மஹ்ᾟப் கிராமம், ஆயிᾢயᾊ உப அஞ்சல் 
அᾤவலகங்கᾦக்குாிய தபாற்காரர்களின் எண்ணிக்ைக 
அதிகாிக்கப்பட ேவண்ᾌம். இᾐ ெதாடர்பான விபரங்கள் 
அைமச்சர் அவர்களிடம் சமர்ப்பிக்கப்பட்ᾊᾞக்கின்றᾐ. 
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அதற்கான நடவᾊக்ைககைள மிக விைரவிேல 
எᾌக்கேவண்ᾌம் என்பைதᾜம் நான் இந்த இடத்திேல 
கூறிக்ெகாள்ள விᾞம்ᾗகின்ேறன்.  

 
ெகளரவ தைலைமதாங்கும் உᾠப்பினர் அவர்கேள, 

ᾙஸ்ᾢம் சமய பண்பாட்டᾤவல்கள் திைணக்களத்தின் 
ெசயற்பாᾌகள் விைனத்திறன் மிக்கதாக மாற்றப்பட ேவண்ᾊய 
நிைலயில் இᾞக்கின்றᾐ. இதற்குத் ேதைவயான ஆளணி வளம் 
அதிகாிக்கப்பட ேவண்ᾌம். ᾙன்னாள் ஜனாதிபதி அமரர் 
ரணசிங்க பிேரமதாஸ அவர்கᾦைடய காலத்தில் ᾙஸ்ᾢம் 
கைலஞர்கைளக் ெகளரவிக்கின்ற ெசயற்பாᾌகள் 
இடம்ெபற்றன. அேதேபான்ᾠ வᾞடாந்தம் கைலஞர்கள், 
இலக்கியவாதிகள், கல்விமான்கள், சாதைனயாளர்கள் 
ெகளரவிக்கப்பட ேவண்ᾌம் என்பைதᾜம் நான் இந்த 
இடத்திேல ேகட்ᾌக்ெகாள்கின்ேறன்.  

 
பள்ளிவாசல் விடயங்கᾦக்காக ஒவ்ேவார் ஆண்ᾌம் நிதி 

ஒᾐக்கப்பᾌகின்றᾐ, ஆனால், இந்த ஆண்ᾌ ேபாᾐமான 
அளᾫ ஒᾐக்கப்படவில்ைல அல்லᾐ இல்ைல என்ᾠகூடக் 
கூறலாம். ஒவ்ெவாᾞ வᾞடᾙம் பள்ளிவாசல்கᾦக்குக் 
ெகாᾌக்கப்பᾌகின்ற அல்லᾐ ேகாவில்கᾦக்குக் ெகாᾌக்கப் 
பᾌகின்ற அல்லᾐ பன்சைலகᾦக்குக் ெகாᾌக்கப்பᾌகின்ற 
நிதியின் அளைவᾜம்  திᾞேகாணமைல மாவட்டத்திேல 
இᾞக்கின்ற பள்ளிவாசல்கᾦக்குக் ெகாᾌக்கின்ற நிதியின் 
அளைவᾜம் பார்க்கின்றேபாᾐ மிகᾫம் கவைலயளிக்கின்றᾐ. 
ஏெனனில், இᾐவைரக்கும் எங்கᾦைடய எந்தப் பள்ளிக்கும் 
நிதி ஒᾐக்கீᾌ ெசய்யப்படாத நிைலேய காணப்பᾌகின்றᾐ.  

 
ᾐ மட்ᾌமல்லாமல், அண்ைமயிேல இன்ெனாᾞ பிரச்சிைன 

தைலᾑக்கியிᾞக்கின்றᾐ. ெசன்ற அரசாங்கத்தின்  காலத்திேல 
எங்கᾦைடய ெபண்கள் அணிᾜம் 'அபாயா'க்கள் விடயத்திேல 
பிரச்சிைன தைலᾑக்கியᾐ. அைதப்ேபான்ᾠ இந்தக் 
காலகட்டத்திᾤம் அப்பᾊ அந்தப் பிரச்சிைன திᾞேகாணமைல 
மாவட்டத்திேல எᾨந்திᾞக்கின்றᾐ. அன்ᾠ நாங்கள் 
எதிர்க்கட்சியிேல இᾞந்தேபாᾐ அைதத் தᾌப்பதற்காக 
எத்தைனேயா விடயங்கைள ᾙன்ெனᾌத்ேதாம்; DS Offices 
க்கும் ெசன்ேறாம். 'அபாயா'க்கள் அணிவதிᾢᾞந்ᾐ 
தᾌக்கப்பட்ட எங்கᾦைடய ெபண்கைள ஏற்ெகனேவ 
ேவைலெசய்த இடங்கᾦக்கு மீண்ᾌம் ேவைலகᾦக்கு 
அᾔப்ᾗகின்ற ெசயற்பாᾌகளிேல நாங்கள் கவனம் 
ெசᾤத்தியிᾞந்ேதாம். இன்ᾠ பாடசாைல ெசல்ᾤம் 
மாணவிகளிடம்கூட, அவர்கᾦைடய 'பர்தா'க்கைளக் கழற்றி 
விட்ᾌ வந்ᾐ பாீட்ைசகைள எᾨᾐமாᾠ கூறியிᾞக்கிறார்கள். 
ஆைகயால், இவ்வாறான ெசயற்பாᾌகைள  உடன் நிᾠத்த 
ேவண்ᾌம். இந்த நல்லாட்சிைய ஏற்பᾌத்திய எங்கᾦைடய 
சிᾠபான்ைம மக்கள் ஏேதா ஓர் எதிர்பார்ப்பிேலதான் இந்த 
அரசாங்கத்ைத உᾞவாக்கியிᾞக்கிறார்கள்.  இந்த நிைலயில், 
அவ்வாறான ெசயற்பாᾌகள் நடக்கின்ற சந்தர்ப்பத்திேல 
நிச்சயமாக அᾐ கவனிக்கப்பட ேவண்ᾌம்.  

 
நான் ெகௗரவ அைமச்சர் அவர்களிடம் ஒᾞ விடயத்ைதக் 

கூற ேவண்ᾌம். அதாவᾐ, எங்கᾦைடய ᾙஸ்ᾢம் 
அைமச்சர்கள், எங்கᾦைடய ᾙஸ்ᾢம் சமய அᾤவல்கள் 
அைமச்சு என்ᾠ பார்க்காமல் ᾗத்தசாசன அைமச்சு, இந்ᾐ சமய 
அᾤவல்கள் அைமச்சு, கிறிஸ்தவ சமய அᾤவல்கள் அைமச்சு 
ேபான்றவற்ᾠடன் ஒன்றிைணந்ᾐ சᾚக ஒற்ᾠைமக்கான 
ெபாᾐ ேவைலத்திட்டெமான்ைற ᾙன்ெனᾌக்க ேவண்ᾌ 
ெமன்ᾠ கூறிக்ெகாள்கின்ேறன். இன்ᾠ இனத் ᾐேவசங்கைளக் 
கக்குகின்றவர்கைளத் ெதாடர்ந்ᾐம் வளர்த்ᾐவிடாமல் 
அவர்கᾦைடய ெசயற்பாᾌகைள ᾙடக்கேவண்ᾌெமன்ᾠ 
இந்த இடத்திேல கூறிக்ெகாள்கின்ேறன். ேமᾤம், 

எங்கᾦைடய பிரேதசத்திᾢᾞக்கின்ற குைறபாᾌகள், 
ᾙஸ்ᾢம்கள் எதிர்ேநாக்குகின்ற பிரச்சிைனகள், தபால் 
சம்பந்தப்பட்ட பிரச்சிைனகள் ேபான்ற சில விடயங்கள் 
அடங்கிய உைரயின்  மிகுதிப் பகுதிைய ஹன்சாட்ᾊல் 
இடம்ெபறச் ெசய்ᾜமாᾠ ேகட்ᾌக்ெகாண்ᾌ, அதைனச் 
சபாபீடத்தில் *சமர்ப்பித்ᾐ, என்ᾔைடய உைரைய 
ᾙᾊத்ᾐக்ெகாள்கின்ேறன். நன்றி.  
 

ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
මීළඟට, ගරු ඉන්දික අනුරුද්ධ ෙහේරත් මන්තීතුමා කථා 

කරන්න. 

 
[අ.භා. 4.38] 

 
ගරු ඉන්දික අනුරුද්ධ ෙහේරත් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு இந்திக அᾒᾞத்த ேஹரத்) 
(The Hon. Indika Anuruddha Herath) 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, බුද්ධ ශාසන අමාත්යාංශය, 

තැපැල්, තැපැල් ෙසේවා සහ මුස්ලිම් ආගමික කටයුතු අමාත්යාංශය, 
සංචාරක සංවර්ධන හා කිස්තියානි ආගමික කටයුතු අමාත්යාංශය 
කියන අමාත්යාංශවල වැය ශීර්ෂ සාකච්ඡාවට භාජන වන කාරක 
සභා අවස්ථාෙව්දී ඒ සම්බන්ධෙයන් වචන ස්වල්පයක් කථා 
කරන්න අවස්ථාව ලබා දීම පිළිබඳව මා ඔබතුමාට ස්තුතිවන්ත 
ෙවනවා.  

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, අද සංහිඳියාව ගැන විශාල 

පශ්නයක්, ගැටලුවක් තිෙබන බව විෙශේෂෙයන්ම මම කියන්න 
ඕනෑ.  සංහිඳියාව ලබා දීම සඳහා යහ පාලන රජය ඇති කර ගනිමු 
කියන ෙත්මාව යටෙත් බලයට පත් වූ ආණ්ඩුවක් වර්තමානෙය් 
කටයුතු කරන ආකාරය ෙසොයා බැලුවාම,  සංහිඳියාව ඇති 
කරන්න ඒ කාලෙය් හිටපු පාලකෙයෝ ගත්තු පියවර  ටිකක් අපි 
ෙසොයා බලන්න ඕනෑ. එදා උතුරු-නැ ෙඟනහිර තිබුණු 
ෙබෞද්ධයන්ෙග් සිද්ධස්ථාන කඩා බිඳලා, ඒ සිද්ධස්ථාන විනාශ 
කරලා තිබුණු ආකාරය අපි දැක්කා. ඒ සිද්ධස්ථාන නැවත ෙගොඩ 
නඟන්න, ඒවා නැවත ආරම්භ කරන්න පසු ගිය රජෙයන් මුදල් 
ෙවන් කරලා තිබුණා. ඒ වාෙග්ම, මඩු පල්ලිය වැනි කෙතෝලික 
සිද්ධස්ථාන නැවත ෙගොඩ නඟන්නත්, මුස්ලිම් බැතිමතුන්ෙග් 
විනාශයට පත් වූ කාත්තන්කුඩි  වැනි පල්ලි නැවත 
ෙගොඩනඟන්නත්, හින්දු බැතිමතුන්ෙග් විනාශ වී ගිය ෙකෝවිල් 
ආදිය නැවත ෙගොඩ නඟන්නත් පසුගිය රජය විශාල මුදලක් වැය 
කරලා, විශාල ෙවෙහසක් දරලා "උතුරු වසන්තය" "නැ ෙඟනහිර 
නෙවෝදය" වැඩසටහන් තුළින් කටයුතු කරලා තිබුණා. උතුරු-
නැ ෙඟනහිර පෙද්ශවල ජනතාව ෙම් ආණ්ඩුෙවන් 
බලාෙපොෙරොත්තු වූ සංහිඳියාව දැන් ෙවනත් පැත්තකට තල්ලු 
ෙවමින් යනවා. මට කලින් කථා කරපු මන්තීවරයා කිව්වා, උතුරු-
නැ ෙඟනහිර පෙද්ශවල මුස්ලිම් ශිෂ්යාවන් විභාග සඳහා ෙපනී 
සිටිද්දී ඔවුන්ෙග් ඇඳුම් පවා ෙවනස් කරන්න  අවශ්ය බව කිව්වා 
කියලා. ඒ තත්ත්වයට අද සංහිඳියාව තල්ලු ෙවලා තිෙබනවා. ඒ 
නිසා මුස්ලිම් සෙහෝදරවරු දැන් ෙත්රුම් අරෙගන ඇති, ෙම් රෙට් 
ඒ ෙගොල්ලන් බලාෙපොෙරොත්තු වූ ෙද් සිද්ධ  ෙවනවාද, ෙවනත් 
ෙදයක් සිද්ධ ෙවනවාද කියලා. මම එක සිදුවීමක්  කියන්නම්.  

 
දැනට සති ෙදක-තුනකට උඩදී ෙම් පාර්ලිෙම්න්තුෙව්දීම 

ආණ්ඩු පක්ෂෙය් ඉන්න ඇමතිවරෙයක් ෙම් පැත්ෙත් ඉන්න 
මන්තීවරෙයකුට අත දිගු කරලා කිව්වා, "තමුන්නාන්ෙසේලාෙග් 
පක්ෂෙය් ඒ ෙවලාෙව් හිටපු නායකෙයක් තමයි ෙබ්රුවල, 
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————————— 
*  පුසත්කාලෙය් තබා ඇත. 
*  ᾓல் நிைலயத்தில்  ைவக்கப்பட்ᾌள்ளᾐ. 
*  Placed in the Library. 



පාර්ලිෙම්න්තුව 

අලුත්ගම සිද්ධියට මූලිකත්වය ගත්ෙත්" කියලා. එෙහම කියපු 
පුද්ගලයා අද ආණ්ඩුෙව් කැබිනට් ඇමතිවරයකු වශෙයන් කටයුතු 
කරනවා. ඒ මන්තීවරයා අපිත් එක්ක ඒකාබද්ධ විපක්ෂෙය් 
ඉන්නවා. ඒ නිසා පසු ගිය කාලෙය් කරපු ෙද්වල් දැන් ෙහළි 
ෙව්ෙගන එනවා. අද ආගමික කටයුතු ගැන කථා කරද්දී, ෙබ්රුවල, 
අලුත්ගම සිද්ධිය ගැන පරීක්ෂණ පැවැත්වූෙව් කවුද කියලා අපි ෙම් 
පාර්ලිෙම්න්තුෙවන් අහන්න ඕනෑ. දැන් වසර ෙදකක් ෙවනවා, ඒ 
මුස්ලිම් ජනතාවට සාධාරණයක් කරන්න යම් කිසි පරීක්ෂණයක් 
පැවැත්වූවාද කියලා අපි අහන්න ඕනෑ.  

 
අපි ෙසොයා ගත්ත ෙතොරතුරුවලට අනුව 2016 වර්ෂය සඳහා 

ෙබෞද්ධ කටයුතු අමාත්යාංශයට අය වැෙයන් රුපියල් මිලියන 
2,151ක් ෙවන් කර තිබුණා. අෙප් නිෙයෝජ්ය ඇමතිතුමා සභාෙව් 
ඉන්නවා. ගරු නිෙයෝජ්ය ඇමතිතුමනි, ෙබෞද්ධ කටයුතු 
අමාත්යාංශය ෙවනුෙවන් 2017 වර්ෂය සඳහා ෙවන් කරලා 
තිෙබන්ෙන් ෙකොපමණද? රුපියල් මිලියන 1,869යි. රුපියල් 
මිලියන 2,151 සිට රුපියල් මිලියන 1,869 දක්වා මුදල් පමාණය 
අඩු කරලා තිෙබනවා. අෙප් මුස්ලිම් කටයුතු ඇමතිතුමාත් සභාෙව් 
ඉන්නවා. ගරු ඇමතිතුමනි,  තමුන්නාන්ෙසේට 2016 වර්ෂය සඳහා 
අය වැෙයන් රුපියල් මිලියන 172ක් ෙවන් කරලා තිෙබනවා. 
නමුත්, 2017 වර්ෂයට ෙවන් කරලා තිෙබන්ෙන් රුපියල් මිලියන 
94යි. ගරු ඇමතිතුමනි, මහින්ද රාජපක්ෂ ජනාධිපතිතුමා මුස්ලිම් 
ජනතාව ෙවනුෙවන් රුපියල් මිලියන 157ක් ෙවන් කරපු කාලයක් 
තිබුණා.  

 
2016 වර්ෂෙය්දී ෙබෞද්ධ කටයුතු අමාත්යාංශයට රුපියල් 

මිලියන 2,151ක් ෙවන් කළා. නමුත්, තමුන්නාන්ෙසේලා රුපියල් 
මිලියන 900ක විතරයි වැඩ කරලා තිෙබන්ෙන්. රුපියල් මිලියන 
900ක පමණයි වැඩ කරලා තිෙබන්ෙන්. ගරු නිෙයෝජ්ය 
ඇමතිතුමාෙගන් මම අහනවා, මුදල් ඇමතිතුමා ඔබතුමන්ලාට 
මුදල් දුන්ෙන් නැද්ද, නැත්නම්  තමුන්නාන්ෙසේලාට ලැබුණු 
මුදල්වලින් වැඩ කරගන්න බැරිව ගියාද කියලා. ෙම් සභාෙවන් 
නැඟිටලා යන අෙප් විජිත් විජයමුණි ෙසොයිසා ඇමතිතුමාටත් 
විශාල මුදලක් ලබා දීලා තිබුණා. එතුමා ඒ මුදල්වලින් ඊටත් වඩා 
වැඩ කළා. 

 
ගරු එච්.ආර්. සාරතී දුෂම්න්ත මහතා (අධිකරණ නිෙයෝජ්ය 
අමාත්යතුමා හා බුද්ධ ශාසන නිෙයෝජ්ය අමාත්යතුමා)  
(மாண்ᾗமிகு எச்.ஆர். சாரதீ ᾐஷ்மந்த - நீதி பிரதி அைமச்சᾞம் 
ᾗத்தசாசன பிரதி அைமச்சᾞம்) 
(The Hon. H.R. Sarathie Dushmantha - Deputy Minister of 
Justice and Deputy Minister of Buddha Sasana) 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, ගරු මන්තීතුමා කිව්වා, අෙප් 

අමාත්යාංශයට ෙවන් කරලා තිෙබන්ෙන් රුපියල් මිලියන එක්දහස් 
අටසිය ගණනක් කියලා. 

 
ගරු ඉන්දික අනුරුද්ධ ෙහේරත් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு இந்திக அᾒᾞத்த ேஹரத்) 
(The Hon. Indika Anuruddha Herath) 
2016 වර්ෂය සඳහා ෙවන් කරලා තිබුණා රුපියල් මිලියන 

2,151ක්. ඒකයි මම කිව්ෙව්. 
 
ගරු එච්.ආර්. සාරතී දුෂම්න්ත මහතා   
(மாண்ᾗமிகு எச்.ஆர். சாரதீ ᾐஷ்மந்த) 
(The Hon. H.R. Sarathie Dushmantha) 
තමුන්නාන්ෙසේට ෙම් ගැනත් මතක් කරන්නට ඕනෑ. අපි දැන් 

විවිධ රටවල්වලින් දැවැන්ත මුදලක් අරෙගන ඇවිල්ලා   පාසාංගික 
ආයතනයක් හදනවා දළදා මාලිගාෙව්. එතැනට රුපියල් ෙකෝටි 
12යි.  එවැනි විශාල මුදලක් අපි ෙයොදවලා තිෙබනවා. ෙවසක් 
උත්සවයට රුපියල් ෙකෝටි 25ක් වියදම් කරලා තිෙබනවා. ඒ නිසා 
ඔබතුමා රුපියල් මිලියන 900 කියන එක මා පිළිගන්ෙන් නැහැ. 

ගරු ඉන්දික අනුරුද්ධ ෙහේරත් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு இந்திக அᾒᾞத்த ேஹரத்) 
(The Hon. Indika Anuruddha Herath) 
මම කියන්ෙන් ඔබතුමන්ලා විෙද්ශ රටවලින් ගත් මුදල් ගැන 

ෙනොෙවයි, අය වැෙයන් මුදල් ඇමතිතුමා ඔබතුමන්ලාට දීපු මුදල් 
ගැන. ඔබතුමන්ලා විෙද්ශ රටවලින් මුදල් අරෙගන ඇවිල්ලා 
ෙබෞද්ධ කටයුතු නංවනවා ඒක  නම් ෙහොඳයි. නමුත් අෙප් මුදල් 
ඇමතිතුමාට ඒ ගැන  වුවමනාවක් තිබිලා නැහැ; මුදල් ෙදන්න 
නැතිව ඇති. [බාධා කිරීමක්] ඔබතුමාෙග් අවස්ථාෙව්දී උත්තර 
ෙදන්න. රුපියල් මිලියන 935ක වැඩ තමයි තමුන්නාන්ෙසේලා 
කරලා තිෙබන්ෙන්. සියයට 50ක පගතියක්වත් එතැන නැහැ.  

 
අෙප් කිස්තියානි ආගමික කටයුතු ඇමතිතුමා ෙම් අවස්ථාෙව් 

ෙම් ගරු සභාෙව්  නැහැ. නමුත් කිස්තියානි ආගමික කටයුතු 
අමාත්යාංශය ෙවනුෙවන් ගිය වසෙර් රුපියල් මිලියන 172ක් ෙවන් 
කරලා තිබුණත්, ෙම් වසෙර් ෙවන් කරලා තිෙබන්ෙන් රුපියල් 
මිලියන 94යි. ආගම් අතර සංහිඳියාව හදන්න එන ආණ්ඩුව 
ෙමන්න ෙම් විධියට තමයි පහසුකම් ලබා දීලා තිෙබන්ෙන්. ජාතික 
සංහිඳියාව නැතිව ගිය නිසා තමයි අවුරුදු තිහක් අපි විශාල 
යුද්ධයකට මුහුණ දුන්ෙන්. ඒ නිසා තමයි විශාල යුද්ධයක් 
ඇතිෙවලා, ඒ යුද්ධය නවත්වා ගන්න බැරිව අපි අවුරුදු තිහක් දුක් 
වින්ෙද්. ඒ යුද්ධය මහින්ද රාජපක්ෂ ජනාධිපතිතුමා නැවැත්වූවාට 
පස්ෙසේ තමුන්නාන්ෙසේලාට දැන් ආගමික සංහිඳියාව ඇති කරන 
යුගය ඇවිල්ලා තිෙබනවා. දැන් ආගමික සංහිඳියාව හදන්න එක 
කට්ටියක් මඩකළපුවට යනවා. තව කට්ටියක් දකුණට යනවා. තව 
කට්ටියක් තව පැත්තකට යනවා. ඊට පස්ෙසේ ඒ සිද්ධ වන 
ඔක්ෙකෝම වැරදිවලට “ඒකාබද්ධ විපක්ෂය, ඒකාබද්ධ විපක්ෂය” 
කියලා කෑ ගහනවා. ඒවා ඒකාබද්ධ විපක්ෂෙය් වැරදි  ෙනොෙවයි. 
ඔය පැත්ෙත් ඉන්න ඇමතිවරෙයක් කිව්වා, ඒ වැරදි ෙකොෙහන්ද 
වුෙණ් කියලා. ඒ නිසා ඒ ෙසේනා, ෙම් ෙසේනා ඒකාබද්ධ විපක්ෂයට 
දමන්න හදන්න එපා. අපට තිබු  ෙණ් නියමාකාරෙයන් සංහිඳියාව 
තිබුණ, නියමාකාරෙයන් සංහිඳියාෙවන් ගත කරපු ආණ්ඩුවක්. 
තරුණ භික්ෂූන් වහන්ෙසේලා යම් යම් වැරැදි කරමින් ෙනොමඟ යන 
විධිෙය් වැඩ කටයුතු කරනවා නම් ඒ සම්බන්ධෙයන් කටයුතු 
කරන්න ඒ නිකායවල අෙප් අනුනායක ස්වාමීන් වහන්ෙසේලා 
ඉන්නවා. උන් වහන්ෙසේලා සමඟ ෙම් භික්ෂූන් වහන්ෙසේලාෙග් 
කියා කලාපය ගැන සාකච්ඡා කරන්න. උන් වහන්ෙසේලාට වැඩමුළු 
පවත්වලා, නියමාකාර පැත්තට ගන්න.  

 
සුද්දාෙග් කාලෙය් ඉඳලා, රජවරුන්ෙග් කාලෙය් ඉඳලා -

අනාදිමත් කාලයක සිට- අපි උපෙදස් ගත්ෙත් ගරුතර ස්වාමීන් 
වහන්ෙසේලාෙගන්. ස්වාමීන් වහන්ෙසේලා ඇවිල්ලා ෙකොතැනද හිට 
ගන්ෙන්, එතැනට අනිවාර්යෙයන්ම තරුණ තරුණියන් -ජනතාව-  
එකතු ෙවනවා. ඒ නිසා ඒක කැරැල්ලක් ෙවන්ෙන් නැහැ.  උන් 
වහන්ෙසේලාෙග් ශක්තිය, උන් වහන්ෙසේලාෙග් හයිය ෙම් රෙට් 
අනාගතය ෙවනුෙවන් ෙයොදා ගන්න. ඒක ෙගොඩක් වටිනවා.  

 
මැල්කම් කාදිනල් රංජිත් හිමිපාණන්ට අපි ෙම් අවස්ථාෙව්දී 

ස්තුතිවන්ත වනවා. එක වෙරක අෙප් රට අනාගමික රාජ්යයක් 
විධියට ව්යවස්ථාෙව් නම් කරන එක ගැන එතුමා පැහැදිලි 
පකාශයක් කළා. ඒ වාෙග්ම ඊෙය් - ෙපෙර්දා උන් වහන්ෙසේ තව 
නිෙව්දනයක් නිකුත් කළා, ෙකෝටි ගණනක් වියදම් කරලා 
නත්තල් ගහක් හදන එක සම්බන්ධෙයන්. ඒවා ඇත්ත වශෙයන්ම 
ආගමික නායකයන්ෙගන් අපි බලාෙපො ෙරොත්තු වන ෙද්වල්; අපි 
කෙතෝලික නායකයන්ෙගන් බලාෙපො ෙරොත්තු වන ෙද්වල්. 
ෙබෞද්ධ නායකයන්ද අන්න ඒ වාෙග් තැනකට රට ෙයොමු කරන්න 
ඕනෑ. අහස උසට නත්තල් ගස ් හදලා, ඒෙක් එක එක ෙද්වල් 
එල්ලුවාට කෙතෝලික දුගී දුප්පත් දරුවන්ෙග් බඩ වියත 
රැෙකන්ෙන් නැහැ. ඒ නිසා තමුන්නාන්ෙසේලාට ආගමික 
සංහිඳියාව හදන්න මීට වඩා විශාල වැඩ ෙකොටසක් කරන්න ෙවයි. 
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2016 ෙදසැම්බර්  08 

 

 

පාරවල් හදන එක, ෙවනත් ෙද්වල් කරන එක විතරක් 
ෙනොෙවයි මා හිතන හැටියට අද කරන්න ඕනෑ. ඇත්ත වශෙයන්ම 
ෙම් සිද්ධස්ථාන ෙවනුෙවන් විශාල මුදලක් ෙවන් කරලා, ඒවා 
ෙවනුෙවන් වැඩ කටයුතු කරන්න සූදානම් ෙවන්න ඕනෑ. 
කෙතෝලික පල්ලි ෙවනුෙවන් 2017 අවුරුද්දට ෙවන් කරලා 
තිෙබන්ෙන් රුපියල් මිලියන 94ක වාෙග් ෙසොච්චම් මුදලක්. ෙම් 
මුදලින් ෙමොනවාද කරන්න පුළුවන්? ෙබෞද්ධ සිද්ධස්ථාන 
ෙවනුෙවන් රුපියල් මිලියන 186යි ෙවන් කරන්ෙන්. ෙමොනවාද, 
ෙම්වාෙයන් කරන්න පුළුවන්?   

 
අෙප් ගරු නිෙයෝජ්ය ඇමතිතුමාත් දන්නවා ඇති, ගිය වතාෙව් 

රුපියල් මිලියන 100ක් පූජාභූමි සංවර්ධනය කිරීමට ෙවනුෙවන් 
ෙවන් කළ බව. ඒවාෙයන් සිදු වුණු වැඩක් නැහැ. ඌන සංවර්ධිත 
දහම් පාසල් සහ ඌන සංවර්ධිත විහාරස්ථාන 500ක් ෙතෝරාෙගන 
ඒවාට රුපියල් ලක්ෂ ෙදක බැඟින් ෙදනවා කියලා රුපියල් මිලියන 
100ක් ෙවන් කළා. ගම්පහ දිසත්ික්කෙය් රුපියල් ලක්ෂ ෙදකක් 
දුන්නු පන්සලක් මට අද ෙහොයා ගන්න බැරිව ගියා. මම කථා 
කරලා ඒ ගැන ෙහොයලා බැලුවත් එක පන්සලක්වත් ෙහොයා ගන්න 
බැරිව ගියා. ඒ නිසා ඒ කාරණා ඒ ආකාරයටම සිද්ධ ෙවන්ෙන් 
නැහැ. ෙම්වා නිකම් ෙපොත්වල විතරක් ලියලා ෙපන්වන්න එපා. 
ආගමික සංහිඳියාව  හැෙදන්න ෙම්වා කියාත්මක කරන්න. 
බස්නාහිර පළාත උදාහරණයකට ගන්න. අෙප් ගරු පියල් 
නිශාන්ත ද සිල්වා මන්තීතුමාත් ෙම් කාරණය  කිව්වා. හිටපු පධාන 
ඇමති පසන්න රණතුංග මැතිතුමා "සදහම් අරුණැල්ල" කියන 
වැඩසටහනක් ෙගනැල්ලා, හැම දහම් පාසලකටම - ෙබෞද්ධ දහම් 
පාසල්,  කෙතෝලික දහම් පාසල්, හින්දු දහම් පාසල්, මුස්ලිම් දහම් 
පාසල් - අවුරුද්දට රුපියල් ලක්ෂය ගණෙන් ලබා දුන්නා. 
ඒෙගොල්ලන් ඒ මුදලින් ෙඩස්ක් එකක් හදා ගත්තා; පන්ති 
කාමරයක් හදා ගත්තා; ෙගොඩනැඟිල්ලක් හදා ගත්තා. ෙම් සියල්ල 
ඇති වුණා. ඒ වරපසාදය මුස්ලිම් දරුවාටත් ලැබුණා; හින්දු 
දරුවාටත් ලැබුණා; කෙතෝලික දරුවාටත් ලැබුණා; ෙබෞද්ධ 
දරුවාටත් ලැබුණා.  

 
ගරු නිෙයෝජ්ය අමාත්යතුමා  ගරු සභාෙව් සිටින අවස්ථාෙව් 

ෙම් කාරණය  පිළිබඳවත් මා සඳහන් කරන්නට කැමැතියි.  දහම්   
පාසල් අධ්යාපනය  සඳහා ඊළඟට තිෙබන ව්යසනය   ෙපෞද්ගලික 
පන්ති පැවැත්වීම සම්බන්ධෙයනුයි.  ගරු අගමැතිතුමාත්  ෙම් 
ෙවලාෙව් පාර්ලිෙම්න්තුෙව්  සිටින  එක ෙහොඳයි. අගමැතිතුමා ෙහෝ  
ෙම්කට  විසඳුමක් ලබා  ෙදනවා නම් ෙහොඳයි.  ඉරිදා දිනවලදී 
ෙපෞද්ගලික පන්ති පවත්වන  එක  කරුණාකර  නවත්වන්න. 
දරුවන්  දහම් පාසල් යවන්න.  දරුවන් දහම් පාසල්   යැවීම  තුළින්   
ඒ දරුවන්  ෙහොඳ මාර්ගයට ගන්න  පුළුවන්. ෙම් දරුවන්ව  ෙහොඳ 
මාර්ගයට ෙගනාපුවාම,   ෙම්  ඇති වන සමාජ ව්යවසනයන්වලට 
මුහුණ ෙදන්නට පුළුවන්කම ඔවුන්ට ලැෙබනවා. අද දරුවන්ට 
දහම් පාසලට යන්න පුළුවන්කමක්   නැහැ. 10 වසෙර්  විභාගය 
කරන්න  පාඩම් 72ක් තිෙබනවා මුලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි.   
ෙම් පාඩම් 72 කරන්න තිෙබන්ෙන් දින 45යි. ඒ විභාගය  ඉවර 
වුණාට පස්ෙසේ ෙපොත්  හතරක් තිෙබනවා, විභාගය අවසන් 
කරන්න. සාමාන්ය ෙපළ විභාගය කරන දරුවා සාමාන්යෙපළ 
විභාගය කර  ඉවර ෙවලා ඊට පස්ෙසේ   ෙම් සියල්ල අරෙගන ෙම් 
මාස ෙදක තුනට ෙම් විභාගයට පාඩම් කරන්න ඕනෑ. 

 
ලක්ෂයක් ෙබෞද්ධ  දරුෙවෝ ෙම් විභාගය සඳහා ඉල්ලුම් කරද්දී  

විභාගයට වාඩි ෙවන්ෙන් තිස් දාහක් වාෙග් ෙපොඩි පමාණයක්. 
ඉතිරි දරුෙවෝ ෙම් විභාගය කරන්ෙන් නැහැ.  මහන්සි ෙවලා දහම් 
පාසල්  සහතිකය ගත් දරුවාට ඒ සහතිකෙය් වටිනාකමක් සලසා 
ෙදන්ෙන් නැහැ.  අද රැකියාවකදී  ඒ සහතිකය පිළිගන්නා 
තත්ත්වයක් නැහැ.  

 
දහම් පාසල් ගුරුවරුන් ෙවනුෙවන්  රුපියල් පනහක 

දීමනාවක්  ෙවන් කර තිෙබන්ෙන්.  ගුරුවරුන් ෙවනුෙවන් 

අවුරුද්දටම  රුපියල් 2500ක් වාෙග් මුදලක්  දහම් පාසල් 
ගුරුවරුන්ට ලබා ෙදන්නට ෙම් අය වැෙයන් කටයුතු කරනවා.   
ෙකෙසේ ෙහෝ දහම් පාසල්වල වැඩ ක ටයුතු කර ගන්නට පුළුවන් 
වන විධියට  මුළු දහම් පාසලටම රුපියල් විසිපන්දාහක්, 
පනස්දාහක් වාෙග් මුදලක් ලබා ෙදන්නටය කියා මා ෙයෝජනා 
කරනවා. 

 
මම තමුන්නාන්ෙසේට ෙම් කාරණය ගැනත්  කියන්නට ඕනෑ.  

සාමාන්ය ෙපළ විභාගෙයන් පස්ෙසේ දහම් පාසෙල් අවසාන  
විභාගයට දරුවන්ෙගන් සියයට 10ක්වත් ෙපනී සිටින්ෙන්  නැහැ.  
අපි ෙමවැනි කාරණා පිළිබඳව අවධානය ෙයොමු කරවන්ෙන් ෙවන 
කිසි ෙහේතුවක් නිසා ෙනොෙවයි. සාර ධර්මවලින් පිරි, 
ගුණධර්මවලින් පිරි සමාජයක් ෙගොඩ නඟන්න, ආගමික සංහිඳියාව 
ඇති කරන්නයි.  රට තුළ  ආගමික සංහිඳියාව ඇති වන්නට නම්  
ෙම්  තරුණ තරුණියන් සියලු ෙදනා, දහම් පාසල් සිසු දරුවන් 
සියලු ෙදනා  ඒක රාශී  කරන්නට ඕනෑ;  එකතු කරන්නට ඕනෑ.  
දැන් සමහර ක ෙතෝලික පාසල්වලට  ෙබෞද්ධ  දරුවන ගන්ෙන් 
නැහැ; ෙබෞද්ධ පාසල්වලට කෙතෝලික  දරුවන් ගන්ෙන් නැහැ.   
ඒ සඳහා  පතිශතයක්  දී තිෙබනවා. ෙබොෙහොම ෙපොඩි පමාණයක් 
තමයි ගන්ෙන්. මුස්ලිම් දරුෙවෝ සම්බන්ධ ෙවන්ෙන් නැහැ. එම 
නිසා ෙම් සියලු ෙදනා  එකතු කරන වැඩ පිළිෙවළක්  ඕනෑ. ඒ 
එකතු කරන වැඩ පිළිෙවළ තුළින් විශාල  ආගමික සංහිඳියාවක් 
අපට ඇති කර ගන්නට පුළුවන්.  එෙසේ නැත්නම්  ෙම් ව්යාප්තවිම  
ඉතාම භයානකයි. ඉතාම භයානක විධිෙය් සිදුවීම් අද ඇති  
ෙවනවා. 

 
මුලාසනාරුඪ  ගරු මන්තීතුමනි, අෙප්  විමධ්යගත මුදල්වලින් 

ෙහෝ ෙම් දරුවන්ට නිල ඇඳුමක් ලබා ෙදන්නට  ඉඩ පහසුකම්  හදා 
ෙදන්න කියලා  මා ෙයොජනා කරනවා. ෙබෞද්ධ දහම් පාසල්වලට 
යන දරු දැරියන්ට  නිල ඇඳුම් නැහැ.  ඒ දරුවන් ජාතික ඇඳුම, 
ළමා සාරිය අඳින්නට ඕනෑ වුණත්,  සමහර  දරුවන්ට  ඒ නිල 
ඇඳුම් ලබා ෙදන්නට ඔවුන්ෙග් ෙදමවුපියන්ට හැකියාවක් නැහැ. ඒ 
නිසා එම දරුවන්ට දහම් පාසලට යන්න බැරි තත්ත්වයක් ඇති 
ෙවනවා.  ඒ නිසා විමධ්යගත මුදල් වලින් ෙහෝ  එෙසේ නැත්නම් 
ෙබෞද්ධ කටයුතු අමාත්යාංශයට ෙම් කටයුත්ත භාර දීලා,  දරුවන්ට 
නිල ඇඳුම් ටික ලබා ෙදන්නට රජය කටයුතු කරාවි  කියලා  
බලාෙපොෙරොත්තු ෙවනවා.  

 
ගරු අගමැතිතුමා ෙම් අවස්ථාෙව්  සභාෙවන් පිටව ෙගොස් 

සිටියත්,  ගරු නිෙයෝජ්ය ඇමතිතුමාට මා නැවත  නැවතත්  ෙම් 
කාරණය මතක් කරනවා. ඉරිදා සහ ෙපෝය  දිනවල ෙපෞද්ගලික 
පන්ති පැවැත්වීම ගැන යම් කියා මාර්ගයක් ගන්නය කියලා මා 
ඉල්ලා සිටිනවා.   එක වතාවක්  ෙම් සම්බන්ධෙයන් කථා කළා.  
නමුත්  ඒක සිද්ධ වුෙණ් නැහැ. ඔබතුමාට  හැකි නම්  ඒ 
සම්බන්ධෙයන් වචනයක් ෙදන්න. නැතිනම් ගරු ඇමතිතුමා ලවා  
ෙහෝ ෙම් ගරු සභාෙව්දී  අෙප් ෙවලා ව අරෙගන ෙහෝ ෙම් 
සම්බන්ධෙයන් පිළිතුරක් ෙදන්න. ඔබතුමන්ලාට පුළුවන් නම්  
ඉරිදා  ටියුෂන් පන්ති පවත්වන  එක නවත්වා ෙම් දරුවන්ට  දහම් 
අධ්යාපනය ලබා  දීම සම්බන්ධෙයන් යම් නීති මාලාවක් සකස් 
කරන්න;  ඒ සඳහා යම් වැඩ පිළිෙවළක්  ඇති කරන්න.   
ඔබතුමාෙග් කථාෙව්දී ෙහෝ ඒ ගැන පිළිතුරක් ලැෙබනවා නම් මා 
අගය ෙකො ට සලකනවා.   

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීමනි, මට කථා කිරීමට තව 

ෙකොපමණ ෙවලාවක් තිෙබනවාද? 
 
 

ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ඔබතුමාට  තව විනාඩි ෙදකක කාලයක් තිෙබනවා.  

3543  3544 



පාර්ලිෙම්න්තුව 

ගරු ඉන්දික අනුරුද්ධ ෙහේරත් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு இந்திக அᾒᾞத்த ேஹரத்) 
(The Hon. Indika Anuruddha Herath) 

ෙබොෙහොම ස්තුතියි.   
 
ෙම් අමාත්යාංශවලට මුදල් ෙවන් කිරීෙම්දී  සිදු ෙවලා තිෙබන 

ෙද්වල් ගැනත් මා කියන්න ඕනෑ. ඒ වාෙග්ම  මුස්ලිම් ජනතාව 
ගැනත් ටිකක් කථා කරන්න  ඕනෑ.  ගරු  ඇමතිතුමා සභාෙව් 
සිටින  ෙවලාෙව් ෙම් ගැන සඳහන් කරන්න මා කැමැතියි.  මුස්ලිම් 
පල්ලිවලත් ගැටලුවක් තිෙබනවා. මා මීගමුව පෙද්ශය  
නිෙයෝජනය කරනවා. මිගමුව පෙද්ශෙය් මෙග් මුස්ලිම 
සෙහෝදරයන්  ගණනාවක් මා සමඟ හිතවත්ව කටයුතු කරනවා.  ඒ 
මුස්ලිම් ජනතාව ෙලොකු පල්ලියයි, ෙපොඩි පල්ලියයි කියලා  එක 
එක විධි යට ෙබදා ෙගන තිෙබනවා.  ඒක කෙතෝලික,  කිස්තියානි 
ආගම්වලත්  තිෙබනවා. එම නිසා ෙම් විෂමතාව නැති කරන්න  
ඔබතුමාෙග් අමාත්යාංශෙයන් යම් වැඩ පිළිෙවළක් ඇති කරයි 
කියලා බලාෙපොෙරොත්තු ෙවනවා.  ෙමොකද, මුස්ලිම් ජනතාවට යම් 
කාල වකවානුවකදී රට ඉඳි සහනාධාරය ෙබදා හැරීෙම්දී පවා යම් 
යම් ගැටලු මතු වුණු බව මම වතාවක් ෙදවතාවක්ම දැක 
තිෙබනවා. සමහර පල්ලිවලට ඒවා හරියාකාරව ලැබුෙණ් නැහැ. ඒ 
වාෙග් ෙබඳීම් නතර කරෙගන එතැන සංහිඳියාව ඇති කර ගන්නට 
ගරු ඇමතිතුමා ඇතුළු පිරිස කටයුතු කරයි කියලා මම හිතනවා. 

 
විෙශේෂෙයන් මඩු ෙද්වස්ථානය, තලවිල ෙද්වස්ථානය, 

වහෙකෝට්ෙට්, ෙත්වත්ත බැසිලිකාව වාෙග් කෙතෝලික ෙද්වස්ථාන 
දියුණු කරන්නට මුදල් පතිපාදන ෙවන් කරලා තිෙබනවා. අෙප් 
කිස්තියානි ආගමික කටයුතු අමාත්යතුමා සභාෙව් නැතත් මම 
එතුමාට ඒ කාරණා ගැන මතක් කරන්නට කැමැතියි. අවුරුදු 30ක 
කුරිරු යුද්ධය අවසන් වුණාට පසුව තමයි අපිට මඩු පල්ලියට 
යන්නට පුළුවන් වුෙණ්. එම ෙද්වස්ථානවල සංවර්ධන වැඩසටහන් 
නිසියාකාරව කර ෙදන්නට කිස්තියානි ආගමික කටයුතු 
අමාත්යතුමා මූලිකත්වය අරෙගන කටයුතු කරයි කියලා මම 
විශ්වාස කරනවා.  

 
අද මඩු වන්දනාව සඳහා ෙකෝච්චියක් මන්නාරමට යන්නට 

සූදානම් කරලා තිෙබනවා. ෙකෝචිචිෙයන් ෙමන්ම බස ්රථවලිනුත් 
යන්නට අවශ්ය පාරවල් අද නිර්මාණය කරලා තිෙබනවා. මඩු 
පල්ලිෙය් විශාල සංවර්ධන වැඩසටහන් ගණනාවක් කළා. ඒ 
වාෙග්ම අෙනකුත් සිද්ධස්ථාන වන වහෙකෝට්ෙට්, තලවිල වාෙග් 
ස්ථානත් දියුණු කරන්නට- 

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
අවසන් කරන්න ගරු මන්තීතුමා. 

 
ගරු ඉන්දික අනුරුද්ධ ෙහේරත් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு இந்திக அᾒᾞத்த ேஹரத்) 
(The Hon. Indika Anuruddha Herath) 
මට තත්පරයක් ෙදන්න,  මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි.   
 
එවැනි සංවර්ධන වැඩ සටහන් තවදුරටත් කියාත්මක කරන්න 

කියලා මා ඉල්ලා සිටිනවා. අපි "සංහිඳියාව" කියලා ෙකොපමණ අඬ 
ෙබර ගැහුවත් වැඩක් නැහැ. ෙමතැන තමයි නියම තැන, ෙම් 
ආගමික සංහිඳියාව අපි රට තුළ පවත්වාෙගන ගිෙයොත් ඉදිරි 
අනාගතෙය්දී සිද්ධ ෙවන්නට යන ව්යසනයන්ෙගන් ගැලෙවන්නට 
අපට පුළුවන් ෙවනවා. ඒ ව්යසනයන්වලින් ගැලෙවන්නට නම් ෙම් 
අමාත්යාංශ සඳහා මීට වඩා මුදල් පතිපාදන ෙවන් කරන ෙලසත්, 
ෙවන් කළ මුදල් පතිපාදන ලබා දීමට කටයුතු කරන ෙලසත් 
ඉල්ලා සිටිමින් මෙග් කථාව අවසන් කරනවා. ෙබොෙහොම ස්තුතියි. 

[අ.භා. 4.55] 

ගරු ගයන්ත කරුණාතිලක මහතා (පාර්ලිෙම්න්තු 
පතිසංසක්රණ හා ජනමාධ්ය අමාත්ය සහ ආණ්ඩු පක්ෂෙය්  
පධාන සංවිධායකතුමා)  
(மாண்ᾗமிகு கயந்த  கᾞணாதிலக்க - பாராᾦமன்ற 
மᾠசீரைமப்ᾗ மற்ᾠம் ெவகுசன ஊடக அைமச்சᾞம் 
அரசாங்கக் கட்சியின் ᾙதற்ேகாலாசாᾔம்) 
(The Hon. Gayantha  Karunatileka - Minister of 
Parliamentary Reforms and Mass Media and Chief 
Government Whip) 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, අමාත්යාංශ කිහිපයකම වැය 

ශීර්ෂයන් පිළිබඳව විවාද කරන ෙම් අවස්ථාෙව්දී මා නිෙයෝජනය 
කරන දකුණු පළාෙත් ගාල්ල දිස්තික්කයට ෙබෙහවින්ම බලපාන 
වැදගත් අමාත්යාංශයක් වන සංචාරක සංවර්ධන අමාත්යාංශය ගැන 
මිනිත්තු පහක් ෙහෝ කථා කිරීමට ලැබීම ගැන මා සතුටු ෙවනවා.  

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, අද අෙප් රෙට් පධාන ආදායම් 

මාර්ග අතර තුන්වැනි ස්ථානය හිමි වන්ෙන් සංචාරක 
ව්යාපාරයටයි. 

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ගරු ඇමතිතුමා, ඔබතුමාට විනාඩි 7ක කාලයක් තිෙබනවා. 
 
ගරු ගයන්ත කරුණාතිලක මහතා  
(மாண்ᾗமிகு கயந்த  கᾞணாதிலக்க) 
(The Hon.  Gayantha  Karunatileka) 
සංචාරක ව්යාපාරෙයන් උපයන ආදායම ෙදෙවනි ෙවන්ෙන් 

විෙද්ශ රැකියාවල නියුතු අය උපයන ආදායමට සහ ඇඟලුම් 
කර්මාන්තෙයන් ලබන ආදායමට විතරයි. ඒ තරමටම අෙප් රෙට් 
ආර්ථිකයට ෙබෙහවින් බලපාන ව්යාපාරයක් බවට, කර්මාන්තයක් 
බවට අද සංචාරක ව්යාපාරය පත් ෙවලා තිෙබනවා. අපිට සතුටු 
ෙවන්නට පුළුවන් අද වන විට සංචාරකයින්ෙග් පැමිණීම එන්න 
එන්නම වර්ධනයක් ෙපන්නුම් කරලා තිබීම ගැන. 2015ට 
සාෙප්ක්ෂව 2016 වසෙර්දී සියයට 15ක පමණ වර්ධනයක් 
සංචාරකයින්ෙග් පැමිණීම පැත්ෙතන් අපට දකින්නට තිෙබනවා.  

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, අෙප් ආණ්ඩුව ෙම් රෙට් 

ආර්ථිකෙය් විශාල ෙවනස්කම් සිදු කරන්නට මහා පරිවර්තන 
රාශියක් සැලසුම් කරලා තිෙබනවා. ගරු ජනාධිපතිතුමාත්, ගරු 
අගාමාත්යතුමාත්, රජයත් දැන් ඒ සඳහා සැලසුම් කරනවා. 
වර්තමාන රජය අෙප් සංචාරක ව්යාපාරය පුඵල් කිරීමට පධානම 
තැනක් ලබාදීම ගැන අපි සතුටු ෙවනවා. ඒ අනුව පධාන වශෙයන් 
දැනටම විෙශේෂ සංචාරක කලාප කිහිපයක් හඳුනාෙගන ඒවා 
සංවර්ධනය කරලා වැඩි දියුණු කිරීමට අවශ්ය කටයුතු සම්පාදනය 
කරලා තිෙබනවා. ඒ අතරට තිකුණාමලෙය් සිට පාසිකුඩා දක්වා 
පෙද්ශයත්, ඒ වාෙග්ම මඩකළපුෙව් සිට අරුගම්ෙබ් දක්වා 
පෙද්ශයත්, ෙමොණරාගල - ඇල්ල තීරයත්, හලාවත ඉඳලා 
කල්පිටිය දක්වා තීරයත් අයත් ෙවනවා. විෙශේෂෙයන්ම අෙප් 
පළාෙත් මම නිෙයෝජනය කරන ෙබන්තර ෙදද්දුව ඉඳලා අකුරණ 
දක්වා මුහුදු බඩ තීරය සම්පූර්ණෙයන්ම අධි සංචාරක කලාපයක් 
හැටියට දියුණු කරන්නට ගරු අගාමාත්යතුමාත්, අෙප් ගරු 
ජනාධිපතිතුමාත්, අෙප් රජයත් දැන් විෙශේෂ වැඩ පිළිෙවළ සැලසුම් 
කරලා තිෙබනවා.  

 
ගරු අගමැතිතුමාෙග් විෙශේෂ උත්සාහය සහ ආශිර්වාදය නිසා 

2017 අවුරුද්ෙද් මුල් කාලය වන විට ෙබන්තර ෙදද්දූව සංචාරක 
ව්යාපෘතිෙය් වැඩ කටයුතු  දැවැන්ත සංචාරක ව්යාපෘතියක් හැටියට 
ආරම්භ කරන්නට අපට හැකියාව ලැෙබයි කියලා මම විශ්වාස 
කරනවා. ෙදද්දුව සංචාරක ව්යාපෘතිය දකුෙණ් පධානතම 
ව්යෘපෘතියක් ෙලස පත් වනවාට අපට කිසිදු සැකයක් නැහැ. විශාල 

3545  3546 



2016 ෙදසැම්බර්  08 

 

 

පිරිසකට ආදායම් මාර්ග සලසා ෙදන්න, අලුතින් රැකියා ඇති 
කරන්න, අලුත් ව්යාපෘති ඇති කරන්න, යටිතල පහසුකම් දියුණු 
කරන්න, ඒ පෙද්ශෙය් ජනතාවෙග් භූමිෙය් වටිනාකම පවා විශාල 
පමාණයකින් වැඩි කරෙදන්න ෙම් වැඩ පිළිෙවළ යටෙත් අපට 
පුළුවන් ෙවනවා. ෙම් සඳහා ෙබන්තර පෙද්ශෙය් විෙශේෂ ෙයන්ම 
පුරන් වුණු -කුඹුරු කරන්න බැරිව අතහැරුණු- ඉඩම් රාශියක් අප 
අත්පත් කරෙගන තිෙබනවා. පළමුවැනි වටය සඳහා එවැනි ඉඩම් 
අක්කර 2,000ක් පමණ හඳුනාෙගන තිෙබනවා. ෙම් වන විට ඒ 
ඉඩම් හිමියන්ට වන්දි ෙගවලා, ඒවා අත්පත් කරගැනීෙම් කටයුතු 
සිදු කර තිෙබනවා. 

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, සංචාරක ව්යාපාරය ගැන කථා 

කරන ෙකොට මම ෙබොෙහොම සන්ෙතෝෂෙයන් කියනවා, ලංකාෙව් 
මුලින්ම සංචාරක ව්යාපාරය ආරම්භ කළ පෙද්ශයත් ෙබන්තර බව. 
අද ඒ පෙද්ශය නිෙයෝජනය කරන මහජන නිෙයෝජිතයා හැටියට 
මම ෙම් කාරණය මතක් කරන්නම ඕනෑ. එක්දහස්නවසියහැට 
ගණන්වලදී ෙජ්.ආර්. ජයවර්ධන මැතිතුමා ෙබන්තර නිවාඩු 
නිෙක්තනය සංචාරක ෙහෝටලයක් බවට පත් කරලා, අද ලංකාෙව් 
තුන්වැනි ආදායම් මාර්ගයට මුල පුරන ෙකොට, ෙම් ව්යාපාරය හරහා 
ෙම් තරම් විශාල දියුණුවක් ලබන්න පුළුවන් ෙවයි කියා කවුරුවත් 
හිතන්ෙන් නැතිව ඇති. අද වාෙග්ම තමයි, ඒ කාලෙය්ත් ෙම් අලුත් 
වැඩ පිළිෙවළවල් පටන් ගන්න ෙකොට විරුද්ධ පක්ෂවල 
ෙද්ශපාලනඥෙයෝ විවිධ බිල්ලන් මවලා, ෙම්ක රටට අයහපතක් 
වන තැනක් හැටියට ෙපන්වන්න උත්සාහ කළා.  

 
ඒ කාලෙය්, ෙජ්.ආර්. ජයවර්ධන මැතිතුමා එක්සත් ජාතික 

පක්ෂ ආණ්ඩුෙවන් සංචාරක ෙහෝටල් ඇති කරලා, එම ව්යාපාරයට 
මුල පුරන ෙකොට, ඒ පළාෙත් සිටි ෙද්ශපාලනඥයන් කිව්ෙව් 
ෙමොනවාද? "අප බලයට පත් වුණාම ෙම් ෙහෝටල් ෙරෝහල් බවට 
පරිවර්තනය කරනවා" කියා එතුමන්ලා ෙව්දිකාෙව් ඉඳෙගන මහා 
සටන් පාඨ කිව්වා. නමුත්, ඒ අය බලයට ආවාට පසුව ඒ ගැන 
පශ්න කරන ෙකොට දීපු උත්තරය ෙමොකක්ද? "ෙම් ෙහෝටල් 
ආර්ථිකයට වැළඳුණු ෙරෝගයට පතිකාර කරන ස්ථාන බවට 
පරිවර්තනය කරලා, දිගටම පවත්වාෙගන යනවා" කියා ඔවුන් 
කිව්වා. ඕක තමයි හැම දාම වුෙණ්. දුරදිග බලලා, අලුතින් වැඩ 
පිළිෙවළක් පටන් ගන්න ෙකොට විරුද්ධවාදින් විෙව්චන එල්ල 
කළත්, අවුරුදු ගණනක් ගියාට පසුව ෙහෝ ඒවාෙය් ෙහොඳ කියන්න 
තමයි ඒ අයට සිද්ධ ෙවලා තිෙබන්ෙන්.  

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, ඔබතුමා ට මතක ඇති, මෑත 

කාලෙය් කණ්ඩලම ෙහෝටලය පටන් ගන්න ෙකොටත් සමහර අය 
ඔළුෙවන් හිටගන්න හැදුවා; උද්ෙඝෝෂණ කළා; බලයට ආවාට 
පසුව ඒවාෙය් ගෙඩොලින් ගෙඩොල ගලවනවාය කිව්වා. නමුත්, ඒ 
උදවිය ඊට පසුව ඒවා පරිහරණය කරන හැටි තමයි අපට දකින්න 
ලැබුෙණ්.  

 
අෙප් ආණ්ඩුව සංචාරක ව්යාපාරය ආරම්භ කළා විතරක්  

 ෙනොෙවයි, පක්ෂයක් හැටියට කථා කරන ෙකොට 1977න් පසුව 
ෙජ්.ආර්. ජයවර්ධන රජය යටෙත් එහි විශාල පගතියක්  ෙපන්නුම් 
කරන්න පුළුවන් වුණා. මම ඒ සඳහා ෙහොඳ උදාහරණයක් 
කියන්නම්. 1977ට ෙපර ගාලු මුවෙදොර පිට්ටනියට ගිහින් වට පිට  
බලන ෙකොට ෙගෝල්ෙෆේස් ෙහෝටලය විතරයි තිබුෙණ්. නමුත්, අෙප් 
ආණ්ඩුව බලයට පත් ෙවලා ටික කලක් යන ෙකොට වට පිටාෙව් 
දැවැන්ත ෙහෝටල් රාශියක් දැකගන්න පුළුවන් පරිසරයක් ඇති 
වුණා. ඒ තත්ත්වය රට පුරාම ව්යාප්ත වුණා. දැන් අෙප් අතිගරු 
ජනාධිපතිතුමායි, ගරු අගමැතිතුමායි, විෙශේෂෙයන්ම අෙප් 
සංචාරක ඇමතිතුමායි, අෙප් රජයයි, ෙම් අංශෙය් විශාල 
පරිවර්තනයක් කරන්න, සැලසුම් රාශියක් සකස් කරලා, ඒ 
සැලසුම් යථාර්ථයක් කරන්න -කියාත්මක කරන්න- ලබන 
අවුරුද්ද ෙවන ෙකොට අපට හැකියාව තිෙබන තත්ත්වයක් 
ෙගොඩනඟලා තිෙබනවා.  

ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ගරු ඇමතිතුමනි, ඔබතුමාට තව විනා ඩියක කාලයක් 

තිෙබනවා.  
 
ගරු ගයන්ත කරුණාතිලක මහතා  
(மாண்ᾗமிகு கயந்த  கᾞணாதிலக்க) 
(The Hon.  Gayantha  Karunatileka) 
ෙමපමණ කාලයක් මුහුදු ෙවරළටයි, සංචාරක ෙහෝටලයටයි 

ෙකොටු වුණු සංචාරකයන් ෙවනුෙවන් විවිධ බාහිර 
කියාකාරකම්වලින් සමන්විත වැඩසටහන් කියාත්මක කරන්න අප 
සූදානම්. වතුර ෙබෝතලය ගන්න ෙකොටත් ගණන් අහන 
සංචාරකෙයෝ ෙවනුවට ඉදිරිෙය්දී අෙප් සංචාරක ව්යාපාරයට 
ෙලෝකෙය් ධනවත්ම සංචාරකෙයෝ ආකර්ෂණය කරගන්න පුළුවන් 
වැඩසටහන් ඇති කරන්න අප බලාෙපොෙරොත්තු ෙවනවා. 
විෙශේෂෙයන්ම ෙම් ෙදද්දුව සංචාරක ව්යාපෘතියත් එවැනි එකක් බව 
මා කියන්න කැමැතියි.  

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, මට තව විනාඩි ෙදක තුනක් 

ෙදන්න. මම කථාව අවසන් කරන්නම්.  
 
ෙබන්තර පමණක් ෙනොෙවයි, අෙප් පළාෙත් හික්කඩුව, 

ගාල්ල, උණවටුන වැනි පෙද්ශවලත් සංචාරක ව්යාපාරෙය් ශීඝ 
දියුණුවක් තිෙබනවා. විශාල පිරිසක් එම කර්මාන්තෙය් නිරත 
ෙවලා ඉන්නවා. 2015දී අප ඇෙමරිකන් ෙඩොලර් මිලියන 
2,900කට වැඩි මුදලක් සංචාරක ව්යාපාරෙයන් උපයා ගත්තා. 
2016 වසෙර් මුල් මාස 10 තුළදී ශී ලංකාවට පැමිණි 
සංචාරකයන්ෙග් පමාණය 16,58,824ක් ෙවනවා. ෙම් සංඛ්යාව 
එන්න එන්නම වැඩි කරෙගන, අෙප් රෙට් ආර්ථිකය ශක්තිමත් 
කරන ව්යාපාරයක් බවට ෙම් කර්මාන්තය පත් කරගන්න අපට 
පුළුවන්කම තිෙබනවා. ඒ අතර වැඩිම සංචාරකයන් පිරිසක් ඇවිත් 
තිෙබන්ෙන් අෙප් අසල්වැසි රට වන ඉන්දියාෙවන්. ඊළඟට, 
චීනෙයන්. ෙම් රටවලින් එන සංචාරකයන් සංඛ්යාව දවසින් දවස 
වර්ධනය වන හැටි තමයි අපට දකින්න ලැෙබන්ෙන්. රටක 
සංචාරක ව්යාපාරය සාර්ථකව පවත්වාෙගන යන්න, ඒ රෙට් 
ෙද්ශපාලන ස්ථාවරත්වයත්, යහපත් ආරක්ෂක වටපි ටාවකුත් 
අවශ්ය ෙවනවා. අද ඒ තත්ත්වය අෙප් රට තුළ නිර්මාණය ෙවලා 
තිෙබනවා.  

 
ලංකාව සංචාරය කරන්න නුසුදුසු රටක් හැටියට යුෙරෝපෙය් 

රටවල් නම් කරන ලද කාලයක් තිබුණු බව අපි දන්නවා. ඒ 
කාලෙය්දී ඕස්ෙට්ලියාව වාෙග් රටවල් අෙප් රටට කිකට් 
කණ්ඩායම් එවන එක පවා පතික්ෙෂේප කළා. ෙම් වනෙකොට විෙදස් 
සඟරාවල පවා ලංකාෙව් සංචාරක ව්යාපාරය පිළිබඳව මහා 
ඉහළින් කථා කිරීම පිළිබඳව අප සතුටු වනවා.  

 
ගරු ඇමතිතුමනි, හික්කඩුව කියන්ෙන් සංචාරක ව්යාපාරය 

ෙබොෙහොම ඉහළින් ෙකෙරන පෙද්ශයක්. ඒ පෙද්ශෙය් තිෙබන 
ෙහෝටල්වලට විශාල බාධාවක් ෙවලා තිෙබනවා, විකල්ප 
මාර්ගයක් ෙනොමැතිවීම. ඒ පිළිබඳව දීර්ඝ කාලයක් තිස්ෙසේ අපි 
කථා කරනවා. අගමැතිතුමාත් හික්කඩුවට ගිහිල්ලා ඒ පිළිබඳව 
අදහස් හුවමාරු කර ගත්තා. ගරු ඇමතිතුමනි, ඔබතුමාෙග් 
අවධානයට මා එම කරුණ පිළිබඳවත් මතක් කරනවා. 

 
උනවටුන වාෙග් පෙද්ශවල මල අපවහන පද්ධතිය නිසි ෙලස 

කියාත්මක කිරීෙම් අවශ්යතාව තිෙබනවා. සංචාරක ව්යාපාරයට 
අනිවාර්යෙයන්ම යටිතල පහසුකම් අත්යවශ්යයි. විෙශේෂෙයන්ම 
කප්පාදුවකින් ෙතොරව ඒ පෙද්ශවලට ජලය ලබා දීම අවශ්යයි. 
ෙබන්තරට, ගාල්ලට, උනවටුනට, හික්කඩුවට අඛණ්ඩව ජලය 
සපයා ගැනීෙම් පශ්න ඇති වන අවස්ථා තිෙබනවා. ගරු 
ඇමතිතුමනි, ඒ පිළිබඳවත් මා ඔබතුමාෙග් අවධානය ෙයොමු 
කරනවා. 

3547  3548 



පාර්ලිෙම්න්තුව 

අවසාන වශෙයන්, මා ෙම් කරුණ කියන්න කැමැතියි. ඇත්ත 
වශෙයන්ම ලංකාවට එන සංචාරකයින් රැෙගන එන අන්තිම 
ෙඩොලරයත් අෙප් රට තුළදී වියදම් කරලා යවන තත්ත්වයක් ඇති 
කරන්න ඕනෑ. ඒ සඳහා ඔවුන් අෙප් රටට ආකර්ෂණය වන විධිෙය් 
විවිධ වැඩ පිළිෙවළ සහ බාහිර කියාකාරකම් අපි අලුෙතන් ඇති 
කළ යුතුව තිෙබනවා. ෙදද්දුව සංචාරක ව්යාපෘතිය අපි ලබන 
අවුරුද්ෙද් ආරම්භ කරලා, ඊ ළඟ අවුරුද්ෙද් ෙම් අමාත්යාංශය 
පිළිබඳව කථා කරන ෙකොට ඒ පිළිබඳවත් අපට අදහස් පකාශ 
කරන්න අවස්ථාව ලැෙබයි කියන එක මට විශ්වාසයි.  

 
ෙම් විෂයයටම ගැළෙපන, විෂය පිළිබඳව ෙහොඳ අවෙබෝධයක් 

තිෙබන, ඒ වාෙග්ම පරිණත ෙද්ශපාලනඥෙයක් අද සංචාරක 
ව්යාපාරය භාර ෙගන අගමැතිතුමාෙග් හා ජනාධිපතිතුමාෙග් 
ආශිර්වාදය ඇතුව ෙම් අමාත්යාංශෙය් කටයුතු කියාත්මක කරනවා. 
ගරු ඇමතිතුමනි, ඔබතුමා සැලසුම් කර ඇති සියලු ව්යාපෘති 
ආරම්භ කරලා ලබන වර්ෂය වනෙකොට ඒ සියල්ල කියාත්මක 
කරලා විශාල පරිවර්තනයක් රට තුළ ෙපන්වා, විශාල පිරිසකට 
රැකියා ලබා දීලා ඒ තුළින් විශාල වශෙයන් ආදායම් මාර්ග ඇති 
කර රෙට් විශාල දියුණුවක් ෙපන්වන්න ඔබතුමාට ශක්තිය හා 
ෛධර්ය ලැෙබන්න කියලා පාර්ථනා කරමින් මෙග් වචන 
ස්වල්පය අවසන් කරනවා. 

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ෙබොෙහොම ස්තුතියි. මී ළඟට, ගරු ඥානමුත්තු ශීෙන්සන් 

මන්තීතුමා.  
 

ඊට ෙපර ගරු ෙව්ලුකුමාර් මන්තීතුමා මූලාසනයට 
පැමිෙණනවා ඇත. 
 

අනතුරුව ගරු එඩ්වඩ් ගුණෙසේකර මහතා මූලාසනෙයන් ඉවත් 
වුෙයන්, ගරු ෙව්ලු කුමාර් මහතා මුලාසනාරූඪ විය. 

அதன்பிறகு, மாண்ᾗமிகு எட்வட் குணேசகர அவர்கள் 
அக்கிராசனத்தினின்ᾠ அகலேவ, மாண்ᾗமிகு ேவᾤ குமார் அவர்கள்  
தைலைம வகித்தார்கள். 

 

Whereupon THE HON. EDWARD GUNASEKARA  left the Chair, 
and THE HON. VELU KUMAR  took the Chair.    

 
[பி.ப. 5.06] 

 

ගරු ඥානමුත්තු ශීෙන්සන් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு ஞானᾙத்ᾐ ஸ்ரீேநசன்) 
(The Hon. Gnanamuthu Srineshan) 
ெகௗரவ தைலைமதாங்கும் உᾠப்பினர் அவர்கேள, 

உங்கᾦக்கு வணக்கத்ைதத் ெதாிவித்ᾐக்ெகாண்ᾌ, இன்ைறய 
விவாதக் கᾞப்ெபாᾞள்கᾦக்குள் ᾒைழகின்ேறன். இன்ᾠ 
தபால், தபால் ேசைவகள் மற்ᾠம் ᾙஸ்ᾢம் சமய அᾤவல்கள் 
அைமச்சு, ᾗத்தசாசன அைமச்சு, சுற்ᾠலாத்ᾐைற அபிவிᾞத்தி 
மற்ᾠம் கிறிஸ்தவ சமய அᾤவல்கள் அைமச்சு ஆகியவற்றின் 
மீதான குᾨநிைல விவாதம் நைடெபற்ᾠக் 
ெகாண்ᾊᾞக்கின்றᾐ. தற்ெபாᾨᾐ ெகௗரவ அைமச்சர் அப்ᾐல் 
ஹலீம் அவர்கள் இச்சைபயில் அமர்ந்திᾞப்பதனால், நான் 
ᾙதலாவதாக தபால், தபால் ேசைவகள் அைமச்சு ெதாடர்பில் 
உைரயாற்ற விᾞம்ᾗகின்ேறன்.  

 
நாங்கள் 21ஆம் ᾓற்றாண்ᾊல் - தகவல் ெதாழில்ᾒட்ப 

ᾜகத்தில் - வாழ்ந்ᾐெகாண்ᾊᾞக்கின்ேறாம். நாங்கள் தகவல் 
ெதாழில்ᾒட்ப ᾜகத்தில் வாᾨகின்ற அேதேவைள, எமᾐ மக்கள் 
கஷ்டமான, அதிகஷ்டமான பிரேதசங்களில் இன்னᾙம் 
17ஆம், 18ஆம், 19ஆம் ᾓற்றாண்ᾌகளில் வாழ்வᾐேபான்ᾠ 

வாழ்ந்ᾐெகாண்ᾊᾞக்கிறார்கள். அவர்கᾦக்கு வசதியான - 
ெசௗகாியமான - பல விடயங்கள் அல்லᾐ அᾤவலகங்கள் 
அங்கு காணப்படவில்ைல. ெகளரவ அைமச்சர் அவர்கேள, 
நான் உங்கைள ேநாில் சந்தித்ᾐம் சில விடயங்கைளப் 
ேபசியிᾞக்கின்ேறன். நீங்கள் அடக்கமான, அைமதியான, 
ெகௗரவமான மனிதர் என்பைத நாங்கள் கண்ᾊᾞக்கின்ேறாம். 
அந்த வைகயில், சில கஷ்டமான, அதிகஷ்டமான 
பிரேதசங்களில் உப தபால் அᾤவலகங்கைள நிᾠவ 
ேவண்ᾌெமன்ᾠ நான் உங்களிடம் ேகட்ᾊᾞந்ேதன். அᾐபற்றி 
நீங்கள் சாதகமாகப் பாிசீᾢப்பதாகச் ெசால்ᾢ, கᾊத 
ெமான்ைறᾜம் எனக்கு அᾔப்பியிᾞந்தீர்கள். அதற்கு நன்றி!  

 
மட்டக்களப்ᾗ மாவட்டத்ைத எᾌத்ᾐக்ெகாண்டால், அங்கு 

கஷ்டமான, அதிகஷ்டமான பிரேதசங்கள் அதிகமாகக் 
காணப்பᾌகின்றன. குறிப்பாக, நான் சில இடங்கைள 
உங்கᾦக்குச் சுட்ᾊக்காட்ட விᾞம்ᾗகின்ேறன். மட்டக்களப்ᾗ 
ேபாரதீᾫப்பற்றில் ெவல்லாெவளிப் பிரேதச ெசயலகப் 
பிாிᾫக்குட்பட்ட காக்காச்சிவட்ைட என்ற கிராமமானᾐ 
அதிகஷ்டப் பிரேதசத்தில் அைமந்திᾞக்கின்றᾐ. ஆைகயால், 
அங்கு ஓர் உப தபாலகத்ைத அைமத்ᾐத் தரேவண்ᾌெமன்ᾠ 
அந்த மக்கள் உங்கைள ேவண்ᾊ நிற்கின்றார்கள். 
அேதேபான்ᾠ மட்டக்களப்பில் மண்ᾙைன ெதன்ேமற்குப் 
பிரேதச ெசயலகப் பிாிவில் இᾞக்கின்ற மாவᾊᾙம்மாாி என்ற 
கிராமᾙம் ஒᾞ அதிகஷ்டப் பிரேதசமாக இᾞக்கின்றᾐ. அந்த 
இடத்திᾤம் தபால் ேசைவகள் நைடெபᾠவᾐ மிகᾫம் 
குைறவாக இᾞக்கின்றᾐ. அந்த மக்கᾦம் ஒᾞ உப 
தபாலகத்ைத எதிர்பார்த்ᾐ நிற்கின்றார்கள். இைதவிட, 
ேகாரைளப்பற்ᾠ ெதற்கு கிரான் பிரேதச ெசயலகப் பிாிவில் 
வடᾙைன, கூழாவᾊ ஆகிய மிகᾫம் கஷ்டமான இரண்ᾌ 
கிராமங்கள் காணப்பᾌகின்றன. இந்த இடங்களில் தபால் 
ேசைவகள் நைடெபᾠவᾐ மிகᾫம் அாிதாகக் 
காணப்பᾌகின்றᾐ. அந்த  மக்கள் 21ஆம் ᾓற்றாண்ᾌக்குாிய 
வசதிகைள இன்னᾙம் அᾔபவிக்காமல் இᾞக்கின்றார்கள். 
எனேவ, அங்குள்ள மக்கள் அந்தக் கிராமங்கᾦக்கும் உப 
தபாலகங்கைள எதிர்பார்த்ᾐ நிற்கின்றார்கள்.   

 
ගරු අබ්දුල් හලීම් මහතා  
(மாண்ᾗமிகு அப்ᾐல் ஹலீம்) 
(The Hon. Abdul Haleem) 
ெகளரவ உᾠப்பினர் அவர்கேள, ᾗதிய உப 

தபாலகங்கைள ஆரம்பிப்பதற்குாிய கட்ᾊட வசதிகைளத் 
தரᾙᾊᾜமாயின் உடனᾊயாக அவற்ைற ஆரம்பிக்கக்கூᾊய 
வாய்ப்பிᾞக்கின்றᾐ.  இ்ல்லாவிட்டால், அᾐ சம்பந்தமாக 
நாங்கள் கட்ᾊடங்கைளத் ேதர்ந்ெதᾌத்ᾐ ஆரம்பிக்கேவண்ᾌம். 
எமᾐ அைமச்சுᾚலம் உப தபாலகங்கᾦக்குாிய 
கட்ᾊடங்கைளப் ᾗதிதாகக் கட்ᾌவதற்குாிய வசதி 
தற்ேபாதில்ைல என்பைத நான் கூறிக்ெகாள்ள 
விᾞம்ᾗகின்ேறன். 

 
ගරු ඥානමුත්තු ශීෙන්සන් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு ஞானᾙத்ᾐ ஸ்ரீேநசன்) 
(The Hon. Gnanamuthu Srineshan) 
ெகளரவ அைமச்சர் அவர்கள் இதற்குாிய சாதகமான 

பதிைலக் கூறியைமக்கு நன்றி.  தற்காᾢகமாக வாடைக 
அᾊப்பைடயில் இயங்கக்கூᾊய வைகயில் கட்ᾊட வசதிகைள 
ஏற்பᾌத்தித் தரலாம். ஆகேவ, இந்த அதிகஷ்டமான 
பிரேதசங்களில் உப தபாலகங்கைள அைமத்ᾐத்தᾞவதற்கு 
நீங்கள் ஆக்கᾘர்வமான நடவᾊக்ைககைள 2017ஆம் ஆண்ᾌ 
காலப்பகுதியில் எᾌப்பீர்கெளன்ற நம்பிக்ைக இᾞக்கின்றᾐ.   
 

அேதேவைள, பᾐைள ᾪதியில் கரᾊயனாᾠ என்ற ஒᾞ 
கிராமம் அைமந்திᾞக்கின்றᾐ.  அᾐ   ᾜத்தத்ைத ᾙᾨ அளவில் 
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அᾔபவித்த விசாலமான ஒᾞ பிரேதசம். நான் சிᾠவனாக 
இᾞக்கின்ற காலத்திᾢᾞந்ᾐ, அதாவᾐ 40 ஆண்ᾌகளாக 
அங்கிᾞக்கின்ற உப தபாலகம் மிகச் சிறிதாகேவ 
காணப்பᾌகின்றᾐ.  ஓர் அைறக்குள் அைடபட்டதாக 
இᾞக்கின்றᾐ. அதற்குப் பின்னர் நிᾠவப்பட்ட பல உப 
தபாலகங்கள் தரᾙயர்த்தப்பட்ᾊᾞக்கின்றன. மிகᾫம் 
ᾙக்கியத்ᾐவம் வாய்ந்த கரᾊயனாᾠ என்ற கிராமமானᾐ, 
தனிப்பட்ட ஒᾞ  பிரேதச ெசயலகத்ைதᾜம் ஒᾞ பிரேதச 
சைபையᾜம் தாங்கிநிற்க ேவண்ᾊய பிரேதசமாக 
இᾞக்கின்றபᾊயால், அந்த உப தபாலகத்திைனத் தரᾙயர்த்தி 
அந்த இடத்தில் தபால் ேசைவ ஒᾞ ெநறிᾙைறயில் நைடெபற 
ஆவன ெசய்யேவண்ᾌெமன்ᾠ உங்கைளப் பணிவாகக் 
ேகட்ᾌக்ெகாள்கின்ேறன்.  எனேவ, ஏற்ெகனேவ குறிப்பிட்ட 3 
கிராமங்களிᾤம் உப தபாலகங்கைள அைமப்பேதாᾌ 
மட்ᾌமல்லாமல், கரᾊயனாᾠ கிராமத்தில் அைமந்திᾞக்கின்ற 
அந்த உப தபாலகத்திைனத் தரᾙயர்த்தித் தᾞமாᾠம் 
ேகட்ᾌக்ெகாள்கின்ேறன். கரᾊயனாறில் ஒᾞ ெபாிய 
ைவத்தியசாைல, விவசாயப் பண்ைண, மகாவித்தியாலயம் 
ேபான்றன  இᾞக்கின்றன.  மக்கள் பரந்தளவில் அந்த 
இடத்தில் வாழ்வதனால், அங்குள்ள உப தபாலகத்திைனத் 
தரᾙயர்த்ᾐவதற்கான உங்கᾦைடய சிபார்சிைன எதிர்பார்த்ᾐ 
நிற்கின்ேறன்.   

 
அᾌத்ததாக, சுற்ᾠலாத்ᾐைற பற்றிச் சில வார்த்ைதகைளப் 

பதிᾫெசய்ய விᾞம்ᾗகின்ேறன். சுற்ᾠலாத்ᾐைறயிைன 
எᾌத்ᾐக்ெகாண்டால், இᾐ ஒᾞ சவாலான ᾐைற. இதில் 
இரண்ᾌ பக்கங்கள் இᾞக்கின்றன. ஒᾞபக்கத்தில் 
அபிவிᾞத்திᾜம் அᾌத்த பக்கத்தில் எங்கᾦைடய ஒᾨக்கம் 
பற்றிய விடயᾙம் இᾞக்கின்றன. எனேவ, மிகᾫம் 
கட்ᾌமானமான எமᾐ ஒᾨக்கத்ைதச் சிைதக்காத விதத்தில் 
சுற்ᾠலாத்ᾐைறயானᾐ விᾞத்தி ெசய்யப்பட ேவண்ᾌம். 
நாட்ᾊல் பல பிரேதசங்கள் காணப்பட்டாᾤம் ᾜத்தத்தினால் 
பாதிக்கப்பட்ᾊᾞக்கின்ற வடக்கு, கிழக்குப் பிரேதசங்கள் இன்ᾠ 
அபிவிᾞத்திக்காக ஏங்கிக்ெகாண்ᾊᾞக்கின்றன.  எனேவ, 
இந்தப் பிரேதசங்களில் மிகᾫம் கட்ᾌக்ேகாப்பான ᾙைறயில் 
இந்தச் சுற்ᾠலாத்ᾐைறயிைன அபிவிᾞத்தி ெசய்வதற்குாிய 
ெசயற்பாᾌகைள ᾙன்ெனᾌக்கேவண்ᾌம்.  

 
குறிப்பாக, பாசிக்குடா என்ற மிகᾫம் பிரபல்யமான ஒᾞ 

கடற்கைர காணப்பᾌகின்றᾐ.  அந்த இடத்தில் பல 
அபிவிᾞத்திச் ெசயற்பாᾌகைள நீங்கள் ᾙன்ெனᾌத் 
திᾞக்கின்றீர்கள். அதற்காக உங்கைளப் பாராட்ᾌகின்ற 
அேதேவைளயில், இன்ᾔெமாᾞ விடயத்ைதᾜம் சுட்ᾊக்காட்ட 
விᾞம்ᾗகின்ேறன். சுற்ᾠலாத்ᾐைறக்குப் பிரபல்யமான அந்த 
இடங்களில் அைமந்திᾞக்கின்ற கைடகள் அல்லᾐ 
உணᾫச்சாைலகள் எᾐவாக இᾞந்தாᾤம் அங்கு உள்ᾧர் 
இைளஞர் ᾜவதிகள்  ெதாழில்வாய்ப்ᾗக்கைளப் ெபᾠவᾐ 
மிகᾫம் கᾊனமான விடயமாக இᾞக்கின்றᾐ. இைளஞர் 
ᾜவதிகள் மத்தியில் அவர்கᾦைடய மாவட்டத்தில் 
கிைடக்கேவண்ᾊய ெதாழில்வாய்ப்ᾗக்கள் அவர்கᾦக்குக் 
கிைடக்காததால் மனாீதியாகச் சில உளவியல் தாக்கங்கள் 
ஏற்பᾌவதற்கும் அந்த உளவியல் தாக்கங்கள் பின்னர் 
அவர்கைளத் தவறான ெநறிᾙைறயில் ெகாண்ᾌெசல்வதற்கும் 
ஏᾐவாக அைமகின்றன. நீங்கள் சுற்ᾠலாத்ᾐைறைய 
அபிவிᾞத்தி ெசய்வைத நாங்கள் வரேவற்கின்ற 
அேதேநரத்தில், உள்ᾧர் வளங்கைள உள்ᾧர்வாசிகள் 
அᾔபவிப்பதற்குாியவைகயில் உங்கᾦைடய ெகாள்ைக 
கைளᾜம் மற்ᾠம் ெசயற்றிட்டங்கைளᾜம் வகுக்கேவண்ᾌம். 
அப்ெபாᾨᾐதான் குறித்த ெசயற்றிட்டங்கள் ெவற்றிகரமாக 
அைமᾜம் என்பைதᾜம் இங்கு நான் கூறிக்ெகாள்ள 
விᾞம்ᾗகின்ேறன்.  

ගරු ෙජෝන් අමරතුංග මහතා  
(மாண்ᾗமிகு ேஜான் அமரᾐங்க)   
(The Hon.  John Amaratunga) 
Hon. Member, we will be opening a hotel school in 

Jaffna by February, where your people can be trained to 
get employment in the tourism sector, in hotels and so on.  
 

ගරු ඥානමුත්තු ශීෙන්සන් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு ஞானᾙத்ᾐ ஸ்ரீேநசன்) 
(The Hon. Gnanamuthu Srineshan) 
Thank you very much, Hon. Minister.  

நான் குறிப்பிᾌகின்ற இன்ᾔெமாᾞ விடயம், ᾜத்தத்தால் 
பாதிக்கப்பட்ட கிழக்கு மாகாணத்தின்மீᾐம் உங்கᾦைடய 
கவனம் அதிகமாகத் திᾞம்ப ேவண்ᾌம் என்பதாகும். கடந்த 
காலத்தில் அங்கு குறிப்பிட்ட சில பிரேதசங்கள் 
அபிவிᾞத்திையக் கண்ᾊᾞந்தாᾤம்கூட அதிகமான 
பிரேதசங்கள் அபிவிᾞத்தியில் பின்தங்கிக் காணப்பᾌகின்றன. 
அᾐ ᾜத்தத்தின் காரணமாக இᾞக்கலாம். ஆனால், ᾜத்தம் 
நிைறவைடந்ᾐ ஏழைர ஆண்ᾌகள் கடந்ᾐவிட்டன. இந்த 
நிைலயில் அங்கு அபிவிᾞத்தியில் இைடெவளிகள் அல்லᾐ 
ெவற்றிடங்கள் காணப்படக்கூடாᾐ. ஆனால், இன்ᾠ அங்கு 
சில பிரேதசங்கள் ெவற்றிக்குாிய இடங்களாகᾫம் சில 
இடங்கள் ெவற்றிடங்களாகᾫம் காணப்பᾌகின்றன. இன்ᾠ 
நல்லாட்சிக்கு ஒᾞ வᾞடம் கடந்திᾞக்கின்றᾐ. ஆகேவ, 
இனிவᾞகின்ற காலத்தில் எமᾐ மக்கள் அபிவிᾞத்தியில் 
பங்குதாாிகளாக இᾞப்பதற்கும் தமᾐ பிரேதசத்தில் 
அபிவிᾞத்திையக் கண்டதாக அவர்கள் ஒப்ᾗக்ெகாள்வதற்கும் 
ஏற்ற விதத்தில் உங்கᾦைடய ெசயற்பாᾌகள் அைமᾜெமன்ᾠ 
நான் நம்ᾗகின்ேறன்.  
 

ெகளரவ அைமச்சர் அவர்கள் கிறிஸ்தவ விவகாரத்திற்கும் 
ெபாᾠப்பாக இᾞக்கின்றபᾊயால் வாைழச்ேசைன ேபான்ற 
பிரேதசங்களில் வாழ்கின்ற மக்கள் என்னிடம் தந்த சில 
கᾊதங்கள் சம்பந்தமாகᾫம் குறிப்பிட விᾞம்ᾗகின்ேறன். அங்கு 
ᾜத்தத்தின்ேபாᾐ ᾜத்தப் பிரேதசங்களாக இᾞந்த ᾗல்ᾤமைல, 
ஆயித்தியமைல ேபான்ற இடங்களில் ேதவாலயங்கள் 
பாதிக்கப்பட்ட நிைலயில் இᾞக்கின்றன. அங்குள்ள மக்கள் 
இன்ᾠ தமᾐ சுயᾙயற்சியின் ᾚலமாக அந்தத் 
ேதவாலயங்கைளக் கட்ᾊெயᾨப்பியிᾞக்கின்றார்கள். இᾞந்த 
ேபாதிᾤம் பாதிக்கப்பட்ட பிரேதசங்களில் இᾞக்கின்ற 
கிறிஸ்தவ ேதவாலயங்கைளப் ᾗனரைமத்ᾐக்ெகாள்வதற்கான 
ெசயற்பாᾌகைள ெகளரவ அைமச்சர் அவர்கள் 
ேமற்ெகாள்வார் என்ᾠ நான் நம்ᾗகின்ேறன். 
  

ගරු ෙජෝන් අමරතුංග මහතා  
(மாண்ᾗமிகு ேஜான் அமரᾐங்க)   
(The Hon.  John Amaratunga) 
Hon. Member, if you can give me a request from the 

relevant parish priests certified by the Bishop, we can 
give you funds to restore those churches.  
 

ගරු ඥානමුත්තු ශීෙන්සන් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு ஞானᾙத்ᾐ ஸ்ரீேநசன்) 
(The Hon. Gnanamuthu Srineshan) 
Okay. I will give you the details of the particular 

churches which need to be restored.  

அᾌத்ததாக ᾗத்தசாசன அைமச்ைசப் ெபாᾠத்தவைரயில், 
நான் உண்ைமயில் ᾙக்கியமானெதாᾞ விடயத்ைதத் ெதாட்ᾌப் 
ேபச விᾞம்ᾗகின்ேறன். அதற்கு ᾙக்கிய காரணம் ெபௗத்த 
மதத்தின் ᾗனிதத்ைதப் பற்றி நான் நன்கு அறிந்தவன். ெகௗதம 
ᾗத்தர்  எல்லா மக்கᾦக்கும் ᾙன்ேனாᾊயாக தனᾐ ெபௗத்த 
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ெநறியிைன ஆக்கித் தந்தவர். அந்த வைகயில், 'மனிதᾔம் 
ெதய்வமாகலாம்' என்பதற்கைமவாக அவர் மனித உᾞவில் 
பிறந்திᾞக்கின்றார். அதிᾤம் சாதாரண ஒᾞவராகப் 
பிறக்கவில்ைல. சுத்ேதாதன மன்னனின் ஒᾞ ைமந்தனாகப் 
பிறந்ᾐ இளவரசராக வளர்ந்தவர்.  சுகேபாகங்கள் அல்லᾐ 
ெசௗகாியங்கைள ஒட்ᾌெமாத்தமாக அᾔபவித்தேபாᾐம் 
ᾚப்ᾗ, பிணி, சாக்காᾌ - வேயாதிபம், ேநாய், மரணம் ேபான்ற 
விடயங்கைளப் பார்த்த அவர், நிைலயற்ற இந்த வாழ்க்ைகைய 
விட்ᾌவிட்ᾌ நிைலயான வாழ்ைவப் ெபᾠவதற்காக ஓர் 
ஆன்மீக வாதியாகச்ெசன்ᾠ அᾞைமயான ெபளத்த மதத்ைதப் 
ேபாதித்ᾐ வந்தார். ஆகேவ, ெபௗத்தம் என்பᾐ எந்த 
வைகயிᾤம் குைறத்ᾐ மதிப்பிடக்கூᾊயெதான்றல்ல. 
மனிதத்ᾐவம், ᾗனிதத்ᾐவம் என்பைதக் ெகாண்ட மதம்.  

 
குறிப்பாக, இந்தியாவில் ஒᾞ ேபார் ெவறியனாகவிᾞந்ᾐ 

பல ேதசங்கைளக் ைகப்பற்றித் தன்ᾔைடய ஆᾦைகக்குள் 
ெகாண்ᾌவந்ᾐ ெசᾞக்ேகாᾌ ெவற்றி ᾙழக்கமிட்ட அேசாகச் 
சக்கரவர்த்தி மன்னைனப் ெபளத்த மதம் ஒᾞ ேநர்ெநறியனாக 
மாற்றியᾐ. அவர் அன்றிᾢᾞந்ᾐ ஒᾞ சிறந்த ெபௗத்தனாக 
மாறியேதாᾌ இந்திய மக்கᾦக்கு நல்ல வாழ்க்ைகையᾜம் 
ெபற்ᾠக்ெகாᾌத்தார். அவᾞைடய பிள்ைளகளான மஹிந்த 
ேதரர், சங்கமித்திைர ஆகிேயார்தான் ேதவநம்பியதீசன் 
காலத்தில் இலங்ைகக்கு ெபௗத்த மதத்ைதக் ெகாண்ᾌவந்ᾐ 
பரப்பியிᾞந்தார்கள். ெபௗத்த மதம் ஓர் எளிைமயான, 
உன்னதமான நிைலயிᾤம் மக்களால் வரேவற்கத்தக்க 
விதத்திᾤம் அைமந்தᾐ என்பைத நான் அறிேவன். "ஆைசேய 
ᾐக்கத்திற்கு ᾚல காரணம்; ஆைசையத் ᾐறந்தால் இன்பம் 
உண்டாகும்" என்பᾐ அவᾞைடய ஒᾞ ேபாதைன. அந்த 
வைகயில், இவ்வாᾠ அᾞைமயான கᾞத்ᾐகைளக் 
ெகாண்ᾊᾞக்கின்ற இந்த ெபௗத்த மதத்தின்  ெசல்ெநறிகள் 
இலங்ைகயிᾤம் அᾞைமெபᾞைமயாக இᾞக்கேவண்ᾌெமன்ᾠ 
நாங்கள் விᾞம்ᾗகின்ேறாம்.  

 

உண்ைமயான ெபௗத்தர்கள் மற்ைறய மதத்தவைரேயா, 
இனத்தவைரேயா ᾗண்பᾌத்ᾐம் வைகயில் ெசயற்பட 
மாட்டார்கள்; மதெநறிைய விட்ᾌ மதெவறிையப் பின்பற்ᾠம் 
வைகயிᾤம் ெசயற்படமாட்டார்கள் என்பᾐ எங்கᾦைடய 
கᾞத்ᾐ. உண்ைமயான ெபௗத்தம் அைதத்தான் ெசால்கின்றᾐ.  
எந்த மதத்தின் ெபயராᾤம் - அᾐ இந்ᾐ மதமாக இᾞக்கட்ᾌம், 
கிறிஸ்தவ மதமாக இᾞக்கட்ᾌம், ெபௗத்த மதமாக 
இᾞக்கட்ᾌம், இஸ்லாமிய மதமாக இᾞக்கட்ᾌம்,  ேபாேரா - 
ᾜத்தேமா, வன்ᾙைறேயா அங்கு விைதக்கப்பᾌமாக  
இᾞந்தால், அᾐ மதெநறியாக அைமயாᾐ; மதெவறியாகத்தான் 
அைமய ᾙᾊᾜம். ஏன், இந்ᾐத் தீவிரவாதிகᾦம் இᾞக்கத்தான் 
ெசய்கிறார்கள்! இந்தியாவில் பாபர் மசூதிைய உைடத்தவர்கள் 
இந்ᾐத் தீவிரவாதிகள்! அேதேபான்ᾠ, ᾗனித ᾜத்தம் என்ற 
ெபயரால் இரத்தக் களாிகள் ஏற்பட்ᾊᾞக்கின்றன; சிᾤைவ 
ᾜத்தம் என்ற ெபயரால் இரத்தக் களாிகள் ஏற்பட்ᾊᾞக்கின்றன. 
ஆகேவ, ேபார் ெவறியில் இல்லாமல் ேநர் ெநறியில் எந்த மதம் 
வழிகாட்ᾌகின்றேதா, மற்ைறய இனத்தவர்கைளᾜம் 
மதத்தவர்கைளᾜம் ஜாதியினைரᾜம் ᾗண்பᾌத்தாமல் எந்த 
மதம் ெசல்ᾤேமா, அந்த மதம்தான் உலகத்ᾐக்கு உவப்பான 
மதம்; அᾐதான் மதிக்கப்பட ேவண்ᾊய மதம். எந்த மதᾙம் 
தவறான ேபாதைனகைள, தவறான வழிகாட்ᾌதல்கைளச் 
ெசய்யவில்ைல; சாியான ேபாதைனகைளத்தான் ெசய்கின்றன. 
என்ைனப் ெபாᾠத்தமட்ᾊல் நான் எம்மதᾙம் சம்மதம் என்ᾠ 
நம்ᾗகின்றவன். "ஒன்ேற குலம், ஒᾞவேன ேதவன்" என்ᾠ 
திᾞமந்திரம் ெசால்கிறᾐ. அதாவᾐ, மனிதனாகப் பிறந்தவர்கள் 
எல்ேலாᾞம் ஒன்ᾠதான், அவர்கள் வழிபᾌகின்ற ெதய்வᾙம் 
ஒன்ᾠதான் -  இᾐ எங்கᾦைடய இந்ᾐ மதக் ேகாட்பாᾌ.  

"ஆைச, களᾫ, ேகாபம் ெகாள்பவன்  
ேபசத்ெதாிந்த மிᾞகம் 
அன்ᾗ, நன்றி, கᾞைண ெகாண்டவன்  
மனித வᾊவில் ெதய்வம் " 

என்ᾠ ஒᾞ கவிஞர் ெசான்னார். மனிதனாப் பிறந்த பலர் 
இன்ᾠ ெதய்வங்களாகப் ᾘஜிக்கப்பᾌகின்றார்கள். அந்த 
வைகயில், ெகௗதம ᾗத்தர் மனித வᾊவில் பிறந்தார், இன்ᾠ 
ெதய்வமாக மதிக்கப்பᾌகின்றார்; ேயசு நாதர் பாிசுத்த 
ஆவியாக இᾞந்தாᾤம்கூட மனித வᾊவில் பிறந்தார், 
ெதய்வமாகப் ேபாற்றப்பᾌகின்றார்;  நபிகள் நாயகம்கூட 
மனித வᾊவில் பிறந்தார், ெதய்வமாகப் ᾘஜிக்கப்பᾌகின்றார்; 
சுவாமி விேவகானந்தர், சுவாமி விᾗலானந்தர் ேபான்ேறாᾞம் 
இவ்வாᾠதான் இᾞந்தார்கள். அவர்கள் மக்கᾦக்கு நல்ல 
ெநறிகைளத்தான் காட்ᾊனார்கேளெயாழிய, ெவறியிைனக் 
காட்டவில்ைல. ஆனால், எந்த நாட்ᾊல் எந்த மதத்ைதச் 
ேசர்ந்தவராக இᾞந்தாᾤம் ெவறித்தனமான ெசயல்கைளச் 
ெசய்கின்றவர்கைள நன்ெனறிப்பᾌத்த ேவண்ᾊயᾐ அரசின் 
கடைமயாக இᾞக்கின்றᾐ. மதெவறி என்பᾐ மிகᾫம் 
ஆபத்தானᾐ. இைதத்தான் காள்மாக்ஸ் குறிப்பிட்டார், 
"மதெமன்பᾐ அபிᾔக்குச் சமமானᾐ" என்ᾠ. மதத்தில் 
அதிகமாக ஈᾌபட ஈᾌபட சிலᾞக்கு அந்த ெநறித்தன்ைம விலகி 
ெவறித்தன்ைம கிைடக்கின்றᾐ.  
 

ஒᾞ மதத் தைலவர் என்பவர் அடக்கமாகᾫம் பண்பாகᾫம் 
இᾞக்க ேவண்ᾌம்; நல்ல வார்த்ைதகைளப் ேபச ேவண்ᾌம். 
மாறாக, அவர்கᾦைடய நல்ல பண்ᾗகைளவிட்ᾌ ெகட்ட 
வார்த்ைதகைள விைதப்பார்களாக இᾞந்தால், அவர்கைள 
நாங்கள் மதத் தைலவர்களாக ஏற்ᾠக்ெகாள்ள ᾙᾊயாᾐ; 
அவர்கᾦக்குாிய மாியாைத, ெகௗரவங்கைளᾜம் ெகாᾌக்க 
ᾙᾊயாᾐ. அவர் எந்த மதத்ைதச் ேசர்ந்தவராக இᾞந்தாᾤம் 
அப்பᾊத்தான் கணிக்க ேவண்ᾌம். நல்ல ᾗனிதத்ᾐவமான, 
மகத்ᾐவமான தன்ைமெகாண்ட  மத விᾨமியக் 
ேகாட்பாᾌகைளத் தகர்த்ெதறியக்கூᾊய விதத்தில் எந்த மதத் 
தைலவர் நடந்தாᾤம் அவர் கட்ᾌப்பᾌத்தப்பட ேவண்ᾌம். 
எெனன்றால், அவரᾐ ெசாந்த மதத்திற்குாிய  ᾗனிதமான 
தன்ைமைய அவர்கள் அழித்ᾐவிᾌகிறார்கள். மக்கள் மத்தியில் 
அவர்கள் ெசயற்பᾌகின்ற விதத்ைத ைவத்ᾐக்ெகாண்ᾌதான் 
அந்த மதம் பற்றி மக்கள் கணிப்பிᾌகிறார்கள். எனேவ, ெசாந்த 
மதத்தின் ᾗனிதத் தன்ைமயிைன ேவரᾠக்கக்கூᾊய விதத்திᾤம் 
நசுக்கக்கூᾊய விதத்திᾤம் ெசயற்பᾌகின்ற எந்தச் 
ெசயற்பாᾌகைளᾜம் கட்ᾌப்பᾌத்ᾐவதற்ேகற்ற விதத்தில் இந்த 
நல்லாட்சி அரசு ெசயற்பட ேவண்ᾌம். 

 
ெகௗரவ அைமச்சர் விஜயதாஸ ராஜபக்ஷ அவர்கள், 

கடந்த காலத்தில்  ஆட்சி அதிகாரத்தில் இᾞந்த 
அரசாங்கமானᾐ சில அடாவᾊத்தனமான ெசயற்பாᾌகைள 
ேமற்ெகாண்டேபாᾐ அந்த ஆட்சிையவிட்ᾌ ெவளிேயறிச் 
ெசன்றவர். குறிப்பாக, பிரதம நீதியரசராக இᾞந்த ஷிராணி 
பண்டாரநாயக்க அவர்கள் பாதிக்கப்பட்டேபாᾐ, அவர் 
பக்கமாக நின்ᾠ நீதிையத் ேதᾊச் ெசன்றவர். அந்த வைகயில், 
அவர் இன்ᾠ நீதி அைமச்சராக இᾞக்கின்றேபாᾐ, இந்த 
நாட்ᾊல் எந்தவிதமான மத ெவறிேயா அல்லᾐ 
அட்டகாசங்கேளா அல்லᾐ அராஜகங்கேளா ஏற்படாத 
விதத்தில், மதத்ைதச் ெசᾨைமப்பᾌத்திச் சாியான பாைதயில் 
ெகாண்ᾌெசல்வார் என்ற நம்பிக்ைக எங்கᾦக்கு இன்ᾠம் 
இᾞக்கிறᾐ.  

 
நான் எப்ேபாᾐம் ஓர் அᾊப்பைடவாதியாக இᾞக்க 

விᾞம்பவில்ைல; ஒᾞ ᾐேவசியாக இᾞக்க விᾞம்பவில்ைல; 
அவ்வாேற, மதத்ைத அரசியᾤக்குப் பயன்பᾌத்ᾐவதற்கும் 
விᾞம்பவில்ைல. மதத்ைத ைவத்ᾐக்ெகாண்ᾌ அரசியல் 
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[ගරු  ඥානමුත්තු ශීෙන්සන්මහතා] 



2016 ෙදසැම්බර්  08 

 

 

ෙකටුම්පත ඉදිරිපත් කිරීම සඳහා වන මූලික පියවර අරෙගන 
තිෙබනවා. ඒ ගැන මා සතුට පකාශ කරන අතර  එතුමාට මා 
ස්තුතිවන්ත ෙවනවා.  ඒ නිසා ෙම් පනත් ෙකටුම්පත සම්බන්ධව 
කියන්නට  අදහස් කරෙගන සිටි කථාව මා සභාගත* කරනවා. ඒ 
වාෙග්ම ගරු අමාත්යතුමාටත් එහි පිටපතක් ලබා ෙදනවා. 

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි,  මා කැමැතියි, වර්තමානෙය් 

ෙබොෙහෝ ෙදෙනක් කථා කරන මාතෘකාවක් වන මුස්ලිම් නීතිය 
සංෙශෝධනය කිරීම කියන කාරණය ගැන වචන කිහිපයක් පකාශ 
කරන්න. දැන් එක්තරා ආකාරයක ෙමෝස්තරයක් වාෙග් මුස්ලිම් 
නීතිය සංෙශෝධනය කළ යුතුයි කියා හැෙමෝම කථා කරනවා. අපට 
මතකයි, 2009 අවුරුද්ෙද් මිලින්ද ෙමොරෙගොඩ අමාත්යතුමා සලීම් 
මර්සුක් විනිශ්චයකාරතුමාෙග් සභාපතිත්වෙයන්ම කමිටුවක් පත් 
කළා. නමුත් තවම එහි වාර්තාවක් ඉදිරිපත් ෙවලා නැහැ.  ගරු 
අධිකරණ අමාත්යතුමා ෙම් ළඟදී අමාත්ය මණ්ඩලයට කරන ලද 
ෙයෝජනාවක් අනුව මුස්ලිම් නීතිය සංෙශෝධනය කිරීම 
සම්බන්ධෙයන් ෙසොයා බැලීමට කැබිනට් අනු කාරක සභාවක් 
පත්කරලා තිෙබනවා.  

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, මා ෙපෞද්ගලිකව පකාශ 

කරන්ෙන් අනිවාර්යෙයන්ම මුස්ලිම් නීතිය සංෙශෝධනය විය 
යුතුයි. නමුත් කඩිමුඩිෙය්, එෙහම නැත්නම් ජාත්යන්තර 
සංවිධානයක් කියපු පළියට, එෙහම නැත්නම් ෙවනත් ආයතනයක් 
කියපු පළියට, එෙහමත් නැත්නම් යම්කිසි වරණීය තීරු බද්දක් 
ලබා ගැනීම සඳහා මුස්ලිම් නීතිය සංෙශෝධනය කළ යුතු නැහැ. 
මුස්ලිම් නීතිය සංෙශෝධනය කිරීම අනිවාර්යෙයන් සිද්ධ විය 
යුත්ෙත් මුස්ලිම් සමාජෙය් අනුදැනුම සහ සහභාගිත්වය ඇතිවයි. 
ෙමොකද, මුස්ලිම් නීතිය අෙනකුත් පුද්ගල නීතිවලට වඩා ෙවනස්. 
එය ආගම හා දැඩි ෙලස සම්බන්ධ ආගම හා බද්ධ ෙවච්ච නීතියක් 
නිසා. එම නිසා ගරු අබ්දුල් හලීම් අමාත්යතුමාෙගනුත් මා 
කාරුණිකව ඉල්ලා සිටිනවා, ෙම් සම්බන්ධව අවශ්ය කටයුතු 
කරන්න කියලා.  

 
ගරු අබ්දුල් හලීම් මහතා  
(மாண்ᾗமிகு அப்ᾐல் ஹலீம்) 
(The Hon. Abdul Haleem) 
ඔබතුමා එක්ක මා එකඟයි. ඔබතුමා කිව්වා වාෙග් සලීම් 

මර්සුක් මැතිතුමාට ඒ කටයුත්ත භාරදීලා තිෙබනවා. මට ලැබුණු 
ෙතොරතුරු අනුව දැනට ඒ කටයුතු අවසන් කරලායි තිෙබන්ෙන්.  
මම බලාෙපොෙරොත්තු වනවා, පාර්ලිෙම්න්තුව නිෙයෝජනය කරන 
අෙප් සියලුම මුස්ලිම් ගරු මන්තීවරු කැඳවලා, සලීම් මර්සුක් 
මැතිතුමාත් ෙමහාට ෙගන්වලා සාකච්ඡා කරන්න. ඒ අනුව ඒ 
සම්බන්ධෙයන් යම් දැනුවත් කිරීමක් කරලා, යම් සංෙශෝධනයක් 
ඇති කළ යුතු නම් ඒ ගැන සාකච්ඡා කරලා තීරණයක් අරෙගන 
ඊට පසු වාර්තාව ඉදිරිපත් කරන්න බලාෙපොෙරොත්තු වනවා. 
ඔබතුමා කිව්වා වාෙග් මුස්ලිම් නීතිය සංෙශෝධනය කිරීම කියන 
කාරණය හදිසි ෙවන්න ඕනෑ කාරණයක් ෙනොෙවයි.  එය අපි 
පුළුල්ව සාකච්ඡා කරලා ගත යුතු තීරණයක් බව මමත් 
පිළිගන්නවා.  

 
ගරු එම්. එච්. එම්. සල්මාන් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு எம்.எச்.எம். சல்மான்) 
(The Hon. M.H.M. Salman) 
ෙබොෙහොම ස්තුතියි, ගරු ඇමතිතුමා. 

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ගරු මන්තීතුමා තව විනාඩියයි තිෙබන්ෙන්. 
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ெசய்கின்றவர்கள் வங்குேராத்ᾐ அரசியல்வாதிகளாகத்தான் 
இᾞக்கᾙᾊᾜேம ஒழிய, அவர்களால் எதைனᾜம் 
அைடயᾙᾊயாᾐ. அவர்கள் நாட்ைடக் குழப்பிக் 
குட்ᾊச்சுவராக்கி, மீண்ᾌம் மீண்ᾌம் இந்த நாட்ᾊல் 
வன்ᾙைறகைள விைதக்கின்றவர்களாகத்தான் இᾞக்க ᾙᾊᾜம். 
அᾐ எந்த மதமாக இᾞந்தாᾤம் சாிதான். மதெமன்பைத 
ஒᾨக்கெநறிக்குப் பயன்பᾌத்த ேவண்ᾌம்; மனிதனின் 
ேமம்பாட்ᾌக்குப் பயன்பᾌத்த ேவண்ᾌம்; மற்றவர்கேளாᾌ 
அைமதியாக, சமாதானமாக வாழ்வதற்குப் பயன்பᾌத்த 
ேவண்ᾌம். மாறாக, மதத்ைத ைவத்ᾐக்ெகாண்ᾌ அரசியல் 
ெசய்பவர்கள், அᾐ தமிழராக இᾞக்கட்ᾌம் அல்லᾐ 
சிங்களவராக இᾞக்கட்ᾌம் அல்லᾐ ᾙஸ்ᾢமாக இᾞக்கட்ᾌம் 
அவர்கள் வங்குேராத்ᾐ அரசியᾢன் பக்கமாக நிற்கின்றார்கள் 
என்பᾐதான் என்ᾔைடய தாழ்ைமயான கᾞத்தாகும். எனேவ, 
குட்ᾊச்சுவராகிப்ேபான எமᾐ நாட்ைடக் கட்ᾊெயᾨப்ᾗவதற்கு 
ஏற்றவிதத்தில், இங்கிᾞக்கின்ற அைமச்சர்கள் இந்த 
மதங்கைளச் ெசᾨைமப்பᾌத்தி அவற்றின் ெசயற்பாᾌகைள 
ᾙன்ெகாண்ᾌ ெசல்லேவண்ᾌம். அேதேவைளயில், பாரபட்சம் 
இல்லாமல் மதத்ᾐவம் என்பைத நியாயத்ᾐவமாகப் 
ேபணேவண்ᾌம். அதன் மகத்ᾐவம் எல்லா இடங்கᾦக்கும் 
ெசல்லக்கூᾊய விதத்தில், அதன் ᾗனிதத்ᾐவம் ேபணப்பட 
ேவண்ᾌம். அண்ைமக்காலமாக இலங்ைகயில் 
நைடெபᾠகின்ற சில - 
 

ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
( மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ெகௗரவ உᾠப்பினர் அவர்கேள, உங்களᾐ உைரைய 

நிைறᾫெசய்ᾜங்கள்! 
 

ගරු ඥානමුත්තු ශීෙන්සන් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு ஞானᾙத்ᾐ ஸ்ரீேநசன்) 
(The Hon. Gnanamuthu Srineshan) 
ஆம். 
அண்ைமக்காலமாக இலங்ைகயில் நைடெபᾠகின்ற சில 

ெவறித்தனமான ெசயற்பாᾌகைளக் கட்ᾌப்பᾌத்தி, 
இலங்ைகயின் ெகௗரவத்ைதப் ேபணக்கூᾊய விதத்தில், 
குறித்த அைமச்சுக்கᾦக்குப் ெபாᾠப்பாக 
இᾞக்கின்றவர்கள் ெசயற்படேவண்ᾌம் என்ᾠ ேகட்ᾌ, 
அமர்கின்ேறன். நன்றி! 
 

ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
The next speaker is the Hon. M.H.M. Salman. You have 

four minutes.  
 

[අ.භා. 5.26] 
 

ගරු එම්. එච්. එම්. සල්මාන් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு எம்.எச்.எம். சல்மான்) 
(The Hon. M.H.M. Salman) 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, මට ලැබී තිෙබන කාලයත් 

එක්ක ඉතා අමාරුෙවන් වුණත් මෙග් කථාව කිරීමට මා 
බලාෙපොෙරොත්තු වනවා. ෙකෙසේ ෙවතත් මට ලැබී තිෙබන සීමිත 
කාලය තුළ මා ගරු අබ්දුල් හලීම් ඇමතිතුමා ෙවත කරුණු 
කිහිපයක් ඉදිරිපත් කිරීමට බලාෙපොෙරොත්තු වනවා. පළමුෙවනි 
කාරණය තමයි මම ෙම් සභාවට හජ් වන්දනා පනතක් හඳුන්වා දිය 
යුතුයි කියා ෙයෝජනා  කර තිබුණා. නමුත් අවාසනාවකට වාෙග් 
එම ෙයෝජනාව විවාදයට ගැනීමට හැකි ෙවලා නැහැ. නමුත්  එතුමා 
හිටපු ෙශේෂ්ඨාධිකරණ විනිසුරු සලීම් මර්සුක් මැතිතුමාෙග් 
සභාපතිත්වෙයන් යුත් කමිටුවක් පත් කරලා හජ් වන්දනා පනත් 

————————— 
*  පුසත්කාලෙය් තබා ඇත. 
*  ᾓல் நிைலயத்தில்  ைவக்கப்பட்ᾌள்ளᾐ. 
*  Placed in the Library. 



පාර්ලිෙම්න්තුව 

ගරු එම්. එච්. එම්. සල්මාන් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு எம்.எச்.எம். சல்மான்) 
(The Hon. M.H.M. Salman) 
ෙහොඳයි.  
ඒ සම්බන්ධෙයන් මම එක කාරණයක් කියනවා. මුස්ලිම් 

නීතිය සංෙශෝධනය කිරීම ෙශේෂ්ඨාධිකරණය ෙහෝ අධිකරණය 
මඟින් කළ යුතුයි කියා මතයක් රාජ්ය ෙනොවන සංවිධාන 
කියාකාරිකයන් පිරිසක් විසින් ෙම් රෙට් ඇති කරෙගන යනවා. මම 
ෙපෞද්ගලිකව ඒ සම්බන්ධව තරෙය් විරුද්ධයි. මුස්ලිම් නීතිය 
සංෙශෝධනය කළ යුත්ෙත් ෙම් පාර්ලිෙම්න්තුව තුළින් විශාල 
සංවාදයකට ලක් කිරීෙමන් අනතුරුව කියන එක මා පකාශ 
කරනවා.  

 
ගරු අධිකරණ අමාත්යතුමා ෙම් අවස්ථාෙව්දී ගරු සභා 

ගර්භෙය් නැති වුණත් නිෙයෝජ්ය අමාත්යතුමා සිටින නිසා මම 
කියනවා, ගරු අධිකරණ ඇමතිතුමා ෙගන එන්න හැදූ නීතිය, ඒ 
කියන්ෙන් පචණ්ඩකාරී, පෙකෝපකාරී පකාශ, කැලඹීම් ඇති කරන 
පකාශ සම්බන්ධෙයන් ගත හැකි කියාමාර්ග සම්බන්ධ ඒ අලුත් 
නීතිය - දණ්ඩ නීති සංගහයට ඇතුළත් කිරීෙම් නීතිය - නැවත 
ෙග්න්න කටයුතු කරන ෙමන් ඉල්ලා සිටිමින් මෙග් කථාව අවසාන 
කරනවා. 

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ස්තුතියි. 

මීළඟට, ගරු සනත් නිශාන්ත ෙපෙර්රා මන්තීතුමා. 
 
[අ.භා. 5.30] 

ගරු සනත් නිශාන්ත ෙපෙර්රා මහතා 
(மாண்ᾗமிகு சனத் நிசாந்த ெபேரரா)  
(The Hon. Sanath Nishantha Perera) 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, කාලය ලබාදීම පිළිබඳව 

ඔබතුමාට ස්තුතිය පුද කරනවා.  
 
ෙමය විෂයයන් ගණනාවක් පිළිබඳව කථා කරන කාරක සභා 

අවස්ථාව. මට තිෙබන සීමිත කාලසීමාව තුළදී එම විෂයයන් 
අතරින් සංචාරක කර්මාන්තය සහ කිස්තියානි ආගමික කටයුතු 
කියන කාරණා ෙදක පිළිබඳව පමණක් මා කථා කිරීමට 
බලාෙපොෙරොත්තු වනවා. 

 
ගරු ඇමතිතුමනි, සංචාරක කර්මාන්තය පිළිබඳව කථා කරද්දී 

කල්පිටිය අර්ධද්වීපය ඉතාමත්ම වැදගත් ෙවනවා. විෙශේෂෙයන්ම 
එහි සංචාරය කරන ෙලස අපි පාර්ලිෙම්න්තු මන්තීවරුන්ට 
ආරාධනා කරනවා. ෙමොකද, ගම දිනලා, දිස්තික්කය දිනලා ඊට 
පසුව තමයි ඔබ තමුන්නාන්ෙසේලා අද පාර්ලිෙම්න්තුෙව් 
මන්තීවරෙයක් ෙවලා ඉන්ෙන්. රට ජයගහණය කරලා ෙලෝකය 
දැකපු මිනිස්සු හැටියට තමයි අද ඔබ තමුන්නාන්ෙසේලා 
පාර්ලිෙම්න්තුව නිෙයෝජනය කරන්ෙන්. හැබැයි, ඔබ 
තමුන්නාන්ෙසේලා විශාල පිරිසක් අෙප් කල්පිටිය පෙද්ශෙය් 
තිෙබන ෙඩොල්ෆින් මත්ස්ය සම්පත, ඒ වාෙග්ම තල්මසුන් දැකලා 
නැහැ. අෙප් රෙට් ජනතාව විතරක් ෙනොෙවයි, අඩු ගණෙන් ගරු 
පාර්ලිෙම්න්තු මන්තීවරු 225ෙදනාවත් ඒ මුහුදු සම්පත ඇස් 
ෙදෙකන් දැකලා නැහැ.  

 
අපි එක අවස්ථාවකදී පාන්දර 5ට විතර මහ මුහුෙද් කිෙලෝමීටර් 

4ක් පමණ ඈතට ගියාම දැක්කා, ෙඩොල්ෆින් මත්ස්යයින් 
3,000කට, 4,000කට ආසන්න පමාණයක් ෙසල්ලම් කරන්න 
පටන් ගත්තා. ෙම් රෙට් ඉපදුණු මිනිස්සු හැටියට එම දර්ශනය අපි 
අෙප් ඇස් ෙදෙකන් දකින්න ඕනෑ කියන එකයි මෙග් අදහස. අද 
ෙඩොල්ෆින් මත්ස්යයින් බලන්න විශාල වශෙයන් සංචාරකයින් 

එනවා. මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, නමුත් කනගාටුවට 
කාරණය තමයි ෙම් ෙවනෙකොට ඉන්දියාෙවන් එන ධීවරයින්, ඒ 
වාෙග්ම අෙප් ශී ලාංකික ධීවරයින් එම සම්පත මහා පරිමාණෙයන් 
විනාශ කරෙගන යනවා. විෙශේෂෙයන්ම ඒ අය ෙකළවල්ලා මසුන් 
මැරීම සඳහා ලයිලා සුරුක්කු වැනි තහනම් දැල් පන්න කම භාවිතා 
කරමින් ෙඩොල්ෆින් මත්ස්යයින් සිටින පෙද්ශ ආවරණය වන පරිදි 
ඩයිනමයිට් ෙබෝම්බ පාවිච්චි කරලා මසුන් මැරීම සිද්ධ කරනවා. ඒ 
නිසා පධාන වශෙයන්ම මුහුදු පතුෙළේ තිෙබන සුන්දර දර්ශන 
විනාශ ෙවනවා. ෙකළවල්ලා මත්ස්යයින් මැරීම සඳහා පාවිච්චි 
කරන ඩයිනමයිට් නිසා ෙඩොල්ෆින් මත්ස්යයින් රෑන් පිටින් 
මැෙරනවා. මම මෙග් ඇස් ෙදෙකන් දැකලා තිෙබනවා,- 

 
ගරු ගාමිණී ජයවිකම ෙපෙර්රා මහතා 
(மாண்ᾗமிகு காமினி ஜயவிக்ரம ெபேரரா) 
(The Hon.  Gamini Jayawickrama Perera) 
ගරු මන්තීතුමනි, මට විනාඩියක කාලයක් ෙදන්න. 

ඔබතුමාෙග් කථාව මම අගය කරනවා වාෙග්ම සියයට 1000ක් 
පිළිගන්නවා. අපට ෙතොරතුරු ෙදන්න. එක පශ්නයක් තමයි, ෙම්වා 
ගැන ෙසොයන්න අෙප් ෙසේවක සංඛ්යාෙව්ත් අඩුවක් තිබීම. ඒ 
සම්බන්ධෙයන් මුදල් ඇමතිතුමා සමඟත් සාකච්ඡා කරනවා. 
තහනම් කම භාවිතා කරන අය ඇල්ලීම සඳහා ඔබතුමා අපට 
ෙතොරතුරු දුන්ෙනොත්, අපට ඒ සඳහා සම්පූර්ණ කියාමාර්ගයක් 
ගන්න පුළුවන් ෙවනවා. එෙහම නැති වුෙණොත් ෙම් රට ඉවරයි. 

 
ගරු සනත් නිශාන්ත ෙපෙර්රා මහතා 
(மாண்ᾗமிகு சனத் நிசாந்த ெபேரரா)  
(The Hon. Sanath Nishantha Perera) 
ෙබොෙහොම ස්තුතියි, ගරු ඇමතිතුමනි. ෙම් වාෙග්ම ඔබතුමා 

ගරු ධීවර ඇමතිතුමා සමඟත් සාකච්ඡා කරන්න. ෙමහිදී අෙප් 
සමහර ධීවර නිලධාරින් ගරු ධීවර අමාත්යතුමාව ෙනොමඟ යවන 
අවස්ථා තිෙබනවා. ලයිලා සුරුක්කු වාෙග් තහනම් දැල් පන්න 
කමවලට "හැඹිලි දැල" කියලා ෙවනත් ෙබොරු නමක් දීලා ඒ 
හරහා විශාල විනාශයක් කරනවා. එම විනාශය නතර කිරීම සඳහා 
ඔබතුමන්ලාෙග් සහෙයෝගය අප බලාෙපොෙරොත්තු ෙවනවා. අපි 
එම සම්පත ආරක්ෂා කරගත්ෙතොත් එය කල්පිටිය පෙද්ශෙය් ශීඝ 
දියුණුවටත් බලපානවා. ෙම් ෙවනෙකොට කල්පිටිය පෙද්ශෙය් 
මාර්ග පද්ධතිය දියුණු ෙවලා, ෙහෝටල් ටික නිර්මාණය ෙවමින් 
යනවා. ෙම් පැත්ෙතන් මාර්ග ටික හැදිලා, අෙනක් පැත්ෙතන් 
ෙහෝටල් ටික හැදිලා ඉවර ෙවනෙකොට අපි අෙප් සම්පත විනාශ 
කරනවා නම්, ඒක මහ ෙපොෙළොව උහුලන්ෙන් නැති අපරාධයක්. 
ගරු ඇමතිතුමනි, ඒ පිළිබඳව ඔබතුමාෙග් අවධානය ෙයොමු 
කරවනවා. 

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, ඒ වාෙග්ම කිස්තියානි කටයුතු 

පිළිබඳව කථා කරද්දී අපට පල්ෙල්කන්දල් ෙද්වස්ථානය අමතක 
කරන්න බැහැ. එය අෙප් පුත්තලම දිස්තික්කෙය් ෙකළවරක 
තිෙබන ෙද්වස්ථානයක්. ඒක ඉතාමත් ෙඵතිහාසික 
ෙද්වස්ථානයක්. පුත්තලෙම් සිට මන්නාරම් පාෙර් එළුවන්කුළම 
පසුකර යනෙකොට ෙපොන්පරිප්පුව කියන පෙද්ශෙය් විල්පත්තුව 
අභයභූමිය මැද්ෙද් තමයි පල්ෙල්කන්දල් ෙද්වස්ථානය 
හමුෙවන්ෙන්. එම ෙද්වස්ථානය වන්දනාමාන කරගැනීම සඳහා 
ලක්ෂ සංඛ්යාත වන්දනාකරුවන් පිරිසක් යනවා. එෙසේ යාෙම්දී,- 

 
ගරු ගාමිණී ජයවිකම ෙපෙර්රා මහතා 
(மாண்ᾗமிகு காமினி ஜயவிக்ரம ெபேரரா) 
(The Hon.  Gamini Jayawickrama Perera) 
මට උත්තරයක් ෙදන්න ඔබතුමා අවසර ෙදනවාද? 
 
ගරු සනත් නිශාන්ත ෙපෙර්රා මහතා 
(மாண்ᾗமிகு சனத் நிசாந்த ெபேரரா)  
(The Hon. Sanath Nishantha Perera) 
ෙහොඳයි. 
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ගරු ගාමිණී ජයවිකම ෙපෙර්රා මහතා 
(மாண்ᾗமிகு காமினி ஜயவிக்ரம ெபேரரா) 
(The Hon.  Gamini Jayawickrama Perera) 
විල්පත්තුව කියන්ෙන් රක්ෂිත භූමියක්. ඒ ස්ථානෙය් සිදුවන 

ආකමණය කිරීම් ගැන මට ෙතොරතුරු රාශියක් ලැබිලා තිෙබනවා. 
සමහරු එනවා, පාරක් හදන්න අවසර ගන්න. ඒ වාෙග් පශ්න 
රාශියක් තිෙබනවා. අපි හැම ෙකෙනක්ම ගහ ෙකොළ, සතා 
ආරක්ෂා කරන්න ඕනෑ. ඒ සථ්ානයට මම ගියා. ගරු මන්තීතුමනි, 
කල්පිටිෙයන් boat service එකක් දමා ෙකළින්ම වනය ඇතුළට 
touristsලාට එන්න පුළුවන් විධියට අපි එතැන උත්සවයක් තබා 
විවෘත කළ බව ඔබතුමාත් දන්නවා. එදා පූජකතුෙමක් එයි කියලා 
මම බලාෙපොෙරොත්තු වුණා. මට ඊට කලින් පූජකතුමන්ලා හම්බ 
වුණා. නමුත් එතුමන්ලා එදා එතැනට ආෙව් නැහැ. ෙමතැනට 
වන්දනාමාන කිරීම සඳහා සංචාරකයින්ට යෑම සම්බන්ධෙයන් අපි 
කිසිම තහනමක් පනවන්ෙන් නැහැ. ඒක අප ට ෙව්ලාසන කියන්න. 
එතෙකොට පූජාව තබන දවසට අපි යන්න ඉඩ ෙදන්නම්. නමුත්, 
භූමියයි, රක්ෂිතයයි ආරක්ෂා කර ෙගනයි අපට ෙම්වා කරන්න 
වන්ෙන්. එම නිසා ඔබතුමන්ලා ඒ සහාය අපට ලබා ෙදන්න. 

 
ගරු සනත් නිශාන්ත ෙපෙර්රා මහතා 
(மாண்ᾗமிகு சனத் நிசாந்த ெபேரரா)  
(The Hon. Sanath Nishantha Perera) 
ගරු ඇමතිතුමනි, මෙග් හදවතින්ම ඔබතුමාට ස්තුතිය පුද 

කරනවා.  
 
අපි පියතුමන්ලා සමඟ ෙම් සම්බන්ධෙයන් සාකච්ඡා කරද්දි 

පියතුමන්ලා කිව්ෙව් තිබුණු ආණ්ඩුෙව් වුණත්, ෙම් ආණ්ඩුෙව් 
වුණත් පැහැදිලිවම ඒ අමාත්යවරු රජය පැත්ෙතන් විශාල 
වශෙයන් සහෙයෝගය දුන්නත්, සමහර නිලධාරින්ෙගන් විශාල 
වශෙයන් බාධා පැමිෙණනවා කියලායි. ගරු ඇමතිතුමනි, ෙම් 
ස්ථානයට ලක්ෂ සංඛ්යාත වන්දනාකරුවන් ආ ෙවලාෙව්දී ඒ අයට 
නාගන්න වතුර ටිකක් ෙදන්ෙන් නැතිව කම්බි වැටවල් ගසා හරස ්
කර ෙගන ඉන්නවා. ඒ නිසා ඒ පිළිබඳවත් මා ඔබතුමාෙග් 
අවධානය ෙයොමු කරනවා. 

 
ගරු ගාමිණී ජයවිකම ෙපෙර්රා මහතා 
(மாண்ᾗமிகு காமினி ஜயவிக்ரம ெபேரரா) 
(The Hon.  Gamini Jayawickrama Perera) 
ගරු මන්තීතුමනි, මම ඔබතුමාට කිව්වා ෙන්, මම එතැනට ගියා 

කියලා. ඔබතුමන්ලා ඒක දන්නවා. කල්පිටියට ගරු ෙජෝන් 
අමරතුංග ඇමතිතුමාත් ආවා. එදා මම බලාෙපොෙරොත්තු වුණා, 
පූජකතුමන්ලාත් පැමිෙණයි කියලා. නමුත්, පූජකතුමන්ලා 
එතැනට පැමිණිෙය් නැහැ. මම මෙග් ජීවිතෙය් පළමුෙවනි 
වතාවටයි එතැනට ගිෙය්. ඒ ස්ථානය පිළිබඳව මම ඉස්සරත් 
දන්නවා. එතැන ස්ථිර ෙගොඩනැඟිලි හදන්න බැහැ. එෙහම 
වුෙණොත්, එතැනට තව බලෙව්ග එනවා. ඒ බලෙව්ග ෙමොනවාද 
කියලා මම ඔබතුමාට කියන්ෙන් නැහැ. ඔබතුමා ඒවා දන්නවා 
ෙන්. ඒක නිසා අපට එම ස්ථානෙය් ඒ විධියට කටයුතු කරන්න 
ෙදන්න පුළුවන්. ඊට එහා ෙදයක් කරන්න ඉඩ ෙදන්න බැහැ. 
නිලධාරින් කරන්ෙන් ඔවුන්ෙග් රාජකාරිය. ඇත්ත වශෙයන්ම 
වනජීවී නිලධාරින් හින්දා තමයි ඔය කැලෑ ටිකවත් ෙබ්රිලා 
තිෙබන්ෙන්. 

 
ගරු සනත් නිශාන්ත ෙපෙර්රා මහතා 
(மாண்ᾗமிகு சனத் நிசாந்த ெபேரரா)  
(The Hon. Sanath Nishantha Perera) 
ගරු ඇමතිතුමනි, ඔබතුමාට හදවතින්ම ස්තුතියි. මා හිතන 

හැටියට ෙම් අෙන්යෝන්ය අවෙබෝධය තමයි අප අතර තිෙබන්න 
ඕනෑ. වන්දනාකරුවන් ස්ථීර ෙගොඩනැඟිලි හදන්ෙන් නැහැ. ඒ අය 
තාවකාලික කූඩාරම් තමයි හදන්ෙන්. ඒ නිසා ගහ ෙකොළවලට, 
සතා සිව්පාවුන්ට කිසිදු හානියක් ෙනොෙවන විධියට ඒ අයට අවශ්ය 
පහසුකම් සම්පූර්ණ කිරීමට ඔබතුමා මැදිහත් ෙවන්නය කියන 
කාරුණික ඉල්ලීම කරනවා.  

මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, කෙතෝලික පාසල් රජයට 
පවරා ගැනීෙම්දී එදා රජෙය් සහ කෙතෝලික සභාව අතෙර් 
අවෙබෝධතා ගිවිසුමක්  -MOU-  තිබුණා. හැබැයි, ෙම් අවෙබෝධතා 
ගිවිසුම අනුව අද අෙප් සමහර උදවිය කටයුතු කරන්ෙන් නැහැ; 
සමහර නිලධාරින් කටයුතු කරන්ෙන් නැහැ. ඒ නිසාම සමහර 
ගැටලු මතු ෙවලා තිෙබනවා. ඒ ගැන මා ඔබතුමාෙග් විෙශේෂ 
අවධානයට ෙයොමු කරනවා. එදා ෙම් කෙතෝලික පාසල් රජයට 
පවරා ගන්න ෙවලාෙව්  අත්සන් කරපු අවෙබෝධතා ගිවිසුම -MOU
- අනුව, එහි භූමිෙය් අයිතිය, පධාන වශෙයන් ඒ තිබුණු 
ඓතිහාසික ෙගොඩනැඟිලිවල අයිතිය  කෙතෝලික සභාවට තියන 
ගමන්, එදා ගත්ත යම් යම් තීන්දු තීරණ ආරක්ෂා කරමින්, ඒ 
අවෙබෝධතාව ආරක්ෂා කරමින් ඉදිරියට කටයුතු කෙළොත් ෙහොඳයි 
කියන කාරණය මා විෙශේෂෙයන් මතක් කරනවා.  

 
ඊළඟට, තවත් පධාන ගැටලුවක් තිෙබනවා, මූලාසනාරූඪ ගරු 

මන්තීතුමනි. ෙම් රෙට් සිංහල කෙතෝලික ගුරුවරුන් පුහුණු කරන 
එකම එක ස්ථානයයි තිෙබන්ෙන්. ඒ තමයි වයඹ, බිංගිරිය ජාතික 
විද්යා පීඨය.  ගරු ඇමතිතුමනි, ෙමහි අඩු පාඩු රාශියක් තිෙබනවා. 
එතැන පහසුකම් විශාල පමාණයක් අඩුයි. ෙම් ගුරු ශිෂ්යයන් 
අතෙර් පූජකවරුන්, පියතුමන්ලා,  සෙහෝදරවරුන් ඉන්නවා. ඒ 
අයට පහසුකම් නැහැ. ඒ නිසා ඒ පහසුකම් පිළිබඳව 
ඔබතුමන්ලාෙග් - 

 
ගරු ගාමිණී ජයවිකම ෙපෙර්රා මහතා 
(மாண்ᾗமிகு காமினி ஜயவிக்ரம ெபேரரா) 
(The Hon.  Gamini Jayawickrama Perera) 
ගරු මන්තීතුමනි, ඒක අධ්යාපන අමාත්යාංශෙයන් තමයි 

පාලනය ෙවන්ෙන්. ඒ විද්යා පීඨය තුළින් ෙහොඳ ෙසේවයක් ෙවනවා. 
10 වැනි දා  ගරු අධ්යාපන ඇමතිතුමාත් ඉන්න නිසා ඒ අඩු 
පාඩුකම් ටික ගැන  සාකච්ඡා කරමු.  
 

ගරු සනත් නිශාන්ත ෙපෙර්රා මහතා 
(மாண்ᾗமிகு சனத் நிசாந்த ெபேரரா)  
(The Hon. Sanath Nishantha Perera) 
ගරු ඇමතිතුමනි, ෙම් ගුරුවරුන් පුහුණු කරන ගුරු පුහුණු 

පාසල. එහි අඩු පාඩුකම් රාශියක් තිෙබනවා. ඒ විතරක් ෙනොෙවයි, 
තවත් පධාන ගැටලුවක් තිෙබනවා. ෙම් ගුරුවරුන් පුහුණු කරන 
විද්යා පීඨෙය් පධාන පීඨාධිපතිතුමිය හැටියට ඉන්ෙන් වයලට් 
කියලා ගුරු මහත්මියක්. එතුමිය ඉතාම ෙහොඳ මහත්මියක් 
කියලායි  ශිෂ්යයන් කියන්ෙන්. එතුමිය ෙබෞද්ධ ආගම අදහන 
තැනැත්තියක් වුණත් ෙම් කෙතෝලික ගුරු ශිෂ්යයන් සඳහා විශාල 
සහෙයෝගයක් ලබා ෙදනවා. ඒ අයෙග් අයිතිවාසිකම් ෙවනුෙවන් 
කථා කරනවා. පසු ගිය  දිනක එතුමිය හදිසිෙය් ස්ථාන මාරු කර 
තිෙබනවා. ඒ නිසා ගරු ෙජෝන් අමරතුංග ඇමතිතුමනි,  ඔබතුමා 
කිස්තියානි ආගමික කටයුතු ඇමතිවරයා හැටියට කරුණාකර, ෙම් 
පශ්නයට මැදිහත් ෙවන්න කියන කාරුණික ඉල්ලීම කරනවා. 
ගරු ගාමිණී ජයවිකම ෙපෙර්රා ඇමතිතුමා ඒ දිස්තික්කෙය් 
නායකයා හැටියට - 

 
ගරු ගාමිණී ජයවිකම ෙපෙර්රා මහතා 
(மாண்ᾗமிகு காமினி ஜயவிக்ரம ெபேரரா) 
(The Hon.  Gamini Jayawickrama Perera) 
මෙග් අමාත්යාංශෙය් විෂය පථයට වන සතුන් අයිති වනවා; 

මුහුද තිෙබනවා. වල් සත්තු ඉන්නවා. ඒ ඔක්ෙකෝම තිෙබනවා. මා 
ෙම් ගැනත් අවධානය ෙයොමු කරනවා. මාත්, ඔබතුමාත් පළාත් 
සභාෙව් හිටියා ෙන්. අපි ෙම් ගැන 10වැනි දාට කථා කරමු. 

 
ගරු සනත් නිශාන්ත ෙපෙර්රා මහතා 
(மாண்ᾗமிகு சனத் நிசாந்த ெபேரரா)  
(The Hon. Sanath Nishantha Perera) 
ෙබොෙහොම ස්තුතියි.  
ඊළඟ, කාරණය තමයි අපට ෙමවැනි - 

3559  3560 



පාර්ලිෙම්න්තුව 

ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ගරු මන්තීතුමනි, ඔබතුමාට තව විනාඩි ෙදකක කාලයක් 

තිෙබනවා. 
 

ගරු සනත් නිශාන්ත ෙපෙර්රා මහතා 
(மாண்ᾗமிகு சனத் நிசாந்த ெபேரரா)  
(The Hon. Sanath Nishantha Perera) 
ෙහොඳයි.  
අද ෙම් ගුරු ශිෂ්යයන්ට ඉෙගන ගන්න ෙගොඩනැඟිල්ලක් 

නැහැ; හරියට ෙම්ස පුටු නැහැ. ඒ විතරක් ෙනොෙවයි. ඒ අයට 
ෙන්වාසික පහසුකම් හරියාකාරව නැහැ. ඒ පියතුමන්ලා, 
සෙහෝදරවරුන් සමහර ෙවලාවට සීතෙල් නිදා  ගන්නවා. එවැනි 
තත්ත්වයක් තුළ ෙම් රෙට් සමහර ඇමතිවරු ෙලෝකයට විහිළු 
සපයනවා. අද මට ඇත්තටම පාර්ලිෙම්න්තු මන්තීවරයකු හැටියට  
ලජ්ජා හිතුණා, අන්තර් ජාලෙය් පළ වුණු ඡායා රූපයක් දැකලා. 
පාර්ලිෙම්න්තුෙව් ඡායා රූපයක් පාවිච්චි කරලා එක්තරා තරුණයකු 
ලියා තිෙබනවා, "ෙලෝකෙය් ෙලොකුම ගව ෙලන නම් හදලා 
තිෙබනවා.  -ඒ  තරුණයා 'ගව ෙලන' කියන වචනය පාවිච්චි 
කරන්ෙන්, පාර්ලිෙම්න්තුවට - ඒ නිසා ෙලෝකෙය් ෙලොකුම 
නත්තල් ගහ හදාපු එක ගැන සතුටු ෙවනවා" කියලා.  

 
පාර්ලිෙම්න්තු මන්තීවරු හැටියට අපට ෙම් කථා අහන්න සිද්ධ 

ෙවලා තිෙබන්ෙන් අෙප් සමහර අය කරන විකාර වැඩ නිසායි. 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, ගරු විමලවීර දිසානායක 
මන්තීතුමාෙග් ෙවලාෙවන් මට තව විනාඩි ෙදකක කාලයක් ලබා 
ෙදන ෙලස ඉල්ලා සිටිනවා. 

 
මම හදවතින්ම ස්තුතිය පුද කරනවා, අෙප් අගරදගුරු මැල්කම් 

කාදිනල් රංජිත් හිමිපාණන්ට. එතුමා මැදිහත් ෙවලා රුපියල් 
ෙකෝටි ගණනක් වියදම් කර හදන -ෙකෝටි 5කට ආසන්න මුදලක්- 
නත්තල් ගෙහේ වැඩ වහාම නතර කරන්න කියලා තීන්දුවක් ගත්තා. 
ෙම් සඳහා දළ වශෙයන් රුපියල් ලක්ෂ 300කට වැඩි පමාණයක් 
ලක්ෂ 400කට ආසන්න පමාණයක් වැය වනවා කියන එක තමයි 
ෙම් රෙට් ජනතාවෙග් අදහස. ෙම් සඳහා රජෙය් සල්ලි විතරක් 
ෙනොෙවයි භාවිත කරන්ෙන්. ඒ සඳහා සමහර නැව් සමාගම්වලින් 
සල්ලි එකතු කර තිෙබනවා. ඒ වාෙග්ම මුළුතැන්ෙගට දව්ය සපයන 
සැපයුම්කරුවන්ෙගන් සල්ලි එකතු කර තිෙබනවා. ඒ වාෙග්ම 
සමහර යකඩ සමාගම්වල බැනර් පදර්ශනය කරලා තිෙබනවා, අපි 
ෙම්කට අනුගහය දැක්වූවා කියලා.  

 
රුපියල් ෙකෝටි ගණන් වියදම් කරලා නත්තල් ගස් හදන එක 

ෙනොෙවයි සැබෑ නත්තෙල් අරුත. සාමෙය් කුමරා ෙම්  ෙලෝකයට 
පැමිණිෙය් සුවිසල් මන්දිරයකදී ෙනොෙවයි. ෙජ්සුතුමා ෙම් 
ෙලෝකයට පැමිෙණන්න ෙතෝරා ගන්ෙන් ගව ගාලක්. ගව මඩුෙව් 
ගව ඔරුවක  සීතෙල් තමයි එතුමා ෙම් ෙලොව එළිය දකින්ෙන්. ෙම් 
සැබෑ නත්තෙල් අරුත ෙලෝකයට ෙගන යන්න, ෙම් රටට ෙගන 
යන්න, අෙප් අහිංසක මිනිෙහකුට බඩ ගින්ෙන් ඉන්න මිනිෙහකුට 
කෑම ෙව්ලක් දුන්නා නම්, අඳින්න ඇඳුමක් නැති ෙකෙනකුට 
ඇඳුමක් දුන්නා නම් ෙම් සල්ලි ටික පාව්චිචි කරලා මීට වඩා 
ෙහොඳයි කියන එක මම මතක් කරනවා. ඒ වාෙග්ම ෙම් ආණ්ඩුව- 

 

ගරු ෙජෝන් අමරතුංග මහතා  
(மாண்ᾗமிகு ேஜான் அமரᾐங்க)   
(The Hon.  John Amaratunga) 
කිස්තියානි කටයුතු අමාත්යාංශය ඒකට සම්බන්ධ නැහැ. 
 

ගරු සනත් නිශාන්ත ෙපෙර්රා මහතා 
(மாண்ᾗமிகு சனத் நிசாந்த ெபேரரா)  
(The Hon. Sanath Nishantha Perera) 
කිස්තියානි ආගමික කටයුතු අමාත්යාංශය ෙමය ෙනොකිරීම 

ගැන මම ආඩම්බර වනවා වාෙග්ම, වරාය භාර ඇමතිතුමාට දැන් 
තිෙබන්ෙන් කිස්තියානි කටයුතු අමාත්යාංශෙය් කටයුතුද කියන 
එකත් අහන්න ඕනෑ.   

ඔබතුමන්ලා ෙම් ෙලෝකයට විහිළු සපයන්න එපා. ෙම් රටට 
විහිළු සපයන්න එපා. ෙම් ෙලෝකයට සාමය ෙගනාපු සාමෙය් 
කුමාරයා, ෙජ්සුතුමා ඉපදුණු නත්තල් දවෙසේ අහිංසක දුප්පත් 
මිනිසුන් ෙවනුෙවන් ෙම් සල්ලි වියදම් කරන්න කියන කාරුණික 
ඉල්ලීම කරමින්, ඔබට සහ අෙප් රටට වාසනාවන්ත සුබ 
අනාගතයක් පාර්ථනා කරමින් මා නිහඬ වනවා. ස්තුතියි. 

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
මීළඟට ගරු අලි සහීර් මවුලානා මහතා කථා කරන්න. 
 
Order, please!  Before he speaks, the Hon. Lucky 

Jayawardana will take the Chair. 
 

අනතුරුව ගරු ෙව්ලු කුමාර් මහතා මූලාසනෙයන් ඉවත් වුෙයන්, 
ගරු ලකී ජයවර්ධන මහතා මුලාසනාරූඪ විය. 

 

அதன் பிறகு, மாண்ᾗமிகு ேவᾤ குமார் அவர்கள் 
அக்கிராசனத்தினின்ᾠ அகலேவ, மாண்ᾗமிகு லக்கி ஜயவர்தன 
அவர்கள்  தைலைம வகித்தார்கள். 

 

Whereupon THE HON. VELU KUMAR left the Chair, and THE 
HON. LUCKY JAYAWARDANA took the Chair. 
 

[பி.ப. 5.45] 
 

ගරු ෙසය්යිඩ් අලී සාහීර් මවුලානා  මහතා 
(மாண்ᾗமிகு ெசயிட் அᾢ ஸாஹிர் ெமௗலானா ) 
(The Hon. Seyed Ali Zahir Moulana ) 

பிஸ்மில்லாஹிர்  ரஹ்மானிர்  ரஹீம். 
 

ெகௗரவ தைலைமதாங்கும் உᾠப்பினர் அவர்கேள, 
ᾗத்தசாசன அைமச்சு, சுற்ᾠலாத்ᾐைற அபிவிᾞத்தி மற்ᾠம் 
கிறிஸ்தவ சமய அᾤவல்கள் அைமச்சு, தபால், தபால் 
ேசைவகள் மற்ᾠம் ᾙஸ்ᾢம் சமய அᾤவல்கள் அைமச்சு ஆகிய 
அைமச்சுக்களின் குᾨ நிைல விவாதத்தில் கலந்ᾐெகாண்ᾌ 
உைரயாற்ᾠவைதயிட்ᾌ மகிழ்ச்சியைடகின்ேறன். 
இவ்வாறான பிரதான நான்கு இன, மத, கலாசார 
விடயங்கைளப் ேபசுகின்ற ேவற்ᾠைமயிᾤம் ஒற்ᾠைம 
காண்கின்ற ஒᾞ சிறந்த ஜனநாயக அைமப்ᾗ இங்குள்ளᾐ.   

 
Sir, we talk of unity in diversity. Unity and 

understanding among the religions is extremely 
important. If our beautiful country is to achieve economic 
progress, there must be unity among the followers of the 
four religions. The Hon. A.H.M. Fowzie, when he was 
speaking,  said,  "The Ministers who have a clear 
understanding of the sensitivities of  each of the religions 
can play a positive role in creating unity among them. We 
have four Hon. Ministers, adherents of their respective 
religions, in-charge of  the four Ministries. It is therefore, 
extremely important that the four Ministers regularly 
meet and pave the way for unity." Having said that,    

 
இந்த அரசாங்கமானᾐ மாியாைதக்குாிய மகாநாயக்க 

ேதரர்களினᾐம் இந்ᾐ, இஸ்லாமிய, கிறிஸ்தவ சமயத் 
தைலவர்களினᾐம் ஆசிᾜடᾔம் ஆதரᾫடᾔம் நாட்ᾊல் 
நல்லாட்சிையᾜம் நல்ᾢணக்கத்ைதᾜம் கட்ᾊெயᾨப்ᾗம் பாாிய 
பணியில் பயணிக்கின்ற ேவைளயில், ஒᾞ சில ெபௗத்த சமயத் 
ᾐறவிகளின் பிைழயான வழிகாட்டல் காரணமாக நாட்ᾊேல 
நல்ᾢணக்கம் ேகள்விக்குறியாக்கப்பட்ᾌ, மக்கள் மத்தியில் 
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ᾘதாகரமாக்கப் பார்க்கின்றார். "ᾙஸ்ᾢம்களின் வாழ்க்ைகயின் 
ᾙᾨ ᾚச்சு இஸ்லாம் என்பதால் எமக்கு இஸ்லாம் 
ெதாடர்பிᾢᾞக்கும் சந்ேதகங்கள் தீர்க்கப்படேவண்ᾌம்" 
என்ᾠம் கூறியிᾞக்கின்றார். "ᾙஸ்ᾢம்கள் ஐந்ᾐ ேவைள 
ெதாᾨகின்றார்கள். ெவள்ளிக்கிழைமகளில் பள்ளிவாசல்களில் 
ஒன்ᾠ கூᾌகின்றார்கள். அவர்களின் வாழ்க்ைகயில் இஸ்லாம் 
மார்க்கேம ᾙக்கிய சிந்தைனயாக உள்ளᾐ. அᾐதான் 
இங்குள்ள பிரச்சிைன" என்ᾠம் கூறியிᾞக்கின்றார்.  "அல்-
குரானில் உள்ள சில வசனங்களின் விளக்கங்கைளேய நாம் 
உலமா சைபயிடம் ேகட்ᾌள்ேளாம். அந்த வசனங்களால் 
எதிர்காலத்தில் என்ன விைளᾫகள் ஏற்பᾌம் என்பᾐ 
ெதாடர்பில் எம்ேமாᾌ கலந்ᾐைரயாடேவ நாம் 
அைழத்ᾐள்ேளாம்" என்கின்றார்.   

 
இந்தச் சந்ேதகங்கைளத் ெதளிᾫபᾌத்த நாங்கள் தயாராக 

இᾞக்கிேறாம்.  எங்கைளப் ெபாᾠத்தவைரயில் தாராளமாக 
இவ்வாறான அᾊப்பைடயில் பரஸ்பர கலந்ᾐைரயாடல்கைள, 
ᾗாிந்ᾐணர்ைவ ஏற்பᾌத்ᾐவதற்கும் எப்ேபாᾐம் 
நல்ᾢணக்கத்ைத வளர்ப்பதற்கும் எங்களᾐ சத்திய சாந்தி 
மார்க்கம் ஊக்குவிக்கின்றᾐ என்பைத அவர்கᾦக்கு 
அறிவிப்பᾐ எங்களᾐ கடைம என்பைத இந்த அைவயிேல 
பணிவன்ᾗடன் கூற விᾞம்ᾗகின்ேறன். ᾗனித குர்-ஆன் 
கᾞைணையᾜம் அன்ைபᾜேம ேபாதிக்கிறᾐ. மற்ற 
மதங்கைளᾜம் அைனத்ᾐ சᾚக மக்கைளᾜம் ேநசிக்கும்பᾊேய 
கூறிᾜள்ளᾐ. எனேவ, இஸ்லாமிய விடயங்கைள, குர்-ஆன் 
சம்பந்தப்பட்ட விடயங்கைளத் ெதᾞக்களிᾤம் ெபாᾐ 
இடங்களிᾤம் விமர்சிக்காᾐ உங்களᾐ சந்ேதகங்கைளக் 
கலந்ᾐைரயாடல் ᾚலமாக அைனவᾞக்கும் ஆேராக்கியமான 
ᾙைறயில் தீர்ᾫ காணக்கூᾊய வண்ணம் சமாதானமாகத் 
தீர்த்ᾐக்ெகாள்ள ᾙன்வாᾞங்கள்! இலங்ைக எமᾐ தாய் நாᾌ.  
ᾙஸ்ᾢம்கள் நாட்ᾌப்பற்ᾠள்ளவர்கள். அவர்கள் 
சமாதானத்ᾐக்காக, நாட்ᾌக்காகப் பல தியாகங்கைளச் 
ெசய்தவர்கள் என்பைத மறந்ᾐவிடாதீர்கள். நாங்கள் 
அைமதிைய, சமாதானத்ைத விᾞம்பி நாட்ᾊன் சட்டத்ᾐக்கு 
மதிப்பளித்ᾐ அைமதி காக்கின்ேறாம். நாங்கள் 
தீவிரவாதிகᾦமல்லர்! ஆᾜதங்கள் மீᾐ நம்பிக்ைக 
ெகாண்டவர்கᾦமல்லர்! ெகளரவ தபால், தபால் ேசைவகள் 
மற்ᾠம் ᾙஸ்ᾢம் சமய அᾤவல்கள் அைமச்சர் அவர்கேள, 
இஸ்லாம் தீவிரவாதத்ைத எதிர்க்கின்றᾐ, மனித ேநயத்ைத 
மதிக்கின்றᾐ என்பைத மந்திாி சைபயில் அᾊத்ᾐக் கூᾠங்கள்!  

 
Having said that, எமᾐ மாவட்டத்தில் தபால் ேசைவகைள 

மக்கᾦக்குச் சிறப்பாக வழங்குவதற்குப் பல குைறபாᾌகᾦம் 
ேதைவகᾦம் தைடயாக இᾞக்கின்றைமயிைனத் தங்கள் 
கவனத்திற்கு ᾙன்ைவக்கின்ேறன். குறிப்பாக எமᾐ 
மாவட்டத்தில் தற்ேபாᾐ ேசைவயிᾤள்ள 02 தபால் விநிேயாக 
வாகனங்கᾦம் அᾊக்கᾊ பᾨதைடவதன் காரணமாகத் தபால் 
விநிேயாகத்தில் காலதாமதம் ஏற்பᾌவᾐடன் தபால் 
ஊழியர்கள் பல அெசளகாியங்கைள அᾔபவித்ᾐ 
வᾞகின்றனர். எதிர்வᾞம் நிதியாண்ᾊல் எமᾐ மாவட்டத்திற்கு 
ேமலதிகமாகப் ᾗதிய தபால் வாகனங்கைள வழங்க 
நடவᾊக்ைக எᾌக்குமாᾠ ேகட்ᾌக்ெகாள்கின்ேறன்.   

 
அத்ᾐடன் பல தபாலகங்களில் தபால் ேசவகர்களின் 

எண்ணிக்ைக ெபᾞம் பற்றாக்குைறயாகᾫள்ளᾐ. இதனால் 
ேசைவயிᾢᾞக்கின்றவர்கள் மிகᾫம் சிரமங்கᾦக்கு 
ᾙகம்ெகாᾌத்ᾐப் பணியாற்ᾠகின்றனர். தபாலக எல்ைலக்குள் 
வதிᾜம் மக்கள் ெதாைகயினைரᾜம் நிலப்பரப்பினைரᾜம் 
கᾞத்திற்ெகாண்ᾌ ேபாதிய தபால் ேசவகர்கைளப் ᾗதிதாக 
நியமிக்க நடவᾊக்ைக எᾌக்கப்படேவண்ᾌம். மீள்குᾊேயற்றம், 
மக்கள் பரம்பல் என்பவற்ைறக் கᾞத்திற்ெகாண்ᾌ தபால் 

அச்சᾙம் அைமதியின்ைமᾜம் ேதான்றிᾜள்ளᾐ. 
இந்நிைலைமயிைனத் ெதாடரவிடாᾐ ᾐணிச்சᾤடன் தᾌத்ᾐ 
நிᾠத்ᾐவதற்கு அரசாங்கம் ᾙன்வர ேவண்ᾌெமன்ற எங்கள் 
ேகாாிக்ைகைய ᾙதன்ைமப்பᾌத்ᾐகின்ேறன். நாட்ᾊேல 
நல்லாட்சிᾜம் நல்ᾢணக்கᾙம் ஏற்பᾌவதற்காகத் தனᾐ இᾠதி 
ᾚச்சுவைர குரல்ெகாᾌத்ᾐப் ேபாராᾊ நல்லாட்சி 
உᾞவாக்கத்திற்கு ஆணிேவராக இᾞந்ᾐ அைனத்ᾐச் சᾚக 
மக்கைளᾜம் ஒன்ᾠதிரட்ᾊய ெபௗத்த சமயத் ᾐறவியான 
அமரர் ேசாபித ேதரர் அவர்களின் அயராத பணிைய இந்த 
நாட்ᾌ மக்கள் என்ᾠம் மறக்க ᾙᾊயாᾐ. இேதேபான்ᾠ 
மட்டக்களப்ᾗ மாவட்டத்திேல இஸ்லாமிய மார்க்க 
ேமைதயாகப் பணியாற்றி, அண்ைமயில் இைறயᾊ ேசா்ந்த 
எமᾐ அன்ᾗக்குாிய ‘ைஷகுல் பலாஹ்’ அப்ᾐல்லாஹ் ஹஸரத் 
அவர்களின் பணிகைளᾜம் நிைனᾫ கூᾞகின்ேறன். குறிப்பாக, 
எமᾐ பகுதிகளிேல கடந்த ᾜத்த காலத்தின்ேபாᾐ இன 
நல்ᾢணக்கத்திற்காக அவர்கள் ஆற்றிய பணிகைளᾜம் 
அவேராᾌ இைணந்ᾐ ெசயற்பட்ட இந்ᾐ, கிறிஸ்தவ, ெபௗத்த 
மதகுᾞமார்கைளᾜம் நான் நிைனᾫபᾌத்ᾐகின்ேறன். 
ஏெனன்றால், சமயத் தைலவர்கள் எல்ேலாᾞம் ெநᾞக்கᾊயான, 
நிர்க்கதியான, அவல சூழ்நிைலகளில் சᾚகங்கᾦக்கிைடேய 
நல்ᾢணக்கத்ைதப் ேபᾎவதற்கு ᾙன்மாதிாிகைள காட்ᾊச் 
ெசன்ᾠள்ளார்கள். எல்லாப் ᾗகᾨம் வல்ல இைறவᾔக்ேக! 
அல்ஹம்ᾐᾢல்லாஹ்.  

 
ெதற்கில் இன ᾙᾠகல் நிைலைமகைள ஏற்பᾌத்தி, எமᾐ 

மக்களᾐ நம்பிக்ைககைள இழிᾫபᾌத்தி, நாட்ᾌப்பற்ᾠடᾔம் 
சமாதான சகவாழ்ᾫடᾔம் ேநா்த்தியான ᾙைறயில் எமᾐ தாய் 
நாட்ᾌக்காக அர்ப்பணிப்ᾗடன் வாழ்கின்ற எமᾐ மக்கைள 
ேவண்ᾌெமன்ேற அவமானப்பᾌத்தித் ᾐவம்சம் ெசய்ய 
நிைனக்கின்ற இந்த விசமத்தனமான குᾨக்கள் இன 
ᾙᾠகᾤக்கு வᾤச்ேசா்க்கேவண்ᾌெமன்ற தீங்கான 
எண்ணத்ᾐடன் எமᾐ மாவட்டமான மட்டக்களப்ᾗ ேநாக்கிᾜம் 
வᾞைக தரவிᾞந்த ᾐரதிᾞஷ்ட சூழ்நிைல ஏற்படாத வைகயில், 
எமᾐ அரச தைலவர்களினாᾤம், சட்டத்ைதᾜம் ஒᾨங்ைகᾜம் 
நிைலநாட்ᾌம் அதிகாாிகள், உத்திேயாகத்தர்கள் மற்ᾠம் 
பாᾐகாப்ᾗத் தரப்பினர்களினாᾤம் ேமற்ெகாள்ளப்பட்ட 
நடவᾊக்ைககளினால் அவர்கள் வழிமறிக்கப்பட்ᾌ, அைமதி 
காக்கப்பட்டᾐ. அேதேநரத்தில் எமᾐ மக்கள் ெபாᾠைம 
காத்ᾐச் சகிப்ᾗத்தன்ைமᾜடன், சட்டத்ைதᾜம் ஒᾨங்ைகᾜம் 
அᾙல்நடாத்தியவர்கᾦக்கு ᾙᾨ ஒத்ᾐைழப்ைபᾜம் 
வழங்கினார்கள். அதன் காரணத்தினால் கடந்த சனிக்கிழைம 
ெவᾊக்கவிᾞந்த ᾘகம்பம் தᾌத்ᾐ நிᾠத்தப்பட்டᾐ. அதற்காக 
அைனவᾞக்கும் நன்றி கூᾠகின்ேறன். 

 
ெகௗரவ தைலைமதாங்கும் உᾠப்பினர் அவர்கேள, 

நல்ெலண்ண விஜயங்கைள ேமற்ெகாள்ᾦம் ெபௗத்த 
ᾐறவிகைளᾜம் ஏைனய சமய, சᾚக தைலவர்கைளᾜம், ெபாᾐ 
மக்கைளᾜம் அன்ᾗடᾔம் ெகௗரவத்ᾐடᾔம் வரேவற்ᾠ 
உபசாிக்க எமᾐ மாவட்ட மக்கள் என்ᾠம் தயாராக 
இᾞக்கிறார்கெளன்ற நற்ெசய்தியிைனᾜம் நான் இந்தச் 
சைபயிேல ெதாிவித்ᾐக் ெகாள்ள விᾞம்ᾗகின்ேறன்.  
 

ேமᾤம், அண்ைமயிேல ஞானசார ேதரர் அவர்கள் 
அவᾞக்ேக உாிய வழைமயான பாங்கில் இன்ᾔெமாᾞ 
சர்ச்ைசையக் கிளப்பிவிட்ᾌத் தனᾐ சந்ேதகத்தின் 
காரணத்தினால்தான் இந்தப் பிரச்சிைனையக் கிளᾠகின்ேறன் 
எனத் தான் கூறியைத நியாயப்பᾌத்த ᾙயல்கின்றார். 
"ᾙஸ்ᾢம்கள் ெதாடர்பில் எமக்கு எந்தப் பிரச்சிைனᾜம் 
இல்ைல. ஆனால், அந்த ᾙஸ்ᾢம்கள் பின்பற்ᾠம் இஸ்லாம் 
மார்க்கம் ெதாடர்பில் எமக்குப் பல சந்ேதகங்கள் உள்ளன" 
என்ᾠ ஊடகவியலாளர் மத்தியில் கூறி, அதைனப் 
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[ගරු  ෙසය්යිඩ් අලී සාහීර් මවුලානා මහතා] அைமச்சரான அல்ஹாஜ் எம்.எச்.ᾙஹமட், ெதாழிற் 
சங்கவாதிᾜம் ᾙன்னாள் அைமச்சᾞம் ஆᾦநᾞமான அஷ் 
ெசய்யித் அலவி ெமளலானா, ᾙன்னாள் பிரதி அைமச்சர் 
டாக்டர் பாீத் மீராெலவ்ைவ, ᾙன்னாள் ெசனட்டர் அஷ் 
ெசய்யித் மசூர் ெமளலானா ஆகிேயாᾞக்கும் ெகளரவம் 
வழங்கி நிைனᾫ ᾙத்திைர ெவளியிட ஆவன ெசய்ᾜமாᾠ 
அைமச்சர் அவர்களிடம் விநயமாக ேவண்ᾊக்ெகாள்கின்ேறன். 

 
ᾙஸ்ᾢம் சமய கலாசார அᾤவல்கள் திைணக்களத்தில் 

பள்ளிவாசல்கைளப் பதிᾫ ெசய்ᾜம் ெசயற்பாᾌகள் மிகᾫம் 
தாமதமாக இடம்ெபᾠவதாகத் ெதாிவிக்கப்பᾌகின்றᾐ. எமᾐ 
பிரேதசத்தில் பதிᾫெசய்யப்படாதிᾞக்கும் அைனத்ᾐப் 
பள்ளிவாசல்கைளᾜம் பதிᾫெசய்ய நடவᾊக்ைக எᾌக்கப்பட 
ேவண்ᾌம்.  பல பள்ளிவாசல்களின் நிர்வாகங்கள் சீரற்ᾠக் 
காணப்பᾌகின்றன. நிர்வாத்தினரால் வக்ᾗ ெசாத்ᾐக்கள் 
ᾙைறயீனமாகக் ைகயாளப்பᾌகின்றன. உாிய பதவிக்காலம் 
ᾙᾊவைடந்த பள்ளிவாசல்களின் ᾗதிய நிர்வாகத்திைன 
விைரவாகத் ெதாிᾫெசய்வதற்குத் திைணக்களம் நடவᾊக்ைக 
எᾌப்பᾐடன், பள்ளிவாசல்களின் நிர்வாகாீதியான 
ெசயற்பாᾌகளின் ேமற்பார்ைவகைள வᾤப்பᾌத்த 
ேவண்ᾌெமனᾫம் ேகட்ᾌக்ெகாள்கின்ேறன்.  

 
Thank you very much for the time given. 

 

[பி.ப. 5.56] 
 

ගරු එස.් වියාෙල්න්දිරන් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு ச. வியாேழந்திரன்) 
(The Hon. S. Viyalanderan) 
ெகௗரவ தைலைமதாங்கும் உᾠப்பினர் அவர்கேள, கடந்த 

ஆட்சிக் காலத்தில் இனவாதᾙம் மதவாதᾙம் தைலவிாித்ᾐத் 
தாண்டவமாᾊயேபாᾐ, அந்த ஆட்சியாளர்கள் 
இனவாதத்ைதᾜம் மதவாதத்ைதᾜம் ைவத்ᾐக்ெகாண்ᾌ 
ெதாடர்ச்சியாகத் தாம் ஆட்சியில் இᾞக்கலாம் என்ᾠ கனᾫ 
கண்டார்கள். ஆனால், இந்த நாட்ᾊᾤள்ள 
ெபᾞம்பாலானவர்கள் உண்ைமயிேல இனவாதத்ைதᾜம் 
மதவாதத்ைதᾜம் விᾞம்பாதவர்கள் என்பைத 2015ஆம் ஆண்ᾌ 
ஜனவாி மாதம் 08ஆம் திகதி நிᾟபித்தார்கள். அதாவᾐ, 
இனவாதத்ைத விᾞம்பாத ெபᾞம்பான்ைமயான சிங்கள மக்கள் 
சிᾠபான்ைமயினரான தமிழ், ᾙஸ்ᾢம் மக்கேளாᾌ ேசர்ந்ᾐ 
இந்த நாட்ᾊல் ஓர் ஆட்சி மாற்றத்ைதக் ெகாண்ᾌவந்தார்கள்.  

 
இந்த நாட்ᾊல் இனவாதம், மதவாதம் தைலவிாித்ᾐ 

தாண்டவமாᾊயேபாᾐ அதற்கு எதிராகக் குரல்ெகாᾌத்த, 
அதற்கு எதிராக ெவளிநடப்ᾗச் ெசய்த, சிறந்த ஒᾞவர் இன்ᾠ 
எங்களᾐ நல்லாட்சி அரசிேல நீதியைமச்சராகப் பதவி 
வகிப்பᾐ குறித்ᾐ நான் ெபᾞைமப்பᾌகின்ேறன். 
இᾞந்தேபாதிᾤம் அன்ᾠ இந்த நாட்ᾊேல ஆட்சிைய 
இழந்தவர்கள் - அதிகாரத்ைத இழந்தவர்கள் மீண்ᾌம் 
இனவாதத்ைதᾜம் மதவாதத்ைதᾜம் ᾑண்ᾊ அதிகாரத்திற்கு 
வர ᾙயற்சிக்கின்றார்கள். ஆனால், எங்கᾦைடய நல்லாட்சி 
அரசு மற்ᾠம் நீதியைமச்சு மிகᾫம் கவனமாகᾫம் 
இராஜதந்திரமாகᾫம் காைய நகர்த்தி, இந்த நாட்ᾊல் 
எந்தவிதத்திᾤம் இனவாதம், மதவாதம் மீண்ᾌம் 
தைலᾑக்குவதற்கு இடமளிக்கக்கூடாᾐ என்பைத இந்த 
இடத்திேல நான் பதிᾫெசய்ᾐெகாள்ள விᾞம்ᾗகின்ேறன்.  

 
இன்ᾠ இந்த நல்லாட்சியிேல கிறிஸ்தவ மதம், ெபௗத்த 

மதம், இஸ்லாமிய மதம், இந்ᾐ மதம் என்ᾠ ஒவ்ெவாᾞ 
மதத்திற்கும் தனிப்பட்ட அைமச்சு ெபாᾠப்பாக இᾞக்கின்றᾐ. 
இதைன நான் வரேவற்கின்ேறன். இந்த அைமச்சுக்கᾦக்கு 

ேசைவைய விாிᾫபᾌத்ᾐவதற்காகப் ெபாᾞத்தமான 
இடங்களில் ᾗதிய உப தபாலகங்கைள அைமத்ᾐத் தᾞமாᾠம் 
ேவண்ᾊக்ெகாள்கின்ேறன்.  

 
ஏறாᾬர் தபாலகமானᾐ பல்ேவᾠ ேதைவகைள 

எதிர்ேநாக்கிᾜள்ளᾐ. கடந்த ஏப்ரல் மாதம் 23ஆம் திகதி எனᾐ 
ேவண்ᾌேகாளின் ேபாில் இத்தபாலகத்ைதத் தாிசித்த நீங்கள், 
அக்குைறகைளக் ேகட்டறிந்தᾐடன் அவற்ைற நிவர்த்திக்க 
நடவᾊக்ைக எᾌப்பதாகᾫம் ெதாிவித்திᾞந்தைமைய 
நன்றிᾜடன் நிைனᾫபᾌத்ᾐகின்ேறன். ஏறாᾬர் தபாலக 
எல்ைலக்குள் சுமார் 11,000 குᾌம்பங்கைளச் ேசர்ந்த 50,000 
மக்கள் வசித்ᾐ வᾞகின்றேபாதிᾤம், தபால் விநிேயாகச் 
ெசயற்பாᾌகᾦக்காக 4 ேசவகர்கள் மாத்திரேம பணியில் 
உள்ளனர். பல கிேலாமீற்றர் ᾑரம் பயணித்ᾐப் பகல் 
உணᾫக்குக்கூட ஓய்வில்லாமல் அந்த ஊழியர்கள் பணியாற்றி 
வᾞகின்றனர்.  ஆகேவ, ஆகக்குைறந்தᾐ இன்ᾔம் 2 
ேசவகர்கைளயாவᾐ ேமலதிகமாக நியமனம் ெசய்ᾐ தᾞமாᾠ 
ேகட்ᾌக்ெகாள்கின்ேறன். அத்ᾐடன் 1ஆம் தரத்திᾤள்ள 
ஏறாᾬர் தபாலகத்திைன விேசட தர அஞ்சல் அᾤவலகமாகத் 
தரᾙயர்த்ᾐம் ேகாாிக்ைக நீண்டகாலமாக ᾙன்ைவக்கப்பட்ᾌ 
வᾞகின்றᾐ. இᾐ ெதாடர்பாகத் தபால் மா அதிபதிக்கு 
30.05.2016இல் தங்களால் அᾔப்பிைவக்கப்பட்ட 
பணிப்ᾗைரக் கᾊதத்திற்கு இᾐவைர எவ்வித நடவᾊக்ைகᾜம் 
எᾌக்கப்பட்டதாகத் ெதாியவில்ைல. 2000ஆம் ஆண்ᾌ கட்டப் 
பட்ட இத்தபாலகக் கட்டடமானᾐ மக்கᾦக்கு நிைறவான 
ேசைவைய வழங்கக் கூᾊயவைகயில் ᾗனரைமப்ᾗ 
ேவைலகேளா, திᾞத்த ேவைலகேளா ேமற்ெகாள்ளப்படாᾐ 
ᾗறக்கணிக்கப்பட்ᾌவᾞகின்றᾐ.  ேசைவகைளப் ெபᾠவதற் 
காக வᾞைகதᾞம் ெபᾞம் எண்ணிக்ைகயிலான மக்கள் மண் 
தைரயிேல அமர்ந்திᾞப்பைத அவதானிக்க ᾙᾊகின்றᾐ. 
எனேவ, இத்தபாலகத்ைதத் தரᾙயர்த்திப் ᾗனரைமத்ᾐத் 
தᾞமாᾠ தயᾫடன் ேவண்ᾌகின்ேறன். 
 

ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
Hon. Member, you have only one more minute.  
 
ගරු ෙසය්යිඩ් අලී සාහීර් මවුලානා  මහතා 
(மாண்ᾗமிகு ெசயிட் அᾢ ஸாஹிர் ெமௗலானா ) 
(The Hon. Seyed Ali Zahir Moulana ) 
எமᾐ பகுதியில் அைமந்ᾐள்ள மீராேகணி உப 

தபாலகமானᾐ மட்டக்களப்ᾗ மாவட்டத்தின் ᾙதற்தர உப 
தபாலகமாகத் ெதாிᾫெசய்யப்பட்ᾌள்ளைத மகிழ்ச்சிᾜடன் 
ெதாிவித்ᾐக்ெகாள்வᾐடன் குைறந்த வளங்கᾦடன் 
மக்கᾦக்குச் சிறந்த ேசைவயிைன அர்ப்பணிப்ᾗடன் வழங்கி 
வᾞகின்ற உப தபால் அதிபர் அல்-ஹாஜ் ஏ. நசீர் 
அவர்கைளᾜம் உத்திேயாகத்தர்கைளᾜம் நான் பாராட்ᾌ 
கின்ேறன். எனேவ, இம்மீராேகணி உப தபாலகத்ைதத் 
தரᾙயர்த்த நடவᾊக்ைக எᾌப்பᾐடன் அண்மித்த 
பிரேதசங்களான தளவாய், ஏறாᾬர் ஹிதாயத் நகர் ேபான்ற 
இடங்களில் ᾗதிய உப தபாலகங்கைள அைமத்ᾐத் தᾞமாᾠம் 
ேவண்ᾌேகாள் விᾌக்கின்ேறன். 
 

Hon. Presiding Member, let me conclude with this matter. 
நாட்ᾌ நலᾔக்காக அர்ப்பணிப்ᾗடன் பணியாற்றி மைறந்த 
அரசியல் தைலவர்கைளக் ெகளரவித்ᾐ நிைனᾫ ᾙத்திைர 
ெவளியிᾌம் தபால் திைணக்களத்தின் பணி பாராட்டத்தக்கᾐ.  
அந்தவைகயில் நாட்ᾌ நலᾔக்காகப் பணிᾗாிந்த ᾙன்னாள் 
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அவர்கைளச் சந்தித்ᾐப் ேபசுவதற்கான அᾔமதிையᾜம் 
ேகட்ᾊᾞக்கிறார்கள். ஆகேவ, ெகளரவ அைமச்சர் அவர்கள் 
அதற்கான ஒᾞ ேநரத்ைத ஒᾐக்கித் தரேவண்ᾌெமன்ᾠம் 
ேகட்ᾌக்ெகாள்கின்ேறன்.   

 
அᾐமாத்திரமல்ல, இன்ᾠ கிழக்கு மாகாணத்திேல 

கிட்டத்தட்ட 200 பாடசாைலகளில் கிறிஸ்தவ பாடத்ைதக் 
கற்பிப்பதற்கான ஆசிாியர் பற்றாக்குைற நிலᾫகின்றᾐ. 
மட்டக்களப்ᾗ மாவட்டத்திேல 64 பாடசாைலகளில் கிறிஸ்தவ 
பாடத்திற்கு ஆசிாியர்கள் இல்லாத நிைலயிᾞக்கின்றᾐ. இந்த 
ஆசிாியர் பற்றாக்குைறயானᾐ கடந்த 15 - 20 வᾞடங்களாக 
நிலᾫகின்றᾐ. ஆகேவ, ெகளரவ அைமச்சர் அவர்கள் 
குறிப்பாக இதைனக் கவனத்திெலᾌத்ᾐ, கல்வி அைமச்சர் 
அவர்கேளாᾌ ேபசி, இதற்கான ஒᾞ நடவᾊக்ைகைய 
எᾌக்கேவண்ᾌெமன்ᾠ ேகட்ᾌக்ெகாள்கின்ேறன். அங்கு 
மைறக் கல்விைய ᾙᾊத்தவர்கள் நிைறயப் ேபர் 
இᾞக்கிறார்கள். அத்ᾐடன் ேவதாகமக் கல்ᾥாியிேல பயின்ᾠ 
பட்டம் ெபற்றவர்கள் இᾞக்கிறார்கள். இந்த அᾊப்பைடயிேல 
அவர்கைள ஆசிாியர்களாக நியமிப்பதற்கான ஏற்பாᾌகைளச் 
ெசய்யலாம். ஆகேவ, ெகளரவ அைமச்சர் அவர்கள் இந்த 
விடயத்தில் கூᾌதலான கவனத்ைதச் ெசᾤத்த ேவண்ᾌெமன்ᾠ 
ேகட்ᾌக்ெகாள்கின்ேறன். 

 
ேமᾤம், கிறிஸ்தவ மதகுᾞமார் அவர்களᾐ வேயாதிப 

காலத்திேல தங்குவதற்கு  ஒᾞ தங்குமிடத்ைத - ஓர் ஓய்விட 
இல்லத்ைத ேவண்ᾊநிற்கிறார்கள். அைதᾜம் தங்கᾦைடய 
காலத்தில் அைமத்ᾐத் தரேவண்ᾌம்.  

 
அᾐமாத்திரமல்ல, தாங்கள் மட்டக்களப்ᾗ மாவட்டத்திற்கு 

வᾞைக தந்திᾞக்கிறீர்கள். குறிப்பாக 2017இல் நீங்கள் 
வᾞைகதᾞம்ெபாᾨᾐ எங்களᾐ உைடக்கப்பட்ட, தீக்கிைர 
யாக்கப்பட்ட கிறிஸ்தவ ேதவாலயங்கைள நீங்கள் எங்கᾦடன் 
ேசர்ந்ᾐவந்ᾐ பார்ைவயிட ேவண்ᾌம். அத்ᾐடன் அவற்ைறப் 
ᾗனரைமப்பதற்கான  நிதிெயாᾐக்கீᾌகைளᾜம் உங்கᾦைடய 
அைமச்சின்ᾚலம் ேமற்ெகாள்ள ேவண்ᾌெமன்ᾠ இந்த 
இடத்தில் பணிவாகக் ேகட்ᾌக்ெகாள்கின்ேறன். 

 
அᾌத்ᾐ, எங்கᾦைடய தபால், தபால் ேசைவகள் 

அைமச்சாிடம் எங்கᾦைடய மாவட்டத்தில் உள்ள தீர்க்கப்பட 
ேவண்ᾊய பல்ேவᾠ பிரச்சிைனகள் பற்றி இங்கு உைரயாற்றிய 
எல்ேலாᾞம் ஏற்ெகனேவ கூறிவிட்டார்கள். அைவ 
வழைமயான குைறபாᾌகள்தான். எங்கᾦைடய 
கிராமப்ᾗறங்களில் இᾞக்கின்ற உபதபால் அᾤவலகங்கள் 
மிகᾫம் ேமாசமான நிைலயில் இᾞக்கின்றன என்ᾠ  
எங்கᾦைடய உᾠப்பினர் ெகௗரவ அᾢ ஸாஹிர் ெமௗலானா 
அவர்கள்கூடச் ெசான்னார். குறிப்பாக, பிரதான ᾪதியில் 
தன்னாᾙைன பகுதியிᾢᾞக்கின்ற உப தபால் அᾤவலகம் 
எங்ேக இᾞக்கிறᾐ என்ᾠகூடத் ெதாியவில்ைல. ஏெனன்றால், 
ஒᾞ சின்ன board கூட அங்கு இல்ைல. அேதேநரத்தில், 
கரᾊயனாᾠ பகுதியிᾤள்ள உப தபால் அᾤவலகத்தில் நான் 
அறிந்தவைரயில் 10-15 வᾞடங்களாக அவர்கள் 
இᾞப்பதற்கான ஒᾨங்கான கதிைரகள்கூட இல்ைல. அந்த உப 
தபால் அᾤவலக கட்ᾊடங்கள் அங்கு வᾞபவர்கள் மீᾐம் 
ேவைல ெசய்பவர்கள் மீᾐம் எப்ேபாᾐ  இᾊந்ᾐவிᾨேமா என்ற 
ஓர் அபாயகரமான நிைலயில்தான் காணப்பᾌகின்றன. 
மட்டக்களப்பில் பᾌவான்கைரப்பகுதியில் அைமந்திᾞந்த 
தபால் அᾤவலகங்கள் ᾜத்த காலத்தில் மிகᾫம் சீரழிந்ᾐ 
சின்னாபின்னமாகிப் ேபாயிᾞக்கின்றன. ஆகேவ, ெகௗரவ 
அைமச்சர் அவர்கள் நிச்சயமாக எங்கள் மாவட்டத்திற்கு 
வᾞைகதந்ᾐ இவற்ைறப் பார்ைவயிட்ᾌ, ஆவன ெசய்ய 
ேவண்ᾌெமன்ᾠ ேகட்ᾌக்ெகாள்கின்ேறன். 

ஊடாக மனித விᾨமியங்கள் பாடசாைலகளிேல நிச்சயமாகக் 
கற்பிக்கப்பட ேவண்ᾌம் என்ᾠ நான் நிைனக்கின்ேறன். இந்த 
நாᾌ சுதந்திரமைடந்திᾢᾞந்ᾐ இனவாதிகᾦம் மதவாதிகᾦம் 
அதிகளᾫ வளர்ந்ᾐவந்தைமக்குக் காரணம், இந்த நாட்ᾊன் 
கல்வி ᾙைறைமயாகும். எனேவ, பாடசாைலகளிேல சமயக் 
கல்விᾚலம் சிறந்த மனித விᾨமியங்கைளப் ேபாதிக்க 
ேவண்ᾌம். அதாவᾐ அன்ᾗ, பரஸ்பரப் ᾗாிந்ᾐணர்ᾫ, 
விட்ᾌக்ெகாᾌப்ᾗ, தாராள மனப்பாங்கு, ேநசிப்ᾗத்தன்ைம 
ேபான்ற நல்ல மனித விᾨமியங்கள் பாடசாைலகளில் 
ேபாதிக்கப்பட ேவண்ᾌம். இந்த அᾊப்பைடயிேல கல்வி 
கற்பிக்கப்பᾌம்ெபாᾨᾐ நிச்சயமாக சிறந்த ஒᾞ எதிர்காலச் 
சந்ததிைய, சிறந்த ஒᾞ சᾙதாயத்ைதக் கட்ᾊெயᾨப்ப ᾙᾊᾜம். 
இல்லாவிட்டால் இனவாதிகᾦம் மதவாதிகᾦம்தான் இந்த 
நாட்ᾊேல ேதான்ᾠவார்கள். ஆகேவ, இவ்வாறான 
விடயங்களில் நல்லாட்சி அரசு கூᾌதலாகக் கவனம் 
ெசᾤத்தேவண்ᾌம் என்ᾠ ேகட்ᾌக்ெகாள்கின்ேறன்.  

 
இன்ᾠ எமᾐ கிழக்கு மாகாணம் சுற்ᾠலாத் ᾐைறயிேல 

மிகᾫம் ᾙக்கியமான இடமாகத்  திகழ்கின்றᾐ. அங்கு 
ᾜத்தத்தின் பின்ᾗ சுற்ᾠலாத்ᾐைற ெதாடர்பான 
அபிவிᾞத்திகள் இடம்ெபற்ᾠக்ெகாண்ᾊᾞக்கின்றன. இந்த 
நிைலயிேல அங்கு இந்தியாவிᾢᾞந்ᾐ ஐேராப்பிய மற்ᾠம் 
அெமாிக்க நாᾌகளிᾢᾞந்ᾐ அதிகளவான சுற்ᾠலாப் 
பயணிகள் வந்ᾐெகாண்ᾊᾞக்கின்றார்கள். ஆனால், 
இப்ெபாᾨᾐ அங்கு உண்ைமயிேல பதற்றமான ஒᾞ சூழ்நிைல 
உᾞவாகியிᾞக்கின்றᾐ. காரணம், மட்டக்களப்ᾗ மாவட்டத்தில் 
இᾞக்கின்ற அம்பிட்ᾊய சுமணரத்ன ேதரᾞைடய நடவᾊக்ைக. 
அைதத் ெதாடர்ந்ᾐ அங்கு அவர் 'ெபாᾐபல ேசனா'ைவச் 
ேசர்ந்த ஞானசார ேதரைர அைழத்தைம. இைவ எல்லாம் 
இன்ᾠ கிழக்கு மாகாணத்தில் பதற்றமான ஒᾞ நிைலைய 
ஏற்பᾌத்ᾐகின்ற, குழப்பத்ைத - கலவரத்ைத உண்ᾌ 
பண்ᾎகின்ற ெசயற்பாᾌகளாக அைமகின்றன. நாங்கள் 
மதிக்கின்ற ெபௗத்த மதத்ைதச் ேசர்ந்த ஒᾞவர் இவ்வாᾠ 
மிகᾫம் கீழ்த்தரமாக நடந்ᾐெகாள்வைத, அᾐᾫம் குறிப்பாக 
தமிழ் மக்கைள ேநாக்கி, ᾙஸ்ᾢம் மக்கைள ேநாக்கிப் 
ேபசுகின்ற தகாத வார்த்ைதகைளப் பார்க்கும்ேபாᾐ அவர் 
இந்த நாட்ᾊல்  மீண்ᾌம் ஒᾞ கலவரத்ைத உண்ᾌபண்ண 
ᾙயற்சிக்கின்றார் என்ᾠதான் எண்ணத் ேதான்ᾠகின்றᾐ. 
எனேவ, இந்த அரசு மிகᾫம் கவனமாகᾫம் பக்குவமாகᾫம் 
சட்டத்ைதச் சாியான ᾙைறயில் பயன்பᾌத்தி அவரᾐ 
இவ்வாறான நடவᾊக்ைககைளக் கட்ᾌப்பᾌத்த ேவண்ᾌ 
ெமன்ᾠ ேகட்ᾌக்ெகாள்ள விᾞம்ᾗகின்ேறன்.  

 
அᾌத்ᾐ, சுற்ᾠலாத்ᾐைற அபிவிᾞத்தி அைமச்சர் 

கிறிஸ்தவ சமய அᾤவல்கள் அைமச்சராகᾫம் இᾞக்கின்ற 
பᾊயால், அவாிடம் சில ேகாாிக்ைககைள இந்த இடத்திேல  
பணிவாக ᾙன்ைவத்ᾐக்ெகாள்ள விᾞம்ᾗகின்ேறன். குறிப்பாக, 
கடந்த ᾚன்ᾠ தசாப்த ᾜத்த காலத்திேல வடக்கு, கிழக்கில் 
அதிகளவான கிறிஸ்தவ ேதவாலயங்கள் உைடக்கப் 
பட்ᾊᾞக்கின்றன, தீக்கிைரயாக்கப்பட்ᾊᾞக்கின்றன. இைவᾜம்  
அத்ᾐடன், ᾗனரைமக்கப்படாத கிறிஸ்தவ ேதவாலயங்கᾦம் 
ᾗனரைமக்கப்பட ேவண்ᾌம். இந்த விடயத்தில் அைமச்சர் 
அவர்கள் கவனம் ெசᾤத்தேவண்ᾌம்.  

 
அத்ேதாᾌ, நான் பிரதிநிதித்ᾐவப்பᾌத்ᾐகின்ற 

மட்டக்களப்ᾗ மாவட்டத்தில் இᾞக்கின்ற கிறிஸ்தவ 
மதகுᾞமார் அங்கு கிறிஸ்தவ கலாசார மண்டபெமான்ைற 
ேவண்ᾊநிற்கிறார்கள்; அதைனᾜம் அைமத்ᾐத் தரேவண்ᾌம். 
ேமᾤம், அவர்கள் பல்ேவᾠ ேகாாிக்ைககள் அடங்கிய ஒᾞ 
ெசயற்றிட்டத்ைதத் தயாாித்ᾐ ைவத்திᾞக்கிறார்கள். அவர்கள் 
தங்கள் பிரச்சிைனகள்  சம்பந்தமாக  ெகளரவ அைமச்சர் 
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[ගරු එස්. වියාෙල්න්දිරන්  මහතා] ெதாழில்வாய்ப்ᾗக்கள் இல்லாமல், ᾪதியிேல பிச்ைச 
எᾌக்கின்ற நிைலைம காணப்பᾌகின்றᾐ. ஆகேவ, ெகளரவ 
அைமச்சர் அவர்கேள, நீங்கள் உங்கᾦைடய காலத்தில் 
இவ்வாᾠ நிலத்ைத இழந்ᾐ ᾪᾌ இல்லாமல் இᾞக்கின்ற அந்த 
மக்கᾦக்கு ஏதாவᾐ ஒᾞ ᾙன்ேனற்றகரமான ஏற்பாட்ைடச்  
ெசய்யேவண்ᾌம் எனக் ேகட்ᾌக்ெகாள்கின்ேறன். 
அண்ைமயில் நீங்கள் அங்கு வந்தெபாᾨᾐ, ᾙதற்கட்டமாக 
250 ᾪᾌகைளக் கட்ᾊத்தᾞவதாகக் கூறியிᾞந்தீர்கள்! 
நிச்சயமாக அᾐ ெதாடர்பான நடவᾊக்ைககைள  ேவகமாக 
ᾙன்ெனᾌக்க ேவண்ᾌெமன்ᾠ நான் உங்களிடத்தில் 
ேகட்ᾌக்ெகாள்கின்ேறன். காரணம், இன்ᾠ அந்த இடத்தில் 
மீன் பிᾊத்தவர்கள் ஓர் ஒᾐக்குப்ᾗறத்ᾐக்குள் 
தள்ளப்பட்ᾊᾞக்கிறார்கள். அவர்கᾦக்குச் சாியான மின்சார 
வசதிகள் ஏற்பᾌத்திக் ெகாᾌக்கப்படவில்ைல. அேதேநரத்தில் 
அங்கு - 
 

ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
Hon. Member, you have only two more minutes.  

 
ගරු එස.් වියාෙල්න්දිරන් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு ச. வியாேழந்திரன்) 
(The Hon. S. Viyalanderan) 
இன்ᾠ அந்தப் பகுதிகளிேல எத்தைனேயா ேபர் 

கூᾌதலான இலாபத்ைத அᾔபவிக்கின்றார்கள். அங்கு 14 
நட்சத்திர விᾌதிகள் இᾞக்கின்ற அேதேவைளயில், உள்ᾧர் 
மக்கᾦைடய 24 hotel கᾦம் இᾞக்கின்றன. எனிᾔம், 
அங்குள்ள இரண்ᾌ ᾪதிகள்தான் ெசப்பனிடப் 
பட்ᾊᾞக்கின்றன. ஏைனய ᾪதிகள் குன்ᾠம் குழிᾜமாக 
'கிரவல்' ᾪதிகளாகக் காணப்பᾌகின்றன. ஆகேவ, நீங்கள் 
இதில் கவனம் ெசᾤத்தேவண்ᾌம்.  

 
கடந்த ஆட்சிக் காலத்தில் பிரதம நீதியரசராக இᾞந்த 

ஷிராணி பண்டாரநாயக்க அவர்கᾦக்கு அநீதி 
இைழக்கப்பட்டேபாᾐ, அதற்கு எதிராகக் குரல் ெகாᾌத்தவர் 
எங்கᾦைடய நீதி அைமச்சர் அவர்கள்! அவᾞக்கு 
வழங்கப்பட்ட தீர்ப்ᾗ பிைழயானᾐ என்ᾠ இந்த நல்லாட்சி 
நிᾟபித்ᾐக் காட்ᾊயᾐ. அᾐமாத்திரமல்ல, இராᾎவத் 
தளபதியாக இᾞந்த பீல்ட் மார்ஷல் சரத் ெபான்ேசகா 
அவர்கᾦக்கு வழங்கப்பட்ட தீர்ப்ᾗ பிைழயானᾐ என்பைதᾜம் 
இந்த நல்லாட்சி அரசு நிᾟபித்ᾐக் காட்ᾊயᾐ. அந்த வைகயில், 
ஷிராணி பண்டாரநாயக்க அவர்கᾦக்கும் பீல்ட் மார்ஷல் சரத் 
ெபான்ேசகா அவர்கᾦக்கும் நீதிையப் ெபற்ᾠக்ெகாᾌத்த இந்த 
நல்லாட்சி அரைச நாங்கள் வரேவற்கின்ேறாம்.  

 
பᾭல் ராஜபக்ஷ அவர்கᾦைடய ெசாத்ᾐக்கைள 

அரசுைடைமயாக்குவதற்கான ᾙயற்சிகைள நீங்கள் 
ேமற்ெகாள்கின்றீர்கள்.  அேதேநரம்,  பாசிக்குடாவிேல சஜின் 
வாஸ் குணவர்தன அவர்கᾦைடய hotel ஒன்ᾠ இᾞக்கின்றᾐ. 
அந்த Amethyst Hotel இன்ᾠ ஹாி ஐயவர்தன குᾨமத்ᾐக்குக் 
ைகமாற்றப்பட்ᾊᾞக்கின்றᾐ என்ᾠ நான் நிைனக்கின்ேறன். 
சஜின் வாஸ் குணவர்தன அவர்கள் கடந்தகால அரசில்  
சᾤைககᾦடன் இᾞந்தவர். ஆகேவ, அᾐ எந்த 
அᾊப்பைடயில் ைகமாறப்பட்டᾐ என்பைத ெகளரவ 
அைமச்சர் அவர்கள் நிச்சயமாகத் ெதளிᾫபᾌத்த 
ேவண்ᾌெமனக் ேகட்ᾌக்ெகாள்கின்ேறன். இவ்வாᾠ 
குற்றமிைழத்தவர்கள் இந்த நல்லாட்சியிேல நிச்சயமாகத் 
தண்ᾊக்கப்பட ேவண்ᾌம். இல்லாவிட்டால், அவᾞைடய 
Amethyst என்ற hotelஐ  குறிப்பிட்டெதாᾞ ᾙைறயிᾕடாக 
Sri Lanka Tourism Development Authority க்குக் கீழ் 

  அேநகமான அைமச்சர்கள் எமᾐ மாவட்டத்திற்கு 
வᾞைகதᾞம்ெபாᾨᾐ பிரதான ᾪதிᾝடாக வந்ᾐ 
அவ்வழிᾝடாகேவ ேபாகின்ற நிைலைம இᾞக்கின்றᾐ. அந்த 
மாவட்டத்தின் மக்கள் பிரதிநிதிகளாக நாங்கள் 
இᾞக்கின்ேறாம்; நீங்கள் தயᾫெசய்ᾐ எங்கேளாᾌ வந்ᾐ 
இவற்ைறப் பார்ைவயிட ேவண்ᾌம். ஏெனன்றால், 
மட்டக்களப்ᾗ மாவட்டத்திேல 80 ᾪதமான நிலப்பரப்ைபᾜம் 
80 ᾪதமான மக்கைளᾜம் ெகாண்டᾐ பᾌவான்கைரப் 
பிரேதசம். எனேவ, கிராமங்கைள உள்ளடக்கிய பகுதிகᾦக்கு 
நீங்கள் வந்ᾐ அங்கிᾞக்கின்ற நிைலைமகைள  கண்ணாரப் 
பார்க்க ேவண்ᾌம். நிச்சயமாக உங்கᾦைடய காலத்திேல 
அங்கிᾞக்கின்ற தபால் நிைலயங்கள் ᾗனரைமக்கப்பட்ᾌ, 
அைவ ᾗᾐப்ெபாᾢᾫடன் இயங்கச் ெசய்யப்பட 
ேவண்ᾌெமன்ற ஒᾞ பணிவான ேவண்ᾌேகாைளᾜம் இந்த 
இடத்திேல விᾌக்கின்ேறன்.  

 
ᾐமாத்திரமல்ல, சுற்ᾠலாத்ᾐைறக்குப் ெபாᾞத்தமான ஒᾞ 

சிறந்த அைமச்சர் இᾞக்கிறார். அைமச்சரவர்கேள, 
எங்கᾦைடய கிழக்கு மாகாணம், அᾐ திᾞேகாணமைலயாக 
இᾞக்கலாம்; அம்பாைறயாக இᾞக்கலாம்; மட்டக்களப்பாக 
இᾞக்கலாம் அைவ சுற்ᾠலாத்ᾐைறயிேல மிக ᾙக்கியமான 
தளங்கைளக்ெகாண்ᾌ விளங்குகின்றᾐ. அங்கு பாசிக்குடா 
மாத்திரமல்ல, பாசிக்குடா ேபான்ᾠ அபிவிᾞத்தி ெசய்யப்பட 
ேவண்ᾊய, ᾗனரைமக்கப்பட ேவண்ᾊய எத்தைனேயா 
சுற்ᾠலாத் தளங்கள் இᾞக்கின்றன. குறிப்பாக, 
மட்டக்களப்பிேல ᾗன்னக்குடா, கᾦவங்ேகணி ேபான்ற 
பகுதிகள் சுற்ᾠலாத்ᾐைறக்கு ᾙக்கியமானைவ. இன்ைறக்கு 
ᾗன்னக்குடா ெசயᾢழந்ᾐ காணப்பᾌகின்றᾐ. ஒᾞ காலத்தில் 
அᾐ சுற்ᾠலாத்ᾐைறயில் ᾙக்கிய தளமாக இᾞந்தᾐ. ஆகேவ, 
ெகளரவ அைமச்சர் அவர்கள் இதிேல கூᾌதல் கவனம் 
ெசᾤத்தேவண்ᾌம். இன்ᾠ பாசிக்குடாைவ எᾌத்ᾐக் 
ெகாண்டால், அங்கு பல குைறபாᾌகள் காணப்பᾌகின்றன. 
அவற்றில் மிக ᾙக்கிய குைறபாெடான்ைற நான் 
உங்கᾦைடய கவனத்ᾐக்குக் ெகாண்ᾌவᾞகின்ேறன்.  

 
1972ஆம் ஆண்ᾌ Gazette அறிவித்தᾢன்பᾊ, அங்கு 

கிட்டத்தட்ட 12 ஏக்கர் Sri Lanka Tourism Development 
Authority க்குச் ெசாந்தமாக இᾞந்தᾐ. 2008ஆம் ஆண்ᾌ 
கிட்டத்தட்ட 54 ஏக்கர் Sri Lanka Tourism Development 
Authority க்கு உாியதாகக் ெகாள்ளப்பட்டᾐ. பாசிக்குடா 
பகுதியிேல கிட்டத்தட்ட 600 குᾌம்பங்கள்  வாழ்ந்தன. அங்கு 
சுற்ᾠலா விᾌதிகைள அைமக்கப்ேபாவதாகக்கூறி, கடந்த 
ஆட்சிக் காலத்தில் அவர்கள் அந்த இடத்திᾢᾞந்ᾐ 
ெவளிேயற்றப்பட்டார்கள். நான் நிைனக்கின்ேறன், அந்த 
ேநரத்தில் சுற்ᾠலாத்ᾐைறக்குப் ெபாᾠப்பாக இᾞந்த பᾭல் 
ராஜபக்ஷ அவர்கேளாᾌ ஒᾞ கூட்ᾌ ஒப்பந்தம் 
ெசய்யப்பட்டெதன்ᾠ. அதாவᾐ, சுற்ᾠலா விᾌதிகள் 
அைமக்கப்பᾌம்ெபாᾨᾐ அங்கிᾞந்ᾐ ெவளிேயற்றப்பᾌம் 
மக்கᾦக்கான ᾪᾌகள் கட்ᾊத்தரப்பᾌம் என்ᾠம் 
ேவைலவாய்ப்ᾗக்கள் வழங்கப்பᾌம்ெபாᾨᾐ அந்தப் 
பகுதிையச் ேசர்ந்த மக்கᾦக்கு குைறந்தᾐ 60 ᾪதமான 
ேவைலவாய்ப்ᾗக்கள் ெபற்ᾠக்ெகாᾌக்கப்பᾌம் என்ᾠம் அந்த 
இடத்திேல மீன்பிᾊக்கின்ற மக்கᾦக்கு மீன்பிᾊப்பதற்ெகன 
ஒᾞ ெபாᾞத்தமான இடம் ெபற்ᾠத்தரப்பᾌம் என்ᾠம் 
ெசால்லப்பட்டᾐ. எனிᾔம், இந்த ᾚன்ᾠ விடயங்கᾦம் 
இன்னᾙம் சாியான ᾙைறயில் நைடᾙைறப்பᾌத்தப் 
படவில்ைல.  

 
பாசிக்குடாைவ அண்ᾊய பகுதிகளில் ெகௗரவமாக 

வாழ்ந்ᾐவந்த மக்கள் இன்ᾠ ᾪᾌ இல்லாமல், 

3570 3569  
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அᾐமாத்திரமல்ல, இவ்வாᾠ உலகத்திᾤள்ள பல 
நாᾌகளிᾢᾞந்ᾐம் சுற்ᾠலாப் பயணிகள் எமᾐ நாட்ᾌக்கு 
வᾞம்ேபாᾐ எமᾐ நாட்ைடப் பற்றிய நல்ல அபிப்பிராயம் 
அவர்களிடம் ேமேலாங்கும்; எமᾐ நாட்ைடப் பற்றிய 
தகவல்கள் ெவளிேய ேபாகும். விᾞந்ேதாம்பᾢேல நாங்கள் 
எவ்வாᾠ எம்ைம இைணத்ᾐக்ெகாள்கின்ேறாம், 
ஏைனயவர்கைள எவ்வாᾠ நாங்கள் அரவைணத்ᾐக் 
ெகாள்கின்ேறாெமன்பᾐ ேபான்ற தகவல்கள் ெவளிேய 
ேபாகும்ேபாᾐ எமᾐ நாட்ᾌக்கு ஒᾞ நல்ல ெபயர் 
கிைடக்குெமன்பதில் சந்ேதகமில்ைல. அந்த வைகயில் 
சுற்ᾠலாத்ᾐைறைய ஊக்குவிப்பதன் ᾚலமாக பல்ேவᾠ 
அᾔகூலங்கைளப் ெபற்ᾠக்ெகாள்ள ᾙᾊᾜம்.  

 
அந்தவைகயில் நான் பிரதிநிதித்ᾐவப்பᾌத்ᾐம் பᾐைள 

மாவட்டத்ைதப் பற்றிᾜம் ஒᾞ சில விடயங்கைள இங்ேக 
பகிர்ந்ᾐெகாள்ள ேவண்ᾌம். எமᾐ நாட்ைடப் 
ெபாᾠத்தளவிேல, எந்தப் பிரேதசத்ைத எᾌத்ᾐக்ெகாண்டாᾤம் 
அᾐ உல்லாசத்ᾐைறக்கு உகந்த பிரேதசமல்லெவன்ᾠ 
ஒᾐக்கிவிட ᾙᾊயாதளᾫக்கு அைனத்ᾐப் பிரேதசங்கᾦம் 
உல்லாசத்ᾐைறக்கு ஏᾐவாக, உல்லாசத்ᾐைறைய 
ஊக்குவிக்கக்கூᾊய வைகயிேல இயற்ைகயின் ெகாைடயாக 
அைமந்திᾞக்கின்றன. அதிேல பᾐைள மாவட்டᾙம் 
ஒன்றாகும். இந்த மாவட்டத்திேல, இந்த நாட்ᾊன் மிக 
உயரமான ‘பம்பரகந்த’ நீர்ᾪழ்ச்சி அைமந்ᾐள்ளᾐ. தியᾤம 
ேபான்ற நீர்ᾪழ்ச்சிகᾦம் அங்ேக இᾞக்கின்றன. ெதேமாதர 
ᾗைகயிரத பாைத, ேபாெகாட பாலம் என்ᾠ உல்லாசப் 
பிரயாணிகைளக் கவரக்கூᾊய பல்ேவᾠ இடங்கள் அங்ேக 
இᾞக்கின்றன. ஆகேவ, அவற்ைற நாங்கள் சாியாகப் 
பயன்பᾌத்திக்ெகாள்ள ேவண்ᾌம். அᾐமாத்திரமல்ல, 
உல்லாசப் பயணத்ᾐைறக்கு உகந்த இடமாக 
ஹப்ᾗத்தைளைய நான் பார்க்கின்ேறன். ஹப்ᾗத்தைள நகைர 
உல்லாச நகரமாகப் பிரகடனப்பᾌத்த ேவண்ᾌம். அங்கு 
இரண்ᾌ மைல உச்சிகள் இᾞக்கின்றன. ஒன்ᾠ, ‘உலகத்தின் 
ᾙᾊᾫ’; மற்றᾐ Lipton's seat. இைவ உல்லாசப் 
பிரயாணிகைள மிக அதிகமாக கவரக்கூᾊய பிரேதசங்களாக 
இᾞக்கின்றன. இந்தப் பிரேதசங்களிேல cable car என்ற 
திட்டத்ைத அறிᾙகப்பᾌத்தினால் மிக அதிகமான 
வᾞவாையப் ெபறக்கூᾊயதாக இᾞக்கும். ஆகேவ, 
சுற்ᾠலாத்ᾐைற அைமச்சர் ெகௗரவ ேஜான் அமரᾐங்க 
அவர்கள் இதைன அறிᾙகப்பᾌத்த ேவண்ᾌெமன்ᾠ நான் 
இந்தச் சைபயிேல ேகட்ᾌக்ெகாள்கின்ேறன்.  

 
எனக்குக் ெகாᾌக்கப்பட்ᾊᾞப்பᾐ ெவᾠமேன 4 

நிமிடங்கள்தான். பல்ேவᾠ விடயங்கைள இங்ேக பகிர்ந்ᾐ 
ெகாள்ளலாெமன்ᾠ நிைனத்தாᾤம்கூட கால அவகாசம் 
ேபாதாதிᾞக்கின்றᾐ. உல்லாசத்ᾐைறயிேல நாங்கள் அதிக 
நாட்டத்ைதச் ெசᾤத்த ேவண்ᾌம்; அத்ᾐைறைய ஊக்குவிக்க 
ேவண்ᾌம். அந்த வைகயில், உல்லாசப் பயணிகைளக் கவᾞம் 
வண்ணம் எமᾐ ெசயற்பாᾌகள் அைமய ேவண்ᾌெமனக் 
ேகட்ᾌக்ெகாண்ᾌ ᾙᾊக்கின்ேறன். நன்றி.  
 

[අ.භා. 6.15] 
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අමාත්යාංශෙය්ත් වැය ශීර්ෂ යටෙත් කරුණු කිහිපයක් ඉදිරිපත් 
කරන්න මා බලාෙපොෙරොත්තු ෙවනවා. විෙශේෂෙයන්ම සංචාරක 
ව්යාපාරය අෙප් රටට විශාල වශෙයන් විෙද්ශ විනිමය ෙගන ෙදන 

ெகாண்ᾌவரேவண்ᾌம். அதன்பின்னர் அதைன ேவᾠ 
ஒᾞவᾞக்குக் ெகாᾌத்ᾐ, அதிᾢᾞந்ᾐ வᾞகின்ற 
வᾞமானத்திᾢᾞந்ᾐ அங்கு ᾪᾌகைள இழந்ᾐநிற்கின்ற 
மக்கᾦக்கு ᾪᾌகைளக் கட்ᾊக்ெகாᾌப்பதற்கு நீங்கள் 
ᾙயற்சிகைள ேமற்ெகாள்ள ேவண்ᾌெமனக் ேகட்ᾌக் 
ெகாள்கின்ேறன். ஆகேவ, நல்லாட்சியில் ேமற்ெகாள்ளப் 
பᾌகின்ற நல்ல விடயங்கைளத் ெதாடர்கின்ற அேத 
ேவைளயில், இவ்வாறான விடயங்களிᾤம் சுற்ᾠலாத்ᾐைற 
அைமச்சர் அவர்கள் கவனம் ெசᾤத்தேவண்ᾌம். இந்த விடயம் 
ெதாடர்பாக - எவ்வாᾠ இவᾞைடய ேஹாட்டல் - 
 

ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
Hon. Member, please wind up your speech now. 

 
ගරු එස.් වියාෙල්න්දිරන් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு ச. வியாேழந்திரன்) 
(The Hon. S. Viyalanderan) 
குறிப்பாக, LOLC இᾢᾞந்ᾐ ெபறப்பட்ட வட்ᾊ இல்லாப் 

பணம் ᾚலம் அைமக்கப்பட்ட இந்த hotel எவ்வாᾠ 
ைகமாறப்பட்டᾐ என்ற விடயத்ைத ெகளரவ அைமச்சர் 
அவர்கள் குறித்தெதாᾞ திகதிைய ஒᾐக்கி, விளங்கப்பᾌத்த 
ேவண்ᾌெமனக் ேகட்ᾌக்ெகாண்ᾌ, வாய்ப்ᾗக்கு நன்றிகூறி, 
விைடெபᾠகின்ேறன். நன்றி! 

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 

ගරු අරවින්ද් කුමාර්  මන්තීතුමා 

 
[பி.ப. 6.09] 

 
ගරු අ. අරවින්ද් කුමාර් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு அ. அரவிந்த் குமார்) 
(The Hon. A. Aravindh Kumar) 
Thank you very much, Hon. Presiding member. 

இன்ᾠ பல்ேவᾠ அைமச்சுக்களின் குᾨநிைல விவாதம் 
நைடெபற்ᾠக்ெகாண்ᾊᾞக்கும் இந்த ேவைளயில் நான் 
விேசடமாக சுற்ᾠலாத்ᾐைறையப் பற்றி ஒᾞசில 
விடயங்கைளப் பகிர்ந்ᾐெகாள்ளலாெமன்ᾠ நிைனக்கின்ேறன். 
அண்ைமக்காலமாக மிக விைரவாக ᾙன்ேனறிவᾞம் நாᾌகள் 
எவ்வாᾠ இவ்வளᾫ சீக்கிரமாக ᾙன்ேனறி வᾞகின்றன 
என்பைதப் பார்க்கும்ேபாᾐ அந்த நாᾌகள் அைனத்ᾐம் 
சுற்ᾠலாத்ᾐைறேயாᾌ சம்பந்தப்பட்ᾊᾞப்பைத எங்களால் 
அவதானிக்கூᾊயதாக இᾞக்கின்றᾐ. எமᾐ நாட்ைடப் 
ெபாᾠத்தளவிேல, இᾐ கடᾫளின் ெகாைட, இயற்ைகயின் 
ெகாைட என்ᾠ எத்தைனேயா வளங்கைளக் 
ெகாண்ᾊᾞக்கின்றᾐ. இந்த நாட்ᾊன் வடᾙைனக்கும் 
ெதன்ᾙைனக்கும் இைடயில், சுமார் 435 கிேலா மீற்றர் ᾑரேம 
இᾞக்கின்றᾐ. இந்த சிறிய நாட்ைடச் சுற்றி கடல் 
இᾞக்கின்றᾐ, நதிகள் ஓᾌகின்றன, குளங்கள் இᾞக்கின்றன, 
நீர்ᾪழ்ச்சிகள் இᾞக்கின்றன. அந்த வைகயில், எைனய 
நாᾌகேளாᾌ ஒப்பிᾌம்ெபாᾨᾐ அைனத்ᾐ வளங்கᾦடᾔம் 
கூᾊய ஒᾞ நாடாக இந்த நாᾌ இᾞப்பைத நாங்கள் 
பார்க்கின்ேறாம்.  அந்த வைகயில் சுற்ᾠலாத்ᾐைறக்கான 
அைனத்ᾐச் சாத்திய வளங்கᾦம் எமᾐ நாட்ᾊல் இᾞக்கின்றன. 
எனேவ, இந்த நாட்ᾊன் சுற்ᾠலாத்ᾐைறைய 
ஊக்குவிப்பதᾕடாக மிக அதிகமான அந்நியச்ெசலாவணிைய 
இந்த நாட்ᾌக்குப் ெபற்ᾠக்ெகாள்ளக்கூᾊயதாக இᾞக்கும்.  
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හබරණ විතරක් ෙනොෙවයි, අපට තවත් සංචාරක මධ්යස්ථාන 
තිෙබනවා. එම ස්ථානවලටත් අලි ඇතුන් ෙයොදා ගන්න පුළුවන්. 
එවිට සංචාරකයන්ෙග් ආකර්ෂණය වැඩි වනවා. තායිලන්තය, 
තායිවානය වාෙග් රටවල් අලි ඇතුන් විශාල  වශෙයන් සංචාරක 
ව්යාපාරයට පාවිච්චි කරනවා. ඒ ෙකෙරහි තමුන්නාන්ෙසේලා 
ෙදපළෙග්ම අවධානය ෙයොමු කරන්න කියලා මා විෙශේෂෙයන්ම 
ඉල්ලා සිටිනවා. 

 
අෙප් සනත් නිශාන්ත ෙපෙර්රා මන්තීතුමාත් කිව්වා, සංචාරක 

ව්යාපාරය දියුණු කරන්න කල්පිටිය පෙද්ශය ෙහොඳ ෙතෝතැන්නක් 
බව. එම පෙද්ශෙය් තල්මසුන්, ෙඩොල්ෆින් බහුලව ගැවෙසනවා. ඒ 
වාෙග්ම ගල්මල් උයනක් -coral garden එකක්- තිෙබනවා. දූපත් 
විශාල සංඛ්යාවක් තිෙබනවා, ඒවා කැලෑ වැදිලා. නමුත්, ඒවාෙයන් 
උපරිම පෙයෝජනය ගන්න පුළුවන්. මම නිෙයෝජ්ය ඇමතිවරයා 
විධියට ඉන්න කාලෙය් එම පෙද්ශයට ගියා. ඇතුෙළේ පාරවල් ටික 
හැදිලා නැහැ. ඉස්සර යන්න පැය ගණනක් ගත වන පාර අෙප් 
ආණ්ඩුව කාලෙය් අප හැදුවා. පධාන පාෙර් කිෙලෝ මීටර් 40ක් 
හැදුවා. ෙකොළඹ ඉඳන් මීගමුව, හලාවත හරහා එම මුහුදු තීරුෙව් 
ගිහිල්ලා, ඊළඟට කල්පිටිය, විල්පත්තුව, අනුරාධපුරය දක්වා 
යන්න පුළුවන්. ඒ විධියට package එකක් හැදුවා නම්, සංචාරක 
ව්යාපාරය දියුණු කරන්න පුළුවන්. සංචාරක ආයතනවලට එවැනි 
මඟ ෙපන්විමක් සංචාරක සංවර්ධන අමාත්යාංශය හරහා කරනවා 
නම් එම පෙද්ශවලින් විශාල පෙයෝජනයක් ගන්න පුළුවන්. 

 
ගරු ඇමතිතුමනි, අනුරාධපුරය කියන්ෙන් අෙප් පැරණිතම 

නගරය. එය අවුරුදු දහස ් ගණනක් පැරණියි; රජවරුන් 112ක් 
රජකම් කරපු දීර්ඝ කාලයක් තිබුණු රාජධානියක්. නමුත්, අද 
අනුරාධපුරයට පැමිෙණන සංචාරකයන්ෙග් සංඛ්යාව ඉතාම අඩුයි. 
ෙම් නිසා, අෙප් සංචාරක කර්මාන්තෙය් ෙයදී සිටින ෙබොෙහෝ 
ෙදෙනක් කියනවා, ෙම් පිළිබඳව තමුන්නාන්ෙසේලා දැනුවත් 
කරන්න කියා. අපි දන්නවා, ෙලෝකෙය් සමහර රටවල ඇති විෙශේෂ 
පැරැණි ආගමික ස්ථාන නරඹන්න තමයි සංචාරකයන් 
හුඟෙදෙනකු පුරුදු ෙවලා ඉන්ෙන් කියා. සංචාරකයන් කන්න 
ෙබොන්න, විෙනෝද ෙවන්න විතරක් ෙනොෙවයි එන්ෙන්. ආගමික 
වශෙයන් උනන්දුවක් දක්වමින් එන අයට අනුරාධපුරෙය් 
තත්ත්වය පිළිබඳව දැනුවත් කිරීමට තමුන්නාන්ෙසේලා පචාරක 
මාධ්ය මඟින් පචාරක කටයුත්තක් ෙමෙහයවන්න ඕනෑ. ෙමොකද, 
අප සියලුෙදනාෙග්ම පධාන මව් භූමිය එයයි. පසුව අපි එක් එක් 
ආගම්වලට ෙවන් වන්න ඇති. නමුත් අෙප් පධාන භූමිය 
අනුරාධපුරයයි. එය පැරැණිම නගරයයි. අනුරාධපුරෙය් සංචාරක 
ව්යාපාරය දියුණු කිරීම සඳහා නගරය මධ්යෙය් තිෙබන 
කූඹිච්චන්කුලම වැෙව් seaplanes බස්වන්න පුළුවන් වන විධියට 
අවශ්ය කටයුතු කරෙගන ගියා. නමුත් දැන් ඒ කටයුතු අතර මඟ 
නැවතිලා තිෙබනවා. එය නැවත සංවර්ධනය කෙළොත් ෙහොඳ යැයි 
මම තමුන්නාන්ෙසේලාට ෙයෝජනා කරනවා.  

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, කීපෙදෙනක්ම අපට දැනුම් 

දුන්නා, ෙපොෙළොන්නරුව සහ සීගිරිය ගැන. සීගිරිය නරඹන්න 
ෙඩොලර් 40ක් ගන්නවා ලු. සංචාරකයන් ඒකට ටිකක් අකැමැතියි 
කියා පැමිණිලි ඇවිත් තිෙබනවා. ෙපොෙළොන්නරුවට ෙඩොලර් 25ක් 
අය කරනවා ලු. ගරු අමාත්යතුමා, ඒ පිළිබඳවත් තමුන්නාන්ෙසේ 
විෙශේෂ අවධානය ෙයොමු කරන්න. වැඩිපුර පමාණයක් 
සංචාරකයන් ෙගන්වාගන්නයි අපට ඕනෑ. දැනට එන සංචාරකයන් 
ඒ විධියට පීඩාවට පත් කළාම ඒ අය නැවත එන්ෙන් නැහැ.       

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, අෙප් බුද්ධ ශාසන 

අමාත්යතුමාත් ගරු සභාෙව් සිටින ෙම් ෙවලාෙව් කාරණයක් 
කියන්න ඕනෑ. අපි එදා විමධ්යගත අය වැෙයන් සහ අෙප් 
අමාත්යාංශ මඟින් අෙප් රෙට් පධාන වශෙයන් තිෙබන ආගම් 
තුනහතෙරහිම සිද්ධස්ථානවලට -පන්සල්, පල්ලි, ෙකෝවිල් 
ආදියට- සංවර්ධනය සඳහා ෙනොෙයක් ආකාරයට මුදල් ෙවන් 
කළා. නමුත් අද වන ෙකොට තමුන්නාන්ෙසේෙග් අමාත්යාංශයට 
ලැබී තිෙබන මුදල් ෙහොඳටම මදි කියලායි මා හිතන්ෙන්, ගරු 
අමාත්යතුමා.  

කර්මාන්තයක්. එය ෙනොෙයක් ආකාරෙය් රැකියා ඇති කරන්න, 
රටට වාසිදායක ෙදයක් කරන්න පුළුවන් ව්යාපාරයක් හැටියට  
දියුණු කරන්න අවශ්යයි.   

 
1965 -70 කාලය  ෙවන ෙකොට අෙප් රටට පධාන වශෙයන් 

විෙද්ශ විනිමය ෙගන ෙදන  වැවිලි කර්මාන්ත අතර ෙත්, ෙපොල්, 
රබර් තමයි ඉදිරිෙයන්ම තිබුෙණ්. නමුත් වැවිලි කර්මාන්තෙයන් 
ඉස්සරහට ගිහිල්ලා 1970 දශකෙය්  සංචාරක ව්යාපාරය  අෙප් 
රටට විශාල විෙද්ශ විනිමයක් ෙගනැවිත් ෙදන මාර්ගයක් බවට 
පත් වුණා. නමුත් අද වන විට විෙද්ශ රැකියා සහ ඇඟලුම් 
කර්මාන්තය ඉදිරියට ඇවිල්ලා තිෙබනවා. සංචාරක කර්මාන්තය 
තුන්වැනි තැනට ගිහිල්ලා තිෙබනවා. නමුත් ඒක පළමුවැනි තැනට 
ෙගෙනන්න පුළුවන්.  

 
අෙප් ගරු ෙජෝන් අමරතුංග ඇමතිතුමා ඒක කරයි කියලා අපි 

විශ්වාස කරනවා. ෙමොකද, අෙප් රට මුහුෙදන් වට වුණු දිවයිනක්. 
ඒ වාෙග්ම කඳුකරය සහ දර්ශනීය ස්ථාන විශාල පමාණයක් අෙප් 
රෙට් තිෙබනවා. නමුත් ෙම් වන ෙතක්  ඒ ස්ථාන සැලසුමක් ඇතිව 
හරියාකාරව සංවර්ධනය ෙවලා නැහැ. තැනින් තැන, ටික ටික 
සංවර්ධනය ෙකරුණා. ඒ නිසා විෙශේෂෙයන්ම අපි සැලැස්මක් 
අනුව සංචාරක ව්යාපාරයට පමුඛතාව දිය යුතුයි. මමත් සංචාරක 
ව්යාපාරයට අදාළව නිෙයෝජ්ය ඇමතිවරෙයක් හැටියට  ෙකටි 
කාලයක් කටයුතු කළ නිසා, ෙම් පිළිබඳව දැඩි උනන්දුවකිනුයි 
කථා කරන්ෙන්. යුද්ධය තිබුණු කාලෙය් ආපු සංචාරකයන්ෙග් 
ගණන අනුව බලන විට  යුද්ධය අවසන් කරලා සාමය ඇති වුණාට 
පස්ෙසේ  එන සංචාරකයන්ෙග් පමාණයත් වැඩි ෙවලා නැහැ.  ඒ 
නිසා සංචාරක ව්යාපාරය සංවර්ධනය කිරීම සඳහා කරන කටයුතු 
ඉස්සරහට අර ෙගන ගියාද කියන එක පිළිබඳව අපට ෙපොඩි 
ගැටලුවක් තිෙබනවා. සාමය උදා වුණාට පස්ෙසේ එන සංචාරකයන් 
පමාණය වැඩි ෙවන්න ඕනෑ. නමුත් තවම ඒ පමාණය වැඩි ෙවලා 
තිෙබනවාය කියලා මම හිතන්ෙන් නැහැ.  

 
ෙම් අවස්ථාෙව් අෙප් තිරසර සංවර්ධන හා වනජීවී 

ඇමතිතුමාත් හිටියා නම් ෙහොඳයි. මමත් කාලයක්  ෙගොවිජන ෙසේවා 
හා වනජීවී ඇමතිවරයා හැටියට කටයුතු කළ නිසා සංචාරක 
ව්යාපාරෙය්දී තිරසර සංවර්ධන හා වනජීවී අමාත්යාංශය ෙබොෙහොම 
සහජීවනෙයන් කටයුතු කෙළොත් සංචාරක ව්යාපාරය විශාල 
වශෙයන් දියුණු කරන්න පුළුවන්ය කියලා මම කියනවා. සංචාරක 
මණ්ඩලය වනජීවී ෙදපාර්තෙම්න්තුව සමඟ ඒකාබද්ධව කටයුතු 
කරනවා නම් යාල, කුමන, උඩවලව, මින්ෙන්රිය, විල්පත්තුව 
වැනි අෙප් පධාන ජාතික වෙනෝද්යානවලට සංචාරකයන් ඇද 
ගන්න පුළුවන් ෙවනවා. සංචාරකයන්ට අෙප් වන සතුන් සහ 
ජාතික වෙනෝද්යාන නරඹන්න අවශ්ය පහසුකම් ලබා දුන්ෙනොත් ඒ 
හරහා විශාල සංවර්ධනයක් කරන්න පුළුවන්.  

 
අපි දන්නවා, එක පැත්තකින් හබරණ වෙග් පෙද්ශ  සංචාරක 

ව්යාපාරය දියුණු ෙවන්න වැදගත් ෙවන බව. සීගිරියට යන 
සංචාරකෙයෝ හබරණට ඇවිල්ලා තමයි යන්ෙන්. හබරණ  
පෙද්ශෙය් අලි ඇතුන් සංචාරක ව්යාපාරය සඳහා ෙයොදා ගන්නවා. 
සංචාරකයන් අලි ඇතුන්ට ෙබොෙහොම ආකර්ෂණයක් තිෙබනවා. 
අලි ඇතුන්ෙග් පිට උඩ ගිහිල්ලා විෙනෝද ෙවන්න ඒ ෙගොල්ලන් 
කැමැතියි. ඒ සඳහා අලි ඇතුන් පුහුණු කරන්නත් මම ෙගොවිජන 
ෙසේවා හා වනජීවී ඇමතිවරයා වශෙයන් සිටියදී කටයුතු කර ෙගන 
ගියා. නමුත් ඒක කරන්න ලැබුෙණ් නැහැ. ෙනොෙයක් 
ආයතනවලින් කියයි, ඒෙකන් වන සතුන්ට හිරිහැර ෙවනවාය 
කියලා. ඉස්සර කාලෙය් අලි ෙකොටන් ඇද්දා. කඳුවල ෙකොට 
අදින්න තමයි අලියා ෙයොදා ගත්ෙත්. නමුත් සංචාරක ව්යාපාරය 
දියුණු කිරීම සඳහා අලින් ෙයොදා ගැනීම විශාල පශ්නයක් වන්ෙන් 
නැහැ. ෙම් අවසථ්ාෙව් තිරසර සංවර්ධන හා වනජීවී ඇමතිතුමා 
ඉන්න එක ෙහොඳයි.  
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ගරු මන්තීවරු  
(மாண்ᾗமிகு உᾠப்பினர்கள்) 
 (Hon. Members) 
Aye. 

 
කාරක සභාෙවහිදී තවදුරටත් සලකා බලන ලදී.  
[මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමා මූලාසනාරූඪ විය.] 
 

குᾨவில் ேமᾤம் ஆராயப்ெபற்றᾐ. 
[மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும் உᾠப்பினர் அவர்கள் தைலைம 

வகித்தார்கள்.] 
 

Considered further in Committee. - 
[THE HON.PRESIDING MEMBER in the Chair.] 
 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
මීළඟට, ගරු කාදර් මස්තාන් මන්තීතුමා. ගරු මන්තීතුමනි, 

ඔබතුමාට විනාඩි පහක කාලයක් තිෙබනවා.  
 

[பி.ப. 6.26] 
 

ගරු ෙක්. කාදර් මසත්ාන් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு கா. காதர் மஸ்தான்) 
(The Hon. K. Kader Masthan) 

பிஸ்மில்லாஹிர்  ரஹ்மானிர்  ரஹீம். 
ெகௗரவ தைலைமதாங்கும் உᾠப்பினர் அவர்கேள, 

நீண்டட காலத்தின் பின்ᾗ நாட்ᾊல் அைனத்தின மக்கᾦம் 
நிம்மதியாகᾫம் சந்ேதாஷமாகᾫம் வாழ்வதற்குத் 
தற்ேபாᾐதான் ஆரம்பித்ᾐள்ளார்கள். ஆகேவ, அவர்களின் 
பைழய கசப்பான நிைனᾫகைள மீட்டாத வைகயிᾤம் 
நாட்ᾊல் இனவாதம் தைலᾑக்காத வைகயிᾤம் இந்த 
'நல்லாட்சி' அரசாங்கம் திட்டங்கைள வகுத்ᾐ மக்களின் சமய 
ாீதியான சுதந்திரங்கைள ᾙᾨைமயாகப் பாᾐகாக்க உாிய 
நடவᾊக்ைக எᾌக்க ேவண்ᾌெமன்பைத ᾙதᾢல் கூறி, எனᾐ 
உைரைய ஆரம்பிக்கின்ேறன். 

 
2017ஆம் ஆண்ᾌக்கான சமய அபிவிᾞத்தி நடவᾊக்ைக 

கᾦக்காக 2.3 பில்ᾢயன் ᾟபாய் நிதி ஒᾐக்கப்பட்ᾌள்ளᾐ. 
அதில் ெபௗத்த சமய விவகாரங்கᾦக்கு 82 ᾪதᾙம் இந்ᾐ சமய 
விவகாரங்கᾦக்கு 9 ᾪதᾙம் ᾙஸ்ᾢம் மற்ᾠம் கிறிஸ்தவ சமய 
விவகாரங்கᾦக்குத் தலா 4 ᾪதᾙம் நிதி ஒᾐக்கீᾌ 
ெசய்யப்பட்ᾌள்ளᾐ. 2015ஆம் ஆண்ᾌக்கான நிதியாண்ᾊல் 
ᾙஸ்ᾢம் சமய விவகார அைமச்சர் ஒᾞவர் இல்லாத 
சந்தர்ப்பத்தில்கூட, ᾙஸ்ᾢம் சமய விவகாரங்கᾦக்காக 157 
மில்ᾢயன் ᾟபாய் நிதி ஒᾐக்கப்பட்ᾊᾞந்தᾐ. இன்ᾠ ᾙஸ்ᾢம் 
சமய விவகாரங்கᾦக்கான அைமச்சர் ஒᾞவர் 
நியமிக்கப்பட்ᾌள்ள நிைலயிᾤம் ெவᾠமேன 98 மில்ᾢயன் 
ᾟபாய் நிதிேய ஒᾐக்கப்பட்ᾌள்ளᾐ. அதாவᾐ 59 மில்ᾢயன் 
ᾟபாய் அல்லᾐ ஏறக்குைறய 40 ᾪதம் குைறக்கப்பட்ᾌள்ளைம 
இலங்ைகயில் சமய விடயத்தில் பாாிய பாரபட்சᾙம் நீதியற்ற 
தன்ைமᾜம் நிலᾫகின்றைத ெவளிப்பᾌத்ᾐகின்றᾐ. 

 
ெகளரவ தைலைமதாங்கும் உᾠப்பினர் அவர்கேள, இந்த 

நாட்ᾊல் வாᾨம் அைனத்தின மக்கᾦம் அவரவர்களின் சமய 
ாீதியான கைல, கலாசார விடயங்கைள இைடᾝᾠகளின்றிப் 
பின்பற்றி இந்த 'நல்லாட்சி'க் காலத்தில் ஒற்ᾠைமயாக வாழ, 
சᾚக வைலத்தளங்களில் பரவிவᾞம் இனவாதச் 
ெசயற்பாᾌகைள ᾙதᾢல் இல்லாெதாழிக்க உாிய சட்ட 
நடவᾊக்ைககள் தாமதமின்றி எᾌக்கப்பட ேவண்ᾌெமன்ᾠ 
நான்  ேகட்ᾌக்ெகாள்கின்ேறன். இம்மாதம் 6ஆம் திகதி 

ඒ විතරක් ෙනොෙවයි, විමධ්යගත අය වැෙයන් අපට 
ලැෙබන්ෙන් සුළු මුදලක්. ඒ මුදල් පවා අපි ඒ කාලෙය් ෙවන් කළා, 
ආගමික මධ්යස්ථානවල දියුණුවට. නමුත් දැන් ඒකට තහංචි 
පැනවී තිෙබනවා. ඒ තත්ත්වය අඩු ගණෙන් 2017 වර්ෂෙය් 
චකෙල්ඛයකින් ෙහෝ ෙවනස් කරලා තමුන්නාන්ෙසේලා ආගමික 
කටයුතුවලටත් අවස්ථාවක් ලබා ෙදන්න. අෙප් පෙද්ශවල වැඩ 
සිටින ස්වාමින් වහන්ෙසේලා, ආගමික නායකෙයෝ අෙපන් ඉල්ලීම් 
කරනවා. ආගමික ස්ථාන සංවර්ධනය සඳහා යම් ආධාරයක්, 
උපකාරයක් ලබා ගන්න ස්වාමින් වහන්ෙසේනමක් වැඩියාම අපි 
කියනවා, " ෙම්කට අපට චකෙල්ඛ හරස් ෙවලායි තිෙබන්ෙන්" 
කියා. එෙහම කියන එක සුදුසු නැහැ. තමුන්නාන්ෙසේලාෙග් රජය 
පැත්ෙතනුත් එය සුදුසු නැහැ. මහජන නිෙයෝජිතයන් හැටියට ඒ 
ඉල්ලීම ඉටු කරන්න බැරි වුණාම අපටත් එය  ෙලොකු පශ්නයක්.  

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, ෙම් අවස්ථාෙව්දී මම ස්තුති 

කරන්න ඕනෑ අෙප් අගරදගුරු මැල්කම් කාදිනල් රංජිත් 
හිමිපාණන්ට. මීට ෙපර කථා කළ අෙප් ගරු මන්තීතුමාත් 
උන්වහන්ෙසේට ස්තුති කළා. රෙට් ආගමික පශ්නයක් ඇති වන 
හැම ෙවලාෙව්ම ඒ පශ්නය නිවැරැදිව දකින මාහිමි නමක ෙලස, 
අපි උන්වහන්ෙසේව දකිනවා. අපි ෙබෞද්ධාගම්කාරෙයෝ වුණත්  
උන්වහන්ෙසේට ගරු කරනවා. අෙප් සමහර ආගමික නායකයන් 
ආගම්වාදය අවුස්සා, ආගම්වාදින් හැටියට ෙපනී සිටින විට, 
කටයුතු කරන විට අගරදගුරු මැල්කම් කාදිනල් රංජිත් හිමිපාණන් 
වහන්ෙසේ එෙසේ කටයුතු කරන්ෙන් නැහැ. නත්තල් ගහ පිළිබඳ 
කාරණය අරෙගන බලන්න. ඇත්තටම අපි ඒ සම්බන්ධෙයන් කතා 
වුණා, "ෙම්ක වැඩක් නැති වැඩක්" කියා. "ෙම්වා නිකම් ෙසෝබන 
වැඩ" කියලා තමයි මිනිසුන් කිව්ෙව්. උන්වහන්ෙසේ අන්තිමට 
ෙහොඳ තීන්දුවක් ගත්තා, එය හදන්න එපා කියා.  

 
ෙබෞද්ධයකු හැටියට මා ස්තුතිවන්ත ෙවනවා, අගරදගුරු 

මැල්කම් කාදිනල් රංජිත් හිමිපාණන්ට, අනාගතය දකින, රෙට් 
ආගමික සහජීවනය පිළිබඳව නිවැරැදි තීන්දු ගන්නා ආගමික 
නායකෙයකු හැටියට උන්වහන්ෙසේ කටයුතු කිරීම පිළිබඳව. 
ෙබොෙහොම ස්තුතියි!  

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ෙබොෙහොම ස්තුතියි, ගරු මන්තීතුමා.  
 
Order, please! ප.ව. 6.30න් පසුව සභාව පවත්වාෙගන යෑම 

සඳහා සභාෙව් අවසරය ලබා ගැනීමට  පාර්ලිෙම්න්තුව නැවත රැස් 
ෙවනවා.  

 
ඊට අනුකූලව පාර්ලිෙම්න්තුව එක් රැස ්විය.  
அதன்பᾊ பாராᾦமன்றம் மீண்ᾌம் கூᾊயᾐ. 
Accordingly, Parliament resumed. 

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ආණ්ඩු පක්ෂෙය් පධාන සංවිධායකතුමා. 

 
ගරු ගයන්ත කරුණාතිලක මහතා  
(மாண்ᾗமிகு கயந்த  கᾞணாதிலக்க) 
(The Hon.  Gayantha  Karunatileka) 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, තවත් කථිකයන් කීපෙදෙනකු 

කථා කිරීමට සිටින නිසා තවත් විනාඩි 30කින් සභාෙව් කාලය 
දීර්ඝ කළ යුතුයැයි මා ෙයෝජනා කරනවා.  

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
සභාව එකඟද? 
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மேனாபாவத்ᾐடன் நடக்கின்றனர். வழக்கிைன உட்கார்ந்ᾐ 
விசாாிக்கத் ெதம்பில்லாத, வயᾐ ᾙதிர்ந்த, இஸ்லாமியச் 
சட்டங்கள் பற்றிய அறிேவா கல்வி அறிேவா அற்ற சில 
காதிமார் இப்ெபாᾠப்ᾗ வாய்ந்த அமானிதம் காக்கும் 
ெபாᾠப்பிற்குத் ெதாிவாகி அநியாயம் ᾗாிந்ᾐவᾞவᾐ ஓர் 
அசிங்கமான உண்ைமேய! சீதனம் அல்லᾐ ைகக்கூᾢ என்ற 
வாசகம் பதிேவட்ᾊல் இடம்ெபற்றிᾞப்பᾐ உடனᾊயாக 
நீக்கப்படல் ேவண்ᾌம். இஸ்லாத்தில் சீதனம் இல்ைல; 
ெபண்ᾎக்கு ஆண்தான் மஹர் ெகாᾌக்கேவண்ᾌம். இந்தச் 
சீதன ஏற்பாᾌ இஸ்லாமியப் ெபண்கᾦக்கு 
ஏற்பᾌத்தப்பட்ᾌள்ள ெபாிய அநீதியாகும்.  

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
Hon. Member, now, wind up, please! 
 
ගරු ෙක්. කාදර් මසත්ාන් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு கா. காதர் மஸ்தான்) 
(The Hon. K. Kader Masthan) 
ெகளரவ தைலைமதாங்கும் உᾠப்பினர் அவர்கேள, 

ெபண்களின் திᾞமணத்திற்கான ஆகக்குைறந்த வயᾐ 
ெதாடர்பாகச் சமய, சᾚகத் தைலைமகள் கலந்தாேலாசித்ᾐ 
ஒᾞ ᾙᾊᾫக்கு வரேவண்ᾌம். ஐக்கிய அெமாிக்காவின் சில 
மாகாணங்களில் 14 வயᾐ திᾞமண வயதாக 
அங்கீகாிக்கப்பட்ᾌள்ளᾐ. திᾞமணத்திற்குப் ெபண்கள் 
உடலால் மாத்திரமன்றி மனதாᾤம் சூழ்நிைலயாᾤம் தயாராக 
ேவண்ᾌம். திᾞமணம் என்பᾐ ஓர் ஒப்பந்தம்; அᾐ 
உடᾤறᾫக்கு மட்ᾌம் வைரயᾠக்கப்பட்டதல்ல. அதில் 
மᾠமணம், வாாிசு உாிைம, குᾌம்பப் பராமாிப்ᾗ, கணவனின் 
அமானிதப் பராமாிப்ᾗ எனப் பல விடயங்கள் உள்ளன. 
இவற்ைறᾜம் கவனத்திற்ெகாள்ள ேவண்ᾌம். 

 
இந்த ேவைளயில், ேநரம் ேபாதாத காரணத்தினால் எனᾐ 

உைரைய இத்ᾐடன் ᾙᾊத்ᾐக்ெகாள்கின்ேறன்.  
 

[අ.භා. 6.31] 
 

ගරු චමින්ද වි ෙජ්සිරි මහතා 
(மாண்ᾗமிகு சமிந்த விேஜசிறி)  
(The Hon. Chaminda Wijesiri) 
මුලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, ෙම් අවස්ථාෙව්දී මට කථා 

කිරීමට කාලය ලබා දීම පිළිබඳව මම ඔබතුමාට ස්තුතිවන්ත 
ෙවනවා. ෙම් ෙමොෙහොෙත් මම සංචාරක අමාත්යාංශය පිළිබඳව 
වචන කිහිපයක් කථා කරන්න බලාෙපොෙරොත්තු වනවා.  
මුලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, සංචාරක ක්ෙෂේතය අප රටට 
ඉතාමත්ම වැදගත්. සංචාරක කර්මාන්තය, ෙදස් විෙදස් 
සංචාරකයන් අෙප් පුංචි රට තුළ සංචාරෙය් නිරත ෙවන 
අවස්ථාවන්වලදී ෙම් රෙට් බුලත් විට විකුණන පුද්ගලයාට පවා 
අදායමක් උපයන කර්මාන්තයක් හැටියට මම දකිනවා. සංචාරක 
අමාත්යාංශය භාරව කටයුතු කරන අෙප් ෙජෝන් අමරතුංග ගරු 
අමාත්යතුමා ෙම් සියලු කාරණා දකින, උගත්, බුද්ධිමත්, ඒ වාෙග්ම 
පරිණත ෙද්ශපාලන නායකෙයක් හැටියට මම විශ්වාස කරනවා. 
ෙම් අමාත්යාංශය  භාර ගත් ෙකටි කාලය තුළ විශාල දුරක් යන්නට 
එතුමාට හැකියාව ලැබී තිෙබනවා. ෙමම අමාත්යාංශෙය් ගරු 
ෙල්කම්තුමා සහ අතිෙර්ක ෙල්කම්තුමිය ඇතුළු නිලධාරි 
මණ්ඩලෙය් කැපකිරීම තුළින් තවත් අවුරුදු තුනක් යන ෙකොට ෙම් 
ක්ෙෂේතය අෙප් රටට විෙද්ශ විනිමය ගලාෙගන එන අංශයක් 
ෙවනවා වාෙග්ම මා කලින් සඳහන් කරපු ඒ ස්වයං රැකියා 
කර්මාන්ත තුළින් ෙම් රෙට් ෙද්ශීය ආර්ථිකයට විශාල ශක්තියක් 
ෙව්විය කියා අප  විශ්වාස කරනවා.  

ஆரம்பித்த ஜீ.சீ.ஈ. சாதாரண தரப் பாீட்ைசயின் ᾙதலாவᾐ 
பாடத்திற்காகச் ெசன்ற ᾙஸ்ᾢம் மாணவிகள் பல பாீட்ைச 
நிைலயங்களில் அவர்களᾐ 'பர்தா'க்கைளக் கழற்றிவிட்ᾌ 
வᾞமாᾠ அங்குள்ள அதிகாாிகளினால் பணிக்கப் 
பட்ᾌள்ளார்கள். அதிகாாிகளிடம் காரணம் ேகட்கப்பட்ட 
ேபாᾐ, அவ்வாᾠ ஒᾞ சுற்ᾠநிᾞபம் வந்ᾐள்ளதாகத் 
ெதாிவித்ᾐள்ளனர். எமᾐ நாட்ᾊல் இᾐவைர காலᾙம் 
ᾙஸ்ᾢம்கள் இவ்வாᾠ வழிநடத்தப்படவில்ைல. அதனால், 
ᾙஸ்ᾢம் மக்கள் ெபᾞம் மனேவதைன அைடந்ᾐள்ளார்கள். 
ஆகேவ, ᾙஸ்ᾢம்களாகிய எங்கᾦக்கு எமᾐ மார்க்கம் சார்ந்த 
வழிᾙைறகைளத் தடங்கல்களின்றி ேமற்ெகாள்வதற்குாிய 
சுதந்திரம் இந்த நாட்ᾊல் உᾠதிெசய்யப்பட ேவண்ᾌம்.   

 
ெகளரவ தைலைமதாங்கும் உᾠப்பினர் அவர்கேள, 

ெபண்கள் உாிைமகᾦக்காகக் குரல்ெகாᾌக்கும் சில 
அைமப்ᾗக்கள் இஸ்லாமிய தனியார் சட்டத்தில் குைறகள் 
உள்ளனெவன்ᾠ ெதாிவித்ᾐ, அரசியலைமப்பின் உᾠப்ᾗைர 
16(1)இைன நீக்குமாᾠ ேகாாி வᾞகின்றன. இந்தக் ேகாாிக்ைக 
ᾚட்ைடப்ᾘச்சிக்குப் பயந்ᾐ ᾪட்ைடக் ெகாᾦத்ᾐவதற்கு 
ஒப்பானதாகும். அரசியலைமப்பின் உᾠப்ᾗைர 16(1) தான் 
ᾙஸ்ᾢம்களின் திᾞமண விவாகரத்ᾐச் சட்டத்ᾐக்கும் ேதச 
வழைமச் சட்டத்ᾐக்கும் கண்ᾊயத் திᾞமணச் சட்டத்ᾐக்கும் 
விகாைரகளின் காணி உாிைமகைள உᾠதிெசய்வதற்கும் 
ஆதாரமாக உள்ள ஓர் ஏற்பாடாகும். இᾐ இலங்ைகயர் 
களாகிய எமᾐ இைறயாண்ைமைய உᾠதிெசய்ᾜம் ஓர் 
உᾠப்ᾗைரயாகும். இஸ்லாத்தின் இᾠக்கமான ஒᾨக்கக் 
ேகாட்பாட்ைடச் சகித்ᾐக்ெகாள்ள ᾙᾊயாத சிேயானிச                                                                                                                                   
ேமற்குலக தீயசக்திகள் தன்னினப் ᾗணர்ச்சிையᾜம் 
விபசாரத்ைதᾜம் திᾞமண பந்தத்ᾐக்கு அப்பாற்பட்ட 
உறவிைனᾜம் ஊட்ᾊ வளர்ப்பதற்காக இஸ்லாமிய திᾞமணச் 
சட்டத்திைன அகற்றக்ேகாᾞவᾐ எமக்குப் ᾗாியாத 
விடயமல்ல. 

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ගරු මන්තීතුමා, ඔබතුමාට තවත් විනාඩියක කාලයක් 

තිෙබනවා.  
 
ගරු ෙක්. කාදර් මසත්ාන් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு கா. காதர் மஸ்தான்) 
(The Hon. K. Kader Masthan) 
මට තවත් විනාඩි තුනක විතර කාලයක් ෙදන්න.  

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
එෙහම ෙදන්න තරම් කාලයක් නැහැ, ගරු මන්තීතුමා .  
 
ගරු ෙක්. කාදර් මසත්ාන් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு கா. காதர் மஸ்தான்) 
(The Hon. K. Kader Masthan) 
இலங்ைகயிᾤள்ள இஸ்லாமிய திᾞமணச் சட்டத்தில் 

இைறவனின் சட்டங்கᾦம் மனிதன் இயற்றிய சட்டங்கᾦம் 
கலந்ᾐள்ளன. இைறவனின் சட்டத்தில் ைகைவக்க யாᾞக்கும் 
அதிகாரமில்ைல. காதிமாாின் நியமனத்திற்கான தைகைமத் 
ேதைவப்பாᾌகள் அதிகாிக்கப்படல் ேவண்ᾌம். சில காதிமார் 
பாதிக்கப்பட்ட ெபண்கைள ேமᾤம் பாதிப்ᾗக்குள்ளாக்கும் 
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[ගරු ෙක්. කාදර් මස්තාන්  මහතා] 
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රෙට් සහජීවනය, සාමය ඇති ෙවන්න නම්  
 

[කථානායකතුමාෙග් අණ පරිදි ඉවත් කරන ලදී.] 
[சபாநாயகாின் கட்டைளப்பᾊ அகற்றப்பட்ᾌள்ளᾐ] 
[Expunged on the order of the Speaker.] 

 
වැඩවල නිරත ෙනොවිය යුතුයි. ඒ සඳහා නම් ලැහැස්ති ෙවන්න 
එපා. ජාතික සමඟිය ෙම් රටට අවශ්යයි. ජාතික සමඟිය අවශ්ය 
නිසා තමයි, අපි සියලුෙදනාම ජීවිතය පරදුවට තියලා යහ පාලන 
රජයක් ෙගනැල්ලා, අලුත් ගමනකට මුල පි රුෙව්. එවැනි ජාතික 
සමඟියට එෙරහි ෙවන සියලුෙදනාටම අපි කියන්ෙන්, ඒ සියලු 
ෙද්වල්වලින් වැළකී සිටිය යුතුයි කියායි.  
 

මා ෙම් කථාව කියන්ෙන් සිංහල ෙබෞද්ධෙයක් හැටියටයි. මම 
ෙකොළඹ ආනන්ද විද්යාලෙය් ෙබෞද්ධ සංගමෙය් සභාපතිවරයා 
හැටියට විතරක් ෙනොෙවයි, දහම් පාසල් අවසාන විභාගයත් කරලා, 
දහම් පාසල්වල උගන්වපු ගුරුවරෙයක් හැටියට සිංහල 
ෙබෞද්ධාගම ගැන කැක්කුමක් ඇති ෙකෙනකු හැටියට කියන්ෙන්,  

 
[කථානායකතුමාෙග් අණ පරිදි ඉවත් කරන ලදී.] 
[சபாநாயகாின் கட்டைளப்பᾊ அகற்றப்பட்ᾌள்ளᾐ] 
[Expunged on the order of the Speaker.] 

 
කරනවා නම්, ඒවාට කිසි ෙවලාවක ඉඩ ෙනොදිය යුතුයි. ෙම් රෙට් 
ජාතික සමඟිය රැක ගැනීමට, ආගමික සහජීවනය රැක ගැනීමට 
අපි කැප විය යුතුයි. විෙශේෂෙයන්ම   
 

[කථානායකතුමාෙග් අණ පරිදි ඉවත් කරන ලදී.] 
[சபாநாயகாின் கட்டைளப்பᾊ அகற்றப்பட்ᾌள்ளᾐ] 
[Expunged on the order of the Speaker.] 

 
එවැනි ෙද්වල් අනාගතෙය්දී සිදු ෙනොෙව්වා කියලා අපි පාර්ථනා 
කරනවා. එෙහම වුෙණොත් විතරයි, ෙම් රෙට් ජාතික සමඟිය සහ 
ආගමික සහජීවනය ඇති කරමින් දිනාගත් නිදහස ඉදිරියට යා 
හැකි වන්ෙන්.  
 

මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, විෙශේෂෙයන් මා ෙම් ගරු 
සභාෙවන් ඉල්ලා සිටිනවා, අනාගතෙය් කිසිම ෙවලාවක ෙම් 
ජාතික සමඟියට, ආගමික සහජීවනයට විෙරෝධය දක්වන, ෙම් 
කඩාකප්පල්කාරී වැඩ කරමින් විවිධ සුළු ජන ෙකොටස්වලට ෙහෝ 
ඕනෑම ජන ෙකොට්ඨාසයකට අවහිරකම් කරන ඔවුන් සමඟ ගැටුම් 
ඇති කරන්න උත්සාහ කරන ෙම්  

 
[කථානායකතුමාෙග් අණ පරිදි ඉවත් කරන ලදී.] 
[சபாநாயகாின் கட்டைளப்பᾊ அகற்றப்பட்ᾌள்ளᾐ] 
[Expunged on the order of the Speaker.] 

 
ෙම් රට තිෙබන්ෙන්, අනාගතයට යන්න; අනාගතය දකින්න. 
ෙලෝකය දකින පිරිසක් හැටියට අපි ෙලෝකය ඉදිරියට යා යුතු 
ෙවනවා. එෙහම නම්, සිංහල, ෙදමළ, මුසල්ිම් කියන ෙම් 
සියලුෙදනාම සෙහෝදරත්වෙයන් ඉදිරියට යා යුතු ෙවනවා. එෙහම 
වුෙණොත් විතරයි, අෙප් දරුවන්ට පැහැදිලි අනාගතයක් තිෙබන 
රටක් හදන්න අපට පුළුවන් ෙවන්ෙන්. මම ෙම් අවස්ථාෙව්දී ෙම් 
ගරු සභාවට නැවතත් ෙම් කාරණය මතක් කරනවා.  

 
[කථානායකතුමාෙග් අණ පරිදි ඉවත් කරන ලදී.] 
[சபாநாயகாின் கட்டைளப்பᾊ அகற்றப்பட்ᾌள்ளᾐ] 
[Expunged on the order of the Speaker.] 

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ගරු මන්තීතුමනි, ෙවලාව අවසානයි. 

පසුගිය 2016 අය වැය ෙල්ඛනය තුළ  අප පළාත ෙවනුෙවන් 
ෙවන් ෙවලා තිබුණු මුදල්, අෙප් මැදිහත්වීමටත් වඩා එහා ගිහින් 
නිලධාරින් සියලු ෙදනා සාකච්ඡා කරලා, පළාෙත් හඳුනාගත් 
විෙශේෂෙයන්ම සංචාරකයන් -චීනය, ඉන්දියාව ඇතුළු රටවල 
සංචාරකයන්- බහුලව දකින්නට පුළුවන් මා ජීවත් වන ඇල්ල 
ෙකොට්ඨාසෙය් පහසුකම් ෙවනුෙවන් ෙයදවීම සම්බන්ධෙයන්   
ස්තුතිවන්තවීමට මා ෙමය අවස්ථාවක් කර ගන්නවා. ඇල්ල 
හඳුන්වන්ෙන් ආශ්වාස පශ්වාස කිරීමට සුදුසු ෙලෝකෙය් තිෙබන 
ෙහොඳ කාලගුණයක් -ෙහොඳ පරිසරයක්- තිෙබන පෙද්ශයක් 
හැටියටයි. ඒ නිසා ඒ එන සංචාරකයන් සඳහා අවශ්ය කරන 
පහසුකම් ටික ලබා ෙදන්නය කියා ගරු අමාත්යතුමාෙගන් හා 
අමාත්යාංශෙය් ගරු ෙල්කම්තුමාෙගන් මම ඉල්ලීමක් කරනවා.  

 
ඒ විතරක් ෙනොෙවයි. ඒ කඳුගැටය වටා තිෙබන දිස්තික්ක 

කිහිපයක් එකවර නරඹන්න පුළුවන් අවස්ථාවක් තිෙබනවා. ඒ 
නිසා ඇල්ල කඳු මුදුන ෙදස් විෙදස් සංචාරකයින් සඳහා අවශ්ය 
කරන ඉතාමත් සිත් ගන්නා සුළු තැනක් හැටියට සකස් කරන්න 
පුළුවන්. අපි යම් විෙද්ශ රටවල්වලට ගියාම එවන් පර්වතයන් තුළ 
නැරඹුම් මධ්යස්ථාන  හදා තිෙබන බව අප දැක තිෙබනවා. ඒ 
භූමිය තුළින් අඩි හයක, හතක පමාණයක් ඉදිරියට ෙගන ගිහිල්ලා 
වීදුරු ඇතිරුවාම ඒ තුළින් අපට  විශාල පරාසයක් බලන්න 
පුළුවන්. ඒ අන්දමින් ඒ පෙද්ශය සංවර්ධනය කරන්න පුළුවන් 
නම්,  අෙප් අමාත්යාංශයට  විශාල මුදලක් ෙගන්වා ගන්න පුළුවන් 
කියන කාරණය මතක් කරමින් ෙබොෙහොමත් ස්තුතිවන්ත ෙවමින් 
මම නිහඬ ෙවනවා.  

 
[අ.භා. 6.35] 

ගරු (මහාචාර්ය) ආශු මාරසිංහ මහතා 
(மாண்ᾗமிகு (ேபராசிாியர்) ஆசு மாரசிங்க) 
(The Hon. (Prof.) Ashu Marasinghe) 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි,  මට කථා කරන්නට ෙවලාව 

ලබා දීම  ගැන  පළමුෙවන්ම ඔබතුමාට ස්තුතිවන්ත ෙවනවා. 
විෙශේෂෙයන්ම රෙට් ජාතික සමගියට ඉවහල් ෙවන අමාත්යාංශ 
තුනක  - මුස්ලිම් ආගමික කටයුතු,  කිස්තියානි ආගමික කටයුතු 
හා බුද්ධ ශාසන අමාත්යාංශය- කාර්යයන් සම්බන්ධෙයන්  වචන 
කිහිපයක් කථා කරන්නට මම කැමැතියි. මට ෙම් ෙවලාෙව් මතක් 
ෙවනවා, 1948දී අපි නිදහස ලබා  ගන්නෙකොට සිංහල, මුස්ලිම්, 
දමිළ යන සියලුම ජාතීන් එකතු ෙවලා තමයි නිදහස ලබාගත්ෙත් 
කියන කාරණය. 1948දී පැවති පළමුවන නිදහස් උත්සවයට 
සහභාගී වුණු පාර්ලිෙම්න්තු මන්තීවරුන් අතර සිටින එකම 
පුද්ගලයා  හැටියට අද අපි  දකින්ෙන් විපක්ෂ නායක ගරු 
රාජවෙරෝදියම් සම්පන්දන් මැතිතුමායි.  1948දී අපි නිදහස ලබා 
ගත් අවස්ථාෙව් හිටපු අය අතරින් අද අපට සිටින එකම 
මන්තීවරයා අද විපක්ෂ නායකවරයා හැටියට සිටීමත්                  
ශී ලාංකිකයන් හැටියට අපට මහත්  ආඩම්බරයක්.  ශී ලාංකීය 
ජාතිය හැටියට  සිංහල, ෙදමළ, මුස්ලිම් කියන ජාතීන් තුනම 
ෙබොෙහොම සමගිෙයන් ජීවත් වුණා. නමුත් ෙදමළ ජාතිවාදී 
පශ්නයක්  නිසා  අවුරුදු 35ක් පමණ ෙම් රට ආපස්සට ගිය බව අපි 
දැක්කා. ඒ සඳහා හරි විසඳුමක් ලබා ගැනීමට ෙනොහැකි වීම නිසා 
ෙදමළ ජනතාව වාෙග්ම සිංහල ජනතාවත්  දුක් වින්දා.  අද අපට 
දකින්න ලැෙබනවා,  සමහර අන්තවාදී ෙකොටස්   මුස්ලිම් - සිංහල 
ජනතාව අතර ගැටුම් ඇති කරන්න උත්සාහ කරන බව.  සියලු ජන 
ෙකොටස් එකට ජීවත් විය යුතුයි. ෙකොයි ෙද් කවුරු කළත් 
ජාතිවාදය වැරදියි; ආගම් වාදයත් වැරදියි. ඒ නිසා සියලු 
ෙදනාෙගන්ම අපි ඉල්ලා සිටිනවා, අතීතෙයන්වත් පාඩම් ඉෙගන 
ෙගන අනාගතෙය් ෙමවැනි ෙදයක් සිදු  ෙනොවන්න වග බලා ගන්න 
කියලා. සියලුෙදනාම ශී ලාංකිකයන් හැටියට එකමුතු ෙවලා, ෙම් 
රට සාමෙයන් ඉදිරියට ෙගන යා යුතුයි.  

 
[කථානායකතුමාෙග් අණ පරිදි ඉවත් කරන ලදී.] 
[சபாநாயகாின் கட்டைளப்பᾊ அகற்றப்பட்ᾌள்ளᾐ] 
[Expunged on the order of the Speaker.] 
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ගරු මන්තීතුමා කියනවා නම් වැරැදියි කියලා එෙහම නම් 
තමුන්නාන්ෙසේ ජාතික සමඟිය හදලා ෙපන්වන්න. එෙහම නම්, 
හදලා ෙපන්වන්න. මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, මම 
කාරුණිකව ෙම් කාරණය මතක් කරනවා. ඕනෑ පකාශයක් 
කරන්න. හැබැයි, ෙම් ගරු පාර්ලිෙම්න්තුෙව් කථා කරන ෙකොට, 
වග කීමක් ඇතුව කථා කරන්න. 

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ෙහොඳයි. ෙබොෙහොම ස්තුතියි.  
ඊළඟට ගරු ෙව්ලු කුමාර් මන්තීතුමා. 
 
ගරු (මහාචාර්ය) ආශු මාරසිංහ මහතා 
(மாண்ᾗமிகு (ேபராசிாியர்) ஆசு மாரசிங்க) 
(The Hon. (Prof.) Ashu Marasinghe) 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, මටත් යමක් කියන්න 

අවශ්යයි. හැම ෙදනාම ෙවනුෙවන් ෙම් සමඟිය ආරක්ෂා කළ 
යුතුයි.  

 
ගරු ෙව්ලු කුමාර් මහතා  
(மாண்ᾗமிகு ேவᾤ குமார்)  
(The Hon. Velu Kumar) 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, මෙග් ෙවලාෙවන් අඩු 

කරන්න එපා.  
 
ගරු (මහාචාර්ය) ආශු මාරසිංහ මහතා 
(மாண்ᾗமிகு (ேபராசிாியர்) ஆசு மாரசிங்க) 
(The Hon. (Prof.) Ashu Marasinghe) 
එතෙකොට සෑම ජන ෙකොටසකටම නිදහෙසේ ජීවත් ෙවන්න 

පුළුවන්.  

 
[பி.ப. 6.41] 

 

ගරු ෙව්ලු කුමාර් මහතා  
(மாண்ᾗமிகு ேவᾤ குமார்)  
(The Hon. Velu Kumar) 
ெகளரவ சைபக்குத் தைலைமதாங்கும் உᾠப்பினர் 

அவர்கேள, வாய்ப்ᾗக்கு நன்றி. இந்த நாட்ᾊேல கடந்த 3 
தசாப்தங்களாக நிகழ்ந்ᾐ வந்த இன ேமாதᾢᾔைடய வᾌ 
எல்லா மக்கᾦம் நன்கு அறிந்தᾐ; உணர்ந்திᾞக்கக்கூᾊயᾐ. 
ஆனால், அரசியᾢல்  வங்குேராத்ᾐ நிைலயைடந்த சிலர் தமᾐ 
சுயலாப அரசியைல ேமற்ெகாண்ᾌ வᾞவதற்காக, அரசியைல 
ைமயப்பᾌத்தி, மதவாத அᾊப்பைடயிேல அᾊப்பைடவாதத் 
ᾑண்டல்கைள இந்த நாட்ᾌக்குள் திணிக்கின்ற 
ெசயற்பாᾌகைள இன்ᾠம் காணக்கூᾊயதாக இᾞக்கின்றᾐ. 
இலங்ைகயர் என்ற அᾊப்பைடயில் சகல இனங்கᾦேம 
ஒன்றாக ஓர் இலக்ைக ேநாக்கிய பயணத்ைதச் 
ெசல்வதற்காகேவ இந்த நல்லாட்சி ஏற்பᾌத்தப்பட்டᾐ. இன்ᾠ 
அந்தப் பயணம் உᾠதிப்பᾌத்தப்பட்ᾌ ᾙன்ேனாக்கிச் ெசன்ᾠ 
ெகாண்ᾊᾞக்ைகயில் இங்கு இᾞக்கக்கூᾊய சில 
அᾊப்பைடவாதிகளின் ெசயற்பாᾌகள் அதில் பாாிய 
பின்னைடᾫகைள ஏற்பᾌத்ᾐகின்ற வைகயில் 
அைமந்ᾐள்ளன. இந்த நிைலைமயிைன அரசாங்கம் 
ஒᾞேபாᾐம் அᾔமதிக்கப்ேபாவᾐமில்ைல; அᾔமதிக்கᾫம் 
கூடாᾐ.  

 
இந்த நாᾌ சுதந்திரம் அைடந்ததிᾢᾞந்ᾐ இன்ᾠவைர இந்த 

நாட்ᾊன் வளர்ச்சியிேல, இந்த நாட்ᾊனᾐ அபிவிᾞத்தியிேல 
ᾙஸ்ᾢம் சᾚகத்தின் பங்கு அளப்பாியதாக இᾞந்திᾞக்கின்றᾐ 
என்பᾐ எங்கᾦக்குத் ெதாிᾜம். ஆகேவ, எந்த வைகயிᾤம் 
அந்தச் சᾚகத்தின் ெகளரவம் இழக்கப்பᾌவதற்கு இந்த 

ගරු (මහාචාර්ය) ආශු මාරසිංහ මහතා 
(மாண்ᾗமிகு (ேபராசிாியர்) ஆசு மாரசிங்க) 
(The Hon. (Prof.) Ashu Marasinghe) 
එෙහම වුෙණොත් විතරයි, ස්වාධීන අදහස් තිෙබන, සාමය අගය 

කරන ජනතාවකට නිදහෙසේ තමන්ෙග් රාජකාරි කරන්න 
හැකියාවක් ලැෙබන්ෙන්. ඒ කාරණය සඳහන් කරමින් මම මෙග් 
කථාව අවසන් කරනවා. 

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ෙබොෙහොම ස්තුතියි.  
 
ගරු ෙව්ලු කුමාර් මන්තීතුමා. ඔබතුමාට විනාඩි හතරක් 

තිෙබනවා. 
 
ගරු (ආචාර්ය) විජයදාස රාජපක්ෂ මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) விஜயதாஸ ராஜபக்ஷ) 
(The Hon. (Dr.) Wijeyadasa Rajapakshe) 

 
නැඟී සිටිෙය්ය. 
எᾨந்தார். 
rose. 

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ගරු විජයදාස රාජපක්ෂ ඇමතිතුමා. 
 
ගරු (ආචාර්ය) විජයදාස රාජපක්ෂ මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) விஜயதாஸ ராஜபக்ஷ) 
(The Hon. (Dr.) Wijeyadasa Rajapakshe) 
ගරු ආශු මාරසිංහ මන්තීතුමාට අකැමැත්ෙතන් වුණත් 

උත්තරයක් ෙදන්න ඕනෑ. ගරු මන්තීතුමනි, ෙම් රට ගිනි ෙගන 
දැෙවන්න පුළුවන් යම් පශ්නයක් මතු  වුණු ෙවලාෙව් භික්ෂූන් 
වහන්ෙසේලා ෙම් පාර්ලිෙම්න්තුවට ෙගනැල්ලා සාකච්ඡා කරපු එක 
ඔබතුමා අනුමත කරන්ෙන් නැහැ කියලා කිව්වා. ඔබතුමාෙග් 
අනුමැතිය මම ඉල්ලන්ෙන්ත් නැහැ; බලාෙපොෙරොත්තු ෙවන්ෙන්ත් 
නැහැ. පසු ෙපළ මන්තීවරුන්ෙග් අනුමැතිය තිබුණත් එකයි; 
නැතත් එකයි.  

 
ගරු (මහාචාර්ය) ආශු මාරසිංහ මහතා 
(மாண்ᾗமிகு (ேபராசிாியர்) ஆசு மாரசிங்க) 
(The Hon. (Prof.) Ashu Marasinghe) 
මම කිව්ෙව්, තක්කඩි ෙගන්වන්න එපා කියලායි. 
 
ගරු (ආචාර්ය) විජයදාස රාජපක්ෂ මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) விஜயதாஸ ராஜபக்ஷ) 
(The Hon. (Dr.) Wijeyadasa Rajapakshe) 
ෙපොඩ්ඩක් ඉන්න. මම කථා කරලා ඉවර වුණාට පස්ෙසේ 

කියන්න. මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, ෙම් රෙට්, ෙම් ගිනි 
ෙගන දැෙවන පශ්නය තවතවත් ඔඩු දුවලා ඇවිෙලන ගින්නට 
පිදුරු දමන්න තරම් අෙප් මහාචාර්ය මන්තීතුමා උනන්දු වුණාට 
ෙම් රෙට් ජනතාවට ඕනෑ එතුමා කියන එක ෙනොෙවයි. ෙම් රෙට් 
අතිබහුතරයක් -සියයට 99කට වැඩිය- ජනතාවට ඕනෑ ෙම් 
අසමඟිය නැති කරලා, ෙම් අරගළය ඉවර කරලා ෙම් රෙට් සියලුම 
ජනතාවට සමඟිෙයන් ජීවත් ෙවන්න පුළුවන් සමාජයකුයි. දැන් 
ඔබතුමා කියන්ෙන්, ෙම් රෙට් ෙම් ඇති ෙවන්න යන සමඟිය - 
[බාධා කිරීමක්] ෙපොඩ්ඩක් ඉන්න ෙකෝ. මම ඉවර කෙළේ නැහැ 
ෙන්. ඔබතුමාෙග් අදහස් ඔබතුමා කිව්වා. දැන් ඇහුම්කන් ෙදන්න 
ඉෙගන ගන්න.  

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, ෙම් මතු ෙවන්න යන පශ්න, 

ෙම් අළුයට තිෙබන ගිනි පුපුරු නිවන්න අපි කටයුතු කරන එක 

3581  3582 
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කාලයක් තිස්ෙසේ උරුම ෙවලා තිබුෙණ්, තායිලන්තය හා 
වියට්නාමය වැනි රටවලට පමණයි. නමුත් අෙප් බුද්ධ ශාසන 
ඇමතිතුමාෙග් ඉල්ලීම මත ලයිට් ඔෆ් ඒෂියා ෆවුන්ෙඩ්ෂන් 
ආයතනය සමඟ එක්ව මිලියන 500ක මුදලක් ෙයොදවා ලබන 
වසෙර් එම ෙවසක් උෙළල ලංකාෙව් පැවැත්වීමට අපි කටයුතු 
කරනවා.  පිළියන්දල ෙරජිෙඩ්ල් වත්ෙත් අක්කර 70ක භූමි 
පමාණයක් අපි එම කටයුත්තට ෙයොදා ගන්නවා. එහි ෙබෞද්ධ 
මධ්යස්ථානයක් සහ බුදු රජාණන් වහන්ෙසේ උපත ලැබූ ලුම්බිණිය 
ඇතුළු සියලු සිද්ධස්ථාන ඒවා පැවැති වකවානුව තුළ තිබුණු 
ආකාරෙයන්ම ජනතාවට දැක බලා ගැනීමට හැකි වන පරිදි 
ඉදිකරනවා. බුද්ධ ශාසන අමාත්යාංශෙය් මැදිහත්වීම හරහා 
මිලියන 500ක මුදලක් ඒ සඳහා ෙයොදවා,   ලයිට් ඔ ෆ් ඒෂියා 
ෆවුන්ෙඩ්ෂන් ආයතනය සමඟ එකතු වී එහි වැඩ පටන්ෙගන 
අවසානයි. 

 
ඇත්තවශෙයන්ම ගිය අවුරුදුවලට සාෙප්ක්ෂව මිලියන 

2,600ක, 2,700ක දැවැන්ත මුදලක් බුද්ධ ශාසන අමාත්යාංශෙය් 
පරිහරණය සඳහා ගරු ඇමතිතුමාෙග් දක්ෂතාව මත ෙමම 
රජෙයන් අපට ලබා ගන්නට පුළුවන්කම ලැබී තිෙබනවා. ඒ නිසා 
අෙප් අමාත්යාංශයට ෙවන් කර තිෙබන මුදල් පිළිබඳව කවුරු ෙහෝ 
ෙචෝදනාවක් කරනවා නම් ඒක ඒ තරම් සාධාරණ නැහැ කියලා 
මම හිතනවා.  

 
අෙප් ඉලක්ක කරා යෑම ගැනත් සමහරු පශ්න කළා. ඒ 

මන්තීවරුන් දැන් ෙම් ගරු සභාෙව් නැහැ. එතුමන්ලා කථා කරලා 
එළියට ගිහින්.  මට ලැබී තිෙබන කාලයත් එක්ක මම ෙම් 
ෙතොරතුරු දිගටම කියවන්න යන්ෙන් නැහැ. බුද්ධ ශාසන 
අමාත්යාංශෙය් නිලධාරින්ෙග් කැපවීම නිසා ෙදසැම්බර් මාසය 
අවසාන ෙවනෙකොට විෙශේෂෙයන්ම විහාරස්ථාන සංවර්ධනය, 
දහම් පාසල් සංවර්ධනය, පුණ්ය ගාම වැඩසටහන ඇතුළු සියලු 
වැඩසටහන් හරහා අපට සියයට 100ක පගතියක් ලබා ගැනීමට 
හැකි ෙවනවා.  

 
ගම්පහ දිස්තික්කය නිෙයෝජනය කරන මන්තීවරෙයක් කිව්වා, 

ගම්පහ පළාෙත් එක පන්සලකටවත් ලක්ෂ ෙදකක් ලබා දුන්ෙන් 
නැහැ කියලා. නමුත් අපි අමාත්යාංශය මගින් එතුමාට ඒ ෙල්ඛනය  
ලබා ෙදන්න බලාෙපොෙරොත්තු ෙවනවා. එතුමාෙග් ෙනොදන්නාකම 
ගැනත් අපි අනුකම්පා කරනවා.  

 
අද උදෑසන ඉඳලා ෙම් ගරු සභාව තුළ විෙශේෂෙයන්ම කථා 

බහ කෙළේ, ආගමික සහජීවනය ගැනයි, මූලාසනාරූඪ ගරු 
මන්තීතුමනි. ආගමික සහජීවනය පිළිබඳව අන් කවරදාටත් වඩා 
දැඩිව කථා කරන යුගයක් බවට ෙම් යුගය පත් ෙවලා තිෙබනවා. 
අෙප් ඉතිහාසය ගත්තාම, ෙම් රෙට් ෙනොෙයක් අවස්ථාවල කළු 
ජූලිය වැනි විවිධ ජන වාර්ගික ගැටලු ඇති වුණා. ඒවා ගැන 
කල්පනා කර බලනෙකොට, නැවත වතාවක් ඒ තැනට ෙනොයන 
අන්දමට වැඩ කටයුතු කිරීම සඳහා අපි සියලුෙදනාටම යුතුකමක් 
තිෙබනවා.  

 
සිංහල ෙව්වා, දවිඩ ෙව්වා, මුස්ලිම් ෙව්වා අපි සියලු ෙදනාට අද 

වගකීමක් පැටවී තිෙබනවා. අෙප් රට තුළ ආගමික සහජීවනය 
ඉදිරියට පවත්වා ෙගන ගිහින් සියලු ජාතීන් අතර ෙමොනවා ෙහෝ 
සැකක්, බියක් තිෙබනවා නම් ඒවා තුරන් කරලා අපි ෙම් ගමන 
ඉදිරියට යන්ෙන් ෙකොෙහොමද කියන කාරණය පිළිබඳව අපි සියලු 
ෙදනාට වගකීමක් තිෙබනවා. අපි ආගමික සහජීවනය තුළින් 
ගමනක් යන්න උත්සාහ කරනෙකොට, පසු ගිය කාලෙය් ෙනොෙයක් 
ෙනොෙයක් සංවිධානවලින් විෙව්චන එල්ල වුණු ආකාරය අපි 
දැක්කා. ෙබෞද්ධ සංවිධාන ෙව්වා, ඉස්ලාම් ආගම සමඟ සම්බන්ධ 
සංවිධාන ෙව්වා ඒවාෙය් යටි අරමුණු අපි දන්ෙන් නැහැ.  ෙම් සියලු 
ෙදනා එක තැනකට ෙගනැල්ලා, අෙප් ආණ්ඩු කාලය තුළ 
පශ්නයට විසඳුමක් ලබා ෙදන්නට  අවකාශය ලබා ගැනීම පිළිබඳව 
විජයදාස රාජපක්ෂ මැතිතුමාට ස්තුතිවන්ත වනවා. එතැනින් 
ඔබ්බට ගිහිල්ලා, අතිගරු ජනාධිපති ෛමතීපාල සිරිෙසේන 
මැතිතුමාත් ෙම් සියලු සංවිධානවලට ආරාධනා කළා. 

நல்லாட்சியிேல நாங்கள் இடமளிக்கக்கூடாᾐ என்ᾠ நான் 
இங்கு ெதாிவிக்க விᾞம்ᾗகின்ேறன். ஆனால், கடந்த ஜீ.சீ.ஈ. 
சாதாரண தரப் பாீட்ைசக்குச் ெசன்ற ᾙஸ்ᾢம் 
மாணவிகᾦைடய 'பர்தா'ைவக் கழற்ற ேவண்ᾌம் என்ற 
வைகயில் ஒᾞ ᾙன்ெனᾌப்ᾗ ேமற்ெகாள்ளப்பட்ᾊᾞக்கின்றᾐ. 
இᾐ உண்ைமயிேல அரசின் எந்தச் சம்பந்தᾙமில்லாத ஒᾞ 
ெசயற்பாடாகும். ஆகேவ, தன்னிச்ைசயாகச் சில 
அᾊப்பைடவாதச் ெசயற்பாᾌகளில் சம்பந்தப்பட்டவர்கள் 
ஈᾌபᾌவைத குறித்த அதிகாாிகள் வன்ைமயாகக் கண்ᾊக்க 
ேவண்ᾌம். அந்த வைகயில் அந்த மாணவிகᾦக்கு 
ஏற்பட்ᾊᾞக்கக்கூᾊய அெசளகாியத்திற்கு எதிராகத் தகுந்த 
நடவᾊக்ைக எᾌக்க அரசு என்ற ாீதியில் ெசயற்பட ேவண்ᾌம் 
என்ᾠ நான் இந்த இடத்தில் ேகட்ᾌக் ெகாள்கின்ேறன்.  

 
அைமச்சர் அவர்கேள, தபால் ேசைவ சம்பந்தமாகᾫம் நான் 

இங்கு குறிப்பிட விᾞம்ᾗகின்ேறன். இந்த நாட்ᾊேல உள்ள 
குறித்த ஒᾞ சᾚகத்ைதச் ேசர்ந்த பலேபாிᾔைடய 
வாழ்க்ைகைய இந்தத் தபால் ேசைவ பறித்ெதᾌத்திᾞக்கின்றᾐ. 
அவ்வாᾠ நான் குறிப்பிᾌவதற்குக் காரணம் உண்ᾌ. அதாவᾐ, 
மைலயகப் பகுதியிேல தபால்கள் ᾪᾌ ᾪடாகக் ெகாண்ᾌ 
ெசன்ᾠ உாியவாிடம் ஒப்பைடக்கப்பᾌவதில்ைல என்பᾐ 
உங்கᾦக்குத் ெதாிᾜம். இந்த வைகயில் ேவைலவாய்ப்ᾗக்கான 
ேநர்ᾙகப் பாீட்ைசகள் குறித்த கᾊதங்கள் அங்கு பலᾞக்கு 
உாிய காலத்தில் வந்ᾐ ேசராத காரணத்தினால் குறித்த 
ெதாழில்கைளப் ெபற்ᾠக்ெகாள்ள ᾙᾊயாᾐ அவர்கள் 
தங்கᾦைடய வாழ்க்ைகையப் பறிெகாᾌத்த நிைலயில் 
காணப்பᾌகின்றார்கள். ஆகேவ, எதிர்காலத்தில் உங்கᾦைடய 
தைலைமயிலாவᾐ மாற்ᾠச் ெசயற்பாᾌகைள ேமற்ெகாண்ᾌ 
குறித்த இைளஞர் ᾜவதிகளின் ைககளிேல அவ்வாறான 
தபால்கள் உாிய வைகயில் ேபாய்ச் ேசர்ந்ᾐ அவர்கள் 
தங்கᾦைடய வாழ்க்ைகையக் காப்பாற்றிக் ெகாள்ள 
வழிவகுக்க ேவண்ᾌம் என்ᾠ ேகட்ᾌ, விைடெபᾠகின்ேறன். 
நன்றி.  

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ඊළඟට, ගරු එච්.ආර්. සාරතී දුෂ්මන්ත නිෙයෝජ්ය අමාත්යතුමා. 
 
[අ.භා. 6.45] 

ගරු එච්.ආර්. සාරතී දුෂම්න්ත මහතා (අධිකරණ නිෙයෝජ්ය 
අමාත්යතුමා හා බුද්ධ ශාසන නිෙයෝජ්ය අමාත්යතුමා) 
(மாண்ᾗமிகு எச்.ஆர். சாரதீ ᾐஷ்மந்த - நீதி பிரதி அைமச்சᾞம் 
ᾗத்தசாசன பிரதி அைமச்சᾞம்) 
(The Hon. H.R. Sarathie Dushmantha - Deputy Minister of 
Justice and Deputy Minister of Buddha Sasana) 

මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, 2017 අය වැය කාරක සභා 
අවස්ථාෙව් අද දින උදෑසන සිට අමාත්යාංශ තුනක වැය ශීර්ෂ 
සම්බන්ධව සාකච්ඡා කළා. මම විෙශේෂෙයන්ම බුද්ධ ශාසන 
අමාත්යාංශය පිළිබඳව අදහසක් දක්වන්න කැමැතියි. අප 
අමාත්යාංශයට ෙවන් වූ මුදල පිළිබඳව සමහරු කථා  කළා. 2015 
වර්ෂෙය් අෙප් අමාත්යාංශයට සහ ෙබෞද්ධ කටයුතු 
ෙදපාර්තෙම්න්තුවට රුපියල් මිලියන 1,517ක් ෙවන් කළා. 2016 
වර්ෂෙය් රුපියල් මිලියන 2,154ක් ෙවන් කළා. ඒ වාෙග්ම 2017 
වර්ෂයට රුපියල් මිලියන 2,119ක් ෙවන් කරලා තිෙබනවා. අපි ඒ 
ගැන පැහැදිලිව කියන්න ඕනෑ.  

 
ඊට අමතරව මම මතක් කරන්න කැමැතියි, බුද්ධ ශාසන 

අමාත්යාංශය හා ගරු විජයදාස රාජපක්ෂ මැතිතුමාෙග් ඉල්ලීම 
අනුව එක්සත් ජාතීන්ෙග් ෙවසක් උෙළල ලබන අවුරුද්ෙද් 
පළමුවැනි වතාවට අෙප් රෙට් පවත්වන බව. අපි ෙබෞද්ධ රටක් 
යැයි කියා ගන්නා නමුත්, ෙමම ෙවසක් උෙළල වසර 14ක වාෙග් 

3583  3584 
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පිළියම් ෙයොදන්නට අප කටයුතු කරනවාය කියන එක ෙම් 
අවස්ථාෙව්දී පකාශ කරමින්, මා නිහඬ වනවා. 

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ස්තුතියි.   
මීළඟට, ගරු අධිකරණ අමාත්ය සහ බුද්ධ ශාසන අමාත්යතුමා.  

 

[අ.භා. 6.53] 

ගරු (ආචාර්ය) විජයදාස රාජපක්ෂ මහතා (අධිකරණ 
අමාත්ය සහ බුද්ධශාසන අමාත්යතුමා) 
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) விஜயதாஸ ராஜபக்ஷ - நீதி 
அைமச்சᾞம் ᾗத்தசாசன அைமச்சᾞம்) 
(The Hon. (Dr.) Wijeyadasa Rajapakshe - Minister of 
Justice and Minister of Buddhasasana) 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, මම විනාඩියක් පමණ 

කාලයකුයි ලබා ගන්ෙන්. අය වැය ෙල්ඛන සකස් කිරීෙම් සිට අද 
දක්වා බුද්ධ ශාසන අමාත්යාංශෙය් ෙල්කම්තුමා, අතිෙර්ක 
ෙල්කම්වරු, ෙකොමසාරිස් ජනරාල්තුමා ඇතුළු සියලු නිලධාරින් 
දක්වන ලද සහෙයෝගයට, 2017 වසර සඳහා බුද්ධ ශාසන 
අමාත්යාංශෙය් වැය ශීර්ෂය සම්බන්ධව විවාද කරන ෙම් 
ෙමොෙහොෙත්දී අෙප් ස්තුතිය පකාශ කරනවා. ඒ වාෙග්ම, අද දින 
ෙමම විවාදෙය්දී පක්ෂව, විපක්ෂව කුමන ආකාරයකින් ෙහෝ 
අදහස් දැක්වූ අෙප් මැති ඇමතිවරුන්ටත් මාෙග් ස්තුතිය පුද 
කරනවා. 

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ස්තුතියි.  
මීළඟට,  ගරු තැපැල්, තැපැල් ෙසේවා හා මුසල්ිම් ආගමික 

කටයුතු ඇමතිතුමා. 
 
[අ.භා. 6.54] 

ගරු අබ්දුල් හලීම් මහතා ( තැපැල්, තැපැල් ෙසේවා හා 
මුසල්ිම් ආගමික කටයුතු  අමාත්යතුමා) 
(மாண்ᾗமிகு அப்ᾐல் ஹலீம் - தபால், தபால் ேசைவகள் மற்ᾠம் 
ᾙஸ்ᾢம் சமய அᾤவல்கள் அைமச்சர்) 
(The Hon. Abdul Haleem - Minister of Post, Postal Services 
and Muslim Affairs) 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි,  තැපැල්, තැපැල් ෙසේවා සහ 

මුස්ලිම් ආගමික කටයුතු අමාත්යාංශය සම්බන්ධව අද දින 
ෙබොෙහෝ අය අදහස් - උදහස් ඉදිරිපත් කළා. ෙම් අවස්ථාෙව් 
සඳහන් කළ සමහර අඩු පාඩුකම් සම්බන්ධව අප සටහන් කර 
ගත්තා. ඒ සම්බන්ධව අප ඉදිරිෙය්දී කටයුතු කරන බවත් මතක් 
කරනවා.  

 
විෙශේෂෙයන්ම ෙම් කටයුතු ඉතාමත්ම සාර්ථකව කර ගැනීම 

සඳහා මට ශක්තියක් වන ආකාරයට කටයුතු කළ අෙප් 
ෙල්කම්තුමාටත්, අතිෙර්ක ෙල්කම්තුමාටත්, තැපැල්පතිතුමාටත්, 
ඒ වාෙග්ම මෙග් අමාත්යාංශෙය් සියලුම නිලධාරින්ටත් ෙම් 
අවස්ථාෙව්දී මාෙග් විෙශේෂ ස්තුතිය පුද කරනවා. 
 

“101 වන ශීර්ෂෙයහි 01 වන වැඩසටහන, පුනරාවර්තන වියදම 
සඳහා රු. 124,499,000ක මුදල උපෙල්ඛනයට ඇතුළත් කළ යුතුය” 
යන පශ්නය විමසන ලදින් සභා සම්මත විය.  

 
101 වන ශීර්ෂෙයහි 01 වන වැඩසටහන, පුනරාවර්තන වියදම 

උපෙල්ඛනෙයහි ෙකොටසක් හැටියට තිබිය යුතුයයි නිෙයෝග කරන 
ලදී.  

ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ගරු නිෙයෝජ්ය ඇමතිතුමනි, ඔබතුමාට තව විනාඩියක 

කාලයක් තිෙබනවා. 
 

ගරු එච්.ආර්. සාරතී දුෂම්න්ත මහතා   
(மாண்ᾗமிகு எச்.ஆர். சாரதீ ᾐஷ்மந்த) 
(The Hon. H.R. Sarathie Dushmantha) 
ෙපොදුෙව් තිෙබන පශ්න ෙමොනවාද ? ෙම් සැබෑ පශ්න අමතක 

කරලා, මඩ පචාර, අපහාස- උපහාස පසුපස යන වකවානුවක් 
තුළ, ෙම් හැමෙදනාටම තිෙබන සැබෑ පශ්නය අද  අමතක ෙවලා 
තිෙබන බව විෙශේෂෙයන්ම මතක් කරන්නට ඕනෑ. ඒ නිසා 
කිසිෙවක් ෙම් වැඩ පිළිෙවළට විරුද්ධව ෙමොනවා ෙහෝ කියනවා 
නම් ඒ පිළිබඳව අප කනගාටු වනවා.  

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි,  අද ෙම් ආගමික සහජීවනය 

මාතෘකාවක් කර ෙගන NGOsවලට වහල් ෙවලා හරිහම්බ කර 
ගන්නා ෙඩොලර් කාක්ෙකෝ සිටින බවත් ෙම් එක්කම මතක් 
කරන්නට ඕනෑ.  ෙම් පශ්න විසඳන්නට අප ඉදිරියට ගමන් කරන 
විට, අපව පසුපසට ඇද දමන්නට සමහරු උත්සාහ කරනවා නම්, 
එෙහම කරන්ෙන් ෙඩොලර්වලට තිෙබන කෑදරකමට, රට 
ෙබදන්නට තිෙබන ආසාව නිසා පමණයි කියන එක අප ෙම් 
අවස්ථාෙව් මතක් කරන්නට ඕනෑ. ඒ නිසා ආණ්ඩුවක් හැටියට 
උගුල්වල වැෙටන්නට අෙප් කිසිම සූදානමක් නැහැ. රෙට් නීතිෙය් 
ආධිපත්ය බිඳ වැටිලා නැහැ; නීතිෙය් ආධිපත්ය සියලු ෙදනාට 
ෙපොදුයි. ඒ තුළ , සංෙව්දී කාරණාවලට වඩාත් පාෙයෝගික ෙලස 
උත්තර සපයා ෙදන්නට අප බලාෙපොෙරොත්තු වනවා. 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි,   මෙග් කථාව ෙමතැනින් අවසාන 
කරන්නට මා බලාෙපොෙරොත්තු වනවා. 

 
විෙශේෂෙයන් බුද්ධ ශාසන අමාත්යාංශෙය් ෙල්කම්තුමා පධාන 

සියලු නිලධාරින්; ඒ වාෙග්ම සංචාරක සංවර්ධන හා කිස්තියානි 
ආගමික කටයුතු අමාත්යාංශෙය් ෙල්කම්තුමා පධාන සියලු 
නිලධාරින්;  තැපැල්, තැපැල් ෙසේවා සහ මුස්ලිම් ආගමික කටයුතු 
අමාත්යාංශෙය් ෙල්කම්තුමා පධාන සියලුම නිලධාරින් ෙම් 
ෙවනුෙවන් ලබා දුන් දායකත්වයට අෙප් ෙගෞරවය, පණාමය පළ 
කරමින් මා නවතිනවා. ෙබොෙහොම ස්තුතියි. 

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ස්තුතියි.   
මීළඟට,  ගරු සංචාරක සංවර්ධන හා කිස්තියානි ආගමික 

කටයුතු ඇමතිතුමා. 
 
[අ.භා. 6.51] 

ගරු ෙජෝන් අමරතුංග මහතා (සංචාරක සංවර්ධන හා 
කිසත්ියානි ආගමික කටයුතු අමාත්යතුමා සහ ඉඩම් 
අමාත්යතුමා) 
(மாண்ᾗமிகு ேஜான் அமரᾐங்க - சுற்ᾠலாத்ᾐைற அபிவிᾞத்தி 
மற்ᾠம் கிறிஸ்தவ சமய அᾤவல்கள் அைமச்சᾞம் காணி 
அைமச்சᾞம்)  
(The Hon.  John Amaratunga - Minister of Tourism 
Development and Christian Religious Affairs and Minister 
of Lands) 
මුලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි,  වචන කිහිපයක්  කථා 

කිරීමට අවස්ථාව ලබාදීම ගැන ඔබතුමාට ස්තුතිවන්ත වනවා. 
විෙශේෂෙයන්ම, අෙප් සංචාරක ක්ෙෂේතය සහ කිස්තියානි ආගමික 
කටයුතු පිළිබඳව ආණ්ඩු පක්ෂෙය්ත්, විපක්ෂෙය්ත් මැති 
ඇමතිතුමන්ලා කරන ලද ෙයෝජනා සහ අඩු පාඩු ෙපන්වාදීම් 
පිළිබඳව ස්තුතිවන්ත වනවා. ඒ වාෙග්ම, එතුමන්ලා සඳහන් කරන 
ලද සෑම ෙදයක්ම සටහන් කර ෙගන, ඒවාට අනාගතෙය්දී  සුදුසු 

3585  3586 
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02 වන වැඩසටහන.-  සංවර්ධන වැඩසටහන - මූලධන වියදම, රු. 
37,000,000 

 
“201 වන ශීර්ෂෙයහි 02 වන වැඩසටහන, මූලධන වියදම සඳහා 

රු. 37,000,000ක මුදල උපෙල්ඛනයට ඇතුළත් කළ යුතුය” යන 
පශ්නය විමසන ලදින් සභා සම්මත විය. 

 
201 වන ශීර්ෂෙයහි 02 වන වැඩසටහන, මූලධන  වියදම 

උපෙල්ඛනෙයහි ෙකොටසක් හැටියට තිබිය යුතුයයි නිෙයෝග කරන 
ලදී.  
 
 

“தைலப்ᾗ 101, நிகழ்ச்சித்திட்டம் 01, மீண்ᾌவᾞஞ் 
ெசலᾫக்கான ᾟபா 124,499,000 அட்டவைணயிற் ேசர்க்கப் 
பᾌமாக” எᾔம் வினா விᾌக்கப்பட்ᾌ ஏற்ᾠக்ெகாள்ளப்பட்டᾐ.  

 
தைலப்ᾗ 101, நிகழ்ச்சித்திட்டம் 01, மீண்ᾌவᾞஞ் ெசலᾫ 

அட்டவைணயின் பகுதியாக இᾞக்கக் கட்டைளயிடப்பட்டᾐ. 
 

 
நிகழ்ச்சித்திட்டம் 01. -  ெசயல்ᾙைறச் ெசயற்பாᾌகள்  - ᾚலதனச் 

ெசலᾫ ᾟபா 6,810,000 
 

“தைலப்ᾗ 101, நிகழ்ச்சித்திட்டம் 01, ᾚலதனச் ெசலᾫக்கான 
ᾟபா 6,810,000அட்டவைணயிற் ேசர்க்கப்பᾌமாக” எᾔம் வினா 
விᾌக்கப்பட்ᾌ ஏற்ᾠக்ெகாள்ளப்பட்டᾐ. 
 

தைலப்ᾗ 101, நிகழ்ச்சித்திட்டம் 01 ᾚலதனச் ெசலᾫ 
அட்டவைணயின் பகுதியாக இᾞக்கக் கட்டைளயிடப்பட்டᾐ. 
 

 
நிகழ்ச்சித்திட்டம் 02.-  அபிவிᾞத்திச் ெசயற்பாᾌகள்  - 

மீண்ᾌவᾞஞ் ெசலᾫ ᾟபா 313,795,000 
 

“தைலப்ᾗ 101, நிகழ்ச்சித்திட்டம் 02, மீண்ᾌவᾞஞ் 
ெசலᾫக்கான ᾟபா 313,795,000 அட்டவைணயிற் ேசர்க்கப் 
பᾌமாக” எᾔம் வினா விᾌக்கப்பட்ᾌ ஏற்ᾠக்ெகாள்ளப்பட்டᾐ. 

  
தைலப்ᾗ 101, நிகழ்ச்சித்திட்டம் 02, மீண்ᾌவᾞஞ் ெசலᾫ 

அட்டவைணயின் பகுதியாக இᾞக்கக் கட்டைளயிடப்பட்டᾐ. 
 

 
நிகழ்ச்சித்திட்டம் 02.-  அபிவிᾞத்திச் ெசயற்பாᾌகள்  - ᾚலதனச் 

ெசலᾫ ᾟபா 910,600,000 
 

“தைலப்ᾗ 101, நிகழ்ச்சித்திட்டம் 02, ᾚலதனச் ெசலᾫக்கான 
ᾟபா 910,600,000 அட்டவைணயிற் ேசர்க்கப்பᾌமாக”  எᾔம் 
வினா விᾌக்கப்பட்ᾌ ஏற்ᾠக்ெகாள்ளப்பட்டᾐ. 

  
தைலப்ᾗ 101, நிகழ்ச்சித்திட்டம் 02, ᾚலதனச் ெசலᾫ 

அட்டவைணயின் பகுதியாக இᾞக்கக் கட்டைளயிடப்பட்டᾐ. 
 
 

தைலப்ᾗ 201.- ெபளத்த அᾤவல்கள் திைணக்களம் 

நிகழ்ச்சித்திட்டம் 01.- ெசயல்ᾙைறச் ெசயற்பாᾌகள் -  
மீண்ᾌவᾞஞ் ெசலᾫ ᾟபா 54,529,000 

 
“தைலப்ᾗ 201, நிகழ்ச்சித்திட்டம் 01, மீண்ᾌவᾞஞ் 

ெசலᾫக்கான ᾟபா 54,529,000 அட்டவைணயிற் ேசர்க்கப் 
பᾌமாக”  எᾔம் வினா விᾌக்கப்பட்ᾌ ஏற்ᾠக்ெகாள்ளப்பட்டᾐ. 

  
தைலப்ᾗ 201, நிகழ்ச்சித்திட்டம் 01, மீண்ᾌவᾞஞ் ெசலᾫ 

அட்டவைணயின் பகுதியாக இᾞக்கக் கட்டைளயிடப்பட்டᾐ. 

01 වන වැඩසටහන.- ෙමෙහයුම් වැඩසටහන - මූලධන වියදම,        
රු. 6,810,000 

 
“101 වන ශීර්ෂෙයහි 01 වන වැඩසටහන, මූලධන වියදම සඳහා 

රු. 6,810,000ක මුදල උපෙල්ඛනයට ඇතුළත් කළ යුතුය” යන 
පශ්නය විමසන ලදින් සභා සම්මත විය.  

 

101 වන ශීර්ෂෙයහි 01 වන වැඩසටහන, මූලධන වියදම 
උපෙල්ඛනෙයහි ෙකොටසක් හැටියට තිබිය යුතුයයි නිෙයෝග කරන 
ලදී.  

 
 
02 වන වැඩසටහන.- සංවර්ධන වැඩසටහන - පුනරාවර්තන වියදම, 

රු. 313,795,000 
 

“101 වන ශීර්ෂෙයහි 02 වන වැඩසටහන, පුනරාවර්තන වියදම 
සඳහා රු. 313,795,000ක මුදල උපෙල්ඛනයට ඇතුළත් කළ යුතුය” 
යන පශ්නය විමසන ලදින් සභා සම්මත විය.  

 
101 වන ශීර්ෂෙයහි 02 වන වැඩසටහන, පුනරාවර්තන වියදම 

උපෙල්ඛනෙයහි ෙකොටසක් හැටියට තිබිය යුතුයයි නිෙයෝග කරන 
ලදී.  
 

02 වන වැඩසටහන.- සංවර්ධන වැඩසටහන - මූලධන වියදම,         
රු. 910,600,000 

 
“101 වන ශීර්ෂෙයහි 02 වන වැඩසටහන, මූලධන වියදම සඳහා 

රු. 910,600,000ක මුදල උපෙල්ඛනයට ඇතුළත් කළ යුතුය” යන 
පශ්නය විමසන ලදින් සභා සම්මත විය.  

 
101 වන ශීර්ෂෙයහි 02 වන වැඩසටහන, මූලධන වියදම 

උපෙල්ඛනෙයහි ෙකොටසක් හැටියට තිබිය යුතුයයි නිෙයෝග කරන 
ලදී.  
 

201 වන ශීර්ෂය.- ෙබෞද්ධ කටයුතු ෙදපාර්තෙම්න්තුව 

01 වන වැඩසටහන.- ෙමෙහයුම් වැඩසටහන - පුනරාවර්තන 
වියදම, රු. 54,529,000 

 
“201 වන ශීර්ෂෙයහි 01 වන වැඩසටහන, පුනරාවර්තන වියදම 

සඳහා රු. 54,529,000ක මුදල උපෙල්ඛනයට ඇතුළත් කළ යුතුය” 
යන පශ්නය විමසන ලදින් සභා සම්මත විය.  

 
201 වන ශීර්ෂෙයහි 01 වන වැඩසටහන, පුනරාවර්තන වියදම 

උපෙල්ඛනෙයහි ෙකොටසක් හැටියට තිබිය යුතුයයි නිෙයෝග කරන 
ලදී.  
 

01 වන වැඩසටහන.-  ෙමෙහයුම් වැඩසටහන - මූලධන වියදම,       
රු. 13,450,000 

 
“201 වන ශීර්ෂෙයහි 01 වන වැඩසටහන, මූලධන වියදම සඳහා 

රු. 13,450,000ක මුදල උපෙල්ඛනයට ඇතුළත් කළ යුතුය” යන 
පශ්නය විමසන ලදින් සභා සම්මත විය. 

 
201 වන ශීර්ෂෙයහි 01 වන වැඩසටහන, මූලධන වියදම 

උපෙල්ඛනෙයහි ෙකොටසක් හැටියට තිබිය යුතුයයි නිෙයෝග කරන 
ලදී.  
 

02  වන වැඩසටහන.- සංවර්ධන වැඩසටහන - පුනරාවර්තන වියදම,   
රු. 409,291,000 

 
“201 වන ශීර්ෂෙයහි 02 වන වැඩසටහන, පුනරාවර්තන වියදම 

සඳහා රු. 409,291,000ක මුදල උපෙල්ඛනයට ඇතුළත් කළ යුතුය” 
යන පශ්නය විමසන ලදින් සභා සම්මත විය. 

 
201 වන ශීර්ෂෙයහි 02 වන වැඩසටහන, පුනරාවර්තන වියදම 

උපෙල්ඛනෙයහි ෙකොටසක් හැටියට තිබිය යුතුයයි නිෙයෝග කරන 
ලදී.  

3587  3588 
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HEAD 201- DEPARTMENT OF BUDDHIST AFFAIRS 

Programme 01.- Operational Activities - Recurrent Expenditure          
Rs. 54,529,000 

 
Question, "That the sum of Rs. 54,529,000  for Head 201,  

Programme 01, Recurrent Expenditure, be inserted in the Schedule" put 
and agreed to.  

 
Head 201, Programme 01, Recurrent Expenditure, ordered to stand 

part of the Schedule.  
 

 

Programme 01.- Operational Activities - Capital Expenditure,             
Rs. 13,450,000 

 
Question, "That the sum of Rs. 13,450,000 for Head 201, 

Programme 01, Capital Expenditure, be inserted in the Schedule "put 
and agreed to. 

 
Head 201 Programme 01, Capital Expenditure, ordered to stand part 

of the Schedule.   
 

 

Programme 02.- Development Activities - Recurrent Expenditure,       
Rs. 409,291,000 

 
Question, "That the sum of  Rs. 409,291,000 , for Head 201,  

Programme 02, Recurrent Expenditure, be inserted in the Schedule" put 
and agreed to.  

 
Head 201, Programme 02, Recurrent Expenditure, ordered to stand 

part of the Schedule.  
 

 

Programme 02.- Development Activities - Capital Expenditure,          
Rs. 37,000,000 

 
Question, "That the sum of  Rs. 37,000,000 for Head 201, 

Programme 02, Capital Expenditure, be inserted in the Schedule "put 
and agreed to. 

 
Head 201, Programme 02, Capital Expenditure, ordered to stand 

part of the Schedule.   

 
 

“108 වන ශීර්ෂෙයහි 01 වන වැඩසටහන, පුනරාවර්තන වියදම් 
සඳහා රු.125,469,000ක මුදල උපෙල්ඛනයට ඇතුළත් කළ යුතුය” 
යන පශ්නය විමසන ලදින් සභා සම්මත විය.  

 
108 වන ශීර්ෂෙයහි 01 වන වැඩසටහන, පුනරාවර්තන වියදම 

උපෙල්ඛනෙයහි ෙකොටසක් හැටියට තිබිය යුතු යයි නිෙයෝග කරන 
ලදී.  

 
 

01 වන වැඩසටහන.- ෙමෙහයුම් වැඩසටහන - මූලධන  වියදම, 
රු.11,200,000 

 
“108 වන ශීර්ෂෙයහි 01 වන වැඩසටහන, මූලධන වියදම සඳහා 

රු.11,200,000ක මුදල උපෙල්ඛනයට ඇතුළත් කළ යුතුය” යන 
පශ්නය විමසන ලදින් සභා සම්මත විය. 

 
108 වන ශීර්ෂෙයහි 01 වන වැඩසටහන, මූලධන වියදම 

උපෙල්ඛනෙයහි ෙකොටසක් හැටියට තිබිය යුතුයයි නිෙයෝග කරන 
ලදී. 

நிகழ்ச்சித்திட்டம் 01.- ெசயல்ᾙைறச் ெசயற்பாᾌகள் - ᾚலதனச் 
ெசலᾫ ᾟபா 13,450,000 

 
“தைலப்ᾗ 201, நிகழ்ச்சித்திட்டம் 01, ᾚலதனச் ெசலᾫக்கான 

ᾟபா 13,450,000 அட்டவைணயிற் ேசர்க்கப்பᾌமாக” எᾔம் வினா 
விᾌக்கப்பட்ᾌ ஏற்ᾠக்ெகாள்ளப்பட்டᾐ. 
 

தைலப்ᾗ 201, நிகழ்ச்சித்திட்டம் 01, ᾚலதனச் ெசலᾫ 
அட்டவைணயின் பகுதியாக இᾞக்கக் கட்டைளயிடப்பட்டᾐ. 
  
நிகழ்ச்சித்திட்டம் 02.-  அபிவிᾞத்திச் ெசயற்பாᾌகள் - மீண்ᾌவᾞஞ் 

ெசலᾫ  ᾟபா 409,291,000 
  

“தைலப்ᾗ 201, நிகழ்ச்சித்திட்டம் 02, மீண்ᾌவᾞஞ் 
ெசலᾫக்கான ᾟபா 409,291,000 அட்டவைணயிற் ேசர்க்கப் 
பᾌமாக” எᾔம் வினா விᾌக்கப்பட்ᾌ ஏற்ᾠக்ெகாள்ளப்பட்டᾐ. 

  
தைலப்ᾗ 201, நிகழ்ச்சித்திட்டம் 02, மீண்ᾌவᾞஞ் ெசலᾫ 

அட்டவைணயின் பகுதியாக இᾞக்கக் கட்டைளயிடப்பட்டᾐ. 
 

நிகழ்ச்சித்திட்டம் 02.- அபிவிᾞத்திச் ெசயற்பாᾌகள் - ᾚலதனச் 
ெசலᾫ ᾟபா 37,000,000 

 
“தைலப்ᾗ 201, நிகழ்ச்சித்திட்டம் 02, ᾚலதனச் ெசலᾫக்கான 

ᾟபா 37,000,000 அட்டவைணயிற் ேசர்க்கப்பᾌமாக” எᾔம் வினா 
விᾌக்கப்பட்ᾌ ஏற்ᾠக்ெகாள்ளப்பட்டᾐ. 

 
தைலப்ᾗ 201, நிகழ்ச்சித்திட்டம் 02, ᾚலதனச் ெசலᾫ 

அட்டவைணயின் பகுதியாக இᾞக்கக் கட்டைளயிடப்பட்டᾐ. 
 
 

Question, "That the sum of Rs. 124,499,000 for Head 156,  
Programme 01, Recurrent Expenditure, be inserted in the Schedule" put 
and agreed to. 

 
Head 101, Programme 01, Recurrent Expenditure, ordered to stand 

part of the Schedule. 
 

Programme 01. - Operational Activities - Capital Expenditure,            
Rs. 6,810,000 

 
Question, "That the sum of  Rs. 6,810,000 for Head 101, 

Programme 01, Capital Expenditure, be inserted in the Schedule "put 
and agreed to. 

 
Head 101, Programme 01, Capital Expenditure, ordered to stand 

part of the Schedule. 
 

Programme 02.  - Development Activities - Recurrent Expenditure,    
Rs. 313,795,000 

 
Question, "That the sum of  Rs. 313,795,000 for Head 101, 

Programme 02, Recurrent Expenditure, be inserted in the Schedule" put 
and agreed to. 

 
Head 101, Programme 02, Recurrent Expenditure, ordered to stand 

part of the Schedule. 

 

Programme 02.-  Development Activities - Capital Expenditure, 
Rs.910,600,000 

 
Question, "That the sum of Rs.910,600,000  for Head 156, 

Programme 02, Capital Expenditure, be inserted in the Schedule "put 
and agreed to. 

 
Head 101, Programme 02, Capital Expenditure, ordered to stand 

part of the Schedule. 
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தைலப்ᾗ 202.- ᾙஸ்ᾢம் சமய, பண்பாட்ᾌ அᾤவல்கள் 
திைணக்களம்  

 
நிகழ்ச்சித்திட்டம் 02.- அபிவிᾞத்திச் ெசயல்ᾙைறச் ெசயற்பாᾌகள் 

-  மீண்ᾌவᾞஞ் ெசலᾫ ᾟபா 80,655,000 
 

“தைலப்ᾗ 202, நிகழ்ச்சித்திட்டம் 02, மீண்ᾌவᾞஞ் 
ெசலᾫக்கான ᾟபா 80,655,000 அட்டவைணயிற் ேசர்க்கப் 
பᾌமாக”  எᾔம் வினா விᾌக்கப்பட்ᾌ ஏற்ᾠக்ெகாள்ளப்பட்டᾐ. 

 
தைலப்ᾗ 202, நிகழ்ச்சித்திட்டம் 02, மீண்ᾌவᾞஞ் ெசலᾫ 

அட்டவைணயின் பகுதியாக இᾞக்கக் கட்டைளயிடப்பட்டᾐ. 
 
 

நிகழ்ச்சித்திட்டம் 02.- அபிவிᾞத்திச் ெசயற்பாᾌகள் -  ᾚலதனச் 
ெசலᾫ ᾟபா 17,200,000 

 
“தைலப்ᾗ 202, நிகழ்ச்சித்திட்டம் 02, ᾚலதனச் ெசலᾫக்கான 

ᾟபா 17,200,000 அட்டவைணயிற் ேசர்க்கப்பᾌமாக”  எᾔம் 
வினா விᾌக்கப்பட்ᾌ ஏற்ᾠக்ெகாள்ளப்பட்டᾐ. 

 
தைலப்ᾗ 202, நிகழ்ச்சித்திட்டம் 02, ᾚலதனச் ெசலᾫ 

அட்டவைணயின் பகுதியாக இᾞக்கக் கட்டைளயிடப்பட்டᾐ. 
 
 

தைலப்ᾗ 308.- தபால் திைணக்களம்  
 

நிகழ்ச்சித்திட்டம் 02.- அபிவிᾞத்திச் ெசயல்ᾙைறச் ெசயற்பாᾌகள் 
- மீண்ᾌவᾞஞ் ெசலᾫ ᾟபா 11,829,635,000 

 
“தைலப்ᾗ 308, நிகழ்ச்சித்திட்டம் 02, மீண்ᾌவᾞஞ் 

ெசலᾫக்கான ᾟபா 11,829,635,000 அட்டவைணயிற் ேசர்க்கப் 
பᾌமாக”  எᾔம் வினா விᾌக்கப்பட்ᾌ ஏற்ᾠக்ெகாள்ளப்பட்டᾐ. 

 
தைலப்ᾗ 308, நிகழ்ச்சித்திட்டம் 02, மீண்ᾌவᾞஞ் ெசலᾫ 

அட்டவைணயின் பகுதியாக இᾞக்கக் கட்டைளயிடப்பட்டᾐ. 
 
 

நிகழ்ச்சித்திட்டம் 02.- அபிவிᾞத்திச் ெசயற்பாᾌகள் -  ᾚலதனச் 
ெசலᾫ ᾟபா 486,000,000 

 
“தைலப்ᾗ 308, நிகழ்ச்சித்திட்டம் 02, ᾚலதனச் ெசலᾫக்கான 

ᾟபா 486,000,000 அட்டவைணயிற் ேசர்க்கப் பᾌமாக”  எᾔம் 
வினா விᾌக்கப்பட்ᾌ ஏற்ᾠக்ெகாள்ளப்பட்டᾐ. 

 
தைலப்ᾗ 308, நிகழ்ச்சித்திட்டம் 02, ᾚலதனச் ெசலᾫ 

அட்டவைணயின் பகுதியாக இᾞக்கக் கட்டைளயிடப்பட்டᾐ. 
 
 

Question, "That the sum of Rs. 125,469,000, for Head 108, 
Programme 01, Recurrent Expenditure, be inserted in the Schedule" put 
and agreed to.  

 
Head 108 Programme 01, Recurrent Expenditure, ordered to stand 

part of the Schedule.  
 
 
 

Programme 01. - Operational Activities - Capital Expenditure,            
Rs. 11,200,000 

 
Question, "That the sum of Rs. 11,200,000, for Head 108, 

Programme 01, Capital Expenditure, be inserted in the Schedule" put 
and agreed to.  

 
Head 108, Programme 01, Capital Expenditure, ordered to stand 

part of the Schedule.   

202 වන ශීර්ෂය.-  මුස්ලිම් ආගමික කටයුතු සහ සංසක්ෘතික කටයුතු 
ෙදපාර්තෙම්න්තුව 

 
02 වන වැඩසටහන.- සංවර්ධන වැඩසටහන -  පුනරාවර්තන වියදම, 

රු.80,655,000 
 

“202 වන ශීර්ෂෙයහි 02 වන වැඩසටහන, පුනරාවර්තන වියදම 
සඳහා රු.80,655,000ක මුදල උපෙල්ඛනයට ඇතුළත් කළ යුතුය” 
යන පශ්නය විමසන ලදින් සභා සම්මත විය. 
 

202 වන ශීර්ෂෙයහි 02 වන වැඩසටහන, පුනරාවර්තන වියදම 
උපෙල්ඛනෙයහි ෙකොටසක් හැටියට තිබිය යුතු යයි නිෙයෝග කරන 
ලදී. 
 

02 වන වැඩසටහන.- සංවර්ධන වැඩසටහන - මූලධන  වියදම, 
රු.17,200,000 

 
“202 වන ශීර්ෂෙයහි 02 වන වැඩසටහන, මූලධන වියදම සඳහා 

රු.17,200,000ක මුදල උපෙල්ඛනයට ඇතුළත් කළ යුතුය” යන 
පශ්නය විමසන ලදින් සභා සම්මත විය. 

 
202 වන ශීර්ෂෙයහි 02 වන වැඩසටහන, මූලධන වියදම 

උපෙල්ඛනෙයහි ෙකොටසක් හැටියට තිබිය යුතුයයි නිෙයෝග කරන 
ලදී. 
 

308 වන ශීර්ෂය.-  තැපැල් ෙදපාර්තෙම්න්තුව 

02 වන වැඩසටහන.- සංවර්ධන වැඩසටහන -  පුනරාවර්තන වියදම, 
රු.11,829,635,000 

 
   “308 වන ශීර්ෂෙයහි 02 වන වැඩසටහන, පුනරාවර්තන වියදම 

සඳහා රු.11,829,635,000ක   මුදල උපෙල්ඛනයට ඇතුළත් කළ 
යුතුය” යන පශ්නය විමසන ලදින් සභා සම්මත විය. 

 
308 වන ශීර්ෂෙයහි 02 වන වැඩසටහන, පුනරාවර්තන වියදම 

උපෙල්ඛනෙයහි ෙකොටසක් හැටියට තිබිය යුතු යයි නිෙයෝග කරන 
ලදී. 
 

02 වන වැඩසටහන.- සංවර්ධන වැඩසටහන - මූලධන  වියදම, 
රු.486,000,000 

 
“308 වන ශීර්ෂෙයහි 02 වන වැඩසටහන, මූලධන වියදම සඳහා 

රු.486,000,000ක මුදල උපෙල්ඛනයට ඇතුළත් කළ යුතුය” යන 
පශ්නය විමසන ලදින් සභා සම්මත විය. 

 
308 වන ශීර්ෂෙයහි 02 වන වැඩසටහන, මූලධන වියදම 

උපෙල්ඛනෙයහි ෙකොටසක් හැටියට තිබිය යුතුයයි නිෙයෝග කරන 
ලදී. 
 
 

தைலப்ᾗ 108, நிகழ்ச்சித்திட்டம் 01, மீண்ᾌவᾞஞ் 
ெசலᾫக்கான ᾟபா 125,469,000 அட்டவைணயிற் ேசர்க்கப் 
பᾌமாக”  எᾔம் வினா விᾌக்கப்பட்ᾌ ஏற்ᾠக்ெகாள்ளப்பட்டᾐ. 
 

தைலப்ᾗ 108, நிகழ்ச்சித்திட்டம் 01, மீண்ᾌவᾞஞ் ெசலᾫ 
அட்டவைணயின் பகுதியாக இᾞக்கக் கட்டைளயிடப்பட்டᾐ. 

 
நிகழ்ச்சித்திட்டம் 01.- ெசயல்ᾙைறச் ெசயற்பாᾌகள் -  ᾚலதனச் 

ெசலᾫ ᾟபா 11,200,000 
 

“தைலப்ᾗ 108, நிகழ்ச்சித்திட்டம் 01, ᾚலதனச் ெசலᾫக்கான 
ᾟபா 11,200,000 அட்டவைணயிற் ேசர்க்கப்பᾌமாக”  எᾔம் 
வினா விᾌக்கப்பட்ᾌ ஏற்ᾠக்ெகாள்ளப்பட்டᾐ. 

 
தைலப்ᾗ 108, நிகழ்ச்சித்திட்டம் 01, ᾚலதனச் ெசலᾫ 

அட்டவைணயின் பகுதியாக இᾞக்கக் கட்டைளயிடப்பட்டᾐ. 

3591  3592 
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203 වන ශීර්ෂය.-  කිසත්ියානි ආගමික කටයුතු ෙදපාර්තෙම්න්තුව 
 

02 වන වැඩසටහන.-  සංවර්ධන  වැඩසටහන - පුනරාවර්තන   
වියදම,  රු. 62,179,000 

 
     “203 වන ශීර්ෂෙයහි 02 වන වැඩසටහන, පුනරාවර්තන වියදම 
සඳහා රු. 62,179,000ක මුදල උපෙල්ඛනයට ඇතුළත් කළ යුතුය” 
යන පශ්නය විමසන ලදින් සභා සම්මත විය. 
 
     203  වන ශීර්ෂෙයහි 02 වන වැඩසටහන, පුනරාවර්තන වියදම 
උපෙල්ඛනෙයහි ෙකොටසක් හැටියට  තිබිය යුතුයයි නිෙයෝග කරන 
ලදී.    
 
 

  
02 වන වැඩසටහන.-  සංවර්ධන  වැඩසටහන - මූලධන  වියදම,       

රු. 32,170,000 
  
“203 වන ශීර්ෂෙයහි 02 වන වැඩසටහන, මූලධන වියදම සඳහා 

රු. 32,170,000ක මුදල උපෙල්ඛනයට ඇතුළත් කළ යුතුය” යන 
පශ්නය විමසන ලදින් සභා සම්මත විය. 

  
203 වන ශීර්ෂෙයහි 02 වන වැඩසටහන, මූලධන වියදම 

උපෙල්ඛනෙයහි ෙකොටසක් හැටියට තිබිය යුතුයයි නිෙයෝග කරන 
ලදී. 
 
 
 

“தைலப்ᾗ 159, நிகழ்ச்சித்திட்டம் 01, மீண்ᾌவᾞஞ் 
ெசலᾫக்கான ᾟபா 129,883,000  அட்டவைணயிற் ேசர்க்கப் 
பᾌமாக”  எᾔம் வினா விᾌக்கப்பட்ᾌ ஏற்ᾠக்ெகாள்ளப்பட்டᾐ. 

 

தைலப்ᾗ 159, நிகழ்ச்சித்திட்டம் 01, மீண்ᾌவᾞஞ் ெசலᾫ 
அட்டவைணயின் பகுதியாக இᾞக்கக் கட்டைளயிடப்பட்டᾐ. 

 
நிகழ்ச்சித்திட்டம் 01.- ெசயல்ᾙைறச் ெசயற்பாᾌகள் - ᾚலதனச் 

ெசலᾫ ᾟபா 12,800,000 
 
       “தைலப்ᾗ 159, நிகழ்ச்சித்திட்டம் 01, ᾚலதனச் ெசலᾫக்கான 
ᾟபா 12,800,000 அட்டவைணயிற் ேசர்க்கப்பᾌமாக”  எᾔம் 
வினா விᾌக்கப்பட்ᾌ ஏற்ᾠக்ெகாள்ளப்பட்டᾐ. 
 

      தைலப்ᾗ 159, நிகழ்ச்சித்திட்டம் 01, ᾚலதனச் ெசலᾫ 
அட்டவைணயின் பகுதியாக இᾞக்கக் கட்டைளயிடப்பட்டᾐ. 

 
 

நிகழ்ச்சித்திட்டம் 02.-  அபிவிᾞத்திச் ெசயற்பாᾌகள் - ᾚலதனச் 
ெசலᾫ ᾟபா 618,000,000 

 
      “தைலப்ᾗ 159, நிகழ்ச்சித்திட்டம் 02, ᾚலதனச் ெசலᾫக்கான 
ᾟபா 618,000,000 அட்டவைணயிற் ேசர்க்கப்பᾌமாக”  எᾔம் 
வினா விᾌக்கப்பட்ᾌ ஏற்ᾠக்ெகாள்ளப்பட்டᾐ. 
                
        தைலப்ᾗ 159, நிகழ்ச்சித்திட்டம் 02, ᾚலதனச் ெசலᾫ 
அட்டவைணயின் பகுதியாக இᾞக்கக் கட்டைளயிடப்பட்டᾐ. 
 
 

தைலப்ᾗ 203.-  கிறிஸ்தவ சமய அᾤவல்கள் திைணக்களம் 
 

நிகழ்ச்சித்திட்டம் 02.- அபிவிᾞத்திச் ெசயற்பாᾌகள் - மீண்ᾌவᾞஞ் 
ெசலᾫ ᾟபா 62,179,000 

 
“தைலப்ᾗ 203, நிகழ்ச்சித்திட்டம் 02, மீண்ᾌவᾞஞ் 

ெசலᾫக்கான ᾟபா 62,179,000 அட்டவைணயிற் ேசர்க்கப் 
பᾌமாக”  எᾔம் வினா விᾌக்கப்பட்ᾌ ஏற்ᾠக்ெகாள்ளப்பட்டᾐ. 
 

தைலப்ᾗ 203, நிகழ்ச்சித்திட்டம் 02, மீண்ᾌவᾞஞ் ெசலᾫ 
அட்டவைணயின் பகுதியாக இᾞக்கக் கட்டைளயிடப்பட்டᾐ. 

HEAD 202.- DEPARTMENT OF MUSLIM RELIGIOUS AND 
CULTURAL AFFAIRS 

 

Programme 02.- Development Activities - Recurrent Expenditure,       
Rs. 80,655,000 

 
Question, "That the sum of Rs. 80,655,000, for Head 202, 

Programme 02, Recurrent Expenditure, be inserted in the Schedule" put 
and agreed to.  

 

Head 202, Programme 02, Recurrent Expenditure, ordered to stand 
part of the Schedule.  

 
Programme 02.- Development Activities - Capital Expenditure,          

Rs. 17,200,000 
 

Question, "That the sum of Rs. 17,200,000, for Head 202, 
Programme 02, Capital Expenditure, be inserted in the Schedule" put 
and agreed to.  

 

Head 202, Programme 02, Capital Expenditure, ordered to stand 
part of the Schedule.  

 
 

HEAD 308. -  DEPARTMENT OF POSTS   
 

Programme 02. - Development Activities - Recurrent Expenditure,      
Rs. 11,829,635,000 

 
Question, "That the sum of Rs. 11,829,635,000, for Head 308, 

Programme 02, Recurrent Expenditure, be inserted in the Schedule" put 
and agreed to.  

 

Head 308, Programme 02, Recurrent Expenditure, ordered to stand 
part of the Schedule.  

 
Programme 02. - Development Activities - Capital Expenditure,         

Rs. 486,000,000 
 

Question, "That the sum of Rs. 486,000,000, for Head 308, 
Programme 02, Capital Expenditure, be inserted in the Schedule" put 
and agreed to.  

 

Head 308, Programme 02, Capital Expenditure, ordered to stand 
part of the Schedule.   

 
 

"159 වන ශීර්ෂෙයහි 01 වන වැඩසටහන, පුනරාවර්තන වියදම 
සඳහා රු. 129,883,000ක මුදල උපෙල්ඛනයට ඇතුළත් කළ යුතුය" 
යන පශ්නය විමසන ලදින් සභා සම්මත විය. 

  
159 වන ශීර්ෂෙයහි 01 වන වැඩසටහන, පුනරාවර්තන වියදම 

උපෙල්ඛනෙයහි ෙකොටසක් හැටියට තිබිය යුතුයයි නිෙයෝග කරන 
ලදී. 

 
01 වන වැඩසටහන.- ෙමෙහයුම් වැඩසටහන - මූලධන  වියදම,       

රු. 12,800,000 
  
"159 වන ශීර්ෂෙයහි 01 වන වැඩසටහන, මූලධන වියදම සඳහා 

රු. 12,800,000ක මුදල උපෙල්ඛනයට ඇතුළත් කළයුතුය” යන 
පශ්නය විමසන ලදින් සභා සම්මත විය. 

  

159 වන ශීර්ෂෙයහි 01 වන වැඩසටහන, මූලධන වියදම 
උපෙල්ඛනෙයහි ෙකොටසක් හැටියට තිබිය යුතුයයි නිෙයෝග කරන 
ලදී. 

 
02 වන වැඩසටහන.-  සංවර්ධන  වැඩසටහන - මූලධන  වියදම,           

රු. 618,000,000 
  
“159 වන ශීර්ෂෙයහි 02 වන වැඩසටහන, මූලධන වියදම සඳහා 

රු. 618,000,000ක මුදල උපෙල්ඛනයට ඇතුළත් කළ යුතුය” යන 
පශ්නය විමසන ලදින් සභා සම්මත විය. 

  
159 වන ශීර්ෂෙයහි 02 වන වැඩසටහන, මූලධන වියදම 

උපෙල්ඛනෙයහි ෙකොටසක් හැටියට තිබිය යුතුයයි නිෙයෝග කරන 
ලදී. 

3593  3594 
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කල්තැබීම 
ஒத்திைவப்ᾗ 

ADJOURNMENT 

 
ගරු ගයන්ත කරුණාතිලක මහතා  
(மாண்ᾗமிகு கயந்த  கᾞணாதிலக்க) 
(The Hon.  Gayantha  Karunatileka) 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, "පාර්ලිෙම්න්තුව දැන් කල් 

තැබිය යුතුය" යි මා ෙයෝජනා කරනවා.  
 
පශන්ය සභාභිමුඛ කරන ලදී. 
வினா எᾌத்தியம்பப்ெபற்றᾐ. 
Question proposed. 

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
සභාව කල් තබන අවස්ථාෙව් ෙයෝජනාව, ගරු චමින්ද 

විෙජ්සිරි මන්තීතුමා. ඔබතුමාට විනාඩි 5ක කාලයක් තිෙබනවා. 

 
ගරු චමින්ද වි ෙජ්සිරි මහතා 
(மாண்ᾗமிகு சமிந்த விேஜசிறி)  
(The Hon. Chaminda Wijesiri) 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, මට  විනාඩි 10ක කාලයක්වත්  

ඕනෑ කරනවා. 

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
( மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ෙහොඳයි, ඔබතුමා කථා කරන්න. 

 
 
උමා ඔය සංවර්ධන ව්යාපෘතිය නිසා පීඩාවට පත් 

ජනතාවට සහන සැලසීම 
உமா ஓயாத் திட்டம்ᾚலம் பாதிக்கப்பட்ட 

மக்கᾦக்கு நிவாரணம் வழங்குதல் 
  RELIEF TO PEOPLE AFFECTED BY UMA OYA DEVELOPMENT 

PROJECT  

 
[අ.භා. 6.56] 

 
ගරු චමින්ද වි ෙජ්සිරි මහතා 
(மாண்ᾗமிகு சமிந்த விேஜசிறி)  
(The Hon. Chaminda Wijesiri) 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, සභාව කල් තබන අවස්ථාෙව් 

දී මා පහත සඳහන් ෙයෝජනාව ඉදිරිපත් කරනවා: 
"රටක සංවර්ධනය සඳහා සංවර්ධන ව්යාපෘති අත්යවශ්ය වූ කරුණක් ෙව්. 
එෙසේ සංවර්ධන ව්යාපෘති දියත් කිරීෙම් දී පාරිසරික සාධක ෙකෙරහි දැඩි 
අවධානයක් ෙයොමු කිරීමට සිදු ෙව්. පසු ගිය රජය සමෙය් දියත් කරන ලද 
උමා ඔය සංවර්ධන ව්යාපෘතිය නිසා බදුල්ල දිස්තික්කෙය් ජනතාව විශාල 
පීඩාවකට ලක් වී සිටිති. ෙමම තත්ත්වය නිසා එෙසේ පීඩාවට පත් වූ 
ජනතාව ෙශේෂ්ඨාධිකරණය ෙවත ගිය අතර, පීඩාවට පත් වූ ජනතාවට වහා 
සහන සලසන ෙලස ෙශේෂ්ඨාධිකරණය නිෙයෝගයක් පවා ලබා දී තිෙබ්. 
එම නිසා උමා ඔය සංවර්ධන ව්යාපෘතිය නිසා පීඩාවට පත් වූ ජනතාවට 
තවදුරටත් පමාද ෙනොකර වහා සහන සැලසීමට වැඩසටහනක් සකස් කළ 
යුතු බවට  ෙමම ගරු සභාවට ෙයෝජනා කරමි". 

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, අද දින මා ෙමම ෙයෝජනාව 

ගරු සභාවට ඉදිරිපත් කිරීමට කටයුතු කෙළේ, පසු ගිය දිෙනක 
"අද" පත්තෙර් පළ වූ ලිපියක් ෙහේතුෙකොට ෙගනයි. එහි, "බදුල්ල 

நிகழ்ச்சித்திட்டம் 02.- அபிவிᾞத்திச் ெசயற்பாᾌகள் - ᾚலதனச் 
ெசலᾫ ᾟபா 32,170,000 

 
“தைலப்ᾗ 203, நிகழ்ச்சித்திட்டம் 02, ᾚலதனச் ெசலᾫக்கான 

ᾟபா 32,170,000 அட்டவைணயிற் ேசர்க்கப் பᾌமாக”  எᾔம் 
வினா விᾌக்கப்பட்ᾌ ஏற்ᾠக்ெகாள்ளப்பட்டᾐ. 

 

தைலப்ᾗ 203, நிகழ்ச்சித்திட்டம் 02, ᾚலதனச் ெசலᾫ 
அட்டவைணயின் பகுதியாக இᾞக்கக் கட்டைளயிடப்பட்டᾐ. 
 

 

Question, "That the sum of Rs. 129,883,000, for Head 159, 
Programme 01, Recurrent Expenditure, be inserted in the Schedule" put 
and agreed to.  

 

Head 159, Programme 01, Recurrent Expenditure, ordered to stand 
part of the Schedule. 

 
Programme 01. - Operational Activities  - Capital Expenditure, 

Rs.12,800,000 
 

Question, "That the sum of Rs. 12,800,000, for Head 159, 
Programme 01, Capital Expenditure, be inserted in the Schedule" put 
and agreed to. 

 

Head 159, Programme 01, Capital Expenditure, ordered to stand 
part of the Schedule. 

 
Programme 02. - Development Activities - Capital Expenditure,         

Rs. 618.000,000 
 

Question, "That the sum of Rs. 618,000,000, for Head 159, 
Programme 02, Capital Expenditure, be inserted in the Schedule" put 
and agreed to. 

 
Head 159, Programme 02, Capital Expenditure, ordered to stand 

part of the Schedule.   
 
 

HEAD 203.-  DEPARTMENT OF CHRISTIAN RELIGIOUS 
AFFAIRS 

 

Programme 02.- Development Activities - Recurrent Expenditure        
Rs. 62,179,000 

 
Question, "That the sum of Rs. 62,179,000, for Head 203, 

Programme 02, Recurrent Expenditure, be inserted in the Schedule" put 
and agreed to.  

 

Head 203, Programme 02, Recurrent Expenditure, ordered to stand 
part of the Schedule.  

 
Programme 02. - Development Activities - Capital Expenditure,          

Rs. 32,170,000 
 

Question, "That the sum of Rs. 32,170,000, for Head 203, 
Programme 02, Capital Expenditure, be inserted in the Schedule" put 
and agreed to. 

 
Head 203, Programme 02, Capital Expenditure, ordered to stand 

part of the Schedule.   
 

අ.භා. 6.54ට පාර්ලිෙම්න්තුවට පගතිය වාර්තා කරනු  පිණිස 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමා මූලාසනෙයන් ඉවත් විය. 

කාරක සභාව පගතිය වාර්තා කරයි; නැවත රැසව්ීම 2016 
ෙදසැම්බර් 09වන සිකුරාදා. 

 
பி.ப. 6.54 மணிக்கு, குᾨவின் பாிசீலைன பற்றி அறிவிக்கும்ெபாᾞட்ᾌ 

தவிசாளர் அவர்கள் அக்கிராசனத்தினின்ᾠ அகன்றார்கள். 
குᾨவினᾐ பாிசீலைன அறிவிக்கப்பட்டᾐ;  மீண்ᾌம் கூᾌவᾐ  2016 

ᾊசம்பர் 09, ெவள்ளிக்கிழைம. 
 

At 6.45 p.m., the Chairman left the Chair to report Progress.  
Committee report Progress; to sit again on Friday, 09th December, 

2016. 
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විෙශේෂෙයන්ම ෙම් උම ඟ කිෙලෝමීටර් 23ක් දුරට කැණීම් 
කටයුතු කරනවා. ෙම් වන විට කිෙලෝමීටර් 10ක පමණ 
පමාණයක් තමයි කැණීම් කටයුතු සිද්ධ ෙවලා තිෙබන්ෙන්. ෙම් 
ව්යාපෘතිෙය් අධ්යක්ෂවරු කියන පරිදි උමෙග් විෂ්කම්භය මීටර් 
3.29යි. ෙම් තත්ත්වය දිගින් දිගටම සිද්ධ ෙවනවා නම්, ඉතිරි 
කිෙලෝමීටර් ගණන කැණීම් කරන ෙකොට බරපතළ අර්බුදවලට ඒ 
පෙද්ශ ලක් ෙවන්න පුළුවන්. බණ්ඩාරෙවල බටහිර ගාමෙසේවක 
වසම තිෙබන්ෙන් බණ්ඩාරෙවල නගරයට ආසන්නවමයි. දැන් ඒ 
ආසන්නයටම ෙම් කැණීම් කටයුතු ආසන්න ෙවලා. බණ්ඩාරෙවල 
නගරය තුළ ජනගහනය වැඩියි. ජීවත් ෙවන මිනිසුන් පමාණය 
වැඩියි. ෙම් උමඟ තවත් ඉදිරියට යන ෙකොට තව ෙමොනවා ෙව්විද 
කියන පශ්නය අෙප් ජනතාව තුළ තිෙබනවා.  

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, ෙම් සම්බන්ධෙයන් වන්දි 

ෙගවීෙම් කටයුතු සිදු කිරීෙම්දී තක්ෙසේරු ෙදපාර්තෙම්න්තුව, 
ෙගොඩනැඟිලි පර්ෙය්ෂණ ආයතනය සහ අෙනකුත් අදාළ ආයතන 
සමඟ එකතු ෙවලා තමයි වන්දි ෙගවන්නට කටයුතු කරන්න ඕනෑ. 
එක ආයතනයකින් වාර්තාවක් ලැබිලා, තවත් ආයතනයකින් 
වාර්තා එනෙකොට විශාල පමාදයක් සිද්ධ ෙවනවා. ෙම් පමාදය තුළ 
ෙමොකක්ද සිද්ධ ෙවන්ෙන්? සමහර ෙද්ශපාලන නායකෙයෝ සහ 
ෙද්ශපාලන පක්ෂ ෙම් පුද්ගලයන්ව ඈඳා ගනිමින් තමුන්ෙග් 
ෙද්ශපාලන කටයුතු කරනවා. පසු ගිය කාලය තුළ සමහර 
ෙද්ශපාලන නායකෙයෝ ඒ පෙද්ශවලට ගිහිල්ලා, ඒ පෙද්ශවල 
ජනතාවෙග් කරට අත දාලා,  ඒ ජනතාවට තමුන්ෙග් සල්ලිවලින් 
ෙහෝ ෙමොන යම් ෙහෝ පදනමකින් ජල ටැංකියක් ලබා දීලා ආවා. ඒ 
බව මම දන්නවා. හැබැයි, ෙම් වන විටත් ඒ මිනිස්සුන්ට අවශ්ය 
කරන ජල සම්පත ලබා ෙදන්න ජල සම්පත් මණ්ඩලයට 
හැකියාවක් ලැබිලා නැහැ කියලා ඔවුන් දන්ෙන් නැහැ. දිනකට 
අවශ්ය කරනවා ජල ලීටර්  268,000ක්. නමුත්, සැපයීමට හැකියාව 
තිෙබන්ෙන් දිනකට ජල ලීටර් 150,000ක් පමණයි. දිනකට තවත් 
ජලය ලීටර් 118,000ක හිඟයක් අපට තිෙබනවා. එෙහම නම්, 
ෙමොකක්ද ෙම් ටැංකියක් දීලා කරන්න හදන්ෙන්?  

 
ෙමවැනි ෙද්ශපාලන වැඩ පිළිෙවළකට ෙම් අහිංසක ජනතාව 

මුලාවට පත් ෙවලා තිෙබනවා. ඒ නිසා මම ගරු ඇමතිතුමාෙගන් 
ඉල්ලීමක් කරනවා, ෙම්වාට කඩිනමින් විසඳුම් ෙදන්න කියලා. 
වන්දි ෙගවීම සම්බන්ධෙයන් මතු වී ඇති පධාන ගැටලු කිහිපයක් 
තිෙබනවා. ඒ අතරින් රජෙය් රක්ෂිත ඉඩම්වල අනවසරෙයන් 
පදිංචි ෙවලා ඉන්න අයටත්, ඒ වාෙග්ම පාරම්පරික සින්නක්කර 
ඔප්පු රහිත ඉඩම් හිමිකරුවන් සඳහාත් තක්ෙසේරු කිරීම පිළිබඳ 
පශ්නයක් තිෙබනවා. ෙම් ෙකොට්ඨාස ෙදෙක් පාෙද්ශීය ෙල්කම්වරු 
2016.04.07 වන දින අමාත්යාංශයට ලිපියක් එවලා තිෙබනවා. ඒ 
වාෙග්ම 2016.07.21 වන දින ලිපියක් එවලා තිෙබනවා; 
2016.08.31 වන දින ලිපියක් එවලා තිෙබනවා; 2016.09.01 වන 
දින ලිපියක් එවලා තිෙබනවා. ෙම් ලිපිවලින් කියලා තිෙබන්ෙන් 
ෙම් පශ්නවලට කඩිනම් විසඳුමක් ෙදන්න කියලයි.  

 
එපමණක් ෙනොෙවයි, මා කලින් සඳහන් කළ පරිදි ෙම් 

පෙද්ශයට දිනකට ජලය ලීටර් 268,000ක් අවශ්ය කරනවා. නමුත්, 
සපයන්ෙන් ජලය ලීටර් 150,000යි. තවත් ජලය ලීටර් 118,000ක 
හිඟයක් තිෙබනවා. ෙම් අවශ්ය කරන ජලය සපයන්ෙන් 
ෙකොෙහොමද කියන පශ්නය අපට තිෙබනවා. ඒ විතරක් ෙනොෙවයි, 
ජල ව්යාපෘති කියාත්මක කරන්න ආරම්භ කරලා දැනට අවුරුදු 
ෙදකක් ෙවනවා. මකුල්ඇල්ල ජල ව්යාපෘතිය, කුරුඳුෙගොල්ල ජල 
ව්යාපෘතිය, ෙවෙහරගලතැන්න ජල ව්යාපෘතිය ආරම්භ කරලා 
තිෙබනවා. ෙම් ව්යාපෘති සියල්ල අසාර්ථක ෙවලා තවම ජනතාවට 
වතුර බිඳක්වත් ෙදන්න හැකියාව ලැබිලා නැහැ. ඒ විතරක් 
ෙනොෙවයි, අද අෙප් ජනතාව ඉන්න භූමිය ඉතා අස්ථාවර 
භාවයකයි තිෙබන්ෙන්.  

දිස්තික්කෙය් දැඩි ආපදා අවදානමක්, නිවාස 7000ක් සමඟම 
භූමිෙයන් සියයට 69ක් අස්ථාවරයි" කියලා එහි සඳහන්ව තිබුණා. 
උමා ඔය බහු කාර්ය ව්යාපෘතිය ආරම්භ කළාට පසුව, 2014.12.24 
වන දින සිට මා නිෙයෝජනය කරන බණ්ඩාරෙවල පාෙද්ශීය 
ෙල්කම් ෙකොට්ඨාසය සහ ඇල්ල පාෙද්ශීය ෙල්කම් ෙකොට්ඨාසය 
යන ෙකොට්ඨාස ෙදකටම විශාල ව්යසනයකට මුහුණ පාන්නට සිදු 
වුණා.   

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, අෙප් පෙද්ශෙය් වගා 

කරන්නට අවශ්ය ජලය ලබා ගන්නට  තිබුණු ජල උල්පත් සියල්ල 
සිඳී යන්නට වුණා. එම ජල උල්පත් සිඳී යෑමට පධානම ෙහේතුව 
වුෙණ්, එම උමා ඔය ව්යාපෘතිෙය් ඉදිකරන උමං මාර්ගය තුළට 
ජලය උරා ගැනීමට පටන් ගත් නිසායි. ඒ තුළින් සිදු වුෙණ් 
ෙමපමණක් ෙනොෙවයි . ෙම් පෙද්ශවල ජීවත් ෙවන ජනතාවෙග් 
නිවාස ඉරිතලා, ෙපොෙළොව තුළට ගිලා බැසීෙම් තත්ත්වයක් උදා 
වුණා.  

 
විෙශේෂෙයන්ම, මුල් අවධිෙය් ෙවෙහරගල තැන්න ගාම 

නිලධාරි වසෙම් ෙගවල් 504ක්, මකුල්ඇල්ල ගාම ෙසේවා වසෙම් 
ෙගවල් 531ක්, එෙගොඩගම ගාම නිලධාරි වසෙම් ෙගවල් 431ක්, 
බඹරගම වසෙම් ෙගවල් 7ක් වශෙයන් ගිලා බැසීම් සහ ඉරි තැලීම් 
සිදු වුණා. ඒ අනුව ෙගවල් 1477ක් ෙමවැනි අවධානමකට ලක් 
වුණා. ඒ වාෙග්ම, මා කලින් සඳහන් කළ ගාම නිලධාරි වසම් 5ක් 
තුළ ජල උල්පත් 433ක් සිඳීයාමට ලක් වුණා. මා ඉදිරිපත් කළ 
ෙයෝජනාෙව්  සඳහන් පරිදි, එම ගම්මානවල සිටින මිනිසුන් 
ෙශේෂ්ඨාධිකරණයට ගිහිල්ලා ෙමම උමඟ වහන්න කඩිනමින් 
කටයුතු කරන්න කියලා ඉල්ලීමක් කෙළේ එම නිසායි. ඒ අනුව 
තමයි ඔවුන්ට අවශ්ය කරන වන්දි කඩිනමින් ලබා ෙදන ෙලසට 
ෙශේෂ්ඨාධිකරණය තීන්දු කෙළේ.  

 
ඒ සඳහා වන්දි ලබා දීම තුළත් ගැටලු රාශියක් තිෙබනවා. ෙම් 

කියන ගම්මාන පමණක් ෙනොෙවයි, වැලිමඩ පෙද්ශෙය් 
විරහාවත්ත නව ගම්මානය,  කැටවල නව ගම්මානය, පුහුල්ෙපොළ, 
දික්කාපිටිය යන ගම්මාන තුළත් නිවාස 345ක් ඉරි තලා ෙගොස් 
තිෙබනවා. ළිං සිඳී යෑම් 115ක් වාර්තා වුණා. උල්පත් සිඳී යෑම් 
134ක් වාර්තා වුණා.  මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, එම නිසා 
ෙම් සම්බන්ධව ඇති නඩු තීන්දුවට ඇහුම්කන් දී  ඒ ගම්මානවල 
ජනතාවට අවශ්ය සහන සැපයීමට ඉතාමත්ම කඩිනමින් කටයුතු 
කරන්නය කියලා අපි ඉල්ලා සිටිනවා. ෙම් උද්ගත වී ඇති 
තත්ත්වය නැවත නැවතත් හට ගැනීමට පුළුවන් කියන එක 
කාරණා හැටියට අපි දකිනවා.   

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තිතුමනි, එංගලන්තෙය් සිට පංශය 

දක්වා උමං මාර්ගයක් ගමන් කරනවා කියලා අපි දන්නවා. අදටත් 
එය පවතිනවා. එම උමං මාර්ගය මුහුද යටින් තමයි තිෙබන්ෙන්. 
නමුත් මුහුදු වතුර ඒ උමඟට අදින බවක් අදටත් දකින්නට නැහැ. 
අපි දන්නා විධියට ෙමම උම  ෙඟහි කැණීම් කටයුතු කරන්ෙන්ත් 
එම යන්තය තුළින්මයි.  

 
අපට අවශ්ය වන්ෙන්, අෙප් පෙද්ශෙය් ජනතාවට ෙමම 

ව්යාපෘතිය තුළින් ඉදිරිෙය්දී  සහන ලැෙබනවා වාෙග්ම,  ජනතාවට 
බියකින් සැකයකින් ෙතොරව ජීවත් වීමට හැකි වන ආකාරයට 
කිසිම කරදරයකින් ෙතොරව එම ව්යාපෘතිය ඉදිරියට ෙගන යාමයි.  
නමුත් එෙහම ෙවන්ෙන් නැහැ, මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි. 
ෙමහි කැණීම් කටයුතු  ෙහේතුෙවන් පසුගිය මාසෙය් නැවතත් 
උඩෙප්රුව කියන වසෙම් ෙගවල් 258ක් ඉරි තලා, ගිලා බැසෙගොස් 
තිෙබනවා. ඒ වාෙග්ම  තන්තිරිය ගාම නිලධාරි වසෙම් ෙගවල් 
22ක් සහ මහඋල්පත ගාම  නිලධාරි වසෙම් ෙගවල් 8ක් වශෙයන්, 
ෙගවල් 288ක් නැවතත්  ව්යසනයට ලක් ෙවමින් පවතිනවා.   
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ගරු අ. අරවින්ද් කුමාර් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு அ. அரவிந்த் குமார்) 
(The Hon. A. Aravindh Kumar) 
Thank you, Hon. Presiding Member. While seconding 

this Adjournment Motion moved by the Hon. Chaminda 
Wijesiri, I would like to tell that I have certain matters to 
be raised in this House.  

 
இந்த உமாஓயாத் திட்டம் அறிᾙகப்பᾌத்தப்பட்டேபாᾐ 

மைலயக வாழ் மக்கள் என்ற வைகயிேல நாம் மிகᾫம் 
சந்ேதாஷமைடந்ேதாம். இந்தத் திட்டத்திᾕடாக எமᾐ 
பிரேதசத்திேல பல்ேவᾠ மாற்றங்கள் ஏற்பᾌம், 
ேவைலவாய்ப்ᾗகள் அதிகாிக்கும், வர்த்தகத்ᾐைற ᾙன்ேனᾠம் 
என்ெறல்லாம் நாங்கள் எதிர்பார்த்ேதாம். ஆனால், 
இப்ெபாᾨᾐ இந்தத் திட்டம் எதற்காக ஏற்பᾌத்தப்பட்டᾐ 
என்ற விசனத்ைதேய இன்ᾠ அைனத்ᾐ மக்கள் மத்தியிᾤம் 
இᾐ ஏற்பᾌத்தியிᾞப்பைதக் காணக்கூᾊயதாக இᾞக்கின்றᾐ. 
அந்தப் பிரேதசத்தில் வாᾨம் சிங்கள மக்கள் எவ்வாᾠ 
விசனமைடந்திᾞக்கிறார்கேளா, அதற்கு நிகராக ெவᾢமைட, 
பண்டாரவைள ேபான்ற பிரேதசங்களில் வாᾨம் ேதாட்டப்ᾗற 
மக்கᾦம் இதனால் விசனமைடந்திᾞக்கிறார்கள். அவர்களின் 
எதிர்பார்ப்ᾗகள் தவிᾌெபாᾊயாகிப் ேபாயிᾞக்கின்றன. 
காரணம், இத்திட்டத்தினால் மக்கள் அவல நிைலைய 
எதிர்ெகாள்ᾦம் ஒᾞ சூழ்நிைல ஏற்பட்ᾊᾞக்கின்றᾐ. இதனால் 
அங்ேக  குᾊப்பதற்குக் குᾊநீர் இல்லாத ஒᾞ நிைலைம இன்ᾠ 
ஏற்பட்ᾌள்ளᾐ. எனᾐ சக உᾠப்பினர் ெகௗரவ சமிந்த 
விேஜசிறி அவர்கள் கூறியைதப்ேபால, அங்ேக விைளச்சைல 
ஏற்பᾌத்திக்ெகாண்ᾊᾞந்த நிலங்கள் இன்ᾠ தாிசு நிலங்களாக 
மாறிக்ெகாண்ᾌவᾞம் ஒᾞ சூழ்நிைலᾜம் மக்கள் குᾊநீᾞக்காக 
அைலᾜம் ஒᾞ நிைலைமᾜம்  ஏற்பட்ᾊᾞக்கின்றன; 
ேவைலவாய்ப்ᾗகள் இல்லாமல் ேபாᾜள்ளன. இன்ᾠ 
நீதிமன்றத்திற்கு ெசல்ᾤம் அளᾫக்கு இந்த விடயம் 
வந்திᾞக்கிறᾐ. இந்தத் திட்டம் பற்றி ஒᾞ ᾙைறயான 
திட்டமிடல் இல்லாைமயின் காரணத்தால் இந்த நிைலைம 
ஏற்பட்ᾊᾞக்கின்றᾐ. ஆகேவ, இந்த திட்டத்தினால் நாங்கள் 
சந்ேதாஷப்பட ᾙᾊயாᾐ; ெபᾞைமெகாள்ள ᾙᾊயாᾐ. மாறாக 
இன்ᾠ நாங்கள் விசனமைடᾜம் ஒᾞ நிைலைமக்குத் 
தள்ளப்பட்ᾊᾞக்கின்ேறாம்.    

 
ஒᾞ திட்டத்ைத ᾙன்ைவக்கும்ெபாᾨᾐ எதிர்காலத்ைதப் 

பற்றி மிக ஆழமாக ஆராய்ந்ᾐ, அதனால் ஏற்பᾌம் 
பாதிப்ᾗகைளப் பற்றிᾜம் அதன் விைளᾫகள், அதாவᾐ, அதன் 
நல்லᾐ ெகட்டᾐகைளப் பற்றிᾜம் ஆராய்ந்த பின்ேப ஒᾞ 
திட்டத்ைத ᾙன்ைவக்க ேவண்ᾌம். ஆனால், எவேரா ஒᾞவாின் 
ேதைவக்காக இந்தத் திட்டம் ᾙன்ைவக்கப்பட்ᾊᾞக்கின்றᾐ 
என்ᾠதான் நாங்கள் நிைனக்க ேவண்ᾊயிᾞக்கின்றᾐ. ஆகேவ, 
அதன் தாக்கம் இன்ᾠ அந்த மக்கைளᾜம்  அந்தப் 
பிரேதசத்ைதᾜம் ெவகுவாகப் பாதித்திᾞக்கின்றᾐ. இதனால் 
அங்கு விைளச்சல் குைறந்ᾐேபாயிᾞக்கின்றᾐ. 
ேதாட்டப்ᾗறங்களில்கூட ேதயிைலயின் விைளச்சல் குைறந்ᾐ 
ேபாயிᾞக்கின்றᾐ. அங்ேக எவ்வாᾠ வயற்காணிகள் எல்லாம் 
தாிசு நிலங்களாக மாறிவᾞகின்றேதா அேதநிைலைமதான் 
ேதாட்டப்ᾗறக் காணிகᾦக்கும் ஏற்பட்ᾌள்ளᾐ. ஆகேவ, 
இதற்குத் தகுந்த மாற்ᾠத் திட்டத்ைத ஏற்பᾌத்த ேவண்ᾌம். 
அத்ᾐடன், அங்குள்ள மக்கᾦக்கு நிவாரணத்ைத வழங்க 
ேவண்ᾌம். நீதிமன்றத்தின் ᾙன்னாᾢᾞக்கும் விடயத்திற்கு 
தகுந்த பாிகாரம் கிைடக்க ேவண்ᾌெமன்ᾠ ேகட்ᾌ,  
சந்தர்ப்பமளித்ததற்கு நன்றி கூறி, விைடெபᾠகின்ேறன். 
நன்றி. 

මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, ඔබතුමා දන්නවා, පසුගිය 
කාලෙය් මාධ්යවල කියවුණා, "කුඹුරු යායක් එක පාරටම අඩි 
අටක ගිලා බැසීමක් සිද්ධ වුණා." කියලා. අෙප් ජනතාවට දැන් ෙම් 
පෙද්ශවල ජීවත් ෙවන්න බයක් තිෙබනවා. ඔවුන් තමන්ෙග් 
දරුවන් එක්කම ගිලා බැහැලා ෙපොෙළොවට යට ෙවයිද කියන භය 
ඔවුන්ෙග් සිත්වල තිෙබනවා. එවැනි ගිලා බැසීමකට ෙම් පෙද්ශ 
ලක් ෙවන්ෙන් නැහැ කියලා ෙම් ව්යාපෘතිය භාරව ඉන්න සියලු 
ෙදනා කියනවා නම්, ඔවුන් ෙම්ෙක් වගකීම ගන්න ඕනෑ. එවැනි 
ගිලා බැසීමකට ෙම් භූමිය ලක් ෙවන්ෙන් නැහැයි කියන එක 
පිළිබඳව ෙම් පෙද්ශෙය් ජනතාවට විද්යාත්මකව පැහැදිලි කිරීම 
ෙම් ව්යාපෘතිය භාර නිලධාරින්ෙග් වගකීමක් ෙවනවා. ඒ විතරක් 
ෙනොෙවයි, හානි වූ නිවාසවලට වන්දි ෙගවීම් සිදු කරලා තිෙබනවා. 
නමුත්, ඊට පසුව ඒ නිවාසවලට නැවත නැවත හානි සිද්ධ ෙවනවා. 
මුල් අවධිය තුළ ඉරි තැළීම් වන ෙගවල්වලට වන්දි ෙගව්වාට පසුව 
ෙම් ඉරි තැළීම් ෙලොකු ෙවලා ෙගවල් ෙපොෙළොවට ඇදෙගන 
හැෙලනවා. ෙම්වාට වන්දි ෙගවීෙම් කටයුතු සිද්ධ ෙවන්ෙන් නැහැ. 
ෙම් උමඟ ගමන් කරන මාර්ගය ගැන සාමාන්ය මිනිස්සුන්ට 
අවෙබෝධයක් නැහැ.  

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ගරු මන්තීතුමා දැන් කථාව අවසන් කරන්න. කාලය ඉතා 

සීමිතයි. 
 
ගරු චමින්ද වි ෙජ්සිරි මහතා 
(மாண்ᾗமிகு சமிந்த விேஜசிறி)  
(The Hon. Chaminda Wijesiri) 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, තව විනාඩි ෙදකක් ෙදන්න, 

අවසන් කරන්නම්. 
 
උම ඟ ගමන් කරන මාර්ගය පිළිබඳව අපට පශ්න තිෙබනවා. ඒ 

වාෙග්ම, නැවත නැවත ෙම් භූමිය ගිලා බැසීම්වලට, ඉරි 
තැලීම්වලට ලක් ෙවනවාද කියන පශ්නය අපට තිෙබනවා. එවැනි 
කාරණා රාශියක් තිෙබනවා. මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, අෙප් 
පෙද්ශෙය් ෙගොවි ඉඩම්වල වගා කිරීෙම් හැකියාව නැහැ කියලා 
ඔබතුමා දන්නවා. ඒ වාෙග්ම, අඳ ෙගොවියන්ට අද ආ ගිය අතක් 
නැහැ.  

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, තව එක් කාරණයක් මතක් 

කරමින් මෙග් ෙම් ෙයෝජනාව අවසන් කරනවා. මා එක්තරා 
අවස්ථාවක ෙම් පෙද්ශෙය් ගම්මානයකට ගිය ෙවලාෙව් එක් අඳ 
ෙගොවිෙයක් මා ළඟට දුවෙගන ආවා. ඇවිල්ලා ඔහු ඉල්ලුෙව් 
ෙමොකක්ද? “මම හැමදාම ෙම් මහත්තුරු එනෙකොට දුවෙගන 
එනවා. අද නම් මම ආෙව් මහත්තෙයෝ මෙග් ෙග් ෙපන්වන්න, 
මෙග් කුඹුර ෙපන්වන්න ෙනොෙවයි. මම අද පන්සලට දානය 
ෙදන්න ඕනෑ. පන්සෙල් දාන ෙව්ල මට ෙදන්න විධියක් නැහැ. 
දරුවන්ට කන්න  ෙදන්න ඕනෑ. මහත්තයාට පුළුවන් නම් පාන් 
ෙගඩියක් මට අරන් ෙදන්න, මෙග් දරුවන්ට කන්න ෙදන්න.” 
කියලා කිව්වා. ෙමන්න ෙම් වාෙග් ව්යසනකාරී තත්ත්වයකයි අෙප් 
පෙද්ශෙය් ජනතාව ජීවත් ෙවන්ෙන්. ආණ්ඩුවක් හැටියට අපි 
ෙම්වාට කඩිනම් සහන ලබා දිය යුතුයි කියලා මා ෙයෝජනා 
කරනවා. මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, ෙම් ෙයෝජනාව ඉදිරිපත් 
කිරීමට කාලය ලබා දීම පිළිබඳ ඔබතුමාට ස්තුතිවන්ත ෙවමින් මම 
නිහඬ ෙවනවා. ෙබොෙහොම ස්තුතියි.  

 

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
Thank you.  The next speaker is the Hon. Aravindh 

Kumar. You have two minutes.   
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කියන්ෙන් ලංකාවට ණයට ඉන්ධන දුන්නා. ඒ ඉන්ධන විකුණන 
මුදලින් තමයි ව්යාපෘතිය කරෙගන ගිෙය්. එෙහත් පසුගිය කාලෙය් 
අන්තර්ජාතික වශෙයන් ඇති වුණු ගැටලු මත ඉරානය මුදල් දීම 
නැවැත්වූවාම, අර නවීන තාක්ෂණය හරහා කරෙගන ගිය 
ව්යාපෘතිය නවත්වලා, ඩයිනමයිට් දාලා කඩන්න පටන් ගත්තා. 
ඒෙකන් පස්ෙසේ කඳු පුපුරලා ෙම් තත්ත්වය ඇති වුණා.  

 
පසුගිය රජෙයන් කරපු ව්යාපෘතිවල සාර්ථකභාවය -ෙහොඳකම- 

තමයි ඒ. ඒක විතරක් ෙනොෙවයි, තවත් ව්යාපෘති තිෙබනවා. ඒකත් 
එක්ක සමගාමීව කියාත්මක වන ව්යාපෘතිය තමයි නිදන් හෑරීම; ඒ 
වාෙග්ම ඉල්ලම් ගැරීම. ෙම්වා ඒ දවස්වල ජාතික ව්යාපෘති විධියට 
කියාත්මක වුණු ව්යාපෘති. ඒ නිසා ෙම් ආනිශංසය ගැන 
විෙශේෂෙයන් කියන්න ෙදයක් නැහැ. ෙම්වා හැෙමෝම දන්නා 
ආනිශංස. පසු ගිය කාලෙය් අපට ඉතිරි වුණු ණයබර වාෙග්ම 
 ෙම්වාත් ඉතුරු කරලා තමයි ගිහිල්ලා තිෙබන්ෙන්. හැබැයි 
සතුෙටන් කියන්න ඕනෑ, උතු රු මැද පළාෙත් යාන්ඔය 
ව්යාපෘතිෙය්දීත්  වාහල්කඩදී යාන්ඔය හරස් කරලා ජලාශයක් 
හදන්න ගියපු ෙවලාෙව් ෙම් වාෙග්ම තත්ත්වයක් ඇති වුණා. 2015 
වර්ෂෙය්දී අපි සැලකිය යුතු පමාණයකට වන්දි ෙගව්වා. ෙවන 
එකක් තියා වගාබිම්වලටත් වන්දි ෙගව්වා. එෙහම කරපු යහපාලන 
රජය ෙම් වන විට උමා ඔය බහුකාර්ය සංවර්ධන ව්යාපෘතිය 
සම්බන්ධෙයනුත් වන්දි ෙගවීමට පටන් අරෙගන තිෙබනවා. 
ගැටලුවක් තිෙබනවා. ගැටලුව තමයි, අෙප් රෙට් රාජ්ය 
ආයතනවලට ඒකාබද්ධ ෙවලා යමක් කරන පුරුද්දක් නැති එක. 
වන්දි ෙගවනවා. ඒකාබද්ධ ෙවලායි වන්දි ෙගවන්න ඕනෑ. 
නැත්නම් වන්දි ෙගවීම පමාද ෙවනවා. ඒකාබද්ධ ෙවලා වන්දි 
ෙගවීෙම් කමෙව්දයක් අනුගමනය කරන්න ඕනෑ. ඒ වාෙග්ම වන්දි 
ෙගවීම ඉක්මන් ෙවන්නත් ඕනෑ. ඉදිරියට ෙම් ව්යාපෘතිය 
කියාත්මක ෙවද්දී සිදුවන හානි ගැන තක්ෙසේරුවක් කරලා, ඒ හානි 
සිදු ෙනොවන පරිදි අදාළ තාක්ෂණ ක මෙව්ද පාවිච්චි කරලා ෙම් 
ව්යාපෘතිය ඉදිරියට කරෙගන යාම තුළින් ඒ ජනතාවට සහනයක් 
සැලසිය හැකි ෙවයි කියා මා විශ්වාස කරනවා. 

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ස්තුතියි.  
මීළඟට, ගරු එම්.එච්.එම්. සල්මාන් මන්තීතුමා. ඔබතුමාට 

විනාඩි ෙදකක කාලයක් තිෙබනවා.  
 
[අ.භා. 7.11] 

ගරු එම්. එච්. එම්. සල්මාන් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு எம்.எச்.எம். சல்மான்) 
(The Hon. M.H.M. Salman) 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, මා කථා කරන්න අදහස් 

කරෙගන ෙනොසිටියත් අද දින කල් තැබීෙම් ෙයෝජනාව ඉදිරිපත් 
කළ චමින්ද විෙජ්සිරි මන්තීතුමාෙග් කථාව අහද්දී මට හිතුණා, ඒ 
ව්යාපෘතිෙය් මහා ෙලොකු පශ්නයක් තිෙබනවා කියලා. මා 
විනාඩියක් ඇතුළත කථා කරන්න අදහස් කරනවා. එතුමා සඳහන් 
කළා, ෛදනිකව ජල ලීටර 118,000ක හිඟයක් තිෙබනවා කියලා. 
ඒ වාෙග්ම ජල ව්යාපෘති තුනක් කියාත්මක ෙනොවීම පිළිබඳවත් 
එතුමා කරුණු දැක්වූවා.  ෙම් පිළිබඳව නගර සැලසුම් හා ජල 
සම්පාදන අමාත්යතුමාෙග් අවධානයට ෙයොමු කරවන්න මා 
කැමැතියි. ඒ වාෙග්ම ඒ සම්බන්ධෙයන් ගරු මන්තීතුමා සමඟ 
කටයුතු කිරීමට මා අදහස් කරන බවත් පකාශ කරමින්, ඔබතුමාට 
ස්තුතිවන්ත ෙවමින් මා නිහඬ ෙවනවා.  

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ස්තුතියි.  

මීළඟට, ආණ්ඩු පක්ෂෙය් පධාන සංවිධායකතුමා. 

[பி.ப. 7.07] 
 

ගරු මයිල්වාගනම් තිලකරාජා මහතා 
(மாண்ᾗமிகு மயில்வாகனம் திலகராஜா) 
(The Hon. Mylvaganam Thilakarajah) 
ெகௗரவ தைலைமதாங்கும் உᾠப்பினர் அவர்கேள, 

அபிவிᾞத்தி என்ற ெபயாில் ேமற்ெகாள்ளப்பᾌம் உமா ஓயா 
ேபான்ற திட்டங்களிᾕடாகப் பாதிக்கப்பᾌம் மக்கᾦக்கு 
நிவாரணம் ெபற்ᾠக்ெகாᾌக்க ேவண்ᾌம்; நட்டஈᾌ 
ெபற்ᾠக்ெகாᾌக்க ேவண்ᾌெமன்ற ேயாசைனைய 
ᾙன்ைவத்திᾞக்கும் உᾠப்பினர் சமிந்த விேஜசிறி அவர்களின் 
இந்தப் பிேரரைணைய நான் ஆேமாதிப்பேதாᾌ, நான் 
பிரதிதிநிதித்ᾐவப்பᾌத்ᾐம் ᾒவெரᾢயா மாவட்டத்தின் 
ெகாத்மைலப் பிரேதச ெசயலகத்திற்குட்பட்ட ஒᾞ கிராமத்திேல 
இடம்ெபற்றிᾞக்கின்ற இேதேபான்றெதாᾞ பிரச்சிைனைய 
மாத்திரம் இந்த ேநரத்தில் இங்ேக சுட்ᾊக்காட்ட 
விᾞம்ᾗகின்ேறன். 

 
மகாவᾢ அபிவிᾞத்தித் திட்டெமன்ᾔம் மிகப் பாாிய  

திட்டம் இலங்ைகயிேல ᾙன்ெனᾌக்கப்பட்டᾐ. அப்ேபாᾐ 
அந்தத் திட்டத்தினால் பாதிப்ᾗற்ற மக்கᾦக்கு ெகாத்மைலப் 
பிரேதசத்தின் நவதிஸ்பன என்ᾔம் ேதாட்டத்தின் 
ெமாச்சக்ெகாட்ைட, கட்ᾌக்கைல ஆகிய இᾞ  ேதாட்டங்களில் 
காணிகள் பகிர்ந்தளிக்கப்பட்டன. அப்ேபாᾐ அந்தத் 
ேதாட்டங்களில் பரம்பைரயாக வசித்ᾐ வந்த மக்கᾦக்கு 
எவ்விதமான ெகாᾌப்பனᾫகேளா, நட்டஈᾌகேளா 
வழங்கப்படவில்ைல.  1984.04.17ஆம் திகதியிᾢᾞந்ᾐ இன்ᾠ 
வைர அவர்கள் குᾊயிᾞக்கும் அந்த லயன் குᾊயிᾞப்ைபத் 
தவிர, ேவᾠ எᾐᾫம் இல்லாதவர்களாக அவர்கள் வாழ்ந்ᾐ 
வᾞகிறார்கள். இந்தப் பிரச்சிைன பலᾙைற பல்ேவᾠ 
இடங்கᾦக்குக் ெகாண்ᾌ ெசல்லப்பட்ட பின்ᾔம் இன்ᾔம் 
நிவாரணம் ெபற்ᾠக்ெகாள்ளப்படவில்ைல. இᾐ மகாவᾢ 
அபிவிᾞத்தித் திட்டத்திற்குக் கீழ்வᾞகின்ற விடயம் 
என்றவைகயில் கடந்த வாரம் இந்தப் பாராᾦமன்றத்தில் 
நைடெபற்ற குᾨக்கூட்டத்தின்ேபாᾐ ேமதகு ஜனாதிபதி 
அவர்களின் கவனத்திற்கும் ெகாண்ᾌவந்திᾞக்கின்ேறன். 
இந்தச் சந்தர்ப்பத்திேல பாராᾦமன்றச் சைபயிᾤம் இதைன 
ᾙன்ைவக்கின்ேறன். எனேவ, அந்த மக்கᾦக்கு உாிய 
நிவாரணத்ைதப் ெபற்ᾠக்ெகாᾌக்க இந்தப் பாராᾦமன்றம் 
நடவᾊக்ைகெயᾌக்க ேவண்ᾌெமன்ᾠ ேகட்ᾌ, 
விைடெபᾠகின்ேறன்.  

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
මීළඟට, ගරු චන්දිම ගමෙග් මන්තීතුමා. ඔබතුමාට විනාඩි 

ෙදකක කාලයක් තිෙබනවා. 
 

[අ.භා. 7.09] 

ගරු චන්දිම ගමෙග් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு சந்திம கமேக) 
(The Hon. Chandima Gamage) 
ස්තුතියි, මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි.  
 
උමා ඔය බහුකාර්ය සංවර්ධන ව්යාපෘතිය දැන් ගැටලුවක් බවට 

පත් ෙවලා තිෙබනවා. මූලික වශෙයන් කියන්න ඕනෑ, 2007 
වසෙර්දී පටන් ගත්ත ඒ ව්යාපෘතිය මීට අවුරුදු 30, 40කට කලින් 
ෙදවරක් අසාර්ථක ව්යාපෘතියක් විධියට පතික්ෙෂේප -reject- වුණු 
ව්යාපෘතියක් බව. එහිදී නවීන තාක්ෂණය පාවිච්චි කරලා උමඟ 
හාරන ගමන් ෙකොන්කීට් කරෙගන යන කමෙව්දයක් තමයි 
අනුගමනය කෙළේ. ඒ සඳහා ඉරාන රජය තමයි මුදල් සැපයුෙව්. ඒ 
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————————— 
*  පුසත්කාලෙය් තබා ඇත. 
*  ᾓல் நிைலயத்தில்  ைவக்கப்பட்ᾌள்ளᾐ. 
*  Placed in the Library. 

වගා හානි ඉල්ලුම් පතවල  අව්යාජ බව සාධාරණත්වය ෙමන්ම  
වගා හානි ඇත්තවශෙයන්ම උමා ඔය ව්යාපෘතිෙය් පධාන 
උම ෙඟහි සිදුවූ ජලකාන්දුව ෙහේතුෙකොට ෙගනම සිදු වූ ඒවාදැයි  
සනාථ කර ෙගන වන්දි පමාණය තීරණය කිරීම ෙශේෂ්ඨාධිකරණය 
විසින්  ඌව  පළාත්  කෘෂිකර්ම අධ්යක්ෂවරයා ෙවත පවරා 
තිෙබනවා.  

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, ඒ අනුව  ඉල්ලුම්පත් ලබා 

ගැනීම ෙම් වන විට ඌව පළාත් කෘෂිකර්ම අධ්යක්ෂවරයා ආරම්භ 
කර තිෙබනවා. ඒ වාෙග්ම ක්ෙෂේත පරීක්ෂණත්  සිදු කරමින් 
පවතිනවා. ෙම් සියලු කටයුතු අවසානෙය්දී  පළාත් කෘෂිකර්ම 
ෙදපාර්තෙම්න්තුව  එම වන්දි  තීරණය කිරිෙමන් අනතුරුව අදාළ 
පාෙද්ශීය ෙල්කම්වරුන් මඟින්  වන්දි ෙගවීමට කටයුතු කර ෙගන 
යනවා.  

 
අවසාන වශෙයන්, පධාන උම  ෙඟහි ඇති වූ ජලකාන්දුව  නිසා 

බලපෑමට ලක් වූ ජනතාවට සහන සැලසීම සම්බන්ධෙයන් 
මහවැලි සංවර්ධන සහ පරිසර අමාත්යාංශය විසින් එවා ඇති 
විස්තරාත්මක  වාර්තාවක් ගරු මන්තීතුමාෙග් දැන ගැනීම සඳහා  
සභාගත*  කරනවා. 

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ස්තුතියි.  [බාධා කිරීමක්] 

 
 

ගරු චමින්ද වි ෙජ්සිරි මහතා 
(மாண்ᾗமிகு சமிந்த விேஜசிறி)  
(The Hon. Chaminda Wijesiri) 
මූලාසනාරුඪ ගරු මන්තීතුමනි, මට විනාඩියක කාලයක් 

ෙදන්න ගරු  ඇමතිතුමනි,  ඔබතුමා ලබා දුන් පිළිතුරුවලට 
ෙබොෙහොම ස්තුතිවන්ත ෙවනවා. මා ඉල්ලීම් කළ  ඒවා පිළිබඳව  
ඔබතුමා අමාත්යාශය  දැනුවත් කිරීෙමන් පසුව ලැෙබයි.  ෙම්  වන 
විට ජලය  ලීටර් එක්ලක්ෂ පනස්දාහයි ලැෙබන්ෙන්. තව එක් 
ලක්ෂ දහඅටදාහක හිඟයක් අපට තිෙබනවා. ෙම් පිළිබඳව 
අවධානය ෙයොමු කරන්නය කියා ෙගෞරවෙයන් ඉල්ලා සිටිනවා.  

 
ගරු ගයන්ත කරුණාතිලක මහතා  
(மாண்ᾗமிகு கயந்த  கᾞணாதிலக்க) 
(The Hon.  Gayantha  Karunatileka) 
ගරු මන්තීතුමනි,  ඒ සියලුම කාරණා අපි අමාත්යාංශෙය් 

අවධානයට ෙයොමු කරනවා.  
 
එකල්හි ෙව්ලාව අ.භා. 7.00  පසු කර තිබුෙණන්  මූලාසනාරූඪ 

ගරු මන්තීතුමා  විසින් පශන්ය ෙනොවිමසා පාර්ලිෙම්න්තුව කල් තබන 
ලදී. 

පාර්ලිෙම්න්තුව ඊට අනුකූලව, අ.භා.7.18ට, 2016 ෙනොවැම්බර් 
16වන දින සභා සම්මතිය අනුව, 2016 ෙදසැම්බර් මස  09 වන 
සිකුරාදා, පූ.භා. 9.30   වන ෙතක් කල් ගිෙය්ය. 

 
அப்ெபாᾨᾐ ேநரம் பி.ப. 7.00 மணிக்குப் பிந்திவிட்டைமயால் 

மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும் உᾠப்பினர் அவர்கள் வினா 
விᾌக்காமேலேய பாராᾦமன்றத்ைத ஒத்திைவத்தார். 

இதன்பᾊ, பி.ப. 7.18 க்கு, பாராᾦமன்றம் அதனᾐ 2016 நவம்பர் 
16ஆந் ேததிய தீர்மானத்திற்கிணங்க, 2016 ᾊசம்பர் 09, ெவள்ளிக்கிழைம 
ᾙ.ப. 9.30 மணிவைர ஒத்திைவக்கப்பட்டᾐ. 

 

And it being past 7.00 p.m., MR. PRESIDING MEMBER  
adjourned Parliament without Question put.  

Adjourned accordingly at 7.18 p.m. until 9.30 a.m. on Friday, 09th 
December, 2016, pursuant to the Resolution of  Parliament of 16th 
November, 2016.  

 
 
 
 

[අ.භා. 7.12] 

ගරු ගයන්ත කරුණාතිලක මහතා   
(மாண்ᾗமிகு கயந்த  கᾞணாதிலக்க) 
(The Hon.  Gayantha  Karunatileka) 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, ගරු චමින්ද විෙජ්සිරි 

මන්තීතුමා විසින් ඉදිරිපත් කරන ලද කල් තැබීෙම් ෙයෝජනාවට 
පිළිතුරු සැපයීමට ගරු නිෙයෝජ්ය අමාත්යතුමා -එතුමා විෙද්ශගතව 
සිටින නිසා- මා ෙවත කරුණු වගයක් ඉදිරිපත් කර තිෙබනවා. 
ගරු මන්තීවරු අදහස් රාශියක් පකාශ කළා. ඒ සියල්ල 
අමාත්යාංශෙය් අවධානයට ෙයොමු කරවන්න බලාෙපොෙරොත්තු 
ෙවමින්, ගරු නිෙයෝජ්ය ඇමතිතුමා මා ෙවත ලබා දුන් පිළිතුර මා 
ෙම් සභාවට ඉදිරිපත් කරනවා.  

 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, 2014 ෙදසැම්බර් මසදී උමා 

ඔය බහුකාර්ය සංවර්ධන ව්යාපෘතිෙය් පධාන උම ෙඟහි සිදු වූ ජල 
කාන්දුව ෙහේතුෙවන් බලපෑමට ලක් වූ ජනතාවට සහන සැලසීම 
සම්බන්ධෙයන් ෙම් වන විට ෙශේෂ්ඨාධිකරණෙය් මූලික 
අයිතිවාසිකම්  ෙපත්සමක් විභාගයට ගැෙනන බව පළමුෙවන්ම 
සිහිපත් කරනවා. එම ෙපත්සම ෙගොනු කිරීමට ෙපර සිටම 
බලපෑමට ලක් වූ ජනතාවට සහන ලබා දීම රජය විසින් ආරම්භ 
කර තිෙබනවා. ජල කාන්දුව ඇති වූ වහාම 2015 ජනවාරි මස මුල 
සිට ළිං සිඳී ගියා. ඒ ෙහේතුෙවන් බලපෑමට ලක් වූ පවුල් සඳහා 
ව්යාපෘතිය මඟින් අඛණ්ඩව ජලය ෙබදා දීමට කටයුතු කළා. 
මහවැලි සංවර්ධන හා පරිසර අමාත්ය සහ ජනාධිපති අතිගරු 
ෛමතීපාල සිරිෙසේන මැතිතුමා 2015 මාර්තු 25 වන දින ඒ 
පිළිබඳව විෙශේෂ අමාත්ය මණ්ඩලය සන්ෙද්ශයකුත් ඉදිරිපත් කළා. 

 
ඒ අනුව බලපෑමට ලක් වූ පෙද්ශයට ස්ථිර විසඳුමක් ෙලස 

පානීය  ජලය ලබා දීමට  නව ජලසම්පාදන ෙයෝජනා කම ඉදි 
කිරීමට පතිපාදන පවා ලබා දුන්නා.  ගරු සභාපතිතුමනි, ෙම් වන 
විටත් එම ව්යාපෘතිවල  සැලකිය යුතු පගතියක්  ලබා දී ඇති අතර, 
රුපියල් තිස්පන්ෙකෝටි විසිලක්ෂයක වියදමකින්  කියාත්මක වන 
ෙමම ව්යාපෘති 2017 ෙපබරවාරි අවසාන වනවිට නිම කිරීමට 
බලාෙපොෙරොත්තු ෙවනවා.   ඒ වාෙග්ම ව්යාපෘතිය නිසා බලපෑමට 
ලක් වූ ජනතාවට  ෙමන්න ෙම් සහන සැලසීමටත් කටයුතු කර  
තිෙබනවා. පානීය ජලය බවුසර් මඟින් ෙබදාදීම. ස්ථිර පානීය ජල 
ෙයෝජනා කම තුනක් කියාත්මක කිරීම; හානි සිදුවූ නිවාස සඳහා 
වන්දි ෙගවීම;  වගා හානි සඳහා වන්දි   ෙගවීමට කටයුතු කිරීම. ෙම් 
වන විටත් බවුසර් 22ක් මඟින් දිනකට ජලය ලීටර් 150,000 හා 
230,000 අතර ජලය පමාණයක් ෙබදා හරිනු ලබනවා. එම ෙබදා 
ෙදන ජලය ගබඩා කර  තැබීම  පිණිස  ෙමන්න ෙම් විධියට  ජල 
ටැංකි අදාළ පවුල් ෙවත ෙබදා දී  තිෙබනවා. එනම්, මීටර් 500 ජල 
ටැංකි  1347ක්, ලීටර් 2000  ජල ටැංකි 93ක් සහ ලීටර් 1000 ජල 
ටැංකි  33ක් ආදී වශෙයන් ඒ අදාළ පවුල් ෙවත ෙබදා  දීමට 
කටයුතු කර තිෙබනවා.  

 
මූලාසනාරුඪ ගරු මන්තීතුමනි, මීටත් අමතරව පීවීසී ජල නල 

මීටර් 11358ක් ලබා දී තිෙබනවා. [බාධා කිරීමක්] පිළිතුර 
දුන්නායින් පසුව අවශ්ය කටයුතු අපි බලමු. ජලකාන්දුව 
ෙහේතුෙවන් බලපෑමට ලක් වූ බණ්ඩාරෙවල පාෙද්ශීය ෙල්කම් 
ෙකොට්ඨාසෙය් නිවාස 1083 සඳහා වන්දි වශෙයන් රුපියල් 
138,942,557ක් පා ෙද්ශීය ෙල්කම් ෙවත  නිදහස් කිරීමට  කටයුතු 
කර තිෙබනවා. ඇල්ල පාෙද්ශීය ෙල්කම් ෙකොට්ඨාසෙය් නිවාස 
594ක් සඳහා වන්දි ෙගවා ඇති පමාණය රුපියල් 28,977,488ක් 
ෙවනවා. ඒ අනුව සම්පූර්ණ නිවාස  1677කට වන්දි  වශෙයන් 
ෙගවූ මුදල රුපියල් 167,920,042ක් බව සඳහන් කරන්නට 
කැමතියි. ඇත්තවශෙයන්ම වගා හානියට ෙහේතුව ව්යාපෘතිෙයහි 
පධාන උම ෙඟහි ජල කාන්දුවදැයි සනාථ කිරීම කෘෂිකර්ම 
නිලධාරින්ට මුලදී ගැටලුවක් වී තිබුණා. එෙසේ වුවත් වගා හානි 
නිර්ණය කිරීම සම්බන්ධෙයන්  සුදුසු පරිදි කටයුතු කිරීමට ඌව 
පළාත් කෘෂිකර්ම අධ්යක්ෂවරයා විසින්  ෙම් වනවිට එකඟ ෙවලා 
තිෙබනවා. ඒ ගැන ෙශේෂ්ඨාධිකරණයට වාර්තා කිරීෙමන් පසුව  
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සැ.යු. 
 
ෙමම වාර්තාෙව් අවසාන මුදණය සඳහා ස්වකීය නිවැරදි කළ යුතු තැන් දක්වනු රිසි මන්තීන් මින් පිටපතක් ෙගන නිවැරදි කළ යුතු 
ආකාරය එහි පැහැදිලිව ලකුණු ෙකොට, පිටපත ලැබී ෙදසතියක් ෙනොඉක්මවා හැන්සාඩ් සංසක්ාරක ෙවත ලැෙබන ෙසේ එවිය යුතුය. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

குறிப்ᾗ 
 

உᾠப்பினர் இᾠதிப் பதிப்பிற் ெசய்யவிᾞம்ᾗம் பிைழ திᾞத்தங்கைளத் தமᾐ பிரதியில் ெதளிவாகக் குறித்ᾐ அதைனப் பிைழ 
திᾞத்தப்படாத பிரதி கிைடத்த இᾞ வாரங்கᾦள் ஹன்சாட் பதிப்பாசிாியᾞக்கு அᾔப்ᾗதல் ேவண்ᾌம். 
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දායක මුදල් : පාර්ලිෙම්න්තු විවාද වාර්තාවල වාර්ෂික දායක මිල රු. 2178කි. පිටපතක් ෙගන්වා ගැනීම අවශ්ය  
නම් ගාසත්ුව රු. 18.15කි. තැපැල් ගාසත්ුව රු. 2.50කි. ෙකොළඹ 6, කිරුළපන, පාමංකඩ පාර, අංක 102, 
පියසිරි ෙගොඩනැගිල්ෙල් රජෙය්  පකාශන  කාර්යාංශෙය්  අධිකාරී  ෙවත  සෑම  වර්ෂයකම  ෙනොවැම්බර්           
30 දාට  පථම දායක  මුදල් ෙගවා ඉදිරි වර්ෂෙය් දායකත්වය ලබා ෙගන විවාද වාර්තා ලබාගත හැකිය.  

නියමිත දිෙනන් පසුව  එවනු ලබන දායක ඉල්ලුම් පත් භාර ගනු ෙනොලැෙබ්. 
 
 
 
 
 
 
 
 

சந்தா ; ஹன்சாட் அதிகார அறிக்ைகயின் வᾞடாந்த சந்தா ᾟபா 2,178. ஹன்சாட் தனிப்பிரதி ᾟபா 18.15. தபாற் 
ெசலᾫ ᾟபா 2.50. வᾞடாந்த சந்தா ᾙற்பணமாக அத்தியட்சகர், அரசாங்க ெவளியீட்டᾤவலகம், இல. 102, 
பியசிறி கட்ᾊடம், பாமன்கைட ᾪதி, கிᾞளப்பைன, ெகாᾨம்ᾗ 6 என்ற விலாசத்திற்கு அᾔப்பி பிரதிகைளப்  

ெபற்ᾠக்ெகாள்ளலாம். ஒவ்ேவாராண்ᾌம் நவம்பர் 30 ஆந் ேததிக்கு ᾙன் சந்தாப்பணம்  
அᾔப்பப்பட ேவண்ᾌம். பிந்திக் கிைடக்கும் சந்தா விண்ணப்பங்கள்  

ஏற்ᾠக்ெகாள்ளப்படமாட்டா. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Subscriptions : The annual subscription for Official Report of Hansard is Rs. 2,178. A single copy of  Hansard is available for                
Rs. 18.15. (Postage Rs. 2.50) Copies can be obtained by remitting in advance an  annual subscription fee to the  

 SUPERINTENDENT, GOVERNMENT PUBLICATIONS BUREAU, No. 102, Piyasiri Building, Pamankada Road,  
Kirulapone, Colombo 6. The fee should reach him on or before November 30 each year.  

Late applications for subscriptions will not be accepted. 
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